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ΑΘΗΝΑ – 27 έως 30 ΑΠΡΙΛΙΟΥ 2015 



ΠΑΝΕΛΛΗΝΙΑ ΟΜΟΣΠΟΝΔΙΑ ΕΡΓΑΖΟΜΕΝΩΝ 

 

ΟΡΓΑΝΙΣΜΩΝ ΤΟΠΙΚΗΣ ΑΥΤΟΔΙΟΙΚΗΣΗΣ 

 

43ο ΤΑΚΤΙΚΟ ΣΥΝΕΔΡΙΟ 

 

ΑΘΗΝΑ - 27 έως 30 ΑΠΡΙΛΙΟΥ 2015 

 

ΠΡΟΓΡΑΜΜΑ 

ΕΡΓΑΣΙΩΝ ΣΥΝΕΔΡΙΟΥ 

 

ΔΕΥΤΕΡΑ 27 ΑΠΡΙΛΙΟΥ 2015: 

- Προσέλευση συνέδρων  

- Νομιμοποίηση συνέδρων – Έλεγχος απαρτίας  

- Εκλογή Προεδρείου  

- Έναρξη των εργασιών του συνεδρίου  

- Χαιρετισμοί  

- Διοικητικός και Οικονομικός Απολογισμός  

- Πρόγραμμα Δράσης – Οικονομικός προϋπολογισμός  

- Ερωτήσεις – Απαντήσεις  

- Λήξη εργασιών 1ης ημέρας  

 

ΤΡΙΤΗ 28 ΑΠΡΙΛΙΟΥ 2015: 

- Τοποθετήσεις των συνέδρων για το Διοικητικό Απολογισμό, Οικονομικό 
Απολογισμό και το Πρόγραμμα Δράσης  

- Διάλειμμα  

- Ψηφοφορία για την εκλογή Εφορευτικής Επιτροπής  

- Τοποθετήσεις των συνέδρων για το Διοικητικό Απολογισμό, Οικονομικό 
Απολογισμό και το Πρόγραμμα Δράσης  

- Λήξη εργασιών 2ης ημέρας  

 

ΤΕΤΑΡΤΗ 29 ΑΠΡΙΛΙΟΥ 2015: 

- Τοποθετήσεις των συνέδρων για το Διοικητικό Απολογισμό, Οικονομικό 
Απολογισμό και το Πρόγραμμα Δράσης  

- Διάλειμμα  

- Ψηφοφορία για το Διοικητικό και Οικονομικό Απολογισμό 
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- Κλείσιμο για το Διοικητικό Απολογισμό, Οικονομικό Απολογισμό και το 
Πρόγραμμα Δράσης  

- Ψηφοφορία για το Πρόγραμμα Δράσης 

- Λήξη εργασιών του 43ου Τακτικού Συνεδρίου  

 

ΠΕΜΠΤΗ 30 ΑΠΡΙΛΙΟΥ 2015: 

- Ψηφοφορία για την εκλογή Οργάνων της Π.Ο.Ε. - Ο.Τ.Α., 
Αντιπροσώπων στην ΑΔΕΔΥ και Εκπροσώπων στα Ταμεία  

 

ΔΕΥΤΕΡΑ 27 ΑΠΡΙΛΙΟΥ 2015 

 

1η ΗΜΕΡΑ 

ΑΠΟΓΕΥΜΑΤΙΝΗ ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ  

 

      ΠΡΟΕΔΡΟΣ Π.Ο.Ε. - Ο.Τ.Α.: Θ. ΜΠΑΛΑΣΟΠΟΥΛΟΣ  

      ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ ΣΥΝΕΔΡΙΟΥ: 

      ΠΡΟΕΔΡΟΣ:     Σ. ΣΑΒΒΟΠΟΥΛΟΣ  

      ΜΕΛΗ:      Μ. ΚΑΤΣΟΥΡΟΣ 

         Τ. ΕΥΣΤΑΘΙΟΥ 

         Ι. ΚΑΣΚΑΜΤΖΗΣ 

         Α. ΣΙΜΟΣ  

 

Θ. ΜΠΑΛΑΣΟΠΟΥΛΟΣ: Συνάδελφοι καλησπέρα σας, είμαστε έτοιμοι να 
ξεκινήσουμε.  

  Εκ μέρους της Εκτελεστικής Επιτροπής της Π.Ο.Ε. - Ο.Τ.Α. σας 
καλωσορίζουμε στο 43ο Τακτικό Συνέδριο της Ομοσπονδίας. Ζητάμε τη 
συγνώμη και την κατανόησή σας για τη μικρή καθυστέρηση, αλλά είμαστε σε 
αναμονή και του τρίτου εκπροσώπου που έχουμε καλέσει σήμερα της ΚΕΔΕ, 
αλλά νομίζω ότι αν προσέλθουν θα έχουμε το χρόνο να τους δώσουμε το 
λόγο.  

Νομίζω ότι είναι ένα σημαντικό συνέδριο, γίνεται σε μία πολύ 
κρίσιμη περίοδο και θα πρέπει όλοι τόσο με την παρουσία μας στις εργασίες 
όσο και με τις παρεμβάσεις μας να βοηθήσουμε τόσο το Προεδρείο αλλά και 
όλους τους υπόλοιπους συναδέλφους να είναι θετικοί σε αυτή τη διαδικασία 
ώστε την Τετάρτη το βράδυ να έχουμε καταλήξει σε αποφάσεις που θα είναι 
προς όφελος του κλάδου και των εργαζομένων που εκπροσωπούμε.  

 

«Νομιμοποίηση των συνέδρων – Έλεγχος απαρτίας» 

Θ. ΜΠΑΛΑΣΟΠΟΥΛΟΣ: Σύμφωνα με το πρόγραμμα το πρώτο θέμα που 
έχουμε είναι η νομιμοποίηση των συνέδρων και ο έλεγχος της απαρτίας. 
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Για να μη δημιουργηθεί καμία παρεξήγηση νομιμοποίηση λέμε 
αυτούς που ήδη έχει νομιμοποιήσει εχτές το Γενικό Συμβούλιο, αν τυχόν 
υπάρξουν και υπάρχουν διάφορα ζητήματα θα τα δούμε μετά την εκλογή του 
Προεδρείου του συνεδρίου μας προκειμένου να αποφασίσει το Σώμα.  

Σύμφωνα με τα στοιχεία που έχουμε από τη Γραμματεία, τα 
οποία είναι πριν δέκα λεπτά, πιθανότατα να έχουν αλλάξει, από την 
Περιφέρεια έχουν νομιμοποιηθεί 230 και από την Αττική 233, σύνολο 463. 
Σύμφωνα με τα στοιχεία που έχουμε στην Περιφέρεια Αττικής έχουν ψηφίσει 
17.808 εργαζόμενοι, είναι εκλεγμένοι 253 σύνεδροι, στην Περιφέρεια είναι οι 
ψηφίσαντες 20.202, οι εκλεγμένοι αντιπρόσωποι είναι 292.  

Συγκεντρωτικά στοιχεία είναι ψηφίσαντες 38.010 και οι 
εκλεγμένοι αντιπρόσωποι είναι 545. Άρα λοιπόν για να ελέγξουμε την 
απαρτία, αλλά και στη συνέχεια τη διαδικασία, θα παρακαλούσα πάρα πολύ 
όσοι είναι σύνεδροι για να διευκολύνουν τη διαδικασία να σηκώσουμε λίγο το 
καρτελάκι, ενδεικτική είναι η ψηφοφορία, εδώ από πάνω η Εκτελεστική 
Επιτροπή μπορεί να το δει.  

Λοιπόν είναι αδιαμφισβήτητο γεγονός ότι υπάρχει απαρτία, από 
τους 463 είναι πάνω από το μισό κι αν πάρουμε υπόψη μας και τις καρέκλες 
που υπάρχουν, άρα υπάρχει απαρτία, ξεκινάμε τη διαδικασία έναρξης των 
εργασιών του 43ου Τακτικού Συνεδρίου και προχωράμε στο επόμενο θέμα 
που είναι η εκλογή Προεδρείου.  

Πριν φτάσουμε στην εκλογή Προεδρείου θα ήθελα να 
ευχαριστήσω σήμερα που είναι παρόντες και μας τιμούν στην έναρξη των 
εργασιών του Συνεδρίου της Π.Ο.Ε. - Ο.Τ.Α. το συνάδελφο Αντώνη Νεοφύτου 
Γραμματέα της ΣΗΔΗΚΕΚ-ΠΕΟ, το συνάδελφο Οργανωτικό Γραμματέα της 
ΣΗΔΗΚΕΚ-ΠΕΟ Σίμο Ευτυχίου, την αντιπροσωπεία της Εκτελεστικής 
Επιτροπής που είναι με μέλη τους συναδέλφου Σταύρο Κουτσιουμπέλη, 
Αντώνη Αντωνάκο, Βέτα Πανουτσάκου και ο Αλέκος Αρβανιτίδης.  

Βέβαια είναι περιττό να πούμε ότι την Εκτελεστική Επιτροπή της 
ΑΔΕΔΥ την εκπροσωπούν και τρία μέλη που είναι σύνεδροι, ξεκινώντας από 
το Βασίλη Πολυμερόπουλο, πηγαίνοντας είναι ο Οδυσσέας Δριβαλάς και ο 
υποφαινόμενος που είμαι κι εγώ μέλος της Εκτελεστικής Επιτροπής.  

Να σας ευχαριστήσουμε, είπα ότι αναμένουμε και την 
προσέλευση του εκπροσώπου της ΚΕΔΕ και είναι μία απόφαση τα τελευταία 
χρόνια της Εκτελεστικής Επιτροπής νομίζω αλλά και απαίτηση των συνέδρων 
να μην καλούμε ούτε Πολιτικούς, ούτε κόμματα, αλλά να έχουμε την ευχέρεια 
να συζητάμε μεταξύ μας.  

Άρα λοιπόν προχωράμε στο επόμενο θέμα που είναι η εκλογή 
Προεδρείου, που πριν πάμε στην εκλογή Προεδρείου που υπάρχει συμφωνία 
να πω ότι παρευρίσκεται κι είναι μαζί μας και η κα Μαγδαληνή-Μαρία Τσίπρα 
που είναι Νομικός συμπαραστάτης και Σύμβουλος της Ομοσπονδίας.  

 

«Εκλογή Προεδρείου» 

Θ. ΜΠΑΛΑΣΟΠΟΥΛΟΣ: Και πάμε τώρα στο Προεδρείο. Πρόεδρος του 
συνεδρίου προτείνεται να είναι ο συνάδελφος Σαβόπουλος Στέφανος από το 
Δήμο Κερατσινίου-Δραπετσώνας, ο συνάδελφος Σίμος Άγγελος από το Δήμο 
Λαρισαίων, ο συνάδελφος Γιάννης Κασκαμτζής από το Σύλλογο του Νομού 
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Δράμας, ο συνάδελφος Κατσουρός Μάριος από το Σύλλογο του Δήμου 
Καλλιθέας, ο συνάδελφος Ευσταθίου Ταξιάρχης από το Σύλλογο του Δήμου 
Λυκόβρυσης-Πεύκης.  

 

Διεξάγεται ψηφοφορία δι΄ ανατάσεως της χειρός  
για την εκλογή Προεδρείου του Συνεδρίου 

 

Θ. ΜΠΑΛΑΣΟΠΟΥΛΟΣ: Εγκρίνεται από τους αντιπροσώπους η πρόταση για 
τη σύνθεση του Προεδρείου και για την εκλογή; Υπέρ; Κατά; Λευκά; Ομόφωνα 
εκλέγεται το Προεδρείο του 43ου Τακτικού Συνεδρίου.  

 

Εκλέγεται ομόφωνα ως Πρόεδρος του Συνεδρίου ο κ.  
Σαβόπουλος Στέφανος και Μέλη οι κ.κ. Σίμος Άγγελος,  

Κασκαμτζής Γιάννης, Κατσουρός Μάριος, Ευσταθίου Ταξιάρχης 

 

Θ. ΜΠΑΛΑΣΟΠΟΥΛΟΣ: Να ευχαριστήσουμε όλους σας που εγκρίνατε την 
πρόταση της Εκτελεστικής Επιτροπής και να δώσουμε από δω και πέρα το 
λόγο στο Προεδρείο του συνεδρίου να ξεκινήσει τις διαδικασίες των εργασιών 
του 43ου Τακτικού Συνεδρίου.  

 

«Έναρξη των εργασιών του συνεδρίου» 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ (Σ. ΣΑΒΒΟΠΟΥΛΟΣ): Συναδέλφισσες και συνάδελφοι, εκ 
μέρους του Προεδρείου ευχαριστούμε για την τιμητική ψήφο σας όσον αφορά 
το Προεδρείο και τις διαδικασίες που θα ακολουθήσουν. 

Κηρύχθηκε ήδη το 43ο Συνέδριο της Ομοσπονδίας μας, ίσως το 
πιο κρίσιμο ή από τα πιο κρίσιμα συνέδρια, κάνοντας αποτίμηση της δράσης 
μας σε μια τριετία κόλαση, που δοκιμάστηκαν οι αγώνες και οι αντοχές μας. 
Ζήσαμε μια περίοδο με απολύσεις, διαθεσιμότητες, κατάργηση υπηρεσιών, 
πράξεις νομοθετικού περιεχομένου, μειώσεις σε δικαιώματα και μισθούς. 
Βρεθήκαμε κυριολεκτικά απέναντι σε μια ανελέητη περίοδο.  

Την ίδια ώρα θα πρέπει να προετοιμάσουμε τον κλάδο με ένα 
πρόγραμμα δράσης τέτοιο, που θα απαντά στις νέες συνθήκες που 
διαμορφώνονται. Ο εφησυχασμός και η «ανάθεση» των αγώνων μας πρέπει 
να αποκρουστεί με κάθε τρόπο μιας και είναι ολοφάνερο ότι έρχεται νέο 
μνημόνιο και νέα μέτρα. Η πρόσφατη πράξη νομοθετικού περιεχομένου 
δείχνει το δρόμο που ετοιμάζεται.  

Ο μόνος δρόμος που υπάρχει είναι ο δρόμος της ανάκτησης 
όλων εκείνων των οποίων χάσαμε την περασμένη περίοδο, είναι ο δρόμος 
που περπατήσαμε και γνωρίζουμε ότι τον περπατήσαμε μαζί. Ως Προεδρείο 
δηλώνουμε ότι θα καταβάλλουμε κάθε προσπάθεια ώστε οι εργασίες του να 
στεφθούν από επιτυχία, πρέπει και θα το κάνουμε, με γνώμονα το 
καταστατικό μας και ενιαίους κανόνες που θα συζητήσει το Προεδρείο, ώστε 
να διευθύνουμε τις εργασίες του ώστε όλοι μαζί χωρίς τακτικισμούς, χωρίς 
σκοπιμότητες, να συζητήσουμε.  
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Στο χέρι των επικεφαλείς των παρατάξεων αλλά και των 
συναδέλφων συνέδρων από όλη την Ελλάδα είναι η ευθύνη των εργασιών 
μας. Με ενιαίους κανόνες και κοινή τακτική θα λύσουμε όποιο ζήτημα υπάρξει.  

Συναδέλφισσες και συνάδελφοι, οι εργασίες του συνεδρίου μας 
πρέπει να αναβαθμιστούν κρατώντας ανοιχτούς τους διαύλους επικοινωνίας 
μεταξύ μας, ώστε να αναζητήσουμε και να αναζητούμε συνεχώς χωρίς 
εκπτώσεις την πρόταση τη συναίνεση και τη σύνθεση.  

Αν θεωρούμε και αν πιστεύουμε ότι η σύγκληση όλων των 
εργαζομένων είναι ο κύριος στόχος μας, τότε οι εργασίες αυτού του συνεδρίου 
που πρέπει να κάνουμε από σήμερα κιόλας πρέπει να είναι στο ύψος των 
περιστάσεων αντίστοιχες σε κλίμακα σοβαρότητα και περιεχόμενο. 

Οφείλουμε όλοι απέναντι σε αυτό που ζήσαμε τρία χρόνια να 
αντιτάξουμε αρκετή αισιοδοξία και αρκετή θέληση. Αν καταφέρουμε επιπλέον 
να είναι και αυτή φωτισμένη και η αισιοδοξία και η θέληση από τους αγώνες 
μας, απαλλαγμένη από σκοπιμότητες και προπαντός που πρέπει να είναι 
συλλογική, θα πρέπει να καταβάλλουμε από σήμερα προσπάθειες και να 
συμβάλλουμε ώστε να είναι και ανίκητη. Καλές εργασίες στο συνέδριό μας, να 
είστε καλά.  

Επί της διαδικασίας έχει ζητήσει το λόγο ο Πρόεδρος της 
Εκτελεστικής.  

Θ. ΜΠΑΛΑΣΟΠΟΥΛΟΣ: Συνάδελφοι για να προλάβω λίγο για να μην υπάρξει 
και καθυστέρηση, προτείνω στο Σώμα να ξεκινήσουμε με τους χαιρετισμούς 
των τριών καλεσμένων, να ολοκληρωθούν και αμέσως μετά επειδή υπάρχουν 
και ζητήματα ενημέρωσης, πόσοι ψηφίσανε, πόσοι νομιμοποιήθηκαν, τι 
προβλήματα έχουμε κι όλα αυτά, να ανοίξει ο διάλογος και να πάμε στις 
ανάλογες αποφάσεις.  

  Θεωρώ προκειμένου να αποδεσμεύσουμε και τους καλεσμένους 
να υπάρξει αυτή η διαδικασία, θα είναι πάρα πολύ σύντομα και μετά πάμε στη 
διαδικασία που πρότεινα προκειμένου να συζητήσουμε χωρίς καμία 
καθυστέρηση και προβλήματα τα ζητήματα που είναι ανοιχτά.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Νομίζω ότι συμφωνούμε και καλούμε στο βήμα τον εκπρόσωπο 
της ΑΔΕΔΥ Σταύρο Κουτσιουμπέλη για ένα χαιρετισμό.  

 

«Χαιρετισμοί» 

Σ. ΚΟΥΤΣΙΟΥΜΠΕΛΗΣ: Συναδέλφισσες και συνάδελφοι, Μέλη του 43ου 
Συνεδρίου της Π.Ο.Ε. - Ο.Τ.Α., κ. Πρόεδρε, απερχόμενη Εκτελεστική 
Επιτροπή, φίλοι προσκεκλημένοι από την Κύπρο, σας μεταφέρω ένα θερμό 
χαιρετισμό από την Εκτελεστική Επιτροπή της ΑΔΕΔΥ την οποία και 
εκπροσωπώ σήμερα ως Προεδρεύων της Εκτελεστικής Επιτροπής.  

Όντως ξεκινώντας την τοποθέτησή μου θέλω να κάνω κι εγώ τη 
διαπίστωση ότι το συνδικαλιστικό κίνημα την προηγούμενη περίοδο των 
μνημονίων έδωσε μεγάλους αγώνες τους οποίους δεν πρέπει να υποτιμούμε, 
αγώνες που έδρασαν καταλυτικά και επηρέασαν και τις πολιτικές εξελίξεις στη 
χώρα μας.  

Προμετωπίδα αυτών των αγώνων ήταν να αντισταθούμε στη 
στοχοποίηση σε ότι είναι δημόσιο και κοινωνικό. Αυτή τη στιγμή στην Ευρώπη 
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υπάρχει μια νεοφιλελεύθερη οπτική που λέει ότι στο δημόσιο θα παραμείνει 
ότι δεν υπάρχει ενδιαφέρον στον ιδιωτικό τομέα.  

Έτσι το διάστημα αυτό αντιμετωπίσαμε απολύσεις, μία 
ψευδεπίγραφη αξιολόγηση, αλλά και περικοπές μισθών, φορολογική 
επιδρομή, διάλυση, υποβάθμιση, απαξίωση κοινωνικών δικαιωμάτων. Για όλα 
αυτά λοιπόν δώσαμε τους αγώνες μας και είχαμε μέσα σε πέντε χρόνια τρεις 
εκλογικές αναμετρήσεις, βεβαίως υπήρξαν αλλαγές κυβερνήσεων, αλλά 
δυστυχώς μέχρι πρότινος είχαμε τις ίδιες πολιτικές.  

Στις 25 του Γενάρη έχουμε μία νέα Κυβέρνηση. Κυβέρνηση 
μάλλον συγκυβέρνηση με κορμό τον ΣΥΡΙΖΑ, της Αριστεράς θα έλεγα εγώ, 
όπου οι εργαζόμενοι έχουν επενδύσει πάρα πολλά, μιας και στο προεκλογικό 
τους πρόγραμμα είχαν ουσιαστικά υιοθετήσει όλα σχεδόν τα αιτήματα τα 
οποία είχαμε βάλει και είχαμε θέσει ως δημοσιοϋπαλληλικό κίνημα. 

Είναι γεγονός ότι στη χώρα μας υπάρχει διαπιστωμένα μία 
απόκλιση μεταξύ προεκλογικών λόγων και μετεκλογικών έργων. Βλέποντας 
κανένας το πανό το οποίο έχετε πίσω σας διαπιστώνει πράγματι ότι τα δύο 
συνθήματα, τα οποία είναι εκεί γραμμένα, προφανώς έχουν διολισθήσει στα 
τέσσερα σημεία και στις κόκκινες γραμμές που έχει βάλει ο Πρωθυπουργός 
στη διαπραγμάτευση που εξελίσσεται όλο αυτό το τελευταίο διάστημα και 
περιμένει όλος ο ελληνικός λαός την εξέλιξη αυτής της διαπραγμάτευσης. 

Συναδέλφισσες και συνάδελφοι, το συνδικαλιστικό κίνημα 
επισκέφθηκε τους συναρμόδιους Υπουργούς και έβαλε όλα αυτά τα ζητήματα 
και απαιτήσαμε να υπάρχει επαναπρόσληψη όλων των απολυμένων. Ο 
χώρος ο δικός σας είχε πληγεί ιδιαίτερα από τις απολύσεις των δημοτικών 
αστυνομικών, των σχολικών φυλάκων, αλλά και της πρώτης κινητικότητας 
που εντέλει ήταν οι πιο τυχεροί γιατί βρήκαν πιο εύκολα τους φορείς 
υποδοχής. Αλλά βεβαίως και με το θέμα του επανελέγχου του άρθρου 42 για 
τα πιστοποιητικά.  

Συναδέλφισσες και συνάδελφοι η Πολιτική Ηγεσία έχει καταθέσει 
ένα νομοσχέδιο στη Βουλή, το οποίο πραγματικά προχωρά στην 
επαναπρόσληψη των απολυμένων. Αυτό είναι ένα θετικό σημείο, δεν πρέπει 
να το υποβαθμίσουμε, είναι μία νίκη του συνδικαλιστικού 
δημοσιοϋπαλληλικού κινήματος και απεδείχθη ότι εδώ δεν ήταν μνημονιακή 
δέσμευση να υπάρξουν οι 15 χιλιάδες απολύσεις και οι 25 χιλιάδες 
κινητικότητα, μιας και οι στόχοι είχαν ήδη υπερκαλυφθεί. Δεν ήταν λοιπόν στις 
μονομερείς ενέργειες το νομοσχέδιο που αυτή τη στιγμή είναι στη Βουλή σε 
σχέση με τα ζητήματα αυτά.  

Επίσης εκείνο το οποίο θέσαμε ήταν το θέμα του Πειθαρχικού 
Δικαίου. Θα ξέρετε ότι για να περάσουν αυτές οι πολιτικές είχε ουσιαστικά 
θεσμοθετηθεί η υποχρεωτική αργία για πάρα πολλά παραπτώματα, ακόμα και 
έξω από την Υπηρεσία. Το τεκμήριο της αθωότητας δεν υπήρχε για τους 
δημοσίους υπαλλήλους, ενώ το θέμα της ανάρμοστης συμπεριφοράς έτσι 
γενικόλογο όπως ήταν ουσιαστικά οδηγούσε δεκάδες εργαζόμενους σε 
διώξεις με το Πειθαρχικό Δίκαιο. 

Το θέμα της πολιτικής επιστράτευσης είναι και αυτό ένα θετικό 
σημείο το οποίο πετύχαμε από τους αγώνες μας, βεβαίως υπάρχουν κάποιες 
υποσημειώσεις, όπως έχει να κάνει η εξαίρεσή του για λόγους δημόσιας 
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υγείας, όπου εδώ είναι ένα ζήτημα με σας τους εργαζόμενους στην 
Αυτοδιοίκηση, αλλά και από σεισμούς καταποντισμούς και τα λοιπά που κατά 
τη γνώμη μας αυτό σωστά έχει μείνει.  

Συναδέλφισσες και συνάδελφοι, από το νομοσχέδιο το οποίο 
ήταν στη Βουλή και το οποίο ήταν στη διαβούλευση εξαιρέθηκαν δύο άρθρα, 
το ένα αφορούσε και πάρα πολλούς εργαζόμενους της Αυτοδιοίκησης και έχει 
να κάνει με τη μονιμοποίηση των ΙΔΑΧ.  

Ξέρετε ότι παλαιότερα οι ΙΔΑΧ ουσιαστικά απολάμβαναν της 
μονιμότητας, είχαν ένα ιδιόμορφο καθεστώς, επειδή όμως ήταν η αναζήτηση 
για διαθεσιμότητα-κινητικότητα από τις πρώτες δεξαμενές, γι΄ αυτό σήμερα 
όλοι αυτοί οι συνάδελφοι ζητάνε να μονιμοποιηθούν.  

Εμείς το βάλαμε από τα πρώτα αιτήματα, το διεκδικήσαμε, το 
θέσαμε στην Πολιτική Ηγεσία. Το ότι απεσύρθη τελικά από την ψήφιση δεν 
αφορά την ΑΔΕΔΥ, ουσιαστικά εμείς είπαμε ότι πρέπει να διασφαλιστούν τα 
ασφαλιστικά τους δικαιώματα, το θέμα της ανθυγιεινότητας, αλλά επίσης και 
του νέου προσοντολόγιου που έχει αυξημένα προσόντα, ούτως ώστε όλοι οι 
συνάδελφοι πραγματικά να μονιμοποιηθούν για να μην έχουμε πολλές 
σχέσεις εργασίας στο δημόσιο.  

Επίσης συνάδελφοι το θέμα των συλλογικών διαπραγματεύσεων 
είπε όντως ότι ήταν δική μας επιλογή να ζητήσουμε την αναβολή του, ούτως 
ώστε να έρθει με το νέο μισθολόγιο, γιατί έτσι όπως ήταν το σχέδιο αυτό δεν 
προέβλεπε τη διαιτησία. 

Που σε περίπτωση διαφωνίας του Υπουργείου με τους 
εργαζόμενους στο δημόσιο ουσιαστικά μονομερώς με είτε υπουργική 
απόφαση είτε με νομοθετική ρύθμιση μονομερώς, ο Υπουργός θα ρύθμιζε το 
θέμα το οικονομικό, πέραν του ότι υπήρχαν κι άλλα ζητήματα που είχαν να 
κάνουν με το ρόλο των Ομοσπονδιών, με το εύρος των συλλογικών 
διαπραγματεύσεων, με τον κίνδυνο πολυδιάσπασης κλαδικών Ομοσπονδιών 
και ούτω καθεξής.  

Συναδέλφισσες και συνάδελφοι, το άρθρο 42 για τον επανέλεγχο 
των πιστοποιητικών που τόσο πολύ χρησιμοποιήθηκε για να συκοφαντήσει 
τους δημοσίους υπαλλήλους 15 χρόνια μετά από το Προεδρικό Διάταγμα 
Παυλόπουλου, οδηγήθηκε ουσιαστικά στις καλένδες, φεύγει αυτό.  

Εμείς από την αρχή δεν είχαμε καμία αντίρρηση ότι όσοι είχαν 
πλαστά πιστοποιητικά που είναι ταυτόχρονα και πειθαρχικό και ποινικό 
αδίκημα να υποστούν τις κυρώσεις, αλλά σε καμία περίπτωση αυτό δεν 
μπορούσε να αποτελέσει το άλλοθι για να οδηγήσει πάρα πολλούς 
εργαζόμενους, για να καλυφθεί ο μαγικός αριθμός για 25 χιλιάδες 
διαθεσιμότητα και 15 χιλιάδες απολύσεις.  

Δεν έγιναν αποδεκτά όλα τα αιτήματά μας συνάδελφοι. Ότι 
αφορούσε οικονομικό κόστος μας είπαν ότι δεν μπορεί να γίνει αποδεκτό. 
Παρότι η Κυβέρνηση τον σημερινό προϋπολογισμό δεν τον έχει ψηφίσει ως 
προϋπολογισμό λιτότητας, παρόλα αυτά μας είπε ότι θα τον εκτελέσει.  

Γι΄ αυτό τα ζητήματα τα οικονομικά τα οποία βάλαμε, όπως είναι 
η κάλυψη του 25% των συναδέλφων που είναι σε διαθεσιμότητα, όπως είναι 
επίσης η επανακατάταξη του προσωπικού στο μισθολόγιο του 2011 το οποίο 
δεν μας εκφράζει, χωρίς ποσοστώσεις, την ωρίμανση ουσιαστικά και αυτό η 
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Κυβέρνηση δεν το έχει κάνει αποδεκτό ούτε ο Υπουργός ο κ. Κατρούγκαλος, 
αλλά ούτε και στο Γενικό Λογιστήριο του κράτους.  

Εμείς θα συνεχίσουμε να διεκδικούμε και οικονομικά αιτήματα, 
στη λογική της αποκατάστασης των απωλειών και βέβαια ο 13ος μισθός που 
πρέπει να επανέλθει άμεσα και τουλάχιστον από το 2016 η Κυβέρνηση δε θα 
έχει άλλοθι, μέσα σε αυτό το χρόνο πρέπει να κάνει όλες αυτές τις αναγκαίες 
κινήσεις ούτως ώστε να μπορέσει να υλοποιήσει σε ορίζοντα 4ετίας την 
αποκατάσταση των απωλειών που έχουμε σε μισθούς και συντάξεις μέσα στο 
χρόνο που πέρασε. 

Συνάδελφοι απαιτείται μία γενναία φορολογική μεταρρύθμιση. 
Συμφωνούμε με την κατάργηση του ΕΝΦΙΑ και των χαρατσιών, όμως πρέπει 
να χτυπηθεί το μεγάλο κεφάλαιο, η Κυβέρνηση έχει αυτή τη στιγμή όλες τις 
λίστες στα χέρια της και πρέπει από εκεί να αναζητήσει πόρους, όπως επίσης 
από το λαθρεμπόριο καυσίμων.  

Γιατί κάποιες ανακοινώσεις τώρα για να βλέπουμε πάλι να 
μπουν στη λοταρία οι αποδείξεις από τα κομμωτήρια και τους υδραυλικούς, 
είναι σαφές ότι αυτό δεν πρόκειται να μαζέψει αυτά τα έσοδα για να μπορέσει 
να υπάρξει μία στοιχειώδης αναδιανομή του πλούτου, όταν τα τελευταία 
χρόνια η επιβάρυνση των μισθωτών και των συνταξιούχων φορολογικά είναι 
πάνω από 200% ενώ στο μεγάλο κεφάλαιο στους έχοντες και κατέχοντες 
στους προνομιούχους αυτό σύμφωνα με εκθέσεις της Στατιστικής Υπηρεσίας 
δεν ξεπερνά το 15% έως 20%. 

Στο διάστημα αυτό υπήρξαν παρεμβάσεις οριζόντιες στο 
ασφαλιστικό με μείωση κατά 40% περίπου των μισθών και των συντάξεων, το 
ίδιο συνάδελφοι έχει συμβεί και στο μισθολογικό κόστος του δημοσίου όπου κι 
εκεί από 24 δισεκατομμύρια οι πάσης φύσεως αμοιβές το 2010 έχουν πέσει 
αυτή τη στιγμή στα 15 εκατομμύρια και σχεδίαζε ο κ. Μητσοτάκης και νέα 
παρέμβαση στο μισθολόγιο των δημοσίων υπαλλήλων. 

Παρεμβήκαμε και είπαμε στον αρμόδιο Υπουργό ότι πρέπει να 
ξεπαγώσει το παλιό μισθολόγιο, βάσει του οποίου βγαίνουν οι συνάδελφοί 
μας οι παλιοί προφανώς στη σύνταξη, γιατί οι νέοι δεν συνταξιοδοτούνται. 
Καθώς επίσης και να αποσαφηνιστεί το καθεστώς συνταξιοδότησης για τα 
χρόνια μετά το 2015. 

Αυτή τη στιγμή είναι παγωμένα τα κλιμάκια του παλιού 
μισθολογίου, που είχαμε ακώλυτη μισθολογική εξέλιξη κι ένα τέτοιο 
μισθολόγιο διεκδικούμε στο Νοέμβριο το 2011. Ένας συνάδελφός μας λοιπόν 
που θα συνταξιοδοτηθεί το Νοέμβριο του 2015 θα έχει απώλεια τα τέσσερα 
χρόνια δύο μισθολογικά κλιμάκια κι επειδή το μισθολογικό κλιμάκιο ισοδυναμεί 
με το βασικό μισθό και ο βασικός μισθός είναι το εργαλείο στο οποίο επάνω 
με τον μαθηματικό τύπο γίνεται ο υπολογισμός της σύνταξης, χωρίς να 
υπάρξει καμία άλλη ενέργεια ουσιαστικά έχουμε παραπέρα φαλκίδευση των 
κύριων συντάξεων.  

Επίσης στο θέμα των επικουρικών συντάξεων οι οποίες 
καταργούνται, είχαν γίνει αλλεπάλληλες διαρθρωτικές κινήσεις, 
μεταρρυθμίσεις μας τις λέγανε, με σκοπό την επιβίωση της επικουρικής 
ασφάλισης. Εκείνο που μας έλεγαν στην αρχή είναι ότι "τα ενοποιούμε κι ότι 
διασφαλίζει το κράτος 20% ποσοστό αναπλήρωσης".  
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Όμως συνάδελφοι όταν τα αποθεματικά τα λεηλάτησαν, τα 
διέλυσαν ουσιαστικά, ήρθαν και υιοθέτησαν τη ρήτρα μηδενικού ελλείμματος 
και ουσιαστικά το κράτος ανθίσταται οποιασδήποτε υποχρέωσης για 
υποστήριξη της επικουρικής ασφάλισης.  

Μάλιστα στην ίδια κατεύθυνση είναι και η κατάργηση των 
κοινωνικών πόρων, έτσι το μετοχικό ταμείο των δημοσίων υπαλλήλων 
αδυνατούσε στις 27 του μήνα δηλαδή σήμερα να καταβάλλει μέρισμα για 
πάνω από 280 χιλιάδες μερισματούχους.  

Κάναμε επίσκεψη στον κ. Στρατούλη, του ζητήσαμε να 
επανασυστήσει τον πόρο του 3% επί των προμηθειών του δημοσίου που έχει 
ένα όφελος 85 εκατομμύρια για το ταμείο, σε αντίθετη περίπτωση συνάδελφοι 
το ταμείο δε θα είναι βιώσιμο. Ο κ. Υπουργός δεσμεύτηκε για τη σύνταξη του 
Μαΐου, αλλά ξέρετε αυτές οι δεσμεύσεις είναι πολύ άμεσες.  

Ζητήσαμε την κατάργηση της ρήτρας μηδενικού ελλείμματος για 
να μπορέσουν τα ταμεία να είναι βιώσιμα. Αυτό δεν έγινε αποδεκτό, γιατί 
αποτελεί μονομερή ενέργεια όντως και είναι στη μεγάλη διαπραγμάτευση η 
οποία θα ολοκληρωθεί το επόμενο διάστημα και επί λέξει οι κουβέντες του 
Υπουργού ήταν ότι "δε θα δώσουμε άλλοθι στη διαπραγμάτευση και αν είναι 
να πάμε σε εκλογές θα πάμε με προμετωπίδα όχι περικοπές στους μισθούς 
και τις συντάξεις". 

Και το άλλο επικουρικό μας το ΤΕΑΔΥ το λεγόμενο, το οποίο 
ενοποιήθηκε με το ΕΤΕΑ για να μπορεί να δίνει στο ΙΚΑ-ΕΤΕΑΜ κάποιες κι 
εκεί συντάξεις, ουσιαστικά και αυτό αντιμετωπίζει σοβαρό πρόβλημα 
βιωσιμότητας.  

Το θέμα του εφάπαξ συνάδελφοι παρά τις περικοπές που έχει 
υποστεί κατά 38% ουσιαστικά έχει συνταξιοδοτήσει έχει δώσει εφάπαξ έως 
και τον Αύγουστο του 2013. Από κει και πέρα υπάρχει ένας νέος μαθηματικός 
τύπος που αν εφαρμοστεί ουσιαστικά οι ασφαλισμένοι δε θα παίρνουν ούτε 
τις εισφορές τους.  

Ζητήσαμε άμεσα από τον Υπουργό να σταματήσει αυτός ο 
τύπος, να γίνει αναλογιστική μελέτη και να προσαρμοστεί το εφάπαξ στο ύψος 
στο οποίο αντιστοιχεί στις εισφορές μας. Αυτό το ύψος λοιπόν είναι για έναν 
πανεπιστημιακής εκπαίδευσης με 35 χρόνια υπηρεσίας 15 χιλιάδες εισφορές 
σε όλο τον εργασιακό βίο που με μία ήπια αξιοποίηση αυτών των πόρων 
μιλάμε για 40 χιλιάδες εφάπαξ.  

Υπάρχει δέσμευση ότι δε θα υπάρξει νέα μείωση του εφάπαξ, 
μένει να τη δούμε, πρέπει να συνεχιστεί, γιατί  υπάρχουν 28 χιλιάδες 
συνάδελφοι που έκτοτε έχουν συνταξιοδοτηθεί και δεν μπορούν να πάρουν το 
εφάπαξ. Βεβαίως και πέρσι για να δοθεί το εφάπαξ υπήρξε επιχορήγηση του 
ταμείου με 350 εκατομμύρια, μια τέτοια νέα επιχορήγηση ζητάμε και φέτος με 
1 δισεκατομμύριο 400, για να υπάρξει δυνατότητα λοιπόν να γίνει βιώσιμο και 
το επόμενο ασφαλιστικό ταμείο μας και να χορηγεί ένα εφάπαξ.  

Συναδέλφισσες και συνάδελφοι, όλα αυτά στηρίζονται ότι θα 
είχαμε πρωτογενές πλεόνασμα, 3,5% μας είπε ο Υπουργός, αλλά επειδή οι 
ίδιοι θα ζητήσουν να έχουν 1% και 1,5% πρωτογενές πλεόνασμα η διαφορά 
των 3,5 δισεκατομμυρίων θα είναι εκείνη που θα χρηματοδοτήσει την 
κοινωνική πολιτική.  
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Βεβαίως οι ενδείξεις από το πρώτο τρίμηνο στον 
προϋπολογισμό δεν είναι πάρα πολύ ενθαρρυντικές, ευχόμαστε να 
αναστραφεί και να αντιστραφεί αυτό το κλίμα, γιατί βεβαίως εκεί πάνω 
στηρίζεται και το πρόγραμμα της Θεσσαλονίκης, όπου με τα 200 εκατομμύρια 
τα οποία έχουν δοθεί σε ένα πρόγραμμα 12 δισεκατομμυρίων περίπου το ένα 
εξηκοστό (1/60) είναι σαφές ότι όχι σε ορίζοντα 4ετίας δεν πρόκειται να 
υλοποιηθεί αυτό το πρόγραμμα αλλά πολύ αργότερα. 

Τελειώνω με ένα ακόμα θέμα που αφορά τους εργαζόμενους 
στην Αυτοδιοίκηση και στις Περιφέρειες, μιλάμε για την πράξη νομοθετικού 
περιεχομένου και τα αποθεματικά των Δήμων. Ξέρετε ότι η χώρα είναι σε μία 
διαπραγμάτευση με τους δανειστές για μία νέα συμφωνία, αυτή τη στιγμή έχει 
παγώσει η χρηματοδότηση διότι δεν υπάρχει συμφωνία. 

Γίνεται ένας εσωτερικός δανεισμός, έχουν παρθεί αποθεματικά 
από διάφορους κλάδους και χώρους, αυτό βεβαίως μπορεί να λειτουργήσει 
ως τον επόμενο μήνα, όμως τα ποσά τα οποία είναι μέσα στο καλοκαίρι στο 
βαθμό που έχουμε αποδεσμευτεί ότι θα πληρώνουμε στο διηνεκές το χρέος, 
είναι τέτοια που δεν μπορούν να ικανοποιηθούν πια με καμία εσωτερική 
χρηματοδότηση και εσωτερικό δανεισμό. 

Στα πλαίσια αυτά ήταν και η πράξη νομοθετικού περιεχομένου 
για τα αποθεματικά της Αυτοδιοίκησης των Δήμων και τα λοιπά. Στο Γενικό 
Συμβούλιο βγάλαμε ψήφισμα που καταγγείλαμε κατ΄ αρχήν τη διαδικασία ως 
πράξη νομοθετικού περιεχομένου, μιας και η Κυβέρνηση όλο το προηγούμενο 
διάστημα ως Αντιπολίτευση είχε κατακεραυνώσει και πολύ σωστά αυτή τη 
διαδικασία.  

Θυμόμαστε όλοι τον Αρχηγό της Αντιπολίτευσης τον κ. Τσίπρα 
στον κ. Παπούλια που του μιλούσε για εκτροπή, όπως και την κα 
Κωνσταντοπούλου στον νεοεκλεγέντα Πρόεδρο να μην στέρξει να υιοθετήσει 
τέτοιες αντιδημοκρατικές συμπεριφορές. Αλλά σε μόλις ελάχιστο χρόνο τριών 
μηνών ήδη δύο πράξεις νομοθετικού περιεχομένου έχουν πάει στον Πρόεδρο 
της Δημοκρατίας για υπογραφή. 

Στην ουσία των αποθεματικών πιστεύουμε ότι δεν πρέπει να 
θιγούν οι μισθοί των εργαζόμενων και κυρίως των ελαστικών μορφών 
απασχόλησης που είναι, γιατί οι μόνιμοι μισθοδοτούνται από το Γενικό 
Λογιστήριο του κράτους. Όπως επίσης τα έργα του ΕΣΠΑ τα 
συγχρηματοδοτούμενα, γιατί αυτό θα οδηγήσει σε πρόστιμα στους Δήμους και 
θα θιγεί το δημόσιο συμφέρον. 

Συναδέλφισσες και συνάδελφοι αυτή τη στιγμή γίνεται μία 
διαπραγμάτευση. Ανεξάρτητα από όλα αυτά τα ζητήματα τα οποία έχουμε 
βάλει εδώ και στα οποία πραγματικά υπάρχει μία διολίσθηση, δεν μπορούμε 
να πούμε ότι είμαστε αντίθετοι και ευχόμαστε πραγματικά η Κυβέρνηση να 
επιτύχει αυτή τη διαπραγμάτευση στα τέσσερα σημεία, τις τέσσερις κόκκινες 
γραμμές όπως λέει και να μην έχουμε κι άλλη μία διολίσθηση, δηλαδή να μην 
έχουμε νερωμένο κρασί, μάλλον να μην έχουμε ολίγον νερωμένο αντί για 
κρασί.  

Αυτή τη στιγμή έχουμε τις κόκκινες γραμμές στους μισθούς και 
τις συντάξεις, δε θα δεχτεί νέες περικοπές η Κυβέρνηση, στην ευελιξία της 
εργασίας όταν ξέρετε ότι υπάρχουν σοβαρά προβλήματα όπου ακόμα και 
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όσοι απασχολούνται έχουν οχτώ και δέκα μήνες περίπου δηλαδή το 20% να 
πάρουν τους μισθούς τους. 

Στις ιδιωτικοποιήσεις που καθότι έχει απομειωθεί η αξία της 
δημόσιας περιουσίας μιλάμε ουσιαστικά για ξεπούλημα καθώς επίσης και για 
τη φορολογική μεταρρύθμιση που πρέπει να γίνει, ούτως ώστε να μην 
υπάρξει η αύξηση του ΦΠΑ στα προϊόντα και στα είδη πλατειάς λαϊκής 
κατανάλωσης, αλλά και στα νησιά που θα πλήξει τον τουρισμό μας.  

Συναδέλφισσες και συνάδελφοι τελειώνοντας σας απευθύνω 
έναν θερμό αγωνιστικό χαιρετισμό, ευχόμαστε το συνέδριο της Ομοσπονδίας 
σας, μιας Ομοσπονδίας που είναι ταυτισμένη με αγώνες, που έχει δείξει 
πραγματικά ότι δεν την ενδιαφέρει ποιος κυβερνά αλλά πως κυβερνά, μια 
Ομοσπονδία που είναι η ραχοκοκαλιά και της ΑΔΕΔΥ, μαζί με τις άλλες τρεις 
μεγάλες Ομοσπονδίες την ΠΟΕΔΙΝ την ΟΛΜΕ και τη ΔΟΕ, να δώσουμε από 
κοινού αγώνες. 

Για να μπορέσουμε πραγματικά αυτά τα οποία αντιπαλέψαμε 
όλο αυτό το διάστημα και τα προηγούμενα χρόνια σήμερα να γίνουν πράξη να 
υλοποιηθούν, γιατί οι εργαζόμενοι οι μισθωτοί και οι συνταξιούχοι έχουν 
πληρώσει το φόρο του αίματος και είναι καιρός πραγματικά να πληρώσουν 
και οι έχοντες και οι κατέχοντες.  

Γεια σας, καλούς αγώνες, καλά αποτελέσματα στο συνέδριό 
σας.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστούμε το συνάδελφο Σταύρο Κουτσιουμπέλη και 
καλούμε στο βήμα τον Γραμματέα της ΣΗΔΗΚΕΚ-ΠΕΟ Νεοφύτου Αντώνη.  

Α. ΝΕΟΦΥΤΟΥ: Φίλε Πρόεδρε της Π.Ο.Ε. - Ο.Τ.Α., αγαπητό Προεδρείο, 
αγαπητοί προσκεκλημένοι, συναδέλφισσες συνάδελφοι, είναι μεγάλη η 
συγκίνησή μας κάθε φορά που βρισκόμαστε ενώπιων σας.  

Θεωρούμε τη σημερινή παρουσία μας σαν την πιο σημαντική 
στην πορεία των μακροχρόνιων αδελφικών σχέσεών μας για τον απλούστατο 
λόγο ότι οι δύσκολες συνθήκες που βιώνουμε μας φέρνουν πιο κοντά. Είναι 
πραγματικά μεγάλη μας η τιμή.  

Η μέχρι σήμερα συνεχής συνεργασία μας και η ανταλλαγή 
εμπειριών μας έκανε να παρακολουθήσουμε από κοντά τις εξελίξεις στην 
Ελλάδα, την αντίδραση των εργαζομένων και τους γεμάτους δυναμισμό 
πρωτοπόρους αγώνες της Π.Ο.Ε. - Ο.Τ.Α. 

Το κυπριακό πρόβλημα 40 χρόνια μετά το χουντικό 
πραξικόπημα και την τούρκικη εισβολή εξακολουθεί να παραμένει άλυτο και η 
Κύπρος διαιρεμένη. Πολλά σχέδια, πολλές προσπάθειες που δεν ήταν ικανές 
όμως να κάψουν την αδιαλλαξία της Τουρκίας.  

Μια μικρή ελπίδα δημιουργήθηκε χθες με την εκλογή στην 
Τουρκοκυπριακή Ηγεσία ενός ανθρώπου, του Μουσταφά Ακιντζί, που η μέχρι 
σήμερα στάση και συμπεριφορά του ήταν υπέρ της λύσης και της 
επανένωσης της Κύπρου. Ας ελπίζουμε λοιπόν ότι η Τουρκία δε θα 
εξουδετερώσει και αυτή την προσπάθεια που θα αρχίσει αμέσως μετά.  

Αντιλαμβανόμαστε ότι σε αυτή τη δύσκολη περίοδο στην Ελλάδα 
έχουν δημιουργηθεί νέα δεδομένα και προσδοκίες και υπάρχει ένα είδος 
αναμονής σε ότι αφορά τις εξελίξεις. Όλοι γνωρίζουν πλέον ότι το κριτήριο 
των εργαζομένων είναι αλάνθαστο κι ότι την ίδια ώρα που είναι έτοιμοι να 
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στηρίξουν την προσπάθεια προς την ορθή κατεύθυνση, άλλο τόσο είναι 
έτοιμοι να συνεχίσουν και να εντείνουν τον αγώνα τους, για να απαλλαγούν 
από τις καταστροφικές πολιτικές των μνημονίων.  

Γιατί τα γιατροσόφια που δόθηκαν για θεραπεία αποδείχτηκαν 
θανατηφόρα, για την οικονομία, τους εργαζόμενους και τις αδύνατες ομάδες 
του πληθυσμού. Γιατί η οργανωμένη προσπάθεια απαξίωσης και 
αποδυνάμωσης των αντοχών των εργαζομένων και του λαού έχουν 
αποκαλυφθεί. Οι ίδιες συνταγές και στην Κύπρο που διανθίστηκαν με το 
πρωτοφανές κούρεμα των καταθέσεων, ίδιες συνταγές, ίδιες επιπτώσεις.  

Με απλές αναφορές για να μην κουράζω θα διαπιστώσετε την 
απόλυτη ομοιότητα. Είναι θέμα ποιος έχει την πρωτιά. Αύξηση χρέους, 
μείωση του ακαθάριστου εγχώριου προϊόντος, μείωση της απασχόλησης που 
ισοδυναμεί με εκτόξευση της ανεργίας στο 17% και μαζική μετανάστευση των 
νέων, αφού το 40% με 50% από αυτούς είναι χωρίς δουλειά.  

Η μείωση μισθών και ωφελημάτων και η απορρύθμιση των 
εργασιακών σχέσεων οδήγησαν μέσα σε 25 μήνες το βιοτικό επίπεδο σε 18 
χρόνια πίσω. Μείωση κοινωνικών παροχών και της κοινωνικής στήριξης, με 
αποτέλεσμα το 20% του πληθυσμού να ζει κάτω από το όριο της φτώχιας και 
δεκάδες χιλιάδες να εξαρτώνται από τα κοινωνικά παντοπωλεία.  

Οι ιδιωτικοποιήσεις, οι εκποιήσεις, το ξεπούλημα του πλούτου, η 
κατάρρευση του συστήματος υγείας και οι επιπτώσεις στην παιδεία είναι πολύ 
γνωστές για σας συνταγές και όλα αυτά για να μας «σώσουν» στο όνομα της 
ευρωπαϊκής αλληλεγγύης.  

Τι να πούμε για τις λεγόμενες αναδιαρθρώσεις σε όλους τους 
τομείς που ως δια μαγείας αποβαίνουν σε βάρος των εργαζομένων και 
αυξάνουν τα κέρδη του κεφαλαίου; Στο ερώτημα τι κάνουμε και πως 
αντιδρούμε κατάφεραν να μας δημιουργήσουν το αίσθημα του φόβου, για να 
αποφύγουμε όπως λένε τα χειρότερα.  

Υπάρχει πιο κάτω από τον πάτο; Έτσι πιαστήκαμε κι εμείς στην 
Κύπρο ανέτοιμοι, παρά τη μεγάλη διαχρονική εμπειρία σε αγώνες, σκληρές 
απεργιακές μάχες και διεκδικήσεις. Εκείνο που μας έλειπε ήταν η εμπειρία σε 
μαζικές κινητοποιήσεις και καθολική αντίδραση.  

Σταδιακά η ΠΕΟ μπήκε επικεφαλής μιας πλατφόρμας 
συνδικαλιστικών και κοινωνικών οργανώσεων, που πραγματοποίησαν 
μεγάλες για τα δεδομένα της Κύπρου κινητοποιήσεις αντίδρασης. Αυτές όμως 
δεν αρκούν, το παγκοσμιοποιημένο κεφάλαιο και οι εκφραστές του στα κέντρα 
αποφάσεων κατάφεραν να ελέγχουν τις τύχες των λαών και είναι δύσκολο να 
αντιμετωπιστεί μεμονωμένα από χώρα σε χώρα. 

Είναι αναγκαία η ενότητα και κοινή δράση, όσο δύσκολο κι αν 
ακούγεται, αν πρόκειται να δοθεί με επιτυχία ο αγώνας για ανατροπή των 
νεοφιλελεύθερων πολιτικών. Είναι ξεκάθαρο ότι η επιλογή είναι η ρήξη μαζί 
τους.  

Συναδέλφισσες και συνάδελφοι, η Τοπική Αυτοδιοίκηση στην 
οποία δραστηριοποιούμαστε είναι ένα άλλο θύμα αυτών των πολιτικών. Οι 
λεγόμενες μνημονιακές ρήτρες για αναδιάρθρωση ισοδυναμούν με ουσιαστική 
διάλυση, συγκέντρωση εξουσιών και αρμοδιοτήτων, συρρίκνωση της 
Δημοκρατίας, υποβάθμιση των προσφερόμενων υπηρεσιών, απορρύθμιση 



43ο ΤΑΚΤΙΚΟ ΣΥΝΕΔΡΙΟ – ΗΜΕΡΑ 1η - 27/4/2015 

 13 

των εργασιακών σχέσεων, κατάργηση των συλλογικών συμβάσεων, η μείωση 
των θέσεων εργασίας και η εξυπηρέτηση του μεγάλου ιδιωτικού κεφαλαίου, 
είναι οι στόχοι μιας τέτοιας προτεινόμενης μεταρρύθμισης.  

Μας είχατε μεταδώσει επαρκή εμπειρία για να μπορέσουμε να 
αντιδράσουμε δυναμικά και αποφασιστικά σε συμμαχία με την πλειοψηφία 
των αιρετών αντιπροσώπων. Η πλευρά της Κυβέρνησης και της τρόικας 
έκαναν μια υποχώρηση και αναμένουμε το επόμενο βήμα τους.  

Αγαπητοί συνάδελφοι, βρεθήκαμε να έχουμε την ευθύνη έναντι 
των εργαζομένων σε αυτές τις δύσκολες συνθήκες, δεν έχουμε το δικαίωμα να 
υποχωρήσουμε ούτε στιγμή, πρέπει να δώσουμε τον αγώνα με τόλμη και 
αγωνιστικότητα. Η ενότητα και συνοχή των εργαζομένων είναι προϋπόθεση 
για επιτυχία. 

Τέλος θέλω να σας ευχαριστήσω για τη δυνατότητα που μου 
δώσατε να σας συγχαρώ για τους αγώνες σας και να μεταφέρω του 
χαιρετισμούς του Διοικητικού Συμβουλίου της συντεχνίας μου και των 
εργαζομένων. 

Δηλώνοντας την ανεπιφύλακτη αλληλεγγύη μας εύχομαι κάθε 
επιτυχία στο συνέδριο και δύναμη για τη συνέχεια. Ζήτω στους αγώνες των 
εργαζομένων, ζήτω στην αλληλεγγύη των λαών.  

Και καλώ το συνάδελφο Πρόεδρο της Ομοσπονδίας για ένα 
συμβολικό δώρο. Είναι ένα αγαλματίδιο αντίγραφο της Αφροδίτης του πρώτου 
αιώνα προ Χριστού.  

Θ. ΜΠΑΛΑΣΟΠΟΥΛΟΣ: Ευχαριστώ πολύ!  

Θα ήθελα αγαπητοί συνάδελφοι λίγο την προσοχή σας. Πρέπει 
να σας πω ότι με τους συναδέλφους τους Κύπριους το τελευταίο χρονικό 
διάστημα έχουμε μια πολύ μεγάλη ανταλλαγή απόψεων, όχι μόνο σε επίπεδο 
Ομοσπονδίας, αλλά και στελεχών δικών μας που συμμετέχουν σε διάφορες 
εκδηλώσεις της ΣΗΔΗΚΕΚ-ΠΕΟ.  

Χαίρομαι που ακούγοντας την ομιλία του Αντώνη έρχεται στο 
μυαλό μου πριν τρία χρόνια όταν είχαμε πάει στην Κύπρο και ήμαστε 
καλεσμένοι να τους μεταφέρουμε την εμπειρία από την εφαρμογή των 
μνημονίων. Και το λέω το "χαίρομαι" όχι με τη χαρά που θα νομίζει κάποιος, 
αλλά ότι τελικά επιβεβαιωθήκαμε ότι η πολιτική που ασκείται, είτε αφορά την 
Ελλάδα, είτε την Κύπρο, είναι ενταγμένη μόνο να εξυπηρετήσει τα 
συμφέροντα του μεγάλη κεφαλαίου.  

Άρα λοιπόν για να έχει αποτέλεσμα αυτός ο αγώνας, είναι 
αναγκαίο όσο ποτέ αυτοί οι αγώνες να μην είναι μόνο εθνικοί, να γίνουν 
αγώνες πανευρωπαϊκοί, με το σύνολο των εργαζομένων, διότι όλα τα 
προβλήματα αυτά μεταφέρονται και στις άλλες χώρες. 

Κι εμείς με τη σειρά μας να δώσουμε ένα αναμνηστικό δώρο, 
είναι το αγγείο των θεριστών. Πιστεύω είναι συμβολικό το δώρο, ώστε και 
αυτοί να αρχίζουν να θερίζουν τους καρπούς των αγώνων τους για την 
ανατροπή των μνημονιακών πολιτικών.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Συνάδελφοι δεν υπάρχει ενημέρωση αυτή τη στιγμή για τον 
εκπρόσωπο της ΚΕΔΕ, βεβαίως μόλις έρθει κι όταν έρθει κι αν έρθει θα του 
δώσουμε το λόγο.  
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Επειδή έχουν προκύψει δύο-τρία ζητηματάκια τα οποία 
ενδεχομένως ανατρέψουν το πρόγραμμα, γιατί ήδη έχουμε υπέρβαση πάνω 
από μία ώρα, θα δώσουμε το λόγο στον Πρόεδρο της Εκτελεστικής για να 
διευκρινίσει κάποια πράγματα.  

Θέμη Μπαλασόπουλε έχεις το λόγο.  

 

«Ενημέρωση νομιμοποίησης των συνέδρων» 

Θ. ΜΠΑΛΑΣΟΠΟΥΛΟΣ: Συνάδελφοι ζήτησα το λόγο προκειμένου για να μην 
παίρνει το λόγο η κάθε παράταξη και θέτει ζητήματα, που βέβαια μπορεί μετά 
να βάλει τι επιπλέον ζητήματα υπάρχουν, εγώ θα σας κάνω μία ενημέρωση 
σχετικά με τις διαδικασίες των εκλογών. 

  Δηλαδή πόσοι έχουν νομιμοποιηθεί, τι προβλήματα υπάρχουν 
και μετά ο συνάδελφος ο Γενικός Γραμματέας που είναι και υπεύθυνος της 
Επιτροπής Νομιμοποίησης θα σας ενημερώσει για τα προβλήματα που 
υπάρχουν και βέβαια θα πρέπει να πούμε ότι υπάρχουν και εκκρεμότητες όχι 
μόνο που έχουν να κάνουν με δικαιολογητικά, αλλά και με Συλλόγους που δεν 
έχουν τακτοποιηθεί οικονομικά.  

Πρώτον οι Σύλλογοι που πραγματοποίησαν εκλογές είναι 175, 
Σύλλογοι που δεν πραγματοποίησαν εκλογές είναι 33, Σύλλογοι που 
πραγματοποίησαν εκλογές εκτός χρονικού ορίου είναι 2.  

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: (Ερώτηση εκτός μικροφώνου)  

Θ. ΜΠΑΛΑΣΟΠΟΥΛΟΣ: Συγνώμη συνάδελφοι, εγώ σας λέω την απόφαση 
του Γενικού Συμβουλίου, δε θέλετε; Εσείς μπορείτε μετά να πείτε και 103, δεν 
απαγορεύουμε από κανέναν να πει την άποψή του.  

  Εμείς λέμε ότι είναι 2 και οι Σύλλογοι που δεν έκαναν εκλογές 
κυρίως η πλειοψηφία τους είναι Σύλλογοι που δεν έκαναν για οικονομικούς 
λόγους, που δεν είχαν τη δυνατότητα να πληρώσουν τις συνδρομές τους και 
είναι και Σύλλογοι που δεν έκαναν εκλογές για οργανωτικούς λόγους.  

  Σας τους λέω έτσι για να καταγράφονται στα πρακτικά: Δήμος 
Θεσσαλονίκης για οικονομικούς λόγους, ΟΤΑ Νομού Ηλείας, Παλαιό Φάληρο, 
Νομού Κορίνθου, ΕΣΔΚΝΑ, Δήμου Μεγαρίων, Τροιζήνα Πόρος, Μελίσσια νυν 
Πεντέλη, Νέα Πέραμος, Εργατοϋπαλλήλων Νομού Λέσβου, Διδυμότειχου 
Ορφέα και λοιπά, Σύρου, Άστυ Ηρακλείου Κρήτης, Ωραιόκαστρο, Σικυωνιών, 
ΟΤΑ Νομού Ημαθίας που είναι αυτός που έχει προέλθει από την ΟΜΕ-ΟΤΑ, 
ΟΤΑ νομού Λακωνίας και Φιλοθέη-Ψυχικό.  

Για οργανωτικούς λόγους είναι: Νομού Σερρών, ΔΕΥΑΜ Βόλου, 
πτυχιούχοι Νομού Θεσσαλονίκης, Κύθηρα-Αντικύθηρα, Μουσικοί Πάτρας, 
Σύνδεσμος Διαχείρισης Απορριμμάτων Ξάνθης, Παλλήνη, παιδικοί σταθμοί 
νομού Μεσσηνίας, Δήμου Λυκόβρυσης οι οποίοι μάλλον έχουν ενσωματωθεί 
στο Σύλλογο Δήμου Λυκόβρυσης-Πεύκης, ΑΣΔΑ, Σκύρου, Εθνικός Κήπος, 
Ιατρεία Αθήνας, Αμοργού και Ίου.  

Είναι κάποιοι Σύλλογοι που δε συμπλήρωναν και τον αριθμό 
των μελών που προβλέπεται τον κατώτερο που είναι το 36, άρα κάποιοι 
δικαιολογημένα, κάποιοι για άλλους λόγους δεν έκαναν εκλογές. Τώρα, θα 
σας τα πει μετά και ο συνάδελφος Τσούνης, αυτή τη στιγμή υπάρχουν 
εκκρεμότητες από χτες και το λέω για ενημέρωση του Σώματος. 
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Κάποιοι Σύλλογοι δεν έχουν τακτοποιηθεί οικονομικά, είναι όμως 
στα δικαιολογητικά τα υπόλοιπα για μας οκ, πλην όμως για να μπορέσουν να 
συμμετέχουν στο συνέδριο θα πρέπει σύμφωνα με το καταστατικό να είναι και 
οικονομικά τακτοποιημένοι, να έχουν εξοφλήσει τις συνδρομές τους που 
οφείλουν, θα τις πω συνάδελφοι, μέχρι τις 28 Φεβρουαρίου του 2015.  

Σύμφωνα με την εικόνα που είχαμε χτες, θα τους λέω όλους 
Συλλόγους, ο Σύλλογος Υπαλλήλων Δήμου Νομού Ημαθίας χρωστάει την 
1/1/2012 και μέχρι τώρα δεν έχει πληρώσει. Ο Σύλλογος Υπαλλήλων Δήμου 
Κορυδαλλού εξόφλησε σήμερα το πρωί, ο Σύλλογος Εργαζομένων ΟΤΑ 
Νομού Κέρκυρας οφείλει από 1/11/2013, δεν έχει πληρώσει.  

Ο Σύλλογος Δημοτικών Υπαλλήλων Νομού Κεφαλληνίας Ιθάκης 
οφείλει από την 1η Απριλίου του 2010, εδώ να πω για να είσαστε πλήρως 
ενημερωμένοι ότι ο Σύλλογος αυτός είχε διαγραφεί στο ενδιάμεσο συνέδριο, 
υπήρξε ένα πρόβλημα με την εφαρμογή στη συλλογική σύμβαση εργασίας, 
δεσμεύθηκαν οι συνάδελφοι ότι να καταβάλλουν ένα ποσό και μετά σταδιακά 
να εξοφλήσουν, από τότε που δώσανε το ποσό και πήραν τη βεβαίωση 
προκειμένου να κάνουν χρήση της συλλογικής σύμβασης εργασίας δεν 
ξαναέστειλαν στην Ομοσπονδία ούτε ένα ευρώ.  

Είναι ο Σύλλογος Υπαλλήλων Δήμου Χαλανδρίου, ο οποίος 
πλήρωσε σήμερα το πρωί, είναι ο Σύλλογος εργαζομένων ΟΤΑ Νομού 
Ιωαννίνων, όπου υπάρχει μία οφειλή 2.800 τα οποία είναι δεσμευμένα στην 
τράπεζα και υπάρχει έγγραφο του Συλλόγου που έχει κατατεθεί στην 
Ομοσπονδία, τα οποία αποδεσμεύονται στις 30 του μήνα, το πρωί με την 
κατάθεσή τους στο λογαριασμό της Ομοσπονδίας αυτόματα οι συνάδελφοι 
αυτοί θα έχουν και το δικαίωμα να ψηφίσουν.  

Είναι ο Σύλλογος Εργαζομένων του Δήμου φυλής, που οφείλει 
και από την 1/11/2011 μέχρι τώρα δεν πλήρωσε. Είναι ο Σύλλογος Δημοτικών 
Υπαλλήλων Δήμου Φλώρινας, που πλήρωσε σήμερα το πρωί. Είναι ο 
Σύλλογος Δημοτικών Υπαλλήλων Ζακύνθου που μέχρι τώρα δεν πλήρωσε. 
Είναι ο Σύλλογος Εργατοϋπαλλήλων Δήμου Ελληνικού, είναι το Σωματείο που 
είναι Πρόεδρος ο Άρης Σούγελας, που πλήρωσε ο Άρης.  

Είναι ο Σύλλογος Εργαζομένων Δήμου Λουτρακίου Περαχώρας 
που χρωστάει από την 1/1/2014 δεν πλήρωσε, ο Σύλλογος Εργαζομένων 
Δήμου Αγίου Νικολάου Κρήτης από 1/9/2014 δεν πλήρωσε, ο Σύλλογος 
Εργαζομένων ΟΤΑ επαρχίας Λειβαδιάς από 1η Απριλίου του 2013 που μέχρι 
τώρα δεν πλήρωσε.  

Το Σωματείο Προσωπικού Καθαριότητας Δήμου Πάτρας που 
πλήρωσε, ο Σύλλογος Δημοτικών και Κοινοτικών Υπαλλήλων Νομού Αττικής 
που πλήρωσε σήμερα, ο Σύλλογος Εργαζομένων ΟΤΑ περιοχής 
Πρωτοδικείου Αμαλιάδας που σήμερα το πρωί πλήρωσε, ο Σύλλογος ΦΟΣΔΑ 
Κεντρικής Μακεδονίας που πλήρωσε και ο Σύλλογος Δημοτικών Υπαλλήλων 
Βορείου Έβρου που μέχρι τώρα δεν πλήρωσε.  

Είναι το Παγγαίο, που είναι ασήμαντο το ποσόν, αλλά είναι 
καινούριος Σύλλογος και θα πρέπει να πληρώσει την εγγραφή του κι ένα 
μικρό κομμάτι των εισφορών του και ο ΟΤΑ Νομού Ευρυτανίας που σήμερα 
το πρωί πλήρωσαν. Άρα αυτή είναι η εικόνα, να σας πω επίσης ότι είχαμε στη 
διαδικασία αυτή και εφτά Συλλόγους οι οποίοι έβαλαν διπλές κάλπες, να 
ψηφίσουν δηλαδή στη μία κάλπη που ψήφισαν όπως προβλέπεται από το 
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καταστατικό μόνιμοι και αορίστου για την εκλογή αντιπροσώπων και στην 
άλλη κάλπη βάζανε και συμβασιούχους.  

Αυτά τα πρακτικά στην πλειοψηφία είτε δεν υπογράφονται από 
δικαστικό, είτε δεν είναι έγκυρα, από κει και πέρα όμως κατατέθηκαν στην 
Ομοσπονδία, έγινε εχτές το βράδυ ένα Γενικό Συμβούλιο, τελικά 
συμφωνήσαμε και με αυτούς τους Συλλόγους για να μη διαφανεί ότι υπάρχει 
καμία διάθεση να αποκλείσουμε κανέναν.  

Αυτοί οι Σύλλογοι αυτό που έκανε η Επιτροπή Νομιμοποίησης 
ήταν να ελέγξει το πρακτικό που προβλέπεται από τα καταστατικό της 
Ομοσπονδίας και είναι της Πετρούπολης, της Καισαριανής, της Λυκόβρυσης-
Πεύκης, Άγιοι Ανάργυροι, Καματερό, Ελληνικό του Άρη Σούγελα, Φυλής και 
της Ηλιούπολης.  

Συνάδελφοι αυτά είναι από τη μεριά τη δικιά μου, τώρα με την 
άδεια του Προέδρου του συνεδρίου να δώσουμε το λόγο στο συνάδελφο 
Γιάννη Τσούνη, προκειμένου να μας ενημερώσει για τις υπόλοιπες 
εκκρεμότητες.  

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Το πλήρωσε σημαίνει εξόφλησε;  

Θ. ΜΠΑΛΑΣΟΠΟΥΛΟΣ: Ναι, ναι, εννοείται.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Το λόγο έχει ο Γενικός Γραμματέας της Εκτελεστικής Επιτροπής 
ο Γιάννης Τσούνης.  

Γ. ΤΣΟΥΝΗΣ: Συνάδελφοι κατ΄ αρχήν να πω ότι ο Πρόεδρος δεν άφησε και 
τίποτα για να ενημερώσω, ουσιαστικά έκανε και  τη δουλειά της Επιτροπής 
Νομιμοποίησης.  

Να πω λοιπόν τις εκκρεμότητες οι οποίες υπάρχουν ακόμη, είναι 
δεδομένο με απόφαση και μετά από εισήγηση της Επιτροπής Νομιμοποίησης 
και την απόφαση του Γενικού Συμβουλίου χθες το βράδυ ότι δύο Σύλλογοι, ο 
Σύλλογος Εργαζομένων Δήμου Αγίου Νικολάου και ο Σύλλογος Εργαζομένων 
Δήμου Νομού Φωκίδας δεν νομιμοποιούνται λόγω του ότι έκαναν εκλογές 
πριν από την περίοδο που προβλέπει το καταστατικό, δηλαδή από την πρώτη 
Δεκεμβρίου μέχρι και 15 ημέρες πριν τη διενέργεια των εκλογών.  

Να ενημερώσω και ως Γενικός Γραμματέας ότι όταν οι Σύλλογοι 
αυτοί έστειλαν τα πρακτικά αρχαιρεσιών ενημερώθηκαν και όχι μία φορά αλλά 
πολλές φορές ότι είχαν όλο το χρονικό διάστημα και τη δυνατότητα να κάνουν 
εκλογές ξανά μέσα στην περίοδο που προβλέπει το καταστατικό, δεν το 
έκαναν, ως εκ τούτου και η εισήγηση της Επιτροπής και η απόφαση του 
Γενικού Συμβουλίου ήταν να μην νομιμοποιηθούν.  

Υπήρχαν χθες άλλες δύο εκκρεμότητες, η μία εκκρεμότητα ήταν 
με το Σωματείο Εργαζομένων Δήμων Ικαρίας-Φούρνων, που το Σωματείο 
αυτό είχε κάνει αίτηση στο Πρωτοδικείο Σάμου να ορίσει δικαστικό 
αντιπρόσωπο για τις εκλογές. Το Πρωτοδικείο Σάμου δήλωσε ότι δεν έχει τη 
δυνατότητα να ορίσει δικαστικό αντιπρόσωπο, στη συνέχεια προφανώς και 
από την ενημέρωση που έχουμε το Σωματείο προχώρησε από μόνο του σε 
διορισμό ενός Δικηγόρου.  

Η νομοθεσία αυτό που προβλέπει και αυτό που είχαμε πει και 
στους συναδέλφους είναι ότι πρέπει το Πρωτοδικείο Σάμου μετά την αδυναμία 
που πιστοποιεί να ορίσει Δικηγόρο από το νησί. Ζητήσαμε λοιπόν και μένει 
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ακόμα σε εκκρεμότητα το έγγραφο του Πρωτοδικείου Σάμου με το οποίο 
ορίζει Δικηγόρο που θα παρίσταται στην εκλογική διαδικασία και θα 
πιστοποιεί την εκλογική διαδικασία. Ως εκ τούτου μέχρι και σήμερα δεν έχει 
κατατεθεί τέτοιο έγγραφο, εάν δεν κατατεθεί εμείς το λέμε και σήμερα ο 
Σύλλογος Ικαρίας-Φούρνων δεν νομιμοποιείται. Η εισήγηση είναι να μην 
νομιμοποιηθεί.  

Υπήρχε και υπάρχει σε εκκρεμότητα ένας ακόμη Σύλλογος, είναι 
ο Σύλλογος Εργαζομένων Δήμου Ασπροπύργου που εκεί υπήρχε ένα 
έγγραφο του Συλλόγου του Περιφερειακού Ελευσίνας-Ασπροπύργου-
Μάνδρας-Ειδυλλίας ότι υπάρχουν 11 διπλοψηφίες. Εδώ να πούμε ότι το 
περιφερειακό Σωματείο έκανε εκλογές το Δεκέμβριο, μέχρι τότε δεν είχε 
συσταθεί το καινούριο Σωματείο στο Δήμο Ασπροπύργου. 

Την ίδια στιγμή να ενημερώσω το Σώμα ότι μέχρι χθες δεν το 
είχαμε υπόψη μας, σήμερα έφεραν συνάδελφοι από το Δήμο Ασπροπύργου, 
έχουμε υπεύθυνη δήλωση των 11 συναδέλφων που αναφέρονται στο 
έγγραφο του περιφερειακού Συλλόγου ότι δεν ψήφισαν στις εκλογές για 
αντιπροσώπους στο Σωματείο το περιφερειακό. Η Επιτροπή Νομιμοποίησης 
που συνεδρίασε λίγο πριν την έναρξη των εργασιών του συνεδρίου 
αποφάσισε ομόφωνα και με την υπεύθυνη δήλωση των εργαζομένων το 
Σωματείο να νομιμοποιηθεί.  

Αυτή λοιπόν είναι η εικόνα σε σχέση με τους Συλλόγους με τα 
Σωματεία, Πρόεδρε.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Συνάδελφοι είναι ο Γενικός Γραμματέας της ΚΕΔΕ εδώ, είναι 
αυτός που περιμέναμε, όχι για τη νομιμοποίηση, απλά είχαμε πει ότι θα 
περιμένουμε λίγο να κάνει ένα χαιρετισμό ο Γενικός Γραμματέας της ΚΕΔΕ ο 
κ. Γιάννης Μουράτογλου.  

Γ. ΤΣΟΥΝΗΣ: Πρόεδρε μέχρι να ανέβει στο βήμα ο Γενικός Γραμματέας να 
ενημερώσω για κάτι ακόμη. Η Επιτροπή Νομιμοποίησης και αυτό πρέπει να 
τονιστεί, στη λογική και στο κλίμα των ημερών, είχε πολύ ελαστική ματιά 
πάνω στα καταστατικά και στα αρχεία και στα πρακτικά. Υπήρχαν Σύλλογοι 
που μπορεί να ψήφισαν κάποιοι συμβασιούχοι που δεν επηρέαζαν το 
αποτέλεσμα, ελλείψει εγγράφων, όλα αυτά κοινή συναινέσει είχαμε τη λογική 
να υπάρξει ένα ενωτικό συνέδριο, ως εκ τούτου τα ξεπέρασε και εισηγήθηκε 
θετικά.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ωραία, ευχαριστούμε το Γιάννη Τσούνη. Το λόγο έχει ο Γενικός 
Γραμματέας της ΚΕΔΕ ο κ. Μουράτογλου Γιάννης.  

 

«Συνέχεια χαιρετισμών»  

Γ. ΜΟΥΡΑΤΟΓΛΟΥ: Κατ΄ αρχήν να ζητήσω μια συγχώρεση για την 
καθυστέρηση της προσέλευσής μου, αλλά αυτό δεν οφείλεται ούτε στη δική 
μου διάθεση, ούτε σε κάτι διαφορετικό, απλά είχαμε κι εμείς Διοικητικό 
Συμβούλιο, μετά το πέρας του Διοικητικού Συμβουλίου είχαμε να συντάξουμε 
το ψήφισμα και την απόφαση για τα τρέχοντα ζητήματα που όλοι γνωρίζετε 
αυτές τις ημέρες που ταλανίζουν την Αυτοδιοίκηση.  

Εκ μέρους του Προέδρου ο οποίος εντελώς συμπτωματικά θα 
έλεγα χωρίς να υπάρχει στο πρόγραμμα κλήθηκε από τον αρμόδιο Επίτροπο 
Μεταναστευτικής Πολιτικής τον κ. Αβραμόπουλο και αυτή τη στιγμή μεταβαίνει 
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στο Στρασβούργο γιατί έχουν μια συνάντηση για το θέμα της μετανάστευσης, 
το οποίο όπως όλοι γνωρίζουμε απασχολεί τους Δήμους. 

Μεταφέρω λοιπόν εκ μέρους του Προέδρου της Κεντρικής 
Ένωσης Δήμων Ελλάδος κ. Γιώργου Πατούλη χαιρετισμό για τις εργασίες του 
43ου Τακτικού Συνεδρίου της Π.Ο.Ε. - Ο.Τ.Α. Ο Πρόεδρος της ΚΕΔΕ 
δυστυχώς δεν μπορεί να παρευρεθεί στο σημερινό σας συνέδριο, διότι 
ταξιδεύει στις Βρυξέλες προκειμένου να συναντηθεί με τον Επίτροπο αρμόδιο 
για θέματα μετανάστευσης κ. Δημήτρη Αβραμόπουλο, τους Έλληνες 
Ευρωβουλευτές, αλλά και Αξιωματούχους της Ευρωπαϊκής Ένωσης, 
προκειμένου να συζητήσει το φλέγον θέμα της μετανάστευσης, το οποίο 
πλέον δοκιμάζει τις αντοχές των τοπικών μας κοινωνιών λόγω της 
ανεξέλεγκτης διάστασης που έχει πάρει.  

Το συνέδριο της Π.Ο.Ε. - Ο.Τ.Α. διεξάγεται όπως όλοι γνωρίζετε 
σε μια πολύ κρίσιμη για το μέλλον της χώρας μας περίοδο, σε μια περίοδο 
που η Αυτοδιοίκηση δοκιμάζει τις αντοχές της και οι εργαζόμενοί τους 
καλούνται να υπερβούν τους εαυτούς τους προσφέροντας τις Υπηρεσίες τους 
στο κοινωνικό σύνολο κάτω από πολύ δύσκολες συνθήκες και με σημαντικά 
χαμηλότερες μισθολογικές απολαβές.  

Η ΚΕΔΕ, όπως όλοι θα πρέπει να γνωρίζετε, είναι στο πλευρό 
όπως πάντα των εργαζομένων της Αυτοδιοίκησης και στηρίζει την 
προσπάθεια της Π.Ο.Ε. - Ο.Τ.Α.… 

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Αφού είναι μαζί μας και στηρίζει εμάς, δεν πρέπει να κάνει 
μηνύσεις στους εργαζομένους. Μόλις προχθές ο Δήμαρχος της Έδεσσας και 
ο Αντιδήμαρχος εκπρόσωπος της ΚΕΔΕ έκανε 18 μηνύσεις στους 
εργαζόμενους.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Συνάδελφε σε παρακαλώ μη διακόπτεις. Σε παρακαλώ. 
Συνεχίστε κ. Μουράτογλου.  

Γ. ΜΟΥΡΑΤΟΓΛΟΥ: Η ΚΕΔΕ είναι στο πλευρό των εργαζόμενων της 
Αυτοδιοίκησης και στηρίζει την προσπάθεια της Π.Ο.Ε. - Ο.Τ.Α. να διαφυλάξει 
τα εργασιακά.  

Θα μου επιτρέψετε κλείνοντας με τον χαιρετισμό να διαβάσω τη 
σημερινή απόφαση, η οποία θεωρώ ότι αγγίζει και εσάς, που είναι η απόφαση 
το ψήφισμα της ΚΕΔΕ που αφορά τη σημερινή απόφαση του Διοικητικού 
Συμβουλίου.  

Το Δ.Σ. της ΚΕΔΕ μετά από αναλυτική συζήτηση μεταξύ των 
μελών του και αφού έλαβε υπόψιν τις θέσεις των Προέδρων της ΠΕΔ και των 
Δημάρχων που παρευρέθηκαν στην έκτακτη συνεδρίασή του και 
συνεκτιμώντας τη διαβεβαίωση του Πρωθυπουργού ότι "δεν υπάρχει άμεσος 
οικονομικός κίνδυνος για τη χώρα", πρώτον αποτίμησε ως θετικότατο το 
αποτέλεσμα της συνάντησης με τον Πρωθυπουργό, δεύτερον επανέλαβε την 
άποψη ότι κρίνει θεσμικά απαράδεκτη την πρακτική της επιβολής των 
απόψεων της κεντρικής εξουσίας στην Αυτοδιοίκηση μέσα από ψήφιση 
πράξεων νομοθετικού περιεχομένου.  

Τρίτον, αναμένουμε άμεσα να προχωρήσει η νομοθετική 
τακτοποίηση των ζητημάτων που τέθηκαν στον Πρωθυπουργό, όπως μεταξύ 
άλλων η εξαίρεση των ανταποδοτικών τελών από τις προβλέψεις του νόμου, 
η εξαίρεση των προϋπολογισμών των Δήμων που έχουν οικονομικές 
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δεσμεύσεις, η ανάληψη από το δημόσιο της ευθύνης να καλύψει νομικά 
ζητήματα που αφορούν πληρωμή από ρήτρες ή ευθύνες Δήμων και 
Δημάρχων. 

Να διασαφηνιστεί ο μηχανισμός με τον οποίον θα γίνει η 
διαχείριση των χρημάτων μας μέσω της Τραπέζης της Ελλάδος εφόσον αυτά 
κατατεθούν, να εξασφαλιστεί η άμεση ταμειακή διαχείριση όπως γίνεται 
σήμερα από τις εμπορικές τράπεζες, να εξαιρεθούν τα διαθέσιμα που είναι 
στις συνεταιριστικές τράπεζες.  

Θεωρούμε θετική τη δέσμευση του Πρωθυπουργού ότι η ισχύς 
της πράξης νομοθετικού περιεχομένου θα είναι ολιγόμηνη και θα μετατραπεί 
σε προαιρετική κατά τη διάρκεια του καλοκαιριού.  

Τέταρτον, εάν δεν ολοκληρωθούν οι εν λόγω νομοθετικές 
ρυθμίσεις για την αποδέσμευση των ταμειακών διαθεσίμων θα αποφασίσουμε 
για την τελική μας στάση στις 7 Μαΐου στο συνέδριό μας από το σύνολο της 
Αυτοδιοίκησης πρώτου βαθμού στο κυρίαρχο όργανό μας.  

Πέμπτο, παράλληλα θα αποστείλουμε επιστολή στην Τράπεζα 
της Ελλάδος, όπου θα ζητούμε απαντήσεις σε μια σειρά ερωτημάτων που 
τίθενται για τα ρέπος με τα οποία πρόκειται να επενδυθούν τα χρήματα των 
Δήμων.  

Έκτον, να αναζητηθούν άλλα χρηματοοικονομικά εργαλεία 
βοήθειας των ΟΤΑ πρώτου βαθμού τα οποία δεν προσβάλλουν την 
αυτοτέλεια, την καταστατική και συνταγματική τους θέση. Τέλος δηλώνουμε τη 
στήριξή μας στην εθνική διαπραγματευτική προσπάθεια με προϋπόθεση την 
παραμονή της χώρας μας στο ευρώ και την Ευρωζώνη ισότιμο μέλος της 
Ευρωπαϊκής Ένωσης. Αυτή είναι η απόφαση η οποία γράφτηκε πριν από λίγη 
ώρα.  

Κύριε Πρόεδρε κλείνοντας τον χαιρετισμό μου θα ήθελα να 
ευχηθώ καλή επιτυχία στο συνέδριό σας και φυσικά σας αναμένουμε και στο 
δικό μας συνέδριο το οποίο όπως ξέρετε διεξάγεται 7, 8 και 9 του μηνός στη 
Χαλκιδική.  

Καλή επιτυχία.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Συνάδελφοι οι επικεφαλείς των παρατάξεων για δύο λεπτά, 
Βασίλη νομίζω ότι τα δύο-τρία λεπτά φτάνουν; Να συμφωνήσουμε το χρόνο 
συνάδελφοι, εντάξει το είπα τυπικά.  

Β. ΠΕΤΡΟΠΟΥΛΟΣ: Αγαπητοί συνάδελφοι, περιμέναμε τόσην ώρα να 
ακούσουμε τον εκπρόσωπο της ΚΕΔΕ και είναι εδώ η Πρόεδρος των 
εργαζομένων του βοήθεια στο σπίτι που ζητάει η συναδέλφισσα να παρέμβει 
για πέντε λεπτά και γίνονται ολόκληρες διαπραγματεύσεις για να πάρει πέντε 
λεπτά το λόγο, να πει το αυτονόητο, ότι είμαστε κι εμείς συνάδελφοι και 
πρέπει να δώσουμε μαζί οργανωμένα και ενιαία τον αγώνα.  

Εδώ συνάδελφοι προς χάριν της σκοπιμότητας δημιουργούνται 
ευτράπελα: Ασπρόπυργος, ήρθε το Σωματείο Ελευσίνας-Μάνδρας- 
Ειδυλλίων-Ασπροπύργου και έδωσε ονομαστική κατάσταση ότι στις εκλογές 
που ακολούθησαν στο άλλο Σωματείο του Ασπροπύργου διπλοψήφισαν 11 
συνάδελφοι και ακούμε εδώ το, πως να το χαρακτηρίσει κανείς, κάνουν 
δήλωση ότι τι; Ότι δεν ψηφίσανε; Ότι δεν ήταν αυτοί; Υπάρχουν στις 
καταστάσεις ψηφισάντων τα ονόματά τους.  
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Μην δημιουργείτε προηγούμενα τα οποία προσβάλλουν τους 
συναδέλφους στο σύνολό τους, γιατί όλοι προσπαθούν να δώσουν μια μάχη 
οι εκλογές όπως τις καταλαβαίνει ο καθένας τουλάχιστον στο επίπεδο της 
νοθείας να μην γίνονται. Και με αυτή την έννοια επανερχόμαστε ότι στο 
Σωματείο του Ασπροπύργου πρέπει επειδή είναι αυτοί οι 11 διπλοψηφίσαντες 
να αφαιρεθεί ένας αντιπρόσωπος.  

Τώρα αγαπητοί συνάδελφοι δεύτερο ευτράπελο. Αποκλείεται το 
Σωματείο του Αγίου Νικολάου στην Κρήτη, αποκλείεται το Σωματείο της 
Φωκίδας, γιατί; Διότι έκαναν εκλογές εκτός του χρόνου προβλέπει το 
καταστατικό. Νομιμοποιείται όμως η Αθήνα, η καθαριότητα, παρότι ήταν 
επίσης εκτός της προθεσμίας. 12 Απριλίου έπρεπε να λήξουν οι αρχαιρεσίες 
των Σωματείων και έκαναν εκλογές στις 23. Είναι εκτός της διαδικασίας;  

Αφού λοιπόν είναι, δύο δρόμοι υπάρχουν. Ή δε δέχεσαι κανένα 
από τα Σωματεία και λες είσαστε όλοι ευπρόσδεκτοι, γιατί κι εμείς λέμε ναι 
στην εγγραφή των συναδέλφων και τους καλωσορίζουμε, αλλά δεν μπορείτε 
να πάρετε μέρος στις διαδικασίες του συνεδρίου.  

Ή λες ανοίγω αυτή τη διάταξη και δέχομαι τους συναδέλφους 
που μπήκαν στη διαδικασία έστω και εκπρόθεσμα να κάνουν εκλογές, από τη 
στιγμή που είναι νόμιμα τα πρακτικά τους οι καταστάσεις τους και τα λοιπά. Ή 
το ένα ή το άλλο, όχι δυο μέτρα και δυο σταθμά, όχι υπεύθυνες δηλώσεις και 
πολιτικές αποφάσεις κατά το δοκούν και όπου μας συμφέρει.  

Επίσης αγαπητοί συνάδελφοι δε νομιμοποιείται λέει το Σωματείο 
της Ικαρίας, διότι κάνανε εκλογές με Δικηγόρο. Με Δικηγόρο κάνανε αγαπητοί 
συνάδελφοι, είχαν αναπτύξει μια αλληλογραφία με το Πρωτοδικείο της Σάμου 
και αναγνώρισε το ίδιο το Πρωτοδικείο ότι «εδώ δεν είναι σαν την Αθήνα πάρε 
το ταξί να πεταχτείς» και τους λέει «δεν μπορώ να στείλω» και κάνανε με 
Δικηγόρο. Και τους εγκαλείτε λοιπόν ότι δεν νομιμοποιούνται γιατί έκαναν με 
Δικηγόρο.  

Περάσατε όμως στην Επιτροπή Νομιμοποίησης το Σωματείο της 
Τήνου, το οποίο στο πρακτικό και στη βεβαίωση που δεν έχει δικαστικού, έχει 
Δικηγόρου. Ζητήσατε το Πρωτοδικείο Σύρου να σας δώσει πότε όρισε στην 
Τήνο Δικηγόρο να κάνει τις εκλογές; Να μας το φέρετε κι εμάς, να το δούμε κι 
αν πράγματι το Πρωτοδικείο της Σύρου έχει ορίσει στην Τήνο Δικηγόρο τότε 
να αποκλειστεί δικαίως η Ικαρία γιατί δεν έκανε το αντίστοιχο. Από ότι εδώ 
όμως φαίνεται πάλι δυο μέτρα και δυο σταθμά.  

Και συνεχίζω αγαπητοί συνάδελφοι. Σωματείο οδηγών 
μηχανικών και εργατοτεχνιτών Δήμου Πειραιά, νούμερο 111 εργαζόμενος 
ψηφοφόρος, 17/3ου οι εκλογές, όνομα Μπογιατζίδης Γεώργιος. Νούμερο 36 
στο Σύλλογο εργατών τεχνητών υπαλλήλων Δήμου Πειραιά εκλογές 24/2015 
Μπογιατζίδης Γεώργιος.  

Με τον Μπογιατζίδη Γεώργιο ως τελευταίο ψηφίσαντα το 
Σωματείο εργατών τεχνητών υπαλλήλων Δήμου Πειραιά βγάζει έναν 
αντιπρόσωπο. Δεν είναι συνωνυμία αγαπητοί συνάδελφοι, διότι δε θα 
ήμασταν αφελείς να βγούμε εδώ και να πούμε το αυτονόητο, διότι στις λίστες 
των εργαζομένων του Δήμου Πειραιά ένας είναι ο Μπογιατζίδης, δεν υπάρχει 
δεύτερος, μόνο στα πρακτικά εδώ πέρα είναι δύο.  
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Επίσης αγαπητοί συνάδελφοι είχαμε στο Ηράκλειο της Κρήτης 
καταθέσει μία ένσταση σαν παράταξη, γιατί μας αποκλείσανε με 7 
υποψήφιους στο ψηφοδέλτιο ότι δεν πληρούμε λέει τους όρους και τις 
προϋποθέσεις να κατέβουμε, επειδή το καταστατικό του Σωματείου έλεγε ότι 
πρέπει να έχεις όσες θέσεις είναι, συν το 50%, όσους εκλέγονται συν το 50%. 

Λοιπόν παρόλα αυτά, παρότι έχει γίνει εκτεταμένη αλληλογραφία 
με την Π.Ο.Ε. - Ο.Τ.Α. ουσιαστικά ούτε ακούστηκε κουβέντα για το Σωματείο 
του Ηρακλείου, παρότι μια ολόκληρη παράταξη με ολοκληρωμένο ψηφοδέλτιο 
κατά τη γνώμη μας, διότι δεν υπόκειται στους περιορισμούς του Σωματείου η 
εκλογή για την Π.Ο.Ε. - Ο.Τ.Α. αποκλείστηκε και παρόλα αυτά το Σωματείο 
του Ηρακλείου γίνεται δεκτό.  

Στη Χαλκίδα αγαπητοί συνάδελφοι άλλαξε η κατανομή των 
αντιπροσώπων, γιατί είχαμε μια υποψηφιότητα στο ψηφοδέλτιο για την 
Π.Ο.Ε. - Ο.Τ.Α. Αυτή ήταν η αιτιολογία κι έτσι είναι και η πραγματικότητα. 
Μόνο που δεν ήταν μεμονωμένος ο υποψήφιός μας, διότι είχαμε καταθέσει 
στην Εφορευτική Επιτροπή ψηφοδέλτιο για το Διοικητικό Συμβούλιο. 

Σαν ΔΑΣ μιλάω, για το Διοικητικό Συμβούλιο για το Νομαρχιακό 
Τμήμα και στην Π.Ο.Ε. - Ο.Τ.Α. εκτιμήθηκε ότι αφού ένας θα βγει ένας να είναι 
υποψήφιος. Δεν έχει όμως τον χαρακτήρα του μεμονωμένου με την έννοια 
κάποιος συνάδελφος που μόνος του αυτοβούλως αποφάσισε να ασχοληθεί, 
είναι ολοκληρωμένη υποψηφιότητα παραταξιακή από το Δ.Σ. μέχρι το 
Νομαρχιακό Τμήμα της ΑΔΕΔΥ. 

Επίσης αγαπητοί συνάδελφοι υπήρχε μια σειρά από Σωματεία 
που αποφάσισαν σε αυτό το συνέδριο να πάνε με τη λογική να στήσουν 
στους χώρους τους δύο κάλπες, για να δώσουν το δικαίωμα και στους 
συναδέλφους που το καταστατικό της Π.Ο.Ε. - Ο.Τ.Α. δεν τους εγγράφει να 
συμμετάσχουν σε αυτή τη διαδικασία.  

Αυτά τα Σωματεία ήταν 14, οι εργαζόμενοι που συμμετείχαν ήταν 
πάνω από 500. Με το μέτρο της Π.Ο.Ε. - Ο.Τ.Α. θα μπορούσαν να είναι εδώ 
8 ακόμα αντιπρόσωποι και για να μη νομίζετε ότι είναι παραταξιακής επιλογής 
οι τέσσερις θα πήγαιναν στο ΜΕΤΑ, οι τρεις θα πήγαιναν στη ΔΑΣ και ένας 
είναι με τη Συνδικαλιστική Ανατροπή.  

Γιατί δεν είναι παραταξιακό το θέμα της ενότητας, εμείς αγαπητοί 
συνάδελφοι παρά το τι έγινε στην Επιτροπή Νομιμοποίησης βάζουμε ζήτημα 
νομιμοποίησης αυτών των συναδέλφων που εκλέχτηκαν με κανονικότατες 
δημοκρατικές διαδικασίες μέσα από αυτό το συνέδριο.  

Επίσης αγαπητοί συνάδελφοι εχθές στο Γενικό Συμβούλιο 
ειπώθηκε ότι πολλοί Σύλλογοι εκφράζουν το αίτημα να γίνει μια ρύθμιση για 
τα οικονομικά. Βρε αδερφέ, πνιγήκαμε, τώρα αναλάβαμε, να σας πω μια 
περίπτωση που είπε τώρα προηγουμένως ο Πρόεδρος, οι συνάδελφοι στο 
Λουτράκι. Το εξωφρενικό ποσό που χρωστάνε είναι 1.700 ευρώ, εκλεγήκανε 
πριν μια εβδομάδα και δεν μπορούν να πάρουν τα λεφτά από την τράπεζα. 
Θα αποκλειστεί για 1.700 ευρώ ένα Σωματείο που έχει δύο αντιπροσώπους, 
έκανε εκλογές, έχει τα λεφτά, επειδή δεν μπορεί να τα ξεμπλοκάρει;  

Και πάω παρακάτω, άλλοι Σύλλογοι μικροί μεγάλοι που ζητάνε 
με δεσμεύσεις να δώσουν τα χρήματα. Υπάρχουν κι αυτοί όπως ειπώθηκε οι 
33 που λέει εμείς δεν έχουμε τα οικονομικά βρε αδερφέ, δεν κάνουμε εκλογές. 
Όμως αυτοί κάνανε και λέει ξέρεις κάτι βρε αδερφέ, θα τα δώσω τα λεφτά. 



ΠΑΝΕΛΛΗΝΙΑ ΟΜΟΣΠΟΝΔΙΑ ΕΡΓΑΖΟΜΕΝΩΝ ΟΡΓΑΝΙΣΜΩΝ ΤΟΠΙΚΗΣ ΑΥΤΟΔΙΟΙΚΗΣΗΣ 

 

 22 

Γιατί να μην κάνουμε μια διαδικασία ρύθμισης, με ρήτρες αν θέλετε, ότι αν 
μεγάλε δεν ικανοποιήσεις την υπόσχεση αυτοδίκαια θα βρεθείς εκτός της 
Ομοσπονδίας. Με δεσμεύσεις τέτοιου επιπέδου, αλλά να γίνει, να μην 
αποκλειστούν Σωματεία για οικονομικούς λόγους.  

Και τέλος αγαπητοί συνάδελφοι σε αυτό το συνέδριο την ατζέντα 
τη βάζουν οι σύνεδροι και την ημερήσια διάταξη τη βάζουν οι σύνεδροι. Σε 
αυτό το συνέδριο λοιπόν έχουμε όλες τις προϋποθέσεις, υπάρχουν όλα τα 
δεδομένα και πάνω απ΄ όλα υπάρχει η ανάγκη αύριο το πρωί να ξεκινήσει 
εδώ μέσα συζήτηση για το άνοιγμα του καταστατικού της Ομοσπονδίας, 
ξεκινώντας από το ποιος είναι μέλος και με βάση την πρόταση τη δική μας να 
γίνουν μέλη όλοι οι εργαζόμενοι ανεξάρτητα από σχέσεις εργασίας. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστούμε το Βασίλη Πετρόπουλο και το λόγο έχει ο 
συνάδελφος Παναγόπουλος.  

Γ. ΠΑΝΑΓΟΠΟΥΛΟΣ: Συνάδελφοι καλησπέρα σας, ξεκινήσαμε λιγάκι 
άσχημα νομίζω. Πιθανόν κάποιοι έχουν επηρεαστεί, διαγραφή του χρέους 
τώρα. Κάποιους επηρέασε αυτό, διαγραφή του χρέους τώρα. Συνάδελφοι δε 
μιλάει για τις συνδρομές, για το μνημόνιο είναι. Μη μπερδευόμαστε. Εκτός κι 
αν θέλετε να γίνει η Ομοσπονδία Μέρκελ, αν το πάμε εκεί πέρα, ψηφίστε το.  

Λοιπόν κύριε συνάδελφε Αδαμόπουλε είμαι ακόμη επικεφαλής 
παράταξης της Ανεξάρτητης Ενωτικής Πρωτοβουλίας. Εάν θέλουμε να πάμε 
σε ένα συνέδριο να συζητήσουμε τα προβλήματά μας καλά θα κάνουμε να 
αφήσουμε τη μικροψυχία στην άκρη, να κοιτάξουμε να προβάλουμε τα 
αιτήματα και τα προβλήματα.  

Μην ησυχάζουμε επειδή βγήκε μία Κυβέρνηση του ΣΥΡΙΖΑ. 
Σίγουρα σταματήσαμε να φοβόμαστε για την ώρα από απολύσεις-
διαθεσιμότητες, αλλά δεν έχει φύγει ο κίνδυνος συνάδελφοι. Δεν έχει φύγει ο 
κίνδυνος ακόμη.  

Πρέπει να είμαστε ενωμένοι σαν μια γροθιά κι αν θέλετε να δείτε 
πως έρχονται οι νίκες, κοιτάξτε στην Κερατέα. Η Κερατέα μας έδωσε το 
παράδειγμα με τη χωματερή, που δυστυχώς το ξεχνάμε όλοι μας, δεν 
αναφέρεται κανείς στους αγώνες της Κερατέας πουθενά στο να γίνει 
χωματερή.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Συνάδελφε επί του θέματος των νομιμοποιήσεων. Είσαι εκτός 
θέματος συνάδελφε, για το θέμα που συζητάμε, για τη νομιμοποίηση των 
αντιπροσώπων.  

Γ. ΠΑΝΑΓΟΠΟΥΛΟΣ: Για τη νομιμοποίηση των αντιπροσώπων πήραμε χθες 
μία απόφαση, ψηφίσαμε όλοι, εκτός από μία μερίδα συναδέλφων που δεν 
ψήφισε. Τι είπαμε λοιπόν; Όσοι δεν εξοφλήσουν δεν έχουν δικαίωμα ψήφου, 
τόσο απλό είναι. Το αυτονόητο είναι τόσο δύσκολο να το καταλάβουμε; Εκτός 
κι αν θέλουμε να κάνουμε πολιτικά παιχνίδια.  

Όσο για το θέμα του Ηρακλείου όλοι γνωρίζαμε και όλοι ξέρουμε 
και με τα επανειλημμένα έγγραφο που έχει στείλει η Ομοσπονδία ότι οι 
εκλογές για αντιπροσώπους είναι από 1η Δεκέμβρη και μετά. Είχαν λοιπόν 
όλο το χρόνο οι συνάδελφοι στον Άγιο Νικόλαο και στη Φθιώτιδα να 
προχωρήσουν σε εκλογές και δεν το έκαναν. Γιατί δεν το έκαναν; Μήπως 
άλλαζαν οι συσχετισμοί των δυνάμεων; Για ποιο λόγο;  
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Εγώ λοιπόν θέλω να τηρηθεί το καταστατικό, πρέπει να έχουμε 
το καταστατικό σαν μπούσουλα.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστούμε, το λόγο έχει ο Νίκος Αδαμόπουλος.  

Ν. ΑΔΑΜΟΠΟΥΛΟΣ: Λοιπόν συνάδελφοι κοιτάξτε, υπάρχουν ορισμένα 
σοβαρά, πραγματικά σοβαρά πολιτικά ζητήματα και σε καμία περίπτωση δεν 
είναι απλά καταστατικά και οργανωτικά.  

Το πρώτο σοβαρό πρόβλημα είναι ότι τα Σωματεία που έκαναν 
εκπρόθεσμα με βάση το καταστατικό είναι τρία, δεν είναι δύο, δεν 
καταλαβαίνω γιατί αποκρύπτεται. Είναι και το Σωματείο της Ένωσης Δήμου 
Αθηναίων, με 17 αντιπρόσωπους, το οποίο έκανε εκλογές μετά την 
προθεσμία, γιατί αποκρύπτεται αυτό; Είναι μία πραγματικότητα.  

Γι΄ αυτό το Σωματείο χτες στο Γενικό Συμβούλιο η συζήτηση 
ήταν να πάρουμε πολιτική απόφαση για λόγους τέλος πάντων στρατηγικής 
σημασίας που είπε ο Θέμης να νομιμοποιηθούν οι αντιπρόσωποι. Μιλώντας 
για στρατηγικής σημασίας, επιτρέψτε μου να έχω μια διαφορετική αντίληψη, 
διότι τέλος πάντων τα πράγματα δεν είναι έτσι.  

Εάν λοιπόν το καταστατικό για Πολιτικούς λόγους γίνεται 
φυσαρμόνικα, κοβόμαστε για τρεις αντιπρόσωπους του Αγίου Νικολάου και 
της Φωκίδας; Κοβόμαστε ας πούμε για ορισμένους αντιπρόσωπους οι οποίοι 
δεν μπορούν να πληρώσουν μερικά λεφτά διότι παραλάβανε, ξέρετε τι 
παραλάβανε σε ορισμένα Σωματεία;  

Γιατί λοιπόν πρώτα απ΄ όλα αν θέλουμε να μιλάμε πολιτικά θα 
ξεκινήσουμε από την αρχή. Πριν τις εκλογές κι εδώ είναι και οι υπόλοιποι 
επικεφαλείς των παρατάξεων εμείς θέσαμε το κεντρικό πολιτικό ζήτημα, να 
πάμε σε ένα συνέδριο με ενιαίους κανόνες και πρώτα απ΄ όλα για την ενότητα 
του κλάδου. Να ψηφίσουν οι εργαζόμενοι εκείνοι που είναι στη δουλειά μαζί 
μας και είναι αποκλεισμένοι από τις εκλογές της Ομοσπονδίας, να μην πούμε 
αλλού ψηφίσανε κι αλλού δεν ψηφίσανε.  

Εκεί λοιπόν είπαμε να ψηφίσουν οι εργαζόμενοι συμβασιούχοι 
με οχτάμηνα, με δικαστικές αποφάσεις, οι εργαζόμενοι που τυραννιούνται στα 
ΕΣΠΑ για χρόνια, οι εργαζόμενοι στους παιδικούς σταθμούς και τα λοιπά, με 
μια ενιαία πολιτική απόφαση στρατηγικής σημασίας και να έρθουμε σε αυτό το 
συνέδριο εδώ πέρα και να το επικυρώσουμε και καταστατικά. Γιατί δεν 
πάρθηκε αυτή η πολιτική απόφαση; Γιατί; Διότι φαίνεται στρατηγικά κάποιοι 
αλλιώς μετράνε τις πολιτικές αποφάσεις και τις συμμαχίες τους. Κατά 
συνέπεια λοιπόν ας μην παίζουμε με ορισμένα πράγματα.  

Για να δούμε συγκεκριμένα, κοιτάξτε συνάδελφοι, εκεί που 
υπάρχουν μαϊμουδιές αν έγινε μαϊμουδιά στον Πειραιά, αν έγινε μαϊμουδιά στη 
Χαλκίδα, αν έγινε μαϊμουδιά στον Ασπρόπυργο, να κοπεί ο αντιπρόσωπος, 
να είμαστε καθαροί, αλλοιώνει το Σώμα. Αλλά αυτό να κάτσουμε να το δούμε, 
διότι εχτές για τον Ασπρόπυργο λέγανε ότι οι 11 ήταν διπλοψηφίσαντες και θα 
κοβόταν ένας αντιπρόσωπος. Τώρα που βρέθηκαν οι υπεύθυνες  δηλώσεις 
και με τα έτσι και με τα αλλιώς;  

Και δεν είναι και ομόφωνα βρε Γιάννη, ο Γιώργος με ενημέρωσε 
πριν ότι έβαλε ένα θέμα, για να το λέμε. Κατά συνέπεια όχι ότι επηρεάζει το 
Σώμα, αλλά για να είμαστε δίκαιοι. Αν αποκλείστηκε ολόκληρη παράταξη από 
το Ηράκλειο στο όνομα αυτού κακώς. Εάν τέλος πάντων στη Χαλκίδα είναι 
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έτσι όπως τα είπε ο Βασίλης, κακώς. Αν στον Πειραιά ο Μπογιατζίδης πως 
τον είπαμε ψήφισε σε δέκα Σωματεία του Πειραιά πόσα έχει εκεί πέρα, αυτό 
είναι μαϊμουδιά για να βγάλουν αντιπροσώπους. Και άλλα υπάρχουν τέτοια, 
τα κραυγαλέα λοιπόν να τα αποκλείσουμε.  

Όμως κοιτάξτε να δείτε, δεν μπορούμε να αποκλείσουμε 
Σωματεία που παραλάβανε μία κατάσταση έξω από τις δυνατότητές τους, που 
αναλάβανε καινούρια Διοικητικά Συμβούλια και βρήκαν άδεια τα ταμεία ή δεν 
μπορούν να σηκώσουν λεφτά, που εγγυούνται ότι τα λεφτά θα τα δώσουν 
μέχρι τελευταία δεκάρα και δίνουν, στο όνομα να πούμε της τυπικότητας του 
καταστατικού. Ναι ρύθμιση τώρα, ρύθμιση με εγγυήσεις, αυτό είναι πολιτική 
απόφαση, να μην αποκλειστεί ούτε ένας.  

Εάν είναι να αποκλειστεί ο Άγιος Νικόλαος και η Φωκίδα με δυο-
τρεις αντιπροσώπους γιατί να μην αποκλειστούν και οι 17; Εμείς λέμε να μην 
αποκλειστεί ούτε ένας συνάδελφος που έκανε εκλογές με καθαρό τρόπο. 
Αλλά όχι δυο μέτρα και σταθμά, όχι δημοκρατία μέσω άλλων πολιτικών 
συσχετισμών και τα λοιπά. Κατά συνέπεια το Σώμα που είναι το μόνο αρμόδιο 
να αποφασίσει, πρέπει να τεθεί σε ψηφοφορία και να αποφασίσει για ρύθμιση 
στα Σωματεία με οικονομικά εάν θα νομιμοποιηθούν όλοι ή όχι.  

Δεύτερο θέμα και να τελειώνω με αυτό, επέτρεψέ μου Στέφανε. 
Κοιτάξτε να δείτε, είναι η υπόθεση με τις διπλές κάλπες. Συνάδελφοι να 
είμαστε καθαροί, ο Βασίλης Πετρόπουλος και ο Βασίλης Γκιτάκος και ο 
Γιώργος Χαρίσης και όλοι οι υπόλοιποι εδώ πέρα ξέρανε.  

Εμείς είπαμε να πάμε και να κάνουμε εκλογές σε όλα τα 
Σωματεία με όλο το δυναμικό μας, εξαιρώντας μερικούς, οι οποίοι όλοι 
συμφωνούμε και ο Αλέκος Αρβανιτίδης είναι εδώ. Δεν μπορούν να ψηφίσουν 
οι εργαζόμενοι στα πεντάμηνα, δεν έχουν έρθει καν ακόμα, για τους 
ωφελούμενους λέω τη νέα φουρνιά τους 32 χιλιάδες.  

Είναι ανοιχτό το ζήτημα και μεγάλο ερωτηματικό οι εργολάβοι 
των Κοιν.Σ.Επ., αλλά είναι αδιανόητο εργαζόμενοι που δουλεύουν στα ΕΣΠΑ 
δέκα χρόνια, εργαζόμενοι που έχουν δικαστικές αποφάσεις και είναι πέντε-έξι-
εφτά-οχτώ χρόνια να μην ψηφίσουν. Σε αυτό συμφώνησε και η Ανατροπή του 
Μπαλασόπουλου, καταστατικά τουλάχιστον αυτό λέγεται. 

Δεν είναι δυνατόν σε αυτό το πράγμα σε μια κοινή συμφωνία να 
πηγαίναμε σε ένα τέτοιο συνέδριο με πολιτική απόφαση, που είπαμε και η 
πρότασή μας ήταν καθαρή, εμείς είμαστε αποφασισμένοι με τις μικρές μας 
δυνάμεις, σε όσα Σωματεία έχουμε, να το κάνουμε και να κάνει το ίδιο και το 
ΜΕΤΑ, να κάνει και το ίδιο και η ΔΑΣ, για να δούμε τι συνέδριο θα γινόταν 
εδώ.  

Η ΔΑΣ όμως επέλεξε άλλο τρόπο, κλείνοντας το μάτι από τη μια 
στους συμβασιούχους "ψηφίστε μια κάλπη χωρίς νόημα" και από την άλλη να 
έχουμε -με συγχωρείτε- και τον κώλο μου φυλαγμένο, ένα άλλο πρακτικό, για 
να μη χάσουμε αυτό το πράγμα. Δεν είναι σωστά πράγματα αυτά συνάδελφοι.  

Κατά συνέπεια ή θα συζητήσουμε επί της ουσίας για το 
στρατηγικό πρόβλημα της ενότητας του κλάδου και πρώτα απ΄ όλα με θέμα 
που εμείς θα το θέσουμε, αύριο κιόλας το συνέδριο να πάρει απόφαση για 
αγώνα νομιμοποίηση των συμβασιούχων με μια Κυβέρνηση που θέλει να 
επαγγέλλεται αυτά που επαγγέλλεται, με ένα Πρόεδρο που είχε ένα 



43ο ΤΑΚΤΙΚΟ ΣΥΝΕΔΡΙΟ – ΗΜΕΡΑ 1η - 27/4/2015 

 25 

Προεδρικό Διάταγμα, για να μη συζητάμε πια για ελαστικές σχέσεις εργασίας 
στο δημόσιο. Αυτό είναι το στοίχημα που πρέπει να αποφασίσουμε.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστούμε, το λόγο έχει ο Βασίλης Γκιτάκος από την ΑΣΚ-
ΜΕΤΑ.  

Β. ΓΚΙΤΑΚΟΣ: Καλησπέρα συνάδελφοι και σας καλωσορίζουμε κι εμείς στο 
43ο Συνέδριο της Ομοσπονδίας.  

Θα ήθελα να πω στο συνάδελφο Πετρόπουλο, επειδή είπε πολύ 
σωστά ότι δεν επιτρέπεται να είναι εδώ η Πρόεδρος των εργαζομένων στο 
βοήθεια στο σπίτι και εκτός από την Πρόεδρο στο βοήθεια στο σπίτι είναι εδώ 
και από το Σωματείο του ΚΗΦΗ. 

Κι είναι κι εδώ και από το Σωματείο του ΚΔΑΠ και πρέπει αυτοί 
που εκπροσωπούν χιλιάδες εργαζόμενους στην Τοπική Αυτοδιοίκηση που 
δουλεύουν δέκα και πλέον χρόνια και δεν τους έχουμε εντάξει ακόμα ούτε 
στην Ομοσπονδία, αλλά και πολλά Σωματεία δεν τους εγγράφουν ούτε στη 
δύναμη των Σωματείων, αν μη τι άλλο πρέπει να τους ακούσουμε τι έχουν να 
μας πουν.  

Και συνάδελφοι πρέπει να καταλάβουμε ότι στο προηγούμενο 
συνέδριο της Θεσσαλονίκης οι πληγές που άνοιξαν δυστυχώς πέρασαν τρία 
χρόνια και δεν μπορέσαμε να τις κλείσουμε. Πέρασε συνέδριο της ΑΔΕΔΥ 
που είπαμε ότι θα το πάμε εκεί το θέμα για να λύσουμε τις καταστατικές 
αλλαγές, πέρασε ενδιάμεσο συνέδριο που κι εκεί είχαμε πει ότι θα κάνουμε 
καταστατικό συνέδριο. 

Έρχεται το δικό μας συνέδριο που είχαν αποφασίσει όλες οι 
παρατάξεις ότι την πρώτη μέρα θα γίνει καταστατικό συνέδριο, δυστυχώς 
όμως το πήρανε πίσω συγκεκριμένες δυνάμεις και με συγκεκριμένες ευθύνες, 
που όλο αυτό το διάστημα δε θέλουν οι εργαζόμενοι, δε θέλουν μάλλον οι 
εργαζόμενοι Τοπική Αυτοδιοίκηση να έχουν ενιαία έκφραση, ενιαία φωνή και 
να μην υπάρχει πολυδιάσπαση στον κλάδο και να υπάρχει και μαζικοποίηση 
των αγώνων, που δυστυχώς το προηγούμενο διάστημα δεν τις είδαμε. 

Και πρέπει να εξηγήσουμε και τελικά να αποφασίσουμε πως τα 
υπολογίζουμε τα πράγματα. Μιλάμε από θέσεις αρχής ή κάνουμε φτηνούς 
υπολογισμούς στο που έχουμε δυνάμεις και που δεν έχουμε; Βάζουμε 
μπροστά τη γραφειοκρατική λογιστική λογική για να δούμε που κερδίζουμε και 
που χάνουμε για να νομιμοποιήσουμε ή όχι;  

Ο συνάδελφος Πετρόπουλος λέει για τη Χαλκίδα. Λέει για τη 
Χαλκίδα ότι εκεί πέρα έπρεπε να πάρουν την έδρα, αλλά δεν την πήραν, τη 
χάσανε λόγω της κατανομής, γιατί ήταν μεμονωμένος υποψήφιος. Γιατί δε λέει 
όμως και στην Κεφαλονιά που κάνανε και ένσταση και την έδρα την πήραν;  

Είναι απολύτως το ίδιο, κατανομή, μοναδικός υποψήφιος 
υπήρξε στη μία περίπτωση, μοναδικός υποψήφιος ανεξάρτητος μεμονωμένος 
και στην άλλη. Στη μία κάναμε, στην άλλη δεν κάναμε ένσταση. Γι΄ αυτό 
λοιπόν επειδή όταν μιλάμε κατά το δοκούν να το τηρούμε όλοι, όχι κατά το 
δοκούν οι ενστάσεις. Αν θέλετε στην ομιλία σας να τα πείτε.  

Και ακούσαμε εδώ από τον Πρόεδρο της Εκτελεστικής 
Επιτροπής που είπε ότι 33 Σωματεία για οικονομικούς λόγους δεν έκαναν 
εκλογές και με αυτό τι πρέπει να γίνει τώρα, να μας χαροποιεί; Ότι 33 
Σωματεία βάσει των οδηγιών που έβγαζε συνέχεια κάθε λίγο και λιγάκι η 
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Ομοσπονδία ότι δεν έχετε πληρώσει και δε θα γίνετε δεκτοί, αναγκαστήκανε 
να μην κάνουν, τους ωθήσαμε να μην κάνουν εκλογές και πρέπει εμείς τώρα 
τι να είμαστε, ευχαριστημένοι; Όχι συνάδελφοι.  

Σε ότι έχει να κάνει κατ΄ αρχήν με οικονομικές οφειλές κι επειδή 
υπάρχουν τα Σωματεία έτσι όπως τα έχουν εγγράψει και δεν είναι οικονομικά 
τακτοποιημένα έτσι όπως έχουν αναφερθεί εδώ, κατ΄ αρχήν πρέπει να 
δώσουμε το λόγο σε κάθε Σωματείο να μας αναπτύξει τις θέσεις του και να 
μας πει γιατί δεν έχει πληρώσει. Θα καταδικάσουμε χωρίς να ακούσουμε; Θα 
αποκλείσουμε τα Σωματεία χωρίς να ακούσουμε τι έχουν να μας πουν;  

Διπλοψηφίες. Συνάδελφοι είμαστε κάθετοι με το θέμα των 
διπλοψηφιών, το είπαμε και χτες, 11 είναι εκεί πέρα; Αν έχει αποδειχτεί ότι 
είναι διπλοψηφίες να γίνει το κούρεμα όπως ειπώθηκε. πολύ σωστά, να γίνει 
το κούρεμα να φύγει ένας σύνεδρος. Βρέθηκε, εγώ είμαι από τον Πειραιά και 
δεν το ήξερα, βρέθηκε διπλοψηφία στον Πειραιά; Να γίνει αυτό που αξίζει να 
γίνει.  

Καταστατικό συνέδριο. Διαπαραταξιακή… 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Βασίλη, δε είναι θέμα διαδικασίας, σε παρακαλώ.  

Β. ΓΚΙΤΑΚΟΣ: Όχι, όχι συγνώμη, όλοι το είπαν το καταστατικό και η ΔΑΣ το 
είπε το καταστατικό.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Βασίλη σε παρακαλώ, είναι εκτός θέματος Βασίλη.  

Β. ΓΚΙΤΑΚΟΣ: Όχι δεν είναι εκτός θέματος το καταστατικό.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Βασίλη είναι εκτός θέματος.  

Β. ΓΚΙΤΑΚΟΣ: Εκτός θέματος είμαστε εμείς που δεν κάνουμε καταστατικό 
συνέδριο.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Βασίλη είμαστε εκτός θέματος, σε παρακαλώ ολοκλήρωσε.  

Β. ΓΚΙΤΑΚΟΣ: Εγώ συνάδελφοι τελειώνοντας και δε θα κουράσω άλλο γιατί 
έχουμε τρεις μέρες μπροστά και θα μιλάμε γι΄ αυτά και για τις καταστατικές 
αλλαγές που δεν έχουν γίνει και για τα υπόλοιπα που δεν έχουν γίνει τόσα 
χρόνια, εγώ θα παρακαλέσω το Προεδρείο να κάνει δεκτές τις αιτήσεις που 
έκαναν για να μιλήσουν οι Πρόεδροι από τα σωματεία ΚΔΑΠ, ΚΗΦΗ και 
βοήθεια στο σπίτι.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστούμε, το λόγο έχει ο Βασίλης Πολυμερόπουλος από 
πλευράς της ΔΑΚΕ.  

Β. ΠΟΛΥΜΕΡΟΠΟΥΛΟΣ: Αγαπητοί συνάδελφοι, όταν άρχιζε η εκλογική 
διαδικασία δεν ήμουνα εγώ στην Εκτελεστική Επιτροπή που ζήτησα ενιαίους 
κανόνες να υπάρχουν για την όλη διαδικασία που θα γινόταν τους επόμενους 
πέντε, έξι, εφτά μήνες;  

Για ποιους κανόνες μου μιλάτε τώρα, αυτούς που σας βολεύουν; 
Δεν είχα ζητήσει για να μην έχουμε προβλήματα στο συνέδριο να πάμε με 
ενιαίες αρχές και το είχατε δεχτεί; Κάθε φορά βάζαμε κι ένα νέο ζήτημα ή 
βάζουμε ένα νέο ζήτημα. Και θα ήθελα να σας ρωτήσω, πότε εμείς ως 
παράταξη ή εγώ προσωπικά έχω δεχτεί μαϊμουδιά να γίνει και έχω 
επικυρώσει μαϊμουδίστικο πρακτικό;  

Δε μου λες βρε Βασίλη, χτες το βράδυ για τον Ασπρόπυργο τι 
είπαμε; Είπαμε αν υπάρχουν 11 και φέρουν υπογραφές ότι αυτοί έχουν 
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διπλοψηφίσει, βγαίνουν έξω και γίνεται κούρεμα. Σήμερα ήρθανε υπεύθυνες 
δηλώσεις, εάν υπάρχει ένσταση από μέρους σου θα την ελέγξουμε, δε θα 
γίνει ντε και καλά δεκτό αυτό το οποίο λένε. 

Αλλά δεν μπορεί να λέτε ότι αμφισβητείτε τους 11 οι οποίοι 
διπλοψηφίσανε, άρα έχουμε συλλογική ευθύνη. Γιατί έχουμε συλλογική 
ευθύνη; Και σε προκαλώ εσένα και οποιονδήποτε άλλον, πέστε μου ως 
παράταξη μία φορά αν εμείς ποτέ όλα αυτά τα χρόνια καλύψαμε μαϊμουδιά. 
Ούτε μία φορά.  

Στον Πειραιά πιθανότατα έχει γίνει διπλοψηφία και μάλιστα όχι 
μία, περισσότερες. Να του παρθεί η κάρτα εάν επιβεβαιωθεί ότι έγινε 
διπλοψηφία, ξεκαθαρισμένες κουβέντες. Στην Καισαριανή δεν είναι το 
πρακτικό υπογεγραμμένο από τον δικαστικό αντιπρόσωπο, δεν υφίσταται 
πρακτικό. Γιατί πρέπει να το συζητάμε λοιπόν;  

Για τον Άγιο Νικόλαο και για τη Φωκίδα, σας είπα και χθες το 
βράδυ εάν είχαν ψηφίσει το τελευταίο 15νθήμερο δεν είχαμε κανένα λόγο να 
τους αποκλείσουμε. Έχει ψηφίσει όμως ο ένας ο Σύλλογος… Πριν γελάς να 
ακούς συνάδελφε πρώτα, είναι καλό να ακούς, εντάξει; Είναι καλό να ακούς, 
είναι εμπειρία.  

Ο ένας ο Σύλλογος είχε ψηφίσει το Μάρτιο και ο άλλος τον 
Οκτώβριο του 2014, είχαν ειδοποιηθεί τρεις ή τέσσερις φορές ότι θα ήταν 
εκτός του συνεδρίου εάν δεν γινόταν εκλογές επαναληπτικές και είχαν 
αδιαφορήσει. Άρα λοιπόν γιατί έχουμε ευθύνη, όταν έχουν ειδοποιηθεί 
επανειλημμένως και έχουν αδιαφορήσει. Δεν τα είχαμε πει στην Εκτελεστική 
Επιτροπή; Δεν είχαμε πάρει ενιαίες αποφάσεις; Γιατί σήμερα κάνετε 
κολοτουμπίτσες;  

Αγαπητοί συνάδελφοι από την Αθήνα για ποιο λόγο γίνεται η 
εγγραφή της Αθήνας; Είπαμε ότι είναι ένας καίριος Σύλλογος, είναι μία 
στρατηγική παρέμβαση για να διαλυθεί η ΠΟΠ-ΟΤΑ. Η Συνέλευση έγινε εντός 
των ορίων που όριζε το καταστατικό, είπαμε ότι είναι μία διαδικασία με 
πολιτική απόφαση για να διαλυθεί η ΠΟΠ-ΟΤΑ, διότι είναι το κύριο Σωματείο 
που στηρίζει αυτή την Ομοσπονδία.  

Αυτά δε λέγαμε όλα τα προηγούμενα χρόνια; Αυτή δεν ήταν η 
τακτική την οποίαν είχαμε υιοθετήσει; Που διαφοροποιηθήκαμε, τι διαφορετικό 
είπαμε; Το αν έγιναν οι αρχαιρεσίες μέσα στο τελευταίο δεκαήμερο κι όχι στο 
δεκαπενθήμερο ενώ η Συνέλευση ήταν μέσα στις νόμιμες χρονικές περιόδους; 
Αυτό θέλετε; Βάλτε το σε ψηφοφορία, να δούμε αν θέλετε να ψηφιστεί ή όχι. 
Σας προκαλώ λοιπόν, βάλτε το σε ψηφοφορία για να δούμε και αποκλείστε 
τους, εντάξει; Αυτή είναι η θέση μας.  

Στο Ηράκλειο αγαπητοί συνάδελφοι επειδή θυμάστε τη 
νομιμότητα και την αστική δικαιοσύνη όταν σας ενδιαφέρει, δεν κάνατε 
προσφυγή, δε βγήκε η απόφαση σήμερα και τη χάσατε; Δεν τη χάσατε 
σήμερα την απόφαση; Τι μου λέτε για το Ηράκλειο λοιπόν; Είσαι 
απληροφόρητος ή μας δουλεύεις εδώ πέρα πεντακόσια άτομα;  

Αγαπητοί συνάδελφοι για τα χρήματα τι είπαμε; Είπαμε να 
είμαστε λογιστικό γραφείο; Είπαμε να κάνουμε μεμψιμοιρίες; Είπαμε πολύ 
απλά, όπου υπάρχει ζήτημα χρημάτων που μπορούν να δοθούν, όπου 
υπάρχουν οικονομικά προβλήματα με χρήματα τα οποία είναι διαχειρίσιμα, να 
μπουν μέσα.  
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Όπου όμως είναι Σύλλογοι που κατ΄ επάγγελμα κατ΄ 
εξακολούθηση ή τα ποσά είναι τεράστια ή μας κοροϊδεύουν επανειλημμένως, 
δεν μπορούν να νομιμοποιηθούν. Τι διαφορετικό είπαμε από χτες το βράδυ 
στις δώδεκα παρά πέντε μέχρι σήμερα στις οχτώ η ώρα; Αλλά βεβαίως 
είπαμε κάτι πολύ διαφορετικό, το ότι χτες το βράδυ ήμασταν 40 εκεί πέρα, 
σήμερα είμαστε 540, άρα λοιπόν αυτό είναι το διαφορετικό.  

Και αγαπητοί συνάδελφοι εμείς συμφωνήσαμε οτιδήποτε μπορεί 
να επιλυθεί, να το επιλύσουμε. Άλλο όμως να επιλύσουμε τα προβλήματα τα 
οποία επιλύονται κι άλλο ακραίες περιπτώσεις οι οποίες ξέρετε, ξεφεύγουν 
από τη διαδικασία τη δικιά μας, του συνεδρίου τη διαδικασία και πάνω στο 
καταστατικό. Και ήμασταν σαφείς, δεν κοροϊδέψαμε κανέναν, δεν κάναμε 
καμία διαφοροποίηση των χτεσινών με τα σημερινά λεχθέντα. Τα ίδια λέγαμε 
και τα ίδια λέμε. 

Και βάλαμε και το θέμα του Πύργου. Έγινε συνένωση δύο 
Σωματείων στον Πύργο σας είπαμε. Έγινε συνένωση, το ένα Σωματείο είχε 
πληρώσει μέχρι τον Απρίλιο ή το Μάιο του 2015, το άλλο δεν έχει πληρώσει, 
έγινε συνένωση και λέτε τώρα η Επιτροπή Νομιμοποίησης ή οι συγκεκριμένες 
παρατάξεις ότι δεν πρέπει να εγγραφεί.  

Και σας λέω ότι αν δεν εγγραφεί το Σωματείο το οποίο πήγε σε 
συνένωση με άλλο Σωματείο, τότε αυτό το οποίο θα γίνεται όταν 
συνενώνονται δύο ή τρία Σωματεία θα είναι ένα Σωματείο το μικρότερο 
τακτοποιημένο οικονομικά και τα άλλα τα Σωματεία θα κάθονται μία τριετία 
χωρίς να πληρώνουν και θα έρχονται και θα απορροφώνται από το Σωματείο 
που έχει πληρώσει.  

Άρα λοιπόν βάλαμε το αυτονόητο, έγινε συνένωση δύο 
Σωματείων, εγγράφονται στην Ομοσπονδία, δεν αλλάζουν οι συσχετισμοί, 
αλλά είναι ζήτημα ηθικής τάξης, είναι ζήτημα αποκατάστασης μίας αντίληψης 
την οποίαν την προωθούσαμε όλα τα χρόνια και λέγαμε να γίνουν 
συνενώσεις.  

Μα δε γίνανε συνενώσεις, φτάσαμε να έχουμε μία Ομοσπονδία 
250-260 Σύλλογοι περίπου είναι, μπορεί να είναι και παραπάνω, όταν η 
Διδασκαλική Ομοσπονδία που είναι κατά 60% ή 70% μεγαλύτερη από μας 
είναι 85. Και τώρα που έγινε συνένωση τον σαμποτάρουμε και λέμε όχι δεν 
τον εγγράφουμε, θα τον αφήσουμε απέξω, θα τον τιμωρήσουμε και θα έρθει 
το 2018 και τότε θα του πούμε μπράβο σε εγγράφουμε.  

Αγαπητοί συνάδελφοι κλείνοντας θέλω να σας πω ότι για το 
καταστατικό συνέδριο μπορούμε να συζητήσουμε και αύριο και μεθαύριο. 
Ξέρετε πολύ καλά ότι οποιαδήποτε συζήτηση γίνει αυτή τη στιγμή είναι για το 
ονόρε, είναι για να ακουστούν οι απόψεις.  

Διότι πήγε και η ΑΔΕΔΥ δύο φορές να κάνει καταστατικό 
συνέδριο και ήμουνα στην Επιτροπή που υποτίθεται θα προετοίμαζε το 
καταστατικό συνέδριο και δεν υπήρξε ούτε μία σύγκλιση από τις έξι 
παρατάξεις που μετείχανε, ούτε μία σύγκλιση, δεν υπήρχαν δύο παρατάξεις 
που να συγκλίνουν, πλήρης απόκλιση και δεν έγινε καταστατικό συνέδριο.  

Το ίδιο ακριβώς γίνεται και στην Ομοσπονδία, οι αποκλίσεις των 
παρατάξεων οδηγούν στη μη συνεδριακή διαδικασία, στη μη καταστατική 
συνεδριακή διαδικασία. Εάν δεν υπάρξει μία συνεννόηση, ώστε να 
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μπορέσουμε να πάμε κάνοντας βήματα οπισθοχώρησης οι πάντες, δεν 
μπορεί να αλλάξει το καταστατικό.  

Οποιοσδήποτε λέει το αντίθετο, σας κοροϊδεύει, δεν μπορεί να 
αλλάξει το καταστατικό με 75% που θέλει ποσοστά συμμετοχής, δεν υπάρχει 
περίπτωση να αλλάξει το καταστατικό. Και όσο μένουν κάποιοι στεντόρειοι 
στις κόκκινες γραμμές και δεν κάνουν πίσω κοροϊδεύουν εαυτούς και 
αλλήλους.  

Σας ευχαριστώ πολύ.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Το λόγο έχει ο Πρόεδρος της Εκτελεστικής ο Θέμης 
Μπαλασόπουλος.  

Θ. ΜΠΑΛΑΣΟΠΟΥΛΟΣ: Κατ΄ αρχήν συνάδελφοι δεν χρειάζεται να υπάρχει 
ένταση, δε χρειάζεται να υπάρχει από τη μεριά και των υπολοίπων 
εκπροσώπων των παρατάξεων μια ένταση που θα μεταφερθεί στο Σώμα και 
δε βοηθάει στο να έχουμε εργασίες καλές για το συνέδριό μας.  

Και πράγματι εγώ καταλαβαίνω την αγωνία κάποιων, 
καταλαβαίνω και τις κραυγές που βγάζουν, αλλά με ηρεμία θα παρακαλέσω 
να ακούσετε ορισμένα πράγματα.  

Ανέβηκαν οι εκπρόσωποι του ΜΕΤΑ και της ΔΑΣ και λαϊκίζουν, 
λέει δεν αφήνουμε να μιλήσουν οι συνάδελφοι στο βοήθεια στο σπίτι, στο 
ΚΔΑΠ και στο ΚΗΦΗ. Από πού το ακούσατε συνάδελφοι; Ναι να μιλήσετε 
συνάδελφοι, αλλά πρέπει να μιλήσει και ο Πρόεδρος της Εκτελεστικής 
Επιτροπής να καθορίσει το πρόγραμμα δράσης.  

Καθορίζουμε το πρόγραμμα. Αν εσείς νομίζετε ότι ήρθατε εδώ 
και θα επιβάλλετε σε ένα συνέδριο της Ομοσπονδίας τις δικές σας απόψεις 
και πότε θα μιλήσετε, τουλάχιστον νομίζω ήταν άκομψο. Ποτέ δεν έχουμε 
αποκλείσει κανέναν, άρα αν ήρθατε να μιλήσετε και να ακούσετε τις απόψεις 
τις δικές μας, θα έχετε πολλή υπομονή. 

Άρα λοιπόν μη δημιουργούμε εντυπώσεις συνάδελφοι, μη 
δημιουργούμε εντυπώσεις, δε βοηθάει και ιδιαίτερα από συναδέλφους που το 
προηγούμενο χρονικό διάστημα τουλάχιστον η Διοίκηση και η πλειοψηφία της 
Π.Ο.Ε. - Ο.Τ.Α. ήταν μαζί τους, άσχετα αν το τελευταίο χρονικό διάστημα με 
τις ανακοινώσεις που διαβάζω κι εγώ εξαπατήθηκαν από τους 
προηγούμενους προστάτες τους. Τα λέω έτσι πολύ απλά.  

Πάμε τώρα στα ζητήματα που μπήκαν. Αποκλείστηκαν ο 
Σύλλογος του Αγίου Νικολάου και της Φωκίδας. Ο μεν Σύλλογος της Φωκίδας 
έκανε εκλογές το Μάρτιο του 2014, ο Άγιος Νικόλαος τον Οκτώβριο του 2014. 
Επανειλημμένα το αμφισβητούν κάποιοι, αλλά τι να κάνουμε; Όσοι από σας 
μπορείτε και επικοινωνείτε μαζί μας, ξέρετε ποιους βρίσκετε στην 
Ομοσπονδία, ξέρετε με ποιους μιλάτε;  

Επικοινώνησε η Γραμματεία, στάλθηκε έγγραφο δύο και τρεις 
φορές. Το αγνόησαν οι συνάδελφοι, δεν ξανακάνανε εκλογές. Προσέξτε όμως, 
αυτοί οι συνάδελφοι είχαν τη δυνατότητα να ξανακάνουν εκλογές και ήταν 
δικιά τους επιλογή, ξέρουν το καταστατικό.  

Πάμε τώρα στο Δήμο της Αθήνας. Συνάδελφοι κάποιοι μίλησαν 
πριν από λίγο ότι κάποιοι λέει εδώ μετράμε τι μας βγαίνει, τι μας λείπει. Μα 
από το Σύλλογο της Αθήνας στην καθαριότητα, που βγήκαν 17 αντιπρόσωποι 
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και μπορούν να το παραδεχτούν όλοι, η δική μας παράταξη δεν έχει κανένα 
ιδιαίτερο όφελος, θα χάσει. Κι ας το πουν δημόσια ότι θα κερδίσουμε. 

Όμως είπαμε, γιατί πράγματι στην πράξη φαίνεται όχι στα λόγια, 
ποιοι είναι υπέρ της ενότητας του κλάδου. Είπαμε  συνάδελφοι είναι μια 
μεγάλη η προσπάθεια με τους συναδέλφους της καθαριότητας, με παιδιά που 
έχουμε βρεθεί κι έχουμε φάει ξύλο.  

Θα θυμόσαστε όταν κάναμε τη διαδήλωση τότε που ήταν ο 
αυτοκράτωρ ο Ιωάννης Ραγκούσης στο Κολωνάκι, κάποιοι που πίνανε καφέ 
στο Ντα Κάπο που είναι εδώ ο συνάδελφος που του σπάσανε το κεφάλι τα 
ΜΑΤ; Κάποιοι ήταν απόντες τότε. Με αυτά τα παιδιά δώσαμε μάχες κι έχουμε 
ηθική υποχρέωση να τους γράψουμε στην Π.Ο.Ε. - Ο.Τ.Α. 

Και γιατί το λέω αυτό; Είπαμε είναι στρατηγική μας επιλογή, 
φεύγουν 1500 άνθρωποι από την ΠΟΠ-ΟΤΑ, 1000 μείνανε μετά. 1000 κι αν 
υπάρχουν αυτοί. Λοιπόν άρα ξεκίνησαν τις διαδικασίες οι συνάδελφοι, τους 
μπλόκαρε η ΠΟΠ-ΟΤΑ, μας έκανε και αγωγή και δεν σας το λένε. Η ΠΟΠ-
ΟΤΑ μας έκανε και αγωγή και στους συναδέλφους και σε μας στρατηγικού 
χαρακτήρα. Βέβαια Νίκο μου για του στρατηγικού χαρακτήρα πρέπει να έχεις 
κάνει και στρατηγός, αν είσαι συνέχεια φαντάρος δε γίνεται να έχεις τη λογική 
τώρα, εντάξει;  

Λοιπόν άρα είπαμε είναι στρατηγικού χαρακτήρα, τους 
καθυστερήσανε, τους σταματήσανε, κάνανε εκλογές και εκεί που ψηφίζανε 
συνάδελφοι 600 και 700 πήγαν και ψήφισαν 1500. Αυτό δεν είναι νίκη της 
Ομοσπονδίας και αναγνώριση ότι τα προηγούμενα τρία χρόνια ήμασταν 
στους δρόμους και μαχόμαστε για τα δικαιώματα αυτών, πάρτε εσείς το 
κομπιούτερ και κάντε τους υπολογισμούς, εμείς δεν κάνουμε υπολογισμούς 
και ας χάσουμε από αυτή τη διαδικασία. 

Αυτό είπαμε και μας κατηγορούν όλοι αυτοί που το 
προηγούμενο χρονικό διάστημα και χαίρομαι που κάποιοι γίνονται τιμητές του 
καταστατικού, όλοι αυτοί που το προηγούμενο χρονικό διάστημα το είχαν 
κουρελόχαρτο το καταστατικό.  

Λένε τώρα Ικαρία. Ναι, εμείς είπαμε συνάδελφοι ότι όπου 
υπάρχει πρόβλημα να ζητήσουν το διορισμό Δικηγόρου, παρά ότι υπάρχει και 
νομικό πρόβλημα σε αυτό το πράγμα. Αν όμως, επειδή και το συζήτησα εγώ 
με συνάδελφο της ΔΑΣ-ΟΤΑ που δεν είναι στη Διοίκηση της Π.Ο.Ε. - Ο.Τ.Α. 
είναι στη Διοίκηση της ΑΔΕΔΥ, σας είπα επανειλημμένα έχει γίνει και στις 
Κυκλάδες αυτό, υπάρχουν περιπτώσεις και μάλιστα σύμφωνα με το νόμο 
προβλέπεται αυτό όταν τα μέλη είναι κάτω από 50, αλλά πολλές φορές επειδή 
δεν έχουν δικαστικούς, ορίζουν Δικηγόρους. Δηλαδή τους δίνουν χαρτί ότι δεν 
μπορούν και ορίζουν μέσω του Δικηγορικού Συλλόγου. Ωραία; Εντάξει.  

Πάμε τώρα, ακούσαμε από το συνάδελφο Πετρόπουλο να λέει 
ότι στη Χαλκίδα τους πήραν μία έδρα και την πήρε ένα άλλο ψηφοδέλτιο. Κάτι 
αντίστοιχο έγινε και στην Κεφαλονιά, πολύ καλά το είπε ο συνάδελφος 
Γκιτάκος και στη Ζάκυνθο. Προσέθεσε η Ζάκυνθος, ψηφίσανε 41, 
μεμονωμένος υποψήφιος του συναδέλφου του Πολυμερόπουλου 19 ψήφους, 
άλλος μεμονωμένος 17 κι ένα ψηφοδέλτιο πήρε 7 ψήφους. Ποιος την παίρνει 
την έδρα παιδιά; Ο 7. 
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Αυτά λέει ο νόμος τι να κάνουμε; Με τους νόμους του αστικού 
κράτους δουλεύουμε. Όταν θα έχουμε αλλαγή των νόμων θα τα αλλάξουμε. 
Το αλλάξαμε κι εκεί, συμφωνήσανε εκεί, άρα λοιπόν να πω και κάτι, ότι η 
Επιτροπή Νομιμοποίησης δεν κάνει αυτές τις αλλαγές στο πλαίσιο και να με 
συγχωρείτε που μιλάω λίγο παραπάνω, αλλά δεν κάνει αυτές τις αλλαγές, για 
να δώσουμε κάποιες εξηγήσεις διότι ο καθένας ανεβαίνει επάνω και…  

Άρα λοιπόν να σας πω κάτι, λέει εδώ: Τράπεζα νομικών 
πληροφοριών, συνδικαλιστικό Σωματείο. Είναι Πρωτοδικείο Αγρινίου, 
απόφαση 1304/2002. Αρχαιρεσίες για την ανάδειξη των μελών του 
Διοικητικού Συμβουλίου του Σωματείου αυτού, κατανομή εδρών.  

Αίτηση αναστολής εκτέλεσης της απόφασης της Εφορευτικής 
Επιτροπής άρθρο 12 του 1264/82. Εξαιρέσεις από το σύστημα της απλής 
αναλογικής, συνδυασμοί, έννοια. Αν το ψηφοδέλτιο περιλαμβάνει έναν μόνο 
υποψήφιο, δεν πρόκειται για συνδυασμό, αλλά για μεμονωμένο υποψήφιο, ο 
οποίος υποδηλώνει απλώς ότι εμφορείται από την ιδεολογία της 
συγκεκριμένης παράταξης που αναγράφει στο ψηφοδέλτιό του.  

Άρα στη Χαλκίδα αν έγραφε πάνω «Χ-Ψ-Ω» αλλά ήταν ένας, 
είναι μεμονωμένος υποψήφιος κι αυτό είναι αρχή, το κάνουμε παντού. Έτυχε 
να το κάνουμε στους συναδέλφους της ΔΑΣ ή έτυχε να το κάνουμε στους 
συναδέλφους της ΔΑΚΕ. Που την είδατε δηλαδή ότι υπήρξε από τη μεριά ότι 
κόβουμε και ράβουμε και όλοι έχετε πέσει επάνω στη δική μας την παράταξη;  

Πάμε τώρα στο Ηράκλειο της Κρήτης κι εγώ θέλω να είμαι 
ειλικρινής: Οι συνάδελφοι που αποκλείστηκαν έχουν δίκιο. Αλλά χαίρομαι και 
πάλι που το ΠΑΜΕ έρχεται εδώ -ξέρετε τα μαθαίνουμε- και λέει ότι για την 
εκλογή αντιπροσώπου δεν έχει δεν ισχύει, είναι για τον περιφερειακό Σύλλογο 
της Κρήτης, όχι για το Δήμο Ηρακλείου.  

Λέει το ΠΑΜΕ ότι για τις εκλογές των αντιπροσώπων ισχύει το 
καταστατικό της Ομοσπονδίας, για την εκλογή στους αντιπροσώπους της 
ΑΔΕΔΥ ισχύει το καταστατικό της ΑΔΕΔΥ. Άρα λοιπόν αν πράγματι 
θεωρούσαν ότι αδικούντο θα έπρεπε να πάνε στα δικαστήρια και να 
προσβάλλουν το κύρος των εκλογών. Δεν ξέρω τι κάνανε, με πήρε ο 
συνάδελφος και του το είπα.  

Κάτι ανάλογο κάναμε εμείς συνάδελφοι, για να τα μαθαίνετε εδώ, 
στον Πειραιά όπου είναι ο συνάδελφος Γκιτάκος Πρόεδρος. Έλεγε το 
καταστατικό τους ότι «για την Ομοσπονδία ο αριθμός των υποψηφίων είναι 
διπλάσιος αυτών που εκλέγονται». Εκλέγανε τρεις μέχρι έξι. Κατεβάσαμε εμείς 
ψηφοδέλτιο 22. Λοιπόν κατεβήκανε 22.  

(Διαλογικές Συζητήσεις) 

Θ. ΜΠΑΛΑΣΟΠΟΥΛΟΣ: Δε σε διέκοψα συνάδελφε Σταύρο.  

  Άρα λοιπόν το κάναμε κι εμείς και πετύχαμε με τον δικαστικό να 
γίνει αποδεκτό το ψηφοδέλτιό μας και να πάρουμε κανονικά μέρος στην 
ψηφοφορία, απλά πράγματα. Εμείς δεν έχουμε καμία δουλειά, είναι σεβαστή 
η διαμαρτυρία των συναδέλφων, αλλά εμείς δεν έχουμε καμία δουλειά γι΄ αυτό 
το πράγμα. Έπρεπε να εφαρμόσουν τους νόμους.  

Λένε οι συνάδελφοι 14 Σωματεία λέει ο συνάδελφος 
Πετρόπουλος. 7 ήταν. Για συνάδελφοι λίγο, γιατί τα περνάμε όλα πολύ 
ξώφαλτσα. Όλη η προηγούμενη τριετία μας πλήγωσε όλους και μας πλήγωσε 
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πάρα πολύ και γιατί μείνατε βρε συνάδελφοι της ΔΑΣ και του ΠΑΜΕ έξω, για 
7 Σωματεία που στην Καισαριανή ψηφίσανε 6 συμβασιούχοι, στο άλλο 
Σωματείο ψηφίσανε 2 και στο άλλο αυτό, γι΄ αυτό είσαστε έξω; Γι΄ αυτό 
είσαστε έξω;  

Δε λέω ψέματα συνάδελφε, όταν πάρεις το λόγο θα πεις την 
αλήθεια εσύ και μόνο την αλήθεια. Γιατί δεν ήρθατε εδώ να πείτε ότι κάναμε 
ένα σοβαρό πολιτικό λάθος, βάλαμε την ουρά κάτω από τα σκέλια και 
γυρνάμε στην Ομοσπονδία των αγώνων και της δυναμικής και θέλουμε να 
πάρουμε μέρος και λέτε ότι είναι 14; Δεν μπορώ να καταλάβω βρε 
συνάδελφοι, καθόμαστε εδώ με υπομονή ακούμε και τα υπόλοιπα μέλη εδώ 
της Εκτελεστικής Επιτροπής και κάποιοι ενοχλούνται. Δεν έχουν μάθει κάποιοι 
να ακούνε και την αλήθεια;  

Πάμε τώρα στον Ασπρόπυργο, είπε ο συνάδελφος 
Αδαμόπουλος, είπαμε συγκεκριμένα πράγματα διαφορετικά από ότι είπαμε 
χτες, αν αποδειχθεί ότι υπάρχει διπλοψηφία κι εγώ το είπα θα αφαιρέσουμε 
έναν αντιπρόσωπο. Έρχονται εργαζόμενοι εδώ και λένε ότι εμείς δεν 
ψηφίσαμε για Ομοσπονδία..  

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: (Τοποθέτηση εκτός μικροφώνου)  

Θ. ΜΠΑΛΑΣΟΠΟΥΛΟΣ: Αφήστε με να τελειώσω βρε συνάδελφοι.  

  Φέρε μου συναδέλφισσα το βιβλιάριο που λέει ο νόμος, φέρε 
μου και τις καταστάσεις που γράφει επάνω ότι ψήφισε για Ομοσπονδία για 
Διοικητικό Συμβούλιο και για Ελεγκτική Επιτροπή και θα τους κόψουμε εμείς 
αυτή τη στιγμή. Φέρτε τα αυτά. Διότι οι συνάδελφοι, προσέξτε, έχουν κάνει 
εκλογές από το Δεκέμβριο και φέρανε τα πρακτικά των αρχαιρεσιών μετά τη 
μεγάλη εβδομάδα μετά την ανάσταση του Χριστού. Για να δείτε τις 
σκοπιμότητες που υπάρχουν και σε αυτή τη διαδικασία.  

Άρα λοιπόν εμείς λέμε ότι αν δεν αποδειχτεί, οι συνάδελφοι αυτοί 
πρέπει να συμμετέχουν κανονικά. Γιατί θα σας πω μετά γιατί κόπτονται για το 
Σύλλογο του Ασπροπύργου. Γιατί είναι στον Ασπρόπυργο ο μοναδικός Δήμος 
που μπήκαν οι ελεγκτές για τον έλεγχο του άρθρου 42 και κάνανε επανέλεγχο 
και αρχίσανε και μοιράζανε ραβασάκια. 

Και οι συνάδελφοι του ΠΑΜΕ το έκαναν τουμπεκί ψιλοκομμένο 
και κατηγορούσαν τη Νίκαια γιατί πήγε να συναντήσει τον Ειδικό Γραμματέα 
στο Σώμα Επιθεωρητών Ελεγκτών Δημόσιας Διοίκησης. Αυτοί που δεν τους 
αφήνανε να περάσουν την Πέτρου Ράλλη ήταν προδότες. Οι άλλοι που είχαν 
μπει μέσα και είχαν πάρει τα ραβασάκια και ήταν έτοιμοι να απολυθούν, είναι 
οι αγωνιστές.  

Τώρα πάμε στη ρύθμιση για τα οικονομικά. Συνάδελφοι δεν 
έχουμε καμία διάθεση, συνάδελφοι να ξεκαθαρίσουμε για τα οικονομικά. Όλοι 
εσείς που είστε εδώ και πληρώνετε, είστε οι χαζοί; Όλοι αυτοί που δεν 
πληρώνουν και δεν πληρώνουν με σκοπιμότητα είναι οι έξυπνοι; Για να πάμε 
να δούμε.  

Το ξέρετε ότι η Ομοσπονδία και επικαλούμαι τη μαρτυρία όλων 
των επικεφαλείς των παρατάξεων εκτός της ΔΑΣ ότι αντιμετώπισε το 
καλοκαίρι του 2014 τον κίνδυνο να μείνει απλήρωτο το προσωπικό; Να 
κάνουμε στάση πληρωμών. Δεν υπήρχε πιο εξευτελιστικό το να μην μπορεί 
μια Ομοσπονδία να πληρώσει.  
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Το ξέρετε συνάδελφοι, γιατί είναι όλοι λαλίστατοι, ξέρετε τι είναι 
έξω από το χορό να λες πολλά; Ότι καθυστερήσαμε να πληρώσουμε μια δόση 
του ΙΚΑ και μου μπλοκάρανε το ΑΦΜ στην Εφορία το προσωπικό μου; Τα 
ξέρετε συνάδελφοι, αλλά δεν τα λέτε. Και τι είπαμε συνάδελφοι;  

Συνάδελφοι υπάρχουν πράγματι εδώ στην κατάσταση Σύλλογοι 
που μπορούν να πληρώσουν και είναι πολύ μικρό το ποσό, τους αναφέραμε 
όλους. Αλλά υπάρχουν Σύλλογοι που επί εφτά χρόνια δεν δίνανε ένα ευρώ 
στην Ομοσπονδία, αλλά το Πάσχα μοιράζανε αρνί. Μοιράζανε αρνί, αλλά στην 
Ομοσπονδία δε δίνανε και το δίνανε με ένα και μοναδικό σκοπό: Να πάθει μία 
οικονομική ασφυξία, εργαζόμενοι.  

Δεν πρέπει οι Σύλλογοι να είναι συνεπείς, αυτοί που μιλάνε ότι 
δεν πρέπει να τα κοιτάμε όλα με τα κουκιά. Κι όταν τρία χρόνια εμείς 
στενάζαμε να μην μπορούμε να πληρώσουμε, αυτοί δε μας δίνανε ούτε ένα 
ευρώ και τώρα όλοι θυμηθήκανε ότι πρέπει να κάνουμε λέει κούρεμα. Εμείς 
είμαστε αντίθετοι συνάδελφοι κι είναι πολύ ξεκάθαρο και θα σας πω γιατί 
είμαστε αντίθετοι.  

Είπε ο συνάδελφος πράγματι στο Λουτράκι κάνανε εκλογές πριν 
δέκα μέρες. Από πότε βρε συνάδελφοι στέλνει η Ομοσπονδία και ζητάει και 
λέει ότι πρέπει οι συνάδελφοι να έχουμε εξοφλήσει τις υποχρεώσεις μας μέχρι 
τις 28 Φεβρουαρίου;  

Δεν το ξέρουν ότι αν κάνουν εκλογές, δεν το ξέρουμε εμείς σαν 
Ομοσπονδία που έληξε η νομιμοποίηση στις 24 Απριλίου και βάλαμε λεφτά σε 
δύο Συλλόγους προκειμένου να πληρωθούν τα έξοδα; Δεν το ξέρανε; Κι ήταν 
πολύ δύσκολο να εξοφλήσουν τις υποχρεώσεις τους στην Ομοσπονδία που 
ήταν πολύ λίγες; Ή δεν το ξέρανε κάποιοι που όλο το προηγούμενο χρονικό 
διάστημα δεν έδιναν ούτε ένα ευρώ στην Ομοσπονδία και είμαστε σήμερα 
υπερασπιστές; Χαίρομαι.  

Πάμε τώρα, λέει να κάνουμε μία ρύθμιση. Θέλω να σας πω ότι 
στην ΑΔΕΔΥ στο συνέδριο του 2016 έγιναν ρυθμίσεις πολλές και κυρίως είναι 
σε Ομοσπονδίες που ευνόησαν αυτούς που φωνάζουν σήμερα, τους 
ευνόησαν.  

Αγαπητέ συνάδελφε Πολυμερόπουλε από την ενημέρωση που 
έχεις που είσαι μέλος της Εκτελεστικής Επιτροπής από τις 15 Ομοσπονδίες, 
από αυτές τις Ομοσπονδίες έδωσε καμία ένα ευρώ από αυτά που είχαν 
συμφωνήσει να δίνουν κάθε μήνα; Καμία συνάδελφοι, καμία.  

Υπάρχει Ομοσπονδία των Εκπαιδευτικών του ΟΑΕΔ που 
χρωστάει 600 ευρώ, τη βάλανε ψήφισε και δεν είχε να δώσει 600 ευρώ. Δε 
θέλουμε τέτοιες Ομοσπονδίες συνάδελφοι, δε θέλουμε. Αυτό θα γίνει και τώρα 
και μιλάνε κάποιοι. 

Ξέρετε ποιο είναι το φαινόμενο που αντιμετωπίζουμε το 
τελευταίο χρονικό διάστημα; Και δε σας το λένε. Έχουμε Σωματείο τη Σύρο. 
Χρωστάει 10 χιλιάδες ευρώ. Την έχουμε διαγράψει δύο φορές γιατί οφείλει. Τη 
γράψαμε τη μία, τη γράψαμε τη δεύτερη. Το 2013 μας στέλνει μία προσωρινή 
Διοικούσα Επιτροπή ένα χαρτί και λέει «πείτε μας να εξοφλήσουμε». 

Και λέω συνάδελφοι σιγά-σιγά δίνετε, εφαρμόστε κάτι που του 
διαφεύγει εδώ πέρα το θεσμικό πλαίσιο που λέει ότι γίνεται παρακράτηση 
μέσα από τη μισθοδοσία, γιατί κάποιοι δεν έχουν καταλάβει ότι περάσανε οι 
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εποχές που τα εισπράτταμε, πάνε οι εποχές με το μπλοκάκι και τα 
εισπράτταμε από όσους θέλαμε για να διαμορφώνουμε και πλειοψηφίες, πάνε 
αυτές και όταν μαζεύονται τα λεφτά σε μια περίοδο οικονομικής κρίσης δεν 
γίνονται αυτά τα πράγματα.  

Και τι έγινε η Σύρος; Από τότε επικοινώνησα πολλές φορές, τους 
λέω να έρθω και στη Σύρο, δεν έχω πάει στη Σύρο και πράγματι ήθελα να τη 
δω κιόλας, δε μας απάντησαν ποτέ. Έρχεται προχτές, αίτηση εγγραφής νέου 
Συλλόγου. Ξέρετε ποιος την υπογράφει; Η συνάδελφος που μας έλεγε να της 
κάνουμε διακανονισμό και ξέρετε ποιο είναι το ύφος; «Έχετε υποχρέωση, 
εφόσον δεν μας έχετε διαγράψει, εμείς κάνουμε καινούριο Σύλλογο με άλλη 
ονομασία και θα μας γράψετε».  

Κι εγώ το βάζω στην κρίση σας, θα τους γράψουμε; Γιατί να μην 
αρχίσουμε συνάδελφοι όλοι εμείς τα κορόιδα να ψηφίσουμε την Πέμπτη να 
μην ξαναπληρώσουμε την επόμενη τριετία, να έρθουμε το Δεκέμβριο να 
κάνουμε έναν καινούριο Σύλλογο να πληρώσουμε 6 ευρώ εγγραφή και κάνα-
δυο-τρεις χιλιάδες και να είμαστε κύριοι; Θα έχουμε Ομοσπονδία; Θα έχουμε 
αγωνιστική Π.Ο.Ε. - Ο.Τ.Α. ή θα έχουμε μηχανισμούς που θέλουν κάποιοι;  

Θέλω να σας πω κι ένα άλλο παράδειγμα που το είδα επίσης 
από τους συναδέλφους. Φιλοθέη-Ψυχικό και μη μου πει κανένας ότι αυτούς 
τους ελέγχει η Συνδικαλιστική Ανατροπή και οτιδήποτε. Υπήρχε Σύλλογος 
Φιλοθέης, Σύλλογος Ψυχικού, Σύλλογος Νέου Ψυχικού, κάνανε καινούριο 
Σωματείο. Και λέμε συνάδελφοι για να σας γράψουμε χρωστάτε πολλά λεφτά.  

Ήρθαν εκεί όλοι οι επικεφαλείς των παρατάξεων και ο Νίκος και 
ο Θωμάς Μπιζάς τότε, νομίζω ήταν και ο Σπύρος και είπαμε ναι, μας λένε ότι 
λεφτά έχουν οι παλιοί Σύλλογοι θα σας τα δώσουμε. Τους γράψαμε 
συνάδελφοι, γιατί είναι κάποιος που λέει δέσμευση, τους γράψαμε.  

Και θέλετε να σας πω; Δεν πληρώσανε το καινούριο Σωματείο 
ούτε τα 6 ευρώ της εγγραφής, ούτε ένα ευρώ από τότε που έχουν γραφτεί το 
2014. Αν θέλετε συνάδελφοι όλοι εσείς εδώ να είστε κορόιδα και να είναι 
κάποιοι έξυπνοι και δε θέλω να αναφερθώ σε αυτούς που είναι και δεν έχουν 
πληρώσει, γιατί μπορώ να πω πάρα πολλά.  

Όταν τους ενοχλούσα και τους έλεγα πληρώστε παιδιά, 
χρωστάτε, ασχέτως σε ποια παράταξη ήταν το Προεδρείο, γιατί έχουμε 
ανάγκες, κάποιοι με δούλευαν και με δούλευαν πολύ χοντρά και τουλάχιστον 
στα 56 μου χρόνια δεν έχω μάθει να με δουλεύουν τόσο πολύ. Και το λέω 
αυτό, για να καταλάβετε ποιοι είναι αυτοί που βάζουν το κομπιούτερ και 
θέλουν να βγάλουν πόσοι θα ψηφίσουν και πόσοι θα πάρουν, εντάξει;  

Ολοκληρώνω, άνοιξε θέμα συνεδρίου. Να μην πω κι εγώ για το 
συνέδριο; Αν και ήθελα να πω στην εισήγησή μου, ακούτε πολλά ψέματα 
συνάδελφοι. Πρώτον το συνέδριο της ΑΔΕΔΥ δεν το ακυρώσαμε εμείς και 
μιλάω για την παράταξη τη δική μας που είναι στην ΑΔΕΔΥ 
Δημοσιοϋπαλληλική Ανατροπή.  

Έβαλε θέμα σε ένα Γενικό Συμβούλιο της ΑΔΕΔΥ η ΠΑΣΚΕ και η 
ΔΑΚΕ, εμείς το ΠΑΜΕ και οι Αγωνιστικές Κινήσεις δε συμμετείχαμε γιατί έλεγε 
ότι έπρεπε να γίνει το συνέδριο της ΑΔΕΔΥ το Δεκέμβριο, ψήφισε η ΠΑΣΚΕ 
και η ΔΑΚΕ και δυστυχώς δεν ξέρω λόγω ανωριμότητας, λόγω μη εμπειρίας 
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οι συνάδελφοι του ΜΕΤΑ νομιμοποίησαν με τη συμμετοχή τους την 
ψηφοφορία και πέρασε η απόφαση αναβολής του συνεδρίου.  

Ποιος φταίει; Ο Μπαλασόπουλος και η Συνδικαλιστική 
Ανατροπή. Μην τους εμπιστεύεστε, σας λένε ψέματα. Σας λένε ψέματα και θα 
ακούσετε και άλλα τις επόμενες μέρες. Και το λέω αυτό, πάμε τώρα στο 
συνέδριο το δικό μας. Τι είπαμε εμείς; Αύριο θα σας φέρω εδώ τα πρακτικά 
της Εκτελεστικής Επιτροπής και του Γενικού Συμβουλίου.  

Συνάδελφοι λέμε εφόσον η ΑΔΕΔΥ δεν έκανε συνέδριο κι επειδή 
κατά κύριο λόγο οι προτάσεις μας αφορούν μόνο την Π.Ο.Ε. - Ο.Τ.Α., δεν έχει 
ΕΣΠΑ ο άλλος, δεν έχει τις κοινωνικές δομές, δεν έχει όλα τα υπόλοιπα, 
καταθέτουμε όλοι τις προτάσεις μας, τις βάζουμε σε ένα φυλλάδιο, τις 
στέλνουμε στους Συλλόγους και καλούμε όλους τους Συλλόγους με το 
συνέδριο να μας πουν τις απόψεις μέσα από Γενικές Συνελεύσεις ποιες είναι 
οι αλλαγές που θέλουν. 

Δεν τη θέλουν αυτή τη διαδικασία, δε θέλουν τη συμμετοχή σας, 
θέλουν μόνον να λένε τα λόγια τα κούφια τα ψεύτικα τα μεγάλα. Εμάς μέσα 
στην τσάντα βρήκατε την πρότασή μας κι επειδή δε θέλουμε να παίξουμε. Αν 
θέλουν να κάνουν αύριο καταστατικό συνέδριο εμείς τους λέμε δε θέλουμε. Αν 
θέλουν να που μόνο για να δημιουργήσουν εντυπώσεις, μπορούν να 
ψηφίσουν όλοι και να το κάνουν, αλλά δε θα πάρουμε απόφαση.  

Και τι έγινε; Εμείς λέμε ένα πράγμα. Καταθέσαμε την πρότασή 
μας γραπτά. Καταθέστε όλοι εδώ τις προτάσεις σας, την Πέμπτη το βράδυ 
παίρνουμε πολιτική απόφαση ότι συμφωνούμε σε ένα, δύο, τρία, τέσσερα, 
κάνουμε ένα σχέδιο καταστατικού η νέα Διοίκηση, τη στέλνουμε στους 
Συλλόγους σε σας να την εγκρίνετε που τόσο πολύ σας υπολογίζουν και το 
ενδιάμεσο είναι καταστατικό συνέδριο και αποφασίζουμε.  

Όλα τα άλλα, είναι άλλα λόγια να αγαπιόμαστε κι έχουμε 
κουραστεί. Όταν δε θέλουν να γίνουν αλλαγές, θα βάζουν εκατό προβλήματα, 
θα φεύγουν, θα έρχονται. Δυστυχώς εμείς είμαστε εδώ κι επειδή είμαστε εδώ 
έχουμε μάθει να αντέχουμε και να ακούμε την κριτική, αλλά να λέμε και τις 
απόψεις μας με ειλικρίνεια.  

Σας ευχαριστώ πολύ και συγνώμη για την καθυστέρηση.  

(Διαλογικές Συζητήσεις) 

Θ. ΜΠΑΛΑΣΟΠΟΥΛΟΣ: Μισό λεπτό, μπορώ να έχω το λόγο στη διαδικασία;  

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Οι 19 Πρόεδροι μιλήσανε.  

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Ότι προβλέπεται.  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ (Α. ΣΙΜΟΣ): Τα σωματεία νομίζω πρέπει να μιλήσουν Πρόεδρε.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Συνάδελφοι μόνο για ένα λεπτό διαδικαστικά στον Πρόεδρο της 
Εκτελεστικής, αυστηρά μόνο για ένα λεπτό για να μας πει κάτι.  

Θ. ΜΠΑΛΑΣΟΠΟΥΛΟΣ: Θέλω να κάνω μία διαδικαστική πρόταση 
συνάδελφοι.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Μία διαδικαστική πρόταση από τον Πρόεδρο της Εκτελεστικής 
για ένα λεπτό.  

Θ. ΜΠΑΛΑΣΟΠΟΥΛΟΣ: Συνάδελφοι εκείνο χτες στο Γενικό Συμβούλιο ότι 
εκεί που έλεγε η απόφαση της Ομοσπονδίας ότι πρέπει σήμερα μέχρι τις 
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πέντε η ώρα να έχουν τακτοποιηθεί οικονομικά για να μπορέσουν να 
νομιμοποιηθούν, που εμείς λέγαμε ότι αυτό έπρεπε να είναι μέχρι την Τετάρτη 
αλλά οι άλλες παρατάξεις το θέλανε, εμείς είπαμε μέχρι την Τετάρτη το βράδυ. 
Άρα λοιπόν για μας συζήτηση θα πρέπει να γίνει την Τετάρτη το βράδυ, να 
δούμε ποιοι δεν έχουν πληρώσει και ανάλογα να αποφασίσουμε ή όχι.  

(Διαλογικές Συζητήσεις) 

Θ. ΜΠΑΛΑΣΟΠΟΥΛΟΣ: Συνάδελφοι εγώ όταν πήγα στο συνέδριο στο 
βοήθεια στο σπίτι κάθισα με υπομονή και άκουγα, μου δώσανε το λόγο, δεν 
τον πήρα μόνος μου. Και θα πρέπει να σέβεστε το πρόγραμμα.  

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Όχι δεν είναι σωστό..  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Σας παρακαλώ συνάδελφοι καθίστε κάτω, λίγο ψυχραιμία. Σας 
παρακαλώ όλους. Δύο λεπτά διάλειμμα για να συνεννοηθούμε.   

 

ΔΙΑΛΕΙΜΜΑ 

 

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ (Μ. ΚΑΤΣΟΥΡΟΣ): Το Προεδρείο αποφασίζουμε τη διαδικασία 
να ξεμπερδεύουμε. Θα μιλήσει ο κάθε Σύλλογος από δύο λεπτά, για να 
ψηφίσει το Σώμα.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Συνάδελφοι σας παρακαλώ καθίστε κάτω να ξεκινήσουμε τη 
διαδικασία, πέρασαν τα δύο λεπτά.  

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: (Τοποθέτηση εκτός μικροφώνου)  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Βασίλη σε παρακαλώ δεν μπαίνει θέμα, βάλε το στο συνέδριο 
να αποφασίσει το συνέδριο αν θα μιλήσει σήμερα. Ας μιλήσει αύριο το 
βοήθεια στο σπίτι, σε παρακαλώ τώρα, σε παρακαλώ Βασίλη. Σε παρακαλώ, 
αναλαμβάνεις μεγάλη ευθύνη γι΄ αυτό που λες. Συνάδελφοι η διαδικασία που 
αποφάσισε το Προεδρείο…  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ (Α. ΣΙΜΟΣ): Ποιος αποφάσισε; Μισό λεπτό, συνεδριάσαμε;  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ (Τ. ΕΥΣΤΑΘΙΟΥ): Ναι για δύο λεπτά.  

 

ΔΙΑΛΕΙΜΜΑ 

 

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ: Συνάδελφοι παρακαλώ καθίστε, απομακρυνθείτε από το 
Προεδρείο. Σας παρακαλώ συνάδελφοι καθίστε κάτω.. 

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ (Μ. ΚΑΤΣΟΥΡΟΣ): (Τοποθέτηση εκτός μικροφώνου)  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Συνεννοηθήκαμε, δύο λεπτά ο κάθε Σύλλογος.  

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Εντάξει περίμενε.  

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Συνάδελφοι καθίστε κάτω γιατί θα έχει θα έχει ψηφοφορίες. 
Καθίστε κάτω και μη φεύγετε θα έχει ψηφοφορίες, αυτό δε θέλατε; Τώρα που 
είπαμε για ψηφοφορίες τώρα φεύγετε;  

(Διαλογικές Συζητήσεις) 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Λοιπόν συνάδελφοι σας παρακαλώ καθίστε κάτω. Επειδή δεν 
υπάρχει περίπτωση να τελειώσουμε με τη διαδικασία που προτείνουν 
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διάφοροι, σας λέω ότι το Προεδρείο αποφάσισε να δώσει κατά πλειοψηφία 
φυσικά.  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ (Α. ΣΙΜΟΣ): Κατά πλειοψηφία, γιατί εγώ διαφώνησα, να 
πάρουν το λόγο και οι συνάδελφοι.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ναι συνάδελφε μην τυχόν και πάθεις τίποτα διαφώνησες, μην 
τυχόν και μολυνθείς. Συνάδελφοι οι Σύλλογοι οι οποίοι έχουν πρόβλημα και 
έχουν θέσει ζήτημα να ακουστούν, έχει ζητήσει η Κέρκυρα, ο Σύλλογος 
Πύργου-Ζαχάρως, ο Σύλλογος Λειβαδιάς, ο Σύλλογος Φυλής.  

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Ο Σύλλογος Φυλής.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Σε παρακαλώ με τη Φυλή συνάδελφε το κατάλαβα και το ξέρω, 
σε παρακαλώ, τόσο ιδιαίτερο θέμα για τη Φυλή; Έχουν ζητήσει πιο μπροστά 
από τη Φυλή πενήντα Σύλλογοι, για όνομα του Θεού.  

Λοιπόν με βάση αυτό το Προεδρείο αποφασίζει ότι θα δώσει το 
λόγο για ένα αυστηρά δίλεπτο στον εκπρόσωπο του κάθε Συλλόγου να 
αναπτύξει τις θέσεις του τώρα, όποιος έχει καταθέσει χαρτί. Ξεκινάμε λοιπόν 
από το συνάδελφο της Κέρκυρας από το Σύλλογο της Κέρκυρας. Υπενθυμίζω 
ότι αυστηρά για δύο λεπτά, θα κρατηθεί χρόνος.  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ (Α. ΣΙΜΟΣ): Θα μπει σε ψηφοφορία μετά;  

(Διαλογικές Συζητήσεις) 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Με την ευκαιρία του βιβλιαρίου που βρέθηκε σας υπενθυμίζω 
ότι στις εκλογικές διαδικασίες είναι απαραίτητο το βιβλιάριο ασθενείας. Ο 
συνάδελφος Κορφιάτης Σταμάτης, ο Πρόεδρος Εργαζομένων ΟΤΑ Κέρκυρας, 
ξεκινάει το λόγο του τώρα, συνάδελφε για δύο λεπτά.  

Σ. ΚΟΡΦΙΑΤΗΣ: Συνάδελφοι ακούστηκαν πολλά από τους προηγούμενους 
ομιλητές, δε θα αργήσω όμως γιατί δύο λεπτά είναι πολύ λίγα. Δε ζητάμε ο 
Σύλλογος καμία διαγραφή χρέους, όπως ειπώθηκε προηγουμένως. Ζητάμε τη 
ρύθμιση του χρέους. 

  Γιατί φτάσαμε εδώ; Είμαστε ένας καινούριος Σύλλογος, είμαστε 
καινούριο Διοικητικό Συμβούλιο τα έξι από τα εννιά μέλη, οι εκλογές έγιναν 2 
του μηνός, μετά σε ερώτηση που έγινε στον Ταμία της Π.Ο.Ε. - Ο.Τ.Α. μας 
έβγαλε ότι οφείλει ο Σύλλογός μας 6 χιλιάδες ευρώ.  

Και δε λάβατε υπόψη κύριοι που λέτε για τη διαγραφή χρέους, 
δε λάβατε καθόλου υπόψη τα προβλήματα που δημιουργήθηκαν το 2013 και 
το 2014, με τους σχολικούς φύλακες. Ήρθαν δύο φορές στην Αθήνα, έπρεπε 
να καλύψουμε κάποια έξοδα, έπρεπε να καλυφθούν κάποια έξοδα για τη 
δημοτική αστυνομία και κάποια δικαστικά έξοδα.  

Βρεθήκαμε αυτά τα δύο χρόνια σε πάρα πολύ δύσκολη θέση, 
αναλάβαμε όμως ένα χρέος 6 χιλιάδες ευρώ, εμείς τι έπρεπε να κάνουμε; Να 
πάρουμε την Π.Ο.Ε. - Ο.Τ.Α. λοιπόν και να συνεννοηθούμε πως μπορούμε να 
κάνουμε ένα διακανονισμό. Η πρώτη κίνηση λοιπόν του ταμείου μας ήταν 
2.900 που παραλάβαμε, καταθέτουμε 1.500 στην Π.Ο.Ε. - Ο.Τ.Α., φτάνουμε 
στο ποσό στο 4.320. 

Και παρένθεση λέω, γιατί ειπώθηκε πως δε συμμετείχαν κάποιοι 
Σύλλογοι τα προηγούμενα διαστήματα, 5/9/2013 κατάθεση στο λογαριασμό 
1.500 ευρώ. 25/10/2014 κατέθεσε ο Σύλλογός μας 3.000 ευρώ, παρόλα τα 
προβλήματα που υπήρχαν. Κι ερχόμαστε τώρα με ένα χρέος 4.320, τι ζητάμε;  
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Ο Σύλλογός μας τι έπρεπε να κάνει; Να καθίσει στην Κέρκυρα ή 
να έρθει στην Αθήνα; Προτιμήσαμε λοιπόν πέρα από τη μετακίνησή μας, με 
έξοδα δικά μας, να έρθουμε στο συνέδριο, να θέσουμε θέμα στους σύνεδρους 
και στους συναδέλφους, να ζητήσουμε ένα διακανονισμό με δεσμεύσεις και 
τον αναλύω: 500 ευρώ σήμερα, 1.000 ευρώ που θα γίνει μέσω της ενιαίας 
αρχής πληρωμής στο Σύλλογό μας τη Δευτέρα. Μένει ένα υπόλοιπο λοιπόν 
με 7 δόσεις επί 400 ευρώ.  

Σύνεδροι και συνάδελφοι, ζητάμε τη νομιμοποίηση όχι των 
συνέδρων των 7 που ψηφίστηκαν, ζητάμε ολόκληρης της Κέρκυρας. Όλοι οι 
εργαζόμενοι της Κέρκυρας που εκπροσωπούμε μας στείλανε εδώ να 
συμμετέχουμε στο συνέδριο. Ζητάμε να λάβετε υπόψιν σας τις οικονομικές να 
το πω έτσι συγκυρίες που υπήρχαν, δεσμευόμαστε για το διακανονισμό, 
δεσμευόμαστε με το 7μηνο, αν τυχόν δεν προχωρήσουμε στο διακανονισμό 
μπορούμε να προχωρήσουμε.  

Ευχαριστώ πολύ.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Συνάδελφε ολοκλήρωσες. Η συναδέλφισσα Λάκκα Ευαγγελία 
από το Σωματείο Εργαζομένων Δήμου Ικαρίας-Φούρνων έχει το λόγο.  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ (Α. ΣΙΜΟΣ): Δε θα το βάλουμε σε ψηφοφορία;  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Γιατί θα μπαίνει σε ψηφοφορία κατευθείαν;  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ: Ναι, γιατί όχι; Δεν κατάλαβα.  

Σ. ΚΟΡΦΙΑΤΗΣ: Την πρόταση βρε παιδιά δεν την είπαμε.  

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Όλοι θα μιλήσουν.  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ: Γιατί συζητάμε τότε;  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ναι βρε συνάδελφε εντάξει.  

Σ. ΚΟΡΦΙΑΤΗΣ: Πρόεδρε μου έδωσες δυο λεπτά, αλλά.. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Η συναδέλφισσα Λάκκα Ευαγγελία από το Σωματείο Ικαρίας και 
Φούρνων.  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ: Μπαίνει σε ψηφοφορία, μπαίνει σε ψηφοφορία.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Δεν έχουμε τέτοια απόφαση.  

Σ. ΚΟΡΦΙΑΤΗΣ: Πρόεδρε αν μου επιτρέπεις..  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ (Μ. ΚΑΤΣΟΥΡΟΣ): Μα μπαίνει σε ψηφοφορία στο Σώμα για τη 
νομιμοποίηση του Σωματείου.  

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Όχι, όχι.  

Θ. ΜΠΑΛΑΣΟΠΟΥΛΟΣ: Όλα τα Σωματεία θα ακουστούν.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ναι αλλά βάζουν θέμα ότι ψηφίζουμε..  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ (Α. ΣΙΜΟΣ): Πως θα μπει;  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ (Μ. ΚΑΤΣΟΥΡΟΣ): Συγνώμη, συγνώμη για να το μαζεύουμε. 
Θα μιλάει το Σωματείο, έλα να συνεννοηθούμε άνθρωπέ μου. Να μιλάει το 
Σωματείο, θα λέει το πρόβλημα και θα γίνεται ψηφοφορία αν νομιμοποιείται ή 
όχι από το Σώμα, αυτό λέμε.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Και ο αντίλογος ποιος θα είναι;  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ: Ποιος αντίλογος;  
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ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Που μπορεί σε κάποιο Σύλλογο να πει ότι υπάρχει πρόβλημα. 
Ποιος θα το πει;  

Σ. ΚΟΡΦΙΑΤΗΣ: Κέρκυρα είμαι είπαμε, αλλά δεν είπα την πρότασή μου. 
Προτείνω επειδή είναι ξεχωριστές…  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Γιατί να μην υπάρχει αντίθετη γνώμη;  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ (Μ. ΚΑΤΣΟΥΡΟΣ): Μισό λεπτό, μπαίνουν οικονομικά ζητήματα 
Στέφανε και είναι τέσσερα-πέντε οικονομικά, έξι Σωματεία που έχουν διπλή 
κάλπη και το Σωματείο του Πύργου, γιατί το βασανίζουμε;  

(Διαλογικές Συζητήσεις) 

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Ας αποφασίσει το Σώμα.  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ (Α. ΣΙΜΟΣ): Συνάδελφοι να πω ενώ το Προεδρείο συμφωνούμε 
ότι ένα-ένα Σωματείο θα μπαίνει στο Σώμα, ο Πρόεδρος διαφωνεί, τι να κάνω 
εγώ; Τι να κάνω; Το βλέπετε; Τι να κάνω; Ένα-ένα που τελειώνει να μπαίνει 
στην ψηφοφορία, εδώ είμαστε, το Σώμα, αυτό είπαμε, ένα-ένα που τελειώνει 
να μπαίνει στην ψηφοφορία να τελειώσουμε.  

(Διαλογικές Συζητήσεις) 

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ (Μ. ΚΑΤΣΟΥΡΟΣ): Όχι βρε συνάδελφε κάτσε κάτω, άσε να 
συνεννοηθούμε πρώτα… έλεος.  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ (Τ. ΕΥΣΤΑΘΙΟΥ): Ακούστε λίγο, η κατάσταση είναι ενιαία. 
Έχουμε αυτή τη στιγμή 15 Συλλόγους, έτσι;  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ (Α. ΣΙΜΟΣ): Ένας-ένας.  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ (Τ. ΕΥΣΤΑΘΙΟΥ): Δεν έχει σημασία αν θα νομιμοποιηθεί 
κάποιος μπροστά οι 7 χιλιάδες ή οι 5 χιλιάδες. Εγώ προτείνω να ακουστούν οι 
15 Σύλλογοι αυτό το δίλεπτο και στο τέλος παίρνουμε ενιαία απόφαση.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Όχι ενιαία, όχι.  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ (Μ. ΚΑΤΣΟΥΡΟΣ): Ο καθένας να πει την πρότασή του.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Εγώ λέω το πιο σωστό αυτό που αποφασίσαμε είναι να 
μιλήσουν όλοι για δύο λεπτά, τρία λεπτά, τρεισήμισι λεπτά αν χρειαστεί να 
μιλήσουν και στο τέλος να πάρει απόφαση.  

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Ένα προς ένα.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Όχι ένα προς ένα τώρα, δεν μπορεί.  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ (Α. ΣΙΜΟΣ): Όχι, γιατί;  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Σε παρακαλώ, γιατί θα πρέπει να μπει μια διαδικασία που θα 
λέει ο άλλος γιατί έκανε στην Ελευσίνα και στον Ασπρόπυργο που είχε αυτό 
το θέμα..  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ: Αφού έχουμε αποφασίσει αυτό βρε παιδιά.  

(Διαλογικές Συζητήσεις) 

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ (Α. ΣΙΜΟΣ): Όχι το Σωματείο, όπως έγινε σε όλα τα συνέδρια, 
μπαίνει ένα-ένα παιδιά, δεν είναι πρώτη φορά που το κάνουμε, ένα-ένα.  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ (Μ. ΚΑΤΣΟΥΡΟΣ): Μισό λεπτό… μιλάει ψηφίζουμε, μιλάει 
ψηφίζουμε.  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ (Ι. ΚΑΣΚΑΜΤΖΗΣ): Βλακείες τώρα; Έλα τώρα.  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ (Μ. ΚΑΤΣΟΥΡΟΣ): Μιλάει ψηφίζουμε, συμφωνείς;  
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ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ (Ι. ΚΑΣΚΑΜΤΖΗΣ): Συμφωνούμε.  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ (Μ. ΚΑΤΣΟΥΡΟΣ): Μιλάει ψηφίζουμε, συμφωνείς;  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ (Α. ΣΙΜΟΣ): Ναι μιλάει ψηφίζουμε, συμφωνείς;  

(Διαλογικές Συζητήσεις) 

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Να βάλουμε επί της διαδικασίας ψηφοφορία κάθε Σωματείο ένα-
ένα..  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ (Α. ΣΙΜΟΣ): Ναι βρε Γιώργο αυτό βάζω, μου το είπατε δέκα 
άνθρωποι.  

(Διαλογικές Συζητήσεις) 

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ (Μ. ΚΑΤΣΟΥΡΟΣ): Να αποφασίσει το Σώμα. Μιλάμε 
ψηφίζουμε.  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ (Α. ΣΙΜΟΣ): Βρε Μάριε μισό λεπτό, η πλειοψηφία του 
Προεδρείου λέει ένα-ένα, με συγχωρείτε γιατί δηλαδή; Αλλιώς πως λύνεται το 
πρόβλημα στη Δημοκρατία που λένε όλοι; Δε λύνεται έτσι;  

(Διαλογικές Συζητήσεις) 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Λοιπόν συνάδελφοι λίγο την προσοχή σας. Η διαδικασία που 
έχει αποφασιστεί είναι ότι θα μιλήσουν για δύο λεπτά, το πολύ να γίνουν τρία 
γιατί και ο προηγούμενος ομιλητής τρία λεπτά μίλησε. Οι Σύλλογοι οι οποίοι 
θέλουν να μιλήσουν και θα αποφασίσουμε μετά δια ψηφοφορίας στη 
διαδικασία που πρέπει. Λοιπόν ο Σύλλογος Πύργου-Ζαχάρως..  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ (Μ. ΚΑΤΣΟΥΡΟΣ): Όχι, όχι δεν είναι έτσι.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Όχι, όχι η πλειοψηφία είπε..  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ: Όχι δεν είναι έτσι Στέφανε, δεν κατάλαβα τώρα, στο φινάλε-
φινάλε άμα μπορώ θα αποφασίσω εδώ πέρα.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Τι αποφασίσαμε;  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ: Είπαμε να τεθεί θέμα στο Σώμα: Σωματείο ψηφοφορία ή τους 
ακούμε όλους και ψηφίζουμε μετά;  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Όχι, όχι.  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ: Να το βάλουμε στο Σώμα, ποιοι συμφωνούμε;  

(Διαλογικές Συζητήσεις) 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Συνάδελφοι σας παρακαλώ καθίστε λίγο κάτω και ακούστε με 
προσοχή. Υπάρχουν δύο προτάσεις, η μία πρόταση είναι ότι θα ακουστεί ο 
κάθε Σύλλογος και θα ψηφιστεί αν νομιμοποιείται ή όχι. Η δεύτερη πρόταση 
είναι να μιλήσουν όλοι οι Σύλλογοι.. 

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Όχι.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Σας παρακαλώ συνάδελφοι, σε παρακαλώ συνάδελφε, 
πρόταση διαβάζω, σας παρακαλώ. Η δεύτερη πρόταση είναι ότι θα μιλήσουν 
όλοι οι Σύλλογοι οι 10, 12, 9, 7, όσοι είναι και έχουν φέρει χαρτί εδώ και στο 
τέλος θα γίνει συνολική ψηφοφορία. Αυτό μπαίνει προς το Σώμα, το αν θα 
γίνει η μία διαδικασία ή η άλλη διαδικασία.  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ (Α. ΣΙΜΟΣ): Το Προεδρείο 3-2 είπε ένας-ένας.  
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ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ο Πρόεδρος της Εκτελεστικής έχει ζητήσει το λόγο για ένα 
λεπτό.  

ΣΥΝΕΔΡΟΙ: Όχι, όχι..  

Θ. ΜΠΑΛΑΣΟΠΟΥΛΟΣ: Βρε συνάδελφοι να δικαιολογήσω ποια είναι η 
πρότασή μας και τι θα ψηφίσουμε, τι σας ενοχλεί; 

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ (Α. ΣΙΜΟΣ): Όχι έτσι βρε παιδιά.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Θα μιλήσετε κι εσείς.  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ: Τώρα θα πουν και οι παρατάξεις δεν κατάλαβα.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Το έβαλα στο Σώμα. Έβαλα δυο προτάσεις.  

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: (Ερώτηση εκτός μικροφώνου)  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ναι, γιατί δεν είσαι...  

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: (Ερώτηση εκτός μικροφώνου)  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Όχι δεν είμαστε.  

Θ. ΜΠΑΛΑΣΟΠΟΥΛΟΣ: Διαφωνούμε βρε φίλε.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Να ζητήσεις το λόγο.  

Θ. ΜΠΑΛΑΣΟΠΟΥΛΟΣ: Συνάδελφοι λίγο την προσοχή σας και παρακαλώ 
καθίστε κάτω να έχετε υπομονή. Κάποιοι θέλουν να σας εκνευρίσουν και να 
φύγετε. Πάγια τακτική μέχρι σήμερα ήταν να συζητάμε και να ακούμε όλα τα 
αιτήματα και στο τέλος ξεχωριστά μία-μία ψηφοφορία να αποφασίζουμε.  

  Γιατί αν τώρα ψηφίσουμε για το ζήτημα της Κέρκυρας, το Σώμα 
είναι διαφορετικό, μετά από δύο ώρες που θα ακούσουμε 20 Συλλόγους θα 
είναι διαφορετικό. Οι αποφάσεις παίρνονται με το ίδιο Σώμα, κλείνουμε τις 
πόρτες. Αφήστε τα παιχνιδάκια, εμείς λέμε να ακουστούν όλες οι απόψεις, να 
κλείσουμε τις πόρτες και έναν-έναν Σύλλογο να ψηφίσουμε, γιατί δε θέλετε;  

(Διαλογικές Συζητήσεις) 

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Βρε Στέφανε, βάλτο σε ψηφοφορία.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Συνάδελφοι μπαίνει σε ψηφοφορία. Έχουμε δύο προτάσεις. 

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Η πρότασή του Προεδρείου.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Δεν υπάρχει πρόταση του Προεδρείου, είναι δύο προτάσεις.  

  Η πρώτη πρόταση είναι ότι όλοι οι Σύλλογοι που ενδιαφέρονται 
θα τοποθετηθούν και στο τέλος θα πάμε ψηφοφορία για τον κάθε Σύλλογο 
ξεχωριστά.  

Υπάρχει η δεύτερη πρόταση η οποία λέει ότι θα μιλάει ο 
εκπρόσωπος του κάθε Συλλόγου τώρα και θα μπαίνει σε ψηφοφορία 
αυτόματα εκείνη τη στιγμή το αν θα γίνει ναι ή όχι.  

Αυτό είναι στη διακριτική ευχέρεια του Σώματος, το οποίο πρέπει 
να αποφασίσει τώρα. Είναι σαφέστατη και η πρώτη πρόταση και η δεύτερη.  

 

Διεξάγεται ψηφοφορία δι΄ ανατάσεως της χειρός  

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Μπαίνει το θέμα στην ψηφοφορία, ποιοι συνάδελφοι με τα 
καρτελάκια τους φυσικά, ψηφίζουν την πρώτη πρόταση;  
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ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Όχι λάθος..  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ (Μ. ΚΑΤΣΟΥΡΟΣ): Δεν πειράζει, δεν πειράζει.  

Θ. ΜΠΑΛΑΣΟΠΟΥΛΟΣ: Εντάξει, εντάξει;  

(Διαλογικές Συζητήσεις) 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ωραία. Ποιοι συνάδελφοι ψηφίζουν τη δεύτερη πρόταση;  

Θ. ΜΠΑΛΑΣΟΠΟΥΛΟΣ: Η πρώτη πέρασε.  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ (Α. ΣΙΜΟΣ): Από πού πέρασε η πρώτη;  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Είναι σαφές ότι περνάει η πρώτη πρόταση.  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ: Από πού βρε παιδί μου;  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Θα μετρήσουμε. Συνάδελφοι το συνέδριο αποφάσισε επί της 
ψηφοφορίας ότι θα ακολουθήσουμε την πρώτη πρόταση.  

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Η δεύτερη πέρασε.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Αυτό είναι η άποψή σου.  

(Διαλογικές Συζητήσεις) 

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ (Μ. ΚΑΤΣΟΥΡΟΣ): Η δεύτερη πρόταση πέρασε, η δεύτερη 
πρόταση έχει την πλειοψηφία.  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ (Α. ΣΙΜΟΣ): Η δεύτερη πρόταση κατά τη γνώμη μας περνάει, 
αλλά να μετρήσουμε.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ωραία.  

(Διαλογικές Συζητήσεις) 

Θ. ΜΠΑΛΑΣΟΠΟΥΛΟΣ: Ο δεύτερος Σύλλογος.  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ (Μ. ΚΑΤΣΟΥΡΟΣ): Όχι, όχι.  

Θ. ΜΠΑΛΑΣΟΠΟΥΛΟΣ: Καλά εντάξει διαλύστε το Σύλλογο.  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ: Γιατί να τον διαλύσουμε;  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Είναι σαφές ότι η πρώτη πρόταση πήρε την πλειοψηφία. Εάν 
κάποιοι θέλουν συνάδελφοι να δημιουργήσουν σκηνικό ρήξης για να 
αποχωρήσουν από το συνέδριο, ας το κάνουν. Πάντως να ξέρετε ότι η 
εκτίμηση που έχουμε, συνάδελφε κάτσε κάτω.  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ: Καταμέτρηση και τελειώνουμε.  

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Και να βγουν έξω αυτοί που δεν έχουν καρτελάκι.  

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Με καρτελάκι θα ψηφίσουν.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Συνάδελφοι προχωράμε σύμφωνα με την απόφαση της 
ψηφοφορίας στο δεύτερο Σύλλογο… 

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ: Δεν προχωράμε Στέφανε.  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ (Α. ΣΙΜΟΣ): Μα δεν υπάρχει απόφαση, δεν υπάρχει. Θα 
αποφασίσεις εσύ; Δεν κατάλαβα δηλαδή. 

Θ. ΜΠΑΛΑΣΟΠΟΥΛΟΣ: Τελείωσε, αν είναι να κάνουμε συνέδριο..  

(Διαλογικές Συζητήσεις) 

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Ξανά να μετρηθούν.  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ (Μ. ΚΑΤΣΟΥΡΟΣ): Θα καταμετρήσουμε.  



43ο ΤΑΚΤΙΚΟ ΣΥΝΕΔΡΙΟ – ΗΜΕΡΑ 1η - 27/4/2015 

 43 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Θα παρακαλούσα πολύ να καθίσετε όλοι κάτω, να 
απομακρυνθείτε για λίγο από το Προεδρείο.  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ (Α. ΣΙΜΟΣ): Ψηφολέκτες να καταμετρήσουν.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Μπήκε σε ψηφοφορία βρε παιδιά, είναι εμφανής η πρώτη 
πρόταση.  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ: Γιατί; Πως αποφασίζουμε; Είμαστε πέντε στο Προεδρείο δεν 
είναι ένας.  

(Διαλογικές Συζητήσεις) 

ΣΥΝΕΔΡΟΙ: Καταμέτρηση, καταμέτρηση.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Συνάδελφοι κρατήστε την ψυχραιμία σας ηρεμήστε και καθίστε 
κάτω.  

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Και καρτελάκι.. όχι να κάνετε βλακείες, εντάξει; Με καρτελάκι.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Σας παρακαλώ συνάδελφοι καθίστε κάτω.  

(Διαλογικές Συζητήσεις) 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Σας παρακαλώ, δεν είναι εικόνα συνεδρίου αυτή.  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ (Α. ΣΙΜΟΣ): Συνάδελφοι ηρεμήστε.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Συνάδελφοι ηρεμήστε, καθίστε κάτω. Συνάδελφοι δεν είναι 
εικόνα συνεδρίου αυτή.  

(Διαλογικές Συζητήσεις) 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Συνάδελφοι σας παρακαλώ απομακρυνθείτε από το Προεδρείο 
και καθίστε κάτω. Κάνω έκκληση, καθίστε κάτω.  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ (Α. ΣΙΜΟΣ): Καθίστε κάτω, καθίστε στις θέσεις σας συνάδελφοι.  

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Κάντε το Προεδρείο ομόφωνο. Συνάδελφοι είσαστε Προεδρείο, 
κανονίστε το συνέδριο.  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ: Μα αυτό θα κάνω, παράκληση σε όλους θα κάνω, αυτό θα 
κάνω.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Συνάδελφοι σας παρακαλώ καθίστε κάτω. Δεν είναι εικόνα 
συνεδρίου αυτή.  

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Βασίλη γιατί σηκώνεστε; Καθίστε κάτω. Απαξιώστε τους… έλεος 
δηλαδή.  

(Διαλογικές Συζητήσεις) 

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Συνάδελφοι αν η διαφορά με την καταμέτρηση είναι μεγάλη, θα 
ζητήσετε συγνώμη όμως.  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ (Μ. ΚΑΤΣΟΥΡΟΣ): Αυτό το είπαμε βρε παιδιά..  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ (Α. ΣΙΜΟΣ): Συνάδελφοι καθίστε κάτω, πως θα γίνει δηλαδή;  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Σας παρακαλώ συνάδελφοι καθίστε κάτω. Ψηφολέκτες..  

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Να μετρηθούν οι ψήφοι.  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ (Μ. ΚΑΤΣΟΥΡΟΣ): Βάλε τα καρτελάκια της μιας πρότασης εκεί, 
τα καρτελάκια της άλλης πρότασης εδώ και τελειώνει το θέμα.  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ (Α. ΣΙΜΟΣ): Με ψηφολέκτες όχι έτσι βρε παιδιά.  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ (Μ. ΚΑΤΣΟΥΡΟΣ): Ωραία με ψηφολέκτες εντάξει.  
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ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Συνάδελφοι ακούστε λίγο, παρόλο που δηλώνω ότι το 
αποτέλεσμα στην ψηφοφορία ήταν εμφανές, σε καμία περίπτωση όμως το 
Προεδρείο, ας μην το δεχθεί με βάση τη λογική που ακολουθήθηκε, με τα 
καρτελάκια λοιπόν υπέρ της πρώτης πρότασης αριστεράς σε κατεύθυνση εδώ 
με ψηφολέκτες.  

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Να βγουν έξω όσοι δεν είναι σύνεδροι.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Όσοι δεν είναι σύνεδροι είναι προφανές ότι θα αποχωρήσουν 
τώρα.   

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Τώρα, τώρα έξω.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Συνάδελφοι ακούστε με προσοχή και θα σας καλύψω όλους. Οι 
προτάσεις είναι σαφείς, όσοι συνάδελφοι είναι υπέρ της πρότασης να 
συγκεντρώσουν τα καρτελάκια τους εδώ αριστερά στο συνάδελφο του 
Προεδρείου και στο συνάδελφο δεξιά του Προεδρείου της δεύτερης πρότασης, 
σας παρακαλώ πολύ.  

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Πως θα γίνει αυτό;  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Πως θα γίνει; Ποιος θα κάνει καταμέτρηση Γιώργο;  

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Ποιος θα πάρει 300 καρτελάκια;  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ (Τ. ΕΥΣΤΑΘΙΟΥ): Συμφωνείτε να γίνει ομάδα καταμέτρησης;  

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: (Τοποθέτηση εκτός μικροφώνου)  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ: Με ποιο συνεργείο βρε Βασίλη;  

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Ένας από κάθε παράταξη.  

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Ναι γιατί δεν έγινε καταμέτρηση.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Συνάδελφοι να βρούμε τον τρόπο πως θα γίνει η καταμέτρηση 
σας παρακαλώ.  

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: (Τοποθέτηση εκτός μικροφώνου)  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Όχι, στα ενδιάμεσα συνέδρια δε γινόταν έτσι, τα καρτελάκια 
φέρναμε. Γιώργο μου να το ξεχάσεις αυτό, τα καρτελάκια φέρναμε.  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ (Α. ΣΙΜΟΣ): Παρακαλώ συνάδελφοι δε γίνεται έτσι, 
διευκολύνετε το Προεδρείο.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Λοιπόν, εάν δε διευκολύνετε το Προεδρείο στον τρόπο που σας 
προτείνει, δεν πρόκειται να γίνει τίποτα. Θα βγουν ομάδες λοιπόν 
καταμέτρησης, κατ΄ αρχήν είναι βασικό ότι θα αποχωρήσουν από την αίθουσα 
όσοι δεν είναι σύνεδροι, να το δούμε τώρα. 

  Και θα βγουν από κάθε παράταξη δύο εκπρόσωποι που θα 
συνεννοηθούν με το Προεδρείο τώρα για την καταμέτρηση. Αναμένουμε σε 
πρώτη φάση τους δύο συναδέλφους από κάθε παράταξη να έρθουν εδώ στο 
Προεδρείο, μόνον αυτοί.  

Λέγε συναδέλφισσα.  

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Από τη ΔΑΣ.  

Θ. ΜΠΑΛΑΣΟΠΟΥΛΟΣ: Βάλτε από δύο η κάθε παράταξη να μπορούν να 
κάνουν καταμέτρηση.  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ: Πρέπει να καθίσετε κάτω συνάδελφοι να κλείσουν οι πόρτες, 
να πάρετε τα ταμπελάκια στα χέρια. Δε χάθηκε ο κόσμος αν περάσει η μία ή η 
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άλλη πρόταση, αλλά διευκολύνετε για να τελειώσουμε κάποια στιγμή με τις 
καταμετρήσεις. Δε χάθηκε ο κόσμος λες και είναι μεγάλη απόσταση στις 
προτάσεις, θα χαθεί ο κόσμος αν περάσει η μία ή η άλλη;  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Βασίλη από το ΟΤΑ-ΜΕΤΑ, ο Νίκος Αδαμόπουλος από τις 
Συσπειρώσεις, εδώ μπροστά να έρθουν οι συνάδελφοι.  

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Τσιχλάκης και Παναγόπουλος και Βενετσάνος.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Και Ευθυμίου. Λοιπόν οι συνάδελφοι να έρθουν δυο λεπτά εδώ 
μπροστά μας. Θα σας παρακαλούσα να καθίσετε κάτω όμως, σας παρακαλώ 
σεβαστείτε τις διαδικασίες λίγο, δε χρειάζεται να είναι κανείς όρθιος. Λοιπόν 
σας παρακαλώ συνάδελφοι για να γίνει η καταμέτρηση. Ξεκινάμε πρώτα από 
την πτέρυγα που βλέπουμε αριστερά. Διασκορπιστείτε στο διάδρομο 
συνάδελφοι να μετρήσετε.  

 

Διεξάγεται ψηφοφορία δι΄ ανατάσεως της χειρός 

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Συνάδελφοι από την πρώτη πτέρυγα που βλέπουμε αριστερά, 
ποιοι ψηφίζουν την πρώτη πρόταση; 

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Να ξαναπείς την πρόταση.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Η πρώτη πρόταση ξαναλέω συνάδελφοι είναι ότι θα ακουστούν 
όλοι οι Σύλλογοι και στο τέλος όλοι μαζί θα ψηφίσουμε για τη νομιμοποίησή 
τους. Σας παρακαλώ από την πτέρυγα αριστερά να μετρήσετε και να μας 
φέρετε το αποτέλεσμα. Ποιοι ψηφίζουν την πρώτη πρόταση;  

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Και είπαμε να μη γίνονται μετακινήσεις τώρα..  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Τι να κάνω Νίκο, σοβαρά μιλάμε τώρα; Θα παρακαλούσαμε να 
μη γίνονται και μετακινήσεις μην τυχόν και η ψηφοφορία δείξει κάτι άλλο. Όλοι 
συνάδελφοι καθίστε κάτω.  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ: Όποιοι δεν είναι καταμετρητές να καθίσουν κάτω.  

Θ. ΜΠΑΛΑΣΟΠΟΥΛΟΣ: Περνάει η πρώτη.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Έχουμε ολοκληρώσει εκεί και η πρώτη και η δεύτερη; Πόσοι 
είναι στην πρώτη;  

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: 55.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Και στη δεύτερη;  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ: Τώρα θα μετρήσουμε.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ωραία. Ποιοι ψηφίζουν από τη δεύτερη πτέρυγα την πρώτη 
πρόταση; Συνάδελφε μη μετακινείσαι.  

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Πρόεδρε, αυτός με τη φωτογραφική μηχανή να σταματήσει.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Σε παρακαλώ συνάδελφε.  

(Διαλογικές Συζητήσεις) 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Η πρώτη πρόταση πήρε 55 ψήφους η μία πτέρυγα και 106 η 
άλλη. Ψηφίζει η τρίτη πτέρυγα, ποιοι ψηφίζουν την πρώτη πρόταση στην τρίτη 
πτέρυγα; Ολοκληρώθηκε στην τρίτη πτέρυγα; Παρακαλώ συνάδελφοι καθίστε 
κάτω οι υπόλοιποι που ψήφισαν. Αναμένουμε το αποτέλεσμα της τρίτης 
πτέρυγας.  
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ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Και του Προεδρείου.  

(Διαλογικές Συζητήσεις) 

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Εσείς να κοιτάτε μη γίνονται μετακινήσεις.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ψηφίζει η τέταρτη πτέρυγα.  

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Να ψηφίσουν την πρώτη πρόταση το Προεδρείο και οι 
ψηφολέκτες.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ωραία, οι ψηφολέκτες και το Προεδρείο και η Εκτελεστική πίσω 
ας ψηφίσουμε, ποιοι ψηφίζουν την πρώτη πρόταση; Μετρήστε.  

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: 173.  

(Διαλογικές Συζητήσεις) 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Συνάδελφοι αφήστε σας παρακαλώ, εγώ έχω μαζέψει τα 
αποτελέσματα. Η πρώτη πτέρυγα αριστερά ποιος ψηφίζει τη δεύτερη 
πρόταση; Η αριστερή πτέρυγα ψηφίζει, ποιοι ψηφίζουν τη δεύτερη πρόταση;  

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Πριν πόσο ήταν;  

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: 175.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 175 βρε παιδιά, 175 έχουν ψηφίσει την πρώτη πρόταση. Δεν 
ήταν εμφανές το αποτέλεσμα; Η δεύτερη πρόταση η αριστερή πτέρυγα:  

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: 24.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 24 ή 25 συνάδελφοι;  

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: 25.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Στην πτέρυγα δίπλα; Στη β΄ πτέρυγα μπροστά μου εδώ στη 
μεσαία ποιοι ψηφίζουν τη δεύτερη πρόταση;  

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: 37.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Οι δύο αυτές, έτσι; Συνάδελφοι συγνώμη αυτές οι δύο πτέρυγες 
είναι μαζί και παραμένει η τελευταία.  

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Πρόεδρε πες το πάλι σε παρακαλώ γιατί δεν το καταλάβανε.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Το καταλάβανε συνάδελφε σε παρακαλώ, προχωρήστε 
παρακαλώ στην ψηφοφορία. Στις δύο τελευταίες πτέρυγες ποιοι ψηφίζουν τη 
δεύτερη πρόταση;  

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Κάτσε τώρα γιατί είναι πολλοί αυτοί.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Συνάδελφοι από τις άλλες πτέρυγες καθίστε κάτω και μη 
μετακινείστε.  

(Διαλογικές Συζητήσεις) 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Πόσοι συνάδελφοι ψήφισαν;  

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: 110.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Και τα μέλη της Εκτελεστικής εδώ;  

Θ. ΜΠΑΛΑΣΟΠΟΥΛΟΣ: Κι εμείς θα ψηφίσουμε τώρα.  

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Και οι ψηφολέκτες και το Προεδρείο.  

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: 11.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Πόσοι ήταν προηγουμένως;  
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ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ (Α. ΣΙΜΟΣ): 110+11=121. Πέρασε η δεύτερη πρόταση.  

(Διαλογικές Συζητήσεις) 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Συνάδελφοι σας παρακαλώ.  

Θ. ΜΠΑΛΑΣΟΠΟΥΛΟΣ: Επανακαταμέτρηση.  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ (Α. ΣΙΜΟΣ): Έλα εδώ ρε Τσιχλάκη, αμφισβητεί κανένας το 
αποτέλεσμα;  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ (Μ. ΚΑΤΣΟΥΡΟΣ): Να ψηφίσει το Προεδρείο.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Συνάδελφοι γίνονται μετακινήσεις, για όνομα του Θεού. Εάν 
υπάρχει ζήτημα, Βασίλη σε παρακαλώ, να σου πουν εδώ οι συνάδελφοι, οι 
ψηφολέκτες να στο πουν.  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ (Α. ΣΙΜΟΣ): Πόσο είναι βρε Τσιχλάκη, 182 με 175 δεν είναι;  

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Οι ψηφολέκτες ομόφωνα. Να βγουν έξω..  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ (Μ. ΚΑΤΣΟΥΡΟΣ): Να αποφασίσει το Προεδρείο.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Άμα δεν έχουν κάρτα; Εγώ είπα να μαζέψουμε τις κάρτες εδώ κι 
εκεί και δε θέλατε.  

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Να μαζέψουμε από δω τη μία κι από κει την άλλη να 
τελειώνουμε;  

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Ξανά καταμέτρηση Πρόεδρε.  

(Διαλογικές Συζητήσεις) 

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ (Α. ΣΙΜΟΣ): Συνάδελφοι οι ψηφολέκτες ομόφωνα κατέληξαν 
πόσο είναι η ψηφοφορία, καθίστε κάτω οι υπόλοιποι, οι ψηφολέκτες είναι εδώ.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Συνάδελφοι μπαίνει θέμα επανακαταμέτρησης.  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ: Ομόφωνη είναι η απόφαση των ψηφολεκτών, ομόφωνη.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Συνάδελφοι υπάρχουν μετακινήσεις και προτείνουμε να 
καθίσουν όλοι οι συνάδελφοι κάτω.. 

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ (Μ. ΚΑΤΣΟΥΡΟΣ): Στέφανε είναι θέμα του Προεδρείου, δεν 
αποφασίζεις εσύ.  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ (Α. ΣΙΜΟΣ): Εσύ με το Θέμη αποφασίζεις;  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Είπατε από τους ψηφολέκτες να έρθει..  

(Διαλογικές Συζητήσεις) 

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ: Οι ψηφολέκτες ομόφωνα κατέληξαν την ψηφοφορία παιδιά, 
τώρα ο καθένας θέλει να κάνουμε άλλη ψηφοφορία; Με συγχωρείτε πολύ. 
Λοιπόν 175 είναι της πρώτης πρότασης, 182 της δεύτερης. Να συνεχίσουμε.  

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Εγώ πρότεινα να μαζέψετε τα καρτελάκια.  

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Γιατί, διαφωνήσανε οι ψηφολέκτες;  

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Ναι διαφωνούν.  

(Διαλογικές Συζητήσεις) 

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ (Μ. ΚΑΤΣΟΥΡΟΣ): Στέφανε…  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Καμία αντίρρηση, εγώ δεν έχω πρόβλημα, εάν υπάρχει ζήτημα..  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ: Να έρθει το Προεδρείο να αποφασίσει..  

(Διαλογικές Συζητήσεις) 
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ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Τελείωσε η καταμέτρηση, ψηφίσαμε.  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ (Α. ΣΙΜΟΣ): Τελείωσε η ψηφοφορία, τέλειωσε, αποφασίσανε οι 
ψηφολέκτες ότι αυτό είναι το αποτέλεσμα.  

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Φεύγουν τώρα.  

(Διαλογικές Συζητήσεις) 

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ: Τέλειωσε. Δε βγάλαμε ψηφολέκτες, δεν αποφασίσαμε ότι αυτό 
είναι το αποτέλεσμα;  

ΣΥΝΕΔΡΟΙ: (Τοποθετήσεις εκτός μικροφώνου)  

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Μετά το αποτέλεσμα; Μετά το αποτέλεσμα δε συμφωνείτε; Που 
τα είδατε αυτά βρε συνάδελφοι; Να δούμε πως βγαίνουν τα νούμερα και να 
δούμε αν συμφωνούμε ή όχι;  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Συνάδελφε μη μου το λέτε εμένα, οι επικεφαλείς των 
παρατάξεων ας μιλήσουν.  

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Καρτελάκια. Ένα-ένα είναι, διαφωνούσαμε την πρώτη, 
διαφωνούμε τη δεύτερη. Καρτελάκια.  

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Με καρτελάκια μετράγαμε.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 175-182 μας φέρατε εσείς.  

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Μισό λεπτό, εγώ έχω 25+37, έτσι;  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ναι 110+5.  

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Έχεις άλλα αποτελέσματα; Φέρε το χαρτί σου. Μισό λεπτό.  

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Δεν τα δίναμε μαζί, στο Προεδρείο τα δίναμε.  

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Μισό λεπτάκι..  

(Διαλογικές Συζητήσεις) 

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ (Α. ΣΙΜΟΣ): Συνάδελφοι επειδή ο Πρόεδρος δε θέλει να το 
ανακοινώσει.. 

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ (Μ. ΚΑΤΣΟΥΡΟΣ): Συνάδελφε άστους, άστους.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Συγνώμη, παίρνεις το λόγο εσύ και μιλάς για μένα;  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ: Στέφανε εντάξει..  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ (Α. ΣΙΜΟΣ): Ναι, πως, δε μιλάω για σένα, είπα εγώ θα μιλήσω 
για σένα;  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Μα για μένα μιλάς, σε παρακαλώ.  

(Διαλογικές Συζητήσεις) 

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ: Λοιπόν συνάδελφοι η πλειοψηφία του Προεδρείου αποφάσισε 
και δέχεται το αποτέλεσμα των ψηφολεκτών και ζητάει να συνεχίσει το 
συνέδριο.  

(Διαλογικές Συζητήσεις) 

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ: Παρακαλούμε περάστε μέσα να συνεχίσει το συνέδριο. 
Συνάδελφοι περάστε μέσα για να ξεκινήσουμε.  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ (Μ. ΚΑΤΣΟΥΡΟΣ): Μπορεί να διακόψει άμα θέλει τη διαδικασία 
και θα ξεκινήσουμε αύριο ξεκινώντας τα Σωματεία να μιλάνε και να 
ψηφίζουμε. Συνεχίζεται η διαδικασία, γιατί έχουν βάλει θέμα απαρτίας.  
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ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ (Α. ΣΙΜΟΣ): Μα βάζουν ζήτημα απαρτίας τώρα λέει.  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ (Μ. ΚΑΤΣΟΥΡΟΣ): Βάζουν θέμα απαρτίας, οπότε αύριο μόλις 
είναι η απαρτία ξεκινάμε από εκεί που σταματήσαμε, ανακοινώνουμε το 
αποτέλεσμα και προχωράμε στη νομιμοποίηση.  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ (Ι. ΚΑΣΚΑΜΤΖΗΣ): (Τοποθέτηση εκτός μικροφώνου)  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ (Μ. ΚΑΤΣΟΥΡΟΣ): Γιατί, από πού προκύπτει; Αφού το 
Προεδρείο έχει αποφασίσει.  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ (Ι. ΚΑΣΚΑΜΤΖΗΣ): Όχι άλλο λέει, γιατί δεν μπορούμε να 
συνεχίσουμε.  

(Διαλογικές Συζητήσεις) 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ο Νίκος Αδαμόπουλος έχει ζητήσει το λόγο.  

Ν. ΑΔΑΜΟΠΟΥΛΟΣ: Συνάδελφοι ζήτησα το λόγο επί της διαδικασίας, διότι 
από ότι φαίνεται πάει να παιχτεί το εξής παιχνίδι:  

  Επειδή η ψηφοφορία ήταν κανονική με 82 υπέρ της δεύτερης 
πρότασης, δηλαδή να ψηφίζουμε ένα-ένα Σωματείο, η ΠΑΣΚΕ από ότι 
φαίνεται, η Ανατροπή συγνώμη και άλλοι συνειδητά αποχωρήσανε δια της 
διολίσθησης να βγάλουν ζήτημα απαρτίας.  

  Επισήμως αν θέλει να μπει ζήτημα απαρτίας, ας μπει τώρα. Το 
μόνο νούμερο που έχουμε για να κρίνουμε την απαρτία είναι το 358 που 
καταμετρήθηκε. Κατά συνέπεια το Προεδρείο έχει υποχρέωση εάν θέλουμε να 
δούμε από τα 358 εάν είναι το 50+1 εδώ, δηλαδή οι 175 και να προχωρήσει η 
διαδικασία.  

Πολύ φοβάμαι εάν δε γίνει αυτό μεθοδεύεται πραξικόπημα να 
πάμε την Πέμπτη μόνο με τα καρτελάκια που δόθηκαν εχτές κατά πλειοψηφία 
και να αποκλειστούν όλοι. Εμείς δε θα επιτρέψουμε να γίνει αυτό, πρέπει να 
σεβόμαστε τις αποφάσεις.  

Κατά συνέπεια δεν τίθεται ζήτημα απαρτίας κατά τη γνώμη μας, 
είναι εμφανές εδώ πέρα, εάν υπάρχει ένσταση να γίνει καταμέτρηση και να 
προχωρήσουμε τη διαδικασία.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ο συνάδελφος Χαρίσης έχει ζητήσει το λόγο.  

Γ. ΧΑΡΙΣΗΣ: Λοιπόν συνάδελφοι, δε θέλω να χαρακτηρίσω το κλίμα που 
συνειδητά προσπάθησαν να δημιουργήσουν κάποιοι οι οποίοι θέλουν να 
διαλύσουν το συνέδριο και οι οποίοι φαίνεται ότι δεν μπορούν να αποδεχτούν 
την ήττα τους, όμως πρέπει να πούμε το εξής:  

  Οι ψηφολέκτες ομόφωνα σε κάθε ψηφοφορία συμφωνούσαν για 
το αποτέλεσμα. Δεν μπορεί στο τέλος, όταν γίνεται το σούμα, ενώ υπάρχουν 
επιμέρους ομόφωνες συμφωνίες όταν γίνεται το σούμα επειδή δεν μας 
συμφέρει να θέτουμε θέμα ξανά καταμέτρησης, έως ότου να είναι το 
αποτέλεσμα ευνοϊκό για μας.  

Είναι γνωστό συνάδελφοι ότι στην ψηφοφορία συμμετέχουν 
αυτοί που εκείνη τη στιγμή που τέθηκε θέμα ψηφοφορίας ήταν μέσα στην 
αίθουσα. Γι΄ αυτό πάντα κλείνουν οι πόρτες όταν γίνεται ψηφοφορία. Δεν 
μπορεί δηλαδή να κωλυσιεργούν έως ότου έρθουν κάποιοι άλλοι για να 
μπορέσουν να διαμορφώσουν ενδεχομένως, επειδή ήταν και οριακό το 
αποτέλεσμα, να διαμορφώσουν ένα άλλο αποτέλεσμα.  
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Και το δεύτερο που θέλω να πω, νομίζω ότι το Προεδρείο έχει 
υποχρέωση να προχωρήσει στη διαδικασία, γιατί δεν τέθηκε από κανέναν 
θέμα απαρτίας, δεν τέθηκε από κανέναν θέμα απαρτίας. Εάν δεν τεθεί, πρέπει 
να συμφωνήσουμε και συμφωνώ με το συνάδελφο Αδαμόπουλο ότι αυτό το 
οποίο είναι γνωστό ως απαρτία ως παρόντες δεν είναι πόσοι πήραν κάρτες, 
διότι αν πήρε κάποιος κάρτα και έφυγε δεν είναι απαρτία μέσα στο συνέδριο. 

Επειδή η μόνη καταμέτρηση που έχουμε είναι η ψηφοφορία, η 
απαρτία θα μετρηθεί επί του νούμερου αυτού που ήταν το σύνολο της 
ψηφοφορίας.  

Γ. ΤΣΟΥΝΗΣ: Βρε συνάδελφοι, πρέπει εδώ να καθίσουμε να εξηγήσω το 
αυτονόητο. Θα σας πω λοιπόν και μιλάω εκ μέρους της παράταξης της 
Συνδικαλιστικής Ανατροπής, είναι αλήθεια βρε συνάδελφοι ότι όταν γίνονται 
φασαρίες σαν αυτές που είδαμε εδώ πριν λίγο, ο κόσμος..  

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: (Τοποθέτηση εκτός μικροφώνου)  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Συνάδελφε σε παρακαλώ μη διακόπτεις για λίγο.  

Γ. ΤΣΟΥΝΗΣ: Τελείωσες συνάδελφε; Έχω το δικαίωμα να μιλήσω; Να μη 
μιλήσω; Να μη μιλήσω συνάδελφε;  

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Όχι.  

Γ. ΤΣΟΥΝΗΣ: Όχι, τίποτα; Γι΄ αυτό σου λέω, το βλέπεις;  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Συνέχισε συνάδελφε Τσούνη.  

Γ. ΤΣΟΥΝΗΣ: Ευχαριστώ, λοιπόν είναι η ίδια λογική. Και γυρνάω και λέω 
λοιπόν, επειδή συζητάμε εδώ για το αυτονόητο, προφανώς και ένας κόσμος ο 
οποίος βλέπει αυτά τα χάλια, σηκώνεται και φεύγει. 

ΣΥΝΕΔΡΟΙ: (Φωνάζουν) 

Γ. ΤΣΟΥΝΗΣ: Συνάδελφοι, όσο και να φωνάζετε είναι μία τακτική που την 
ξεκινήσατε από την αρχή και θα την πάτε μέχρι το τέλος με τον ίδιο τρόπο.  

  Η απαρτία λοιπόν είναι επί των παρευρισκομένων όταν ξεκινάει 
η διαδικασία. Πήραν λοιπόν κι επειδή συζητήσαμε στην αρχή και πάρθηκε η 
απαρτία, πόσοι νομιμοποιήθηκαν και πήραν καρτελάκι σήμερα. Σήμερα 
λοιπόν στη διαδικασία εδώ πήραν 253 και 233, σύνολο 486.  

  Η διαδικασία λοιπόν: Εμείς θέτουμε ζήτημα απαρτίας σήμερα 
και προφανώς ζητάμε όλα τα ζητήματα, οι ψηφοφορίες, να τεθούν αύριο στο 
Σώμα.  

ΣΥΝΕΔΡΟΙ: (Φωνάζουν) 

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Να μπει σε ψηφοφορία Πρόεδρε.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ο Βασίλης Πετρόπουλος έχει ζητήσει το λόγο.  

Β. ΠΕΤΡΟΠΟΥΛΟΣ: Κατ΄ αρχήν συνάδελφοί μας ανακοινώθηκε ότι έχουν 
δοθεί 463 κάρτες και κατά δήλωση του Προέδρου όταν ξεκίνησε η διαδικασία 
χωρίς στοιχείο δήλωσε ότι "είναι εμφανές ότι υπάρχει απαρτία στο συνέδριο", 
χωρίς νούμερο, "είναι εμφανές ότι υπάρχει απαρτία". Άρα λοιπόν δεν έχουμε 
δεδομένο αρχικό περί του αριθμού, το οποίο ξεκίνησε το συνέδριο κι αυτό 
πρέπει να το παραδεχθείτε.  

Και επίσης πρέπει να παραδεχθείτε ότι παρά τις φασαρίες που 
λέει ο Γιάννης και τις εντάσεις δεν φύγανε οι συνάδελφοι. Κάτσανε εδώ, 
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ψηφίσανε, αποδεχτήκανε το αποτέλεσμα, όμως κάποιο μαγικό χέρι τους είπε 
"τώρα παιδιά φεύγουμε". Αυτό έγινε στην πραγματικότητα και όχι ότι 
απογοητεύτηκαν. 

Γιατί ξέρετε τι έγινε συνάδελφοι; Γιατί να απογοητευτεί κάποιος 
από μια διαδικασία ζωντανή και πραγματική που συμμετέχει, παίρνει θέση, 
ψηφίζει και αποφασίζει; Γιατί να απογοητευτεί; Δεν υπάρχει κανένας άλλος 
λόγος, παρά μόνο κατόπιν εντολών "τώρα φεύγουμε".  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ο Σπύρος Πολυζώης έχει ζητήσει το λόγο.  

Σ. ΠΟΛΥΖΩΗΣ: Συνάδελφοι από χθες εμείς είπαμε το ότι θα πρέπει να 
διαφυλάξουμε το συνέδριο και να μη γίνει όπως έγινε στο συνέδριο της 
ΑΔΕΔΥ.  

  Δηλαδή μέχρι και την ημέρα που ψηφίζαμε, να κοιτάμε το ποιοι 
Σύλλογοι θα νομιμοποιηθούν. Και οφείλουμε όλοι μας, είτε μέσα στην αίθουσα 
είτε έξω από την αίθουσα, να το διαφυλάξουμε εάν πράγματι θέλουμε την 
ενότητα του κλάδου και αυτό το οποίο λέγαμε, το ότι η κάθε παράταξη που 
συμμετέχει στις διαδικασίες του συνεδρίου οφείλει να συμβάλλει σε αυτό.  

Το αν κάποιος νομίζει ότι είτε με την καταμέτρηση είτε χωρίς την 
καταμέτρηση μπορεί να νοιώθει κερδισμένος, εμείς λέμε ότι αυτή τη στιγμή 
είναι άνευ ουσίας. Καταθέτω μια συγκεκριμένη πρόταση: Διακοπή του 
συνεδρίου τώρα, συνάντηση του Προεδρείου με τους επικεφαλείς των 
παρατάξεων. 

Διότι αν θέλουμε πράγματι αύριο το πρωί να ξεκινήσει η 
διαδικασία του συνεδρίου νομίζω ότι πρέπει να μας βρει περισσότερο 
ενωμένους παρά το να καθόμαστε να γίνει κεντρικό ζήτημα του συνεδρίου μία 
ψηφοφορία και η καταμέτρηση. Νομίζω ότι είναι μια ευκαιρία ο καθένας να 
αναλάβει τις ευθύνες του και εμείς αυτή που μας αναλογεί, αλλά με 
ζητωκραυγές και τα λοιπά δε νομίζω ότι λύνουμε τίποτα.  

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Το αποτέλεσμα ήταν… 

Σ. ΠΟΛΥΖΩΗΣ: Συνάδελφε μπήκε ζήτημα ότι "η καταμέτρηση να ξαναγίνει"…  

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Για ποιο λόγο;  

Σ. ΠΟΛΥΖΩΗΣ: Δεν το εξετάζω, δεν το εξετάζω. Και γι΄ αυτό το λόγο λέω ότι 
οφείλουμε οι επικεφαλείς των παρατάξεων με το Προεδρείο να καθίσουν να 
συζητήσουν..  

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Είναι προσωπικό, το αναγνωρίζεις ή όχι;  

Σ. ΠΟΛΥΖΩΗΣ: Δε με νοιάζει, η προσωπική μου άποψη μη σε νοιάζει. Εμείς 
λέμε λοιπόν σαν παράταξη να υπάρξει συνάντηση και συζήτηση του 
Προεδρείου του συνεδρίου και των επικεφαλείς των παρατάξεων και να 
τελειώσουμε και αύριο να καθίσουμε να συζητήσουμε τα προβλήματα.  

  Αν θέλετε μέχρι την Τετάρτη ή τη Μεγάλη Τετάρτη να συζητάμε 
το αν η ψηφοφορία ήταν υπέρ της μιας πρότασης ή υπέρ της άλλης, λυπάμαι 
τους συναδέλφους από τους Συλλόγους οι οποίοι έχουν έρθει και έχουν 
αγωνία αν θα πάρουν καρτελάκι να ψηφίσουν.  

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Δεν είναι θέμα εδώ απαρτίας…  

Σ. ΠΟΛΥΖΩΗΣ: Δεν έβαλα συνάδελφε εγώ θέμα απαρτίας. Είπα απαρτίας 
τώρα; Τι μου λες τώρα; Εγώ έβαλα συγκεκριμένη πρόταση στους επικεφαλείς 
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των παρατάξεων και στο Προεδρείο του συνεδρίου. Από κει και μετά ο 
καθένας αναλαμβάνει τις ευθύνες του το αν θα γίνει συνέδριο ή όχι.  

Γ. ΠΑΝΑΓΟΠΟΥΛΟΣ: λοιπόν συνάδελφοι κοιτάξτε να δείτε, όπως είδαμε όλοι 
μας είναι πολύ άσχημη η εικόνα αυτή που δυστυχώς ντροπιάζει το συνέδριό 
μας, δυστυχώς.   

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Ποιος την ξεκίνησε;  

Γ. ΠΑΝΑΓΟΠΟΥΛΟΣ: Άφησέ με συνάδελφε να μιλήσω, να το αφήσουμε 
τελευταίο αυτό. Λοιπόν, όπως εξελίσσονται τα πράγματα συνέδριο δεν μπορεί 
να συνεχιστεί. Εγώ θα συμφωνήσω με το Σπύρο οι επικεφαλείς των 
παρατάξεων μαζί με το Προεδρείο να καθίσουμε να βρούμε μία άκρη και να 
συνεχίσουμε αύριο με ηρεμία και σωφροσύνη. Ευχαριστώ.  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ (Μ. ΚΑΤΣΟΥΡΟΣ): Συνάδελφοι παρακαλώ λίγο ησυχία. 
Δημιουργήθηκε μία ένταση, δημιουργήθηκαν κάποια επεισόδια για ένα ζήτημα 
πολύ απλό, το αν θα ψηφίσουμε ένα-ένα τα Σωματεία ή όλα μαζί, δεν τέθηκε 
θέμα νομιμοποίησής τους ακόμα. Φανταστείτε λοιπόν τι μπορούσε να γίνει 
άμα ξεκινάγαμε τις νομιμοποιήσεις.  

Αυτό που έκανε το Προεδρείο, το οποίο παρεμπιπτόντως 
προσπαθεί να κρατήσει μία ψύχραιμη στάση, διότι το Προεδρείο εδώ πέρα 
είναι διαπαραταξιακό, αλλά βλέπουμε ότι κάποιοι δε θέλουν να αποφασίζει το 
Προεδρείο, θέλουν να αποφασίζουν κάποιοι άλλοι. Ας αποφασίσουν λοιπόν, 
ή το Προεδρείο θα λειτουργήσει, ή το Προεδρείο δε θα λειτουργήσει. Είναι 
ξεκάθαρα τα πράγματα. 

Και έχουμε και λέμε: Τι αποφασίστηκε; Αποφασίσαμε ομόφωνα 
το συγκεκριμένο θέμα να τεθεί σε ψηφοφορία, δεν το αμφισβήτησε κανείς. 
Βγάλαμε ψηφολέκτες από όλες τις παρατάξεις. Οι ψηφολέκτες μετράγανε, 
ερχόταν στο Προεδρείο, καταθέτανε τα νούμερα και συμφωνούσαν όλοι, δεν 
έβαζε κανένας ζήτημα. Δεν σχολιάζω τι γινόταν ενδιάμεσα και τι χειρονομίες 
και τι αντεγκλήσεις υπάρχουν γηπεδικού χαρακτήρα, αλλά συμφωνούσαν 
όλοι. Όταν λοιπόν το αποτέλεσμα δε συνέφερε κάποιους, ξεκίνησε να 
διαλύεται το θέμα.  

Λοιπόν, από τη μεριά του Προεδρείου, εγώ εκπροσωπώντας το 
ΜΕΤΑ-ΟΤΑ, για μας η ψηφοφορία έχει τελειώσει, το θέμα το συγκεκριμένο 
έχει κλείσει..  

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Σας βολεύει αυτό πολύ.  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ: Μας "βολεύει" βρε συναδέλφισσα, τι να κάνουμε; Αυτή τη 
δουλειά κάνουμε εδώ πέρα σαν Προεδρείο, δε μας βάλατε να κάνουμε τίποτα 
άλλο. Ή καταργούμε το Προεδρείο ή συνεχίζουμε.  

Λοιπόν, δεν τέθηκε από κανέναν αμφισβήτηση όσον αφορά τον 
αριθμό των ψηφισάντων, από κανέναν, το αποτέλεσμα ανακοινώθηκε από το 
Προεδρείο, από κει και πέρα αν θέλουν να μπουν άλλα ζητήματα εμείς σαν 
ΜΕΤΑ-ΟΤΑ δε βάζουμε κανένα ζήτημα. Ή καταργείται το Προεδρείο ή 
συνεχίζουμε με τα συγκεκριμένα στοιχεία που κατέθεσαν οι διαπαραταξιακοί 
ψηφολέκτες.  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ (Α. ΣΙΜΟΣ): Συνάδελφοι εκπροσωπώντας στο Προεδρείο το 
ΠΑΜΕ θέλω να κάνω μία δήλωση και να συνεχίσω από αυτά που είπε ο 
προηγούμενος: Η πλειοψηφία του Προεδρείου δέχτηκε αυτό που δέχτηκε όλο 
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το συνέδριο, δηλαδή να βγουν διαπαραταξιακοί ψηφολέκτες. Ομοφώνησαν 
εδώ μπροστά μας, αλλά όταν ο Θέμης διαφώνησε τον κοιτούσαν στα μάτια.  

  Πρώτη κίνηση, αμέσως άλλαξαν χρώματα όλοι και λένε "να το 
ξαναμετρήσουμε". Δεύτερη κίνηση, αφού δεν τους βγήκε αυτό, "πάμε για 
αύριο" λέει ο Θέμης. Λοιπόν και βλέπετε, άδειασαν, έφυγαν όλοι. Και τώρα 
λέει «έχουμε απαρτία».  

Θα συνεχίσει και πρέπει να συνεχίσει το συνέδριο και πάμε για 
ψηφοφορία για την Κέρκυρα.  

Θ. ΜΠΑΛΑΣΟΠΟΥΛΟΣ: Στέφανε.. Συνάδελφοι, για να μην ακούγονται 
παράλογα πράγματα, εμείς βάλαμε θέμα επανακαταμέτρησης… 

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Δεν έχει το λόγο…  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ: Τον πήρε από τον Πρόεδρο.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ναι, ο Πρόεδρος της Εκτελεστικής έχει το λόγο.  

Θ. ΜΠΑΛΑΣΟΠΟΥΛΟΣ: Συνάδελφοι για να μην ακούμε περίεργα πράγματα, 
εμείς βάλαμε ζήτημα επανακαταμέτρησης, δεν αναγνωρίζουμε την 
ψηφοφορία.  

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Γιατί;  

Θ. ΜΠΑΛΑΣΟΠΟΥΛΟΣ: Και τι να κάνουμε, δεν έχουμε δικαίωμα; Όπως 
βάλατε εσείς, δεν αναγνωρίζουμε την ψηφοφορία κι αν πραγματικά θέλουμε 
να κάνουμε συνέδριο λοιπόν εμείς λέμε να διακόψουμε… 

ΣΥΝΕΔΡΟΙ: (Τοποθετήσεις εκτός μικροφώνου)  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Αφήστε συνάδελφοι να τοποθετηθεί ο Πρόεδρος.  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ: Ακούστε, ακούστε λίγο. Έχει συνέχεια αυτού που σας είπα, 
ακούστε.  

ΣΥΝΕΔΡΟΙ: (Τοποθετήσεις εκτός μικροφώνου)  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ο Πρόεδρος της Εκτελεστικής έχει το λόγο.  

Θ. ΜΠΑΛΑΣΟΠΟΥΛΟΣ: Όχι, όχι έτσι.  

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Έφυγε, έφυγε, έφυγε γιατί δε συμφώνησε.  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ: Ορίστε η συνέχεια. Αυτό θέλανε να κάνουν, αυτό κάνουν. 
Λοιπόν να συνεχίσουμε; Η πλειοψηφία του Προεδρείου λέει «να 
συνεχίσουμε».  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Συγνώμη λίγο, ο συνάδελφος Πολυμερόπουλος έχει ζητήσει για 
λίγο το λόγο.  

Β. ΠΟΛΥΜΕΡΟΠΟΥΛΟΣ: Συνάδελφοι αν έχετε παρατηρήσει στεκόμαστε 
πολύ ψύχραιμοι σε μία διαδικασία που θέλουμε να γίνει και σας είπαμε από 
χτες ότι θα γινόταν αυτό που έγινε σήμερα.  

Και ξέρετε πολύ καλά ότι δεν είχα κανένα πρόβλημα είτε η μία 
πρόταση πέρναγε, είτε η άλλη, κανένα μα κανένα πρόβλημα δεν είχα. 
Στηρίξαμε τη μία την πρόταση, θα μπορούσα να στήριζα και την άλλη. Το 
ξέρουν, αυτοί που πρέπει να το ξέρουν, το ξέρουν.  

Όμως καταλάβετε ότι υπάρχει πρόβλημα πλέον, το συνέδριο δεν 
εξελίσσεται και υπάρχει πρόβλημα και πρέπει να βρούμε λύση. Αν θελήσετε 
να κάνουμε αυτό που γίνεται αυτή τη στιγμή πρέπει να αντιληφθούν οι πάντες 
ότι είμαστε σε αδιέξοδο.  
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Ακούστε κάτι, δεν πρόκειται να σας κουράσω, ούτε να 
καθυστερήσω. Εάν πάμε έτσι, αποχωρεί ο Πρόεδρος της Εκτελεστικής, θα 
αποχωρήσει το Προεδρείο, έχουν αποχωρήσει οι μισοί και δεν αποχωρήσανε 
επειδή τους είπε κανένας να αποχωρήσουν, έχει φτάσει σε μία ακραία 
κατάσταση.  

Θέλετε να γίνει συνέδριο; Να βρούμε μία λύση. Και σας είπαμε 
να κάτσουμε να συζητήσουμε να βρούμε κάποια λύση. Έτσι όπως είναι θέλετε 
να γίνει συνέδριο; Δεν είναι συνέδριο, εντάξει; Αν δεν αναγνωρίζουν οι μισοί 
τους άλλους μισούς δεν είναι συνέδριο. Προσπαθώ να βρω μία λύση, εάν δε 
θέλετε, τότε λυπάμαι αλλά είναι αδιέξοδο όπως πηγαίνουμε.  

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Το Προεδρείο…  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Συγνώμη συνάδελφοι, υπάρχει ζήτημα απαρτίας. Έτσι όπως 
έχει τεθεί το ζήτημα κι έτσι όπως έχει δημιουργηθεί και έχουν αποχωρήσει οι 
παρατάξεις μπαίνει ένα ζήτημα. Έλα Νίκο.  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ: Αυτά που ανακοινώνει ο Πρόεδρος δεν είναι του Προεδρείου 
πρέπει να ξέρετε, τα ανακοινώνει μόνος του σε συνεννόηση με το Θέμη 
Μπαλασόπουλο.  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ (Μ. ΚΑΤΣΟΥΡΟΣ): Το Προεδρείο έχει τοποθετηθεί, ας 
τοποθετηθούν και οι άλλοι του Προεδρείου. Τα τρία μέλη του Προεδρείου 
έχουν τοποθετηθεί, υπάρχουν άλλα δύο μέλη του Προεδρείου, ας 
τοποθετηθούν και αυτά και από κει και πέρα ας βγάλει ο καθένας τα 
συμπεράσματά του, δεν κατάλαβα.  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ (Τ. ΕΥΣΤΑΘΙΟΥ): Συνάδελφοι από το Προεδρείο από τις 
Αγωνιστικές Κινήσεις.  

  Επειδή τέθηκε το ζήτημα ότι με αυτά τα απαράδεκτα πράγματα 
έφυγε ο κόσμος, έχω να σας υπενθυμίσω ότι τρεις φορές πήγαμε να 
πλακωθούμε στο ξύλο εδώ πέρα. Ούτε την πρώτη φορά θίχτηκε κανένας και 
έφυγε, ούτε τη δεύτερη, ούτε την τρίτη. Ξαφνικά θιχτήκανε, όταν χάσανε την 
ψηφοφορία.  

Επειδή λοιπόν κάποιοι από δω μέσα είμαστε μάρτυρες και τα 
ίδια πράγματα γίνανε και στο προηγούμενο συνέδριο της ΑΔΕΔΥ, όπου οι 
Σύμβουλοι εδώ πέρα των πλειοψηφησών παρατάξεων παίρνουν την κάρτα 
τους και εξαφανίζονται και δεν κάθονται στο χώρο να δουν τις διαδικασίες, 
αυτό είναι το ενδιαφέρον τους, εγώ βλέπω εδώ πέρα αρκετούς ανθρώπους 
που ενδιαφέρονται αυτή τη στιγμή. 

Συνεπώς το Προεδρείο κατά πλειοψηφία προτείνει να συνεχιστεί 
το συνέδριο και να περάσουμε στην ψηφοφορία.  

(Διαλογικές Συζητήσεις) 

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ (Τ. ΕΥΣΤΑΘΙΟΥ): Συνάδελφοι ο Πρόεδρος αποχωρεί. Δεν κάνει 
δηλώσεις, αλλά του είπε ο Θέμης να φύγει.  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ (Α. ΣΙΜΟΣ): Συνάδελφοι το Προεδρείο έχει απαρτία και χωρίς 
τον Πρόεδρο, να το ξέρετε. Συνάδελφοι λοιπόν προχωράμε, ο συνάδελφος 
από τη ΔΑΚΕ να πάρει το λόγο και μετά θα προχωρήσουμε. Και στα παιδιά 
που γράφουν λίγο τα πρακτικά, στα πρακτικά να γράφονται όλα. Το 
Προεδρείο δεν έχει αποχωρήσει, το συνέδριο είναι εδώ, οι σύνεδροι είναι εδώ, 
κάποιοι φύγανε. Και οι συνάδελφοι που είναι έξω να περάσουν μέσα.  
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ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ (Ι. ΚΑΣΚΑΜΤΖΗΣ): Συνάδελφοι ακούστε λίγο. Αντιλαμβάνεστε 
ότι δεν είναι εικόνα συνεδρίου αυτή, έτσι; Το αντιλαμβάνεστε. Υπήρξε μία 
διαδικασία την οποία συμφώνησε το Προεδρείο με ψηφολέκτες. Από τη 
στιγμή όμως που στο αποτέλεσμα υπάρχει ένσταση από την Εκτελεστική 
Επιτροπή της Ομοσπονδίας, αντιλαμβάνεστε ότι η πρόταση η οποία γίνεται 
για διακοπή του συνεδρίου για αύριο το πρωί για συνεννόηση των αρχηγών 
των παρατάξεων με το Προεδρείο, είναι η μόνη λύση. Αυτή είναι η θέση μας 
συνάδελφοι.  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ (Μ. ΚΑΤΣΟΥΡΟΣ): Έγινε ψηφοφορία, βρεθήκανε 355, με Σώμα 
355 κάνουμε έλεγχο απαρτίας κι αν είμαστε 176 μπορούμε να συνεχίσουμε.  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ (Τ. ΕΥΣΤΑΘΙΟΥ): Και να προεδρεύσεις ομόφωνα, έτσι;  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ (Α. ΣΙΜΟΣ): Δε θυμάμαι τους Συλλόγους, έλα πιο κοντά λίγο.  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ (Τ. ΕΥΣΤΑΘΙΟΥ): Πες ότι έχουμε απαρτία, προεδρεύεις και 
προχωράμε στη διαδικασία. Πρώτο είναι το Σωματείο της Κέρκυρας.  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ (Μ. ΚΑΤΣΟΥΡΟΣ): Λοιπόν προχωράει η διαδικασία, ρώτα αν 
βάζει κάποιος θέμα απαρτίας.  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ (Α. ΣΙΜΟΣ): Συνάδελφοι, βάζει κανένας από τους παρόντες 
ζήτημα απαρτίας; Την απαρτία την πήραμε.  

ΣΥΝΕΔΡΟΙ: Όχι, όχι.  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ (Α. ΣΙΜΟΣ): Λοιπόν να σας ανακοινώσω ότι με βγάλανε 
Πρόεδρο οι εναπομείναντες, συνεχίζουμε. Έμελλε να το πάθω κι αυτό στο 
τελευταίο συνέδριο. Λοιπόν προχωράμε. Λοιπόν, μπήκε το ζήτημα από το 
Σύλλογο της Κέρκυρας, που είναι ο συνάδελφος; Είναι εδώ, λοιπόν κάντε λίγο 
ησυχία. Βρε Πολυμερόπουλε, αποχώρησες.  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ (Μ. ΚΑΤΣΟΥΡΟΣ): Δεν αποχώρησε.  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ (Α. ΣΙΜΟΣ): Δυο λεπτά να ηρεμήσουμε.  

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Ήρεμα είμαστε. 

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ: Συνάδελφοι καθίστε κάτω και προχωράμε.  

Β. ΓΚΙΤΑΚΟΣ: Συνάδελφοι, είναι βασική προϋπόθεση αν θέλουμε να 
συνεχίσουμε το συνέδριο, να καθίσουμε αν μη τι άλλο να γίνει η διαδικασία 
σωστά, να πάρουν το λόγο αυτοί που πρέπει να πάρουν, να γίνουν οι 
ψηφοφορίες όπως πρέπει να γίνουν, δε γίνεται τώρα να είμαστε όλοι όρθιοι 
και να φωνάζουμε.  

Λοιπόν εμείς σαν ΜΕΤΑ-ΟΤΑ συμφωνούμε με την πρόταση του 
Προεδρείου και έχουμε μείνει εδώ γιατί είμαστε αυτοί που θέλουν να 
συνεχίσουν το συνέδριο. Όλοι αυτοί που είναι αυτή τη στιγμή στην αίθουσα, 
θέλουμε να συνεχιστεί το συνέδριο και να βγουν και αποφάσεις. Αυτοί που δε 
θέλουν να κάνουν συνέδριο και δε θέλανε να κάνουν από την αρχή συνέδριο 
χαθήκανε.  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ: Παρακαλώ μην απαντάτε, καθίστε κάτω.  

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Κλείστε την πόρτα.  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ: Καθίστε κάτω, συνεχίζεται το συνέδριο.  
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Β. ΓΚΙΤΑΚΟΣ: Γι΄ αυτό λοιπόν συνάδελφοι ας μην απαντάμε ούτε στις 
προκλήσεις, ούτε σε τίποτα και να συνεχίσουμε το συνέδριο και τις 
ψηφοφορίες.  

Ν. ΑΔΑΜΟΠΟΥΛΟΣ: Συνάδελφε Σίμο το λόγο μπορώ να έχω;  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ: Παρακαλώ.  

Ν. ΑΔΑΜΟΠΟΥΛΟΣ: Συνάδελφοι επειδή είπα στην αρχή της ομιλίας μου 
καθίστε ήρεμα κάτω να συνεχίσουμε τις ψηφοφορίες, ένα-ένα Σωματείο που 
νομιμοποιείται θα πρέπει να πηγαίνει να παίρνει τις κάρτες του, γιατί πολύ 
φοβάμαι ότι θα εξαφανιστούν και οι κάρτες.  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ: Λοιπόν για το Σωματείο της Κέρκυρας όπου κουβεντιάστηκε, 
ήρθε εδώ πάνω και θα τηρήσουμε αυτό που αποφάσισε η Συνέλευση, λοιπόν 
υπέρ της νομιμοποίησης;  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ (Μ. ΚΑΤΣΟΥΡΟΣ): Συνάδελφοι συγνώμη μισό λεπτό, 
κατεβάστε κάτω τα καρτελάκια. Αυτή τη στιγμή για να μην τεθεί και θέμα 
απαρτίας, έκανα μία καταμέτρηση ενδεικτική κι είναι πάνω από 230 
συνέδρους σε σύνολο 358 που ψηφίσανε, άρα δεν τίθεται καν θέμα απαρτίας, 
προχωράει η διαδικασία και ψηφίζουμε.  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ (Α. ΣΙΜΟΣ): Λοιπόν, το Προεδρείο να έχει υπόψιν του ότι 
κάποιος έδωσε εντολή και φύγανε οι πρακτικογράφοι από πάνω. Κατά 
συνέπεια θα τα γράψουμε και θα τα υπογράφουμε.  

Β. ΓΚΙΤΑΚΟΣ: Ποιος θα υπογράφει; Ώπα..  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ: Δεν τους βλέπω πάνω εδώ Βασίλη. Όχι εκεί είναι, εντάξει. Από 
δω παίρνεις εντολή, από το Προεδρείο. Από το Προεδρείο παίρνεις εντολή. 
Λοιπόν για την Κέρκυρα υπέρ της νομιμοποίησης..  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ (Τ. ΕΥΣΤΑΘΙΟΥ): Μισό λεπτό, θέλω να καταγράψω πόσοι 
είμαστε.  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ (Μ. ΚΑΤΣΟΥΡΟΣ): Είπα, 235, τους μέτρησα εγώ, γι΄ αυτό το 
είπα.  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ (Α. ΣΙΜΟΣ): Πόσοι;  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ (Μ. ΚΑΤΣΟΥΡΟΣ): 235.  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ (Α. ΣΙΜΟΣ): 235 μέτρησε ο συνάδελφος από το Προεδρείο ότι 
είναι μέσα στην αίθουσα.  

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Πρέπει να γραφτεί η καταμέτρηση στα πρακτικά πόσοι είναι.  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ: 235.  

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Ποιος το έκανε αυτό;  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ (Μ. ΚΑΤΣΟΥΡΟΣ): Εγώ τους μέτρησα.  

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Ο ένας; Πρέπει να βγάλει το Προεδρείο καταμέτρηση και να 
γραφτεί στα πρακτικά.  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ (Α. ΣΙΜΟΣ): Εντάξει, εντάξει, έχει δίκιο, γιατί θα υπάρξει 
πρόβλημα στη νομιμοποίηση.  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ (Τ. ΕΥΣΤΑΘΙΟΥ): Να έρθουν οι ψηφολέκτες.  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ (Α. ΣΙΜΟΣ): Ελάτε τρεις ψηφολέκτες, να μετρήσουμε πόσοι 
είναι μέσα στην αίθουσα, ελάτε. Θα υπάρξει πρόβλημα στα πρακτικά, 
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συμφωνούμε. Και όσοι είναι έξω να μπουν μέσα και να κλείσουν οι πόρτες. 
Λοιπόν, μπείτε μέσα και θα ψηφίσουμε με την κάρτα. Όποιος δεν έχει κάρτα 
δεν ψηφίζει. Δύο από κάθε παράταξη να μετρήσουν πρώτα. Προχωράμε; 
Λοιπόν μετρήστε από εκεί, όπως σας βλέπω αριστερά σηκώστε λίγο να 
μετρήσουν.  

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Να μπουν μέσα να κάτσουν πρώτα.  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ: Δεν μπαίνουν μέσα βρε παιδιά, τι να κάνω εγώ τώρα δηλαδή;  

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Συνάδελφοι περιμένετε, μπείτε μέσα.  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ: Μπείτε μέσα και κλείστε τις πόρτες συνάδελφοι.  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ (Μ. ΚΑΤΣΟΥΡΟΣ): Παρακαλώ, όσοι σύνεδροι είναι έξω από 
την αίθουσα να μπουν μέσα και να κλείσει η πόρτα, τελείωσε.  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ (Α. ΣΙΜΟΣ): Καθίστε κάτω συνάδελφοι και κλείστε την πόρτα.  

 

Διεξάγεται ψηφοφορία δι΄ ανατάσεως της χειρός  
για τη νομιμοποίηση ή μη του Σωματείου της Κέρκυρας  

 

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ: Λοιπόν από αριστερά όπως σας βλέπω σηκώστε λίγο τις 
κάρτες και μετρήστε συνάδελφοι.  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ (Μ. ΚΑΤΣΟΥΡΟΣ): Τώρα βλακεία κάνετε αλλά τέλος πάντων.  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ (Α. ΣΙΜΟΣ): Εντάξει, να καθίσουν δυο ψηφολέκτες εκεί. Κάντε 
καταμέτρηση. Όχι όλοι μαζί, στο κέντρο.  

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: 19 Πρόεδρε.  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ: Στο κέντρο, σηκώστε λίγο τις κάρτες να μετρήσουν.  

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Πρόεδρε πες τους να κάτσουν κάτω…  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ: Δεν αφήνουν να κλείσει η πόρτα.  

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Ωραία, να μπούνε μέσα να ψηφίσουν.  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ: Μέσα είναι. Δεν άκουσα, 19 ή 39;  

(Διαλογικές Συζητήσεις) 

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: 44.  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ: Από δεξιά όπως βλέπω σηκώστε τα καρτελάκια.  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ (Μ. ΚΑΤΣΟΥΡΟΣ): 44+19=63.  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ (Α. ΣΙΜΟΣ): Λοιπόν είναι 185, είναι δηλαδή με βάση αυτούς 
που ψήφισαν προηγούμενα η πλειοψηφία μέσα. Συντάσσουμε πρακτικό 
με βάση αυτό, ότι είναι 185.  

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Και στο Προεδρείο παραμένετε 4.  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ (Μ. ΚΑΤΣΟΥΡΟΣ): 3.  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ (Α. ΣΙΜΟΣ): Μετρήθηκε από το Προεδρείο και από ψηφολέκτες 
και βγήκε 185.  

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Να πάρει κάρτες η Κέρκυρα!  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ (Μ. ΚΑΤΣΟΥΡΟΣ): Προχωράμε στην ψηφοφορία.  
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Διεξάγεται ψηφοφορία δι΄ ανατάσεως της χειρός  
για τη ρύθμιση των χρεών του Σωματείου του Δήμου Κέρκυρας 

 

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ (Α. ΣΙΜΟΣ): Πάμε στην ψηφοφορία για την Κέρκυρα. Ακούστε 
λίγο, η Κέρκυρα χρωστάει 1.500;  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ (Μ. ΚΑΤΣΟΥΡΟΣ): Πες την πρότασή σου συνάδελφε.  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ (Τ. ΕΥΣΤΑΘΙΟΥ): Λοιπόν, η πρόταση του Σωματείου της 
Κέρκυρας για την εξόφληση είναι η εξής ρύθμιση: 500 ευρώ που δώσανε 
σήμερα τώρα, θα δώσουν τώρα, δεν ξέρουμε σε ποιον, θα δούμε, 1.000 ευρώ 
θα δώσουν τη Δευτέρα και 7 δόσεις μηνιαίες από 400 ευρώ και εξοφλείται 
πλήρως η οφειλή τους.  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ (Α. ΣΙΜΟΣ): Ψηφίζουμε για τη νομιμοποίησή τους. Υπέρ; Κατά; 
Λευκό; Ομόφωνα.  

 

Ψηφίζεται ομόφωνα η νομιμοποίηση  
του Σωματείου του Δήμου Κέρκυρας  

 

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ (Τ. ΕΥΣΤΑΘΙΟΥ): Ποιο περνάμε τώρα;  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ (Α. ΣΙΜΟΣ): Το Σωματείο της Φυλής.  

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Τις κάρτες πάντα…  

Θ. ΧΑΜΑΛΙΔΗΣ: Συνάδελφοι έχουμε συνηθίσει σε τέτοιες διαδικασίες.  

  Εμείς ήρθαμε εδώ για να συμμετέχουμε στο συνέδριο, δεν 
ήρθαμε μέχρι την Τετάρτη το βράδυ να παίζουμε μπαλάκι αν είχαμε χρήματα 
να παραδώσουμε στην Ομοσπονδία και άλλα χρήματα, 11.700 είχαμε, 11.700 
τους δώσαμε, αν είχαμε να τους δώσουμε και άλλα χρήματα θα λέγαμε αύριο 
όπως λένε οι συνάδελφοι της Κέρκυρας θα δώσουμε άλλα τόσα. Άρα θέλουμε 
σήμερα νομιμοποίηση και όχι μέχρι την Τετάρτη.  

  Εμείς δεν ήρθαμε για να ψηφίσουμε μόνο την Πέμπτη, ήρθαμε 
να τοποθετηθούμε. Ένας Δήμος 800 μελών με μη εγκεκριμένο 
προϋπολογισμό ακόμα και καταλαβαίνετε σε τι Παρατηρητήρια είμαστε και τι 
συμπαράσταση πρέπει να υπάρχει στον κλάδο, με ένα χώρο χωματερής που 
διαχειρίζεται τα πάντα στην Αττική. 

  Ένα τέτοιο Σωματείο προσπαθούν για άλλη μια φορά, γιατί και 
στο τελευταίο συνέδριο δεν είχαμε κάνει εκλογές διότι η τότε πλειοψηφία του 
Σωματείου επειδή η Γενική Συνέλευση είχε αποφασίσει τη συμμετοχή και των 
συμβασιούχων σαμποτάρισε τις εκλογές και δεν έγιναν εκλογές για το 
συνέδριο της Θεσσαλονίκης. 

Δε φτάνει μόνο αυτό, όλες τις συνδρομές που υπήρχαν μέχρι 
τον Ιούλιο του 2014 που υπήρχε η άλλη Διοίκηση στο Σωματείο, καμία 
συνδρομή δεν έδωσε στην Ομοσπονδία, καμία συνδρομή. Εκλογές του 
Σωματείου 17 Ιούλη του 2014, 10 Ιούλη του 2014. 

9.400 απορροφούνται από το λογαριασμό τον μόνο που έχει το 
Σωματείο μέσω της Ενιαίας Αρχής, για να εξυπηρετήσουν αυτά που είχε 
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αποφασίσει το προηγούμενο Συμβούλιο και τι παρέλαβε η νέα Διοίκηση του 
Σωματείου; 35 ευρώ παρέλαβε. 35 ευρώ παρέλαβε τον Ιούλιο του 2014.  

Από τότε είναι 1.100 ευρώ οι συνδρομές που μαζεύουμε μέσω 
της Ενιαίας Αρχής, άμα βάλετε τους μήνες επί μέχρι σήμερα, 11.708 
μαζέψαμε, καμία εκδήλωση δεν κάναμε, δε θέλουμε να πάμε να 
παρακαλέσουμε κανέναν Δήμαρχο. 

Τι να μας δώσει ο Δήμαρχος δηλαδή; Να πάμε να πούμε στη 
Διοίκηση τώρα τι; Κάνε καβάτζα στο Σωματείο και μεθαύριο που δε θα μας 
πληρώνεις, που θα απολύεις, που θα κάνεις, ή θα πάμε στον τάδε Πρόεδρο 
του νομικού προσώπου και θα του λέμε δώσε την πίτα, δώσε τα αναψυκτικά 
για να κόψουμε την πίτα του Σωματείου ή οτιδήποτε;  

Άρα ότι πραγματικά λεφτά υπήρχαν στο Σωματείο 11.700 
δοθήκανε ακριβώς και μετά τις εκλογές που κάναμε και στις οποίες 
συμμετείχαν και οι συνάδελφοι συμβασιούχοι. Και τους είπαμε όλα τα λεφτά, 
ότι λεφτά έχουμε, υπάρχει ένα πρόβλημα που τους το γράψαμε εδώ και καιρό 
και το συζητάμε. 

Όταν εντάχτηκε ο Δήμος στην Ενιαία Αρχή Πληρωμής, τον 
Απρίλιο του 2013, μέχρι τον Οκτώβριο του 2013 κανείς δεν ειδοποίησε, η 
προηγούμενη Διοίκηση αφήστε τι έγινε, υπάρχουν 7 χιλιάρικα που πρέπει να 
πάμε δικαστικώς τελικώς διότι ούτε η Ενιαία Αρχή, ούτε ο Δίας, ούτε ο Ταμίας 
του Δήμου, ούτε το Λογιστήριο του Δήμου αποδίδανε τα λεφτά στο Σωματείο 
και πρέπει να πάμε τώρα δικαστικώς. 

Φαντάζεστε, μετά από τρία χρόνια πρέπει να πάμε δικαστικώς 
για να διεκδικήσουμε τα χρήματα που παρακρατούσαν από τους 
εργαζόμενους από τον Απρίλη του 2013 μέχρι τον Οκτώβρη του 2013 που το 
ανακαλύψαμε και σταματήσαμε να πληρώνουμε συνδρομές. Άρα τι λέμε εμείς; 
Ο διακανονισμός που ζητάμε είναι: Πρώτον κάθε μήνα 1.000..  

Εντάξει παιδιά, για να γνωρίζετε, γιατί θα τα λέτε, γιατί αύριο θα 
βγαίνουν άλλοι και θα λένε χρωστάει η Φυλή τόσο, χρωστάει, είμαστε 
μπαταχτσήδες και οτιδήποτε. Και όλες οι συναντήσεις που είχαμε με τον 
Πρόεδρο της Ομοσπονδίας "καταθέστε ότι μπορείτε, ότι έχετε", τους στείλαμε 
το λογαριασμό, πήραμε λογαριασμό από τον Απρίλη του 2013 μέχρι σήμερα 
τι είναι, που εκεί φαίνεται και το 9.400 που τραβήχτηκε και πότε τραβήχτηκε, τι 
εισπράξαμε εμείς σαν νέα Διοίκηση από τον Ιούλιο μέχρι σήμερα, ακριβώς 
τους τα δώσαμε.  

Και λέμε 1.000 παίρνουμε; 1.000 ευρώ κάθε μήνα θα δίνουμε για 
να γίνει τακτοποίηση του χρέους που υπάρχει. Όποτε δε, γιατί δεν μπορούμε 
αυτό να το προσδιορίσουμε χρονικά, πάρουμε και ευελπιστούμε να πάρουμε 
αυτά τα 7 χιλιάρικα που μας χρωστάνε από τις συνδρομές του 2013 και όλα 
αυτά, γιατί κι εμείς θέλουμε να συμμετέχουμε στην Ομοσπονδία και 
πραγματικά αυτή η αλαζονεία που δείχνουν κάποιοι «αυτοκράτορες» σε τόσα 
συνέδρια, που νομίζανε ότι η αυτοκρατορία δεν πέφτει ποτέ, αρχίζει και 
φαίνεται. 

Άρα μπαίνουμε στο συνέδριο, τοποθετούμαστε για τα μεγάλα 
προβλήματα που έχουμε και δεν έχουμε οποιονδήποτε κυβερνητικό, γιατί 
είναι σα να ήρθε η Κυβέρνηση σήμερα με την ΑΔΕΔΥ να μας πει το τι έχει να 
κάνει. Λοιπόν προτείνουμε αυτό το διακανονισμό.  
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ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ: Συνάδελφε ξαναπές τον λίγο τον διακανονισμό για να τον 
γράψουμε σε παρακαλώ λίγο.  

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Και το όνομά σου.  

Θ. ΧΑΜΑΛΙΔΗΣ: Πρόεδρος του Σωματείου Εργαζομένων του Δήμου Φυλής, 
Χαμαλίδης Θοδωρής.  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ: Ωραία.  

Θ. ΧΑΜΑΛΙΔΗΣ: Λοιπόν τα χρήματα που χρωστάει το Σωματείο. Κοιτάξτε, 
γιατί έχουμε και μία άλλη διαφορά με την Ομοσπονδία, εμείς το 2012 δε 
συμμετείχαμε στη Θεσσαλονίκη, καταλάβατε, διότι η προηγούμενη Διοίκηση 
επειδή θα ψηφίζανε οι συμβασιούχοι το σαμποτάρισε. Άρα μπαίνει ένα 
ερωτηματικό, οι 600 εργαζόμενοι που μας έχει σαν μέλη η Ομοσπονδία, αυτό 
που αντιστοιχεί, η Ομοσπονδία πληρώνει την ΑΔΕΔΥ με βάση αυτούς που 
ψηφίζουν για την ΑΔΕΔΥ. Εμείς δεν ψηφίσαμε, γιατί λέει είναι 5 χιλιάρικα, δεν 
είναι πέστε 500 ευρώ γι΄ αυτά τα χρόνια.  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ: Συνάδελφε την πρόταση πες.  

Θ. ΧΑΜΑΛΙΔΗΣ: Άρα εμείς τι λέμε; Εμείς ξέρουμε τα χρήματα που έχουμε. Το 
ποσό θα το συμφωνήσουμε, οτιδήποτε, δε θα διαφωνήσουμε. Εμείς λέμε 
1.000 ευρώ κάθε μήνα, κάθε μήνα, με την πληρωμή μας. Προσέξτε, διότι 
είμαστε ένας καλλικρατικός Δήμος και τώρα με αυτή τη Διοίκηση που υπάρχει 
μόνο πληρωνόμαστε, τις προηγούμενες φορές πληρωνόμασταν τρεις φορές 
το χρόνο. Τρεις φορές το χρόνο. Άρα εννοούμε ότι σίγουρα 12 χιλιάρικα το 
χρόνο θα δίνονται στην Ομοσπονδία, αν η πληρωμή μας είναι κανονική και 
ευελπιστούμε να είναι κανονική, έτσι όπως πάμε βέβαια δεν το ξέρουμε, 1.000 
ευρώ το μήνα και αν παρθούν τα λεφτά που μας χρωστάνε του 2013 όλα τα 
λεφτά τα 7 χιλιάρικα κατευθείαν θα πάνε κι αυτά.  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ: Είναι κατανοητό νομίζω κι από τους συνέδρους.  

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Τι χρωστάτε τώρα; Δεν κατάλαβα.  

Θ. ΧΑΜΑΛΙΔΗΣ: Λοιπόν, δίχως εμείς να έχουμε συμφωνήσει, γιατί σας είπα 
και το θέμα της ΑΔΕΔΥ, η Ομοσπονδία λέει 28 χιλιάρικα. Εμείς καταθέσαμε τα 
11.700 που είχαμε στο ταμείο μας, εντάξει;  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ: Τα υπόλοιπα από τα 11 μέχρι τα 28 θα τα δώσει 1.000 ευρώ το 
μήνα. Αυτό το διακανονισμό ζητάει το Σωματείο το συγκεκριμένο αν κατάλαβα 
καλά συνάδελφε.  

Θ. ΧΑΜΑΛΙΔΗΣ: Ναι, ναι. 

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: 1.000 ευρώ το μήνα με τις μηνιαίες που πρέπει να δίνει;  

Θ. ΧΑΜΑΛΙΔΗΣ: Συνάδελφε στην τριετία θα έχουμε εξοφλήσει.  

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: 1.000 θα δίνεις το μήνα συνολικά;  

Θ. ΧΑΜΑΛΙΔΗΣ: Συνολικά, μα 1.000 είναι ότι εισπράττω.  

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: 1.000 είναι συνολικά, δεν το αντιλήφθηκα για το χρέος.  

Θ. ΧΑΜΑΛΙΔΗΣ: Λοιπόν συνολικά θα δίνουμε 1.000, συνάδελφε λογιστικά 
άμα τα βάλεις, επειδή είναι κάθε τρία χρόνια το συνέδριο, 36 μήνες, ακριβώς 
στους 36 μήνες θα έχουμε εξοφλήσει και αυτό το χρέος των 17 χιλιάδων και 
τα…  

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Το χρέος σου θα δίνεις, 300 ευρώ θα δίνεις..  
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Θ. ΧΑΜΑΛΙΔΗΣ: Στην τριετία σου λέω θα έχει εξοφληθεί το χρέος και…  

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: (Ερώτηση εκτός μικροφώνου)  

Θ. ΧΑΜΑΛΙΔΗΣ: Όπως θέλετε βάλτε το. Το τι θα δίνουμε ξέρουμε εμείς, πως 
θα καταμερίζεται είναι ένα άλλο θέμα βρε παιδιά.  

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Πόσες είναι οι συνδρομές το μήνα;  

Θ. ΧΑΜΑΛΙΔΗΣ: 1.000, 1.050, αναλόγως.  

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Η συνδρομή σας;  

Θ. ΧΑΜΑΛΙΔΗΣ: 2 ευρώ.  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ (Τ. ΕΥΣΤΑΘΙΟΥ): Συνάδελφοι ακούστε να δείτε, εδώ πέρα 
μιλάμε για το χρέος, για να νομιμοποιηθεί μιλάμε για το χρέος το 
ληξιπρόθεσμο. Το τι θα κάνει από σήμερα και πέρα θα το συζητήσουμε στο 
επόμενο συνέδριο, δε θα πούμε από τώρα τι θα γίνει στο επόμενο, σήμερα 
μιλάμε για το χρέος για να νομιμοποιηθούν σήμερα. Τέλος.  

Θ. ΧΑΜΑΛΙΔΗΣ: Συνάδελφοι αν ήταν 4-5 χιλιάδες θα βάζαμε μία έκτακτη 
εισφορά ή θα προεισπράτταμε συνδρομές. Αυτό θα το εξετάσει το Σωματείο 
στη Γενική Συνέλευση, για να καλύψουμε..  

  Πραγματικά κι εμείς σκεφτόμαστε λογιστικά, χρωστάμε τόσα, θα 
χρωστάμε και για τρία χρόνια τα επόμενα άλλα τόσα, πρέπει στην τριετία να 
έχουμε βρει αυτά τα χρήματα. Άρα έτσι θα κανονίσουμε και τις συνολικές 
συνδρομές μας όλο το επόμενο χρονικό διάστημα.  

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Δεν είπες πάλι πως θα τα δίνεις για το χρέος σου; Πως θα τα 
κανονίσεις;  

Θ. ΧΑΜΑΛΙΔΗΣ: Λοιπόν, θα δίνω 600 για το χρέος και 400 για τις συνδρομές. 
Άντε πες το άμα σε ευχαριστεί.  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ (Α. ΣΙΜΟΣ): Συνάδελφοι έδωσε την εξήγηση ο συνάδελφος, 
έτσι μπορούν να τα εξοφλήσουν, λοιπόν σε μας μένει να ψηφίσουμε να 
νομιμοποιηθεί με αυτή τη ρύθμιση.  

 

Διεξάγεται ψηφοφορία δι΄ ανατάσεως της χειρός 
για τη νομιμοποίηση ή μη του Σωματείου του Δήμου Φυλής 

 

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ: Υπέρ; Κατά; Λευκά; Ένα (1) λευκό. Κατά πλειοψηφία.  

 

Ψηφίζεται κατά πλειοψηφία η νομιμοποίηση  
του Σωματείου του Δήμου Φυλής 

 

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ: Πάμε στο επόμενο Σωματείο Προεδρείο του Πύργου.  

  Σας θυμίζω ότι σε δύο λεπτά πρέπει να τελειώνετε, μην 
αναπτύσσετε όλο το σκεπτικό που έχετε για όλα τα ζητήματα, αλλά πως θα 
ρυθμίσετε τα του οίκου σας και του Συλλόγου σας, προκειμένου να πάρουμε 
απόφαση.  

Το λόγο έχει ο Γαρύφαλλος Χρήστος, ο Πρόεδρος Εργαζομένων 
Δήμου Πύργου-Αρχαίας Ολυμπίας-Ζαχάρως.  
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Χ. ΓΑΡΥΦΑΛΛΟΣ: Εμάς το θέμα μας είναι πιο απλό: Ήμασταν δύο Σύλλογοι, 
μετά από πολλά χρόνια αποφασίσαμε ότι δε μας χωρίζει κάτι, τα προβλήματα 
είναι κοινά, διαλύσαμε και τους δύο Συλλόγους και συγχωνευθήκαμε σε έναν. 
Ο ένας Σύλλογος δεν οφείλει ούτε ένα ευρώ και ο άλλος Σύλλογος χρωστάει 
1.920 ευρώ.  

  Αυτό είναι το χρέος μας και θέλουμε το πολύ σε έξι μήνες να 
έχουμε μια πίστωση, γιατί σαν καινούριο Διοικητικό Συμβούλιο από τη 
συγχώνευση αναλάβαμε και τα χρέη του άλλου Συλλόγου και θέλουμε σε έξι 
μήνες, δηλαδή 300 ευρώ το μήνα κι είμαστε εντάξει. 200 ευρώ σε έξι μήνες, 
δεν είναι μεγάλο το χρέος, είναι 1.900 ευρώ. Ο άλλος Σύλλογος είναι καθαρός.  

Δεσμευόμαστε, αναλαμβάνουμε, αποδεχόμαστε το χρέος του 
άλλου Συλλόγου γιατί είναι από συγχώνευση και είναι 1.920 ευρώ, σε έξι 
μήνες.  

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Πόσοι είσαστε;  

Χ. ΓΑΡΥΦΑΛΛΟΣ: Είμαστε 206. Σας ευχαριστώ πολύ.  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ (Μ. ΚΑΤΣΟΥΡΟΣ): Συνάδελφε μισό λεπτό, επειδή το πρόβλημα 
με το Σωματείο του Πύργου είναι το εξής: Η Διοίκηση της Ομοσπονδίας δεν 
τους αναγνώρισε γιατί τους θεωρεί καινούριο Σωματείο και δεν τους έχει 
δώσει αριθμό μητρώου. Αυτή τη στιγμή δεν έχουν αριθμό μητρώου. Οι 
συνάδελφοι ζητάνε να πάρουν το μητρώο του ενός από τους δύο Συλλόγους.  

Χ. ΓΑΡΥΦΑΛΛΟΣ: Του ενός που ήρθε καθαρός. Εγώ ήμουνα Πρόεδρος στον 
ένα Σύλλογο.  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ: Μπράβο, να πεις σε ποιο Σύλλογο ήσουνα για να 
καταγράψουμε το μητρώο..  

Χ. ΓΑΡΥΦΑΛΛΟΣ: Ήμουνα στου Πύργου, στην Ένωση Εργαζομένων του 
Δήμου Πύργου, είναι καθαρός, μέχρι και το Μάρτη δε χρωστάμε ούτε ένα 
ευρώ.  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ: Συνάδελφε, ρωτάω τον αριθμό μητρώου του Συλλόγου σου.  

Χ. ΓΑΡΥΦΑΛΛΟΣ: Δεν τον θυμάμαι απέξω. Ο τίτλος είναι Ένωση 
Εργαζομένων Δήμου Πύργου.  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ: Όχι ΟΤΑ νομού Ηλείας, έτσι;  

Χ. ΓΑΡΥΦΑΛΛΟΣ: Όχι ΟΤΑ νομού Ηλείας, αυτός χρωστάει.  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ: Αυτός χρωστάει. Το βρήκε κανείς;  

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: 138.  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ: Είναι Λαυρευρωτική αυτό μη μας τρελάνετε.  

Χ. ΓΑΡΥΦΑΛΛΟΣ: Το παλιό, όχι. Το καινούριο λέγεται Σύλλογος 
Εργαζομένων Δήμου Πύργου, Αρχαίας Ολυμπίας, Ζαχάρως. Αυτό θα 
νομιμοποιήσουμε.  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ: Ναι και ποιο μητρώο παίρνει; Αυτό ψάχνω να βρω τώρα, 
πρέπει να το γράψουμε στα πρακτικά συναδέλφισσα.  

Χ. ΓΑΡΥΦΑΛΛΟΣ: Να το κοιτάξω; Έχω την απόδειξη.  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ: Άμα έχεις την απόδειξη πες μου το νούμερο.  

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Τι ψάχνουμε τώρα;   
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ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ: Αυτοί έχουν πρόβλημα διότι δεν έχουν μητρώο. Λοιπόν 192.  

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Βρε Μάριε, πολύ γραφειοκράτης είσαι.  

Χ. ΓΑΡΥΦΑΛΛΟΣ: Δε χρωστάμε, είμαστε μέχρι και 31/3ου.  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ: Άρα αυτό το Σωματείο τροποποιήσατε. Άρα λοιπόν 
τροποποιείται το Σωματείο με αριθμό μητρώου 192 Ένωση Εργαζομένων 
Δήμου Πύργου Ηλείας. Αυτό το Σωματείο προκύπτει από συνένωση δύο 
Σωματείων και δεσμεύεται να εξοφλήσει και τα υπόλοιπα. Έχει κάνει εκλογές, 
υπάρχει πρακτικό κατατεθειμένο, δεν το έχουν δώσει στην Επιτροπή 
Νομιμοποίησης η Διοίκηση της Ομοσπονδίας…  

Χ. ΓΑΡΥΦΑΛΛΟΣ: Το έχουμε στείλει.  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ: Το ξέρουμε ότι το έχετε στείλει, το ανακαλύψαμε χθες το βράδυ 
αργά. Να το καταθέσετε στο Προεδρείο, να πάει μαζί με τα πρακτικά και να 
νομιμοποιηθούν αν ψηφίσουν οι σύνεδροι των Σωματείων.  

Χ. ΓΑΡΥΦΑΛΛΟΣ: Εμείς το έχουμε στείλει εδώ και 15 μέρες. Τώρα για ποιο 
λόγο δεν το..  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ: Το γνωρίζουμε συνάδελφε, να καταθέσεις το πρακτικό στο 
Προεδρείο εδώ πέρα, για να πάει μαζί και να νομιμοποιηθούν οι σύνεδροι 
αυτό λέμε και να λάβει αριθμό μητρώου 192 γιατί είναι συνένωση δύο 
Σωματείων. Την απόδειξη συνάδελφε. Βγάλε το γιατί θα πρέπει να το 
καταθέσεις.  

 

Διεξάγεται ψηφοφορία δι΄ ανατάσεως της χειρός 
για τη νομιμοποίηση ή μη του Σωματείου Δήμου  

Πύργου-Αρχαίας Ολυμπίας-Ζαχάρως 

 

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ: Λοιπόν υπέρ; Κατά; Λευκά;  

ΣΥΝΕΔΡΟΙ: Ομόφωνα.  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ: Ομόφωνα.  

 

Ψηφίζεται ομόφωνα η νομιμοποίηση του  
Σωματείου Δήμου Πύργου-Αρχαίας Ολυμπίας-Ζαχάρως 

 

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ: Ποιο άλλο Σωματείο έχει οικονομικές διαφορές;  

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Η Λειβαδιά.  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ: Λοιπόν το Σωματείο Λειβαδιάς, να έρθει εδώ ο εκπρόσωπος να 
μιλήσει. Ο Νίκος Μπούρας έχει το λόγο.  

Ν. ΜΠΟΥΡΑΣ: Καλησπέρα. Είμαι από το Σύλλογο Εργαζομένων ΟΤΑ 
επαρχίας Λειβαδιάς.  

  Λοιπόν, επειδή εμάς δε μας αρέσουν ούτε το τσουβάλιασμα ούτε 
οι διαχωρισμοί, ούτε οι γενικεύσεις, δεν είμαστε εμείς οι μάγκες που 
μπαταχτσήδες που δεν πληρώνουμε όσοι δεν έχουμε ή θέλουμε διαγραφή 
χρέους, ούτε οι άλλοι και λυπάμαι που σε αυτή την αίθουσα παίχτηκε αυτό το 
χαρτί το διχαστικό.  
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Εμείς ήμασταν από το 2013 τον Απρίλιο που έχουμε αναλάβει το 
χρέος μας μέχρι σήμερα συνολικά όλοι οι μήνες είναι 2.900. Έχουμε 
πληρώσει 2.300, αλλά δυστυχώς είχαμε αναλάβει 1.800 ευρώ χρέος από τους 
προηγούμενους. Την Παρασκευή καταθέσαμε 1.000 και σήμερα άλλα 1.500 
από την τσέπη τους κάποιοι συνάδελφοι.  

Δε ζητάμε ούτε διαγραφή ούτε τίποτα, θέλω να πω το εξής στο 
Σώμα: Δεν υπήρχε 20 χρόνια στο Σωματείο ΑΦΜ και αναγκαστήκαμε 
δικαστικά και στα δικαστήρια πέσανε εκλογές και στην Εφορία και μας πήρε 
11 μήνες. Η πρώτη είσπραξή μας από τη μισθοδοσία θα είναι τον επόμενο 
μήνα, άρα εμείς έχουμε ένα υπόλοιπο 2.400, σε έξι μήνες μάξιμουμ θα το 
έχουμε αποπληρώσει, εν δυνάμει έξι μήνες, μπορεί και λιγότερο. 

Και αυτό που θέλω να πω είναι ότι δυστυχώς ναι τον πρώτο 
χρόνο δεν τρέξαμε τη διαδικασία γιατί ήμασταν στο δρόμο με πολλούς από 
σας και με πολλούς από άλλες παρατάξεις, που λυπάμαι που πάει έτσι 
στοχοποιημένα και αγωνιζόμασταν για συναδέλφους που απολύονταν και για 
άλλους που τους κυνηγούσαν και κατά των ναζιστών της Χρυσής Αυγής. 

Αυτό ήθελα να πω, σε έξι μήνες θα έχουμε πληρώσει. 
Ευχαριστώ.  

 

Διεξάγεται ψηφοφορία δι΄ ανατάσεως της χειρός 
για τη νομιμοποίηση ή μη του Σωματείου Δήμου Λειβαδιάς  

 

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ (Α. ΣΙΜΟΣ): Λοιπόν τα 2.400 που χρωστάει η Λειβαδιά θα τα 
εξοφλήσουν σε έξι μήνες με ισόποσες δόσεις. Λοιπόν ψηφίζουμε να 
νομιμοποιηθεί. Υπέρ; Κατά; Λευκά; Ομόφωνα.  

 

Ψηφίζεται ομόφωνα η νομιμοποίηση του  
Σωματείου Δήμου Λειβαδιάς 

 

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ: Η Κεφαλονιά; Υπάρχει άλλο Σωματείο που έχει οικονομικές 
διαφορές και ζητάει ρύθμιση μέσα εδώ στο Σώμα; Όχι, να προχωρήσουμε.  

Α. ΔΙΟΝΥΣΑΤΟΥ: Είναι των Δημοτικών Υπαλλήλων Δήμου Κεφαλονιάς και 
Ιθάκης.  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ: Συγνώμη λίγο συναδέλφισσα να ρωτήσω, η συναδέλφισσα 
από το βοήθεια στο σπίτι είναι εδώ;  

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Εδώ, εδώ.  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ: Ωραία, μετά θα σου δώσουμε το λόγο κι όποιος άλλος ήρθε 
εδώ πριν από το ΚΔΑΠ ποιος ήταν. Συναδέλφισσα προχώρα.  

Α. ΔΙΟΝΥΣΑΤΟΥ: Λοιπόν κατ΄ αρχήν είμαι η Οργανωτικός Γραμματέας στο 
Διοικητικό Συμβούλιο που είχαμε τις πρόσφατες εκλογές τη Μεγάλη Πέμπτη 
9/4ου και κάναμε εκλογές γιατί η προηγούμενη Διοίκηση είχε διαλύσει 
παντελώς το Σωματείο παίρνοντας βιβλία και σφραγίδες.  

Κατ΄ αρχάς θα πρέπει να πούμε ότι επιστρέφουμε τις 
καταγγελίες και τις βρισιές του απερχόμενου Προέδρου της Εκτελεστικής 
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Επιτροπής, επειδή είναι κατάφορη προσβολή για τον κλάδο πιέζοντας και 
λέγοντας ξεκάθαρα ότι κάποια Σωματεία είναι έξυπνα και κάποια κοροϊδεύουν 
τους άλλους. Είμαστε όλοι εδώ για να αντιμετωπίσουμε τα προβλήματα του 
κλάδου μας, τα οποία συσσωρεύονται και θα χειροτερέψουν πολύ 
περισσότερο.  

Το πρόβλημα της Κεφαλονιάς όπως το είχαμε καταγγείλει και 
στο προηγούμενο συνέδριο της Π.Ο.Ε. - Ο.Τ.Α. στη Θεσσαλονίκη, είναι 
ιδιόμορφο κι αυτό γιατί; Το 2011 παραλάβαμε χρέος από την Π.Ο.Ε. - Ο.Τ.Α. 
άλλων Διοικήσεων 4,5 χιλιάδες ευρώ, χωρίς να υπάρχουν παραστατικά, 
απλώς με ένα τσιτάτο η προηγούμενη Διοίκηση και η σημερινή η οποία 
βρίσκεται εδώ της Π.Ο.Ε. - Ο.Τ.Α. θεώρησε ότι το χρέος είναι 4,5 χιλιάδες από 
συνέδρια, Ελούντες, σεμινάρια και τα λοιπά.  

Το είχαμε καταγγείλει στο συνέδριο της Θεσσαλονίκης και 
μάλιστα εδώ είναι η ομιλία μας, χωρίς παραστατικά μας ζητούσαν αυτό το 
ποσόν. Ερχόμαστε το 2014 στο τέλος που ο Δήμος Κεφαλονιάς προσπάθησε 
τρεις φορές να απελευθερώσει το ωράριο των οδηγών οχημάτων, με 
αποτέλεσμα την τρίτη φορά σε συνεργασία με τη Διοίκηση της Π.Ο.Ε. - Ο.Τ.Α. 
να τους στείλει χαρτί που λέει ότι «δεν είναι μέλη». Εκεί μας έβαλε το δίλημμα 
«κόψτε το κεφάλι σας δώστε μας λεφτά, για να έχουν οι οδηγοί οχημάτων 32 
ώρες αυτό το κεκτημένο κι όχι 40». Τους μαζέψαμε λοιπόν 900 ευρώ και τα 
στείλαμε.  

Αυτή τη στιγμή, την προηγούμενη Παρασκευή φτιάξαμε Σώμα 
της νέας Διοίκησης, εγώ είμαι Οργανωτικός Γραμματέας και ζητάμε από το 
Σώμα σήμερα του συνεδρίου μία ρύθμιση στέλνοντας σιγά-σιγά τα χρήματα. 
Δεν μπορώ να δεσμευτώ πόσο θα είναι το ποσόν ένα μήνα, προσπαθούμε 
και θα προσπαθήσουμε να επαναλειτουργήσουμε το Σύλλογο και φυσικά 
προτεραιότητα έχει το χρέος μας στην Π.Ο.Ε. - Ο.Τ.Α. 

Το συνολικό ποσό λοιπόν είναι 7.800 χωρίς να έχει ελεγχτεί, 
αυτό είναι απόφαση της Π.Ο.Ε. - Ο.Τ.Α. Ζητάμε λοιπόν ρύθμιση και θεωρούμε 
όλα τα Σωματεία που βγάλανε αντιπροσώπους πρέπει να είναι εδώ στο 
συνέδριο να ψηφίσουν, γιατί θέλουμε να πιστεύουμε ότι ήρθαν για τα 
συμφέροντα του κλάδου.  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ: Την πρόταση συναδέλφισσα ακριβώς.  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ (Μ. ΚΑΤΣΟΥΡΟΣ): Συναδέλφισσα, συγκεκριμένο διακανονισμό 
ζητάτε;  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ (Α. ΣΙΜΟΣ): Διακανονισμός συγκεκριμένος.  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ (Μ. ΚΑΤΣΟΥΡΟΣ): Και δεσμεύεστε για το διακανονισμό;  

Α. ΔΙΟΝΥΣΑΤΟΥ: Ναι, εγώ δεσμεύομαι για το διακανονισμό, για το ποσόν 
θέλω να μιλήσω ειλικρινά, εγώ θα ενημερώσω τον κλάδο, είμαστε περίπου 
250 μέλη, με καμιά 20αριά συνταξιούχους και θέλω να πω ότι κάναμε εκλογές 
με απόφαση Ειρηνοδικείου.  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ (Α. ΣΙΜΟΣ): Βρε συναδέλφισσα, πως θα δώσετε τα χρήματα;  

Α. ΔΙΟΝΥΣΑΤΟΥ: Με τις συνδρομές, ξέρω ΄γω;  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ: Πως θα δώσετε τα χρήματα, 1.000, 1.500, 500, πως; Πόσα 
χρωστάτε;  
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Α. ΔΙΟΝΥΣΑΤΟΥ: Το χρέος από ότι λέει η Π.Ο.Ε. - Ο.Τ.Α. αυτή τη στιγμή 
είναι 7.800, δεν ξέρω αν έχει αφαιρέσει το 900, χαρτιά δεν έχουμε, έχει 
διαλυθεί ο Σύλλογος από το 2014 και δεν έχουμε τίποτα στα χέρια μας. 
Απλώς βγάζουμε ανακοινώσεις.  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ: Συναδέλφισσα το ποσό αυτό μπορείτε να το καλύψετε σε 18 
μήνες;  

Α. ΔΙΟΝΥΣΑΤΟΥ: Μπορούμε.  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ: Ωραία, δεσμεύεστε να το έχετε εξοφλήσει σε 18 μήνες;  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ: Με ισόποσο ποσό.  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ: Όσο προκύψει μέσα σε 18 μήνες;  

Α. ΔΙΟΝΥΣΑΤΟΥ: Ναι, ναι είναι στόχος μας και απλώς δεν μπορούσαμε με 
όλα αυτά που εξήγησα. Είναι κάτι άλλο να προσθέσω, να διευκρινίσω;  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ: Συναδέλφισσα, πρέπει να δεσμευτείς και στο μικρόφωνο, γιατί 
τα πρακτικά γράφονται και βιντεοσκοπούνται και για παν ενδεχόμενο για 
οποιονδήποτε το αμφισβητήσει θα πρέπει να δεσμευτείς όπως και οι 
προηγούμενοι συνάδελφοί μας πως θα δώσετε τα χρήματα αυτά που σας λέει 
η Π.Ο.Ε. - Ο.Τ.Α. 100; 100. 200; Αυτό.  

Α. ΔΙΟΝΥΣΑΤΟΥ: Ωραία, να δεσμευτούμε με 300 ευρώ και αυξητικά κάθε 
φορά. Δηλαδή κάποιος συνάδελφος πέρα από τα 2 ευρώ μπορεί να θέλει να 
δώσει 10. Εμείς θα εξηγήσουμε όλα αυτά τα οποία ειπώθηκαν στο συνέδριο. 
Να προσθέσω κάτι άλλο; Αυτή είναι η κατάσταση δυστυχώς.  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ: Ωραία, η εξόφληση σε δύο χρόνια δηλαδή, σε 24 μήνες 
ισόποσες δόσεις. Να το πείτε και να το γράψουμε γιατί πρέπει να κρατήσουμε 
και πρακτικά για πολύ συγκεκριμένους λόγους, γιατί καταλαβαίνετε, για να 
μην τα αμφισβητεί κανένας.  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ (Μ. ΚΑΤΣΟΥΡΟΣ): Και το όνομά σου.  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ (Α. ΣΙΜΟΣ): Κρατούμε και το όνομα της συναδέλφισσας γιατί 
έτσι είναι.  

 

Διεξάγεται ψηφοφορία δι΄ ανατάσεως της χειρός για τη  
νομιμοποίηση ή μη του Σωματείου Δήμου Κεφαλονιάς-Ιθάκης 

 

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ: Μπαίνει σε ψηφοφορία ο τελευταίος Σύλλογος και θα κλείσουμε 
εδώ της Κεφαλονιάς. Υπέρ με βάση αυτό που δήλωσε η συναδέλφισσα 
νομιμοποίησης; Με κάρτες. Κατά; Λευκά; Τρία (3) λευκά. Κατά πλειοψηφία.  

 

Ψηφίζεται κατά πλειοψηφία η νομιμοποίηση του  
Σωματείου Δήμου Κεφαλονιάς-Ιθάκης 

 

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ: Υπάρχει άλλο Σωματείο ξαναλέω που έχει οικονομικές 
εκκρεμότητες και θέλει να βάλει το ζήτημα στο Σώμα; Όχι. Τελειώσαμε για 
σήμερα;  
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ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ (Μ. ΚΑΤΣΟΥΡΟΣ): Όχι μισό λεπτό συνάδελφοι, κλείνουμε τη 
σημερινή μέρα των εργασιών.. 

Α. ΔΙΟΝΥΣΑΤΟΥ: Συγνώμη λίγο, μία δέσμευση από το Προεδρείο ότι αύριο 
θα μιλήσουμε τα κοινωνικά προγράμματα.  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ: Ναι βρε παιδιά. Λοιπόν η διαδικασία έχει συμφωνηθεί, το 
Προεδρείο κλείνει τη διαδικασία, θα συντάξει και χειρόγραφο πρακτικό, το 
οποίο θα κατατεθεί στη Γραμματεία της Π.Ο.Ε. - Ο.Τ.Α. και στον Ταμία για την 
οικονομική τακτοποίηση και αύριο θα πρέπει να χορηγηθούν οι κάρτες στους 
συνέδρους.  

Ν. ΑΔΑΜΟΠΟΥΛΟΣ: Προεδρείο, επί της διαδικασίας πριν κλείσετε.  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ (Α. ΣΙΜΟΣ): Περίμενε λίγο συνάδελφε Αδαμόπουλε.  

  Τα κοινωνικά προγράμματα και η βοήθεια στο σπίτι είπαμε θα 
μιλήσουν αύριο και δεσμευόμαστε, τουλάχιστον εμείς ως Προεδρείο που 
είμαστε εδώ αυτοί οι τρεις που είμαστε εδώ, δεν ξέρω για τους άλλους και το 
Σώμα εδώ δεσμεύεται να δώσει το λόγο αύριο στις συναδέλφισσες να 
μιλήσουν.  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ (Μ. ΚΑΤΣΟΥΡΟΣ): Τελειώσαμε τη διαδικασία.  

Ν. ΑΔΑΜΟΠΟΥΛΟΣ: Τώρα επί της διαδικασίας. Βρε παιδιά, μισό λεπτό επί 
της διαδικασίας βάζετε ένα ζήτημα.  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ: Έκλεισε η διαδικασία.  

Ν. ΑΔΑΜΟΠΟΥΛΟΣ: Δεν έκλεισε η διαδικασία Μάριε, αποφάσισες και την 
έκλεισες; Βάζω επί της διαδικασίας, πριν την κλείσετε τη βάζω τόση ώρα.  

Λοιπόν συνάδελφοι κατ΄ αρχήν το συνέδριο αύριο πρέπει να 
ξεκινήσει, παίρνοντας κάρτες τα Σωματεία που νομιμοποιήθηκαν, ένα. 
Δεύτερο, η διαδικασία των νομιμοποιήσεων δεν έχει κλείσει, μόνο οι 
οικονομικές τακτοποιήσεις.  

Αυτά να διευκρινιστούν, για να ξέρουμε τι κάνουμε.  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ: Αυτό είναι επί της διαδικασίας.  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ (Α. ΣΙΜΟΣ): Συνάδελφοι να το ξαναδιευκρινίσουμε, δεν έχει 
κλείσει η διαδικασία των νομιμοποιήσεων, απλώς κλείσαμε για απόψε, έτσι; 
Να είναι καθαρό. Συνεχίζεται κι είναι και τα άλλα Σωματεία που είναι κι άλλοι 
συνάδελφοί μας εδώ. Απλά κλείνουν οι εργασίες για σήμερα.  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ (Τ. ΕΥΣΤΑΘΙΟΥ): Καληνύχτα, κλείνουμε.  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ (Α. ΣΙΜΟΣ): Και αύριο με το πρόγραμμα όπως λέει, 9:00 η ώρα 
εδώ.  

 

ΛΗΞΗ ΕΡΓΑΣΙΩΝ 1ης ΗΜΕΡΑΣ  

 

 





ΠΑΝΕΛΛΗΝΙΑ ΟΜΟΣΠΟΝΔΙΑ ΕΡΓΑΖΟΜΕΝΩΝ  

 

ΟΡΓΑΝΙΣΜΩΝ ΤΟΠΙΚΗΣ ΑΥΤΟΔΙΟΙΚΗΣΗΣ 

 

43ο ΤΑΚΤΙΚΟ ΣΥΝΕΔΡΙΟ 

 

ΤΡΙΤΗ 28 ΑΠΡΙΛΙΟΥ 2015 

 

2η ΗΜΕΡΑ 

ΠΡΩΙΝΗ ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ  

 

      ΠΡΟΕΔΡΟΣ Π.Ο.Ε. - Ο.Τ.Α.: Θ. ΜΠΑΛΑΣΟΠΟΥΛΟΣ  

      ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ ΣΥΝΕΔΡΙΟΥ: 

      ΠΡΟΕΔΡΟΣ:     Σ. ΣΑΒΒΟΠΟΥΛΟΣ  

      ΜΕΛΗ:      Μ. ΚΑΤΣΟΥΡΟΣ 

         Τ. ΕΥΣΤΑΘΙΟΥ 

         Ι. ΚΑΣΚΑΜΤΖΗΣ 

         Α. ΣΙΜΟΣ  

 

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ (Σ. ΣΑΒΟΠΟΥΛΟΣ): Συνάδελφοι ξεκινούν οι εργασίες του 
συνεδρίου. Το λόγο έχει ο Πρόεδρος της Εκτελεστικής Επιτροπής, Θέμης 
Μπαλασόπουλος. 

 

«Τοποθετήσεις των συνέδρων για το Διοικητικό Απολογισμό, 
Οικονομικό Απολογισμό και το Πρόγραμμα Δράσης» 

 

Θ. ΜΠΑΛΑΣΟΠΟΥΛΟΣ: Ευχαριστώ Πρόεδρε. Ξεκινώντας τον Απολογισμό 
Δράσης στο 43ο Τακτικό Συνέδριο… 

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Συγνώμη, με τις νομιμοποιήσεις έχουμε τελειώσει; 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Χτες το συνέδριο αποφάσισε τη νομιμοποίηση των 6-7 
Συλλόγων οικονομικά τακτοποιημένων, έχουν το δικαίωμα μέχρι την Τετάρτη 
που έχουμε συζητήσει κι έχουμε αποφασίσει, στη διάρκεια μετά του 
Διοικητικού, Οικονομικό Απολογισμό να βάλετε θέμα.  

  Να προχωρήσουμε συνάδελφε τώρα στο Διοικητικό, Οικονομικό 
Απολογισμό, στο Πρόγραμμα Δράσης, το συνέδριο με τη λογική αυτή δε θα 
τελειώσει ποτέ.. 

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: (Τοποθέτηση εκτός μικροφώνου)  
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ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Μετά το Διοικητικό και Οικονομικό Απολογισμό θα 
προχωρήσουμε. Συνέχισε Πρόεδρε.  

Θ. ΜΠΑΛΑΣΟΠΟΥΛΟΣ: Συνάδελφοι, μπροστά στο 43ο Τακτικό Συνέδριο και 
καταθέτοντας το Διοικητικό Απολογισμό στο συνέδριο.. 

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: (Τοποθέτηση εκτός μικροφώνου)  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Προχώρα Πρόεδρε. 

(Διαλογικές συζητήσεις) 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Σας παρακαλώ συνάδελφοι..  

Θ. ΜΠΑΛΑΣΟΠΟΥΛΟΣ: Συνάδελφοι καταθέτουμε το Διοικητικό Απολογισμό 
και νομίζω ότι όλες οι δράσεις μας, αλλά και οι παρεμβάσεις που κάναμε το 
προηγούμενο χρονικό διάστημα, δεν ήταν μόνο ενταγμένες στις αποφάσεις 
του προηγούμενου Τακτικού Συνεδρίου αλλά και του ενδιάμεσου, αλλά 
συγχρόνως αντιμετωπίσαμε και όλες τις καταστάσεις που δημιουργήθηκαν 
στην πορεία αυτής της τρίχρονης θητείας της Διοίκησης της Π.Ο.Ε. - Ο.Τ.Α.  

Πρώτα πρέπει να πούμε κι είναι σημαντικό, ότι όλη αυτή την 
περίοδο ο κλάδος ήταν τραυματισμένος, είχε προβλήματα, δεν υπήρχε η 
ενότητα και η ομοψυχία στην κορυφή, αλλά τουλάχιστον αυτό που εκτιμούμε 
εμείς είναι ότι υπήρξε στη βάση κι αυτό φάνηκε από τις κινητοποιήσεις που 
υπήρξαν, όλη αυτή την τρίχρονη θητεία.  

Είναι σημαντικό συνάδελφοι ότι μας δίνεται η ευκαιρία σήμερα 
εδώ στο 43ο Τακτικό Συνέδριο να μπορέσουμε μέσα από τον Απολογισμό 
Δράσης να καθορίσουμε και τον επόμενο σχεδιασμό διότι όλοι 
αντιλαμβανόμαστε το τι πρόκειται να συμβεί αν δεν υπάρξει ένα 
συνδικαλιστικό κίνημα ισχυρό, δυναμικό και ενωτικό.  

Νομίζουμε ότι όλοι αυτά τα χρόνια ζήσαμε πολιτικές που αντί να 
βγάλουν τη χώρα από το αδιέξοδο τη βύθισαν σε ακόμα μεγαλύτερη ύφεση, η 
καθημερινότητα και η ζωή μας είχε γίνει εφιαλτική και βέβαια η κοινωνία 
στέναζε από τις πολιτικές των μνημονίων. Γι’ αυτή την περίοδο, οι πολιτικές 
που εφαρμόστηκαν είχαν ένα και μοναδικό στόχο και αποτέλεσμα: Να 
αφαιρέσουν δικαιώματα και να συμπιέσουν και να περιορίσουν τα εισοδήματα 
των εργαζομένων.  

Την περίοδο 2015, οι εργαζόμενοι στην Τοπική Αυτοδιοίκηση 
αλλά και η Π.Ο.Ε. - Ο.Τ.Α. αποτέλεσαν έναν φωτεινό φάρο εξαίρεσης από την 
αποδοχή αυτών των πολιτικών, δίνοντας σε καθημερινή βάση έναν διαρκή 
αγώνα για την ανατροπή όλων αυτών των πολιτικών που μοναδικό στόχο 
είχαν εκτός των άλλων και χιλιάδες απολύσεις.  

 (Διαλογικές συζητήσεις) 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Συνάδελφοι έχει ξεκινήσει η διαδικασία ήδη με την τοποθέτηση 
επί του Διοικητικού Οικονομικού Απολογισμού. Να το βάζατε πριν, έχει 
ξεκινήσει από τις 9.45 η διαδικασία. 

Θ. ΜΠΑΛΑΣΟΠΟΥΛΟΣ: Σε παρακαλώ Πρόεδρε βάλε θέμα στο συνέδριο ν’ 
αποφασίσει αν μπορώ να μιλήσω..  

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Έρχονται σύνεδροι νομιμοποιημένοι και δε δίνονται κάρτες. Και 
μας λέει η Γραμματεία ότι «την έχεις στην τσέπη σου»….  
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Θ. ΜΠΑΛΑΣΟΠΟΥΛΟΣ: Να τελειώσω την παρέμβασή μου. Εσένα σ’ 
ενδιαφέρει αυτό, εμένα μ’ ενδιαφέρει να κάνουμε συνέδριο.  

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Το συνέδριο γίνεται με τους νομιμοποιημένους. Με ποια 
απόφαση η Γραμματεία δε δίνει κάρτες;  

(Διαλογικές συζητήσεις) 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Προχωράμε στη διαδικασία έτσι όπως έχει αποφασισθεί. Νίκο 
σε παρακαλώ να διευκολύνεις τις διαδικασίες, έχουμε το χρόνο μετά την 
τοποθέτηση του Θέμη. Θα πάρετε το λόγο ως επικεφαλής των παρατάξεων.  

Θ. ΜΠΑΛΑΣΟΠΟΥΛΟΣ: Μοναδική και βασική ενασχόλησή μας όλη αυτή την 
περίοδο ήταν μόνο η αντιμετώπιση αυτών των πολιτικών που καθημερινά μας 
αφαιρούσαν δικαιώματα και που είχαν κατακτηθεί με αγώνες και αίμα. Την 
περίοδο αυτή βέβαια, δε σταμάτησε συνάδελφοι η ενασχόλησή μας με τα 
καθημερινά και μικρά αλλά και μεγάλα προβλήματα των εργαζομένων όχι 
μόνο στο Δημόσιο αλλά και την Τοπική Αυτοδιοίκηση. Για την επιτυχία και τη 
θετική έκβαση των αγώνων μας, χρησιμοποιήσαμε κάθε πρόσφορο μέτρο.  

(Διαλογικές συζητήσεις) 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Συνάδελφοι έχουμε το περιθώριο κατά τη διάρκεια της ημέρας 
να συζητήσουμε τα πάντα. Έχει προχωρήσει η διαδικασία του Διοικητικού, 
Οικονομικού Απολογισμού. Εάν τίθεται θέμα να σταματήσει ο Πρόεδρος το 
Διοικητικό, Οικονομικό Απολογισμό να μπει τώρα.  

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: (Τοποθέτηση εκτός μικροφώνου)  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Θέμα καρτών δε μπορεί να λύσει το Προεδρείο αυτή τη στιγμή. 
Το Προεδρείο αυτή τη στιγμή διεξάγει το συνέδριο, μετά την ομιλία του 
Προέδρου της Εκτελεστικής έχουμε όλο το χρόνο να το συζητήσουμε και θα 
πάρουν το λόγο οι επικεφαλής των παρατάξεων.  

Θ. ΜΠΑΛΑΣΟΠΟΥΛΟΣ: Παρά την αρνητική στάση όλων των ΜΜΕ, 
προβάλλαμε με κάθε τρόπο τις διεκδικήσεις και τα αιτήματα των 
εργαζομένων.  

(Διαλογικές συζητήσεις) 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Συνάδελφοι σας παρακαλώ, βοηθήστε με τη στάση σας να 
ολοκληρωθεί το συνέδριο. Έχουμε το περιθώριο στη διάρκεια να 
συζητήσουμε τα πάντα. Έχουμε αποφασίσει Διοικητικό και Οικονομικό 
Απολογισμό. 

(Διαλογικές συζητήσεις) 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Συνάδελφοι βοηθήστε να ξεκινήσουν οι διαδικασίες. Θα υπάρξει 
νομιμοποίηση μετά, θα πάρουν το λόγο οι επικεφαλής των παρατάξεων μετά 
την τοποθέτηση και την εισήγηση του Προέδρου.  

(Διαλογικές συζητήσεις) 

Θ. ΜΠΑΛΑΣΟΠΟΥΛΟΣ: Συνάδελφοι, την περίοδο 2012-15 είχαμε στο 
σύνολο των εργαζομένων στην Τοπική Αυτοδιοίκηση πέντε μεγάλες 
παρεμβάσεις για την αντιμετώπιση σοβαρών προβλημάτων που σήμερα 
μπορούμε με μεγάλη σιγουριά να πούμε ότι έστω και μετά από ένα πολύ 
μεγάλο χρονικό διάστημα το αποτέλεσμα ήταν θετικό. 

Η πρώτη μεγάλη παρέμβαση ήταν η αντιμετώπιση των πρώτων 
διαθεσιμοτήτων των εργαζομένων ΔΕ ιδιωτικού δικαίου αορίστου χρόνου. Με 
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κινητοποιήσεις κάθε μορφής που ξεπέρασαν τις 40 ημέρες, αναδείξαμε με 
κάθε τρόπο τον κίνδυνο απόλυσης των εργαζομένων αυτών και ταυτόχρονα 
προετοιμάζαμε συνολικά τον κλάδο για τον κίνδυνο ο νόμος αυτός να είναι η 
αρχή χιλιάδων απολύσεων στην Τοπική Αυτοδιοίκηση και της διάλυσης 
μαζικών Υπηρεσιών της.  

(Διαλογικές συζητήσεις) 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Δε βοηθάτε με τη διαδικασία αυτή. 

Θ. ΜΠΑΛΑΣΟΠΟΥΛΟΣ: Ήταν ν’ αναγκασθεί η τρικομματική κυβέρνηση πριν 
καταρρεύσει, ν’ αποκαταστήσει όλους αυτούς τους εργαζομένους με τη 
μεταφορά τους σε άλλες Υπηρεσίες του Δημοσίου.  

(Διαλογικές συζητήσεις) 

Θ. ΜΠΑΛΑΣΟΠΟΥΛΟΣ: Συνάδελφοι αν με είχατε αφήσει θα είχα τελειώσει 
τώρα. Δεύτερη μεγάλη παρέμβαση ήταν ένας διαρκής και συνεχής αγώνας 
από τον Ιούλιο του 2013 μέχρι τον Ιανουάριο του 2015 για την αποτροπή των 
διαθεσιμοτήτων απολύσεων και τη διάλυση υπηρεσιών όπως της Δημοτικής 
Αστυνομίας και των σχολικών φυλάκων.  

Αγώνες χωρίς αρχή και τέλος, όταν πλέον χιλιάδες συνάδελφοι 
ήταν στον προθάλαμο…  

(Διαλογικές συζητήσεις) 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Θέμη συγνώμη.. Αυτό που λέει το Προεδρείο μιας και έχει 
ξεκινήσει ο Διοικητικός Οικονομικός Απολογισμός, το Προεδρείο εδώ 
αποφασίζει για τη διαδικασία. Θα συνεχιστεί η τοποθέτηση του Προέδρου της 
Εκτελεστικής Επιτροπής και αμέσως μετά θα μπουν ζητήματα 
νομιμοποιήσεων. Αυτό αποφάσισε το Προεδρείο.  

  Αποφάσισε ομόφωνα το Προεδρείο να συνεχίσει ο Πρόεδρος 
της Εκτελεστικής Επιτροπής και μετά την ομιλία του να τεθούν ζητήματα 
νομιμοποιήσεων. Δε σας αρέσει; Είναι ομόφωνη απόφαση του Προεδρείου. 
Μην κοιταζόσαστε μεταξύ σας και μην εγκαλείτε τα μέλη σας στην τάξη. έχει 
αποφασίσει το Προεδρείο.  

(Διαλογικές συζητήσεις) 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Συνάδελφοι, είπαμε να συνεχιστεί η εισήγηση, απλά επειδή έχει 
ξεκινήσει. Μόλις τελειώσει η εισήγηση του Προέδρου της Εκτελεστικής δε θα 
πάμε σε ψηφοφορία Διοικητικού Απολογισμού κτλ., θα κάνουμε μια δήλωση 
ενημέρωση τι έγινε χθες και θα συνεχίσει η διαδικασία. Απλά λοιπόν να 
συνεχίσει επειδή έχει ξεκινήσει. Τίποτε άλλο.  

Θ. ΜΠΑΛΑΣΟΠΟΥΛΟΣ: Δεύτερη συνάδελφοι μεγάλη παρέμβαση ήταν ένας 
διαρκής αγώνας από τον Ιούλιο του 2013 μέχρι τον Ιανουάριο του 2015, για 
την αποτροπή των διαθεσιμοτήτων και των απολύσεων και τη διάλυση 
υπηρεσιών όπως της Δημοτικής Αστυνομίας και των σχολικών φυλάκων. 
Αγώνες χωρίς αρχή και τέλος, όταν πλέον χιλιάδες συνάδελφοι όχι μόνο είχαν 
πωληθεί αλλά ήταν και άλλοι στον προθάλαμο των απολύσεων.  

Κινητοποιήσεις που δοκίμασαν και το αίσθημα της αλληλεγγύης 
αλλά και της ενότητας του κλάδου καθώς αυτή την περίοδο αντί να 
επικρατήσει η ενότητα και η αλληλεγγύη κάποιοι θέλησαν να εφαρμόσουν το 
δόγμα «ο θάνατός σου η ζωή μου». Όμως αυτό που δικαιώνει το μακροχρόνιο 
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αυτόν αγώνα μας είναι η επικείμενη επιστροφή όλων των απολυμένων στις 
δουλειές τους και η εν μέρει αποκατάσταση των αδικιών.  

Βέβαια την περίοδο αυτή υπέστημεν εκτός των άλλων και την 
πιο χυδαία επίθεση, όχι μόνο από τους κυβερνητικούς παράγοντες, αλλά και 
από ορισμένους «συναδέλφους» που είχαν ξεκάθαρο στόχο την ηθική 
αποδυνάμωση της Ομοσπονδίας.  

Τρίτη μεγάλη παρέμβαση, ήταν η αποτροπή με κάθε τρόπο της 
εφαρμογής του Ν. 4250 για τη συγκριτική αξιολόγηση που εκτός των άλλων 
προετοίμασε για χιλιάδες απολύσεις εργαζομένων στο Δημόσιο και την 
Τοπική Αυτοδιοίκηση. Κι εδώ χρειάζεται συνάδελφοι να κάνουμε μια σοβαρή 
επισήμανση: Όταν ξεκινήσαμε σαν εργαζόμενοι να βγουν οι αποφάσεις 
επιμερισμού, η δική μας παρέμβαση ήταν τότε που ξύπνησε και κάποιους και 
κυρίως από το Δημόσιο που είχαν αρχίσει κυρίως στα Υπουργεία και σε άλλες 
Υπηρεσίες να βγάζουν τις αποφάσεις επιμερισμού. 

Τότε αναγκάσαμε την κυβέρνηση να δώσει μια παράταση 
εφαρμογής ακούγοντας και μια κακόπιστη κριτική συνολικά εφαρμογής του 
νόμου, δίνοντας και το δικαίωμα και παρασύροντας και όλες οι υπόλοιπες 
Ομοσπονδίες του Δημοσίου ν ‘ αντισταθούν στην εφαρμογή αυτή. Είχαμε τότε 
μια πολύ μεγάλη ενημέρωση, παρεμβάσεις, συνελεύσεις, συγκεντρώσεις. 

Ήταν από τις λίγες περιπτώσεις που οι εργαζόμενοι 
συμμετείχαν. Και συμμετείχαν γιατί είναι ένα ζήτημα που τους ενδιέφερε 
όλους. Καταφέραμε μέσα από τις παρεμβάσεις στα Δημοτικά Συμβούλια να 
έχουμε σε σύνολο 325 Δήμων μόνο 25 στο τέλος να έχουν βγάλει αποφάσεις 
επιμερισμού.  

Καταφέραμε μέσα από την απεργία αποχή κατ' αρχήν στην 
ΑΔΕΔΥ και μετά την Π.Ο.Ε. - Ο.Τ.Α. να μην εφαρμοστεί στην πράξη αυτός ο 
νόμος. Αποτέλεσμα είναι σήμερα να μην έχει εφαρμοστεί αλλά και όταν ήταν η 
προηγούμενη κυβέρνηση και θυμόσαστε πολύ καλά ότι λίγες μέρες πριν ο κ. 
Μητσοτάκης φύγει από το Υπουργείου, παρουσίασε ένα νέο σύστημα 
θεωρώντας ότι το προηγούμενο που ήταν μεταβατικό δε μπορούσε και δεν 
εφαρμόστηκε.  

Εδώ πρέπει να πούμε συνάδελφοι ότι δεν πήγαμε σ’ ένα τόσο 
σοβαρό ζήτημα μόνο με τις απόψεις τις γενικόλογες, είχαμε και μια 
τεχνοκρατική παρουσία, είτε σε κάποιους άρεσε είτε σε κάποιους δεν άρεσε. 
Αλλά αυτό απηχούσε κατά κύριο λόγο την πλειοψηφία της Ομοσπονδίας που 
έλεγε ότι «ναι, εμείς είμαστε υπέρ της αξιολόγησης. Είτε αφορά το ανθρώπινο 
δυναμικό είτε τις οργανικές δομές. Μια αξιολόγηση όμως που θα 
υπερασπίζεται το δημόσιο χαρακτήρα των Υπηρεσιών, που θ’ αναβαθμίζει το 
ανθρώπινο δυναμικό και δε θα χρησιμοποιείται στις μνημονιακές επιταγές». 

Και αυτή η αποδόμηση σε σύγκριση με άλλους που μιλούσαν 
μια ξύλινη γλώσσα, ήταν ένα σημαντικό στοιχείο που έπρεπε ν’ 
αντιμετωπίσουμε την επικοινωνιακή τότε καταιγίδα της κυβέρνησης. Και 
θυμόσαστε πολύ καλά ότι εκτός των άλλων, μας έλεγαν ότι όλοι έπαιρναν 
άριστα, αλλά δεν έφερναν ένα στοιχείο.  

Και βέβαια εκμεταλλεύονταν ότι το ζήτημα της αξιολόγησης στα 
αυτιά της κοινωνίας ακουγόταν καλά. Γιατί να μην τους αξιολογήσουμε 
αυτούς; Και ήθελαν και αυτή τη φορά, λαμβάνοντας υπ' όψιν το προηγούμενο 
χρονικό διάστημα να στρέψουν όλοι την κοινωνία απέναντί μας. Αποτέλεσμα 
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συνάδελφοι, ήταν αυτό που είπα προηγούμενα. Μόνο πολύ λίγοι Δήμοι να 
βγάλουν την απόφαση επιμερισμού. 

Κι εκεί βέβαια δεν είναι ευθύνη των Συλλόγων, υπήρξαν 
διαδικασίες που εν κρυπτώ έβγαζαν στις 30 Αυγούστου οι απερχόμενες 
Δημοτικές Αρχές, κυρίως τότε ήταν το μεγάλο κύμα, μια και έφευγαν και 
ξέχασαν τις υποσχέσεις που είχαν δώσει στους εργαζομένους.  

Άλλο σημαντικό στοιχείο ήταν συνάδελφοι οι παρεμβάσεις στα 
Δημοτικά Συμβούλια, παρεμβάσεις που είχε αποτέλεσμα να έχουμε σε αυτή 
τη διεκδίκηση τη στήριξη και των εκπροσώπων της Τοπικής Αυτοδιοίκησης, 
άλλοι στα λόγια και άλλοι πραγματικά στην πράξη.  

Άλλη μεγάλη παρέμβαση συνάδελφοι ήταν το άρθρο 42 του 
4250/2014. Και πάλι μόνοι μας το σηκώσαμε, διότι η επιλογή που έγινε σε 10 
Δήμους πιλοτικά και στο Υπουργείο Πολιτισμού, έδειχνε ξεκάθαρα ποια ήταν 
η απόφαση του τότε Υπουργού Διοικητικής Μεταρρύθμισης να κάνει. το 
άρθρο 42 είχε ξεκάθαρο στόχο.  

Μετά από 10 χρόνια κατ' αρχήν για το Προεδρικό Διάταγμα και 
πάνω από 18 για όλους που είχαν γίνει με τον 2190, με το νόμο του Ρέππα 
του ’97 ή με το νόμο της Παπανδρέου, να οδηγήσει σ’ επανεξέταση 
μετατροπής των συμβάσεων και το είδαμε αυτό μέσα από τους πρώτους 
μικρούς ελέγχους που έγιναν ή από τα μπιλιετάκια που έδωσαν σ’ ένα Δήμο, 
το τι ακριβώς ήθελαν. 

Όταν ζητούσαν για πάνω από 10 χρόνια να φέρει ο οδηγός το 
δελτίο κίνησης για ν’ αποδείξει ότι εργαζόταν, αντιλαμβάνεστε ποιο θα ήταν το 
αποτέλεσμα αυτής της παρέμβασής τους. Κι εδώ αντιμετωπίσαμε την 
προπαγάνδα και τη συκοφαντία. Μόνο η Π.Ο.Ε. - Ο.Τ.Α. Και τα λέω αυτά για 
να μην ξεχνούν κάποιοι.  

Το ζήτημα του άρθρου 42 δεν το αντιλήφθηκαν εξαρχής και 
άλλοι συνδικαλιστικοί φορείς. Και τι μας έλεγε τότε ο κ. Μητσοτάκης είτε 
έβγαινε στα κανάλια είτε με τις ανακοινώσεις του: Ότι αντιδρούμε στον έλεγχο 
των πλαστών πτυχίων και πιστοποιητικών, μια διαδικασία που είχε ξεκινήσει 
πολύ πριν και δεν αντιδρούσε κανένας. Και μάλιστα κάθε φορά που έμπαινε 
τέτοιο ζήτημα η θέση η δική μας ήταν πολύ ξεκάθαρη: Όποιος έχει πλαστό 
πτυχίο και πιστοποιητικό θα πρέπει να συνάδελφοι να οδηγηθεί στην 
απόλυση. 

Νομίζω συνάδελφοι ότι η αποτροπή εφαρμογής του άρθρου 42, 
η κατάργησή του με το σχέδιο νόμου που είναι αυτή τη στιγμή στη Βουλή, 
είναι μια σημαντική νίκη. Σημαντική νίκη των εργαζομένων. Και θα πρέπει να 
καταλάβουν όλοι οι συνάδελφοι ότι από την προηγούμενη πολιτική δεν 
υπήρχε καμία εξαίρεση. Όλοι είμαστε στο ίδιο καζάνι και είμαστε έτοιμοι να 
μας βράσουν.  

Άλλη μεγάλη παρέμβαση συνάδελφοι ήταν το θέμα της 
διαχείρισης των απορριμμάτων. Είτε αφορούσε την Αττική, είτε αφορούσε όλη 
τη χώρα. Προσπαθήσαμε σε όλη τη χώρα να κάνουμε την παρέμβαση για να 
καταλάβουν όχι οι συνάδελφοι που το ήξεραν, αλλά να καταλάβουν οι πολίτες 
το τι θα υπάρξει αν εφαρμοσθεί η πολιτική που είχε εφαρμόσει η 
προηγούμενη κυβέρνηση με ΣΔΙΤ και με την κατασκευή σε όλη τη χώρα 
φαραωνικού τύπου εργοστασίων επεξεργασίας των απορριμμάτων.  
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Διότι κατά κύριο λόγο τα μεγάλα οικονομικά συμφέροντα, αυτό 
τους ενδιέφερε, πολύ λίγοι τους ενδιέφερε αν θα γίνει η αποκομιδή. Η 
αποτροπή με απόφαση του ΕΔΣΝΑ και της Περιφερειάρχου της Αττικής, της 
Ρένας Δούρου, της μη κατασκευής των 4 εργοστασίων, είναι σημαντική νίκη 
πρώτα για μας συνάδελφοι.  

Διότι εμείς 4 χρόνια είμαστε μόνοι μας χωρίς καμία 
συμπαράσταση, από την πλειοψηφία και των αυτοδιοικητικών φορέων 
αγωνιστήκαμε γι’ αυτή την ανατροπή των αποφάσεων. Βέβαια, εδώ για να 
μην ξεχνάμε, σ’ αυτή τη διαδικασία που κάθε φορά πηγαίναμε και μας 
περίμενε ο κ. Σγουρός με διμοιρίες ΜΑΤ είτε ήταν έξω από τον ΕΔΣΝΑ είτε 
ήταν στο Υπουργείο Μεταφορών, είχαμε και τους συναδέλφους που είναι στο 
Διοικητικό Συμβούλιο του ΕΔΣΝΑ να μην είναι μαζί μας στο δρόμο, να είναι 
μαζί με το Σγουρό, με τα ΜΑΤ και πολλές φορές να λένε ποιοι θα μπουν μέσα 
στον ΕΔΣΝΑ και ποιοι δε θα μπουν.  

Και σίγουρα αυτοί που δε μπαίναμε ήμαστε εμείς. Άλλωστε, δεν 
είναι σήμερα εδώ. Και δεν είναι εδώ γιατί δεν έχουν το θάρρος ν’ αντικρίσουν 
όλους εσάς και ν’ απολογηθούν στους συναδέλφους για το τι έκαναν τα 
προηγούμενα χρόνια. Εμείς κρατάμε στη νέα Διοίκηση του ΕΔΣΝΑ και στην 
Περιφερειάρχη Αττικής μια στάση αναμονής, αναμένουμε αν πραγματικά αυτά 
που έχουμε καταθέσει και στην ουσία είναι οι ομόφωνες αποφάσεις, τα 
εφαρμόσει ή δια της διολίσθησης θα πάμε δήθεν στην αναγκαιότητα 
κατασκευής αυτών των εργοστασίων.. 

Και βέβαια συνάδελφοι, εδώ πρέπει να πούμε κάτι: Τα 
σκουπίδια στον Πύργο είναι πάνω από 3 μήνες, τα σκουπίδια στην Τρίπολη 
είναι πάνω από 5 μήνες. Απλώς εκεί, π.χ. ο Σώστης βγαίνει κάθε πρωί με 
κολόνια και τα ψεκάζει, ή στον Πύργο, αλλά όταν κάνουμε απεργιακές 
κινητοποιήσεις τα σκουπίδια την πρώτη εβδομάδα έχουν έτοιμο το ρεπορτάζ. 
Την πρώτη εβδομάδα βγήκαν τα ποντίκια, την τρίτη πάθαμε χολέρα.. 

Κι είναι ένας μέρος της προπαγάνδας του συστήματος, 
προκειμένου ν’ αποδυναμώσει τους αγώνες μας. Και αυτό πρέπει να το 
λάβουμε υπ' όψη μας. Αλλά τώρα που εκεί στην περιοχή την ευθύνη την είχε 
ο εκλεκτός των εργολάβων, ο κ. Τατούλης, δεν υπήρξε καμία αντίδραση, ήταν 
όλα φυσιολογικά αφού δεν είχαν χώρους.  

Συνάδελφοι, σημαντικό σημείο της παρέμβασής μας για τη 
διαχείριση των απορριμμάτων ήταν και το ντοκιμαντέρ της Π.Ο.Ε. - Ο.Τ.Α. 
Ένα ντοκιμαντέρ που έγινε με τα λεφτά τα δικά σας. Όχι όλων, κάποιοι το 
σαμποτάρισαν. Δεν είχαν καταλάβει ότι το πρόβλημα ήταν στην κοινωνία και 
έπρεπε να ενημερώσουμε την κοινωνία για το τι θα γίνει. 

Όταν αυτό έγινε θέμα της κοινωνίας και ιδιαίτερα εδώ στο 
λεκανοπέδιο της Αττικής που κατά κύριο λόγο αναφερόταν, το αποτέλεσμα το 
είδατε στις περιφερειακές εκλογές. Ο εκλεκτός του Μπόμπολα και των άλλων 
εργολάβων, ο κ. Σγουρός που ήταν κάθε Σαββατοκύριακο στα κανάλια και 
μίλαγε μόνος του και μας κατήγγειλε εμάς σαν τη «μαφία των σκουπιδιών», 
έχασε. Και έχασε για έναν και κύριο λόγο. Αυτόν. 

Συνάδελφοι, μπορεί να μην είναι στο κείμενο του Απολογισμού 
Δράσης, αλλά νομίζω ότι είναι πάρα πολύ θετικό να πούμε κάποια πράγματα 
για τις τελευταίες εξελίξεις. Γιατί νομίζω ότι και εδώ στο συνέδριο θ’ ακουστούν 
κάποια πράγματα. Δε μπορούμε ν’ αφήσουμε απαρατήρητο και ασχολίαστο 
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την πράξη νομοθετικού περιεχομένου με την οποία υπήρξε δέσμευση όλων 
των οικονομικών διαθέσιμων της Τοπικής Αυτοδιοίκησης και τη μεταφορά 
τους στην Τράπεζα της Ελλάδος. 

Όλα αυτά που μας είπε χτες ο εκπρόσωπος της ΚΕΔΕ, είναι μια 
ωραία προσπάθεια ωραιοποίησης της στάσης που κράτησαν όλο το 
προηγούμενο χρονικό διάστημα. Μιας στάσης που άλλα έλεγαν και τελικά 
άλλα έκαναν. Για να δούμε λίγο, όλο το προηγούμενο χρονικό διάστημα και 
από θέση αρχής και πολιτική, δεν είμαστε κατά των πράξεων νομοθετικού 
περιεχομένου; Δε θα σας πω τι λέγαμε εμείς, θυμηθείτε τι έλεγαν όλοι αυτοί 
που το προηγούμενο χρονικό διάστημα τις κατήγγειλαν.  

Δεύτερον: Ποια ήταν η έκτακτη εθνική ανάγκη που έλεγε ο κ. 
Μάρδας στο Διοικητικό Συμβούλιο της ΚΕΔΕ; Η πληρωμή των μισθών και των 
συντάξεων; Μα, την προηγούμενη εβδομάδα ο κ. Βαρουφάκης στο Διεθνές 
Νομισματικό Ταμείο που συνάντησε την κα Λαγκάρντ είπε ότι «εμείς 
δεσμευόμαστε, θα καταβάλλουμε όλες τις υποχρεώσεις μας». 

Όταν συνάδελφοι, στέγνωσαν τα κρατικά Ταμεία για να τα 
δώσουμε στους τοκογλύφους δανειστές, είναι επακόλουθο, δε θα έχουν να 
πληρώσουν μισθούς και συντάξεις. Και ποια είναι συνάδελφοι η έκτακτη 
ανάγκη; Ότι υπήρξε η Σύνοδος Κορυφής και το Eurogroup στη Ρίγα της 
Λετονίας και έπρεπε εκεί κάτι να παρουσιάσει η κυβέρνηση, αυτή ήταν η 
έκτακτη ανάγκη .  

Και βέβαια αποδείχθηκε πάλι, γιατί τα τελευταία χρόνια την 
αλήθεια τη μαθαίνουμε μόνο από τη μεριά των ξένων ειδησεογραφικών 
πρακτορείων, όταν βγήκαν οι εκπρόσωποι του κ. Βίζερ και του 
Ντάισελμπλουμ, τους έχουμε μάθει κι εμείς πλέον και είπε ότι η πράξη 
νομοθετικού περιεχομένου ήταν απαίτηση των θεσμών και τη χαιρετίζουν διότι 
θα πρέπει να υπάρχει ένας κεντρικός έλεγχος των οικονομικών διαθεσίμων 
των Οργανισμών της κεντρικής κυβέρνησης.  

Άρα λοιπόν, αυτό εμείς καταγγείλαμε, σε τι διέφερε από αυτά 
που έκαναν οι προηγούμενοι; Και για να μην παρεξηγηθώ κι εγώ και οι 
υπόλοιποι συνάδελφοι, θα πρέπει η κυβέρνηση και αυτό πρέπει να το δούμε 
το επόμενο χρονικό διάστημα, να μας πει την αλήθεια. Αν αυτό που κάνει με 
τη διαπραγμάτευση έχει στόχο τη σύγκρουση, και μιλάω για μας ναι, 
συνάδελφοι, θα πάμε μαζί της, θα τη στηρίξουμε και θα συγκρουστούμε.  

Κι όχι μόνο δε μας ενδιαφέρει ο μισθός μας, αλλά θα χάσουμε 
και τη ζωή μας. Αν είναι όμως μέσα από αυτή τη διαδικασία και τον εκβιασμό 
να μας πάνε στην αναγκαιότητα ενός νέου μνημονίου, τότε θα είμαστε 
απέναντι. Και νομίζω ο καθένας καταλαβαίνει και είναι ξεκάθαρος.  

Λοιπόν συνάδελφοι, δε θέλω να σας κουράσω, νομίζω ότι μέσα 
στο έντυπο του Απολογισμού Δράσης, όσοι πραγματικά έχετε μια καλόπιστη 
διάθεση να το διαβάσετε, θα διαπιστώσετε ποια είναι η δράση της 
Ομοσπονδίας. Κι όσοι έχουν κακόπιστη κριτική. Πρέπει όμως να πούμε 
κάποια πράγματα γι’ αυτούς που δεν πρόκειται να τα διαβάσουν, αλλά να τα 
υπενθυμίσουμε. Είχαμε σημαντικές παρεμβάσεις για τ’ Ασφαλιστικά Ταμεία, 
είτε αφορούσε το ΕΤΕΑ, είτε αφορούσε το Ταμείο Πρόνοιας Δημοσίων 
Υπαλλήλων.  
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Κι εδώ θα πω και το παράπονο: Όταν έκαναν «μαϊμού» 
αναλογικές εκτιμήσεις και παρεμβαίναμε τότε στον κ. Βρούτση και πολύ 
δυναμικά, διότι ήθελαν να κάνουν μείωση του εφάπαξ 41%, ζητήσαμε τότε 
από 10 Δήμους και μας έβαλαν το μαχαίρι στο λαιμό, τους λέγαμε ότι «τα 
στοιχεία που εξετάζετε δεν είναι τα σωστά», ζητήσαμε από 10 Δήμους 
στοιχεία να μας δώσουν μισθοδοσίας πριν το 2010 που ήταν και οι αιρετοί..  

Δύο μας έδωσαν. Δύο! Για ν’ αποδείξουμε ότι δεν έπρεπε να 
μειωθεί, αυτό λέγαμε εμείς. Ούτε ένα ευρώ το εφάπαξ. Τελικά και με αυτά τα 
λίγα στοιχεία αποδείχθηκε ότι η διαφοροποίηση που υπήρχε σύμφωνα με 
αυτά που τους έλεγε η τρόικα ήταν μόνο 6,19%. Όταν στο υπόλοιπο Δημόσιο 
είχε ξεπεράσει το 30% η μείωση.  

Τα λέω αυτά για να τα θυμηθούμε. Κάναμε αναλογιστική μελέτη 
που αποδείξαμε τη βιωσιμότητα τότε του Τομέα Επικουρικής Σύνταξης. 
Ζητήσαμε και από το Ταμείο Πρόνοιας να υπάρξει αναλογιστική μελέτη για να 
μη μας αιφνιδιάσουν πάλι.  

Άλλαξε η κυβέρνηση, για άλλους ευτυχώς για άλλους δυστυχώς, 
να μην περάσει ο κανονισμός παροχών και ασφάλισης του ΕΤΕΑ που εκεί 
συνάδελφοι, όσοι το είχατε διαβάσει, θα βλέπατε ότι μόνο η μείωση στην 
επικουρική σύνταξη θα ξεπερνούσε το 40% και δεν είχε καμία σχέση με τη 
ρήτρα μηδενικού ελλείμματος, αλλά και αυτό θα είχε επιπτώσεις επειδή 
έχουμε έναν συνδυασμό και στο εφάπαξ, και στο εφάπαξ. 

Συνάδελφοι, και στο ζήτημα των βαρέων και ανθυγιεινών, 
νομίζω τώρα είμαστε πιο ώριμοι από το 2008. Έχουμε τη δυνατότητα ν’ 
αποτιμήσουμε κάποια πράγματα. Να θυμηθείτε το 2008 κάποιοι που έλεγαν 
ότι η ρύθμιση αυτή δεν ήταν σωστή. Για ρωτήστε τους συναδέλφους που 
έφυγαν και πόσοι κάνουν ακόμα χρήση. Θέλει βελτίωση. 

Δυστυχώς όμως ο 4024 δημιουργεί προβλήματα και δημιουργεί 
σοβαρά προβλήματα. Επιπλέον ούτε η προηγούμενη κυβέρνηση αλλά ούτε η 
σημερινή στην κουβέντα που κάναμε με το νέο Υπουργό έδειξε διάθεση ν’ 
ανοίγει το ζήτημα τι θα γίνει για τις ειδικότητες στο Δημόσιο που οι ίδιες 
ειδικότητες είναι στον ιδιωτικό τομέα, στο ΙΚΑ δηλαδή, στον κανονισμό 
βαρέων ασφαλισμένων του ΙΚΑ, αν θα ενταχθούν κι αυτοί στα βαρέα και 
ανθυγιεινά; Εκεί δεν υπάρχει τίποτα. Προσπαθήσαμε, κυρίως αυτό, οι 
διατάξεις του 3660/2008 να συνεχιστούν και μετά το 4024.  

Για τη διαχείριση των απορριμμάτων νομίζω τα είπαμε. Είχαμε 
το πρόβλημα στους Παιδικούς Σταθμούς, μια συντονισμένη επίθεση, είτε 
αφορούσε το ωράριο είτε την κατάργηση του πρότυπου κανονισμού ή το 
τελευταίο στοιχείο που υπάρχει, οι 10 πιλοτικοί Δήμοι. Και καλό είναι ν’ 
ακούσουμε από τους Συλλόγους που πήγε να εφαρμοστεί το πρόγραμμα 
αυτό του Δήμου της Αθήνας που ουσιαστικά διεύρυνε το ωράριο και 
μετέτρεπε τους Παιδικούς Σταθμούς σε χώρους φύλαξης. 

Για να δούμε τις αντιδράσεις.. Περιμένουμε ν’ ακούσουμε από 
τους Συλλόγους αυτούς, ώστε στη δευτερολογία μας ν’ ακούσετε τι έκαναν 
κάποιοι που το έχουν πολύ εύκολο να καταγγέλλουν, αλλά όταν είναι η ώρα 
των παρεμβάσεων για ν’ αποτρέψουν κάτι..  

Βέβαια συνάδελφοι, όλα αυτά που είπα και προηγούμενα, έχουν 
να κάνουν με τις εργασιακές σχέσεις. Εργασιακές σχέσεις που όλη αυτή την 
περίοδο με τις συνταξιοδοτήσεις, τις απολύσεις, οι υπηρεσίες έχουν 
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ερημώσει. Έχουν ερημώσει μ’ επακόλουθο, αντί να προσλαμβάνεται μόνιμο 
προσωπικό, να εφαρμόζονται στους ΟΤΑ κάθε μορφής ελαστική σχέση 
εργασίας. ΜΚΟ, δίμηνα Κοιν.Σ.ΕΠ.. 

Είχαμε συναδέλφους που σε Δήμους τους ήταν φανατικοί των 
Κοιν.Σ.ΕΠ. και συμμετείχαν σε ψηφοδέλτια που στα λόγια κατήγγειλαν το 
Κοιν.Σ.ΕΠ. Να θυμηθούμε πού έγινε η πρώτη Κοιν.Σ.ΕΠ., στην Περιφέρεια 
Αττικής, ποιοι την ψήφισαν στο Περιφερειακό Συμβούλιο. Τα λέω όλα αυτά για 
να θυμίσω σε κάποιους, ότι ό,τι λέμε θα πρέπει να το κάνουμε, όχι μόνο να 
καταγράφεται σ’ ένα χαρτί. 

Και βέβαια είχαμε τα πεντάμηνα. Υπήρξε και μια κινητοποίηση 
και μια ισχυρή πίεση, όχι από συναδέλφους, από εργαζομένους στους 
Δήμους. Και, συνάδελφοι, κάναμε στάση εργασίας, πήγαμε έξω απ’ τον 
ΟΑΕΔ. Εμείς οι ίδιοι είμαστε πάλι. Εμείς οι ίδιοι. Οι γνωστοί που κάθε φορά 
βρισκόμαστε εκεί μπροστά.  

Και τα λέω αυτά γιατί κάποιοι κάνουν μεμονωμένα ζητήματα 
σημαία τους, όχι για να τα λύσουν, αλλά κατά κύριο λόγο ν’ 
αποπροσανατολίσουν και την Ομοσπονδία και τους εργαζομένους.  

Συνάδελφοι, βρεθήκαμε μαζί με τους εργαζομένους στα 
κοινωνικά προγράμματα σε όλη τη διαδικασία των αγωνιστικών τους 
κινητοποιήσεων. Συνεχίζεται και τώρα και η κοροϊδία και ο εμπαιγμός. Απ’ 
όλους. Όταν είναι ξεκάθαρο το αίτημα ότι είναι πάνω από 10 χρόνια και θα 
πρέπει αυτοί οι άνθρωποι να τακτοποιηθούν μέσα από τις Διευθύνσεις 
Κοινωνικών Υπηρεσιών. 

Λέω για τους ανταποκριτές του ΟΓΑ. Φώναζαν οι συνάδελφοι, 
τους μειώσανε, τους περιορίσανε. Προκηρύσσουμε απεργία – αποχή. Δεν 
έκαναν όμως. Ήθελαν και το σκύλο χορτάτο και την πίτα ολάκερη. Εκτός 
λίγων εξαιρέσεων, για να μην παρεξηγηθώ. Ε, δε γίνεται συνάδελφοι. Το 
καταλαβαίνουμε, αλλά αν δεν εφαρμόσουμε την απόφαση, αν δεν καταλάβουν 
και οι πολίτες το τι συμβαίνει δεν υπάρχει αγώνας. 

Δε γίνεται να έχουμε απεργία – αποχή και να εξυπηρετούμε. Και 
δυστυχώς η πλειοψηφία δε συμμετείχε, σε αντίθεση με κάποιους που 
κράτησαν όλο αυτό το προηγούμενο χρονικό διάστημα.  

Τα ζητήματα της υγιεινής και ασφάλειας: Πάλι προχθές είχαμε 
συνάδελφοι θανατηφόρο ατύχημα. Πλέον οι γιατροί εργασίας και οι τεχνικοί 
ασφαλείας είναι προνόμιο. Η μη εφαρμογή του θεσμικού πλαισίου είναι 
υποχρέωση πρώτα απ’ όλα δική μας συνάδελφοι. Και είναι πρώτη 
προτεραιότητα. Σε διαφορετική περίπτωση, το επόμενο χρονικό διάστημα τα 
πράγματα θα είναι πάρα πολύ χειρότερα.  

Προσπαθήσαμε συνάδελφοι με κάθε τρόπο να σας 
ενημερώνουμε. Με κάθε τρόπο. Αλλά συναντήσαμε κι ένα τείχος αδιαφορίας. 
Διότι αν δεν υπάρχει μια αμφίδρομη ενημέρωση, αντιλαμβάνεστε ότι κι εμείς 
έχουμε κενά αλλά κι εσείς δε μπορείτε ν’ αντεπεξέλθετε στο βασικό στοιχείο 
που έχετε στην καθημερινή σας δράση ή στην ενημέρωση των εργαζομένων. 

Όταν βγάζαμε υλικό, σε μεγάλο αριθμό και το στέλναμε με τα 
ΕΛΤΑ πόρτα-πόρτα, υπήρχαν συγκεκριμένοι Σύλλογοι που έρχονταν πίσω. 
Και ξέρετε τι έγραφε πάνω; «Δεν πήγαν να τα παραλάβουν». Και αυτοί οι 
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Σύλλογοι, είναι αυτοί που όλο το προηγούμενο χρονικό διάστημα, τους 
ακούσατε και σήμερα, διαμαρτύρονται, φωνάζουν. 

Και βέβαια, για να κάνεις κριτική στην Ομοσπονδία, στο 
Προεδρείο, τουλάχιστον έχεις τη στοιχειώδη ευθιξία να δώσεις στους 
εργαζομένους το τι λέγαμε. Να διαβάσουν. Να τους πείτε ότι «ξέρεις κάτι, αυτό 
λένε, εμείς λέμε αυτό, αυτό είναι το σωστό». Και άσε τους να κρίνουν. Αυτό 
δεν υπήρξε. Υπήρχε μόνο μια λογική της καταγγελίας και της  απαξίωσης, λες 
και είμαστε κάτι διαφορετικό.  

Συνάδελφοι αυτή την περίοδο βγάλαμε τρεις πολύ καλές 
εκδόσεις. Η μία ήταν σε συνεργασία με το Κοινωνικό Πολύκεντρο της ΑΔΕΔΥ 
και αφορούσε την έρευνα που έγινε πριν τις αυτοδιοικητικές εκλογές, σχετικά 
με την κατάσταση που επικρατεί στους ΟΤΑ. Και μέσα από αυτή την έρευνα 
ήταν ότι και αλλού υπήρχαν μνημόνια και μνημονιακές πολιτικές αλλά 
απολύσεις και μείωση των πόρων στην Τοπική Αυτοδιοίκηση πάνω από 60% 
είχαμε μόνο στην Ελλάδα και στη Βουλγαρία.  

Και μέσα από αυτό θέλαμε να βάλουμε τότε προεκλογικά, όταν 
παρουσιάσαμε τα συμπεράσματα στις 7 Μαΐου, στο τραπέζι της προεκλογικής 
κουβέντας, τα ζητήματα τα πραγματικά της Τοπικής Αυτοδιοίκησης, όταν το 
σύστημα προσπαθούσε να μας αποπροσανατολίσει, αν ήταν καλύτερο το 
συσσίτιο του Καμίνη από το συσσίτιο που είχε ο Μπουτάρης, όταν 
πραγματικά οι Δήμοι κατέρρεαν. 

Η δεύτερη έκδοση ήταν η κωδικοποίηση του κώδικα 
κατάστασης. Πιστεύουμε ότι θα βοηθήσει όλους τους συναδέλφους, ήταν και 
μέσα στην τσάντα και την έκαναν σε συνδυασμό. Και η τρίτη ήταν μια μελέτη 
σχετικά με τις επιπτώσεις στην υγεία και την ασφάλεια των εργαζομένων 
στους ΧΥΤΑ.  

Θέλω συνάδελφοι να πω επίσης ότι με κάθε τρόπο 
προσπαθούσαμε μέσα από το πλαίσιο της ενημέρωσης να λύσουμε τα 
προβλήματα που υπάρχουν. Ξέρετε πολύ καλά ότι στην Ομοσπονδία υπάρχει 
ένας ειδικός συνεργάτης για θέματα ασφαλιστικά που η πλειοψηφία έχετε 
κάνει χρήση κι ένας άλλος ειδικός συνεργάτης που πρόσφατα προσελήφθη, 
που έχει να κάνει κυρίως με τα θέματα προσωπικού των ΟΤΑ, όπου πολλοί 
Σύλλογοι θα πρέπει είτε είχαν απευθυνθεί είτε ν’ απευθύνονται, ώστε να 
λύνουμε καθημερινά προβλήματα που δε χρειάζονται συνδικαλιστική 
παρέμβαση. 

Συνάδελφοι πρέπει να σας πω ότι όλη η προηγούμενη 
περίοδος, παρά το ότι ήταν αποτρεπτική για να έχουμε αυτές τις επαφές τις 
διεθνείς και με άλλες συνδικαλιστικές Οργανώσεις και κυρίως μέσω της 
συμμετοχής μας στην Επιτροπή της Περιφερειακής και Τοπικής 
Αυτοδιοίκησης των εργαζομένων αλλά δυστυχώς συνάδελφοι και εγώ και ο 
συνάδελφος Πολυμερόπουλος που συμμετέχουμε, ο ένας από την ΑΔΕΔΥ ο 
άλλος από την Π.Ο.Ε. - Ο.Τ.Α., όταν έβγαιναν οι προσκλήσεις και ήταν πολύ 
σύντομο το χρονικό διάστημα και για να πάμε να συμμετέχουμε ήταν πολύ 
μεγάλο το οικονομικό κόστος, δε θέλαμε να επιβαρύνουμε ούτε την 
Ομοσπονδία ούτε την ΑΔΕΔΥ και αυτή η απουσία μας δε μπορούσε να 
παρακολουθήσει σοβαρές εξελίξεις που εκεί που συζητάνε, άσχετα αν 
συμφωνούμε ή όχι διότι η πλειοψηφία έχει μια λογική που είναι από τις 
βόρειες χώρες, αλλά τουλάχιστον να παίρνουμε μυρωδιά το τι ετοιμάζουν 
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αυτές οι χώρες για την εφαρμογή τα επόμενα χρόνια των ίδιων πολιτικών και 
στην Ελλάδα. 

Συνάδελφοι, νομίζω ότι και μετά, όταν ο Γενικός Γραμματέας 
αναφέρει και το Πρόγραμμα Δράσης, θα καταθέσει και μια πρόταση για τα 
οργανωτικά για να βγούμε από μια αντιπαράθεση που υπάρχει όμως θα 
πρέπει να υπάρξει μια συναίνεση, άλλοι να κάνουν βήματα μπροστά άλλοι να 
κάνουν βήματα πίσω, να συμφωνήσουμε σ’ ένα οργανωτικό πλαίσιο συνολικά 
για τη λειτουργία της Ομοσπονδίας και νομίζω αν πραγματικά θέλουμε να 
κάνουμε οργανωτικές και καταστατικές αλλαγές, εμείς τουλάχιστον από τη 
μεριά μας είμαστε έτοιμοι.  

Αλλά εδώ δεν έχει το δικό μου να γίνει δεκτό το δικό σου όχι. 
Πρέπει να γίνουν τα «δικά» μας. Να είναι υπόθεση όλων μας.  

Κλείνοντας συνάδελφοι τον Απολογισμό Δράσης πρέπει να σας 
πω ότι αν πραγματικά θέλετε να τον κρίνετε δίκαια, μη διαβάσετε το κείμενο 
που έχει γράψει ο Πρόεδρος της Εκτελεστικής Επιτροπής. Πηγαίνετε στο 
τέλος. Διαβάστε μόνο το παράρτημα Α' και το παράρτημα Β’ και πείτε με το 
χέρι στην καρδιά: Αυτές οι κινητοποιήσεις ήταν κρότου λάμψης; Αυτές οι 
κινητοποιήσεις ήταν πανηγυράκια όπως λένε κάποιοι για το Φούχτελ; 

Μα, συνάδελφοι, αν αυτά λένε κάποιοι, τα λένε γιατί δεν ήταν 
στον αγώνα. Τα έβλεπαν από την τηλεόραση. Κι επειδή η τηλεόραση έκανε 
προπαγάνδα, αυτά έβλεπαν. Πού να δουν ότι όλη αυτή την περίοδο συνολικά 
το Γενικό Συμβούλιο της Ομοσπονδίας, συνολικά λέω και οι 35 αλλά και η 
Εκτελεστική Επιτροπή, δεχτήκαμε μια τέτοια επίθεση είτε σε προσωπικό είτε 
σε συλλογικό επίπεδο;  

Για πείτε μου συνάδελφοι, ποια Ομοσπονδία έχουν παραπέμψει 
το Γενικό Συμβούλιο για τις απεργιακές κινητοποιήσεις και τους 35; Για πείτε 
μου συνάδελφοι, ποια Εκτελεστική Επιτροπή έχουν παραπέμψει πάλι για 
άλλες κινητοποιήσεις; Για πείτε μου συνάδελφοι, ποιους στοχοποίησαν; 
Ποιους τους πήγαν στα Δικαστήρια Σάββατο για να κηρυχθεί παράνομη και 
καταχρηστική η απεργία; Ποιους επιστράτευσαν κατά κύριο λόγο για να μην 
αδικώ κι άλλες κατηγορίες εργαζομένων; 

Το δικό μας κλάδο συνάδελφοι. Κι αυτά δε μπορούμε να τα 
μηδενίσουμε. Το καταλαβαίνω ότι είναι ένα συνέδριο εκλογικό. Είναι ένα 
συνέδριο όμως που πρέπει να χαράξει και την παραπέρα πορεία συνολικά 
του κλάδου. Γιατί συνάδελφοι, έχουμε το φαινόμενο και κάποιοι άλλοι που όλο 
το προηγούμενο χρονικό διάστημα έλεγαν κάποια πράγματα για την Π.Ο.Ε. - 
Ο.Τ.Α., την αγωνιστικότητα κι όλα αυτά, τώρα στο όνομα των 
μικροπαραταξιακών συμφερόντων, τ’ αλλάζουν.  

Αυτούς δε θα τους κρίνουμε εμείς, θα τους κρίνετε εσείς. Κι είναι 
άδικο συνάδελφοι, και μιλάω για όλους εμάς που είμαστε στο Γενικό 
Συμβούλιο. Είναι άδικο. Διότι δεν υπήρξε απόφαση να ξεκινήσουμε μια 
κινητοποίηση, δεν υπήρξε απόφαση να κλείσουμε μια κινητοποίηση που να 
μην ήταν ομόφωνη, που μπορεί να διαφέραμε σε κάποια πράγματα.  

Μπορεί να διαφέραμε σε κάποιες εκτιμήσεις. Και το λέω αυτό για 
να καταλάβετε και μετά στην κριτική που θ’ ασκηθεί. Εγώ συνάδελφοι θέλω 
πράγματι μέσα από την καρδιά μου να ευχαριστήσω όλα τα μέλη του Γενικού 
Συμβουλίου. Και τους καλώ, όχι μόνο να υπερασπιστούν το έργο μας, αλλά 
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και να το υπερψηφίσουν. Διότι μόνο τότε ο κλάδος θα βγει πιο δυνατός για το 
επόμενο χρονικό διάστημα. Πιο δυνατός για ν’ αντιμετωπίσει οποιοδήποτε 
κίνδυνο βάζει σε αμφισβήτηση τα δικαιώματα που έχουν απομείνει.  

Με αυτά, θέλω συνάδελφοι να σας ευχαριστήσω που είχατε την 
υπομονή να με ακούσετε και θέλω να ζητήσω συγνώμη για τη χθεσινή 
συμπεριφορά μου που ήταν ένα αποτέλεσμα εκνευρισμού, που έχει να κάνει 
όχι με ό,τι νομίζει καθένας, αλλά με την αγωνία να γίνει συνέδριο γιατί πολλές 
μέρες παλεύουμε να ετοιμάσουμε ένα συνέδριο που πιθανότατα κάποιοι να 
μη θέλουν. 

Ζητάω συγνώμη πρώτα από σας τους συνέδρους και μετά από 
το συνάδελφο το Βασίλη Πετρόπουλο, που θεωρώ ότι ήταν μια συμπεριφορά 
που δεν έπρεπε και δε βοήθησε τη διαδικασία. Σας ευχαριστώ πάρα πολύ.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Συνάδελφοι για πολύ λίγο, ο λόγος στο Γραμματέα της 
Εκτελεστικής Επιτροπής για το Πρόγραμμα Δράσης και τον Οικονομικό 
Απολογισμό.  

  Ο Διοικητικός Απολογισμός και το Πρόγραμμα Δράσης ήταν η 
απόφαση που πήραμε, δε θα πάρει ούτε 10-15 λεπτά να ολοκληρωθεί. 

Β. ΠΟΛΥΜΕΡΟΠΟΥΛΟΣ: (Τοποθέτηση εκτός μικροφώνου)  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Είπαμε, Διοικητικός Οικονομικός Απολογισμός. 

(Διαλογικές συζητήσεις) 

Β. ΠΟΛΥΜΕΡΟΠΟΥΛΟΣ: Πρόεδρε άλλο αποφασίσαμε. 

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ (Γ. ΚΑΣΚΑΜΤΣΗΣ): Ένα λεπτό συνάδελφοι να κάνω μια 
δήλωση από το Προεδρείο.  

  Το Προεδρείο αποφάσισε ομόφωνα πριν από λίγο απλά να μη 
διακόψουμε τον Πρόεδρο και να συνεχίσουμε από τη χθεσινή διαδικασία. 
Θέλω λοιπόν να ενημερώσω το Σώμα για το εξής: Χτες κατά τη διάρκεια των 
εργασιών κάποια στιγμή αποχώρησαν από το Προεδρείο δυο μέλη, ο 
εκπρόσωπος της Ανατροπής και της ΔΑΚΕ. Οι εναπομείναντες τρεις του 
Προεδρείου ομόφωνα αποφασίσαμε τη συνέχιση των εργασιών, εκλέξαμε 
ομόφωνα Προεδρεύοντα το συνάδελφο Σίμο Άγγελο και συνεχίσαμε τις 
διαδικασίες.  

  Ελέγξαμε την απαρτία, βρήκαμε νόμιμη απαρτία, αποδεχτήκαμε 
το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας της προηγούμενης, δηλαδή το κάθε Σωματείο 
να έρχεται να μιλάει και μετά να ψηφίζετε και δεχτήκαμε 5 συγκεκριμένα 
Σωματεία. Τα πρακτικά καταγράφηκαν και επίσης έχουμε φτιάξει και 
χειρόγραφο πρακτικό το οποίο έχει μοιραστεί στους επικεφαλής των 
παρατάξεων. 

  Σύμφωνα λοιπόν με το πρακτικό, έδωσαν εξηγήσεις 5 Σωματεία 
που είχαν οικονομικά προβλήματα. Τα Σωματεία αυτά είναι: Το Σωματείο της 
Κέρκυρας, της Φυλής, Πύργου – Αρχαίας Ολυμπίας – Ζαχάρως, επαρχίας 
Λειβαδιάς και Κεφαλονιάς – Ιθάκης. Και τα 5 Σωματεία νομιμοποιήθηκαν 
ομόφωνα και ένα νομίζω κατά πολιτική με κάποια λευκά και μετά, πριν τη 
λήξη των εργασιών το Σώμα του συνεδρίου ομόφωνα αποφάσισε σήμερα το 
πρωί τα 5 αυτά Σωματεία να πάρουν κάρτες και να νομιμοποιηθούν και να 
συμμετέχουν κανονικά στη διαδικασία και δεύτερον, να συνεχίσει η διαδικασία 
από τα υπόλοιπα Σωματεία που έχουν άλλου είδους προβλήματα.  
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ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Έχει ζητήσει το λόγο επί της διαδικασίας ο Γραμματέας της 
Εκτελεστικής Επιτροπής, ο Σπύρος Πολυζώης και μετά θα προχωρήσουμε 
στους επικεφαλής των παρατάξεων.  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ: Υπάρχει απόφαση του συνεδρίου, υπάρχει πρακτικό, αυτό 
πρέπει να εφαρμοστεί τώρα. Δεν είναι θέμα συζήτησης κανενός επικεφαλής 
παρατάξεως. Τώρα θα πρέπει το πρακτικό αυτό να κατατεθεί. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Συμφωνούμε να δοθούν οι κάρτες στα 5 Σωματεία.. Μην 
παίρνει ο καθένας το μικρόφωνο συνάδελφοι, συμφωνήσαμε σε μια 
διαδικασία, θα γίνει έτσι.  

Σ. ΠΟΛΥΖΩΗΣ: Συνάδελφοι, κατ' αρχήν ξεκάθαρα είπαμε κι εχθές το λέμε και 
σήμερα, τις χθεσινές δήθεν αποφάσεις δεν τις αναγνωρίζουμε και εξηγούμε 
γιατί..  

(Διαλογικές συζητήσεις) 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Συνάδελφε όχι τέτοιους χαρακτηρισμούς.. 

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: (Τοποθέτηση εκτός μικροφώνου)  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Συνάδελφε όχι τέτοιους χαρακτηρισμούς. Θα τοποθετηθείς όταν 
έρθει η ώρα.  

Σ. ΠΟΛΥΖΩΗΣ: Η Αριστερά ξέρει ν’ ακούει συνάδελφοι. Ακούστε λοιπόν 
συνάδελφοι και την άλλη άποψη. Ακούστε συνάδελφοι! Είστε η Αριστερά, 
πρέπει ν’ ανοίγετε δρόμους, όχι να κλείνετε δρόμους. Θα πρέπει να ακούτε 
και την άλλη άποψη, χωρίς να φωνάζετε. Είχατε το λόγο και μιλήσατε, 
ακούστε και κάποιον άλλον.  

(Διαλογικές συζητήσεις) 

Σ. ΠΟΛΥΖΩΗΣ: Εδώ υπάρχει μια διαδικασία που διέπεται από το 
καταστατικό. Το καταστατικό λοιπόν ξεκάθαρα αναφέρει και μιλάω για το 
άρθρο 12 του καταστατικού: «Ταμειακά τακτοποιημένος θεωρείται ο Σύλλογος 
μέλος που δεν οφείλει στην Ομοσπονδία και στην ΑΔΕΔΥ συνδρομές πάνω 
από δυο συμπληρωμένους μήνες». 

Δεύτερον: Άρθρο 15: «Ισχύον καταστατικό: Το συνέδριο 
συγκροτείται από τους αντιπροσώπους των Συλλόγων μελών της Π.Ο.Ε. - 
Ο.Τ.Α. που έχουν εκπληρώσει τις οικονομικές τους υποχρεώσεις σύμφωνα με 
το άρθρο 12 του καταστατικού. Οποιαδήποτε τροποποίηση του καταστατικού 
χρειάζεται τα 3/4 των παρόντων, η οικονομική τακτοποίηση είναι ξεκάθαρο ότι 
είναι τροποποίηση του καταστατικού, οποιαδήποτε απόφαση πρέπει να 
παρθεί με αυξημένη πλειοψηφία 3/4».  

Και εφ' όσον παρθεί τέτοια απόφαση από το συνέδριο σήμερα 
με τα 3/4, θα είναι καταστατική αλλαγή που θα σημαίνει ότι κανένας Σύλλογος 
δε θα έχει την υποχρέωση εφεξής να συμμετέχει στο συνέδριο εάν δεν έχει 
πληρώσει. Μπαταχτσήδες λοιπόν. Από δω θα κάθονται οι ανόητοι, οι χαζοί οι 
οποίοι πληρώνουν και από την άλλη μεριά θα κάθονται αυτοί.. 

(Διαλογικές συζητήσεις) 

Σ. ΠΟΛΥΖΩΗΣ: Συνάδελφοι σας ακούσαμε! Διαβάστε το καταστατικό. Το 
έχετε διαβάσει το καταστατικό και ξέρετε, χτες ακούσαμε εδώ να λέγεται, γιατί 
μας αφορά κατά τα άλλα.. 
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  Έχουμε 545 συνέδρους. Σας ενδιαφέρει η άποψη του Σώματος; 
Σας ενδιαφέρουν οι 545 σύνεδροι ν’ αποφασίσουν για την επόμενη τριετία ή 
σας ενδιαφέρει αυτό το οποίο δήθεν έγινε χτες με 180 ψήφους; Χωρίς να 
ειπωθούν λέει ούτε τα υπέρ -ειπώθηκαν τα υπέρ- ούτε τα κατά ούτε τα 
υπόλοιπα.  

  Συνεχίζουμε λοιπόν: Καταστατική διαδικασία: Να το πω λίγο 
ξεκάθαρα. Εγώ εγκαλώ και το Προεδρείο, έχει ευθύνη το Προεδρείο απόλυτης 
εφαρμογής του καταστατικού. Ως εκ τούτου επιφυλασσόμαστε, εγώ 
τουλάχιστον επιφυλάσσομαι και για το Προεδρείο, το Προεδρείο πρέπει, το 
σύνολο του Προεδρείου, δεν είναι ένας το Προεδρείο, το σύνολο του 
Προεδρείου, να διαφυλάξει και την ενότητα της παράταξης με βάση αυτό το 
οποίο είναι το καταστατικό της Ομοσπονδίας.  

Θ. ΜΠΑΛΑΣΟΠΟΥΛΟΣ: Συνάδελφοι, θέλω να κάνω μια έκκληση. Έχουμε 
συμφωνήσει από την Κυριακή το βράδυ ότι θα υπάρξει εκλογή Εφορευτικής 
Επιτροπής κοινή συναινέσει. Μέχρι στιγμής δεν έχουν έρθει τα ονόματα από 
το ΠΑΜΕ, τη ΔΑΣ ΟΤΑ. Αν δεν έρθουν τα επόμενα 10 λεπτά δε θα μπορούμε 
να τυπώσουμε ψηφοδέλτια.  

  Εγώ κάνω έκκληση, αν δεν έρθουν τα επόμενα 10 λεπτά, θα 
πρέπει να πουν κι άλλες παρατάξεις, θα τυπώσουμε ψηφοδέλτια ή δε θα 
τυπώσουμε; Από κει και πέρα θα πρέπει να έχουμε υπ' όψιν μας ότι θα 
έρθουν δικαστικοί στις 4.30 η ώρα για να κάνουν τις εκλογές. Δε μπορούμε να 
τους διώξουμε ούτε να τους πούμε να έρθουν άλλη ώρα. Παρακαλώ πάρα 
πολύ, είναι δυο ονόματα για να στείλουμε να τυπώσουμε τα ψηφοδέλτια. Όλα 
τ’ άλλα μπορούμε να τα συζητήσουμε. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ο συνάδελφος Πετρόπουλος έχει το λόγο.  

Β. ΠΕΤΡΟΠΟΥΛΟΣ: Αγαπητοί συνάδελφοι, εδώ το βήμα δεν είναι προνόμιο 
κανενός να μπορεί να αρθρώνει τον πολιτικό του λόγο και όλοι οι υπόλοιποι 
να είμαστε υποχρεωμένοι να τοποθετηθούμε σε οργανωτικά ζητήματα.  

Δεν κατάλαβα. Θέλουμε κι εμείς να μιλήσουμε και να 
προχωρήσει η διαδικασία και ίσως να θέλουμε περισσότερο από κάποιους 
άλλους γιατί δεν είμαστε ούτε φιλοκυβερνητικοί ούτε φιλοδοξούσαμε να 
γίνουμε φιλοκυβερνητικοί. Έχουμε θέση και άποψη για τα προβλήματα του 
κλάδου, έχουμε άποψη για τις εξελίξεις, θέλουμε ν’ ακούσουν οι σύνεδροι τις 
θέσεις της παράταξής μας.  

 Και αντιλαμβανόμαστε ότι υποχρεωνόμαστε κάθε φορά ν’ 
ανεβούμε εδώ στο βήμα και να γινόμαστε ίσως κουραστικοί για κάποιους 
επειδή η διαδικασία γίνεται κατά το δοκούν. Προχώρησε ο Πρόεδρος το 
Διοικητικό Απολογισμό χωρίς να έχει κλείσει η νομιμοποίηση των συνέδρων. 
Πού ακούστηκε αυτό το πράγμα; Πού ακούστηκε; Χωρίς να έχουμε ψηφίσει 
σα σύνεδροι ότι «κοιτάξτε, είτε έτσι είτε αλλιώς αυτοί είναι οι αντιπρόσωποι και 
προχωράμε», έκανε πολιτική τοποθέτηση κι εμείς τώρα να μιλήσουμε για τα 
οργανωτικά.  

Επίσης, υπάρχει μια έλλειψη σεβασμού στη διαδικασία όπως 
εξελίσσεται. Χθες μπορεί να μην άρεσε στη Συνδικαλιστική Ανατροπή και να 
έφυγε, όμως το συνέδριο συνεχίστηκε και πήρε κάποιες αποφάσεις. Δεν έκανε 
καταστατικές αλλαγές. Δεν προέκυψε θέμα αλλαγής του καταστατικού. 
Προέκυψε ζήτημα έγκρισης ή μη, αιτήματος Συλλόγων για οικονομικό 
διακανονισμό.  
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Αυτό δεν είναι καταστατική τροποποίηση, αυτό είναι, είτε 
αποφασίζει.. 

(Διαλογικές συζητήσεις) 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Συνάδελφοι σας παρακαλώ αφήστε τον ομιλητή να μιλήσει. 

Β. ΠΕΤΡΟΠΟΥΛΟΣ: Χες λοιπόν αποφασίστηκε, είτε αρέσει σε κάποιους είτε 
δεν αρέσει, δε μας αρέσουν πάντα όλων οι αποφάσεις που παίρνονται στα 
συνέδρια, διαμορφώνονται πλειοψηφίες και μειοψηφίες και εμένα δε μ’ 
αρέσουν αποφάσεις κι εσάς μπορεί οι συνάδελφοι που διαμαρτύρονται να 
μην τους αρέσει αυτή η απόφαση. 

  Όμως ήταν μια απόφαση με δημοκρατικές διαδικασίες και 
πρέπει να γίνει σεβαστή. Άρα λοιπόν, το πρώτο ζήτημα που προκύπτει είναι 
ότι τα Σωματεία αυτά πρέπει να πάρουν τις κάρτες τους. Ένα το κρατούμενο. 
Ακούστε συνάδελφοι, για να τα λέμε όλα εδώ πέρα..  

(Διαλογικές συζητήσεις) 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Συνάδελφοι σας παρακαλώ! Δε βοηθάτε τη διαδικασία. Δε 
χρειάζεται να φωνάζετε από κάτω. 

Β. ΠΕΤΡΟΠΟΥΛΟΣ: Αν ήσασταν χθες εδώ και παρακολουθούσατε τη 
διαδικασία, θ’ ακούγατε ότι την κύρια ευθύνη για την οικονομική κατάντια 
κάποιων από τα Σωματεία που σήμερα αδυνατούν να πληρώσουν, έχουν να 
κάνουν μ’ ευθύνες της παράταξής σας, των στελεχών δηλαδή της παράταξής 
σας στους Δήμους που υπήρχαν και διαχειρίστηκαν τα οικονομικά αυτών των 
Συλλόγων.  

  Η ουσία παραμένει ότι το συνέδριο έχει αποφασίσει επί του 
θέματος. Και πρέπει να πάμε παρακάτω, σε ζητήματα τα οποία εκκρεμούν 
από χθες. Υπάρχουν ζητήματα νοθείας, υπάρχουν ζητήματα νομιμότητας 
συνέδρων, υπάρχει το ζήτημα που ανοίξαμε εμείς για τροποποίηση του 
καταστατικού στο άρθρο 1, υπάρχει το ζήτημα της νομιμοποίησης των 
συναδέλφων από τη δεύτερη κάλπη. 

  Αυτά τα ζητήματα πρέπει να κλείσουν, για να μπορέσει το 
συνέδριο να προχωρήσει στην πολιτική και συνδικαλιστική συζήτηση. Τέλος, 
αγαπητοί συνάδελφοι, επειδή αρέσκεστε με τα οικονομικά κι επειδή τα βάζετε 
και με τα Σωματεία, κακώς τα βάζετε γιατί όλοι προέρχεστε από τα Σωματεία 
και ξέρετε τις δυσκολίες που αντιμετωπίζουν, να πούμε όμως κάτι.  

(Διαλογικές συζητήσεις) 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Σας παρακαλώ συνάδελφοι, δεν έχετε το λόγο, κατανοείστε το. 
Δεν έχετε το λόγο, δε βοηθάτε τη διαδικασία.  

Β. ΠΕΤΡΟΠΟΥΛΟΣ: Συνάδελφοι θα πρέπει να ξέρετε λοιπόν ότι  κι εδώ 
υπάρχει ζήτημα με τα οικονομικά. Διότι η Π.Ο.Ε. - Ο.Τ.Α. εισπράττει με τους 
εγγεγραμμένους και αποδίδει στην ΑΔΕΔΥ με τους ψηφίσαντες. 

  Δηλαδή από το Σωματείο έχει την απαίτηση να πάρει και τα 
λεφτά του συμβασιούχου που δε θέλει να είναι μέλος, αλλά όχι να τ’ 
αποδώσει, γιατί δεν του δίνει το δικαίωμα να ψηφίζει. Να τα λέμε όλα, να 
είμαστε εντάξει και καθαροί και μετά να τα βάζουμε με τα Σωματεία. 
Επανέρχομαι, να προχωρήσει η διαδικασία της νομιμοποίησης και να 
προχωρήσει η πολιτική συζήτηση.  
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ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ο συνάδελφος Αδαμόπουλος έχει το λόγο.  

Ν. ΑΔΑΜΟΠΟΥΛΟΣ: Συνάδελφοι καταλαβαίνω και απευθύνομαι εδώ πέρα 
στους συναδέλφους και ξέρω ότι έχετε κι ευαισθησίες κτλ., αλλά εάν ήσαστε 
εχθές το βράδυ εδώ πέρα, που κακώς φύγατε, δηλαδή ήταν άσχημο τέλος 
πάντων άνθρωποι δημοκράτες που θέλετε να λέγεστε, της Ανατροπής.. 

(Διαλογικές συζητήσεις) 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Συνάδελφοι σας παρακαλώ! 

Ν. ΑΔΑΜΟΠΟΥΛΟΣ: Σε Δήμο δουλεύεις εσύ; 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Μην προσωποποιούμε τα πράγματα..  

Ν. ΑΔΑΜΟΠΟΥΛΟΣ: Εάν με διακόπτουν εξωσχολικοί, ας με προστατεύσει το 
Προεδρείο.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Το καταλαβαίνω γι’ αυτό κάνω έκκληση. Σας παρακαλώ 
σεβαστείτε!  

Ν. ΑΔΑΜΟΠΟΥΛΟΣ: Έλεγα λοιπόν συνάδελφοι ότι χτες, αν ακούσατε τα 5 
Σωματεία που μίλησαν εδώ, που πραγματικά έχουν δώσει μάχη, που 
πραγματικά δεν είναι δικές τους ευθύνες που κάποιοι πριν και σαφώς δεν 
έχετε ευθύνη εσείς τουλάχιστον που είστε εδώ διότι αυτοί που τα διέλυσαν και 
πήραν τα λεφτά που λέει κι ο Θέμης και οτιδήποτε την έχουν κάνει κι αλλού, 
όμως εκφράζουν μεγάλα Σωματεία με χιλιάδες συναδέλφους, δεσμεύτηκαν 
δημόσια με δεσμευμένους λογαριασμούς εδώ πέρα Σωματεία που θα δίνουν 
μέχρι ένα χιλιάρικο το μήνα, μέχρι μεθαύριο να πληρώσουν τα λεφτά και 
κοιτάξτε….  

(Διαλογικές συζητήσεις) 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Συνάδελφοι σας παρακαλώ πάρα πολύ.  

Ν. ΑΔΑΜΟΠΟΥΛΟΣ: Πήραμε εδώ πέρα συνάδελφοι πολιτική απόφαση, 
θυμηθείτε το, για σοβαρούς λόγους να νομιμοποιηθούν οι αντιπρόσωποι με 
τεράστια πλειοψηφία του Σώματος που ήταν εδώ. Κατά συνέπεια, από πού 
προκύπτει καταστατικό; Καταστατικό και τροποποίηση που είπε ο Γιάννης, 
δεν προέκυπτε για τους συναδέλφους της Αθήνας που έκαναν εκπρόθεσμα 
εκλογές; Δεν είναι καταστατική η αλλαγή δηλαδή που έγινε σ’ αυτό;  

Κοιτάξτε, είναι καλά τα τρικ αλλά θεωρούμε και πιστεύουμε, 
επειδή δε δημιουργείται τέτοιο σοβαρό ζήτημα, να προχωρήσει η διαδικασία. 
Και η διαδικασία η πραγματικά δημοκρατική, είναι οι αποφάσεις που 
πάρθηκαν να δοθούν οι κάρτες των συναδέλφων, ειδάλλως άμα πάμε με το 
επιχείρημα του Γιάννη θα πρέπει ν’ αφαιρεθούν και κάρτες.  

Να δοθούν λοιπόν οι κάρτες των συναδέλφων με το 
διακανονισμό που αποφασίστηκε εδώ πέρα και να συνεχίσουμε τη διαδικασία 
με δυο τρεις εκκρεμότητες που υπάρχουν, που εμείς έχουμε δηλώσει και στο 
Γενικό Συμβούλιο κι εδώ πέρα ποια θα είναι η θέση μας και να 
προχωρήσουμε να κάνουμε συζήτηση επί της ουσίας.  

Ειδάλλως φοβάμαι ότι αυτές οι τεχνητές εντάσεις και τα θεατρικά 
που έλεγε κι ο Βασίλης που είναι μέρος του συνεδρίου, διότι θεατρικά είναι, 
αποκρύπτουν την πολιτική αδυναμία κάποιων να γίνει πραγματική συζήτηση 
που έχουμε ανάγκη όλοι και να πάρουμε αποφάσεις. Γιατί λοιπόν να τρώμε 
χρόνο, να μη δώσουμε τα 5 Σωματεία τις κάρτες τους, να πάρουμε μια 
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απόφαση και για τα υπόλοιπα καθαρή, πολιτική απόφαση εμείς λέμε και να 
προχωρήσει η διαδικασία;  

Μην ανάγουμε ζητήματα καταστατικού, ειδάλλως το έχουμε κάνει 
φυσαρμόνικα. Πίσω από τα σοβαρά πολιτικά ζητήματα βάζουμε κάθε φορά το 
καταστατικό. Και το είπαμε, αν είναι να το βάλουμε για όλα να το βάλουμε για 
όλα.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ο συνάδελφος Γκιτάκος έχει το λόγο.  

Β. ΓΚΙΤΑΚΟΣ: Συνάδελφοι καλημέρα. Είναι ξεκάθαρο εδώ μέσα ποιος θέλει 
να κάνει ουσιαστική συζήτηση για τα προβλήματα των εργαζομένων και ποιος 
όχι. Και αυτό φαίνεται ακόμα, φαίνεται πολύ καθαρά και σήμερα από τις 
αντιδράσεις αλλά και από το ρόλο που έχουν επιλέξει ορισμένοι να παίξουν 
στη σημερινή σύσκεψη του συνεδρίου. 

Η επιλογή της αποχώρησης δεν ήταν δική μας επιλογή. Ήταν 
των συγκεκριμένων παρατάξεων έτσι όπως αποχώρησαν. Αν το αποτέλεσμα 
που έγινε η ψηφοφορία, αυτό το «όλα σ’ ένα», το τσουβάλιασμα ήταν υπέρ, 
δε θα είχαν φύγει και θα συνεχιζόταν. Ήταν ανάποδο το αποτέλεσμα γι’ αυτό 
σηκωθήκατε και φύγατε.  

Είναι ξεκάθαρο ότι έγιναν καθ’ όλα νόμιμες διαδικασίες σε όλη τη 
διαδικασία που ακολουθήθηκε χτες με νόμιμη απαρτία, μίλησαν όλοι οι 
συνάδελφοι που ήταν εδώ και υπήρχε το πρόβλημα. Μην ξεχνάμε ότι ο 
διακανονισμός είναι τρόπος αποπληρωμής των οφειλών κι εδώ οι συνάδελφοι 
βγήκαν συγκεκριμένα και είπαν το τι ποσά θα δίνουν και σε τι 
χρονοδιάγραμμα θα τα δίνουν και μέχρι πότε θα τα δίνουν και την εξόφληση 
που θα γίνει.. Είπαν βέβαια και σε ποιους… 

(Διαλογικές συζητήσεις) 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Συνάδελφοι μη διακόπτετε!  

Β. ΓΚΙΤΑΚΟΣ: Θέλετε συγκεκριμένο ρόλο να παίξετε σήμερα και τον παίζετε. 
Καλά κάνετε..  

Από κει και πέρα λοιπόν, οφείλουμε να εφαρμόσουμε τις 
αποφάσεις που πήρε το συνέδριο χτες, να δοθούν άμεσα οι κάρτες και το 
υλικό στους αντιπροσώπους που νομιμοποιήθηκαν και στα Σωματεία και να 
συνεχίσουμε τη διαδικασία εκεί που έμεινε, με τις υπόλοιπες εκκρεμότητες 
που έχουν να κάνουν κυρίως με διοικητικά, με διπλοψηφίες και με άλλες 
καταστατικές διαδικασίες. 

Κι επειδή ακούω εδώ πέρα, το είχα πει και στο Γενικό 
Συμβούλιο, πολιτικές θέσεις, πολιτική απόφαση και καταστατικό. Και το είχα 
πει και στο Γενικό Συμβούλιο. Βγήκε εδώ ο Γενικός Γραμματέας και μας είπε 
τα άρθρα του καταστατικού. Αλλά έμεινε σε ορισμένα όμως, δεν είπε και τα 
υπόλοιπα που λένε στο κεφάλαιο Β’ για τις διαγραφές και τις κυρώσεις.  

Δηλαδή η Φυλή για παράδειγμα που έφερε τις 11.000 γιατί δεν 
τους είπε «εμείς τις φέρνουμε και σε διαγράφουμε»; Γιατί αυτό λέει το 
καταστατικό. Το καταστατικό που ισχυρίζεστε, αυτό λέει. 

(Διαλογικές συζητήσεις) 

Β. ΓΚΙΤΑΚΟΣ: Θα διαγραφούμε για την ΑΔΕΔΥ; 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Συνάδελφοι ησυχία, δεν υπάρχει διάλογος τώρα συνάδελφοι.. 
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Β. ΓΚΙΤΑΚΟΣ: Θα διαγραφούμε; Ποιος δε θέλει συνδικαλισμό εδώ μέσα; 
Αφήστε λοιπόν όλα τα προσχήματα, μην πηγαίνετε με τη λογιστική και με τη 
γραφειοκρατική λογική. Όλοι οι συνάδελφοι πρέπει να είναι μέλη της 
Ομοσπονδίας, να έχουν το δικαίωμα του εκλέγειν και του εκλέγεσθαι. Όλοι 
πληρώνουν. Σας είπα, αυτός είναι ο ρόλος σας σήμερα, αυτό το ρόλο 
υπερασπίζεστε. Και θα συνεχίσετε να το κάνετε. 

  Παρακαλώ το Προεδρείο να εφαρμόσει άμεσα τη νομιμοποίηση 
που αποφασίσαμε χτες. Τώρα! Να πάρουν όλοι τις κάρτες.  

Β. ΠΟΛΥΜΕΡΟΠΟΥΛΟΣ: Αγαπητοί συνάδελφοι, το Σώμα εδώ γνωρίζει ότι το 
show είναι την πρώτη μέρα και στο τέλος της τελευταίας ημέρας. Όταν το 
show συνεχίζεται 2η και 3η μέρα που είναι το συνέδριο, είναι κακογουστιά. Η 
χθεσινή μέρα τελείωσε, η αυριανή το βράδυ δεν έχει έρθει ακόμη, άρα καιρός 
είναι να γίνε συνέδριο και το show να σταματήσει.  

Αντιλαμβάνομαι βεβαίως το ΠΑΜΕ ότι θέλει να συσπειρώσει 
τους ανθρώπους του, αντιλαμβάνομαι διότι είχε αποχωρήσει και έλεγε θα 
γυρίσουμε και θα το παρακαλάμε γονυπετείς, αλλά Αλέκο μας παρακαλάγατε 
γονυπετείς να γυρίσετε και δε σας θέλαμε, σας λέγαμε «καθίστε εκεί που 
είστε, περιμένετε μια τριετία, ζητήστε συγνώμη για ό,τι κάνατε και θα σας 
πάρουμε, είμαστε μεγαλόψυχοι». Έτσι ήμαστε πάντα εμείς, έχουμε 
μεγαλοψυχία, σας θέλουμε. Θέλουμε να είμαστε μαζί, αλλά αναγνωρίστε τα 
λάθη σας.  

Και βεβαίως αγαπητέ Αδαμόπουλε, γνωρίζω την άποψή σου. 
Δίκαιο είναι ότι με βολεύει, όταν με βολεύει, σε ό,τι με βολεύει. Όμως εδώ 
πέρα δεν πρόκειται να περάσει η αντίληψη «δίκιο είναι το δικό σου, δίκιο 
δημιουργεί το καταστατικό, δίκιο δημιουργούν πλειοψηφίες, δίκιο δημιουργούν 
τα δεδομένα τα οποία υπάρχουν χρόνια ολόκληρα στη λειτουργία της 
Ομοσπονδίας».  

Ν. ΑΔΑΜΟΠΟΥΛΟΣ: (Τοποθέτηση εκτός μικροφώνου)  

Β. ΠΟΛΥΜΕΡΟΠΟΥΛΟΣ: Και δε μου λες αγαπητέ Αδαμόπουλε, από πότε οι 
εκκρεμότητες λύνονται την πρώτη μέρα; Πότε έχουν λυθεί την πρώτη μέρα οι 
εκκρεμότητες; Δεν πηγαίνουν την τελευταία ημέρα, οποιαδήποτε διαδικασία 
εκκρεμοτήτων συσσωρευτεί για να μπορέσουμε να επιλύσουμε τα 
προβλήματα; Πού τα βρήκες αυτά σήμερα, πού τα λες; Είναι αδαείς όλοι εδώ 
μέσα; 

  Ό,τι εκκρεμότητα έχουμε μπορεί να πάει την τελευταία ημέρα. 
Και βλέπετε το συνέδριο έχει φτάσει να είναι ένα συνέδριο κομμένο, οι μισοί ν’ 
αμφισβητούν τους άλλους μισούς και να καταλήξουμε στα Δικαστήρια, να 
πηγαίνουμε να μας λύσουν τα Δικαστήρια τις διαφορές που θα έχουν οι μισοί 
με τους άλλους μισούς, που σημαίνει ότι θα έχουμε μια απαξιωμένη 
Ομοσπονδία στα Δικαστήρια και βεβαίως μια διαλυμένη Ομοσπονδία. Αυτό 
θέλουμε; Αυτό επιδιώκουμε;  

  Κάποιοι μπορεί να το επιδιώκουν, κάποιοι όμως δε θα το 
επιτρέψουν να γίνει, όσο και αν το επιδιώκετε αγαπητοί συνάδελφοι. Και μας 
είπατε ότι για την ψηφοφορία χτες, ποσώς μ’ ενδιέφερε εάν περνούσε η μία 
άποψη ή η άλλη. Ήταν ίδιες οι προτάσεις; Ήταν παρεμφερείς προτάσεις που 
οδηγούσαν στο ίδιο αποτέλεσμα. Ποσώς μ’ ενδιέφερε. Δεν κατάλαβα γιατί 
έγινε όλο αυτό το show, το τι άλλαζε.  
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Το να υπάρξει νίκη; Είχατε ανάγκη συνάδελφοι μετά από πολλά 
χρόνια να έχετε νίκη; Αυτό είναι το ζήτημα του συνεδρίου; Αυτό είναι το 
ζητούμενο; Μα είναι δυνατό να έχουμε ως προβληματισμό, ως 
προαπαιτούμενο μια νίκη; Τόσο μας ενδιαφέρει μια νίκη των δυο ή τριών 
κουκιών; Αυτό είναι το προαπαιτούμενο; Αυτό είναι το ζητούμενο;  

Δε μ’ ενδιέφερε ποια πρόταση θα περνούσε, έχουμε σαφή 
άποψη για τους Συλλόγου, όχι για το σύνολο της πρότασης. Και η άποψή μας 
ήταν συγκεκριμένη, αυτοί μπαίνουν, αυτοί δε μπαίνουν. Ποια η διαφορά; 
Είδατε να έχουμε επιδιώξει διακαώς καμία νίκη ή καμία ήττα;  

Αγαπητοί συνάδελφοι επειδή εδώ πέρα ανεβαίνει ο καθένας και 
λέει οτιδήποτε τον βολεύει, όταν τον βολεύει, ένα δεδομένο μας έχει μείνει, 
αρέσει δεν αρέσει: Θα προχωρήσουμε με βάση το καταστατικό, θ’ αφήσουμε 
τις εκκρεμότητες για να τις επιλύσουμε στο τέλος του συνεδρίου. Δεν έχουμε 
άλλη διαδικασία από το να τηρηθεί το καταστατικό. 

Εγώ λέω από την αρχή τήρηση του καταστατικού, δε λέω κάτι 
διαφορετικό. Εγώ δεν κάνω κωλοτουμπίτσες, δεν κάνω αναστροφές, δεν 
κάνω αναπροσαρμογές. Ό,τι έλεγε πρόπερσι το λέω και φέτος, ό,τι έλεγα την 
Κυριακή το είπα χθες, το λέω και σήμερα. Πού διαφοροποιηθήκαμε; Πέστε 
μου μια διαφοροποίηση που έχω!  

Θα πάμε με ζητούμενο τ’ άρθρα του καταστατικού, θα 
προχωρήσουμε τη συνεδριακή διαδικασία, οποιαδήποτε εκκρεμότητα έχουμε 
μπορούμε να την επιλύσουμε το βράδυ και δεν υπάρχει θέμα νικών ή ηττών. 
Και βεβαίως το Προεδρείο έχει υποχρέωση να είναι Προεδρείο του συνεδρίου.  

Αγαπητέ φίλε Στέφανε θα στο πω για πέμπτη φορά, αυτό 
αποδεικνύει το πόσο το Προεδρείο είναι μακριά από τη διαδικασία. Το 
Προεδρείο είναι Προεδρείο της συνέλευσης. Δεν είναι ούτε η απελθούσα 
Εκτελεστική Επιτροπή ούτε ο Μπαλασόπουλος ούτε ο Πολυμερόπουλος. 
Είστε Προεδρείο, παίρνετε την ευθύνη του Προεδρείου, δε ρωτάτε κανέναν. 
Και βεβαίως το Προεδρείο είναι Προεδρείο. Και ο Πρόεδρος του συνεδρίου 
είναι ο Πρόεδρος του συνεδρίου. 

Είναι ξεκάθαρα πράγματα. Άλλοι οι ρόλοι του Προέδρου, άλλοι 
του Προεδρείου και άλλοι του συνεδρίου. Τα έχουμε μπλέξει από χτες. Εάν 
θέλουμε να κάνουμε συνέδριο να ξεκαθαρίσουμε τους ρόλους. Και κυρίως το 
Προεδρείο θα πάρει την ευθύνη και ο Πρόεδρος θα πάρει την ευθύνη της 
διεξαγωγής του συνεδρίου.  

Διαφορετικά θα προχωρήσουμε όπως χθες, κάποιοι θα είναι 
ευχαριστημένοι διότι έκαναν συσπείρωση. Βέβαια, καλή ή συσπείρωση, αλλά 
το μέτρημα είναι την Πέμπτη. Και μη βιάζεστε αγαπητοί συνάδελφοι, κοντός 
ψαλμός αλληλούια, σήμερα είναι Τρίτη, εδώ θα είναι και η Πέμπτη. Πάμε 
λοιπόν με τήρηση του καταστατικού και ευθύνη του Προεδρείου να διεξαχθεί 
συνέδριο και όχι να γίνει αυτό το άρτσι μπούρτζι και λουλάς που έχει 
συνεχιστεί από χτες για να πάρουμε νίκες ή ήττες. 

Δε μας ενδιαφέρει η νίκη ή η ήττα, μας ενδιαφέρει να γίνει 
συνέδριο, να υπάρξει συνέδριο και να τελειώσει το συνέδριο. Ευχαριστώ 
πολύ.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ο συνάδελφος Πολυμερόπουλος θέλει πολιτική απόφαση για τις 
οικονομικές νομιμοποιήσεις. 
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(Διαλογικές συζητήσεις) 

Γ. ΤΣΟΥΝΗΣ: Συνάδελφοι εμείς βάλαμε στο συνέδριο την άποψή μας. Είπαμε 
ξεκάθαρα με βάση το καταστατικό ότι η διάταξη, η απόφαση η χθεσινή η 
δήθεν απόφαση η χθεσινή είναι όχι αντικαταστατική, όχι δεν υπήρχε απαρτία, 
όχι δεν είχε τη νομιμοποίηση του συνεδρίου, ήταν μια απαράδεκτη διαδικασία 
που κακώς ακολουθήθηκε από δημοκρατικές παρατάξεις.  

  Αυτό λοιπόν που εμείς βάζουμε σήμερα και το βάζουμε τώρα 
επί της διαδικασίας και νομίζω ότι πρέπει να είναι ξεκάθαρο, εμείς θέλουμε να 
βάλουμε στο Σώμα το εάν τελικά θα τηρηθεί το καταστατικό και θα τηρηθούν 
οι καταστατικές διατάξεις, το Σώμα θ’ αποφασίσει, ότι η νομιμοποίηση των 
συνέδρων γίνεται από τους οικονομικά τακτοποιημένους Συλλόγους, αν θ’ 
ακολουθήσουμε λοιπόν το καταστατικό ή όχι, στο Σώμα. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Υπάρχει ένα ζήτημα που θέλω να ενημερώσω. Έχουν κατατεθεί 
στο Προεδρείο δυο προτάσεις από τη Συνδικαλιστική Επιτροπή και από τη 
ΔΑΣ που θα σας πω σε λίγο αφού κάνει την τοποθέτησή του ο Βασίλης 
Πετρόπουλος για ένα λεπτό και υπάρχει ένα ζήτημα με συναδέλφους που 
έρχονται εκπροσωπώντας Συλλόγους σύνεδρους, οι οποίοι ζητούν το λόγο 
επί της διαδικασίας. Αυτό θα πρέπει να το αποφασίσουμε σε λίγο.  

Β. ΠΕΤΡΟΠΟΥΛΟΣ: Για να προχωρήσει η διαδικασία, πρέπει να κλείσει το 
θέμα της νομιμοποίησης. Καταστατικά, επειδή επιμένουν εδώ οι συνάδελφοι 
δε μπορεί χωρίς να έχει κλείσει το ζήτημα νομιμοποίηση να προχωρήσει ό,τι 
άλλο. Το λέμε από την προηγούμενη τοποθέτηση, το επαναλαμβάνουμε.  

  Εμείς βάζουμε από το βήμα αυτό τώρα ζήτημα καταμέτρησης 
απαρτίας του συνεδρίου και ψηφοφορία νομιμοποίησης των αντιπροσώπων.  

Θ. ΜΠΑΛΑΣΟΠΟΥΛΟΣ: Θέλω να ρωτήσω το συνάδελφο της ΔΑΣ, αν βάζει 
θέμα ένστασης απαρτίας, θα πρέπει να υπάρχει αίτημα 20 αντιπροσώπων 
νομιμοποιημένων, το συνέδριο αυτό να το διακόπτει για 3 ώρες κι 
επανέρχεται για να εξετάσει το ζήτημα που βάζει ο συνάδελφος Πετρόπουλος. 
Αν βάζει τέτοιο θέμα, να τοποθετηθεί.  

(Διαλογικές συζητήσεις) 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Καταστατική διάταξη είναι συνάδελφοι. Το καταστατικό το λέει 
αυτό, αν τίθεται θέμα ένστασης απαρτίας χρειάζεται αυτό. Είναι το άρθρο 18.  

(Διαλογικές συζητήσεις) 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Συνάδελφοι σας ενημερώνω ότι έρχονται συνεχώς αιτήματα 
Συλλόγων οι οποίοι θέλουν να τοποθετηθούν για το θέμα. Το Προεδρείο θα 
εξετάσει και θα σας ανακοινώσει σε λίγο, αφού λήξει αυτό το θέμα.  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ: Συνάδελφοι, το καταστατικό είναι σαφέστατο, δε μπορεί 
κανένας να ψηφίσει εφ' όσον δεν έχει εξοφλήσει τις συνδρομές του. Θέλουμε 
να κάνουμε ένα συνέδριο που να έχει ουσία, να έρθουν οι συνάδελφοι από 
την Περιφέρεια να βγάλουν τα προβλήματα που έχουν σ’ ένα πλαίσιο 
διεκδίκησης ή να φάμε την ημέρα μας επί της διαδικασίας και επί 
προσωπικού; 

  Εγώ νομίζω ότι πρέπει να προχωρήσουμε. Εάν θέλετε οι 
συνάδελφοι που οφείλουν να συμμετέχουν στην ψηφοφορία και στη 
διαδικασία χωρίς να πληρώσουν, εγώ παρακαλώ από την Ομοσπονδία, 
θέλουμε τα χρήματα του Συλλόγου, των υπαλλήλων Βάρης, Βούλας, 
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Βουλιαγμένης πίσω. Τα θέλουμε πίσω τώρα! Να τελειώνει το παραμύθι, να 
τελειώνει η κοροϊδία. Δεν πάει άλλο, να προχωρήσει το συνέδριο!  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ο Βασίλης Πετρόπουλος θέλει μια διευκρίνιση μόνο για την 
πρότασή του. Μια διευκρίνιση μισό δευτερόλεπτο. 

(Διαλογικές συζητήσεις) 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Υπάρχουν αρκετοί συνάδελφοι σύνεδροι οι οποίοι έχουν έρθει 
και ζητούν το λόγο επί της διαδικασίας. Το Προεδρείο εκτιμά ότι μπορεί να 
δοθούν από 2 λεπτά σε κάθε Σύλλογο. 

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: (Τοποθέτηση εκτός μικροφώνου)  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Δε θα δώσουμε το λόγο στους συναδέλφους που έχουν θέμα 
διαδικαστικό; Ζητάνε οι συνάδελφοι επί της διαδικασίας. αυτό λέω. Θα 
δώσουμε το λόγο; 

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Είναι άλλη διαδικασία, μπορούν να βάλουν θέμα μετά, αφού 
τηρηθεί το πρακτικό και δοθούν οι κάρτες, έχουν δικαίωμα να βάλουν θέμα για 
ν’ ανακληθούν οι σύνεδροι. Γιατί δεν υπάρχει μόνο γι’ αυτούς θέμα, υπάρχει 
για άλλους δυο Συλλόγους που ο Ταμίας της Ομοσπονδίας δέχεται το 
διακανονισμό τους. Είναι θέμα, είναι ζήτημα μετά.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Αν δε συμφωνήσουμε θα το βάλουμε στο Σώμα συνάδελφοι, αν 
δε συμφωνήσουμε σαν Προεδρείο για να προχωρήσουν οι διαδικασίες, θα το 
βάλουμε στο Σώμα για ν’ απεμπλακούμε απ’ αυτή τη διαδικασία.  

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Πρόεδρε, το Προεδρείο είναι ανίκανο για συνέδριο. Εγώ θα 
κάνω μομφή, είστε ανίκανοι να κάνετε συνέδριο. Θα κάνω πρόταση μομφής.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Να κάνετε μομφή.  

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Δώστε μας το λόγο. Θέλω το λόγο να κάνω μομφή.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Επειδή μπαίνουν από συναδέλφους ζητήματα μομφής για το 
Προεδρείο, αν δε συμφωνήσει το Προεδρείο σε μια διαδικασία που θα 
εξασφαλίζει και την άποψη… 

(Διαλογικές συζητήσεις) 

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Δώστε το λόγο να μιλάνε οι σύνεδροι και διαβουλευτείτε μέχρι 
αύριο. Κάντε διαβούλευση στο Προεδρείο μέχρι αύριο αλλά δώστε το λόγο να 
μιλάνε οι εκπρόσωποι των Συλλόγων. Δε γίνεται διαφορετικά.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Το Προεδρείο κατά πλειοψηφία προτείνει να μη μιλήσουν οι 
Σύλλογοι, να μη μιλήσουν οι εργαζόμενοι.. 

(Διαλογικές συζητήσεις) 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Επί της διαδικασίας εμείς προτείναμε να μιλήσουν οι 
συνάδελφοι για 2 λεπτά έκαστος από τους ομιλητές που έχουν συγκεντρωθεί 
εδώ επί της διαδικασίας και αν δεν υπάρχει συμφωνία μεταξύ μας, να μπει σε 
ψηφοφορία στο Σώμα το ποια διαδικασία θ’ ακολουθήσουμε. 

  Οι συνάδελφοι του Προεδρείου οι τρεις δηλώνουν ότι πρέπει να 
δοθούν κάρτες στους εργαζομένους με βάση τη χθεσινή απόφαση του 
συνεδρίου και αν τεθεί θέμα μετά να μπει θέμα ανάκλησής τους και να τις 
ξαναπάρουμε. Εγώ σαν Πρόεδρος του συνεδρίου θεωρώ ότι είναι αδιανόητο 
σε μια διαδικασία που οι επικεφαλής των παρατάξεων κατανάλωσαν όλον 
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αυτό το χρόνο, να μη δώσουμε επί της διαδικασίας το λόγο για 2 λεπτά στον 
κάθε σύνεδρο, στον κάθε ομιλητή και να λήξει το θέμα εκεί.  

  Είναι απλό, δημοκρατικό και άμεσο. Όλα τ’ άλλα θα 
δημιουργήσουν και θα πυροδοτήσουν εντάσεις που καταλαβαίνουμε όλοι το 
πού θα καταλήξει το συνέδριο.  

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Πρόεδρε εν ολίγοις, το Προεδρείο πλειοψηφικά αποφάσισε να 
εφαρμοστεί η χθεσινοβραδινή απόφαση, να δοθούν οι κάρτες και να 
συνεχίσουμε. Αν είχε γίνει αυτό, ήδη τώρα θ’ ακούγαμε τοποθετήσεις 
συναδέλφων.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Συμφωνεί η πλειοψηφία, να δοθούν οι κάρτες..  

(Διαλογικές συζητήσεις) 

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ: Υπάρχει ζήτημα συνάδελφοι. Επειδή εδώ υπάρχει ένας 
συγκεκριμένος διακανονισμός και επειδή υπάρχουν άλλα δυο Σωματεία τα 
οποία ο Ταμίας της Ομοσπονδίας του έχουν προτείνει διακανονισμό και το 
δέχτηκε, δε μπορούμε στους μεν να λέμε ότι δε γίνεται διακανονισμός και 
στους άλλους γίνεται διακανονισμός.  

  Το Προεδρείο αποφάσισε κατά πλειοψηφία, να προχωρήσει η 
διαδικασία, η χθεσινοβραδινή έχει κλείσει, να δοθούν οι κάρτες και από κει και 
πέρα όσοι σύνεδροι θέλουν να βάλουν θέμα απονομιμοποίησης των 
συγκεκριμένων συνέδρων, φυσικά και θα το βάλουν θέμα και να μιλήσουν 
όλοι. Δεν αποκλείει κανένας κανέναν. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Έχει ζητήσει το λόγο για ένα λεπτό επί των προτάσεων ο 
Πρόεδρος της Εκτελεστικής. 

Θ. ΜΠΑΛΑΣΟΠΟΥΛΟΣ: Συνάδελφοι δε χρειάζεται κανένας εκνευρισμός. Εγώ 
θα πω μια συγκεκριμένη πρόταση.  

  Κάνω έκκληση στους Συλλόγους που θέλουν το λόγο, παρ’ ότι 
έπρεπε να τον πάρουν, να κάνουν μια παραχώρηση, να καθίσουν κάτω και να 
παρακαλέσω το Προεδρείο να βάλει σε ψηφοφορία την πρόταση που έκανε ο 
Γενικός Γραμματέας αν θα τηρήσουμε το καταστατικό ή όχι. Απλά πράγματα. 
Από κει και πέρα δεν υπάρχει καμία άλλη λογική. ΄ 

  Υπάρχει συγκεκριμένη πρόταση στη διαδικασία ψηφοφορίας. 
Παρακαλώ το Προεδρείο να προχωρήσει αμέσως χωρίς καμία άλλη 
διαδικασία.  

(Διαλογικές συζητήσεις) 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Συνάδελφοι θα είχαμε τελειώσει. Έχει μπει θέμα κι έχει 
κατατεθεί πρόταση για το αν θα ψηφίσουμε ότι θ’ ακολουθήσουμε τις 
καταστατικές διαδικασίες γιατί κάποιοι θεωρούν ότι χτες δεν ήταν καταστατική 
η διαδικασία αυτή. Επί της διαδικασίας τώρα λοιπόν εάν σου δώσω το λόγο, 
θα πρέπει να τον πάρουν κι άλλοι συνάδελφοι το λόγο, οι οποίοι τον έχουν 
ζητήσει.  

  Επί της διαδικασίας λοιπόν, εάν αποφασίσει το Προεδρείο ότι 
επί της διαδικασίας θα δώσουμε το λόγο σε όποιον τον έχει ζητήσει, δεν έχω 
κανένα θέμα.  

(Διαλογικές συζητήσεις) 
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ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Έχει μπει η πρόταση στο Σώμα ν’ αποφασίσει το Σώμα εάν θ’ 
ακολουθήσουμε καταστατικές διαδικασίες ή όχι. Εάν θ’ αποφασίσουμε δηλαδή 
αν θα τηρήσουμε το καταστατικό ή όχι. Επ' αυτού η πρώτη κουβέντα θα είναι 
αυτή. Το θέμα στην ψηφοφορία θα μπει τώρα, θα λήξει αυτό και μετά 
συζητάμε.  

(Διαλογικές συζητήσεις) 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Να πάρουν κάρτες όλοι οι συνάδελφοι που νομιμοποιήθηκαν 
χτες.  

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Υπενθυμίζω ότι πριν από την πρόταση για ψηφοφορία.. 

(Διαλογικές συζητήσεις) 

Θ. ΜΠΑΛΑΣΟΠΟΥΛΟΣ: Όλο το προηγούμενο χρονικό διάστημα θέλαμε μέσα 
από διαδικασίες του συνεδρίου να υπάρξει μία συμφωνία και να κάνουμε ένα 
συνέδριο που θα λειτουργήσει. Σε αυτό το πλαίσιο και η πρότασή μας ήταν 
για διαπαραταξιακό Προεδρείο χωρίς αυτό να εκφράζει τις πλειοψηφίες που 
υπάρχουν.  

  Επειδή κάποιοι που δεν έχουν τη νομιμοποίηση των 
εργαζομένων χρησιμοποιούν το Προεδρείο τροχοπέδη στη λειτουργία του 
συνεδρίου, καταθέτω πρόταση μομφής στο Προεδρείο.  

(Διαλογικές συζητήσεις) 

Β. ΠΟΛΥΜΕΡΟΠΟΥΛΟΣ: Συνάδελφοι είναι πρωτοφανές να λέμε ότι θα γίνει 
ψηφοφορία αν τηρείται ή όχι το καταστατικό. Το καταστατικό τηρείται και δε 
μπορεί καμία απόφαση συνέλευσης να το αναιρέσει! Επειδή στραβά τα είπε ο 
Μπαλασόπουλος, καταθέτουμε κοινή πρόταση μομφής στο Προεδρείο; Δε 
μπορεί να λειτουργήσει το Προεδρείο;  

  Διακόπτεται κάθε άλλη διαδικασία, μπαίνει πρόταση μομφής και 
γίνεται ψηφοφορία επί της πρότασης μομφής.  

(Διαλογικές συζητήσεις) 

Θ. ΜΠΑΛΑΣΟΠΟΥΛΟΣ: Συνάδελφοι για να μην τα ισοπεδώσουμε όλα, μετά 
την πρόταση μομφής το Προεδρείο κατεβαίνει κάτω και αναλαμβάνει το 
Προεδρείο της Εκτελεστικής Επιτροπής για την εκλογή νέου Προεδρείου.  

(Διαλογικές συζητήσεις) 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Συνάδελφοι, σύμφωνα με τις διαδικασίες και σε ό,τι με αφορά, 
μετά την πρόταση μομφής εγώ ως Πρόεδρος του συνεδρίου δεν έχω κανένα 
λόγο να βρίσκομαι εδώ. αναλαμβάνει την πρόταση μομφής να τη διεξάγει στο 
Σώμα το Προεδρείο της Εκτελεστικής Επιτροπής.  

(Διαλογικές συζητήσεις) 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Το Προεδρείο έκανε καλά τη δουλειά του, συνέχισε το συνέδριο 
και με αντιδημοκρατικές διαδικασίες προσπαθείτε να το πετάξετε.  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ: Έγινε πρόταση μομφής, το Προεδρείο αποχωρεί, δεν υπάρχει 
άλλο Σώμα να κάνει τη διαδικασία, από κει και πέρα θ’ ακολουθηθούν οι 
καταστατικές διατάξεις.  

(Διαλογικές συζητήσεις) 

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Το μόνο όργανο που είναι εκλεγμένο από το σου είναι το 
Προεδρείο.. Είναι απερχόμενη η Εκτελεστική Επιτροπή. Δε θα μας δίνει 
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εντολές τώρα. Ν’ αναλάβουν ξανά τις θέσεις ξανά του Προεδρείου κι αν θέλει 
κάποιος να παραιτηθεί να το πει ανοιχτά. Το κάναμε μαγαζάκι εδώ; 
Τελείωσαν αυτά..  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ: Συνάδελφοι υπενθυμίζω ότι το Προεδρείο ορίστηκε με 
ομόφωνη απόφαση του συνεδρίου. Δε μπορεί ν’ απομακρυνθεί με μια απλή 
πρόταση μομφής. Πρέπει να υπάρξει εκ νέου ψηφοφορία. Αλλιώς 
καταθέτουμε πρόταση μομφής κατά της Εκτελεστικής και κατεβαίνει. Δεν πάει 
έτσι. Να υπάρξει νέα απόφαση.  

(Διαλογικές συζητήσεις) 

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ: Ν’ ανέβει το Προεδρείο για να διαχειριστεί την πρόταση 
μομφής.  

Θ. ΜΠΑΛΑΣΟΠΟΥΛΟΣ: Συνάδελφοι να συντομεύσουμε τη διαδικασία. Ξεκινά 
η διαδικασία συζήτησης της πρότασης μομφής.  

  Πρόταση μομφής προβλέπεται στα όργανα και το Προεδρείο. 
Από τη μεριά τη δική μου και του συναδέλφου Πολυμερόπουλου, πρόταση 
μομφής προβλέπεται στα όργανα…. 

(Διαλογικές συζητήσεις) 

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Η συγκρότηση του Προεδρείου ήταν παράνομη. Το Προεδρείο 
είναι τριμελές. Άρα λοιπόν, επειδή βάζετε τέτοια ζητήματα, όλη η χθεσινή 
διαδικασία είναι παράνομη.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Να καταθέσετε ένσταση. Ένσταση καταθέστε να εξεταστεί. Όχι 
εδώ. Συνάδελφοι αν η διαδικασία του Προεδρείου ήταν παράνομη, πρέπει να 
κατατεθεί ένσταση και να εξεταστεί. Όχι έτσι.. 

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Συνάδελφοι παρακαλώ πολύ όσοι είναι σύνεδροι να έχουν τα 
καρτελάκια στα χέριά τους. Ποιοι είναι υπέρ της πρότασης μομφής του 
Προεδρείου;  

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Δε βάζει την πρόταση στο Σώμα ο Πρόεδρος της Ομοσπονδίας. 
Υπάρχει Προεδρείο. Η διαδικασία που κάνει ο Πρόεδρος της Ομοσπονδίας 
είναι παράνομη.  

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Υπερψηφίστηκε η πρόταση μομφής του Προεδρείου. 
Προχωράμε στην εκλογή νέου Προεδρείου. Προτάσεις για τριμελές 
Προεδρείο.  

(Διαλογικές συζητήσεις) 

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Το Προεδρείο πρέπει να καθαιρεθεί από το Σώμα.  

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Προτείνουμε το Γιάννη Κασκαμτσή, το Στέφανο Σαβόπουλο και 
το Γιώργο Μαγιάκο. Να προτείνουν και οι άλλοι..  

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Αμφισβητούμε το αποτέλεσμα, να γίνει ψηφοφορία με 
ψηφοδέλτια.  

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Υπερψηφίστηκε η πρόταση μομφής. Αν δεν υπάρχει άλλη 
πρόταση προχωράμε στην εκλογή νέου Προεδρείου. Ποιοι ψηφίζουν την 
πρόταση για Κασκαμτσή, Σαβόπουλο και Μαγιάκο;  

 

Διεξάγεται ψηφοφορία δι’ ανατάσεως της χειρός 
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ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Εκλέγεται νέο Προεδρείο ο Σαβόπουλος, ο Κασκαμτσής και ο 
Μαγιάκος. Να πάρουν τις θέσεις τους.  

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Η Επιτροπή δεν είναι απερχόμενη; Έχεις καταπατήσει τα πάντα!  

(Διαλογικές συζητήσεις) 

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Εκλέγονται ως Προεδρείο οι συνάδελφοι Σαβόπουλος, 
Κασκαμτσής και Μαγιάκος. Να πάρουν θέση στο Προεδρείο. Θέλουμε και δυο 
Γραμματείς του συνεδρίου, χωρίς δικαίωμα ψήφου. Προτείνω την Ευαγγελία 
Τσατσούλη και το Νίκο Ανδριόπουλο. Ποιοι ψηφίζουν υπέρ;  

 

Διεξάγεται ψηφοφορία δι’ ανατάσεως της χειρός 

 

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Υπερψηφίστηκε η πρόταση. Να έρθουν ο Ανδριόπουλος και η 
Τσατσούλη στο Προεδρείο. Το λόγο έχει το Προεδρείο του συνεδρίου, να 
προχωρήσει τις διαδικασίες, ξεκινώντας από την πρώτη ημέρα.  

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Επί της διαδικασίας βάζουμε μια πρόταση: Να γίνει ψηφοφορία 
και καταμέτρηση εμπιστοσύνης στο Προεδρείο που εκλέχθηκε την 
προηγούμενη μέρα. Είστε υποχρεωμένοι να το κάνετε.  

(Διαλογικές συζητήσεις – Συνθήματα) 

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Συνάδελφοι είμαστε σε διαδικασία ψηφοφορίας. Παρακαλώ, 
γίνεται ενδεικτική ψηφοφορία. 

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Με ποιο Σώμα; Πρώτα να συζητηθεί η πρόταση και μετά. ποιοι 
ψηφίζουν την πρόταση του Νίκου Αδαμόπουλου;  

 

 Διεξάγεται ψηφοφορία δι’ ανατάσεως της χειρός 

 

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Η πρόταση που ψηφίστηκε ήταν εμπιστοσύνης στο 
προηγούμενο Προεδρείο. Άρα το Προεδρείο στη θέση του.  

(Διαλογικές συζητήσεις) 

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Το νέο Προεδρείο δεν έχει την πλειοψηφία του Σώματος. Δεν 
υπάρχει εμπιστοσύνη στο Προεδρείο. 

  Ποιοι ψηφίζουν την πρόταση του Αδαμόπουλου;  

 

Διεξάγεται ψηφοφορία δι’ ανατάσεως της χειρός 

 

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Κανένας. Να έρθει το Προεδρείο πάλι να ξεκινήσει.  

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Συνάδελφοι είναι άκυρη η διαδικασία, βάζουμε ζήτημα 
καταμέτρησης και τοποθέτησης. Είστε υποχρεωμένοι. Καταμέτρηση για να 
δούμε και ποιο είναι το Σώμα. Καταμέτρηση.  

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Συνάδελφοι η παραίτηση του Προέδρου συμπαρασύρει και το 
Προεδρείο για να ξέρετε. Η παραίτηση του Προέδρου συμπαρασύρει και το 
Προεδρείο. Το ξέρετε, είστε Πρόεδροι Συλλόγων, το ξέρετε ότι η παραίτηση 
συμπαρασύρει το Προεδρείο. Δεν το ξέρετε; Γιατί δεν το ξέρετε; Εγώ 
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συμφωνώ με το Γιώργο, πρέπει να γίνουν τοποθετήσεις αν θέλετε επί της 
διαδικασίας αλλά η παραίτηση Προέδρου το συμπαρασύρει.  

  Από κει και πέρα μπορούμε να βρούμε μια λύση, όπως πάμε 
ούτε ψηφοφορία θα γίνει ούτε θα προχωρήσει καμία διαδικασία.  

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Παρακαλώ το Προεδρείο που εκλέχθηκε να έρθει επάνω και να 
δώσει το λόγο.  

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Χωρίς να ξέρουμε τ’ αποτελέσματα της ψηφοφορίας μομφής, 
χωρίς να μας τ’ ανακοινώσει κανένας, δε μπορεί το Προεδρείο το 
προηγούμενο….  

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Η διαδικασία είναι παράνομη.  

(Διαλογικές συζητήσεις) 

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Ζητάμε να γίνει ψηφοφορία για τη μομφή κατ' αρχήν και μετά για 
τη συγκρότηση καινούργιου.  

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Έχουμε καταθέσει ένσταση επί της ψηφοφορίας. Χωρίς 
καταμέτρηση είναι πραξικόπημα και διορισμός 

(Διαλογικές συζητήσεις) 

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Εγώ συνάδελφοι θέλω να τοποθετηθώ διότι αυτό το Προεδρείο 
δεν είναι νόμιμο για να ζητήσω το λόγο.  

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Αποφάσισε το Σώμα αν είναι νόμιμο ή όχι.  

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Δεν το ζήτησε από το Προεδρείο. Διότι το Προεδρείο αυτό δεν 
είναι νόμιμο. Πρώτο θέμα. Δεύτερο θέμα:  

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Συνάδελφοι θα παρακαλούσα η κα Τσίπρα η οποία πληρώνεται 
από την Ομοσπονδία να μη λειτουργεί ως σύμβουλος μιας παράταξης; Θα 
παρακαλούσα να φύγει η κα Τσίπρα από κει. Δε μπορεί να λειτουργεί και να 
συμβουλεύει παράτυπα για τις διαδικασίες που γίνονται και να νομιμοποιεί τις 
διαδικασίες. Θα παρακαλούσα να φύγει από κει! 

  Δεύτερον: Όταν μπαίνει θέμα μομφής, δε σημαίνει ότι το 
Προεδρείο φεύγει από τη θέση του, πρέπει να καταψηφιστεί για να φύγει.  

(Διαλογικές συζητήσεις) 

Ν. ΤΡΑΓΚΑΣ: Επειδή εγώ αναγνωρίζω το Προεδρείο θέλω να πω στο Γιώργο 
αλλά και στην παράταξη που δώσαμε τη μάχη εναντίον των μνημονίων, ότι η 
δική μας παράταξη αλλά και όλες οι παρατάξεις που έδωσαν τη μάχη, πράξεις 
νομοθετικού περιεχομένου, εμείς το λέμε παράνομο, πραξικόπημα κ. Χαρίση! 
Γι’ αυτά τα πραξικοπήματα μιλάς; 

  Συνάδελφοι και συναδέλφισσες, έχει έρθει η ώρα να 
συζητήσουμε για το συνέδριο. Θέλουμε να φύγουμε από την αίθουσα για να 
μη συζητήσουμε. Έχουμε να συζητήσουμε πολλά για το 2012 έως το 2015 
που ήμαστε στην πρώτη γραμμή της μάχης και κερδίσαμε όλες αυτές τις νίκες 
που κάναμε όλοι μαζί!  

  Θέλουν να διαλύσει το συνέδριο και να φύγουν. Εμείς δε φύγαμε 
διότι εμείς δεν πήραμε γραμμή σε δυο συνέδρια ν’ αποχωρήσουμε από το 
συνέδριο. Δεν κάναμε κωλοτούμπα, είμαστε εδώ, είμαστε παρόντες και θα 
νικήσουμε και θα πούμε τις απόψεις μας! 
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ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ: Το λόγο έχει ο Γενικός Γραμματέας της Ομοσπονδίας για τη 
νομιμοποίηση συνέδρων και έλεγχο της απαρτίας.  

ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: Σε σύνολο 212 Συλλόγων έφεραν πρακτικά 175 Σύλλογοι. 33 
Σύλλογοι δεν έστειλαν πρακτικά και 2 έκαναν εκλογές εκτός της περιόδου που 
προβλέπει το καταστατικό.  

  Ως εκ τούτου συνάδελφοι η εισήγηση προς το συνέδριο είναι οι 
Σύλλογοι οι οποίοι παρά το ότι ενημερώθηκαν και είχαν όλο το χρονικό 
διάστημα μπροστά τους να ξανακάνουν εκλογές, έχουν ενημερωθεί και 
εγγράφως, δεν το έκαναν. Ως εκ τούτου η πρόταση προς το Σώμα είναι οι δυο 
Σύλλογοι ν’ αποκλειστούν.  

  Επιπλέον υπήρχαν δυο Σύλλογοι για τους οποίους υπήρχε μια 
εκκρεμότητα. Η πρώτη ήταν για το Σύλλογο Ικαρίας Φούρνων ο οποίος 
ζήτησε από το Πρωτοδικείο Σάμου να οριστεί δικαστικός αντιπρόσωπος όπως 
προβλέπει το καταστατικό. Το Πρωτοδικείο Σάμου ενημέρωσε ότι δεν είχε τη 
δυνατότητα να ορίσει δικαστικό αντιπρόσωπο.  

  Στη συνέχεια ο Σύλλογος σύμφωνα με τα στοιχεία που 
υπάρχουν μέχρι τώρα, όριζε από μόνος του δικηγόρο ο οποίος και 
παρευρέθηκε στις εκλογές διαδικασίες. Σύμφωνα με τις σχετικές διατάξεις 
πρέπει προκειμένου να δύναται να παραστεί δικηγόρος αντί για δικαστικό, 
αυτό μπορεί να το κάνει μόνο με έγγραφό του το Πρωτοδικείο Σάμου. 

  Μέχρι λοιπόν να έρθει σχετικό τέτοιο έγγραφο από το 
Πρωτοδικείο, η πρόταση είναι ότι ο Σύλλογος δε νομιμοποιείται. Επίσης 
υπάρχει ένα έγγραφο για το Σύλλογο του Δήμου Ασπροπύργου. Εκεί υπάρχει 
μια διαφωνία, μια επισήμανση του Συλλόγου του Περιφερειακού Ελευσίνας – 
Ασπροπύργου κτλ., ότι ψήφισαν 11 άτομα και στη μία περίπτωση και στην 
άλλη. 

  Σύμφωνα με υπεύθυνη δήλωση και των 11 την οποία έχουν 
καταθέσει και στο Πρωτοδικείο και είναι σε γνώση του Σώματος, ουδέποτε 
αυτοί οι συνάδελφοι ψήφισαν για Π.Ο.Ε. - Ο.Τ.Α. στο Σύλλογο τον 
Περιφερειακό. Ως εκ τούτου η πρόταση στο Σώμα είναι να νομιμοποιηθεί ο 
Σύλλογος του Ασπροπύργου… 

(Διαλογικές συζητήσεις) 

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ: Συνάδελφοι θα δώσουμε το λόγο στους επικεφαλής των 
παρατάξεων για 3 λεπτά επί της διαδικασίας.  

Β. ΓΚΙΤΑΚΟΣ: Το λόγο τον παίρνουμε δικαιωματικά και όχι από ένα 
Προεδρείο που δεν αναγνωρίζουμε τη διαδικασία εκλογής του. Να μας πουν 
ποια ψηφοφορία, ποιο αποτέλεσμα καθαίρεσε το προηγούμενο Προεδρείο 
ακριβώς: Υπέρ, κατά, λευκά. Και να μας πουν ποια διαδικασία υπέρ, κατά, 
λευκά έφερε αυτό το Προεδρείο.  

  Επίσης θα προχωρήσει η διαδικασία ,ένα - ένα τα Σωματεία που 
θέλουν να περάσουν, να γίνει συζήτηση.  

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Επειδή όπως είπε και ο συνάδελφος Πετρόπουλος, το λόγο δεν 
τον παίρνουμε από το Προεδρείο αλλά τον παίρνουμε μόνοι μας γιατί το 
Προεδρείο είναι μούφα αυτή τη στιγμή, δεν υπάρχει κανένα αποτέλεσμα, θα 
τον παίρνουμε μόνοι μας το λόγο από δω και πέρα. Η πρώτη ενέργεια που 
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πρέπει να γίνει είναι να πάρουν όλοι οι συνάδελφοι που νομιμοποιήθηκαν 
χτες από το Προεδρείο και από το συνέδριο τις κάρτες τους.  

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Συνάδελφοι, ο Γραμματέας της Ομοσπονδίας συνεχίζει και λέει 
ψέματα. Εκπρόθεσμα Σωματεία είναι τρία: Σωματείο Δήμου Αθηναίων, 
εκλογές 22. Αντικαταστατικό. Μέχρι χτες έλεγαν για πολιτική απόφαση. 
δεύτερο, αποκρύψανε τα πρακτικά από το Σωματείο Πύργου. Τρίτο: Δεν 
υπάρχει αποτέλεσμα καμιάς ψηφοφορίας αλλά αυθαίρετος πραξικοπηματικός 
διορισμός.  

  Το Προεδρείο χτες εκλέχθηκε. Αν θέλουν να υπάρχει ψηφοφορία 
μομφής να γίνει καταμέτρηση κανονικά.  

Β. ΠΟΛΥΜΕΡΟΠΟΥΛΟΣ: Απευθύνομαι στο Γιώργο Χαρίση. Ξέρεις πολύ 
καλά ότι η κατάθεση πρότασης μομφής δεν αφορά το πρόσωπο, αφορούσε τη 
διαδικασία. Εγώ δε θέτω πρόταση μομφής για κανένα από τα 5 άτομα 
προσωπικά, τα οποία ήταν στο Προεδρείο. Είναι εξαιρετικοί συνάδελφοι και 
ιδιαίτερα αν θέλετε και για το Στέφανο και για τον Κασκαμτσή που μας αφορά 
ιδιαίτερα αλλά και για κανέναν εκ των 5 δεν είναι προσωπικό το ζήτημα.  

  Είναι εξαιρετικοί συνάδελφοι, είναι σοβαροί συνάδελφοι, τους 
σέβομαι και τους υπολήπτομαι. Μπήκε θέμα όσον αφορά πρόταση μομφής 
για τη διαδικασία που ακολουθήθηκε. Και βεβαίως έχουμε δικαίωμα εφ' όσον 
εκτιμούμε τα πρόσωπα και ζητάμε ν’ αλλάξει η διαδικασία να προτείνουμε 
οποιοδήποτε πρόσωπο θέλουμε, είτε ήταν στο Προεδρείο είτε δεν ήταν. Το 
ξέρετε πολύ καλά. Αυτό είναι το ένα. Και αυτό κάναμε. 

  Το δεύτερο: Αγαπητοί συνάδελφοι, για την Αθήνα δεν υπήρχε 
κανένα πρόβλημα. Αν θέλετε να ψάχνετε να βρείτε κάτι για να πείτε μπορείτε 
να το κάνετε. Και χτες σας είπα, έχετε προβλήματα; Βάλτε το εδώ πέρα, είναι 
για να το ψηφίσουμε. Αλλά ξέρετε πολύ καλά ότι η Αθήνα είναι 
νομιμοποιημένη, η Αθήνα έχει πάρει κάρτες, η Αθήνα θα ψηφίσει, η Αθήνα 
είναι μέλος του συνεδρίου.  Σας αρέσει δε σας αρέσει το ίδιο μας κάνει εν τέλει.  

  Για τον Ασπρόπυργο δεν έχουμε καμία αμφιβολία εάν υπάρχουν 
εδώ πέρα συνάδελφοι οι οποίοι θεωρούν ότι υπάρχει ζήτημα, εγώ ό,τι είπα 
χθες το ίδιο λέω και σήμερα. Εάν υπάρχει ζήτημα ν’ αφαιρέσουμε τον έναν εκ 
των τεσσάρων. Εάν δεν υπάρχει ζήτημα, εάν έχει γίνει ο έλεγχος, να 
νομιμοποιηθεί. Για τα υπόλοιπα Σωματεία δεν αλλάζουμε κατά κεραία, δεν 
αλλάζουμε το παραμικρό απ’ ό,τι είπα στη χθεσινή ομιλία, απ’ ό,τι είπαμε στο 
Γενικό Συμβούλιο. 

  Δεν έχουμε κανένα λόγο ν’ αλλάξουμε. Ό,τι είπαμε ισχύει. Γιατί 
τα λέμε για τρίτη φορά; Εάν θέλετε να κωλυσιεργήσετε κάντε το αλλά είναι 
κρίμα 530 σύνεδροι ν’ ακούν πέντε άτομα ν’ ανακυκλωνόμαστε εδώ πέρα σα 
να είμαστε ο Τιραμόλα του μικροφώνου και να μην τους αφήνουμε να 
μιλήσουν. Έχουν δικαίωμα να μιλήσουν, έχουν δικαίωμα να εκφράσουν 
άποψη και όχι ν’ ακούν μονίμως διαδικαστικά θέματα.  

  Εγώ συνάδελφοι καλώ το Προεδρείο να συνεχίσει τη διαδικασία. 
Δεν πάει άλλο, πρέπει να μιλήσουν..  

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Συγνώμη, πώς καθορίζεται το Προεδρείο μπορείτε να μας 
εξηγήσετε; Όταν μπαίνει μομφή πώς καθορίζεται; Δε μας απάντησε σ’ 
επανειλημμένες ερωτήσεις, συνεχίζει να είναι εκεί και να νομιμοποιεί 
παράνομες… 
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ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Μια διευκρινιστική από το Γραμματέα της Ομοσπονδίας σε 
σχέση με το Δήμο… 

(Διαλογικές συζητήσεις) 

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Συμπληρωματικά συνάδελφοι, απευθύνομαι στο Σώμα, ν’ 
ακούσει. Ας διαφωνείτε. Μην προσπαθείτε με φωνές να καλύψετε το λόγο των 
άλλων. Αυτό σημαίνει ότι έχετε αδυναμία. Θ’ αφήσετε να μιλήσω, ν’ ακουστώ 
γιατί έχετε μια τακτική..  

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: (Τοποθέτηση εκτός μικροφώνου)  

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Συμπληρωματικά απευθύνομαι στο Σώμα. Θέλει λίγη προσοχή, 
εδώ είμαστε συνέδριο, κανείς όντως δεν πρέπει να φύγει, υπάρχει μια 
παρελκυστική τακτική, πάλι εδώ να γίνει μια διαδικασία να κουραστεί το Σώμα 
για να φύγει.  

  Συμπληρωματικά ως προς το Σωματείο Πύργου που κατέθεσε, 
Ανδρίτσαινας, Κρεστένων, που έχει καταθέσει αίτηση εγγραφής νέου 
Συλλόγου στην Ομοσπονδία… 

(Διαλογικές συζητήσεις) 

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Η εισήγηση λοιπόν είναι: Είναι δυο Σύλλογοι που έχουν 
ξεχωριστό μητρώο. Οι συνάδελφοι έστειλαν χαρτί που λέει, παρ’ ότι έφεραν 
μια διαδικασία την οποία προφανώς με την απειρία τους δεν την πρόσεξαν κι 
έφεραν εγγραφή ενός Συλλόγου, δυο Συλλόγων που προέρχεται από 
συνένωση, προφανώς είναι απειρία, η εισήγηση της Επιτροπής 
Νομιμοποίησης και του Γραμματέα θεωρώ με τη συζήτηση που είχαμε κάνει, 
απευθύνομαι και στους άλλους, είναι το Σωματείο αυτό να νομιμοποιηθεί και 
να πάρει κάρτα.  

Β. ΓΚΙΤΑΚΟΣ: Μπαίνει πρόταση ψηφοφορίας προς το Σώμα για τη 
νομιμοποίηση των αντιπροσώπων έτσι όπως κατατέθηκε η πρόταση. 
Ανακοινώνω ότι θ’ ακολουθήσει διακοπή του συνεδρίου για τις 5 η ώρα το 
απόγευμα.  

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Έχω ζητήσει το λόγο κατ’ επανάληψη. Δεν είναι διαδικασία αυτή!  

Γ. ΓΚΙΤΑΚΟΣ: Υπάρχουν 30 συνάδελφοι εδώ.  

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Δε μπορείς να δίνεις το λόγο όποτε θέλεις κι όπου θέλεις.  

Γ. ΓΚΙΤΑΚΟΣ: Μπαίνει η πρόταση ψηφοφορίας των νομιμοποιημένων 
αντιπροσώπων σύμφωνα με την εισήγηση του Γραμματέα. Μπαίνει θέμα. 
ποιοι ψηφίζουν υπέρ της νομιμοποίησης;  

(Διαλογικές συζητήσεις) 

Γ. ΓΚΙΤΑΚΟΣ: Πέρασε η εισήγηση του Γραμματέα για τη νομιμοποίηση των 
αντιπροσώπων. Διακόπτουμε για τις 5 το απόγευμα.  

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Θέλουμε να γίνει καταμέτρηση της ψηφοφορίας… 

(Διαλογικές συζητήσεις) 

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Το διαλύσατε!  

Γ. ΓΚΙΤΑΚΟΣ: Κάνετε λάθος, πρότεινα διαδικασία να μιλήσουν όλοι.  

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Το πρόγραμμα των εργασιών μιλάει για διακοπή στις 2 η ώρα. 
Ποιος αποφάσισε αυθαίρετα να διακοπεί το συνέδριο; Ποιος; Το διαλύετε 
σκοπίμως. Ο καθαιρεμένος Πρόεδρος διέκοψε το συνέδριο. Έχουμε 
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πρόγραμμα εργασιών μέχρι τις 2 η ώρα.. Αυτοί που φέρατε για να μιλήσουν, 
σηκώνονται και φεύγουν.. 

  Συνεχίζεται η διαδικασία σύμφωνα με το πρόγραμμα και τις 
προτάσεις που έκαναν οι παρατάξεις. Δεν αναγνωρίζουμε το Προεδρείο που 
υπάρχει εδώ το οποίο δεν είναι εκλεγμένο νόμιμα, δεν έχει καμία δικαιοδοσία, 
δεν αναγνωρίζεται από κανέναν. Είναι διορισμένο από τους εγκάθετους του 
εργοδοτικού συνδικαλισμού. Αυτά τα παιχνίδια τελείωσαν. Επειδή δε σας 
πιάνουν τ’ αποτελέσματα σηκώνεστε και φεύγετε. Και κόπτεστε για τους 
συναδέλφους που θέλουν να μιλήσουν. Να καθίσουν να μιλήσουν για τα 
προβλήματα.. Συνάδελφοι, δε φεύγει κανένας..  

Γ. ΓΚΙΤΑΚΟΣ: Διακόπτουμε για τις 5 το απόγευμα.  

 

ΛΗΞΗ ΕΡΓΑΣΙΩΝ ΠΡΩΙΝΗΣ ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗΣ





ΠΑΝΕΛΛΗΝΙΑ ΟΜΟΣΠΟΝΔΙΑ ΕΡΓΑΖΟΜΕΝΩΝ  

 

ΟΡΓΑΝΙΣΜΩΝ ΤΟΠΙΚΗΣ ΑΥΤΟΔΙΟΙΚΗΣΗΣ 

 

43ο ΤΑΚΤΙΚΟ ΣΥΝΕΔΡΙΟ 

 

ΤΡΙΤΗ 28 ΑΠΡΙΛΙΟΥ 2015 

 

2η ΗΜΕΡΑ 

ΑΠΟΓΕΥΜΑΤΙΝΗ ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ  

 

      ΠΡΟΕΔΡΟΣ Π.Ο.Ε. - Ο.Τ.Α.: Θ. ΜΠΑΛΑΣΟΠΟΥΛΟΣ  

      ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ ΣΥΝΕΔΡΙΟΥ: 

      ΠΡΟΕΔΡΟΣ:     Σ. ΣΑΒΒΟΠΟΥΛΟΣ  

      ΜΕΛΗ:      Μ. ΚΑΤΣΟΥΡΟΣ 

         Τ. ΕΥΣΤΑΘΙΟΥ 

         Ι. ΚΑΣΚΑΜΤΖΗΣ 

         Α. ΣΙΜΟΣ  

 

Θ. ΜΠΑΛΑΣΟΠΟΥΛΟΣ: Συνάδελφοι λίγο την προσοχή σας: Σε 3 λεπτά 
ξεκινά η ψηφοφορία για την Εφορευτική Επιτροπή. Είναι από τώρα μέχρι τις 6 
περίπου. Θέλει ταυτότητα και κάρτα αντιπροσώπου. Εκεί που νομιμοποιήθηκε 
η Περιφέρεια εκεί ψηφίζετε, εκεί που νομιμοποιήθηκε η Περιφέρεια Αττικής 
εκεί ψηφίζετε, σιγά-σιγά πάμε να ψηφίσουμε προκειμένου να γίνει η εκλογή 
της Εφορευτικής Επιτροπής. 

  Είναι, όπως έχουμε συμφωνήσει, 5 τακτικοί 5 αναπληρωματικοί 
και προχωράμε συνάδελφοι.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Συνάδελφοι καλησπέρα. Να ξεκινήσουμε τις εργασίες μας. 
Ολοκληρώθηκε η διαδικασία της ψηφοφορίας της Εφορευτικής Επιτροπής, 
ό,τι είναι ανακοινώσιμο θα ειπωθεί σε λίγο.  

  Συνεχίζουμε τις εργασίες μας με το Πρόγραμμα Δράσης και τον 
Οικονομικό Προϋπολογισμό. Έχει ζητήσει το λόγο ο Πρόεδρος της 
Εκτελεστικής Επιτροπής.  

Θ. ΜΠΑΛΑΣΟΠΟΥΛΟΣ: Συνάδελφοι, σύμφωνα με το πρόγραμμα θα 
εισηγηθώ τον Απολογισμό Δράσης, θεωρώ ότι είναι πολυτέλεια να ξαναπώ τα 
ίδια και να χάσουμε χρόνο, νομίζω θα συνεχίσουμε με το Πρόγραμμα Δράσης.  

  Υπάρχει μια πρωτοβουλία από μένα, από το συνάδελφο Βασίλη 
Πετρόπουλο, από το συνάδελφο Βασίλη Γκιτάκο, το Βασίλη Πολυμερόπουλο 
και από το Νίκο Αδαμόπουλο ο οποίος στο τέλος αποχώρησε, προκειμένου 
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να βοηθήσουμε όλοι στο να ολοκληρωθούν οι εργασίες του συνεδρίου χωρίς 
κανένα πρόβλημα.  

  Υπάρχει μια ακόμα συνάντηση στις 7 η ώρα και πιστεύω 
επιστρέφοντας, έχω την ελπίδα ότι θα ξεπεράσουμε όλα τα προβλήματα που 
μας ταλανίζουν τις δυο μέρες και μπορώ να πω με ευθύνη και όλων μας και 
τη δική μου και όποιος θέλει να πάρει την ευθύνη.. Παράκληση να 
προχωρήσουμε, σε λίγο θα ξανασυναντηθούμε για να βρούμε λύση, αλλιώς 
εδώ είστε εσείς, το Σώμα, ν’ αποφασίσετε.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Συνάδελφοι μια υπενθύμιση μόνο. Για τη διευκόλυνση των 
εργασιών, όποιοι συνάδελφοι μπορούν να καταθέσουν στο Προεδρείο, 
υπάρχουν ήδη γύρω στους 15 μέχρι τώρα, δελτίο εγγραφής ομιλητών για τις 
εργασίες που θα ξεκινήσουν στις 9 το πρωί. Ήδη υπάρχουν, στη διάρκεια του 
Απολογισμού και του Προγράμματος Δράσης νομίζω το Προεδρείο μπορεί να 
δέχεται αυτές τις αιτήσεις των ομιλητών.  

  Το λόγο έχει ζητήσει ο Νίκος Αδαμόπουλος.  

Ν. ΑΔΑΜΟΠΟΥΛΟΣ: Συνάδελφοι, για να έχει επίγνωση το Σώμα όλων, 
πραγματικά ο συνάδελφος Μπαλασόπουλος πήρε μια πρωτοβουλία 
συνεννόησης για να γίνει συνέδριο επί της ουσίας αλλά δεν καταλήχθηκε 
τίποτα. Εμείς δε θεωρούμε καμία διαδικασία που σταμάτησε από χθες από 
δω και πέρα νόμιμη, υπάρχουν αποφάσεις από χθες του συνεδρίου, υπήρχε 
Προεδρείο το οποίο πραξικοπηματικά καθαιρέθηκε, δε νομιμοποιούμε καμία 
διαδικασία, ούτε της Εφορευτικής Επιτροπής εάν δεν υπάρχει συνεννόηση με 
αρχές και καταστατικά κριτήρια εδώ και τώρα. Από δω και πέρα έχουμε τις 
ενστάσεις μας.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Το λόγο έχει ο συνάδελφος Τσούνης.  

Γ. ΤΣΟΥΝΗΣ: Λοιπόν συνάδελφοι, θεωρώ ότι μπαίνουμε στην ουσία αυτού 
του συνεδρίου. Θ’ αναφερθώ στο Πρόγραμμα Δράσης το οποίο είναι και η 
εισήγηση της Εκτελεστικής Επιτροπής, για την καινούργια διοίκηση που εσείς 
θα επιλέξετε, για την επόμενη τριετία.  

(Διαλογικές συζητήσεις) 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Συνάδελφοι, όπως πληροφορείται τώρα το Προεδρείο, στις 7 θα 
διακοπεί το συνέδριο, υπάρχει στις 7 συνάντηση των πολιτικών παρατάξεων. 
Είναι απόφαση των πολιτικών παρατάξεων που ήρθε στο Προεδρείο.  

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: (Τοποθέτηση εκτός μικροφώνου)  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Είναι συνέδριο όπως το ξέρουμε όλοι.  

(Διαλογικές συζητήσεις) 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Διακόπτονται οι εργασίες από τώρα μέχρι τις 7.10 συνάδελφοι.  

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Αυτό που γίνεται αυτές τις μέρες είναι προσβολή για όλους μας. 
Εάν θέλουμε να γίνει συνέδριο, θα πρέπει τουλάχιστον επί της διαδικασίας ν’ 
ανοίξει κατάλογος και όσοι συνάδελφοι σύνεδροι θέλουν το λόγο να μιλήσουν. 
Το ζητήσαμε από χθες, δυστυχώς το Προεδρείο με παρελκυστικές τακτικές. 
Αυτό πρέπει να σταματήσει.  

(Διαλογικές συζητήσεις) 

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Η Συνδικαλιστική Ανατροπή να μείνει μέσα.  

Κλειστά πρακτικά 
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ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Συνάδελφοι σύμφωνα με τη διαδικασία που ανακοινώθηκε στο 
Προεδρείο, έληξε η συνεδρίαση των επικεφαλής των παρατάξεων. 

  Θα πάρουν όλοι οι επικεφαλής των παρατάξεων το λόγο, δεν 
ξέρω πόσος χρόνος είναι εκείνος ο οποίος είναι ικανοποιητικός, 3 λεπτά ή 5. 
Πρώτος θα πάρει το λόγο ο Πρόεδρος της Εκτελεστικής Επιτροπής.  

Θ. ΜΠΑΛΑΣΟΠΟΥΛΟΣ: Συνάδελφοι πήρα μια πρωτοβουλία από το μεσημέρι 
μετά τη διακοπή ώστε οι επικεφαλής των παρατάξεων να συναντηθούμε και 
να μπορέσουμε ν’ αλλάξουμε λίγο την εικόνα και την κατάσταση στο 
συνέδριο. Πρώτος εγώ είπα ότι υπήρξαν λάθη, υπήρξαν προβλήματα, που δε 
βοηθούν κατ' αρχήν τη δική μας εικόνα, τη δική σας που ήρθατε εδώ να 
συζητήσουμε τα προβλήματα και κυρίως τους εργαζομένους στην Τοπική 
Αυτοδιοίκηση.  

  Συζητήσαμε στις 5 η ώρα που βρεθήκαμε και μείναμε σύμφωνοι 
ότι στις 7 η ώρα, αφού δε μπορώ ούτε εγώ, ούτε ο Γκιτάκος ούτε ο 
Πολυμερόπουλος ούτε ο Πετρόπουλος.. 

(Διαλογικές συζητήσεις) 

Θ. ΜΠΑΛΑΣΟΠΟΥΛΟΣ: Όσο και να γελάτε, εμάς δε μας παίρνει κανένας 
τηλέφωνο να μας πει τι θα κάνουμε, θα κάνουμε ό,τι πούμε εμείς. Χαίρομαι 
που χαμογελάμε και είναι καλό αυτό.  

  Πριν λίγο λοιπόν τελείωσε η διαδικασία, δε συμφωνήσαμε, ν’ 
ακούσετε όμως γιατί δε συμφωνήσαμε, παρά το ότι από τη μεριά τη δική μου 
που εκπροσωπώ τη Συνδικαλιστική Ανατροπή και από τη μεριά του 
συναδέλφου Βασίλη Πολυμερόπουλου υπήρξε μία μεγάλη υποχώρηση. Ποια 
είναι αυτή;  

  Πρώτον, στο ζήτημα των οικονομικά τακτοποιημένων, 
προτείναμε ο Σύλλογος της Κέρκυρας, μ’ ενημέρωσε ο Πρόεδρος ότι έχουν 
μαζέψει κάποια χρήματα τα οποία αύριο το πρωί θα είναι 1.000 ευρώ, τα 
καταθέτουν, νομιμοποιούνται. Ο Σύλλογος της Λειβαδιάς, μου είπε ο Ταμίας, 
ο Αντώνης Μιχαήλ ότι κάτι έχουν μαζέψει, τα καταθέτουν, νομιμοποιούνται. Ο 
Σύλλογος Λουτρακίου – Περαχώρας, νομιμοποιείται.  

(Διαλογικές συζητήσεις) 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Σας παρακαλώ συνάδελφοι, λίγη υπομονή, θα τ’ ακούσετε όλα.  

Θ. ΜΠΑΛΑΣΟΠΟΥΛΟΣ: Δε νομιμοποιούνται οι Σύλλογοι που έχουν 
οικονομικά προβλήματα και είναι άλλοι 3. Είναι η Φυλή, είναι η Κεφαλονιά και 
η Ζάκυνθος. Αυτό διότι τόσο η Φυλή όσο και η Κεφαλονιά όσο και η 
Ζάκυνθος, όλο το προηγούμενο χρονικό διάστημα άσκησαν μια τέτοια 
πρακτική που δεν είχαν καμία διάθεση. Ειδικά η Κεφαλονιά, εξαπάτησε δυο 
φορές την Ομοσπονδία.  

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: (Τοποθέτηση εκτός μικροφώνου)  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Συναδέλφισσα σε παρακαλώ..  

Θ. ΜΠΑΛΑΣΟΠΟΥΛΟΣ: Την Κεφαλονιά την είχαμε διαγράψει το 2013. Πριν 
ένα χρόνο επειδή δεν εφαρμοζόταν η συλλογική σύμβαση, οι συνάδελφοι εκεί, 
νομίζω ήταν η Τσιμάρα Σταματούλα στην προσωρινή Διοίκηση, έστειλαν ένα 
χαρτί στην Ομοσπονδία και το έβαλα στο Γενικό Συμβούλιο και παρά το ότι 
διαφωνούσε η πλειοψηφία των συναδέλφων, πήραμε εμείς την απόφαση και 
είπαμε, να δώσουμε τη βεβαίωση. 



ΠΑΝΕΛΛΗΝΙΑ ΟΜΟΣΠΟΝΔΙΑ ΕΡΓΑΖΟΜΕΝΩΝ ΟΡΓΑΝΙΣΜΩΝ ΤΟΠΙΚΗΣ ΑΥΤΟΔΙΟΙΚΗΣΗΣ 

 

 104 

  Έδωσαν τότε 500 ευρώ και είχαν δεσμευτεί ότι κάθε μήνα θα 
δίνουν. Από τότε μέχρι σήμερα δεν έχουν δώσει ένα ευρώ. Και αυτό 
συνάδελφοι είναι γιατί κοροϊδεύουν όλους τους υπόλοιπους, εμάς. Το ίδιο και 
η Ζάκυνθος. Κάθε μήνα ο Πρόεδρος εκεί, «αύριο τα βάζω, και αύριο τα 
βάζω», είχα καταντήσει, πώς παίρνουν από τις εταιρείες που όταν χρωστάτε 
σας λένε «θα έρθω εκεί, θα σου κάνω» κτλ., έτσι είχα καταντήσει. Δεν έδωσε.  

  Το ίδιο και η Φυλή. Η Φυλή επί 6 χρόνια δεν έχει δώσει ένα 
ευρώ.  

(Διαλογικές συζητήσεις) 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Συνάδελφοι μη διακόπτετε, θα πάρετε το λόγο, θα μιλήσει ο 
επικεφαλής σας. Μη διακόπτετε. 

Θ. ΜΠΑΛΑΣΟΠΟΥΛΟΣ: Απ’ τη μεριά των συναδέλφων της Φυλής που 
μεταφέρθηκε από τον Ταμία για ν’ ακούσετε κι εδώ κι άλλα παράλογα, σας 
δώσαμε 11, αύριο το πρωί θα σας δώσουμε άλλα 5, αλλά «επειδή για μας δε 
δίνετε τόσον καιρό στην ΑΔΕΔΥ, θα μας αφαιρέσετε αυτά τα λεφτά. Άρα σας 
χρωστάμε 5». 

(Διαλογικές συζητήσεις) 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Μη διακόπτετε συνάδελφοι. 

Θ. ΜΠΑΛΑΣΟΠΟΥΛΟΣ: Σε παρακαλώ Βέτα, δεν είσαι σύνεδρος…  

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Ναι, αλλά είναι ΑΔΕΔΥ.  

Θ. ΜΠΑΛΑΣΟΠΟΥΛΟΣ: Τι πάει να πει αυτό το πράγμα; Συνέδριο της Π.Ο.Ε. 
- Ο.Τ.Α. είναι. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Συνάδελφοι μη διακόπτετε. Θα σε παρακαλέσω, δεν είσαι 
εκπρόσωπος στο συνέδριο, δεν είσαι αντιπρόσωπος συνάδελφε, σεβάσου 
λίγο τη διαδικασία.. Ας μιλήσει ο επικεφαλής σας, το ίδιο είναι. Σεβαστείτε λίγο 
τη διαδικασία..  

Θ. ΜΠΑΛΑΣΟΠΟΥΛΟΣ: Και λέμε εμείς, για να δείτε συνάδελφοι: Το 2009 και 
συνάδελφοι της ΔΑΣ και του ΠΑΜΕ ξέρουμε καλά, η Σύρος ψήφισε στα Χανιά 
και μετά εξαφανίστηκε, χρωστάει 10.000. Εμείς δε δίναμε γι’ αυτούς την 
εισφορά μας στην ΑΔΕΔΥ; Από πού θα τα πάρουμε; Έτσι είναι. Άλλοι μας 
κοροϊδεύουν αλλά αυτοί που συνεχίζουν έχουν υποχρέωση. Άλλο τώρα είναι, 
αυτό βρήκαμε;  

  Η πρότασή μας ήταν αυτά τα τρία Σωματεία, αλλά για κάποιους 
η Φυλή είναι κόκκινη γραμμή. Αλλά κι εμείς συνάδελφοι, και τουλάχιστον 
μιλάω για την παράταξή μας, κάναμε 10 βήματα πίσω. Αυτοί δε θέλουν να 
κάνουν ένα βήμα πίσω.  

  Δεύτερο: Για το ζήτημα του Προεδρείου, βάζουν θέμα να 
επανέλθει το Προεδρείο. Εμείς δεν έχουμε κανένα πρόβλημα να επανέλθει το 
Προεδρείο όπως προβλέπει το καταστατικό για να μην έχουμε προβλήματα, 
να είναι τριμελές το Προεδρείο, ο Πρόεδρος από τη Συνδικαλιστική Ανατροπή, 
το άλλο μέλος από τη ΔΑΣ, το τρίτο μέλος από τη ΔΑΚΕ και δυο Γραμματείς 
οι οποίοι δε θα μπορούν ανά πάσα στιγμή να παίρνουν το μικρόφωνο ή να 
λένε «είμαστε πλειοψηφία 3-2 ή 2-3 ή οτιδήποτε». Συμφωνούμε..  

  Εμείς θέλουμε να υπάρχει Προεδρείο, εμείς δε θέλουμε να 
είμαστε χύμα στο κύμα. Θέλουμε να υπάρχει Προεδρείο. Εσύ έχεις άλλη 
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λογική Παναγιωτόπουλε. Θέλουμε να έχει Προεδρείο. Τι να κάνουμε δηλαδή; 
Θα βάλουμε ας πούμε τις Αγωνιστικές Κινήσεις που εκπροσωπούν το ένα 
εκατοστό στους συνέδρους και στους αντιπροσώπους, θα είναι ισότιμη με την 
ψήφο της Συνδικαλιστικής Ανατροπής που μέχρι προχθές είχε το 50%.  

  Αυτή είναι η δημοκρατία σας; Όταν θα κάνουμε αυτή τη 
δημοκρατία, τότε θα το κάνετε.  

(Διαλογικές συζητήσεις) 

Θ. ΜΠΑΛΑΣΟΠΟΥΛΟΣ: Και το τρίτο: Είπαμε ότι οι νομιμοποιήσεις 
ολοκληρώθηκαν, Φωκίδα και Άγιος Νικόλαος δε νομιμοποιούνται, ο Σύλλογος 
της Αθήνας έχει νομιμοποιηθεί όπως νομιμοποιήθηκε και ο Πύργος κτλ. και τα 
υπόλοιπα Σωματεία. Αυτό ήταν. Να σας πω, γιατί το ξέχασα και δεν τα έχω 
σημειώσει, ότι σήμερα το πρωί, από τα Σωματεία που είχαμε πρόβλημα 
οικονομικό και μας έλεγαν χτες, άλλα τρία Σωματεία έβαλαν λεφτά. Νομός 
Ημαθίας, Κρέσταινα και Άγιος Νικόλαος.  

  Δηλαδή το πρόβλημά μας είναι η Φυλή. Κι εμείς λέμε, αν 
πραγματικά θέλουμε συνέδριο, αν δε θέλουμε σκοπιμότητες παραταξιακές οι 
οποίες έχουν μόνο στο πίσω μέρος του μυαλού τους τα ψηφαλάκια, να 
συμφωνήσουμε. Σε διαφορετική περίπτωση συνάδελφοι ισχύει ό,τι 
αποφάσισε το πρωί το συνέδριο.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Το λόγο έχει ο Βασίλης Πολυμερόπουλος.  

Β. ΠΟΛΥΜΕΡΟΠΟΥΛΟΣ: Αγαπητοί συνάδελφοι, έγινε μια προσπάθεια για να 
γίνει συνέδριο. φτάσαμε στο παρά πέντε, μπορούσαμε να είχαμε 
συμφωνήσει, στο παρά πέντε φτάσαμε για να συμφωνήσουμε. Έγινε εφ’ ενός 
μεν ένα συνειδητό σαμποτάρισμα, ξεκάθαρες κουβέντες και μια εμμονή από 
μια παράταξη σ’ ένα συγκεκριμένο ζήτημα.  

  Συμφωνήσαμε ότι δε μπορεί να κάνουν οι μισοί πέντε βήματα 
πίσω και οι άλλοι κανένα. Δε γίνεται. Δεν επιδιώξαμε να κάνουμε από δυόμισι 
βήματα. Ας κάνουμε κάποιοι τρία βήματα ή τέσσερα, αλλά κάποιοι πρέπει να 
κάνουν κι ένα βήμα πίσω. Νομίζω είναι η απλή λογική, η καθημερινή λογική. 
Δε μπορεί να είναι το ίδιο η Κέρκυρα με τη Φυλή. Δεν είναι το ίδιο πράγμα. 

  Είπαμε να μπει η Κέρκυρα μέσα, είναι λογικό να μπει. Το λέω 
από χτες για την Κέρκυρα. Και ό,τι λέω κατ’ ιδίαν, δεν το ανατρέπω εγώ. 
Έπρεπε να συμφωνούμε με την Κέρκυρα. Συμφωνούμε και για τη Λειβαδιά. 
Δε μ’ ενδιαφέρει, είχα διαφωνίες αλλά να μπει η Λειβαδιά μέσα για να 
φτάνουμε κάπου. Και το Λουτράκι να μπει μέσα. Από κει και πέρα υπάρχει η 
Ζάκυνθος που απ’ ό,τι φαίνεται δεν τίθεται ζήτημα, υπάρχει η Κεφαλονιά που 
απ’ ό,τι λέει ο Ταμίας και ο Γραμματέας της Ομοσπονδίας κάνουν συνέχεια 
κωλοτούμπες και υπάρχει το θέμα της Φυλής που έχει κολλήσει. 

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: (Τοποθέτηση εκτός μικροφώνου)  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Σε παρακαλώ συναδέλφισσα!  

Β. ΠΟΛΥΜΕΡΟΠΟΥΛΟΣ: Τα πάντα έχουν κολλήσει…  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Γνωστό το θέμα της Κεφαλονιάς πέντε χρόνια τώρα..  

Β. ΠΟΛΥΜΕΡΟΠΟΥΛΟΣ: Υπάρχει ένας Σύλλογος που κολλήσαμε. Δε 
μπορούμε να κάνουμε πίσω. Δεν είμαι λογιστής να μου λένε στις 6 η ώρα ότι 
οφείλει 15.000, στις 7 η ώρα οφείλει 10.000, στις 7.20 οφείλει 9.600.. 
Οικονομικά σπούδασα, αλλά λογιστής δεν έγινα ποτέ.. Ας μας πει πόσα θέλει 
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και ας μας πει πώς βρίσκει τα λεφτά χτες, 10.00,0, στις 6 η ώρα 5.000, στις 7 
η ώρα άλλες 3.000; Μπαταχτσήδες είμαστε εδώ πέρα ή κάνουμε το λογιστικό 
γραφείο που αυξομειώνει τα έσοδα και τα έξοδα;  

  Γιατί συνάδελφοι, επαναλαμβάνω, το ζήτημα είναι ότι αν δε 
νομιμοποιηθούν οι τρεις Σύλλογοι όπως είπα προηγουμένως δε μπορούμε να 
πάμε παραπέρα.  

  Δεύτερον: αν συμφωνήσουμε στους Συλλόγου εμείς δε βάζουμε 
ζήτημα Προεδρείου αρκεί να υπάρξει μια δέσμευση τιμής για ένα πενταμελές 
Προεδρείο ότι θα είναι Προεδρείο κι ότι θα μπορεί να λειτουργήσει ως 
Προεδρείο και δε θα είναι ένα όργανο ανάσχεσης των λειτουργιών. Για να 
διευκολύνουμε τη διαδικασία.  

  Τρίτον: Δεν καλύπτουμε αγαπητοί συνάδελφοι καμία μαϊμουδιά..  

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: (Τοποθέτηση εκτός μικροφώνου)  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Όχι τη δική σου που την έχεις κάνει στάση ζωής…  

Β. ΠΟΛΥΜΕΡΟΠΟΥΛΟΣ: Οπουδήποτε υπάρχει πρόβλημα να το ξαναδούμε. 
Σας το είπαμε, όπου υπάρχει πρόβλημα…  

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: (Τοποθέτηση εκτός μικροφώνου)  

Β. ΠΟΛΥΜΕΡΟΠΟΥΛΟΣ: Δε σε κατηγόρησε κανένας ποτέ για υπερβολική 
σοβαρότητα. Μην επιδιώκεις τώρα να το κάνω εγώ. Δε μπορώ να το κάνω, 
είναι έξω από μένα. Οποιοσδήποτε έχει ή βάζει ζήτημα για οποιονδήποτε 
Σύλλογο εμείς το συζητάμε. Και για τον Πειραιά, το συζητάμε αν υπάρχει 
διπλοψηφία ή μαϊμουδιά. Για οποιονδήποτε άλλο Σύλλογο το συζητάμε. Για 
τον Ασπρόπυργο εάν υπάρχει πρόβλημα το ξανασυζητάμε παρ’ ότι έχει 
νομιμοποιηθεί ο Ασπρόπυργος. Παρ’ ό,τι έχει νομιμοποιηθεί να το 
συζητήσουμε.  

  Δε συζητάμε βεβαίως ούτε για τη Φωκίδα ούτε για τον Άγιο 
Νικόλαο. Δε συζητάμε ούτε για την αξιοπρέπειά μας, να κάνουμε δέκα 
κωλοτούμπες για να συμφωνήσουν κάποιοι. Δε θέλουν να συμφωνήσουν, 
θέλουν να σαμποτάρουν το συνέδριο; Δε μπορούμε να τους πείσουμε. Διότι 
στις 8 η ώρα αγαπητοί συνάδελφοι εμείς έχουμε παράταξη στον ημιώροφο και 
θ’ αποχωρήσουμε και απ’ ό,τι φαίνεται συνέδριο δε θα κάνουμε με ευθύνη 
σας.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ο συνάδελφος Βασίλης Πετρόπουλος έχει το λόγο.  

Β. ΠΕΤΡΟΠΟΥΛΟΣ: Αγαπητοί συνάδελφοι το είπαμε και το πρωί, θέλουμε να 
γίνει συζήτηση, ωστόσο ακούστε τώρα, δε μπορούμε και ν’ ανεχθούμε αυτό το 
όργιο μεθοδεύσεων και νοθειών και πραξικοπημάτων το οποίο ζούμε σ’ αυτό 
το συνέδριο. Δεν υπάρχει περιθώριο να το ανεχτούμε. Και ενημερώνουμε και 
αυτούς που τα οργανώνουν, ότι τα Σωματεία, οι σύνεδροι είναι σε θέση, έχουν 
τα μέσα να τ’ ακυρώσουν. Να το λάβουν πολύ σοβαρά υπ' όψιν τους.  

  Τώρα, όσον αφορά τη συνάντηση, ακούστε: Στη συνάντηση 
αυτή εμείς πήγαμε με τη βούληση των συνέδρων από τη χθεσινή συνεδρίαση 
και συνέχιση του συνεδρίου στην οποία 6 Σωματεία νομιμοποιήθηκαν σε 
σχέση με τις οικονομικές τους οφειλές και σ’ αυτά τα Σωματεία εμείς δε 
μπορούμε τώρα ν’ ανοίξουμε θέμα μη νομιμοποίησης λόγω των οφειλών ούτε 
να μπούμε σε παζάρια να μου δώσεις την Περσία, να σου δώσω το Ιράν.  
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  Δεύτερον: Αυτό το Προεδρείο είναι δημιούργημα του παραπάνω 
Προεδρείου, δεν είναι προϊόν της βούλησης των συναδέλφων που στην αρχή 
του ψήφισαν ένα αντιπροσωπευτικό Προεδρείο απ’ όλες τις παρατάξεις, 
όπως γίνεται όλα τα χρόνια στο συνέδριο της Π.Ο.Ε. - Ο.Τ.Α. Και μ’ αυτή την 
έννοια, δεν αποδεχόμαστε την ύπαρξη αυτού του Προεδρείου ούτε το 
νομιμοποιούμε. 

  Τέλος, για τις νομιμοποιήσεις, όσοι συνάδελφοι θέλουν να 
γίνουν δεκτά Σωματεία με 11 διπλοψηφίσαντες, με έναν να το κάνουν, με γεια 
τους με χαρά τους. Εμείς δε μπορούμε να μπούμε στη διαδικασία να 
νομιμοποιηθούν αυτά τα Σωματεία. Ο μόνος λόγος για τον οποίο γίνεται, είναι 
για τα κουκιά που όλοι εδώ τώρα είπαν ότι δεν τους ενδιαφέρουν και είναι 
υπεράνω και όλοι οι αποκλεισμοί είναι για λόγους σκοπιμότητας.  

  Τέλος αγαπητοί συνάδελφοι, έχουμε καταθέσει τρεις ενστάσεις 
επί της διαδικασίας στον Πρόεδρο αυτής της δημοκρατικής εκλογής, όπως 
θέλετε να λέτε, ο οποίος αρνείται να παραλάβει τρεις ενστάσεις από μια 
παράταξη. Το λέω να γραφτεί στα πρακτικά  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κάνεις λάθος συνάδελφε, λες ψέματα. Υπογραφή παραλαβής 
δεν υπάρχει πουθενά, σε καμία διαδικασία. Έχετε καταθέσει τρεις προτάσεις, 
τις έχω, δε χρειάζεται να μου τις δώσεις, μας τις έχετε δώσει.. 

(Διαλογικές συζητήσεις) 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Δήλωση υπογραφής και μετάνοιας εκεί που ξέρετε τόσα χρόνια! 
Έχετε καταθέσει στο συνέδριο και τις έχουμε. Ζητήματα τέτοια, θα τα 
συζητήσουμε αύριο το πρωί.  

  Και σας θυμίζω ότι χάριν του καταστατικού, έχετε στείλει κόσμο 
σ’ εξορίες, έχετε στείλει σε διαγραφές κι έχετε πάρει ανθρώπινες ζωές..  

Κλειστά πρακτικά 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Συνάδελφοι διακόπτεται το συνέδριο για αύριο στις 9 η ώρα το 
πρωί.  

 

ΛΗΞΗ ΕΡΓΑΣΙΩΝ 2ης ΗΜΕΡΑΣ





ΠΑΝΕΛΛΗΝΙΑ ΟΜΟΣΠΟΝΔΙΑ ΕΡΓΑΖΟΜΕΝΩΝ  

 

ΟΡΓΑΝΙΣΜΩΝ ΤΟΠΙΚΗΣ ΑΥΤΟΔΙΟΙΚΗΣΗΣ 

 

43ο ΤΑΚΤΙΚΟ ΣΥΝΕΔΡΙΟ 

 

ΤΕΤΑΡΤΗ 29 ΑΠΡΙΛΙΟΥ 2015 

 

3η ΗΜΕΡΑ 

ΠΡΩΙΝΗ ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ  

 

      ΠΡΟΕΔΡΟΣ Π.Ο.Ε. - Ο.Τ.Α.: Θ. ΜΠΑΛΑΣΟΠΟΥΛΟΣ  

      ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ ΣΥΝΕΔΡΙΟΥ: 

      ΠΡΟΕΔΡΟΣ:     Σ. ΣΑΒΒΟΠΟΥΛΟΣ  

      ΜΕΛΗ:      Μ. ΚΑΤΣΟΥΡΟΣ 

         Τ. ΕΥΣΤΑΘΙΟΥ 

         Ι. ΚΑΣΚΑΜΤΖΗΣ 

         Α. ΣΙΜΟΣ  

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ξεκινάμε τη διαδικασία με τον Ταξιάρχη Αποστόλη. 

Α. ΤΑΞΙΑΡΧΗΣ: Καλημέρα σε όλους. Επιτέλους σήμερα που ξεκινάμε σε 
αυτό το Συνέδριο να μπορούμε να μιλήσουμε και οι εργαζόμενοι από την 
επαρχία. Πέρασαν δυο μέρες, έγιναν αυτά που έγιναν στο Συνέδριο, τα οποία 
δεν άρεσαν σε κανέναν, ο ρόλος του Συνεδρίου είναι να ερχόμαστε να λέμε τις 
απόψεις μας, να γίνεται ένας γόνιμος διάλογος και μέσα από αυτή τη 
διαδικασία να καταλήγουμε σε ασφαλή συμπεράσματα για να δούμε πως θα 
αγωνιστούμε από εδώ και πέρα. 

Πρέπει να δούμε το 2012 μέχρι το 2015 που ήταν η θητεία αυτού 
του Συνεδρίου που μεσολάβησαν τα τρία χρόνια, θα πρέπει να δούμε σε ποια 
κατάσταση ήμασταν και που βρισκόμαστε τώρα.  

Όλη αυτή την χρονική περίοδο δεχτήκαμε πραγματικά σαν 
εργαζόμενοι στην Τοπική Αυτοδιοίκηση ένα μεγάλο πλήγμα στα εργασιακά 
μας δικαιώματα.  Να σας θυμίσω επιλεκτικά ότι τα κυριότερα προβλήματα 
που αντιμετωπίσαμε ήταν οι διαθεσιμότητες και οι απολύσεις των ΙΔΑΧ 
Ιδιωτικού Δικαίου Αορίστου Χρόνου των ΔΕ στην αρχή, μετά περάσαμε στην 
κατάργηση δυο ολόκληρων Υπηρεσιών της Δημοτικής Αστυνομίας και των 
σχολικών φυλάκων και στο τέλος είχαμε το Νόμο 4250/2014 για την 
αξιολόγηση και τον επανέλεγχο των συμβάσεων. 

Όλο αυτό το χρονικό διάστημα αντιμετωπίσαμε αυτή την 
κατάσταση χρησιμοποιώντας όλες τις μορφές πάλης που διαθέταμε: από 
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καταλήψεις των Δήμων, από απεργιακές κινητοποιήσεις, από στάσεις 
εργασίας, χρησιμοποιήσαμε όποια μορφή μας δινόταν η δυνατότητα να 
αξιοποιούμε είτε σε τοπικό επίπεδο σε κάθε Σύλλογο, αλλά είτε και σε 
πανελλαδικό ακολουθώντας τα βήματα της Ομοσπονδίας. 

Όπου υπήρχε σθεναρή αντίσταση πραγματικά υπήρχαν και τα 
αντίστοιχα αποτελέσματα. Όπου δεν υπήρχε καθόλου αντίδραση, τα 
αποτελέσματα τα γνωρίζετε. Για πρώτη φορά στην Ελλάδα, δεν ξέρω αν στο 
παρελθόν έχει γίνει κάτι τέτοιο, πρώτη φορά δεν ισχύει νόμος ο 4250, ο νόμος 
αυτός καταργήθηκε στην πράξη και καταργήθηκε γιατί η αντίδραση που 
υπήρχε συνολικά από τους εργαζόμενους στην Τοπική Αυτοδιοίκηση αλλά 
βάζοντας σε αυτό το τριπάκι και τους αιρετούς με αποφάσεις και τις 
παρεμβάσεις που κάναμε στα Δημοτικά Συμβούλια όλων των Δήμων τότε αν 
θυμάστε, έτσι ώστε να υπάρχουν θετικές αποφάσεις στήριξης του δίκαιου 
αιτήματός μας. 

Επί της ουσίας αυτός ο νόμος ενώ ισχύει πραγματικά δεν 
εφαρμόζεται, αυτό πραγματικά είναι μια επιτυχία και μια νίκη την οποία 
κάναμε. Έστω και μικρή, αλλά είναι νίκη. 

Είχαμε από το 2015 και μετά αλλαγή πολιτικού σκηνικού στην 
Ελλάδα. Τα προβλήματα όμως στην Τοπική Αυτοδιοίκηση και των 
εργαζομένων παραμένουν. Από εδώ και πέρα θα πρέπει να καθίσουμε όλοι 
μαζί να δούμε πως θα αντιμετωπίσουμε την κατάσταση την οποία υπάρχει.  

Αυτή τη στιγμή οι Δήμοι, οι υπηρεσίες τους έχουν αποδομηθεί, οι 
εργαζόμενοι έχουν ελαττωθεί λόγω συνταξιοδότησης, λόγω διαθεσιμοτήτων, 
δεν μπορούν να λειτουργήσουν κατά συνέπεια να μην επιτρέπονται οι 
προσλήψεις και να μην μπορούν να στελεχωθούν σωστά, για να αποδώσουν 
το έργο που πρέπει. 

Αν αυτή η πολιτική συνεχιστεί, το πρώτο που θα 
αντιμετωπίσουμε σε αυτή την κατάσταση θα είναι οι ιδιωτικοποιήσεις. Αυτό το 
θέμα πήγαν πολλοί δήμαρχοι να το εφαρμόσουν και στο προηγούμενο 
χρονικό διάστημα και θα πρέπει να το δούμε συνολικά.  

Γιατί με το άλλοθι ότι δεν μπορώ να προσφέρω υπηρεσίες στους 
δημότες, η Κυβέρνηση δεν μου επιτρέπει τις προσλήψεις, άρα τι πρέπει να 
κάνω εγώ; Θα πρέπει να οδηγήσω σε εργολάβους, σε ιδιώτες και τα λοιπά. 
Αυτό εμείς θα πρέπει να το αντιμετωπίσουμε συνολικά, να το δούμε. Άμεσα 
πρέπει να γίνει προκήρυξη θέσεων για να υπάρχουν προσλήψεις έτσι ώστε 
τέτοιες υπηρεσίες να μην μπορούν να ιδιωτικοποιηθούν. 

Θα πρέπει να δούμε το θέμα της αξιολόγησης. Δεν πρέπει να 
περνάει προς την κοινή γνώμη ή στον έξω κόσμο ότι εμείς είμαστε μόνο 
αρνητικοί, ότι λέμε «όχι, δεν θέλουμε τίποτε» άρα δεν θέλουμε να 
αξιολογηθούμε. Εμείς και θέλουμε να αξιολογηθούμε, αλλά όχι όμως ένα νόμο 
της αξιολόγησης που ήταν συνδεδεμένος με απολύσεις. 

Θα πρέπει να δούμε ζητήματα που έχουν να κάνουν με το 
μισθολόγιο, θα πρέπει να δούμε ζητήματα που έχουν να κάνουν με τα 
ασφαλιστικά μας Ταμεία, θα πρέπει να δούμε ζητήματα που έχουν να κάνουν 
με τα θέματα υγείας. Όλοι έχουν βιβλιάριο υγείας αλλά στην ουσία δεν έχουν 
ιατροφαρμακευτική περίθαλψη.  
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Αυτά είναι τα προβλήματα που θα πρέπει να μας 
απασχολήσουν από εδώ και πέρα και αυτά τα προβλήματα δεν μπορούμε να 
τα αντιμετωπίσουμε αν δεν είμαστε ενωμένοι και αποφασισμένοι. Αυτά τα 
προβλήματα δεν έχουν χρώματα, ούτε πράσινα ούτε κόκκινα ούτε κίτρινα, 
είναι το ίδιο και αντιμετωπίζονται σθεναρά από όλους μας.  

Κλείνοντας σεβόμενος το Προεδρείο και το χρόνο του Συνεδρίου 
θα ήθελα να πω πως από εδώ και πέρα η κατάσταση αυτή αντιμετωπίζεται 
από όλους μας σοβαρά, υπεύθυνα και αν πάρουμε την υπόθεση εμείς οι 
εργαζόμενοι στα χέρια μας νομίζω θα είναι πιο εύκολα για όλους μας. Σας 
ευχαριστώ. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ο συνάδελφος Λουΐζος έχει τον λόγο. 

Η. ΛΟΥΪΖΟΣ: Καλημέρα συναδέλφισσες και συνάδελφοι. Δυστυχώς ή 
ευτυχώς είναι το τελευταίο μου Συνέδριο και είμαι αρκετά φορτισμένος 
συναδέλφισσες και συνάδελφοι και συναισθηματικά πιστέψτε με, γιατί 
δυστυχώς μέχρι στιγμής αυτό το Συνέδριο που είναι το τελευταίο για εμένα, 
δυστυχώς είναι το χειρότερο από αυτά που έχω συμμετάσχει. 

Αυτή την εκτίμηση δυστυχώς την έχουν πολλοί συνάδελφοι. 
Αυτές τις μέρες και θέλω να το μεταφέρω αυτό, μίλησα με τρεις συναδέλφους 
που για πρώτη φορά έρχονται σε Συνέδριο της Ομοσπονδίας μας και 
αντιλαμβάνεστε –θα είναι κοινοτυπία να το πω- τι μου είπαν. Με τι λόγια να 
τους εξηγήσω, πώς να τους αντιστρέψω αυτή την πραγματικότητα; Ότι αυτή η 
πραγματικότητα που ζήσαμε μέχρι στιγμής δεν είναι τα πράγματα έτσι; 
Πιστέψτε με, τι λόγια να τους πω; 

Και επειδή με παρακάλεσαν πάρα πολύ να μεταφέρω ένα 
πράγμα, θα το κάνω. Κοιτάξτε, οι δυο συνάδελφοι, ένας συνάδελφος παλιός 
που δούλευα στο Ηράκλειο και τώρα είναι στο Δήμο Αθήνας μονιμοποιήθηκε 
με δικαστικές αποφάσεις. Κατέθεσαν ένα κείμενο αυτός μαζί με ένα άλλο 
συνάδελφο και ζήτησαν από την Ομοσπονδία να υποστηρίξει τους 
δικαστικούς αγώνες που γίνονται από τους συναδέλφους και  ξέρετε η 
Κυβέρνηση και οι Δήμαρχοι τους πάνε εφετειακά και μονίμως τους 
δημιουργούν προβλήματα και τους κόβουν. 

Θέλω να το υιοθετήσει η Ομοσπονδία το κάνω πρόταση και να 
τους στηρίξει στον αγώνα τους. Γιατί μιλάμε για συνεχόμενη εργασιακή σχέση. 
Θυμάστε, είναι η παλιά ιστορία κάτι ανάλογο με την ιστορία του 
Παυλόπουλου. Θα ήθελα να το στηρίξει η Ομοσπονδία επισήμως. 

Και ένα δεύτερο. Με παρακάλεσε επίσης ένας συνάδελφος να 
πω το εξής αν και θα μου πείτε ότι το ξέρετε. Μέσα στη διάλα των χρόνων του 
Μνημονίου, μέσα στη διάλα του ότι δεν έχουμε προσωπικό, δεν έχουμε 
τίποτε, οι Υπηρεσίες Καθαριότητας το πιο ευάλωτο κομμάτι μας και το οποίο 
είναι το πιο ευεπίφορο στις ιδιωτικοποιήσεις, καταρρέει.  

Καταρρέει όχι μόνο από ανθρώπινο δυναμικό,  θρηνήσαμε 
προχθές μια συνάδελφο στην Κέρκυρα και το ξέρετε όλοι. Γιατί ο στόλος όλος 
των αυτοκινήτων όχι απλά είναι γερασμένος, είναι ανθρωποκτόνος. Στο Δήμο 
μας στο Ηράκλειο από όλα τα αυτοκίνητα δεν λειτουργεί τίποτε και 
καταλαβαίνετε ότι οι Δήμαρχοι πιέζουν και έχουν και τον μπαμπούλα της 
ιδιωτικοποίησης. Τα ξέρετε όλα αυτά δεν είναι καινούργια, όμως πρέπει να τα 
πούμε. 
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Συναδέλφισσες και συνάδελφοι ως μέλος του απερχόμενου 
Γενικού Συμβουλίου ελέω των συντρόφων της ΔΑΣ που έφυγαν γιατί δεν θα 
ήμουν σε αυτή τη θέση, θέλω να πω το εξής: πέντε χρόνια οι εργαζόμενοι όχι 
μόνο στην Τοπική Αυτοδιοίκηση αλλά σε όλη την Ελλάδα έδωσαν 
σκληρότατους αγώνες και συνέτριψαν ίσως την πιο μισητή Κυβέρνηση από τη 
μεταπολίτευση.  

Σε εμάς οφείλεται η πτώση αυτής της Κυβέρνησης, ούτε στον 
Τσίπρα, ούτε σε κανέναν άλλον. Σε εμάς. Και οι εργαζόμενοι της Τοπικής 
Αυτοδιοίκησης οι συνάδελφοι δεν είναι μόνο το Προεδρείο και η Διοίκηση της 
Π.Ο.Ε. - Ο.Τ.Α. είναι και ο κόσμος της.  

Ξέρετε, το τελευταίο καρφί στο φέρετρο αυτής της Κυβέρνησης 
το έδωσε ο αγώνας ενάντια στην αξιολόγηση, το ξέρετε όλοι. Να το θυμίσουμε 
συνάδελφοι; Ποιος ήταν ο χώρος που βγήκε πρώτος σε αυτό τον αγώνα; 
Τέτοιες μέρες, να σας θυμίσω, ότι οι πρώτοι εργαζόμενοι στην Τοπική 
Αυτοδιοίκηση μπλόκαραν τα Δημοτικά Συμβούλια, βλέπω εδώ τον Τσελεπή 
που μπλοκάρισε με πέντε – έξι ανθρώπους το Δημοτικό Συμβούλιο. 

Εκμεταλλευτήκαμε το γεγονός ότι οι Δήμαρχοι είχαν εκλογές, 
καλά κάναμε. Η Κυβέρνηση υποχώρησε και έδωσε ένα μήνα παράταση. Πήρε 
θάρρος όλο το υπόλοιπο δημόσιο, όλο το καλοκαίρι το περάσαμε με τον 
Μητσοτάκη να προσπαθεί να βγάλει πάνω με την αποχή.  

Τον Ιούλιο έχω έγγραφο του Μητσοτάκη, ξέρετε τι λέει; Λέει ότι 
«Κύριε Ασκούνη, κάντε κάτι γιατί υπάρχουν εργαζόμενοι και λέει τους Δήμους 
Πειραιά, Ζωγράφου, Πάτρα, Χαλάνδρι, που πετάνε έξω τους ελεγκτές». Η 
πανικόβλητη Κυβέρνηση. Την βλέπετε; Αυτή είναι.  

Όταν τον Σεπτέμβριο ο Μητσοτάκης βρίσκει ένα δικαστή για να 
μας βγάλει την αποχή παράνομη, τον αγώνα τον παίρνουν οι Ομοσπονδίες. 
Και έρχεται και παραδίδει λευκή πετσέτα ο Μητσοτάκης, αφού αφαιρεί το 
15%. Η τρόικα όταν ήρθε τον Νοέμβρη ζήτησε από την Κυβέρνηση τα εξής, 
όταν ήρθε λοιπόν απαίτησε από την Κυβέρνηση Σαμαρά πέντε πράγματα τα 
οποία δεν τα είχε: Που είναι οι απολύσεις; Που είναι ο συνδικαλιστικός νόμος; 
Που είναι οι πλειστηριασμοί πρώτης κατοικίας; Που είναι το ασφαλιστικό; Δεν 
τα είχε. Του είπαν «πάρτα με μετωπική επίθεση». Το σκέφτηκε και προτίμησε 
από τη μετωπική επίθεση την οποία την είχε σίγουρη, να πάει σε εσπευσμένη 
εκλογή Προέδρου. Γι' αυτό λέω ότι βάλαμε την ταφόπλακα σε αυτή την 
Κυβέρνηση συνάδελφοι. Τη βάλαμε, μην το ξεχνάτε. 

Δεν ήταν μόνο αυτό, ήταν κι άλλα πολλά. Το Κίνημα των 
καταλήψεων ποιος μας το δίδαξε συνάδελφοι; Μήπως μας το έμαθαν οι  ίδιοι 
οι εργαζόμενοι; Ποιος από εδώ μέσα είχε τη φοβερή ιδέα του Κινήματος των 
καταλήψεων; Ο κόσμος το έκανε αυθόρμητα το ’11. Όταν το ’11 έπεσε ο 
Παπανδρέου ήταν η μεγαλύτερη κινητοποίηση στην ιστορία του νεοελληνικού 
κράτους συναδέλφισσες και συνάδελφοι και τα στοιχεία είναι εδώ. 

Αυτός ο κόσμος δίνει μάχες και σήμερα, δεν θα σταματήσει την 
πράξη νομοθετικού περιεχομένου, θα συνεχίσει. Και αλίμονο σε αυτούς που 
θα τον προδώσουν, αλίμονο και καταλαβαίνετε τι εννοώ. Αυτός ο κόσμος δεν 
θα σταματήσει στον ΣΥΡΙΖΑ, εάν ο ΣΥΡΙΖΑ τον προδώσει. Κινούμενη άμμος 
το πολιτικό σκηνικό. 
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Και επειδή θέλουμε αυτό τον κόσμο νικηφόρο, γιατί αν προδοθεί 
αυτός ο κόσμος υπάρχουν κι άλλα λουλούδια. Ξέρετε τι λουλούδια; 
Θεόμαυρα! Σαν αυτά τα λουλούδια που μας αντιμετώπιζαν και μας 
χτυπούσαν στις χωματερές. Τα λουλούδια της Χρυσής Αυγής.  

Γι' αυτό συνάδελφοι προσέξτε, ένα τελευταίο: την πολιτική της 
ΠΟΠΟΤΑ πολλοί εμίσησαν, τις ψήφους κανείς. Τι εννοώ συναδέλφισσες και 
συνάδελφοι, ναι σωστά να σπάσουμε την επιρροή της ΠΟΠΟΤΑ αλλά βρε 
συνάδελφοι να γίνω και λίγο πιο συγκεκριμένος, μήπως μεγάλα κομμάτια του 
συγκεκριμένου Σωματείου που θέλουμε να το βάλουμε και καλά θα κάνουμε 
να το βάλουμε, ήταν αυτό που μας χτυπούσε στις χωματερές το ’11; Τα 
ξεχάσαμε; 

Εγώ θέλω να πω το εξής: συναδέλφισσες και συνάδελφοι όλοι 
καταλαβαίνουμε ότι οι διαμάχες γίνονται για το ποιος κυβερνάει την 
Ομοσπονδία και τα κουκιά, κατανοητό. Αυτό βλέπουν οι συνάδελφοι που 
έρχονται για πρώτη φορά. Εμείς πρέπει να τους πούμε όμως συναδέλφισσες 
και συνάδελφοι ότι τούτη εδώ η Ομοσπονδία δεν είναι μόνο τα κουκιά της, 
είναι και οι αγώνες που δώσαμε όλοι μαζί και που εξευτελίζεται αυτό το 
πράγμα στη σημερινή διαδικασία. Ευχαριστώ. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ο συνάδελφος Φωτόπουλος έχει τον λόγο. 

Η. ΦΩΤΟΠΟΥΛΟΣ: Νωρίς με έβαλες συνάδελφε αλλά δεν έχω πρόβλημα. 
Συνάδελφοι, κατ' αρχάς πρέπει να δούμε γιατί δεχόμαστε από τη μια ήττα 
στην άλλη, τι φταίει. Και το άλλο να δούμε γιατί χάσαμε δυο μέρες για ένα 
απλό και αυτονόητο θέμα. Γιατί το θέμα της δημοκρατίας και της νομιμότητας 
κι όλα αυτά που σκοτώνεστε -κατ' αρχάς ξέχασα να σας πω ότι είμαι από την 
Καλαμάτα και από το ΠΑΜΕ- όταν είναι για να βολέψουμε πως θα βγουν τα 
κουκιά, το ξεχνάμε. 

Και σηκώνουν τα χεράκια για το Προεδρείο 50-60 η πλειοψηφία 
τελείωσε. Τα κόλπα που κάνουν και στην Καλαμάτα οι συνάδελφοι του 40 
τους βάφτισαν 400 και στα δυο χρόνια που ήταν να τελειώσει το Συμβούλιο, 
κράτησε άλλα δυο χρόνια πάνω, εγκάθετοι. Ωραίοι δεν είναι; Δικοί σας είναι 
όσοι γελάτε, της ΠΑΣΚΕ, της ΔΑΚΕ, της Αυτόνομης. 

Πριν εδώ να ενωθεί το ΠΑΣΟΚ με τη Νέα Δημοκρατία στην 
Καλαμάτα ήταν όλοι μαζί παρεούλα. Γιατί; Γιατί δεν παλεύουμε για τα ίδια 
πράγματα συνάδελφοι και δεν τσουβαλιάζω όλους. Άλλοι παλεύουν για του 
αφεντικού το φαΐ που λέει ο Ξυλούρης και άλλοι για τα δικαιώματα της 
εργατικής τάξης και τους αγώνες. Εμείς τα έχουμε καθαρίσει αυτά χρόνια. Δεν 
λέμε ότι είμαστε αυτό που λέτε εσείς συνέχεια «κοινωνικοί εταίροι» οι 
βιομήχανοι με τους εργάτες, γιατί προχθές σας χαλάσαμε τον κοινωνικό 
διάλογο και φωνάζετε. 

Κοινωνικοί εταίροι λέτε ότι είμαστε. Από εκεί ξεκινάει το ότι δεν 
κερδίζουμε. Γιατί προσπαθούμε να πείσουμε αυτό που δεν θα γίνει ούτε σε 
500 χρόνια, τους βιομήχανους και τους εφοπλιστές να μας πετάξουν κανά 
ψίχουλο. Ή μήπως σήμερα παλεύουμε για αύξηση του μισθού; Ή μήπως για 
μονιμότητα; Τα ξεχάσατε. 

Γιατί λέει ο Πρόεδρος ότι τον ψήφισαν οι εργαζόμενοι. Και τι του 
λέτε του εργαζόμενου; 1.000 παίρνεις; Ή μήπως δεν επικρατεί αυτό; «1.000 
παίρνεις; Πες και ευχαριστώ». Όχι αύξηση μισθού. Λέει καμία άλλη Παράταξη 
εκτός από το ΠΑΜΕ για αύξηση μισθού; Λέει για μόνιμη εργασία; Γιατί 



ΠΑΝΕΛΛΗΝΙΑ ΟΜΟΣΠΟΝΔΙΑ ΕΡΓΑΖΟΜΕΝΩΝ ΟΡΓΑΝΙΣΜΩΝ ΤΟΠΙΚΗΣ ΑΥΤΟΔΙΟΙΚΗΣΗΣ 

 

 114 

φωνάζουμε για τους συμβασιούχους τόσα χρόνια; Τόσα χρόνια, που μας λέει 
σήμερα ο Πρόεδρος; Τι μας έλεγε; Επτά είναι τα Σωματεία, 200-400 άντε να 
βγάλουν πέντε αντιπρόσωπους. Γι' αυτό φεύγαμε τόσα χρόνια βρε 
συνάδελφοι και μας αποκλείετε; Πότε λέγατε αλήθεια; Όταν λέγατε ότι είναι 
ρουσφέτια ειδικά η ΠΑΣΚΕ των Δημάρχων και αλλοιώνουν τους συσχετισμούς 
ή τώρα; Πότε λέτε αλήθεια; Για πέντε για δέκα αντιπρόσωπους για τα κουκιά; 
Γι' αυτά σκοτωνόμαστε;  

Ή γιατί σήμερα θα έρθει και η σειρά μας και το είδατε ότι κι εμείς 
επειδή κοστίζουμε συνάδελφοι, γιατί έτσι  μας υπολογίζουν, ως ανθρώπινο 
δυναμικό κοστίζουμε.  Δικοί σας είναι όλοι αυτοί, του συστήματος της εξουσίας 
που λένε ότι  κοστίζουμε. Και αφού λοιπόν εμείς παίρνουμε ένα χιλιάρικο, 
γιατί να μην πάρουν ΣΔΙΤ; Ή δεν τα υποστηρίζετε και τα ΣΔΙΤ;  

Ή δεν υποστηρίζετε να μην χαλάσει που λέει σήμερα ο Τσίπρας 
η κοινωνική συνοχή; Δηλαδή να τρώνε οι λίγοι και εμείς να είμαστε στην 
πείνα. Πως θέλετε να έχουμε αποτελέσματα; Από την εποχή και ακόμη στην 
Καλαμάτα που κάνουμε τις περιφρουρήσεις λέγατε αυτό είναι 
αντιδημοκρατικό, το δημοκρατικό είναι να μην κάνουμε περιφρούρηση. Νόμος 
είναι το δίκιο του κεφαλαιοκράτη, λέγατε, όχι του εργάτη. Αυτό λέγατε. Να μην 
κάνουμε περιφρούρηση. 

Και ότι τα δικαιώματα τα έχουμε πάρει με τι; Με τι τα πήραμε βρε 
συνάδελφοι τα δικαιώματα; Με τους καλούς κυβερνήτες που ανεβαίνουν 
πάνω από τον Παπανδρέου μέχρι σήμερα τον Τσίπρα; Γιατί ανεβαίνουν; Για 
να μας δώσουν να φάμε, για το καλό μας δεν ανεβαίνουν; Γιατί αυτοί κάνουν 
τη δουλειά τους καλά, όπως κάνει και ο κυβερνητικός ο Μπαλασόπουλος και 
του δίνω συγχαρητήρια, κάνει τη δουλειά του καλά. Γιατί δουλεύει για τους 
εργοδότες, για τους κεφαλαιοκράτες και την κάνει τη δουλειά του καλά. Δεν 
δουλεύει για τον λαό, για την εργατική τάξη και ας λέει ότι κάνει αγώνες. Μόλις 
συνάδελφοι έλεγαν κάνει αγώνες και σας είπα πριν από τι τα πήραμε (και 
αύριο μεθαύριο έχουμε Πρωτομαγιά) τα δικαιώματα; Με τα περιβραχιόνια τα 
γιαπωνέζικα; Με τις καταλήψεις; Με τι τα πήραμε συνάδελφοι; Δεν τα πήραμε 
με το αίμα της τάξης μας; Και εσείς όλοι τα πουλήσατε σήμερα που λέτε ότι 
σας τσουβαλιάζω; Με τι τα πήραμε τα δικαιώματα; Αυτοί που σας διαβάζουν 
κάθε βράδυ ο Μπόμπολας που λέγατε, ο Αλαφούζος και οι τηλεοράσεις για 
ποιανού το καλό λένε; Και για το καλό τους και για το καλό μας, δεν λέμε; 
Αυτό δεν λέτε; Ότι είμαστε κοινωνικοί εταίροι; 

Αν δεν βγάλουμε αυτή τη γάγγραινα που έχετε βάλει μέσα στο 
Συνδικαλιστικό Κίνημα του κυβερνητικού και του εργοδοτικού συνδικαλισμού, 
του κοινωνικού εταιρισμού, εσείς δεν το φέρατε, οι ρεφορμιστές και οι 
σοσιαλδημοκράτες τη θεωρία ότι είμαστε κοινωνικοί εταίροι; Τη φέρατε ή δεν 
τη φέρατε; Αυτή είναι η γάγγραινα του Συνδικαλιστικού Κινήματος ότι είμαστε 
κοινωνικοί και ταξικοί εταίροι.  

Αν δεν μπούμε στην ταξική γραμμή σε αυτή που λέει το ΠΑΜΕ 
και αν δεν κοιτάξουμε τους συμβασιούχους που τόσα χρόνια κάνουμε αγώνα 
όχι μόνο για τα κουκιά, για τη μόνιμη εργασία παλεύουμε. Και πρέπει να 
ενώσουμε… Που τον ενώνετε τον κλάδο συνάδελφοι; Πέστε μου, που. Εσείς 
τον χωρίζετε. Και λέτε ο συμβασιούχος είναι άλλος και τα λοιπά. Πότε θα τα 
λύσουμε όλα αυτά; Πότε συνάδελφοι θα τα λύσουμε; Και πότε θα κάνουμε 
αγώνα; 
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Και όταν είπε ο Μπαλασόπουλος βάλτε το χακί; Τι είπε ο 
Μπαλασόπουλος; Τα κεφάλια μέσα! Για ποιον αγώνα λέει; Λέει ο εργαζόμενος 
θα κάνω απεργία 30-40 μέρες να χάσω τα μεροκάματα; Μόλις λέει τα κεφάλια 
μέσα η Κυβέρνηση, τι λέει; Γρήγορα μέσα, δεν μπορούμε να πολεμήσουμε.  

Μπορούμε σήμερα συνάδελφοι να διεκδικήσουμε μισθό, μόνιμη 
εργασία και να ενωθούμε πάνω σε αυτό; Γιατί κι εμείς τη θέλουμε την ενότητα. 
Την θέλουμε όμως πάνω στην ταξική γραμμή, όχι στον ωχαδελφισμό και στο 
«σφάξε με αγά μου να αγιάσω». Ευχαριστώ. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Η συναδέλφισσα Καραγιώργου έχει τον λόγο. 

Κ. ΚΑΡΑΓΙΩΡΓΟΥ: Καλημέρα συνάδελφοι. Αν και έπρεπε από χτες να μην 
πω από προχθές να κάνουμε τέτοιο παραγωγικό διάλογο, κάλλιο αργά παρά 
ποτέ που λένε.  

Μετά από τη συναισθηματική φόρτιση του φίλου και συναδέλφου 
Λοΐζου, με τον οποίο πλάι – πλάι δίνουμε τον ίδιο Δήμο αγώνες καθημερινά 
με την παρουσία μας στους εργασιακούς μας χώρους από διαφορετικούς 
βέβαια συνδικαλιστικούς τομείς, ενωνόμαστε όμως στην πράξη. Έχουμε κάνει 
ενάντια σε Δημάρχους πολυήμερους και πολύμηνους αγώνες για τακτοποίηση 
προσωπικού. 

Αλλά τι θέλω να πω; Ότι οι παραταξιακές μας διαφορές όταν 
υπάρχουν προβλήματα έχουμε καταφέρει να τις ενώνουμε. Αυτό θα πρέπει να 
το καταλάβουμε κι εμείς εδώ να δίνουμε τους αγώνες ενωμένοι γιατί ταξικός 
εχθρός είναι ο εκάστοτε απέναντι ή Δήμαρχος ή Κυβέρνηση.  

Και κάτι ακόμη. Δεν είδα να στοχοποιείται το ΠΑΜΕ συνάδελφοι 
όπως είπες πριν. Η Παράταξη εδώ με τον επικεφαλής τον Μπαλασόπουλο 
έχει στοχοποιηθεί χρόνια, γιατί είναι στους δρόμους, γιατί παλεύει και γιατί 
λύνει προβλήματα. Πέρασαν οι εποχές όπως λένε μερικοί ότι μπορούσε να 
δίνει η κάθε Κυβέρνηση κάτι, αυτά είναι ανεπιστρεπτί. 

Σήμερα πρέπει να παλεύουμε για εργασιακές σχέσεις μόνιμες. 
Υπηρετούμε το δημόσιο. Τι σημαίνει αυτό; Ότι ο δημόσιος χαρακτήρας θέλει 
σταθερή και μόνιμη δουλειά. Η σταθερή και μόνιμη δουλειά δεν θέλει ούτε 
πεντάμηνα, ούτε ΚοινΣΕΠ  ούτε τίποτε. Αυτό θα πρέπει να το καταλάβουμε 
και να το παλέψουμε ενιαία.  

Δεν θα κάνω τον απολογισμό γιατί ο απολογισμός που 
περιγράφεται εδώ και οι απεργιακές κινητοποιήσεις, είναι κατοχυρωμένες στις 
ψυχές μας γιατί στους δρόμους τους δώσαμε. Και τους δώσαμε εκτός των 
συναδέλφων του ΠΑΜΕ. Αυτό πρέπει να το καταλάβουν οι συνάδελφοι και το 
κάνω σαν έκκληση: θα πρέπει να είμαστε ενωμένοι. Αν δεν είμαστε ενωμένοι, 
θα μας χωρίζουν για πάντα. 

Τι μας χωρίζει; Ποιοι είναι κόκκινος, πράσινος, ή τι; Ο ταξικός 
εχθρός που είναι η εκάστοτε Κυβέρνηση; Όχι συνάδελφοι. Μέσα μας θα το 
κουβαλάμε και όταν είμαστε δεμένοι, δεν μας χωρίζουν. Ας το καταλάβουμε. 
Ούτε κουκιά, ούτε τίποτε.  

Τι θα πρέπει να διεκδικούμε; Όπως τα είπε και ο συνάδελφος 
Λοΐζος να μην τα επαναλαμβάνω, το κάναμε όλοι εμείς στην πράξη 
αντιστεκόμενοι. Η αντίσταση είναι αυτή που φέρνει και τις επιτυχίες στον 
αγώνα μας. Τι θέλουμε σήμερα; Πολιτική προσωπικού; Ναι. Η πολιτική 
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προσωπικού όμως με μόνιμη, σταθερή δουλειά και ένα μισθό. Όταν αυτό το 
καταλάβουμε, τότε θα πάμε μπροστά. 

Αν θέλουμε συνάδελφοι να έχουμε απαιτήσεις, πρέπει να 
σεβόμαστε πρώτα απ' όλα τις υποχρεώσεις μας. Τι άλλο ακόμη; Παραπαίουν 
οι Δήμοι γιατί έχουν κοπεί οι ΚΑΠ; Ναι. Γιατί δεν αντιστεκόμαστε; Εμείς το 
προτείνουμε και λέμε απελευθέρωση, άρση της απαγόρευσης προσλήψεων 
ανταποδοτικού χαρακτήρα; Γιατί οι Δήμαρχοι δεν σηκώνουν την πετσέτα και 
να πάμε όλοι μαζί;  

Ναι, παραπαίει η Τοπική Αυτοδιοίκηση όσον αφορά τη μείωση 
του προσωπικού ανταποδοτικού χαρακτήρα. Είναι δικά τους τα λεφτά που η 
Κυβέρνηση απαγορεύει τις προσλήψεις; Όχι είναι χρήματα των δημοτών, που 
απαιτούν και πρέπει να έχουν την καθαριότητα και την πόλη καθαρή. Εμείς τι 
κάνουμε; Αυτά πρέπει να σκεφτούμε συνάδελφοι.  

Αξιολόγηση. Ναι, την καταργήσαμε. Πρόταση έχουμε; Βεβαίως 
και έχουμε. Δεν αρνούμαστε την οποιαδήποτε αξιολόγηση, θέλουμε 
αξιολόγηση δομών δημοσίου χαρακτήρα που θα περιγράφονται σαφώς οι 
θέσεις του κάθε ενός που δουλεύει στο δημόσιο τομέα και να έχουμε 
υποχρεώσεις σαφείς.  

Επιμόρφωση προσωπικού. Σαφέστατα, οι νέες τεχνολογίες είναι 
μπροστά μας και δεν θέλουμε να μας ξεπεράσουν. Πρέπει εμείς να τις 
στηρίζουμε, συνεχή επιμόρφωση για να πάει και ο κλάδος μπροστά.  

Δεν είχα προετοιμαστεί να μιλήσω γιατί δεν ήξερα αν θα μίλαγα 
αυτή την ώρα. Θεωρώ όμως ότι ένα θα είναι το μήνυμα από εδώ: ενότητα και 
πάλη στον αγώνα, αλλά στην πράξη συνάδελφοι. Αν δεν το καταφέρουμε 
αυτό, καήκαμε, σαφέστατα καήκαμε. 

Και να πάμε και στα ειδικά. Λέμε ότι καταργούμε στην πράξη 
Μνημόνια και οτιδήποτε. Υπάρχουν και λεπτά ζητήματα: καθήλωση του 
μισθού μας συνάδελφοι. Τέσσερα χρόνια και, ας μου πει κάποιος ότι δεν έχει 
καθηλωθεί ο μισθός του. Θέλει ενιαίο μέτωπο αγώνα για επανακατάταξη του 
προσωπικού ούτως ώστε η μισθολογική διαφορά να προέλθει από εκεί. 

Και κάτι ακόμη. Είναι ο Νόμος 3845 αν δεν απατώμαι το άρθρο 
42, ξέρετε όσοι είχαν καταταχθεί στις 30 Οκτωβρίου του ’11 η προσωπική 
διαφορά. Η κινητικότητα όμως έφερε πολλούς συναδέλφους από τον ένα 
Δήμο στον άλλο. Δεν αποδέχονται τα γραφεία προσωπικού τη διαφορά. 

Θα πρέπει να τα βάλουμε στο πρόγραμμα δράσης υπάρχουν, 
ενωμένοι. Αυτό το μήνυμα πρέπει να πάρουν οι συνάδελφοι όλοι από εδώ 
που θα φύγουμε, να κάνουν υπομονή οι νέοι συνάδελφοι που ήρθαν και 
πράγματι είδαν το χειρότερο Συνέδριο που έχουμε κάνει. Παρακολουθώ 
Συνέδρια από το ’88 και εγώ μπορώ να καταθέσω σήμερα την ψυχή μου και 
να πω απογοητεύτηκα πλήρως και η ευθύνη είναι όλων μας, συνάδελφοι. 
Όλων μας. Ας ευχηθούμε το επόμενο Συνέδριο να μας βρει ενωμένους με 
παραγωγική διάθεση. Ευχαριστώ πολύ. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ο συνάδελφος Παναγιωτόπουλος έχει τον λόγο. 

Χ. ΠΑΝΑΓΙΩΤΟΠΟΥΛΟΣ: Από το Σωματείο του Δήμου Βύρωνα και 
απερχόμενο μέλος του Γενικού Συμβουλίου της Π.Ο.Ε. - Ο.Τ.Α. Συνάδελφοι 
κατ' αρχήν νομίζω ότι είναι κοινή ομολογία σχεδόν όλων όσων έχουμε εκλεγεί 
σύνεδροι από τα Σωματεία μας, ότι αυτές τις δυο μέρες που προηγήθηκαν, 
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δεν ήταν μέρες γόνιμες δημιουργικές, αλλά μέρες που ανέδειξαν από την ίδια 
τη διαδικασία έτσι όπως εξελίχθηκαν τα πράγματα τη σήψη, την κρίση, τη 
σκουριά, πείτε ό,τι επίθετο θέλετε, την κατάντια του σημερινού 
Συνδικαλιστικού Κινήματος. 

Ενός Συνδικαλιστικού Κινήματος με το ειδικό βάρος που του 
αναλογεί στα μάτια των συναδέλφων είναι εκφυλισμένο, συμβιβασμένο, 
γραφειοκρατικό, αλλά στα μάτια των μηχανισμών εξουσίας, των μηχανισμών 
των Κομμάτων, των μηχανισμών των δημάρχων είναι ικανό να συνδιαλέγεται 
μαζί τους, για να αναπαράγονται οι κομματικές πολιτικές, πολλές φορές και οι 
προσωπικές σκοπιμότητες του πολιτικού συνδικαλιστικού προσωπικού, που 
βιώνει όλα αυτά τα χρόνια και ηγείται αυτής της κρίσης, όμως δεν έχει καμία 
σχέση με τα συμφέροντα των εργαζομένων. 

Δεν έχει καμία σχέση με αυτούς που μας επιλέγουν, μας 
ψηφίζουν για να ερχόμαστε εδώ έχοντας την επιθυμία οι συνάδελφοι ότι θα 
πούμε τον πόνο τους, τον καημό τους, το πρόβλημά τους. Δυστυχώς δυο 
μέρες τα είδαμε όλα! Αντεγκλήσεις, ξυλοδαρμούς, τραμπουκισμούς στο όνομα 
της επίκλησης δήθεν του Καταστατικού, των κοινών κανόνων. Κολοκύθια 
τούμπανα! 

Οι αρχηγοί δυο μέρες εναλλάσσονται γιατί αυτή είναι η πολιτική 
κουλτούρα, μας αντιμετωπίζουν τους συνέδρους ως χειροκροτητές, 
στοιχημένους πίσω από Παρατάξεις και Κόμματα και εγώ συμμετέχω σε 
Κόμμα και Παράταξη δεν το παίζω ουδέτερος, αλλά είμαι από αυτούς και όχι ο 
μοναδικός που αναζητούν, την υπέρβαση αυτής της καφρίλας του 
Συνδικαλιστικού Κινήματος. 

Έχουμε ανάγκη να το υπερβούμε. Να γυρίσουμε την πλάτη στον 
άκρατο κομματισμό, τη στείρα παραταξιοποίηση, τον συνδικαλισμό δηλαδή 
της υποταγής στην αστική πολιτική, τον συνδικαλισμό της υποταγής στις 
Κυβερνήσεις, στους Δημάρχους και στα Κόμματα.  

Όσο δεν το καταλαβαίνουμε αυτό και ο καθένας δεν κάνει τη δική 
του υπέρβαση με συλλογικό τρόπο, δεν θα το υπερβούμε. Θα αγανακτούμε, 
θα ερχόμαστε θα φεύγουμε και οι κύριοι που εκπροσωπούν τις κυρίαρχες 
κυρίως Παρατάξεις, μερίδιο ευθύνης έχουμε και οι υπόλοιποι, θα γίνεται το 
ίδιο βιολί. Μέχρι και ξυλοδαρμοί, μέχρι και πλειοδοσία, οικονομικός 
πλειστηριασμός χτες γιατί δεν  μπορούν να λυθούν ζητήματα οικονομικού 
χαρακτήρα παράδειγμα, με ωραίο και ισότιμο τρόπο πριν αρχίσει το Συνέδριο. 

Ή, στο όνομα των κανόνων Σωματεία τα αποκλείουμε γιατί δεν 
έκαναν σύμφωνα με το Καταστατικό διαδικασίες ως ορίζει το Καταστατικό, 
Σωματείο της Αθήνας το αναγνωρίζουμε παρ' όλο ότι έχει κάνει κι αυτό 
διαδικασίες εκτός των κανόνων. Δηλαδή 15  μέτρα και 200 σταθμά. 

Δεν θέλω όμως να αναλώσω την ομιλία μου σε αυτή την ξεφτίλα 
που ζούμε και βιώνουμε όλοι, νομίζω ότι ο καθένας μας θα τη μεταφέρει 
στους χώρους της δουλειάς του, ανεξάρτητα πως εκφραζόμαστε και πως 
στοιχιζόμαστε εδώ μέσα. 

Θα αναφερθώ σε δυο τρία ζητήματα τα οποία συζητάμε στη 
δουλειά και έχουμε την υποχρέωση να τα μεταφέρουμε και εδώ, εγώ 
τουλάχιστον έτσι αισθάνομαι ως αντιπρόσωπος.  
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Πρώτον, ο ελληνικός λαός και εμείς μαζί δώσαμε ένα αγώνα το 
προηγούμενο διάστημα που μπορεί να μην μπόρεσε αυτός ο αγώνας να έχει 
τα αποτελέσματα που θα έπρεπε, μπορεί να μην ανατράπηκαν οι 
Κυβερνήσεις με τη σφραγίδα αυτών των αγώνων, όμως είχαν σημαντική 
συμβολή οι αγώνες μας στο ότι ο ελληνικός λαός κάποια στιγμή να ρίξει 
μαύρο σε αυτούς που ταυτίστηκαν με τις πολιτικές των Μνημονίων και με όλες 
αυτές τις ανατροπές που επέβαλλαν την καταστροφή στη ζωή μας. 

Έχουμε μια νέα Κυβέρνηση. Είμαστε σε μια νέα εποχή, θα πει 
κανείς. Η οποία έλεγε στον ελληνικό λαό ότι θα σκίσει τα Μνημόνια και θα 
καταργήσει τις δανειακές συμβάσεις με ένα άρθρο. Δεν το βλέπουμε. Μας 
έλεγε ότι θα επανέλθει ο βασικός μισθός με ένα νομοσχέδιο στα 751 €, δεν το 
βλέπουμε. Ενώ οι προηγούμενοι μας πήραν με το PSI τα πάντα, γνωστή η 
κατάσταση με τα αποθεματικά των Ταμείων των Νοσοκομείων και τα λοιπά, η 
σημερινή μας ζητάει να βάλουμε τα αποθεματικά που έχουν απομείνει.  

Αν πρόκειται συνάδελφοι να πληρωθούν οι μισθοί και οι 
συντάξεις σε όλη την επικράτεια, να τα βάλουμε. Αλλά οι ίδιοι λένε ότι θα τα 
βάλουμε για να πληρωθούν οι δανειστές, θα τα βάλουμε -όπως λέει ο κ. 
Βαρουφάκης- να είμαστε συνεπείς στις υποχρεώσεις μας στους δανειστές. 
Δηλαδή σε μια τρύπα, που δεν έχει τέλος. 

Οι ίδιοι οι συνάδελφοι αυτοί οι συνδικαλιστές και εργαζόμενοι 
έλεγαν άλλα και στις κατ’ ιδίαν συζητήσεις λέμε άλλα. Ωστόσο όμως αναβιώνει 
ένας νέου τύπου κυβερνητικό συνδικαλισμός. 

Δεύτερον. Έρχεται το νομοσχέδιο του Κατρούγκαλου, έχει 
αλλάξει ως σχέδιο νόμου πολλαπλές φορές. Φέρνει το θετικό πρόσημο των 
αγώνων μας, επιστροφή των συναδέλφων στην εργασία. Ποιος θα πει όχι; Γι' 
αυτό δεν αγωνιζόμαστε; Γιατί πάρθηκε πίσω το άρθρο για τις συλλογικές 
συμβάσεις στο δημόσιο; Γιατί πάρθηκε πίσω το άρθρο για τη μονιμοποίηση 
των Ιδιωτικού Δικαίου Αορίστου Χρόνου; Γιατί; Γιατί; Θα τα πούμε αυτά;  

Αυτά δεν είναι μια λογική ενός αθέμιτου συμβιβασμού με τις 
επιδιώξεις των ντόπιων και των ξένων που υπηρετούν την πολιτική της 
Ευρωπαϊκής Ένωσης και των αφεντικών και των τραπεζιτών; Τι είναι; Είναι 
δημιουργική ασάφεια ή χειρίστου είδους κωλοτούμπα και συμβιβασμός; Μας 
μιλάνε ότι πρέπει να πάμε σε ένα θεμιτό συμβιβασμό, όχι ρήξη, όχι ανατροπή, 
όχι ότι θα τα σκίσουμε όλα. Μπορεί βρε παιδιά ο κότσιφας να κάνει με το 
κοράκι θεμιτό συμβιβασμό; Το πιστεύει αυτό κανείς στα σοβαρά; 

Θέλουν να μας αφυδατώσουν, να μας ευνουχίσουν και να πάμε 
δήθεν στο ρεαλισμό. Αλλά ρεαλισμός για τα δικαιώματα και τις ανάγκες μας, ο 
ρεαλισμός για τα παιδιά μας που είναι άνεργα, είναι να μην πληρωθεί το 
χρέος, να διαγραφεί, να γίνει στάση πληρωμών στους δανειστές. Ναι, στους 
μισθούς, ναι στις συντάξεις, ναι στη δημιουργία νέων θέσεων εργασίας με 
δικαιώματα. Αλλά όχι όμως να πληρώνονται οι δανειστές, να πληρωθεί ένα 
απεχθές χρέος και εμείς ως λαός να πηγαίνουμε στα τάρταρα. 

Πιστεύω ότι στο Συνέδριο, αυτή την παρωδία μέχρι τώρα που 
εγώ νομίζω ότι ακόμη δεν έχουμε νομιμοποιηθεί, δεν ξέρουμε ποιοι είναι 
σύνεδροι και ποιοι δεν είναι, εγώ κρατάω το τι έγινε τη Δευτέρα το βράδυ. Από 
εκεί και μετά δεν ξέρω ποιοι έχουν κάρτες και ποιοι δεν έχουν, αλλά δράττομαι 
της ευκαιρίας και πρέπει να μιλήσουμε, λέω το εξής: 
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Πρέπει να τελειώσουμε με ένα πρόγραμμα δράσης που θα 
συμπεριλαμβάνει, αν θέλουμε να είμαστε ειλικρινείς μεταξύ μας: 

1. Επιστροφή των δώρων και του επιδόματος αδείας, άμεσα, τώρα.  
2. Ακώλυτη μισθολογική εξέλιξη σε όλα τα κλιμάκια και όλους τους 

βαθμούς.  
3. Επέκταση των βαρέων και ανθυγιεινών και του επιδόματος ανθυγιεινής 

εργασίας σε όσους δουλεύουν σε τέτοια αντικείμενα. 
4. Ενσωμάτωση όλων των Νομικών Προσώπων στους Δήμους. 
5. Όχι ιδιωτικοποίηση και συμμετοχή νέων ιδιωτικών εταιρειών τύπου 

ΕΑΑ στη διαχείριση των απορριμμάτων.  

Και εδώ έχουν ευθύνη οι δήμαρχοι της Αριστεράς, οι οποίοι 
εφαρμόζουν τις μνημονιακές πολιτικές του Σαμαρά. Θα πρέπει οι Δήμαρχοι 
της αριστεράς και όσοι είναι κατά των ιδιωτικοποιήσεων όπως αντιστάθηκαν 
και είχαμε αποτέλεσμα θετικό στην αξιολόγηση και δεν έγινε πράξη ο νόμος 
του Μητσοτάκη, να σταματήσουν να εφαρμόζουν μνημονιακές πολιτικές, είτε 
είναι η ΕΑΑ, είτε είναι η κοινωφελή εργασία, είτε είναι τα δίμηνα, είτε είναι 
πάντα.  

Αντίσταση και ανυπακοή για την Αριστερά δεν σημαίνει 
διγλωσσία και εφαρμογή στους Δήμους των μνημονιακών πολιτικών από τα 
Κόμματα της Αριστεράς που διαχειρίζονται μέρος της εξουσίας. Ευχαριστώ 
πολύ. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ο συνάδελφος Λελοβίτης έχει τον λόγο. 

Π. ΛΕΛΟΒΙΤΗΣ: Συνάδελφοι, από το Σωματείο της Πρέβεζας με το 
ψηφοδέλτιο της ΔΑΣ-ΟΤΑ το ψηφοδέλτιο που στηρίζει το ΠΑΜΕ. 

Συνάδελφοι θα ήθελα να ξεκινήσω με αυτό: χτες και όλο αυτό το 
διάστημα γίναμε μάρτυρες μια σειράς γεγονότων εδώ. Αυτό που εκτιμώ ότι 
έμεινε σαν φωτεινό παράδειγμα χτες, ήταν αυτή η έκφραση της ταξικής 
αλληλεγγύης που βρέθηκε εδώ μέσα από μια σειρά Σωματεία, που από το 
υστέρημά τους έβγαλαν να δώσουν, προκειμένου να μονιμοποιηθούν τα 
Σωματεία εκείνα, όπου επίμονα και χωρίς λόγο δεν γνωρίζουμε, η 
Ομοσπονδία προσπαθεί να τα βγάλει έξω. 

Νομίζω ότι αυτό ήταν το κύριο δίδαγμα για την εργατική τάξη και 
αυτό πρέπει να μείνει. Πως η εργατική τάξη αλληλέγγυα σε μια σειρά 
ζητήματα και στο Κίνημα, παρευρίσκεται παντού και πάντα.  

Συνάδελφοι βάζετε το ζήτημα της επιμονής μας για τους 
συμβασιούχους και για ποιο λόγο εμείς θέλουμε σήμερα και επιμένουμε οι 
συμβασιούχοι να είναι ίσοι με τους μόνιμους και να έχουν θέση και να 
εκπροσωπούνται. Γιατί σήμερα συνάδελφοι σε μια επίθεση η οποία 
συνεχίζεται από τη μεριά των Κυβερνήσεων που εναλλάσσονται και 
συγκεκριμένο ρόλο έχουν, στη μόνιμη και σταθερή δουλειά, δεν θα υπάρχει 
κανένας συνάδελφος αύριο. 

Και μια Ομοσπονδία συνάδελφοι η οποία δεν μπορεί να στηρίξει 
όχι μόνο αλλά βρίσκεται απέναντι από διεκδικήσεις για οργανωμένα και 
συγκροτημένα δικαιώματα, να είστε σίγουροι ότι θα είναι η πρώτη που θα 
πετάξει την πετσέτα και θα τραβήξει το χαλί κάτω από τα πόδια των 
εργαζομένων τώρα που γίνεται η επίθεση στη μόνιμη και σταθερή δουλειά. 
Για μας αυτό είναι το συμπέρασμα. 
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Και πάνω σε αυτή τη λογική προσπαθούμε να δείξουμε για ποιο 
λόγο πρέπει να αλλάξουν σήμερα όχι οι ηγεσίες, αλλά γενικότερα η λογική 
που υπάρχει στο Κίνημα. Ήρθαμε συνάδελφοι εδώ πέρα μια σειρά 
αντιπρόσωποι από Σωματεία από 500, από 1.000, από 1.500 χιλιόμετρα 
μακριά με στόχο να αναδείξουμε ζητήματα και την πείρα που έχουμε μέσα 
από τους χώρους δουλειάς μας. Αυτή ήταν η στόχευσή μας. 

Ήρθαμε εδώ και βλέπουμε μια κατάσταση την οποία 
πραγματικά, εμείς που έχουμε μια πείρα στο πίσω μέρος του μυαλού μας, την 
περιμέναμε και μας φάνηκε περίεργο πως την πρώτη μέρα υπήρχε μια λογική 
Προεδρεία διαπαραταξιακά και τίποτε. Συγκεκριμένα τη δεύτερη εκφράστηκε η 
ιδεολογική που υπήρχε: να τιναχτεί ένα Συνέδριο στον αέρα, πραξικοπηματικά 
να μην μπορούν να πάρουν τον λόγο και να μη μιλήσουν συνάδελφοι και να 
έχουμε όλη αυτή τη συνέχεια. 

Εμείς όμως σήμερα συνάδελφοι θα επιμείνουμε και θα 
μιλήσουμε για τα ζητήματα του κλάδου και το βάζουμε και λέμε καθαρά ότι 
σήμερα, σε μια περίοδο αυτή που γίνεται το Συνέδριο εδώ, σε μια περίοδο 
που έχουμε μια αλλαγή της Κυβέρνησης, οχ όμως της αντεργατικής και της 
αντιλαϊκής πολιτικής, πρέπει ο εργαζόμενος να τοποθετείται. 

Είναι μια περίοδος πραγματικά όπου οι εργαζόμενοι έχουν βάλει 
τον πήχη συνάδελφοι πολύ χαμηλά. Οι μειωμένες απαιτήσεις είναι αυτές που 
δίνουν το δικαίωμα να συμβαίνουν όλα αυτά. Είναι μια περίοδος συνάδελφοι 
όπου υπάρχει η λογική της αναμονής και της ανοχής.  

Κάποιοι έβαλαν ζήτημα εδώ και με όλο το σεβασμό, ποιο Κίνημα 
ήταν αυτό που ανέδειξε τη νέα Κυβέρνηση;  Οι λογικές του «Όλοι μαζί» που 
μπαίναμε και λέγαμε «Αλλαγή να φύγουν αυτοί»; Έφυγαν αυτοί και ήρθαν οι 
άλλοι. Στη συνέχεια εξακολουθούμε να έχουμε την ίδια αντεργατική πολιτική. 
Όλοι αυτοί που έβαλαν πλάτη, το μόνο που έκαναν ήταν να αφήσουν το 
Κίνημα στη γωνία και να περιμένει και να δέχεται τα χτυπήματά του. 

Πραγματικά σας λέω και κάτι άλλο συνάδελφοι. Αυτή η 
Κυβέρνηση δεν παίρνει αντιλαϊκά μέτρα; Δεν βιώνουμε καθημερινά την όλη 
κατάσταση; Δεν υποχώρησε από όλες τις διεκδικήσεις που έβαζε, μάλλον τις 
προτάσεις που έβαζε για τον εργαζόμενο; Δεν μπήκε σήμερα στη λογική να 
παίρνει από την τσέπη του λαού, από την εργατική λαϊκή οικογένεια και να 
αφήνει άθιχτο το κεφάλαιο; Δεν παίρνει τα αποθεματικά;  Δεν παίρνει από 
εμάς τους ΟΤΑ και αύριο δεν θα μπορεί να δουλέψει καμία επιχείρηση και 
καμία υπηρεσία; Πως το εκτιμάμε αυτό συνάδελφοι; 

Και από την άλλη μεριά το μόνο που κάνει και το μόνο που 
βλέπουμε είναι να παίρνει μέτρα όσον αφορά να βοηθηθεί η περιβόητη 
ανάπτυξη που έχει σχέση με περισσότερο πετσόκομμα των εργασιακών 
σχέσεων.  

Σε αυτή τη λογική συνάδελφοι πραγματικά η Ομοσπονδία 
σήμερα για ζητήματα που έπρεπε να σηκωθούν και να αναδειχθούν, γιατί το 
βάζουμε; Γιατί ενός κακού μύρια έπονται. Οι συμβασιούχοι συνάδελφοι είναι 
αυτοί οι οποίοι εκτός ότι δεν έχουν μόνιμη και σταθερή δουλειά, είναι 
απλήρωτοι, είναι χωρίς μέσα προστασίας, είναι ανασφάλιστοι πολλές φορές 
και όλα τα υπόλοιπα. Και σε αυτό εμείς βάζουμε το ζήτημα καθαρά και λέγαμε 
μόνο η ενότητα του κλάδου και η ενότητα της εργατικής τάξης και με 
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συμμαχίες κοινωνικές και λαϊκές, μπορούσε να λύσει ζητήματα. Και τέτοια 
παραδείγματα εμείς συνάδελφοι έχουμε στην Πρέβεζα. 

Και για να μην γίνω μηδενιστής πραγματικά και από το 
απερχόμενο Διοικητικό Συμβούλιο με όλη αυτή τη διάθεση που υπήρχε από 
τη μεριά τους, υπήρχαν δείγματα μάχης, γιατί εμείς δεν μάθαμε να είμαστε 
μηδενιστές. Όπου υπάρχουν κινήσεις οι οποίες είναι σε θετική κατεύθυνση 
συμφωνούμε, συμμετέχουμε και επικροτούμε.  

Το ζήτημα που έμπαινε ήταν συγκεκριμένο. Τα προβλήματα 
καλό είναι να μην τα έχουμε μόνο στη λογική της καταγραφής. Τα 
προβλήματα συνάδελφοι πρέπει να αναδεικνύουν. Οι μάχες ποιος είναι 
υπεύθυνος, ποιες πολιτικές και ποιες είναι οι γραμμές που πρέπει να 
ακολουθήσει ο εργαζόμενος, σε αυτή τη λογική πρέπει να βλέπουμε. 

Η ενότητα του κλάδου σήμερα δεν είναι ένα σύνθημα απλό. 
Είναι μια λογική που πρέπει να εκφράζεται καθημερινά που πονάει και που 
συμμετέχει. Για παράδειγμα βρε συνάδελφοι να πάρουμε ένα κλάδο, τον 
κλάδο των βαρέων και ανθυγιεινών, που έχει σημασία για μας και ο κλάδος 
θέλει να το δώσει. 

Σήμερα, μπροστά στο πάγιο αίτημα του κεφαλαίου πέρα από το 
πετσόκομμα των μισθών και μια σειρά επιδόματα να μην μπορούν να 
δίνονται, τι έγινε; Έβγαλαν από τα βαρέα και ανθυγιεινά μια σειρά κλάδους, οι 
καθαρίστριες σχολικών κτηρίων και οι υπόλοιποι.  

Συνάδελφοι σε αυτό τον αγώνα που ήταν η Π.Ο.Ε. - Ο.Τ.Α.; 
Εμείς κάτω έχουμε πάρει μια σειρά αποφάσεις, μια σειρά Διοικητικά 
Συμβούλια σε όλη την Ελλάδα σήκωσαν το ζήτημα να ενταχθούν οι κλάδοι 
αυτοί, πήραν αποφάσεις από τα Δημοτικά Συμβούλια και αντί αυτό να το κάνει 
σημαία η Π.Ο.Ε. - Ο.Τ.Α. το άφησε να πέσει και ουδέποτε, πέρα από μια 
ανακοίνωση, δεν έκανε. Και μια σειρά τέτοια ζητήματα όπως και με τους 
Παιδικούς Σταθμούς με τα ωράρια. Θυμάστε με το ωράριο ενώ παλεύαμε 
μέσα από τα Δημοτικά Συμβούλια και καταργούσαμε στην ουσία στο νόμο 
στην πράξη, η Π.Ο.Ε. - Ο.Τ.Α. το μόνο που έκανε ήταν να βγάλει μια 
ανακοίνωση απλή και μια κινητοποίηση, η οποία διαχώρισε και τον κλάδο. 

Σε αυτή τη λογική συνάδελφοι σας καλούμε ενωμένα, με ταξικά 
χαρακτηριστικά να στηρίξετε αύριο τα ψηφοδέλτια της Δημοκρατικής 
Αγωνιστής Συνεργασίας, τα ψηφοδέλτια που στηρίζει το ΠΑΜΕ. Ευχαριστώ. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ο συνάδελφος Σαρδέλης έχει τον λόγο. 

Σ. ΣΑΡΔΕΛΗΣ: Συνάδελφοι καλημέρα, είμαι από το Σωματείο εργαζομένων 
ΟΤΑ νομού Μεσσηνίας. Επιτέλους ήρθε η ώρα μετά από δυο μέρες να 
μιλήσουν και οι σύνεδροι, αυτοί που ήρθαν από την επαρχία να μεταφέρουν 
κάποια πράγματα, κάποια αιτήματα των εργαζομένων.  

Πραγματικά έχω βαρεθεί τόσο καιρό, αλλά τώρα παράγινε σε 
αυτό το Συνέδριο, να βλέπω τα ίδια πρόσωπα να σπρώχνονται εδώ μπροστά 
στην αρχή του Συνεδρίου για να αποδείξουν στον επικεφαλής της Παράταξής 
τους «κοίτα τι παλικάρι πως υπερασπίζομαι και δώσε μου ένα προνόμιο μέσα 
στην Παράταξη». Παραμύθια της Χαλιμάς! Ηθοποιοί είναι όλοι! Τα  ίδια 
πρόσωπα είναι, άμα τα τραβήξετε φωτογραφία, είναι τα ίδια πρόσωπα που 
σπρώχνονται. 
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Και αναρωτιόμαστε γιατί δεν έρχονται νέοι συνάδελφοι, γιατί δεν 
μετέχουν νέοι συνάδελφοι. Πώς να μετέχουν; Όποιος νέος έρθει, πέστε μου 
ποιος είπε «τι παραγωγικό Συνέδριο»; Απογοητευμένος είναι. Εγώ 
καταδικάζω τα επεισόδια αυτά που έγιναν και ελπίζω να μας γίνει μάθημα 
αυτό που έγινε τις δυο προηγούμενες μέρες. Γιατί πιστεύω ότι οι εργαζόμενοι 
κάτω στα Σωματεία του συνεργάζονται, δεν σκοτώνονται έτσι. Στα Σωματεία 
δεν πέφτει ξύλο, εδώ πάνω γίνεται αυτό, για να δείξουν δείγματα καλής 
γραφής στους αρχηγούς των Παρατάξεων. 

Στο Σωματείο μου με τον εκπρόσωπο του ΠΑΜΕ συνεργάζομαι, 
μαζί κάνουμε καταλήψεις και έρχεται εδώ να με καταγγέλλει. Εδώ πρέπει να 
το κάνει, κάτω όμως μου λέει «Σπύρο μου».  

Δεν θα αναφερθώ πολύ στο παρελθόν γιατί όσοι ζήσουν με το 
παρελθόν χάνουν το παρόν και το μέλλον. Η Π.Ο.Ε. - Ο.Τ.Α. και όχι ο κάθε 
Μπαλασόπουλος, ο Καταχανάς, ο Πολυμερόπουλος, υπήρχε, υπάρχει και θα 
υπάρχει. Στο προηγούμενο διάστημα η Π.Ο.Ε. - Ο.Τ.Α. σήκωσε όλους τους 
αγώνες. Σήκωσε όλους τους αγώνες και γι' αυτό έγινε αγκάθι και 
στοχοποιήθηκε. Και όταν γίνεσαι αγκάθι και στοχοποιείσαι, πρέπει η ενότητα 
να μεγαλώνει. Αλλιώς θα μας πατήσουν και θα είμαστε υπεύθυνοι για ό,τι 
συμβεί. 

Εγώ έχω εξουσιοδοτηθεί από τα μέλη του Σωματείου μου να 
μεταφέρω τρία αιτήματα που θα κρίνει το Διοικητικό Συμβούλιο αν θα τα βάλει 
στο πρόγραμμα δράσης του και αν θα τα διεκδικήσει. Μέσα στο χρόνο που 
έχω, δεν μπορώ να αναφερθώ σε όλα τα προβλήματα που υπάρχουν στους 
δημοτικούς υπαλλήλους, αλλά ο καθένας μας που θα μιλήσει, θα μεταφέρει τα 
προβλήματα που τον έχουν εξουσιοδοτήσει να πει. 

Εγώ συνάδελφοι ένα μείζον πρόβλημα που βλέπω είναι οι 
ιδιωτικοποιήσεις. Τις ιδιωτικοποιήσεις όμως θα τις φέρουν οι Δήμαρχοι με τον 
τρόπο που θέλουν, ότι δεν τις θέλουν αλλά είναι υποχρεωμένοι να τις κάνουν. 
Με αυτό το νόμο που υπάρχει απαγόρευση προσλήψεων μέχρι 1/1/2016 
ειδικά οι Υπηρεσίες Καθαριότητας που είναι το φιλέτο της Τοπικής 
Αυτοδιοίκησης, έχουν απαξιωθεί. Οι υπάλληλοι έχουν φύγει με σύνταξη, έχει 
μειωθεί το προσωπικό και σε λίγο θα παρακαλάει -και δεν ξέρω από τους 
Δήμους σας αν το ξέρετε- το προσωπικό «φέρτε και κανά ιδιώτη να 
ηρεμήσουμε, να πάρουμε τις άδειές μας». Πρέπει να ‘ρθεί ο νόμος της 
απαγόρευσης των προσλήψεων, ειδικά στην Καθαριότητα που είναι 
ανταποδοτικού χαρακτήρα.  

Ένα δεύτερο που δεν άκουσα πολύ να το αναφέρουν: το 
πάγωμα του βαθμολογίου. Συνάδελφοι βγήκε ένας νόμος για το μισθολόγιο ο 
οποίος είναι συνυφασμένος με το βαθμολόγιο, δεν είναι; Αυτός ο νόμο δεν 
πέρασε από τη Βουλή; Νόμος του κράτους δεν είναι; Και τον παγώσανε. 

Όταν έγινε η κατάταξη μπορεί ένα ΚΔΑ να είχε κλείσει για δυο 
μήνες το χρόνο και να πάρει τον βαθμό και ένας άλλος συνάδελφος να είναι 
τρία χρόνια να πάρει τον βαθμό και να μην μπορεί να πάρει το βαθμό του. 
Αυτό τουλάχιστον πιστεύω ότι είναι αντισυνταγματικό, αυτό που θα πρέπει να 
σηκωθεί και μάλιστα διάβασα ότι θα συνεχίσει το πάγωμα των βαθμών. 
Νομίζω ότι θα πρέπει να είναι αίτημά μας βασικό και αυτό για να σταματήσει 
αυτό το πάγωμα. 
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Και ένα τρίτο και τελευταίο που το έχω ξαναπεί παλαιότερα, με 
τους συνταξιούχους. Συνάδελφοι αυτοί που παίρνουν σύνταξη είναι 
συνάδελφοί μας για 20-25 χρόνια. Ξέρετε τι είναι να δουλεύει 35 χρόνια και 
αυτό γίνεται μόνο στους δημοτικούς υπαλλήλους και να κάνει να πάρει πλήρη 
τη σύνταξή του και το εφ' άπαξ του τρία χρόνια;  Τρία χρόνια μετά από 35 
χρόνια δουλειάς να γίνεται ζητιάνος και να ζητάει δανεικά; Ο εξευτελισμός.  

Σε άλλα Ταμεία η σύνταξη βγαίνει πολύ νωρίτερα. Εγώ 
μεταφέρω ένα αίτημα συναδέλφων μας και συναδέλφων μας που πρόκειται 
να βγουν στη σύνταξη, αλλά και συνταξιούχους συναδέλφους μας. Γιατί δεν 
τους ξεχνάμε, δεν είναι ότι επειδή έφυγαν από τη δουλειά και δεν ψηφίζουν, 
παύουμε να τους γνωρίζουμε. 

Πιστεύω ότι θα πρέπει να είναι αυτά τα τρία αιτήματα μέσα στο 
πρόγραμμα δράσης μας και να τα κυνηγήσουμε. Εύχομαι να είμαστε όλοι 
ενωμένοι γιατί ποτέ δεν περνάνε οι δύσκολες μέρες για το δημόσιο, έρχονται 
κι άλλες δύσκολες μέρες. Ευχαριστώ πολύ. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ο συνάδελφος Μισιρλής έχει τον λόγο. 

Γ. ΜΙΣΙΡΛΗΣ: Κατ' αρχήν συνάδελφοι να ξεκαθαρίσουμε ότι εμείς 
απευθυνόμαστε σήμερα εδώ στους συνέδρους, δεν απευθυνόμαστε σε αυτό 
το Προεδρείο το οποίο εμείς δεν το αναγνωρίζουμε.  

Σε αυτή την κρίσιμη στιγμή για τον κλάδο, για τους 
εργαζόμενους, για τα λαϊκά στρώματα που παρά την αλλαγή Κυβέρνησης όλη 
η αντιλαϊκή πολιτική όλοι οι αντιλαϊκοί νόμοι, ο πραγματικός μας αντίπαλος 
είναι εδώ. Αυτή τη στιγμή που δεσμεύονται με πράξεις νομοθετικού 
περιεχομένου, χρήματα από τα ασφαλιστικά Ταμεία από τους ΟΤΑ, από τους 
δημόσιους Οργανισμούς, χρήματα που έχουν προκύψει από το μόχθο και 
από τον ιδρώτα των εργαζομένων και θα έπρεπε να εξυπηρετούν λαϊκές 
ανάγκες. 

Ενώ παράλληλα με άλλες πράξεις νομοθετικού περιεχομένου 
χαρίζονται χρέη στους μεγαλοεπιχειρηματίες, δίνονται 500 εκατομμύρια ευρώ 
για νέες εξοπλιστικές δαπάνες. Αυτή τη στιγμή που γίνεται προσπάθεια από 
τις δυνάμεις του νέου κυβερνητικού συνδικαλισμού να καλλιεργηθεί κλίμα 
ανοχής και στοίχισης πίσω και από τη νέα αντιλαϊκή Κυβέρνηση οι δυνάμεις 
της ΔΑΣ, όπως νομίζουμε και οι περισσότεροι από εσάς που βρίσκεστε 
σήμερα εδώ, έχουμε έρθει σε αυτό το Συνέδριο για να κουβεντιάσουμε 
πραγματικά για όλα τα προβλήματά μας και το πώς θα αντιδράσουμε 
απέναντι σε όλα αυτά. 

Δεν φοβόμαστε ούτε το διάλογο, ούτε την αντιπαράθεση. 
Έχουμε και θέσεις και επιχειρήματα και προοπτική για το μέλλον για τους 
εργαζόμενους και για τη λύση των προβλημάτων μας. Παρ' όλα αυτά όμως 
βιώσαμε τις προηγούμενες δυο μέρες του Συνεδρίου, το ξέρετε κι εσείς ότι 
κάποιοι ήρθαν εδώ με άλλους στόχους: να δυναμιτίσουν το Συνέδριο, να 
προκαλέσουν με στόχο να μην γίνει ουσιαστική συζήτηση και να πάμε αύριο 
απλά να ψηφίσουμε για τα όργανα της Ομοσπονδίας. 

Για δεύτερη συνεχόμενη φορά μετά από το Συνέδριο της 
Θεσσαλονίκης, έχουμε προσπάθεια για ένα Συνέδριο νοθείας και αλλοίωσης 
των συσχετισμών. Καθαιρέθηκε αυθαίρετα και πραξικοπηματικά το Προεδρείο 
που νόμιμα και ομόφωνα εξέλεξε αυτό το Σώμα του Συνεδρίου την πρώτη 
μέρα του Συνεδρίου. Δεν νομιμοποιήθηκαν με διάφορα προσχήματα 
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Σωματεία όπως της Ικαρίας, της Κεφαλονιάς, του Αγίου Νικολάου που έκαναν 
εκλογές με καθαρά νόμιμες διαδικασίες. Δεν νομιμοποιήθηκαν οι δεύτερες 
κάλπες στις οποίες ψήφισαν οι συμβασιούχοι σε 14 Σωματεία και στο δικό 
μας Σωματείο στην Πρέβεζα. 

Αλλά από την άλλη πλευρά νομιμοποιήθηκαν Σωματεία με 
διπλοψηφίες. Νομιμοποιήθηκε το Σωματείο της Καθαριότητας του Δήμου 
Αθηναίων. Έγιναν αποδεκτές πρακτικές και εκλογικές διαδικασίες στις οποίες 
ψήφιζε ο ίδιος ο εργαζόμενος σε δυο Σωματεία. 

Συναδέλφισσες και συνάδελφοι οι δυνάμεις της ΔΑΣ δεν έχουν 
καμία εξάρτηση ούτε από καρέκλες, ούτε από θέσεις, ούτε από εργοδότες και 
Κυβερνήσεις. Η μόνη εξάρτηση που έχουμε, είναι ότι στεκόμαστε όλα αυτά τα 
χρόνια αταλάντευτα, αδιαπραγμάτευτα στο πλευρό όλων των εργαζομένων, 
χωρίς διαχωρισμούς και ταμπέλες, με μόνο κριτήριο την ταξική θέση του 
καθενός, μπροστάρηδες στον αγώνα για το κάθε πρόβλημα των συναδέλφων 
μικρό ή μεγάλο. 

Έχουμε δώσει εδώ και χρόνια σκληρές μάχες για την ενότητα 
όλων των εργαζομένων στον κλάδο μας. Την ίδια στιγμή που η ηγεσία της 
Π.Ο.Ε. - Ο.Τ.Α. εδώ και δέκα χρόνια το έκανε και με το Σωματείο μας στο 
Συνέδριο της Θεσσαλονίκης, διαγράφει Σωματεία επειδή έδωσαν δικαίωμα 
φωνής και ψήφου στους συμβασιούχους.  

Έχουμε δώσει μάχες και δίνουμε μάχες για την ανασύνταξη του 
Κινήματος, για την ανάκτηση των απωλειών των εργαζομένων για μια ζωή με 
δικαιώματα και όχι με ψίχουλα που προορίζει το σύστημα για μας και για τα 
παιδιά μας, για την κοινωνική λαϊκή συμμαχία με τους υπόλοιπους 
εργαζόμενους και βεβαίως για τη ρήξη και τη σύγκρουση με αυτό το σάπιο 
σύστημα με τις Κυβερνήσεις, με την Ευρωπαϊκή Ένωση, με τους μηχανισμούς 
του και το κράτος του. 

Απευθύνουμε κάλεσμα σε κάθε συνάδελφο σε κάθε σύνεδρο 
που αισθάνεται ριζοσπάστης, που έχει έρθει εδώ μέσα γιατί ενδιαφέρεται και 
πονάει πραγματικά τον κλάδο, που λέει «Δεν πάει άλλο με αυτές τις ηγεσίες», 
που έχει πείρα από το τι συμβαίνει κυβερνητικός συνδικαλισμός, που έχει 
γνωρίσει τις δυνάμεις της ΔΑΣ και του ΠΑΜΕ σε αγώνες, έχει συναντηθεί μαζί 
μας στο Κίνημα. Που μπορεί να  μην συμφωνεί σε όλα μαζί μας αλλά εκτιμά 
την αταλάντευτη αδιαπραγμάτευτη στάση μας στο πλευρό των εργαζομένων. 

Να συμπορευτεί μαζί μας. Να στηρίξει αύριο και τα ψηφοδέλτια 
της ΔΑΣ για το παρόν, για το μέλλον, για την προοπτική των εργαζομένων και 
των λαϊκών οικογενειών. Ευχαριστώ. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ο συνάδελφος Τζελέπης έχει τον λόγο. 

Τ. ΤΖΕΛΕΠΗΣ: Εργαζόμενοι, απευθύνομαι στους συνέδρους και όχι στο 
Προεδρείο, το διορισμένο. Την 1η Μάη 1886 οι εργάτες έχυσαν το αίμα τους 
για το οκτάωρο και εμείς 1η Μάη του 2015 πρέπει να είναι μέρα – ορόσημο για 
αγώνα διεκδίκησης για ό,τι μας έχουν κλέψει, για ό,τι μας ανήκει. Δεν υπάρχει 
άλλος δρόμος. 

  Αλλά πέρα από τους νεκρούς εργάτες του Σικάγου, που με 
υψωμένες τις γροθιές μας δείχνουν το δρόμο του αγώνα, οφείλουμε να 
σταθούμε με αίσθημα τιμής και σεβασμού στους αγωνιστές της Εθνικής 
Αντίστασης. Γιατί συνάδελφε Πρόεδρε το χώμα που πατάς το ελευθέρωσε ο 
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Άρης και ο ΕΛ.ΑΣ. και κάποιοι της λογικής σου πρόγονοι ήταν συνεργάτες, 
ταγματασφαλίτες. 

  Συνάδελφοι πραγματικά θα είχε μια αξία να πάρουμε μια ταινία 
που καταγράφει το Συνέδριο να πάμε στα Σωματεία μας να τη δουν οι 
εργαζόμενοι, να δουν το παιχνίδι των Παρατάξεων που ευτέλισε κάθε έννοια 
διαδικασίας, με αποκλεισμούς, με κάλπες κατά το δοκούν.  

  Στο δια ταύτα αυτό είναι πολύ μακριά από τις ανάγκες των 
εργαζομένων. Διότι σήμερα εδώ δεν εκπροσωπούνται χιλιάδες εργαζόμενοι 
στην Τοπική Αυτοδιοίκηση. Το επόμενο διάστημα θα έρθουν 32.000 
πενταμηνήτες, επικαλούμαστε τον αποκλεισμό τους για το 1264 ένα νόμο του 
κράτους που χωρίζει τους εργαζόμενους σε μόνιμους και συμβασιούχους, 
αμείβονται διαφορετικά με διαφορετικά ασφαλιστικά δικαιώματα και άλλα 
πολλά. 

Εν ολίγοις διώξαμε τους εκπρόσωπους της αντιλαϊκής πολιτικής, 
αλλά η αντιλαϊκή πολιτική παραμένει, ζει και βασιλεύει και εξελίσσεται στην 
Τοπική Αυτοδιοίκηση με τις ελαστικές σχέσεις εργασίας, με τις 
ιδιωτικοποιήσεις. Αυτά θα τα ξηλώσουν μέσα από την Τοπική Αυτοδιοίκηση.  

Μια Ομοσπονδία με όλους τους εργαζόμενους της Τοπικής 
Αυτοδιοίκησης, το επόμενο διάστημα πρέπει να πάρει απόφαση το Συνέδριο 
να ανοίξει το Καταστατικό, να έχουμε ενιαία συνδικαλιστική έκφραση. 

Όσον αφορά τους συσχετισμούς στα Συνέδρια. Είναι 
συσχετισμοί τεχνητοί από το δούναι και λαβείν. Τέτοιος συσχετισμός που 
υπάρχει στην Π.Ο.Ε. - Ο.Τ.Α. δεν υπάρχει στην κοινωνία. Οι συμμαχίες της 
Δημοκρατικής Ανατροπής της αγωνιστικής ανατροπής με τη ΔΑΚΕ και με τη 
στήριξη Σωματείου της Αθήνας, ένα πράγμα εξασφαλίζει. Εξασφαλίζει την 
κυριαρχία ενός μηχανισμού στην Π.Ο.Ε. - Ο.Τ.Α. η οποία είναι πολύ μακριά 
από τα ταξικά συμφέροντα των εργαζομένων. 

Συνάδελφοι, βάλτε το χέρι στην τσέπη και ψαχτείτε πόσα 
χρήματα έχετε μαζί σας. Συνάδελφοι, σκεφτείτε τις δόσεις που δεν μπορείτε 
να καλύψετε. Σκεφτείτε τα άνεργα παιδιά σας και στη διαπάλη των ιδεών 
πρέπει να πάρουμε τον πλούτο που μας ανήκει. Διότι δυστυχώς αν μοιράζαμε 
το παγκόσμιο ΑΕΠ ο κάθε ενήλικας θα είχε 18.000 εισόδημα.  

Εν ολίγοις την πρώτη  μέρα ξεκίνησε μια διαδικασία, φτιάχτηκε 
ένα πρακτικά και ειλικρινά λυπάμαι για τις Παρατάξεις που δεν στήριξαν στη 
συνέχεια τις αποφάσεις της πρώτης ημέρας. Είναι απαράδεκτο για τους 
εργαζόμενους και για τα προβλήματά τους.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Παρακαλώ από την Εφορευτική Επιτροπή. 

Ν. ΝΙΚΟΛΑΚΗΣ: Μετά την ψηφοφορία που έγινε για την Εφορευτική 
Επιτροπή εκλέχθησαν: 

  Ο Νικολαΐδης Νικόλαος, ο Κουλίζος Λουκάς, ο Χριστοδούλου 
Νικόλαος, ο Αϋφαντής Κώστας, ο Τιγκίδης Δημήτρης, ο Τιγκίδης Γιώργος, ο 
Κουτσοθανάσης Θανάσης, η Πέπα Έφη, ο Ζαννής Θεόδωρος και η 
Γεωργακοπούλου Σούλα. 

  Μετά από τη συνεδρίαση που έκανε η Εφορευτική Επιτροπή 
κατέληξε ότι πρέπει από τις 9 μέχρι τις 12 και μισή περίπου να καταθέσουν τις 
αιτήσεις για τους υποψήφιους και να είναι σε ηλεκτρονική μορφή και σε απλή 
μορφή. Έχουν ενημερωθεί όλοι τώρα οι υποψήφιοι που ήταν στην 
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Εφορευτική Επιτροπή να ενημερώσουν και τους Συνδυασμούς τους. 
Ευχαριστώ πολύ. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ο συνάδελφος Σκιαδάς έχει τον λόγο. 

Π. ΣΚΙΑΔΑΣ: Συνάδελφοι, τρίτη μέρα και επιτέλους δόθηκε ο λόγους στους 
αντιπρόσωπους. Το Συνέδριο μπορεί να πει κανείς είχε δυο χαρακτηριστικά 
μέχρι τώρα. Κατ' αρχήν μεγάλη συμμετοχή. Δεύτερον, με τις διαδικασίες που 
επέβαλλαν οι Παρατάξεις ήταν φανερό –όχι όλες οι Παρατάξεις, αυτές που 
δεν θέλουν να γίνει ένας ουσιαστικός διάλογος να εμβαθύνει. Γιατί ένα 
Συνέδριο εξετάζει. Βλέπει την πορεία, βλέπει την κατάσταση, βλέπει τους 
αγώνες, βλέπει τι έχουμε κάνει, αν το έχουμε κάνει καλά, τι δεν έχουμε κάνει 
καλά, για να βγάλει συμπεράσματα, να διορθώσει πορεία, να προετοιμάσει 
τους νέους αγώνες. Τέτοιο Συνέδριο δεν υπήρχε. 

Υπήρχε Συνέδριο αποκλεισμών, πριν απ' όλα ενός μεγάλου 
μέρους του κλάδου που είναι οι συμβασιούχοι. Για μας, τη ΔΑΣ το ΠΑΜΕ είναι 
κρίσιμο στρατηγικό θέμα. Είναι η ενότητα στη βάση. Χωρίς ενότητα στη βάση, 
δεν μπορεί να υπάρχουν αποτελεσματικοί αγώνες.  

Λέμε ότι για αποτελεσματικούς αγώνες χρειάζονται τρεις 
προϋποθέσεις: ενότητα στη βάση, σωστό πλαίσιο που να χτυπάει στην 
καρδιά τον εχθρό που θα τον περιγράφει κατ' αρχήν, που αυτό προϋποθέτει 
το τρίτο την σωστή ηγεσία. 

Τέτοιο Συνέδριο δεν ήθελε αυτή η ηγεσία. Γιατί; Γιατί την ενότητα 
στη βάση αυτή η ηγεσία δεν τη θέλει. Θα την επιβάλλει όμως κάποια στιγμή ο 
αγώνας του κλάδου. Δεν ήθελε όμως ούτε Συνέδριο ουσίας, για να μην 
ακουστούν κριτικές φωνές σε σχέση με την πορεία της. Αυτή η ηγεσία πρέπει 
να πούμε ότι καλλιεργεί και θα έλεγα αρκετά καλά, ένα προφίλ. Το προφίλ της 
Ομοσπονδίας που αγωνίζεται, που αντιδρά, αλλά για να την κρίνουμε λίγο 
μέσα στο λίγο χρόνο. 

Είμαστε ευχαριστημένοι από τα μέτρα που παίρνει αυτή η ηγεσία 
όλος ο κλάδος να είναι στη μάχη; Όχι. Μα αφού θέλει τους μισούς 
εργαζόμενους έξω από την Ομοσπονδία. Ένα το κρατούμενο. 

Αυτή η ηγεσία περιγράφει ποιος είναι ο εχθρός μας για να 
προσανατολίσει σωστά τους εργαζόμενους; Βάζω το ερώτημα κυρίως στις 
δυο πτέρυγες: ποιος είναι ο εχθρός μας; Αυτή η ηγεσία λέει «οι Κυβερνήσεις» 
και κάθε φορά μας καλεί να κάνουμε αγώνα και είναι περήφανη να 
ανατρέψουμε τις Κυβερνήσεις. Εμείς δεν λέμε όχι στον αγώνα για την 
ανατροπή αυτών των Κυβερνήσεων που εφαρμόζουν αυτές τις πολιτικές. 
Αλλά ταυτόχρονα λέμε: πίσω α από αυτές τις Κυβερνήσεις είναι τα μεγάλα 
οικονομικά συμφέροντα και με μια λέξη λέμε την αστική τάξη. Το λέει ποτέ 
αυτό η ηγεσία αυτή; Ποτέ. 

Οι θεσμοί που έχει ενταχθεί η αστική τάξη για τα συμφέροντά 
της, Ευρωπαϊκή Ένωση, έχει εξαφανιστεί ο ρόλος της από τις αποφάσεις της 
Ομοσπονδίας. Γιατί κρύβει τον ρόλο της Ευρωπαϊκής Ένωσης; Γιατί 
απλούστατα συνάδελφοι παίζει τον ρόλο ενός διαχειριστή της δυσαρέσκειας 
που συνειδητά αποπροσανατολίζει τον εργαζόμενο με σκοπό τελικά να 
εκτονώνει σε ακίνδυνους για το σύστημα αγώνες. 

Ακούσατε ποτέ από αυτή την ηγεσία ότι αυτά τα μέτρα τα οποία 
παίρνονται είναι σαν αποτέλεσμα της καπιταλιστικής κρίσης; Η λέξη αυτή έχει 
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εξαφανιστεί. Τι φταίει; Η νεοφιλελεύθερη πολιτική. Δηλαδή τι μας λένε; Φταίνε 
οι συνταγές διαχείρισης και πρότειναν το νέο διαχειριστή και ήταν έτοιμοι να 
μπουν και στα ψηφοδέλτιά του. Εκεί αυτή η ηγεσία έχει τις ευθύνες της.  

Εμείς καλούμε τους εργαζόμενους να χτίσουμε κατ' αρχήν τη 
δική μας ταξική ενότητα μαζί με τους συμμάχους μας. Το Συνδικαλιστικό 
Κίνημα να αποκτήσει μια ηγεσία που θα ενώσει τον κλάδο, θα τον 
προσανατολίσει σωστά, θα οργανώσει τους αγώνες για να είναι 
αποτελεσματικοί. Γιατί δεν πρέπει να ξεχνάμε δυο πράγματα: στο παρελθόν οι 
αγώνες ήταν αποτελεσματικοί γιατί είχαν αυτά τα στοιχεία, ενότητα στη βάση 
και ταξικά προσανατολισμένοι. 

Τέτοια κατεύθυνση δίνει μόνο μια Παράταξη εδώ σε αυτό το 
χώρο. Αυτή είναι η ΔΑΣ και συνειδητά συνάδελφοι αν θέλουμε να 
υπερασπιστούμε τη ζωή μας, την αξιοπρέπειά μας, το μέλλον το δικό μας και 
των παιδιών μας, πρέπει να στηρίξουμε τις ταξικές δυνάμεις. 

Θα κλείσω μόνο με μια κουβέντα. Είναι εντελώς άδικο αυτό που 
ακούστηκε από ένα συνάδελφο «Τι κάνουν οι δήμαρχοι της Αριστεράς». Να 
παρακολουθήσει τι κάνουν οι δήμαρχοι της Αριστεράς και θα δεις συνάδελφε 
ότι οι δήμαρχοι της Αριστεράς πολλές φορές και κακώς και πιο  μπροστά από 
το Συνδικαλιστικό Κίνημα διεκδικούν ζητήματα του Συνδικαλιστικού Κινήματος. 
Ελπίζω να το πιάσει κάποιος άλλος συνάδελφος για να ενημερωθεί το 
Συνέδριο να μεταφέρει την εμπειρία γιατί πράγματι τουλάχιστον αξίζουμε μια 
σωστή ενημέρωση. Συνάδελφοι, να δυναμώσουμε τα ταξικά ψηφοδέλτια. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ο συνάδελφος Ευθυμίου έχει τον λόγο. 

Χ. ΕΥΘΥΜΙΟΥ: Συναδέλφισσες και συνάδελφοι καλό το θέατρο, πάρα πολύ 
καλό το θέατρο. Νομίζω ότι πρέπει να δώσουμε και Όσκαρ ηθοποιών! Εδώ 
πριν από  λίγο ο Σκιαδάς μας είπε για τους Δημάρχους της Αριστεράς. Και 
ρωτάω το Συνέδριο: αυτοί που υποκρίνονται ότι νοιάζονται για τους 
συμβασιούχους δήμαρχοι της Αριστεράς δεν εφαρμόζουν τα ευρωπαϊκά 
προγράμματα; Δεν παίρνουν πεντάμηνα και κοινωφελή εργασία; Μαύρη 
γαλέρα! 

Αυτοί οι οποίοι επικαλούνται την ενότητα στον κλάδο στην βάση, 
γιατί δεν λένε και δεν τραβάνε το αυτάκι των Αριστερών Δημάρχων και του 
ΚΚΕ να τους πουν «ε, τι γίνεται εδώ;». 

Ποια άλλη Ομοσπονδία έβγαλε τόσο ανοιχτά το ζήτημα της 
διαγραφής του χρέους που είναι κεντρικό σήμερα σύνθημα του Συνεδρίου 
μας; Εγώ ρωτάω και περιμένω απαντήσεις.  

Επίσης θέλω να χαιρετίζω τον έντιμο συμβιβασμό της ΔΑΣ και 
τους καλώ στην πρόταση που έκανε η Συνδικαλιστική Ανατροπή εδώ και 
τώρα. Θέλουν να γράψουμε τους συμβασιούχους; Αν θέλουν, εφόσον 
απαιτείται πλειοψηφία, να κάτσουν κάτω και να τα συζητήσουμε. Όποιος δεν 
θέλει το διάλογο, όποιος δεν θέλει να συζητήσει πετάει κάτω τα τραπέζια και 
μας πήραν τα αίματα από τα χτυπήματα ορισμένων που δίνουν και 
συνεντεύξεις σήμερα ότι τους πιάσανε τα αίματα. 

Συνάδελφοι σήμερα στο 43ο Συνέδριο της Ομοσπονδίας μας 
όσο ποτέ άλλοτε αξία έχουν όχι τα παχιά λόγια που ακούστηκαν, αλλά οι 
πράξεις. Τις πράξεις πρέπει να κρατήσουμε, ούτε τις μεγάλες ιδεολογικές 
αναλύσεις ούτε τις συνδικαλιστικές φαμφάρες.  
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Από την πρώτη στιγμή που ασχοληθήκαμε ορισμένοι με το 
Συνδικαλιστικό Κίνημα το κάναμε από θέση αρχής με πίστη σε αυτό το 
Κίνημα, γιατί δεν θέλαμε να ζήσουμε σα σκλάβοι σα σύγχρονοι δούλοι και να 
πάμε σαν πρόβατα στη σφαγή. Αποφασίσαμε να παλέψουμε στην πρώτη 
γραμμή να συγκρουστούμε, να πρωτοστατήσουμε σε ανυποχώρητες μάχες 
και αγώνες για την υπεράσπιση των δικαιωμάτων μας και την αξιοπρέπειά 
μας, για να μπορούμε να ονειρευόμαστε ένα καλύτερο αύριο, να χτίσουμε μια 
κοινωνία που θα πάρουμε εμείς οι ίδιοι οι εργαζόμενοι στα χέρια μας. 

Συγκρουστήκαμε με όλες τις δυνάμεις μας τις αντιλαϊκές 
πολιτικές με όλες τις μνημονιακές Κυβερνήσεις με ξένα και ντόπια εργολαβικά 
συμφέροντα, με Μέσα Μαζικής Ενημέρωσης και χρυσοπληρωμένους 
παπαγάλους και Δημάρχους και Περιφερειάρχες που ξεπουλούσαν την 
Τοπική Αυτοδιοίκηση. 

Αγωνιστήκαμε δίχως να λυγίσουμε χωρίς να φοβηθούμε, δεν 
δειλιάσαμε, δεν σταματήσαμε μπροστά σε απολύσεις, σε δικαστικές διώξεις, 
σε επιστράτευση και συστηματική προπαγάνδα. Δεν μασήσαμε στον 
κοινωνικό αυτοματισμό που έσπερνε στην κοινωνία όλο το σύστημα.  

Δεν μας σταμάτησαν ούτε τα χημικά, ούτε το ξύλο όταν κάποιοι 
ήταν στην Ομόνοια και εμείς τρώγαμε στην Αγίου Κωνσταντίνου το ξύλο και 
δεν άφηναν τα απορριμματοφόρα να ανέβουν προς τα πάνω, ούτε ήρθαν να 
δουν τι ξύλο έτρωγαν οι συνάδελφοι της ΔΑΣ. 

Ακόμη κι όταν απείλησαν και μας εκβίασαν και τα έβαλαν ακόμη 
και με συγγενικά μας πρόσωπα, δεν σταματήσαμε. Παλέψαμε ένα σύστημα 
καλά σχεδιασμένο, καλά οργανωμένο που έσπερνε τη φτώχεια την εξαθλίωση 
και την αδικία. Ένα σύστημα που με όπλα τις απολύσεις, την βία, την 
καταστολή και τον αυταρχισμό παραβίασε κάθε στοιχειώδες δημοκρατικό και 
συνταγματικό δικαίωμα. Ένα σύστημα, που προσπάθησε να περάσει το μίσος 
στην κοινωνία και να τσακίσει το Κίνημα και κάθε αγωνιζόμενη φωνή. 

Συνάδελφοι, ανήκουμε σε μια Ομοσπονδία που μπορούμε να 
κοιτάμε τους συναδέλφους στα μάτια, που μας ενώνει η δράση, ο 
ανυποχώρητος αγώνας, ο ανυπότακτος αγώνας. Βάλαμε όλοι πλάτη ώστε να 
αποκαλυφθούν οι σχεδιασμοί για τη φτωχοποίηση της κοινωνίας.  

Οι αγώνες μας για την επιστροφή των απολυμένων, οι αγώνες 
για το σταμάτημα των ιδιωτικών εργοστασίων διαχείρισης, ο αγώνας για την 
προσχηματική αξιολόγηση, ο αγώνας ενάντια στον επανέλεγχο των 
συμβάσεων έδωσαν ελπίδες. Η Π.Ο.Ε. - Ο.Τ.Α. πρόταξε το κοινωνικό 
συμφέρον και πήρε ξεκάθαρη θέση ζητώντας από τους εργαζόμενους στις 
δημοτικές και στις βουλευτικές εκλογές να μαυρίσουν όλους όσους μας 
μαύρισαν τη ζωή μας.  

Ποια άλλη Ομοσπονδία πήρε τόσο ξεκάθαρη θέση; Ποια 
Ομοσπονδία επιστρατεύτηκε πρώτη; Ποια Ομοσπονδία πήρε θέση και έβαλε 
το ζήτημα της διαγραφής του χρέους; Ποια άλλη Ομοσπονδία έκανε 
ντοκιμαντέρ και τους αποκάλυψε τα σχέδια για τα σκουπίδια; Ποια 
Ομοσπονδία κατέβασε τα οχήματα στους δρόμους; Ποια Ομοσπονδία 
μπούκαρε στα Υπουργεία και στη Βουλή; Ποια Ομοσπονδία έπιασε τον 
Σαμαρά έξω από το Μέγαρο Μαξίμου την ώρα που έκανε συνάντηση με τους 
τραπεζίτες; Ποια Ομοσπονδία ξεφτίλισε τη Μέρκελ και τον Φούχτελ; Ποια 
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Ομοσπονδία αποκάλεσε τρομοκράτες ο Πρωθυπουργός μιας χώρας; Ποια 
Ομοσπονδία στοχοποίησαν οι φασίστες και οι νεοναζί;  

Ακόμη κι αν κινδυνέψαμε κάποιοι να μπούμε στη φυλακή, να 
απολυθούμε, ακόμη κι αν τραυματιστήκαμε ορισμένοι δεν φοβηθήκαμε, ούτε η 
λάσπη κόλλησε όταν ο επικεφαλής του ΜΕΤΑ από ιστότοπο που 
κατηγορούσε την Π.Ο.Ε. - Ο.Τ.Α. και τους έλεγε Χρυσαυγίτες έλεγε και μίλαγε 
για ανθρώπους της νύχτας, των γηπέδων, τους μπράβους και τους 
τραμπούκους; Ούτε τότε κόλλησε η λάσπη. 

Συνάδελφοι δεν έχουμε αυταπάτες. Όσο θα βαθαίνει η 
καπιταλιστική κρίση, όσο δεν υπάρχει διαγραφή του χρέους και οι δόσεις 
πληρώνονται κανονικά στο Διεθνές Νομισματικό Ταμείο και στην Ευρωπαϊκή 
Κεντρική Τράπεζα τόσο η επίθεση στην ελληνική κοινωνία και στην Τοπική 
Αυτοδιοίκηση θα εντείνεται και θα γιγαντώνει. 

Η Κυβέρνηση θα κριθεί γι' αυτά που έλεγε και γι' αυτά που κάνει 
και για τα καλά και για τα κακά και τις πράξεις νομοθετικού περιεχομένου και 
για την κοινωφελή εργασία και για τις επαναπροσλήψεις και για τις συλλογικές 
συμβάσεις. Το σύστημα θέλει ένα διαλυμένο, απαξιωμένο Συνδικαλιστικό 
Κίνημα και μια κοινωνία υποταγμένη και υπνωτισμένη. 

Ξεκάθαρα: η Ομοσπονδία αυτή δίνει εγγυήσεις για ένα 
Συνδικαλιστικό Κίνημα αντάξιο των προσδοκιών των εργαζομένων, ακόμη και 
με τα λάθη της. Η Π.Ο.Ε. - Ο.Τ.Α. ήταν στην πρώτη γραμμή του αγώνα και θα 
στείλει όποιον εφαρμόσει αντιλαϊκές πολιτικές εκεί που έστειλε τον Σαμαρά, 
τον Βενιζέλο, τον Παπαδήμο, τον Παπανδρέου, τον Ντινόπουλο, τον 
Μιχελάκη, τον Ραγκούση, τον Καστανίδη, τον Μητσοτάκη, τον Μανιτάκη, τον 
Κουκουλόπουλο και τον Σγουρό. Εκεί θα στείλει όποιον δεν σεβαστεί τον λαό. 

Όλοι μαζί μπορούμε να κερδίσουμε όλα όσα μας στέρησαν. Γιατί 
στην ενότητά μας είναι η δυναμική και στον αγώνα το αποτέλεσμα. Ευχαριστώ  
συνάδελφοι. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ο συνάδελφος Ροπαλίδης Κώστας έχει τον λόγο. 

Κ. ΡΟΠΑΛΙΔΗΣ: Αγαπητοί συνάδελφοι εγώ δεν θα μιλήσω εν κενώ στον 
αέρα, ούτε για επαναστατικές κορώνες που τις βγάζουν για πλάκα χωρίς να 
υπολογίζουν την κοινωνία, ούτε και τις ανάγκες της. Λες και είμαστε σε άλλο 
κράτος.  

Όμως πρέπει να κάνουμε μια επισήμανση. Είμαι ανελλιπώς σε 
όλα τα Συνέδρια της Ομοσπονδίας από το Μοσχάτο, για πρώτη φορά σε αυτό 
το Συνέδριο δόθηκε μια τέτοια μάχη μηχανισμών, που θα περίμενα 
παραπάνω. Ακόμη και σήμερα τέσσερις Παρατάξεις συνεδρίαζαν γι' αυτά τα 
ζητήματα των μονιμοποιήσεων. Πάντα υπήρχαν αυτά, αλλά αυτό για πρώτη 
φορά δόθηκε.  

Δείχνει ότι παραμένουν τα Συνδικάτα σε μεγάλο βαθμό 
μηχανισμοί ουδέτεροι απέναντι στην ταξική πάλη και δεν μπορούν να 
συνειδητοποιήσουν την νέα εποχή. Αυτή η  μάχη μάλιστα δεν περιποιεί τιμή 
στην Ομοσπονδία, η οποία την τελευταία πενταετία όχι στο βάθος που θα 
ήθελα εγώ, ούτε στην ποιότητα και στην έκταση, αλλά όμως ανταποκρίθηκε 
βασικά στις ανάγκες του εργατικού Κινήματος. 

Ήταν  μια Ομοσπονδία η οποία έδωσε σοβαρές μάχες. Σε 
επίπεδο ανακοινώσεων μόνο; Έστω. Σε επίπεδο ακτιβισμών μόνο; Έστω. Σε 
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πιο επίπεδο το ζήτημα των εργοστασίων; Ναι. Όμως έδωσε. Όχι όπως ήθελα 
εγώ. Και επειδή δεν θέλω να χαρίσω ούτε στον Γιάννη, ούτε στον 
Μπαλασόπουλο τη δράση της Ομοσπονδίας, πρέπει να πω αποφασιστική 
συμβολή σε αυτό, ήταν η συμμετοχή του Χρήστου Παναγιωτόπουλου στο 
Γενικό Συμβούλιο και του Νίκου Αδαμόπουλου στην Εκτελεστική Επιτροπή. 
Αυτά πρέπει να τα πούμε, να τα λέτε κι εσείς.  

Χωρίς αυτούς δεν θα είχε τέτοια δράση η Ομοσπονδία. Γι' αυτό 
εγώ δεν θα καταψηφίσω τον απολογισμό της Ομοσπονδίας και με αυτή την 
έννοια δεν περιποιεί τιμή γιατί οι μάχες στην Ομοσπονδία και στην ηγεσία της, 
η μάχη των μηχανισμών, γιατί οι αγώνες  που έδωσε συνέβαλλαν 
αποφασιστικά στο να πέσει η πιο λαομίσητη Κυβέρνηση του δοσιλογισμού, να 
πέσουν οι πολιτικοί και φυσικοί απόγονοι των δοσιλόγων της κατοχής, που 
μας κυβέρνησαν τα πέντε τελευταία χρόνια: Μπαλτακοσαμαροβενιζέλοι. 
Καθαρά πράγματα. 

Η νέα μέρα που μάθαμε στην ήττα και δεν βλέπουμε ελπίδα, δεν 
μπορεί να μην μας γεμίζει ελπίδα ούτε και η νέα Κυβέρνηση παρά τα λάθη, τις 
παραλείψεις, τις κωλοτούμπες και τα πισωγυρίσματα. Αγώνας δικός μας ήταν 
σοβαρός ενάντια στον λαό και σήμερα ιδιαίτερα. Γι' αυτό μιλάμε εν κενώ, που 
ένα παγκόσμιο –επαναλαμβάνω παγκόσμιο- σύστημα του 
νεοφιλελευθερισμού και της αντίδρασης και του εκφασισμού της κοινωνίας, σε 
συμμαχία με το ανασυγκροτούμενο μπλοκ του δοσιλογισμού στην Ελλάδα 
προσπαθεί να πνίξει τη νέα Κυβέρνηση. 

Δεν μπορούμε να είμαστε ουδέτεροι. Δεν υπάρχουν Συνδικάτα 
ουδέτερα και με τους μεν και με τους δε. Δεν είμαστε ουδέτεροι γιατί παίρνει 
πίσω τους απολυμένους, δεν είμαστε ουδέτεροι γιατί δεν πνίγει τους 
πρόσφυγες, δεν είμαστε ουδέτεροι γιατί δεν μειώνει ακόμη μισθούς και 
συντάξεις. Δεν είμαστε ουδέτεροι γιατί ανοίγει τις συλλογικές 
διαπραγματεύσεις.  

Δεν είμαστε ουδέτεροι, γιατί μας δίνει τη δυνατότητα του 
μεγαλύτερου όπλου που έχουμε: της ανάπτυξης της ταξικής πάλης. Πότε ήταν 
καλύτερα για να αναπτυχθεί η ταξική πάλη; Πριν ή τώρα; Πότε είχαμε 
δημοκρατία πριν ή τώρα; Δεν μας ενδιαφέρει ο εκφασισμός της κοινωνίας; 
Μάθαμε στον εκφασισμό και χάθηκε η ελπίδα μας, που βγήκε από τους 
αγώνες μας.  

Δεν μπορούμε αγαπητοί συνάδελφοι να είμαστε ουδέτεροι και 
δεν μπορούμε να είμαστε ουδέτεροι γιατί έχουμε τη δυνατότητα να 
χρησιμοποιήσουμε αυτό: να αναπτυχθεί η ταξική πάλη στην χώρα. Ο 
μοναδικός δρόμος για να μην γίνει κωλοτούμπα για να μη σε γυρίσουν οι 
Σαμαροβενιζέλοι, για να δικαιωθούμε, είναι να αναπτυχθεί η ταξική πάλι και η 
δυνατότητα σήμερα να υπάρξει. Γι' αυτό τα Συνδικάτα δεν πρέπει να είναι 
ουδέτερα.  

Τότε μόνο δεν μπορεί να υποχωρήσει η Κυβέρνηση στους 
δανειστές. Μόνο όταν την πνίξεις και την βάλεις στο λαιμό να ικανοποιήσει τα 
βασικά του χρέους, των συλλογικών διαπραγματεύσεων, της αύξησης των 
μισθών, τη μείωση του ωραρίου τότε μόνο. Γιατί η Κυβέρνηση τι εκφράζει; 
Εκφράζει το επίπεδο της ταξικής πάλης στην Ελλάδα. Αυτό εκφράζει. Όλες οι 
Κυβερνήσεις. Το επίπεδο της ταξικής πάλης είναι χαμηλό; Χαμηλή είναι και η 
Κυβέρνηση. Ανεβαίνει η ταξική πάλη; Ανεβαίνει και η Κυβέρνηση.  
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Στους μαρξίζοντες και μαρξιστές θέλω να τους πω το παρακάτω 
και είναι σοβαρό για όλους: ο Μαρξ ήταν ενάντια στην  παρισινή κομμούνα και 
έκανε αυτοκριτική και είπε ότι «είναι κορυφαία ηθική νίκη της εργατικής τάξης 
που διασφάλισε τον πρωταγωνιστικό της ρόλο στην ιστορία». Προσέξτε με τη 
δίκη προθέσεων που κάνετε, που μπορεί να φτάσει η κατάσταση. Αυτό, για 
τους μαρξιστές και τους μαρξίζοντες. 

Τώρα, υπάρχουν δυο ζητήματα που θέλω να μπουν στο 
πρόγραμμα δράσης. Υπάρχει το ζήτημα των ελαστικών σχέσεων. Κοιτάξτε 
συνάδελφοι, το ’50, το ’60 και το ’70 όποιος έπιανε δουλειά είτε στο 
εργοστάσιο είτε στο δημόσιο, έπαιρνε σύνταξη. Πέντε στους δέκα 
εργαζόμενους άλλαζαν με τη θέλησή τους εργασιακή ζωή. Ήταν καλοί οι 
καπιταλιστές τότε, που δεν είχαμε ελαστικές σχέσεις εργασίας; Όχι. Ήταν ο 
συγκεκριμένος τρόπος οργάνωσης της καπιταλιστικής παραγωγής, που 
απαιτούσε μόνιμες θέσεις, εξειδίκευση, πάνω σε αυτό χτίστηκε το κράτος 
πρόνοιας και πάει λέγοντας. 

Το άλλαξε ο καπιταλισμός για να ανανεωθεί σε αντιδραστική 
κατεύθυνση και βάζει τις ελαστικές σχέσεις εργασίας. Εμείς μπορούμε να 
επιβάλλουμε σχέσεις εργασίας; Μονάχα άμα κάνουμε κράτος των εργατών. 
Είναι σωστή η θέση μας για μόνιμες θέσεις εργασίας, φυσικά. Όμως άλλοι 
καθορίζουν και θα έχουμε ελαστικές σχέσεις. Και εδώ δεν απαντάει καμία 
Παράταξη.  

Ποια είναι η γραμμή άμυνας του εργατικού Κινήματος στο 
ζήτημα; Τι εκφράζει την ενότητα της τάξης μας; Η ίση αμοιβή για ίση εργασία. 
Πρέπει να μπει στο πρόγραμμα δράσης ότι όποιος προσλαμβάνεται με 
οποιαδήποτε σχέση θα πρέπει να παίρνει τη συλλογική μας σύμβαση. Αυτή 
είναι η άμυνά μας. Μόνο τότε μπορεί να εκφραστεί και μόνο τότε θα έχουμε 
και οργανωτική ενότητα με τους συνταξιούχους. Αλλά αυτό το αποκρύπτουν 
όλοι. 

Τέλος μου είπε ο Πρόεδρος να πω για τα κόλλυβα. Εμείς 
δώσαμε μια μάχη στο εργοστάσιο με τη βοήθεια της Ομοσπονδίας και τη 
φυσική της παρουσία που περιείχε και κόλλυβα. Ήταν πετυχημένος ο 
αγώνας, έδωσε μάχες το Σωματείο και έδωσε μάχες η Ομοσπονδία για το 
ζήτημα. Ευχαριστώ και να είστε καλά. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ο συνάδελφος Υφαντής έχει τον λόγο. 

Σ. ΥΦΑΝΤΗΣ: Από το Σωματείο εργαζομένων ΟΤΑ νομού Θεσπρωτίας με τη 
ΔΑΣ που στηρίζεται από το ΠΑΜΕ. Απευθύνομαι στο Σώμα των συνέδρων 
και όχι στο Προεδρείο που προέκυψε από νόθευση στις διαδικασίες και δεν το 
αναγνωρίζω. 

Συναδέλφισσες και συνάδελφοι το 43ο Συνέδριο της Π.Ο.Ε. - 
Ο.Τ.Α. διεξάγεται σε μια χρονική στιγμή στην οποία παρά την κυβερνητική 
αλλαγή ΣΥΡΙΖΑ και ΑΝΕΛ που προέκυψε από τις εκλογές της 25ης του 
Γενάρη, έχουμε την κλιμάκωση της αντιλαϊκής επίθεσης από την πλευρά της 
Κυβέρνησης, Ευρωπαϊκής Ένωσης, μονοπωλιακών Ομίλων. 

Βρίσκονται όλα εδώ τα προβλήματα των εργαζομένων και ο 
πραγματικός εχθρός. Όλο το αντιλαϊκό πλαίσιο που ψηφίστηκε και 
υλοποιήθηκε τα τελευταία χρόνια από τις Κυβερνήσεις της Νέας Δημοκρατίας, 
του ΠΑΣΟΚ τα Μνημόνια και οι εφαρμοστικοί νόμοι που τα συνοδεύουν. 
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Το χρέος το οποίο αναγνωρίζει και η σημερινή Κυβέρνηση που 
δεν το δημιούργησαν οι εργαζόμενοι αλλά καλούμαστε να το πληρώσουμε, οι 
πετσοκομμένοι μισθοί και οι συντάξεις, η ανεργία, η εμπορευματοποιημένη 
υγεία και παιδεία, όλες οι αντιδραστικές αναδιαρθρώσεις στο δημόσιο 
δημιουργούνται.  

Φαίνεται άλλωστε και από το νομοσχέδιο Κατρούγκαλου 
παραμένουν και οι αξιολογήσεις και η κινητικότητα διατηρούνται όλες οι 
ελαστικές δουλεμπορικές σχέσεις εργασίας, ενώ δεν γίνεται κουβέντα ούτε για 
την πρόσληψη μόνιμου προσωπικού για να καλυφθούν οι τεράστιες ανάγκες 
που έχουν οι ΟΤΑ και οι δημόσιες Υπηρεσίες, ούτως ή άλλως να λειτουργούν 
εξυπηρετώντας τις πραγματικές λαϊκές ανάγκες, ούτε καμία αναφορά για την 
ανάκτηση των τεράστιων απωλειών που έχουμε τα τελευταία χρόνια. 

Παραμένουν οι ιδιωτικοποιήσεις και το ξεπούλημα της δημόσιας 
περιουσίας, η οποία ανήκει στον ελληνικό λαό. Η υποχρηματοδότηση των 
ΟΤΑ συνεχίζεται, μετατρέποντας τους Δήμους σε ανώνυμες εταιρείες που για 
να καλύψουν τις ανάγκες τους θα χαρατσώσουν ακόμη περισσότερο τους 
εργαζόμενους και τα λαϊκά στρώματα. 

Τόσο από τις δηλώσεις του Βαρουφάκη που πριν λίγο καιρό 
συμφώνησε με τις απόψεις του νεοφιλελεύθερου Μάνου, για ολοσχερής 
κατάργηση της κρατικής χρηματοδότησης προς τους Δήμους, όσο και την 
πρόσφατη πράξη νομοθετικού περιεχομένου για δέσμευση των αποθεματικών 
των ΟΤΑ για την πληρωμή των δανειστών, δείχνουν ότι πάμε σε μια λογική 
πλήρους ανταποδοτικότητας για τη λειτουργία των ΟΤΑ στους Παιδικούς 
Σταθμούς, το πράσινο, τον πολιτισμό, τον αθλητισμό και τη μισθοδοσία των 
εργαζομένων. 

Πάνω απ' όλα όμως βρίσκονται εδώ όλοι οι πραγματικοί 
δυνάστες μας, η Ευρωπαϊκή Ένωση, το κεφάλαιο, το κράτος και η εξουσία 
τους. Απέναντι σε αυτή τη συντονισμένη επίθεση που δεχόμαστε, είναι 
σήμερα επιτακτικότερο από ποτέ να δώσουμε μια νέα απάντηση οι 
εργαζόμενοι όλων των κλάδων δημόσιου και ιδιωτικού τομέα, σε συμμαχίες με 
τα υπόλοιπα φτωχά λαϊκά στρώματα, τους φτωχούς αγρότες και 
αυτοαπασχολούμενους, τους νέους, τις γυναίκες, τους συνταξιούχους. 

Στη Θεσπρωτία παραλάβαμε ένα Σωματείο ανενεργό για πολλά 
χρόνια. Τα όργανα δεν λειτουργούσαν, το Δ.Σ., οι Γενικές Συνελεύσεις 
πουθενά, οι εργαζόμενοι δεν ενημερώνονταν. Ό,τι προβλήματα είχαν, 
προσπαθούσαν ατομικά να τα λύσουν οι εργαζόμενοι. Δεν εφαρμόζονταν καν 
οι ελλιπής εργατική νομοθεσία που υπάρχει. Οι εργαζόμενοι στους Δήμους 
της περιοχής ήταν βορά στις ορέξεις και τις επιταγές της εκάστοτε Δημοτικής 
Αρχής και της εκάστοτε Κυβέρνησης. 

Με πρωτοβουλία και πρωτοπορία των δυνάμεων που 
συσπειρώνονται στη ΔΑΣ ΟΤΑ καταφέραμε να ξαναστήσουμε το Σωματείο 
από την αρχή και να εκλέξουμε νέο Δ.Σ. Πλέον το Δ.Σ. συνεδριάζει κάθε 
εβδομάδα τακτικά και έκτακτα όποτε χρειαστεί. Ενώ κάνουμε Γενικές 
Συνελεύσεις μια φορά το μήνα σε κάθε Δήμο  ξεχωριστά. 

Από την πρώτη στιγμή επειδή θεωρούμε ότι είναι απαραίτητο 
όλοι οι εργαζόμενοι να είναι μέλη του Σωματείου, αρχίσαμε να εξηγούμε στους 
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συναδέλφους τις θέσεις μας σε συζητήσεις και Συνελεύσεις στους χώρους της 
δουλειάς.  

Συνάδελφοι, δεν υπήρχε ούτε ένας εργαζόμενος που να 
διαφώνησε με τη θέση μας. Γι' αυτό προχωρήσαμε σε Γενική Συνέλευση που 
τροποποιήσαμε το Καταστατικό δεχόμενοι ως ισότιμα μέλη και τους 
συμβασιούχους ανεξάρτητα από τη σχέση εργασίας του καθένα, κόντρα στη 
διασπαστική τακτική της Π.Ο.Ε. - Ο.Τ.Α. 

Από τις υπόλοιπες δράσεις ξεχώρισε η μάχη που δώσαμε ενιαία 
ενάντια στην προσπάθεια ιδιωτικοποίησης του τομέα καθαριότητας στους 
Δήμους της περιοχής αποκαλύπτοντας τον ρόλο και τις ευθύνες των 
Δημοτικών Αρχών. Δίπλα μας είχαμε συναδέλφους του ιδιωτικού τομέα, τους 
ανέργους της πόλης, το Σωματείο των ιδιωτικών υπαλλήλων Θεσπρωτίας, το 
Συνδικάτο οικοδόμων Θεσπρωτίας, το Σωματείο χειριστών Θεσπρωτίας και το 
Εργατικό Κέντρο Θεσπρωτίας. Τα Εργατικά Σωματεία ήταν δίπλα μας γιατί 
ζητούσαν να μην περάσουν οι ιδιωτικοποιήσεις και να καταργηθούν τα 
δυσβάστακτα ανταποδοτικά τέλη.  

Κάναμε παραστάσεις διαμαρτυρίας στα Δημοτικά Συμβούλια, 
εξηγήσαμε τη θέση μας, αναδείξαμε ότι οι Δημοτικές Αρχές αξιοποίησαν την 
έλλειψη προσωπικού, τα παράπονα των δημοτών και την ελλιπή 
χρηματοδότηση για να παραδώσουν στο μεγάλο κεφάλαιο το χρυσοφόρο 
τομέα της διαχείρισης απορριμμάτων. 

Η τουριστική εικόνα του Δήμου και οι τουρίστες που θα έρχονταν 
με τα κρουαζιερόπλοια έκαναν ακόμη πιο επιτακτική την απόφαση για τα 
Δημοτικά Συμβούλια που τελικά ιδιωτικοποίησαν ένα μέρος της καθαριότητας, 
εφαρμόζοντας την ενιαία πολιτική της Ευρωπαϊκής Ένωσης Νέας 
Δημοκρατίας - ΠΑΣΟΚ και τη σημερινή Κυβέρνηση ΣΥΡΙΖΑ – ΑΝΕΛ σε 
αγαστή συνεργασία με Δημάρχους και Περιφερειάρχες. 

Πολιτική που είναι απόρροια του "Καλλικράτη", χειροκροτητές 
του οποίου είναι και οι Παρατάξεις που βρίσκονται στην ηγεσία της Π.Ο.Ε. - 
Ο.Τ.Α.. Για την εργατική νομοθεσία. Από την πρώτη μέρα καταγγείλαμε τις 
απαράδεκτες και επικίνδυνες συνθήκες εργασίας στον τομέα καθαριότητας 
που τελικά οδήγησαν σε δυο εργατικά ατυχήματα, ως αποτέλεσμα της 
διαρκούς υποβάθμισης της Υπηρεσίας, κακοσυντηρημένα οχήματα, τεράστιες 
ελλείψεις προσωπικού, εντατικοποίηση της δουλειάς. 

Σταθήκαμε στο πλευρό των συναδέλφων που έπαθαν τα 
ατυχήματα, δημιουργήσαμε και Ταμείο αλληλεγγύης για τη στήριξή τους. Δεν 
μπορώ να μη σταθώ στη συγκινητική στιγμή που νιώσαμε όταν ξέροντας για 
τα οικονομικά προβλήματα που αντιμετώπιζε ένας συνάδελφος πήγαμε να 
του παραδώσουμε ένα ποσό για τα έξοδα. Ο ίδιος ήταν σε κώμα και η γυναίκα 
του που είχε την περισσότερη ανάγκη μας είπε  όταν θα ξυπνήσει, να τα 
παραδώσουμε στον ίδιο. Συνάδελφοι, αυτή είναι η εργατική τάξη! Τέτοιοι 
είμαστε. Μέσα στα δύσκολα όταν στεκόμαστε ο ένας δίπλα στον άλλον. Τότε 
δείχνουμε και το μεγαλείο μας.  

Γι' αυτό εμείς δώσαμε και θα συνεχίσουμε να δίνουμε με όλες 
μας τις δυνάμεις τη μάχη για τη λύση κάθε προβλήματος μικρού ή μεγάλου. 
Για μας, ο δρόμος του αγώνα, της οργάνωσης στα Σωματεία, στους τόπους 
δουλειάς, στους κλάδους και στις γειτονιές, είναι ζήτημα άμεσης 
προτεραιότητας για όλους τους εργαζόμενους. 
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Η δύναμή μας βρίσκεται στην ενότητα της εργατικής τάξης, στη 
συμμαχία της με τους αυτοαπασχολούμενους, τη φτωχή αγροτιά, τη Νεολαία 
και τις γυναίκες. Σε αυτό το δρόμο καλούμε τους συναδέλφους που 
αισθάνονται ριζοσπάστες και θέλουν πραγματικά την ουσιαστική επίλυση των 
προβλημάτων των εργαζομένων να απαντήσουμε όλοι μαζί, να στηρίξουν -και 
αν δεν συμφωνούν σε όλα- το ψηφοδέλτιο της ΔΑΣ ΟΤΑ. 

Είμαστε χωρίς κανένα ενδοιασμό στο πλάι των συναδέλφων σε 
ταξική συνέπεια, μαχητικότητα και αλληλεγγύη. Ευχαριστώ.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Η συναδέλφισσα Καραγιάννη έχει τον λόγο. 

Γ. ΚΑΡΑΓΙΑΝΝΗ: Κυρίες και κύριοι συνάδελφοι καλημέρα σας, προέρχομαι 
από το Δήμο Καρδίτσας και εργάζομαι στο ΔΟΠΑ Καρδίτσας που είναι 
Δημοτικός Οργανισμός Πολιτισμού και Αθλητισμού. 

Θα ήθελα λίγο να αναφερθώ στις δομές του πολιτισμού των 
Δήμων. Πάγιο αίτημά μας και αίτημα της Ομοσπονδίας είναι οι φορείς 
πολιτισμού να βρίσκονται στα αρμόδια τμήματα πολιτισμού και αθλητισμού 
του Δήμου. Αντί γι' αυτό το κράτος εκτός από ελάχιστες εξαιρέσεις κρύβει την 
αδιαφορία του τόσο για τον πολιτισμό όσο και για τον αθλητισμό, 
συστήνοντας αστικές μη κερδοσκοπικές εταιρείες, τμήματα πολιτισμού, 
Νομικά Πρόσωπα Ιδιωτικού Δικαίου, Νομικά Πρόσωπα Δημοσίου Δικαίου, 
που δημιουργούν αγκυλώσεις τόσο στη λειτουργία όσο και στη 
χρηματοδότηση αυτών των δομών, δυσχεραίνοντας κατ’ επέκταση το έργο 
τους, οδηγώντας σε πολλές περιπτώσεις τους εργαζόμενους σε οικονομική 
εξαθλίωση και απαξιώνοντας το έργο τους. 

Στα Νομικά Πρόσωπα όπως είναι το δικό μας, περιλαμβάνονται 
βιβλιοθήκες, Μουσεία, αθλητικά κέντρα, πινακοθήκη με πολλές 
δυσλειτουργίες στο έργο τους, το οποίο είναι πολύ ευαίσθητο. Αυτό το 
αναγνωρίζουμε όλοι μας.  

Έχει γίνει σχεδόν ακατόρθωτη η πρόσληψη ακόμη και 
συμβασιούχων καθηγητών και έτσι αντί να ανθίσουν τα κέντρα αυτά και να 
εξελίσσονται οι δομές αυτές οδηγούνται σε μαρασμό. Με αυτό τον τρόπο 
συνάδελφοι μια και η αναγκαιότητα της ανταποδοτικότητας είναι διάχυτη 
παντού, οι εκάστοτε Δημοτικές Αρχές διευκολύνονται στο κλείσιμο αυτών των 
δομών και στη μεταφορά τους σε ιδιωτικά συμφέροντα. 

Στο Δήμο Καρδίτσας έχουμε δυο τέτοιες περιπτώσεις μοναδικές 
πανελλαδικά: την αστική μη κερδοσκοπική εταιρεία με την επωνυμία Κέντρο 
Γυναικών, που λειτουργεί από το 1992 με συγχρηματοδότηση από το Δήμο 
και προγράμματα Ευρωπαϊκής Ένωσης που αφορούν τη γυναικεία 
επιχειρηματικότητα. 

Αυτή η δομή επί της ουσίας είναι προνοιακή, μια και έχει 
βρεφονηπιακό σταθμό, τμήματα ΚΔΑΠ για παιδιά προσχολικής ηλικίας που 
αφορά γυναίκες οι οποίες εργάζονται απόγευμα, καθώς επίσης και τμήμα για 
κακοποιημένες γυναίκες.  

Μέχρι πριν λίγους μήνες συνάδελφοι οι εργαζόμενες των δομών 
αυτών παρέμεναν απλήρωτες μέχρι και επτά μήνες. Όλοι γνωρίζουμε από 
τους χώρους δουλειά μας πόσο δύσκολες ήταν οι οικονομικές συνθήκες για 
τις ίδιες. Με τη νέα Δημοτική Αρχή αποκαταστάθηκε εν μέρει αυτή η αδικία, 
αλλά ο κίνδυνος της διάλυσης της εταιρείας με ταυτόχρονη απόλυση των 
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εργαζομένων, δεν έχει εκλείψει εντελώς και ζητούν άμεσα να ενταχθεί στις 
προνοιακές δομές του Δήμου. 

Η άλλη αστική μη κερδοσκοπική εταιρεία με την επωνυμία 
Εργαστήρια Τέχνης δεν διέφυγε τον κίνδυνο και διαλύθηκε από την τωρινή 
Δημοτική Αρχή λόγω των άστοχων ενεργειών της προηγούμενης Δημοτικής 
Αρχής, με αποτέλεσμα οι τρεις διοικητικοί υπάλληλοι των εργαστηρίων 
τέχνης, να οδηγηθούν στο δρόμο της απόλυσης. 

Το δράμα τους όμως συνάδελφοι δεν σταματάει εδώ. Η 
επίτροπος του Ελεγκτικού  Συνεδρίου για δυο από τους τρεις υπαλλήλους, 
δεν εγκρίνει τα χρηματικά εντάλματα αποζημίωσής τους με αποτέλεσμα να 
βρίσκονται στο δρόμο, να είναι όμηροι του κράτους και να οδηγούνται σε 
οικονομική εξαθλίωση. 

Δυο παραδείγματα, που ενισχύουν τη θέση μας ότι όλοι πρέπει 
να αγωνιστούμε ώστε αυτές οι δομές να μπορέσουν να απορροφηθούν στο 
Δήμο για να μην έχουν κι άλλοι συνάδελφοί μας πανελλαδικά την τύχη των 
δυο προηγούμενων συναδέλφων.  

Τέλος αγαπητοί συνάδελφοι θέλω να εστιάσω λίγο την προσοχή 
μου όσον αφορά εμάς τους μουσικούς. Οι μουσικοί που έχουμε τελειώσει 
ωδεία, δηλαδή μουσικά Ιδρύματα αναγνωρισμένα από το κράτος, είμαστε 
δυστυχώς στην άσχημη θέση να έχουμε αδιαβάθμητα πτυχία. Οι σπουδές 
μας, για να ενημερώσω και τους συναδέλφους που δεν ξέρουν, αφορούν 
πολλά χρόνια σε ιδιωτικά ωδεία με αυστηρές εξετάσεις κάθε χρόνο, 
προκειμένου να αποκτήσουμε τα πτυχία μας και έτσι πιστοποιείται και το 
υψηλό επίπεδο των σπουδών μας. 

Ο νομοθέτης αποτύπωσε το πάγιο και Δίκαιο αίτημα χρόνων 
των μουσικών που έχουν τελειώσει ωδεία σε όλη την Ελλάδα αναγνωρισμένα 
από το κράτος και με το Νόμο 3457/2006 συστάθηκε ο κλάδος ΤΕ 16 
Μουσικών δίνοντάς μας έτσι μια ισότιμη θέση με τους υπόλοιπους 
διοικητικούς συναδέλφους μας στους Δήμους.  

Όμως συνάδελφοι μέχρι τώρα εκτός από ελάχιστες φωτισμένες 
Διοικήσεις, όπως για παράδειγμα στο Δήμο Ελληνικού και μια περίπτωση του 
Δήμου Πειραιά που αναγνώρισε πτυχίο συναδέλφου μουσικού ως ΤΕ μέσα 
από υπηρεσιακό Συμβούλιο, όλοι οι υπόλοιποι συμπεριλαμβανομένου και του 
εαυτού μου, έχουμε αναγνωρίσει τα πτυχία μας ως ΤΕ μέσω της δικαστικής 
οδού. 

Αυτές τις μέρες συνάδελφοι μπαίνει προς συζήτηση το θέμα 
αυτό στη Βουλή. Θεωρούμε ότι η Ομοσπονδία έπρεπε να μας στηρίξει. Αυτό 
όμως που πληροφορήθηκα είναι ότι η ηγεσία της Ομοσπονδίας στη σχετική 
συζήτηση που έγινε με τον Υπουργό, χαρακτήρισε φωτογραφική τη διάταξη 
αυτή συνάδελφοι, ζητώντας την απόσυρσή της, απαξιώνοντας έτσι τους 
αγώνας μας και αντιμετωπίζοντάς μας σαν υπαλλήλους Β κατηγορίας. 
Φαντάζομαι συνάδελφοι όλοι στους χώρους σας δεν μπορεί τους 
συναδέλφους μουσικούς να τους αντιμετωπίζετε σαν υποδεέστερους 
υπαλλήλους.  

Ζητάμε αυτή τη στιγμή όλοι μας να συσπειρωθούμε ενάντια σε 
αυτή την απόφαση της απερχόμενης ηγεσίας της Ομοσπονδίας μας και να 
μπορέσουμε να διεκδικήσουμε όλοι το Δίκαιο αίτημά μας να είμαστε σε ίση 
αντιμετώπιση με τους διοικητικούς υπαλλήλους μας. 
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Κύριοι της ηγεσίας της Ομοσπονδίας αυτή τη στιγμή έχετε 
υποβαθμίσει τις σπουδές μας, έχετε πριονίσει τους αγώνες μας, έχετε 
οδηγήσει σε μια κατάσταση εξαθλίωσης οικονομικής και αντιμετώπισής μας 
σαν υπαλλήλους Β κατηγορίας.  Αυτή η αντιμετώπιση στους μουσικούς 
συνάδελφοι, ήταν στην εποχή του Μότσαρτ, από τότε έχουν περάσει πέντε 
αιώνες αγώνων για να μπορέσουμε να κατακτήσουμε μια ανάλογη θέση με 
τους υπόλοιπους υπαλλήλους στο χώρο της μουσικής Εκπαίδευσης. 

Στην Ελλάδα τέλος συνάδελφοι τη χώρα, η οποία γέννησε τον 
πολιτισμό, όταν στην αρχαία Ελλάδα οι μαθητές είχαν υποχρεωτικά μαθήματα 
τη φυσική, τη φιλοσοφία, τα μαθηματικά, τη γυμναστική και τη μουσική, οι 
λειτουργοί της μουσικής Εκπαίδευσης στην τωρινή Ελλάδα εξαθλιώνονται με 
τον χειρότερο τρόπο από την ηγεσία της Ομοσπονδίας. 

Αυτό πρέπει να γίνει σε όλους τους συναδέλφους γνωστό και να 
συσπειρωθούμε ενάντια στην απόφαση αυτή της Ομοσπονδίας μας. 
Ευχαριστώ πάρα πολύ. Όλα τα έγγραφα είναι στη διάθεσή σας όσοι θέλουν 
να ενημερωθούν. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ο συνάδελφος Παναγόπουλος έχει τον λόγο. 

Γ. ΠΑΝΑΓΟΠΟΥΛΟΣ: Γεια σας, είμαι από το Σύλλογος Βάρης – Βούλας – 
Βουλιαγμένης και επικεφαλής της Παράταξης Ανεξάρτητη Ενωτική 
Πρωτοβουλία.  

Χτες ήταν τα πιο θλιβερά επεισόδια που έχω ζήσει στα όσα 
χρόνια ασχολούμαι με τον συνδικαλισμό. Και σαν επικεφαλής Παράταξης 
θέλω να ζητήσω συγνώμη για ό,τι έγινε χτες τουλάχιστον όσον αφορά εμένα.  

Θέλω να χαιρετίσω επίσης τη συγνώμη του Προέδρου της 
Εκτελεστικής Επιτροπής του Θέμη Μπαλασόπουλου. Καλό θα ήταν για την 
ενότητα του Συνδικαλιστικού Κινήματος και οι επικεφαλής των άλλων 
Παρατάξεων να κάνουν το ίδιο. 

Είδαμε χτες την όψη του νομίσματος: δυο Παρατάξεις να θέλουν 
να γίνει Συνέδριο, να θέλουν να ακουστούν ομιλητές, να ακουστούν τα 
προβλήματά μας και είδαμε εκ δεξιών να υπάρχει μια επίθεση και να μην 
επιτρέπουν κανέναν να πάρει τον λόγο από τους συνέδρους που έχουν έρθει 
από όλα τα μέλη της Ελλάδας και έχουν ταλαιπωρηθεί τόσο. 

Συνάδελφοι, ο όχλος οι κραυγές και τα ουρλιαχτά δεν είναι υπέρ 
του Συνεδρίου. Υπέρ του Συνεδρίου είναι οι προτάσεις και τα προβλήματα 
που αντιμετωπίζουμε όλοι στους Δήμους μας να μπουν σε ένα πλαίσιο 
διεκδικήσεων της Ομοσπονδίας και να ενωμένοι να καταφέρουμε πράγματα. 
Μόνο ενωμένοι έχουμε καταφέρει όλα αυτά. 

Βέβαια αν είχαμε αυτή τη μαχητικότητα που είδαμε χτες στις 
διαδηλώσεις, να είστε σίγουροι ότι δεν θα είχαμε απολύσεις σχολικών 
φυλάκων, δεν θα είχαμε διαθεσιμότητες. Απεναντίας η Κυβέρνηση θα είχε 
τρομοκρατηθεί και θα είχε προχωρήσει σε προσλήψεις. Δυστυχώς όμως το 
δυναμισμό μας τον εξαντλούμε στους μεταξύ μας αγώνες, δηλαδή φαγωμάρα. 
Αυτό κάποια στιγμή πρέπει να τελειώνει. 

Σε πολλά με έχει καλύψει ο συνάδελφος Παναγιωτόπουλος, δεν 
θέλω να κουράσω πάνω σε αυτά που έχουν μιλήσει άλλοι ομιλητές. Είδαμε 
βέβαια και τον οικονομικό πλειστηριασμό χτες. Βρε παιδιά έχουμε κι εμείς 
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ανάγκες, δεν κάνετε κάτι για μας ή να φωνάξουμε και το ΣΚΑΪ να 
συμπαρασταθεί κι αυτός και να προχωρήσουμε σε νέες προσλήψεις; 

Έχουμε τόσα χρόνια που κάνουμε διαδηλώσεις και από αυτές 
τις πορείες και με τα χημικά όπως είπε και ο συνάδελφος Ευθυμίου 
απουσίαζαν πολλοί. Είχαμε ένα σύνθημα: «Φέρτε πίσω τα κλεμμένα – Δεν 
χρωστάμε σε κανέναν» και αντί να έρθουν πίσω τα κλεμμένα συνάδελφοι 
είδαμε τα διαθέσιμα αποθεματικά.  

Δεν είναι αυτά τα κλεμμένα. Εάν θέλουμε πίσω τα κλεμμένα να 
είστε σίγουροι ότι τα διαθέσιμα αποθεματικά των Δήμων θα μείνουν για  
μισθούς και συντάξεις των υπαλλήλων  και όχι να πληρώνουμε από το χρέος 
τους δανειστές. Πρέπει κάποια στιγμή να σοβαρευτούμε και να μιλάμε με 
ειλικρίνεια και πιο πολύ να λέμε στο βήμα αυτό, αυτά που λέμε μεταξύ μας 
κάτω, που κανείς εδώ δεν τολμά να το πει. Δεν τολμά, γιατί σκέφτεται τα 
ψηφουλάκια. 

Ένα άλλο θέμα συνάδελφοι είναι η εκλογική αποζημίωση. 
Πρέπει κι εμείς όπως και όλοι οι υπόλοιποι, να παίρνουμε την εκλογική 
αποζημίωση αμέσως μετά τις εκλογές και όχι μετά από ένα ή δυο χρόνια. 
Αυτό πρέπει να μπει οπωσδήποτε στο πλαίσιο διεκδικήσεων για να 
προχωρήσει. Μετά τις εκλογές στην πρώτη μισθοδοσία να παίρνουμε την 
εκλογική αποζημίωση. 

Το προηγούμενο διάστημα όπως είπαμε είχαμε τόσους αγώνες. 
Εμείς η Ανεξάρτητη Ενωτική Πρωτοβουλία δεν θα κατέβουμε πλέον σε αυτό 
το Συνέδριο. Ενώνουμε τις δυνάμεις μας με τη Συνδικαλιστική Ανατροπή και 
θέλουμε τη στήριξή σας για να έχουμε ένα συνδικαλισμό, που να μην παίρνει 
εντολές από πολιτικά γραφεία, να μην υπακούει σε κανένα, να μην σκύβει, να 
μην περιμένει αξιώματα και θέσεις. Ευχαριστώ πολύ. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ο συνάδελφος Χριστοφορίδης έχει τον λόγο. 

Γ. ΧΡΙΣΤΟΦΟΡΙΔΗΣ: Συνάδελφοι και συναδέλφισσες καλημέρα σας, είμαι ο 
Πρόεδρος των εργαζομένων του Συλλόγου νομού Κοζάνης. Αυτό είναι το 3ο 
Συνέδριο που έχω παρακολουθήσει. Αυτοί οι οποίοι ήρθατε για πρώτη φορά, 
εγώ θα ήθελα να σας πω για να ξέρετε ότι τα προηγούμενα δύο κύλησαν 
πολύ ομαλά.  Στο προσυνέδριο, βγήκαμε από το Συνέδριο της ΑΔΕΔΥ … 

(Διαλογικές συζητήσεις) 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ζήτημα επί της διαδικασίας που βάζει ο συνάδελφος Βασίλης 
Γκιτάκος, μετά τους δυο ομιλητές θα πάρει τον λόγο. 

Γ. ΧΡΙΣΤΟΦΟΡΙΔΗΣ: Συνάδελφοι, όλη η κοινωνία όλη η Ελλάδα μας 
παίρνουν τηλέφωνο σήμερα και μας λένε «τι απαράδεκτοι είστε!». Δεν είναι 
δυνατό να υπάρχουν πέντε – δέκα αριστοκράτες συνδικαλιστές, μια ζωή να 
είναι στην καρέκλα και να μην μας αφήνουν να κάνουμε Συνέδρια. Ήρθαμε 
από την Περιφέρεια, κάναμε 500 χιλιόμετρα. Για ποιο λόγο; Για να έχουμε να 
κάνουμε κυρίαρχο ζήτημα το διαδικαστικό εδώ πέρα; Πληρώνουμε οι 
συνάδελφοι; Πληρώνουμε, όλοι μας. Κάποιοι δεν πληρώνουν. Τι να κάνουμε 
δηλαδή; Θα το λύσουμε εμείς αυτό το θέμα τώρα;  

Ήρθαμε από την Κοζάνη από τη δυτική Μακεδονία, εκεί 
ήμασταν οι πρώτοι που στείλαμε το μήνυμα διακομματικά, διαπαραταξιακά τα 
βγάλαμε όλα έξω. Είδαμε η ΓΣΕΕ και η ΑΔΕΔΥ οι άνθρωποι πετάνε αετό και 
στήσαμε συντονιστικό Πρωτοβάθμιο Σωματείο νομού Κοζάνης, τρία 
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πανδυτικομακεδονικά συλλαλητήρια πανπεριφερειακά έχουν γίνει σε εμάς, 
δεν έχει γίνει πουθενά αλλού. 

Και αυτό γιατί εμείς θα κριθούμε ιστορικά συνάδελφοι, είμαστε 
συνδικαλιστές. Τι θα πούμε αργότερα; Τι πρέπει να κάνουμε εμείς σα 
συνδικαλιστές; Δεν πρέπει να είμαστε λίγο διορατικοί να βλέπουμε λίγο 
μπροστά; Εδώ οι αρχηγοί των Παρατάξεων οι οποίοι είναι πιο έξυπνοι από 
τον κάθε Υπουργό, δεν τώρα εδώ να ερχόμαστε και να μαλώνουμε. Τι έχουμε 
να χωρίσουμε; Από ένα χιλιάρικο παίρνουμε όλοι, δεν παίρνουμε παραπάνω 
και λέει ο ένας ταξική ο άλλος  μη ταξική και τα λοιπά.  

Συνάδελφοι του ΠΑΜΕ κάναμε τρία πανδυτικομακεδονικά 
συλλαλητήρια, το ΠΑΜΕ δεν συμμετείχε πουθενά. Φίλοι μας είναι, συγγενείς 
κουμπάροι είναι φίλοι μας, δεν συμμετείχαν όμως. Για ποιο λόγο; Εμείς δεν 
βάζουμε τίποτε άλλο μπροστά, τον αγώνα, το μέλλον των παιδιών μας 
βάζουμε. Θα ζητήσουμε τη βοήθεια της κοινωνίας αύριο – μεθαύριο. 

Εάν εδώ από αυτό το Συνέδριο δεν πάρουμε θέση να πούμε και 
για τα άλλα τα προβλήματα, τα προβλήματα του κλάδου τα ξέρουν πολύ καλά 
και ο Μπαλασόπουλος και ο Χαρίσης και ο Πετρόπουλος και όλοι σας τα 
ξέρετε, αλλά κάτι πρέπει να πούμε βρε παιδιά. Το Νοσοκομείο της Κοζάνης 
κλείνει και σα το Νοσοκομείο το δικό μας είναι κι άλλα. θέλουμε εμείς να 
παίρνουμε από τρία χιλιάρικα ο καθένας μας όταν δεν υπάρχει υγεία και 
παιδεία; Μας αρέσει αυτό το πράγμα; Εκεί θα κριθούμε. 

Και η παρτίδα τώρα παίζεται παιδιά, στα χαρτιά υπάρχει 
φιλολαϊκή Κυβέρνηση. Είναι στα χαρτιά. Εμείς θέλουμε να γίνει και στην 
πράξη, αλλά εμείς από τη θέση μας είμαστε απέναντι σε κάθε Κυβέρνηση. Το 
είδαμε το έργο, το είδαμε πως γυρίζεται τα προηγούμενα χρόνια. 
Κουβαλούσαμε κρασί και πίναμε νερό, τα τρίμματα από την τυρόπιτα πήραμε 
και στο τέλος μας πούλησαν οι σοσιαλιστές οι φίλοι μας, που δέκα άτομα 
μαζεύτηκαν να σώσουν την Ελλάδα. Δεν γίνεται αυτό το πράγμα.  

Εδώ πρέπει να πάρουμε θέση, πρέπει να βγει κάτι. Είμαστε με 
την κοινωνία γιατί θα τη ζητήσουμε την κοινωνία και γιατί παιδιά άμα 
αλλάξουν τα πράγματα αυτοί που θα έρθουν, θα είναι πιο σκληροί. Και πως 
θα βγούμε στην κοινωνία αν εμείς εδώ που είμαστε, στο σύνολο οι ΟΤΑ είναι 
γύρω στις 70.000 εάν κατεβάσουμε Κόμμα από δέκα άτομα ο καθένας, 
παίρνουμε 10%. Τρίτο Κόμμα στη Βουλή γινόμαστε!  

Τι θα πούμε στην κοινωνία; Ότι τσακωνόμαστε και 
σκοτωνόμαστε μεταξύ μας και δεν μπορούμε να τα βρούμε; Δεν γίνονται αυτά 
τα πράγματα βρε συνάδελφοι. Εδώ και τώρα, το είπε ο Πρόεδρος από το 
Βύρωνα, όλοι μαζί πρέπει να είμαστε, όλοι μαζί πρέπει να ενωθούμε και αυτό 
το οποίο έχει αποδειχθεί ιστορικά είναι ότι ο κηδεμονευόμενος συνδικαλισμός 
βλάπτει. Την πάθαμε εμείς με το ΠΑΣΟΚ, βλάπτει. Δεν γίνεται.  

Τέλος πάντων ήθελα κι άλλα να πω, αλλά συγχύστηκα. Σας 
ευχαριστώ πάρα πολύ. Και κάτι ακόμη και θα συμφωνήσετε όλοι εδώ: γήπεδο 
στη Νέα Φιλαδέλφεια! 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Η συναδέλφισσα Κόνιαρη έχει τον λόγο. 

Σ. ΚΟΝΙΑΡΗ: Όσον αφορά εμένα θα προσπαθήσω να είμαι όσο το δυνατό 
πιο σύντομη. Είναι η πρώτη φορά που εκλέγομαι, με το Συνδυασμό 
Ανεξάρτητοι ΔΑΚΕ Συνεργαζόμενοι του Δήμου Αθηναίων και είναι η πρώτη 
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φορά που συμμετέχω σε Συνέδριο. Προέρχομαι από την πρώην καταργημένη 
Δημοτική Αστυνομία, δεν έχω ακούσει κανέναν ομιλητή έως τώρα να 
αναφερθεί σε αυτό το θέμα που είναι πολύ επίκαιρο και έχω δεχτεί πάρα 
πολλά e-mail και τηλέφωνα από συναδέλφους από διάφορους νομούς της 
Ελλάδας: από το Δήμο Πατρέων, από το Δήμο Κορινθίων, Λάρισας, Βόλου, 
Θεσσαλονίκης και όλοι έχουν την απαίτηση να τεθεί επίσημα το θέμα αυτό σε 
αυτό το Συνέδριο.  

Σύμφωνα με το σχέδιο νόμου που έχει κατατεθεί προς ψήφιση 
και περνάει Ολομέλεια την Πέμπτη, και ψηφίζεται 5 Μαΐου προβλέπεται η 
επανασύσταση της Δημοτικής Αστυνομίας το άρθρο 19 στο οποίο όμως 
υπάρχουν πάρα πολλά προβλήματα. Οι οργανικές θέσεις των δημοτικών 
αστυνομικών έχουν καταργηθεί έως τώρα δυο φορές: η πρώτη στο Δήμο στον 
οποίο είχε συσταθεί αρχικά η Δημοτική Αστυνομία και η δεύτερη στην ΕΛ.ΑΣ. 
Πρόκειται για δυο καταργήσεις της ίδιας Υπηρεσίας. 

Επανασυστήνεται τώρα με το άρθρο 19 στον αρχικό φορέα 
ίδρυσης, ο οποίος φορέας ήταν ο πρώτος που την κατήργησε. 
Αντιλαμβάνεστε την ψυχολογία όλων των συναδέλφων να επανέλθουν σε 
αυτή την Υπηρεσία η οποία δεν ξέρουν ούτε πως θα λειτουργήσει, ούτε το 
υπηρεσιακό καθεστώς το οποίο θα υπάρξει και θα δομηθεί αυτή. 

Είναι ολοφάνερο ότι ο εμπαιγμός στις πλάτες των πρώην 
δημοτικών αστυνομικών, των οποίων τα όρια και οι αντοχές έχουν φτάσει σε 
μηδενικά επίπεδα, αποτελεί πλέον ατέρμονη διαδικασία. Οι πρώην δημοτικοί 
αστυνομικοί, έχουν οργανώσει τη ζωή τους και την υπηρεσιακή τους 
κατάσταση βασισμένοι σε συγκεκριμένα δεδομένα και σύμφωνα με το σχέδιο 
καλούνται να επανέλθουν υποχρεωτικά και αυτοδίκαια στην υπό σύσταση 
Δημοτική Αστυνομία. 

Αποτελεί Δίκαιο και πάγιο αίτημα όλων των πρώην δημοτικών 
αστυνομικών, είτε αυτοί υπηρετούν στην ΕΛ.ΑΣ. είτε στα σωφρονιστικά 
καταστήματα, είτε ανήκουν στην κατηγορία αυτών που εξαιρέθηκαν όπως η 
υποφαινόμενη, να δοθεί η δυνατότητα προαιρετικής επιλογής ώστε οι ίδιοι να 
αποφασίσουν εάν θα παραμείνουν στις θέσεις που βρίσκονται, ή θα 
επιστρέψουν στην υπό σύσταση Δημοτική Αστυνομία. 

Επίσης σε εκείνους οι οποίοι έχουν πάρει μέρος τους πρώην 
δημοτικούς αστυνομικούς οι οποίοι είχαν εξαιρεθεί της διαθεσιμότητας και 
πήραν μέρος στη διαδημοτική κινητικότητα να τους δοθεί η δυνατότητα να 
παραμείνουν στους Δήμους υποδοχείς στους οποίους έχουν οργανώσει τον 
οικογενειακό τους προγραμματισμό και να μετακινηθούν στη νέα Δημοτική 
Αστυνομία προαιρετικά. 

Είναι αντιληπτό ότι η λέξη «προαίρεση» πρέπει να προστεθεί σε 
κάθε περίπτωση. Γνωρίζω πάρα πολύ καλά ότι η Πανελλήνια Ομοσπονδία 
έχει κάνει αρκετές κινήσεις προς αυτό, αλλά πάντα κατά λάθος –δεν ξέρω 
πως συμβαίνει αυτό- μονίμως παραμένει η λέξη «υποχρέωση». Θα 
παρακαλούσα την Ομοσπονδία να επιταχύνει και να μπορέσει να δώσει 
μεγαλύτερη βάση και όσο το δυνατό επιτρέπεται, επειδή την Πέμπτη το θέμα 
είναι στην Ολομέλεια να αφαιρεθεί η λέξη «υποχρέωση» οριστικά. 

Το Υπουργείο Εσωτερικών και Διοικητικής Ανασυγκρότησης ο 
Υπουργός κ. Βούτσης και ο αναπληρωτής κ. Κατρούγκαλος βλέπουν θετικά 
τα αιτήματα των εργαζομένων και κινούνται προς την κατεύθυνση 
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ικανοποίησης. Όμως παρατηρείται το εξής ανορθόδοξο φαινόμενο και το 
καταγγέλλω επίσημα από αυτό εδώ το βήμα:  

Μια ευτυχώς μικρή ομάδα πρώην δημοτικών αστυνομικών, 
συνάδελφοί μου που ανήκουν στο Δήμο Αθηναίων εμφανίζονται ως 
αυτόκλητοι εκπρόσωποι όλων των πρώην δημοτικών αστυνομικών 
προερχόμενοι από παρωχημένα αναχρονιστικά και ανυπόστατα Σωματεία, 
λειτουργούν παρασκηνιακά πιέζουν προς κάθε κατεύθυνση προκειμένου να 
περάσουν διατάξεις υποχρεωτικής μεταφοράς όλων των πρώην δημοτικών 
αστυνομικών στη νέα Δημοτική Αστυνομία. 

Διατάξεις, που δεν τέθηκαν ποτέ σε δημόσια διαβούλευση στο 
υπό ψήφιση σχέδιο νόμου, εκπροσωπώντας τον εαυτό τους και  μόνο αυτόν 
και υποκινούμενοι από προσωπικό όφελος. Καλώ επίσημα την Εκτελεστική 
Επιτροπή της Π.Ο.Ε. - Ο.Τ.Α. να πάρει θέση σε αυτό το ζήτημα, να 
γνωστοποιήσει και να καταγγείλει στο αρμόδιο Υπουργείο Εσωτερικών και 
Διοικητικής Ανασυγκρότησης τέτοιου είδους αντισυναδελφικές και ιδιοτελείς 
συμπεριφορές εκπορευόμενες από ίδιον όφελος και  μόνο. 

Η νέα Δημοτική Αστυνομία ή κοινοτικός διαμεσολαβητής ή όπως 
αλλιώς αυτή μετονομαστεί, θα ήταν ευχής έργο να δομηθεί και να 
λειτουργήσει στους κόλπους του Δήμου που θα συσταθεί, να διαρθρώνεται 
ιεραρχικά και να στελεχώνεται διοικητικά σύμφωνα με τις διατάξεις του 
Κώδικα κατάστασης δημοτικών και κοινοτικών υπαλλήλων, ώστε να 
θωρακιστεί δομικά και να μην απειλείται από ενδεχόμενη τρίτη κατάργηση 
οργανικών θέσεων σε μεταγενέστερη αλλαγή Κυβέρνησης. Ευχαριστώ πολύ 
για την προσοχή σας. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ο συνάδελφος Γκιτάκος έχει τον λόγο. 

Β. ΓΚΙΤΑΚΟΣ: Συνάδελφε Πρόεδρε και Γραμματέα της Εκτελεστικής 
Επιτροπής νομίζω ότι αυτά τα παιχνιδάκια το να κερδίσουμε χρόνο είναι πολύ 
φτηνιάρικα για να γίνονται. Φεύγω εγώ, λείπει ο άλλος λείπει ο άλλος και 
περιμένετε να έρθουν όλοι στην αίθουσα για να μιλήσουμε, είναι πολύ 
φτηνιάρικη η διαδικασία αυτή που κάνετε. Εσείς το έχετε κάνει διαδικασία! 

Είναι η ώρα 12 και μισή, λήγει η διορία που έδωσε η Εφορευτική 
Επιτροπή για κατάθεση των ψηφοδελτίων και ακόμη δεν έχουν νομιμοποιηθεί 
όλοι οι συνάδελφοι. Ακόμη δεν έχουν πάρει κάρτες και υλικό όλοι οι 
συνάδελφοι, δεν έχουν νομιμοποιηθεί τα Σωματεία που εδώ έχουν 
νομιμοποιηθεί στην πρώτη μέρα του Συνεδρίου κανονικά.  

Να δοθούν οι κάρτες σε όλα τα Σωματεία που νομιμοποιήθηκαν 
και να ξεκινήσει η συζήτηση που είπαμε για τη νομιμοποίηση ή την 
απονομιμοποίηση αυτούς που έχετε κάνει. Γιατί συνάδελφοι λέτε ότι δεν 
υπάρχουν θέματα και έχουν κλείσει όλα. Έβαλε θέμα η ΔΑΣ για ένα Σύλλογο 
στον Πειραιά, ο Σύλλογος ΗΦΑΙΣΤΟΣ, στον οποίο υπήρχε διπλοψηφία και 
λέτε ότι μας έφεραν βεβαίωση. Εγώ σας έχω φέρει βεβαίωση από το τμήμα 
μισθοδοσίας ότι ο συνάδελφος αυτός είναι μέλος του Σωματείου μας, 
πληρώνει κανονικά τις εισφορές του και έχει ψηφίσει και σε εμάς. Θα τον 
νομιμοποιήσετε ή όχι;  Θα κρατήσετε τις διαδικασίες ή δεν θα τις κρατήσετε;  

(Διαλογικές συζητήσεις) 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Συνάδελφοι σας παρακαλώ αφήστε να ολοκληρώσει. Βασίλη, 
σε παρακαλώ ολοκλήρωσε. 
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Β. ΓΚΙΤΑΚΟΣ: Σε τέτοια παιχνιδάκια που θέλουν να μας βάλουν, εμείς δεν  
μπαίνουν. Υπάρχει βεβαίωση από τη μισθοδοσία και εκτός από αυτή τη 
βεβαίωση της μισθοδοσίας το Ταμείο της Ομοσπονδίας έχει όλες τις 
καταστάσεις από τον περασμένο Απρίλιο μέχρι και σήμερα, γιατί έτσι 
πληρώσαμε βάσει των εισφορών και με τις καταστάσεις, οι οποίες είναι μέσα 
εγγεγραμμένο το μέλος αυτό που έχει διπλοψηφίσει.  Αυτό θα το αφήσουμε 
έτσι; Θα περάσει έτσι και τους άλλους τους αποκλείουμε; 

  Κανονίστε: ή θα υπάρξουν ίσοι όροι και κανόνες για όλους ή όχι. 
Κατ' αρχήν πρέπει να δοθεί η παράταση στις υποψηφιότητες να δοθούν όπως 
σας είπαμε οι κάρτες σε όσους έχουν νομιμοποιηθεί και οι υπόλοιποι που 
είναι για καταστατικές εκκρεμότητες να συζητηθούν εδώ. 

  Τέλος, τουλάχιστον θα περιμέναμε από τον Πρόεδρο του 
Συνεδρίου να είχε παραιτηθεί από μόνος του μετά τη χτεσινή του δήλωση και 
μετά το τι ακολούθησε στη διαδικασία του Συνεδρίου, τουλάχιστον από ευθιξία 
δεν θα έπρεπε να βρίσκεται μέσα στην αίθουσα.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ο συνάδελφος Κουτσιμπέλης έχει τον λόγο. 

Η. ΚΟΥΤΣΙΜΠΕΛΗΣ: Συνάδελφοι, επιστρέφουμε στη ροή του Συνεδρίου. Για 
πρώτη φορά για κάποιους ήταν η πρώτη φορά, γι' αυτή την Ομοσπονδία γι' 
αυτή την Παράταξη που εκπροσωπώ, συνάδελφοι δεν ήταν η πρώτη φορά. 
Δεν ήταν η πρώτη φορά στον αγώνα, δεν ήταν η πρώτη φορά που βγήκαν 
στους δρόμους, δεν ήταν η πρώτη φορά που αντιμετωπίσαμε Υπουργούς, 
Γενικούς Γραμματείς, μιντιάρχες, κανάλια τα οποία επιτέθηκαν στον κλάδο 
μας.  

  Για μας, δεν ήταν η πρώτη φορά. Για μας, δεν είναι η πρώτη 
φορά. Για μας δεν θα είναι και η τελευταία φορά, θα είμαστε πάντα εδώ, θα 
έχουμε μια τιμιότητα με αυτούς που εκπροσωπούμε και όποτε θα 
ανεβαίνουμε σε τέτοια βήματα θα μιλάμε για αιτήματα, θα μιλάμε για 
προβλήματα και θα αναζητούμε λύσεις. Εμάς δεν μας εκφράζουν διαδικαστικά 
θέματα, δεν μας εκφράζουν συσχετισμοί, δεν μας εκφράζουν αυτά.  

  Εμείς γυρνάμε, φεύγουμε από τους χώρους εργασίας και 
ξαναγυρίζουμε σε αυτούς τους χώρους. Μας ελέγχουν, μας ψηφίζουν και 
δίνουμε εξετάσεις. Εδώ μαζευόμαστε και κουβαλάμε μαζί μας τη φωνή και την 
αγωνία αυτών των ανθρώπων. Είμαστε καθημερινά σε αυτούς τους χώρους 
εργασίας, προσπαθούμε να δίνουμε λύσεις και αυτό έχουμε μάθει και αυτό θα 
συνεχίσουμε να κάνουμε. Δεν μας μένει τίποτε άλλο. 

Τι να σας πω; Να σας πω γι' αυτή την Ομοσπονδία; Τα είπαν κι 
άλλοι συνάδελφοι. Εδώ ολόκληρος Πρωθυπουργός σε ειδική αποστολή στο 
εξωτερικό και ερώτηση δημοσιογράφου για την Ομοσπονδία και τον 
Μπαλασόπουλο. Αν είναι δυνατό! Η τρομοκρατία και οι τρομοκράτες. 

Συνάδελφοι, είμαι από ένα ευαίσθητο χώρο, το χώρο της 
Καθαριότητας του Δήμου Αθήνας. Το Σωματείο μας, το Σωματείο των οδηγών 
του Δήμου Αθήνας όπου είμαι και Γενικός Γραμματέας στην πρώτη μέρα του 
Συνεδρίου σας μοίρασε μια διαμαρτυρία. Αντιμετωπίζουμε σοβαρά 
προβλήματα μέσα στο χώρο της χωματερής. Τα αναδείξαμε, σας τα 
αναφέραμε σε αυτή τη διαμαρτυρία και θα θέλαμε να έρθουν σε επαφή και τα 
άλλα Σωματεία όπου μέλη τους οδηγοί ανεβοκατεβαίνουν σε αυτή τη 
χωματερή και μπαίνουν σε αυτό το χώρο, για να μπορέσουμε να 
οργανώσουμε μια διαμαρτυρία για όλα αυτά τα προβλήματα που 
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αντιμετωπίζουμε. Δεν θα αναφερθώ περισσότερο μπορούμε να το 
συζητήσουμε και να το οργανώσουμε. 

Επειδή υπάρχουν κι άλλοι ομιλητές και δεν θέλω να 
καθυστερήσω, τελειώνω στο χώρο της Καθαριότητας οφείλω να χαιρετίσω 
την είσοδο ενός μεγάλου Σωματείου που υπάρχει στην Καθαριότητα, με 
ανθρώπους τους οποίους τους γνωρίζω γιατί καθημερινά βρισκόμαστε και 
είναι ένα Σωματείο με αγώνες, το οποίο όμως συνάδελφοι ήταν εγκλωβισμένο 
σε μια Ομοσπονδία η οποία δυστυχώς πάρα πολλές φορές στο παρελθόν 
ήταν ένας απεργοσπαστικός μηχανισμός και δεν μπορούσαμε στην 
Καθαριότητα του Δήμου Αθήνας να έχουμε ένα κοινό εργατικό Κίνημα, το 
οποίο θα μπορούσε να είχε κάνει πάρα πολλά. 

Δεν έχω τίποτε άλλο να πω, χαιρετίζω την είσοδο αυτού του 
Σωματείου και σας ευχαριστώ πολύ που με ακούσατε. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ο συνάδελφος Πετρόπουλος έχει τον λόγο επί της διαδικασίας. 

Β. ΠΕΤΡΟΠΟΥΛΟΣ: Μια δήλωση θέλω να κάνω για ένα λεπτό. Όπως έχετε 
διαπιστώσει, για όσους ήταν από το πρωί εδώ και δεν ήρθαν τώρα, η ΔΑΣ 
ΟΤΑ βρίσκεται μέσα στο Συνέδριο, παρεμβαίνει με ομιλητές από σεβασμό 
απέναντι στους συναδέλφους που θέλουν να εκφράσουν εδώ τις απόψεις 
τους. 

Ταυτόχρονα βρίσκεται εδώ με έντονο το αίσθημα της 
περιφρόνησης απέναντι στη διαδικασία που έχει στηθεί όσον αφορά τη 
φάμπρικα των νομιμοποιήσεων μέσα από νοθείες και διπλοψηφίες και με 
βαθιά περιφρόνηση απέναντι σε ένα δοτό Προεδρείο το οποίο μέσα από 
δημοκρατικές μεθόδους, υπάρχει. Καλούμε να δοθούν οι κάρτες τώρα στους 
συνέδρους, που αποφασίστηκε τη Δευτέρα το βράδυ από το Συνέδριο 
δικαιωματικά να συμμετέχουν.  

T. ΒΑΣΙΛΑΚΑΚΗΣ: Από το Κιλκίς εκλεγμένος με τις δυνάμεις της ΔΑΣ ΟΤΑ 
και του ΠΑΜΕ. Συναδέλφισσες και συνάδελφοι, αυτό που έγινε εδώ ήταν αυτό 
που ήταν αναγκαίο να γίνει για την αποκατάσταση της τάξης από τη σκοπιά 
των συμφερόντων των εργαζομένων. 

  Όλοι ρίχνουν κροκοδείλια δάκρυα ότι για λόγους τυπικούς 
έπρεπε να αποκλειστούν Σωματεία από τις διαδικασίες του Συνεδρίου. 
Συνάδελφοι στο Σωματείο μου επετράπη σε δυο συναδέλφους οι οποίοι είναι 
διοριστέοι εγγεγραμμένοι στους πίνακες του ΑΣΕΠ και κανονικά δεν έπρεπε 
να ψηφίσουν, όπως δεν έχουν ψηφίσει.  

Τι έπρεπε να κάνουμε εμείς; Εμείς που υποτίθεται, αναπαράγετε 
ότι θέλουν να δημιουργήσουν φασαρίες, δεν θέλουμε να γίνει Συνέδριο. 
Συνάδελφοι, όμως τελικά εμείς θέλουμε περισσότερο απ' όλους να γίνονται 
Συνέδρια και να τηρούνται ευλαβικά οι συλλογικές διαδικασίες; Στο βιβλίο που 
μας έδωσε η Π.Ο.Ε. - Ο.Τ.Α. έχει τα προσκλητήρια του γάμου. Στο γάμο και 
στα happenings ας μας πουν πόσοι συμμετείχαν; Πόσα από τα στελέχη τους 
θυσίασαν το μισθό τους για να συμμετάσχουν στις απεργίες; Πόσοι στάθηκαν 
στο πλευρό των εργαζομένων; Πόσοι αγωνίστηκαν για συμμετοχή και 
διοργάνωση συνελεύσεων;  Δεν αφήνει ο Δήμαρχος, δεν αφήνει ο διευθυντής. 

Μια εικόνα, χίλιες λέξεις! Μιλάτε για την ενότητα και εμείς 
είμαστε υπέρ της ενότητας. Με τι περιεχόμενο συνάδελφοι; Για να δούμε λίγο, 
διαγραφή του χρέους. Κάποτε ήταν κατάργηση των Μνημονίων. Η 
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αντιμνημονιακή ρητορεία συνάδελφοι τι έφερε; Αλλαγή της Κυβέρνησης. 
Ποιος την αποφάσισε; Το κεφάλαιο όταν δεν εξυπηρετούνταν τα συμφέροντά 
του. Απλά άλλαξε την Κυβέρνηση. Με ευθύνη και του κυβερνητικού 
εργοδοτικού συνδικαλισμού, γιατί ήταν πρώτο σύνθημα.  

Διαγραφή του χρέους. Μερική ή ολική; Δεν απαντάει κανένας. 
Εντός της Ευρωπαϊκής Ένωσης ή εκτός της Ευρωπαϊκής Ένωσης; Ακόμη κι 
αν έχουμε μερική ή και ολική διαγραφή του χρέους, σημαίνει ανταλλάγματα. 
Ποια είναι αυτά; Διεκδικούμε το δικαίωμα στη ζωή και την αξιοπρέπεια. Το 
δικαίωμα στη ζωή για μας, τις ταξικές δυνάμεις, είναι αναφαίρετο, είναι 
αδιαπραγμάτευτο.  

Ήθελα να τοποθετηθώ στις ιδιωτικοποιήσεις, συνθηματικά θα 
μιλήσω όπως και σε όλα τα θέματα. Αξιολόγηση, υπάρχει και καλή υπάρχει 
και κακή. Έτσι και στις ιδιωτικοποιήσεις. Υπάρχουν καλές και κακές; 
Υπάρχουν ηθικές και ανήθικες; Οι ιδιωτικοποιήσεις είναι ιδιωτικοποιήσεις. 
Δουλεύει ο άλλος για το κέρδος όχι για την ικανοποίηση των κοινωνικών 
αναγκών. Το ζείτε κάθε μέρα. Το καταγγέλλετε; Ποτέ.  

Καθυστερεί να πληρωθεί ο εργολάβος; Δεν προχωράει το έργο. 
Καθυστερεί να πληρωθεί ο προμηθευτής; Δεν αποδίδει την προμήθεια. 
Εκβιάζουν καθημερινά και κανένας δεν τα καταγγέλλει μέσα στα Δημοτικά 
Συμβούλια.  

Επίσης δεν μιλάμε για το ποια δύναμη επιβάλλει τις 
ιδιωτικοποιήσεις; Θέλετε ανάπτυξη; Η πλειοψηφία και όπως σας λένε και από 
τις δημοσκοπήσεις ποιος δεν θέλει την ανάπτυξη, σε αυτό το πλαίσιο και τον 
καπιταλιστικό δρόμο ανάπτυξης. Μετά την ανάπτυξη έρχεται η 
ανταγωνιστικότητα και μετά οι θέσεις εργασίας. 

Να το έχουμε ξεκάθαρο, εμείς το έχουμε τουλάχιστον ξεκάθαρο: 
δεν ιδιωτικοποιούν λόγω του χρέους, ιδιωτικοποιούν από χρέος. Είναι απλά 
τα πράγματα. Μετά την κρίση έρχεται η ανάπτυξη. Η ανάπτυξη φέρνει 
συσσωρευμένα κέρδη, τα οποία από ένα σημείο και μετά μπουκώνουν, δεν 
μπορούν πια να επανεπενδυθούν. Τους χαρίζουν χρήμα αυτή τη στιγμή, 
πρόταση της Ευρωπαϊκής Τράπεζας Επενδύσεων της Ευρωπαϊκής Ένωσης 
μαμούθ πάνω από 1 τρισεκατομμύριο και δεν απορροφούν ούτε το 10%. 
Γιατί; Γιατί θέλουν ακόμη πιο φτηνούς εργάτες, ακόμη πιο τσακισμένα τα 
δικαιώματα των εργαζομένων. Καθαρές κουβέντες συνάδελφοι. 

Δεν μπορείς να καταγγέλλεις τις ιδιωτικοποιήσεις και να λες ναι 
στην Ευρωπαϊκή Ένωση. Δεν μπορεί να λες όχι στις ιδιωτικοποιήσεις και να 
αποδέχεται τον "Καλλικράτη" που δεν τον επέβαλλε καμία τρόικα, δεν ήταν 
όρος Μνημονίου. Πήρε συγχαρητήρια η Κυβέρνηση του ΠΑΣΟΚ για την 
εφαρμογή του, αφού προετοίμασε η Κυβέρνηση της Νέας Δημοκρατίας το 
νομοσχέδιο. 

Πως μπορεί να λες όχι στις ιδιωτικοποιήσεις και διαρκώς να 
επιτρέπεις τη μεγέθυνση του ιδιωτικού κεφαλαίου; Με φοροελαφρύνσεις, με 
επιδοτήσεις, με ζεστό χρήμα; Πως είναι δυνατό να λες όχι στην 
ιδιωτικοποίηση και να επιτρέπεις την ιδιωτικοποίηση στην ανακύκλωση, να 
επιτρέπεις την ιδιωτικοποίηση στη συντήρηση των οχημάτων; 

Για να μην αναφερθώ στις δημοτικές και περιφερειακές Αρχές 
στις οποίες η Ομοσπονδία ακόμη και σήμερα βλέπει περιθώρια συνεργασίας 
και συμμαχιών. Γιατί άραγε;  
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Συνάδελφοι, η πορεία αυτή δεν είναι μονόδρομος. Θέλει 
οργάνωση, σχέδιο, συμπεράσματα, καταγραφή πείρας. Εδώ έχουμε 
απαρίθμηση πρωτοβουλιών. Κανένας δεν αναφέρεται στα αποτελέσματα στη 
συμμετοχή στο περιεχόμενο. Ο αγώνας που προτείνουμε, η πρότασή μας 
είναι αυτή, σε ορισμένους δεν αρέσει, άλλους τους απογοητεύει άλλους ακόμη 
και τους φοβίζει.  

Εδώ μπαίνουμε σε ένα σταυροδρόμι όμως. Ο καθένας πρέπει 
να σταθμίσει τις επιλογές που έχει. Συμμαχία με την εργατική τάξη και 
σύγκρουση με τα μονοπώλια με προοπτική τη δική μας κοινωνία ή συμμαχία 
με το κεφάλαιο και με την προοπτική τη διαιώνιση της εκμετάλλευσης; Εμείς 
συνεχίζουμε αταλάντευτα τον αγώνα μας, διεκδικούμε τη ζωή που μας αξίζει.   

Ο λαός τελικά δεν θα σκύψει το κεφάλι, όσο και να τον θέλουν 
προσκυνημένο, θα αποδειχθεί πάλι αντάρτης και παλικάρι, θα αντισταθεί και 
την κατάλληλη στιγμή θα αντεπιτεθεί για την τελική νίκη. Τότε γίνεται η 
ανάγκη, ιστορία. Το αποδείξαμε, συνεχίζουμε τον αγώνα.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ο συνάδελφος Μπηνιώτης έχει τον λόγο. 

Ν. ΜΠΗΝΙΩΤΗΣ: Συνάδελφοι και συναδέλφισσες πρώτη φορά βλέπω τα 
ζητήματα επί διαδικασίας να συζητούνται μόνο από τις Παρατάξεις, να μην 
παίρνουν θέση οι σύνεδροι. Να μην παίρνουν θέση οι σύνεδροι για το ποια 
Σωματεία νομιμοποιούνται ή όχι και να βρίσκονται στον ημιώροφο για να 
αποφασίζουν. 

Αυτό εδώ το Προεδρείο, το δοτό Προεδρείο το διορισμένο 
Προεδρείο και καλά το είπε ο προηγούμενος συνάδελφος πριν, ο Πρόεδρος 
δεν θα έπρεπε να ήταν εδώ τώρα, στοιχειώδη ευαισθησία. Αλλά τον χορό τον 
έχει ξεκινήσει ο πρώην, ο Μπαλασόπουλος από την πρώτη μέρα, με 
επιθέσεις σε συναδέλφους.  

(Διαλογικές συζητήσεις) 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Σας παρακαλώ λίγο ησυχία, συνάδελφοι αφήστε τον ομιλητή να 
μιλήσει. 

Ν. ΜΠΗΝΙΩΤΗΣ: Τα παζάρια συνάδελφοι που κάνουν εδώ για το ποιο 
Σωματείο θα νομιμοποιηθεί και ποιο όχι, εμείς σαν Αγωνιστικές Κινήσεις δεν 
πρόκειται να συμμετάσχουμε σε αυτό και το είπαμε από την πρώτη μέρα. 
Εμείς έχουμε νομιμοποιήσει από την πρώτη  μέρα του Συνεδρίου τα Σωματεία 
που έπρεπε να νομιμοποιηθούν, ζητάμε να προχωρήσουμε στις 
νομιμοποιήσεις Σωματείων και συνέδρων για να προχωρήσουμε στη 
διαδικασία. 

  Σας κάνουμε ξεκάθαρο και νομίζω ότι έτσι θα έπρεπε να κάνουν 
όλοι οι συνάδελφοι ότι θα προσφύγουμε προς αυτό το απονομιμοποιημένο 
πια Συνέδριο, όχι μόνο στις Συνελεύσεις και στους συναδέλφους μας, αλλά 
και προς όποιο μέσο και όργανο αυτό το πράγμα θα το καταργήσει. Για μας, 
αυτό το σάπιο έχει τελειώσει. Το ξέρετε καλύτερα κι εσείς ότι έχετε τελειώσει 
και εσείς. Γιατί στις Συνελεύσεις σας δεν πάτε έτσι να μιλήσετε συνάδελφοι.  

Και επειδή βλέπω εδώ και τον λαλίστατο κατά τα άλλα Πρόεδρο 
της Αγίας Βαρβάρας, να ακούσει και αυτό: εκεί Πρόεδρε της Αγίας Βαρβάρας 
που είσαι το συνδικαλιστικό παιδί από ό,τι φαίνεται του Μπαλασόπουλου και 
του συναδέλφου Τσούνη, τους συμβασιούχους όχι μόνο δεν τους γράφεις στο 
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Σωματείο, πας και κατεβάζεις τις αποφάσεις τους και πας και τα βρίσκεις με 
τους διευθυντάδες … 

ΜΕΛΟΣ: Εσύ που το ξέρεις; 

Ν. ΜΠΗΝΙΩΤΗΣ: Το ξέρω, γιατί δουλεύει η γυναίκα μου εκεί. Και είναι 
τέσσερις μήνες απλήρωτοι και αυτό το Σωματείο δεν κάνει τίποτε.  

Αναρωτιόμαστε, συνάδελφοι αυτή την κουλτούρα που έχετε και 
αναπαράγετε πραγματικά ευτυχώς που υπάρχουν και κάποιοι νέοι 
συνάδελφοι και δεν σας ακολουθούν σε αυτό τον κατήφορο, ευτυχώς. Αυτό το 
γηπεδικό συνάδελφοι δείχνει μάλλον την παντελή απουσία επιχειρημάτων, 
την έλλειψη οποιαδήποτε πρότασης και διάθεσης πραγματικά να το κάνετε 
όπως το ξεκίνησε ο Πρόεδρός σας από την πρώτη μέσα, μπάχαλο. Δεν σας 
περνάει συνάδελφοι. Δεν σας περνάει και θα το δείτε.  

Επειδή πραγματικά τα όνειρά μας, τα δικά μας όνειρα αυτά που 
διαπραγματευόμαστε εμείς δεν μπαίνουν σε αυτή την αίθουσα δεν χωράνε σε 
αυτή την αίθουσα, έχουμε μάθει που και πως τα διεκδικούμε και να τονίσω 
στον στρατηγό κατά τα άλλα αυτού του στρατού, που δεν θέλω να είμαι ούτε 
καν φαντάρος σε αυτό το στρατό του Μπαλασόπουλου όπως θέλει να 
αυτοαποκαλείται, όταν οι αγώνες δίνονται σε πραγματική μάχη, ψάχνει 
άλλους για να δει την τακτική, την λογική και πως μπορεί να κερδίσει ένα 
Κίνημα. 

Αλλά έχει κι αυτός τα όριά του συνάδελφοι. Εδώ παίζεται ποιος 
θα είναι ο καλύτερος εκπρόσωπος του κυβερνητικού συνδικαλισμού. Μέχρι 
χτες ήσασταν εσείς, το χάσατε λίγο, αλλά τώρα παραγκωνίζεστε, μπας και 
ξαναβρείτε τη θέση σας.  

Συνάδελφοι αυτά τα πράγματα ευτυχώς από την εικόνα που έχω 
εγώ στον κόσμο, στις Συνελεύσεις και εκεί που πραγματικά δίνονται οι μάχες, 
έχουν ξεπεραστεί, έχετε μπει στο χρονοντούλαπο της ιστορίας και θα μείνετε 
για πάντα εκεί.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ο συνάδελφος Πολυζώης έχει τον λόγο. 

Σ. ΠΟΛΥΖΩΗΣ: Συναδέλφισσες και συνάδελφοι από την πρώτη μέρα του 
Συνεδρίου είχαμε δηλώσει σαν Παράταξη ότι θα έπρεπε να είχε γίνει διακοπή, 
το Προεδρείο του Συνεδρίου μαζί με τους επικεφαλής των Παρατάξεων να 
καθίσουν να συζητήσουν και να μην οδηγηθούμε σε αυτά τα φαινόμενα που 
έγιναν όλες αυτές τις μέρες μέχρι και χτες το βράδυ. 

  Γιατί το βασικότερο πρόβλημα της αμφισβήτησης του 
Προεδρείου,  είναι ένα πρόβλημα που θα το βρίσκουμε συνέχεια μπροστά 
μας. Είχαμε συμφωνήσει να υπάρχει κοινό Προεδρείο για να υπάρχει 
Συνέδριο. Κάποιοι νόμιζαν ότι αν θα αμφισβητηθεί το Προεδρείο, ότι δεν θα 
υπάρξει Συνέδριο και το κατάφεραν μέχρι χτες το βράδυ. Νομίζω ότι οι 
επόμενοι ομιλητές δεν θα πρέπει να συνεχίσουν τη διαδικασία το Προεδρείο 
αν είναι νόθο ή όχι, διότι αρκετά περί νοθείας και πατριωτισμού. 

Ως προς το θέμα των Συλλόγων νομιμοποίησης. Από την αρχή 
είχαμε πει ότι για τους Συλλόγους της Κέρκυρας, του Λουτρακίου και για τη 
Λειβαδιά συμφωνούμε να νομιμοποιηθούν οι συνάδελφοι. Για το Δήμο Φυλής 
πληροφορηθήκαμε ότι πλήρωσαν και βεβαίως θα πρέπει να νομιμοποιηθούν.  

Ως προς το Σύλλογο του Δήμου Πειραιά ΗΦΑΙΣΤΟΣ από την 
αρχή είχαμε πει και δεν κάνουμε αλλαγή στη στάση μας, ότι από τη στιγμή 



ΠΑΝΕΛΛΗΝΙΑ ΟΜΟΣΠΟΝΔΙΑ ΕΡΓΑΖΟΜΕΝΩΝ ΟΡΓΑΝΙΣΜΩΝ ΤΟΠΙΚΗΣ ΑΥΤΟΔΙΟΙΚΗΣΗΣ 

 

 146 

που ο συνάδελφος Μπογιόπουλος έχει διπλοψηφίσει, δεν μπορεί να 
νομιμοποιηθεί αυτό το Σωματείο. Γιατί είναι ένας ψήφος, που εκλέγει σύνεδρο 
με 36 ψήφους.  

Κυκλοφορούν καταστάσεις που λένε ότι πληρώνει συνδρομές 
και στον ένα Σύλλογο και στον άλλον. Εμάς, ο ρόλος μας, δεν είναι το που 
πληρώνει, μπορεί να πληρώνει όπου θέλει. Άμα θέλει, ας έρθει να πληρώνει 
και στην Υπηρεσία μου και σε όλα τα Σωματεία. Αλλά από τη στιγμή που έχει 
ψηφίσει σε ένα Σύλλογο, είναι θέμα αρχής δεν δεχόμαστε ότι θα πρέπει να 
νομιμοποιηθεί αυτός ο συνάδελφος. 

Ως προς τον Ασπρόπυργο, από τη στιγμή που υπάρχουν 
υπεύθυνες δηλώσεις ότι αυτοί οι συνάδελφοι δεν έχουν ψηφίσει, δεν βάζουμε 
ζήτημα.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ο συνάδελφος Πρόεδρος της Εκτελεστικής Επιτροπής έχει τον 
λόγο. 

Θ. ΜΠΑΛΑΣΟΠΟΥΛΟΣ: Συνάδελφοι βλέπετε πολύ καλά το ποιοι θέλουν να 
ακουστεί η φωνή σας και ποιοι δεν θέλουν. Αύριο που θα ψηφίσουμε, θα 
θέλουν να μιλήσουν πάλι για τη διαδικασία. Πριν μπω στο διαδικαστικό, 
πρέπει να σας ενημερώσω για ένα πολύ σοβαρό θέμα και νομίζω ότι πρέπει 
το Συνέδριο να το πάρει υπόψη του. 

  Τώρα με ενημέρωσε ο εκπρόσωπος της Π.Ο.Ε. - Ο.Τ.Α. στο 
Ταμείο Πρόνοιας Δημοσίων υπαλλήλων συνεδριάζει εκτάκτως το Ταμείο και 
ζητάνε να μεταφερθούν όλα τα διαθέσιμα του Ταμείου στην Τράπεζα της 
Ελλάδος. Και εμείς είπαμε και εγώ και ο Γενικός Γραμματέας να μην επιτρέψει 
να πάρουν ούτε ένα ευρώ από τα αποθεματικά του Ταμείου Πρόνοιας. Και 
είναι μια απάντηση σε αυτούς που όλες τις μέρες με διάφορα διαδικαστικά 
προσχήματα, δεν θέλουν να ακουστούν αυτά εδώ.  

Κοιτάξτε συνάδελφοι αυτό το παιχνιδάκι κάθε τέσσερις ώρες 
πάλι διαδικαστικό, πάλι διαδικαστικό για να μας αποπροσανατολίσουν και 
ακούμε τα ίδια και τα ίδια, πρέπει να τελειώσει. Χτες το βράδυ βγήκαμε και 
είπαμε ότι για τους τρεις Συλλόγους κι εμείς είμαστε σύμφωνοι και όσες 
νομιμοποιήσεις έγιναν, έγιναν. 

Είπε πολύ σωστά ο συνάδελφος Πολυζώης, έχουμε φαγωθεί 
τώρα με ένα αντιπρόσωπο του Δήμου Πειραιά. Ορίστε, υπάρχει βεβαίωση του 
Συλλόγου ότι είναι μέλος και πληρώνει το Μάρτιο του έχει γίνει παρακράτηση 
στο Σωματείο ΗΦΑΙΣΤΟΣ, τον Απρίλιο και το Μάιο. Και τι θα κάνουμε τώρα 
εμείς; Θα κάνουμε προανακριτική Επιτροπή για να δούμε; Και αυτό είναι;  

Και λένε οι συνάδελφοι, άκουσα κάποιον προ ολίγου, για τους 
συνταξιούχους που ψήφισαν στην Καλλιθέα και στη Λευκάδα; Θέλετε να 
ανοίξουμε κι εμείς ζητήματα; Δεν ανοίγουμε. Και ξέρετε γιατί δεν ανοίγουμε; 
Γιατί εμείς θέλουμε να γίνει Συνέδριο και να ολοκληρωθεί. Σε διαφορετική 
περίπτωση υπάρχουν Σωματεία που είπαμε «τελείωσε, μας έφαγε τρία 
χρόνια», που αλλάζουν οι συσχετισμοί, που δεν είναι της δικής μας 
Παράταξης, δεν τα ανοίγουμε.  

Γι' αυτό η πρότασή μας είναι ναι στα τρία Σωματεία, όσες 
νομιμοποιήσεις έγιναν, έγιναν, έκλεισε δεν έχουν καμία εκκρεμότητα και 
προχωράμε κανονικά στις εργασίες του Συνεδρίου. Σε διαφορετική 
περίπτωση θα μπούμε πάλι σε μια προσπάθεια εκφυλισμού, που δεν θα 
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φέρει κανένα αποτέλεσμα. Νομίζω ότι μπορούμε να βρούμε λύση και να 
τελειώνουμε, χωρίς να υπάρχει καμία ένταση και να μην ξαναγυρνάμε στην 
αρχική ημέρα. 

Βέβαια να σας πω συνάδελφοι εμείς δεν έχουμε μηχανισμούς 
προπαγάνδας, καλό είναι να σταματήσετε λίγο την προπαγάνδα. Έχουν 
τρομάξει το πρωί τα κομματικά και τα φιλοκομματικά blogs για το τι γίνεται στο 
Συνέδριο της Π.Ο.Ε. - Ο.Τ.Α. Θα σας δω όλους αύριο το βράδυ μετά την 
έκδοση των αποτελεσμάτων τι θα γράφετε σε αυτά τα blogs. Ευχαριστώ 
πολύ. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ο συνάδελφος Κλουφής έχει τον λόγο. 

Β. ΚΛΟΥΦΗΣ: Κυρίες και κύριοι καλησπέρα σας, εκπροσωπώ το Σύλλογο 
δημοτικών υπαλλήλων νομού Τρικάλων, ένα μεγάλο Σύλλογο, ήρθαμε τόσα 
χιλιόμετρα για να μιλήσουμε.  

Όπως θα είδατε προσφωνώ κυρίες και κύριοι και όχι 
συνάδελφοι, όχι γιατί δεν το πιστεύω, αλλά γιατί η λέξη «συνάδελφος» είναι 
σύνθετη: Συν-αδελφός. Δυο μέρες εδώ μέσα μόνο σαν αδέλφια δεν 
φερόμαστε. Και θυμίζω, για όσους ήταν στο ενδιάμεσο πριν ενάμιση χρόνο σε 
αυτή την αίθουσα γινόταν το ίδιο πράγμα, ώσπου έγινε επίθεση στους 
σχολικούς φύλακες του Διοικητικής Μεταρρύθμισης, χτυπήθηκαν και ενώ επί 
μιάμιση μέρα βριζόμασταν εδώ μέσα, ξαφνικά σταμάτησαν όλα. Βγήκαν 
εκπρόσωποι από κάθε Παράταξη, ήρθαν νομικοί σύμβουλοι και πήγαμε όλοι 
μαζί να τους υπερασπιστούμε. Τότε δεν μας χώριζαν πράγματα; Τώρα μας 
χωρίζουν;  

Και σας το λέει κάποιος, ο οποίος κατέβηκε με ανεξάρτητο 
συνδυασμό κόντρα σε τρία παραταξιακά και πήρε 85%. Και αυτό για ένα 
λόγο: γιατί έχω μάθει στη ζωή μου να βλέπω τον άλλον στα μάτια, δεν θα 
κρίνω από το τι τρώει ή τι ψηφίζει. Καλοί και κακοί υπάρχουν παντού.  

Αν θέλετε να κουβεντιάσουμε για προβλήματα, είμαστε εδώ όλοι. 
Δεν έχω καμία σχέση και επειδή είμαστε από μακρινή πόλη ούτε με το 
Προεδρείο ούτε με κανένα προσωπικά και το γνωρίζουν και επειδή είμαι 
ξεκάθαρος δεν ανήκω καν στο χώρο του Προέδρου, άρα θέλω να είμαι 
ειλικρινής.  

Αν δεν υπήρχε η ηγεσία της Π.Ο.Ε. - Ο.Τ.Α. όλη η Εκτελεστική 
όπου κι αν ανήκαν, αν δεν υπήρχαν, θα είχαμε πέσει όπως έπεσαν κι άλλες 
Ομοσπονδίες κι άλλοι συνάδελφοι. Αυτή είναι η πραγματικότητα. Σας το λέει 
κάποιος, ο οποίος κατέβηκε με εργαζόμενους όλες τις φορές στην Αθήνα και 
για τη Δημοτική Αστυνομία και για τους σχολικούς φύλακες με πάρα πολύ 
κόσμο και είτε θέλουμε να το παραδεχτούμε είτε όχι, όλοι ήταν μπροστά και ο 
Πρόεδρος και ο Γιάννης Τσούνης και ο κ. Πολυζώης και ο κ. Πολυμερόπουλος 
κι άλλοι που δεν βλέπω, όλοι. 

Κάποιοι που ήταν απόντες δυστυχώς την ημέρα που 
καταργούνταν η Δημοτική Αστυνομία μιλούσαν για το τι θα γίνει στη 
Νικαράγουα. Έχουμε προβλήματα στην Ελλάδα, καλά είναι και στη 
Νικαράγουα. 

Θέλω να πω κάτι συνάδελφοι. Από εδώ μέσα ό,τι και να γίνει, 
όποια ένταση και να υπάρχει έστω κι αν χρειαστεί να κλείσουμε όλοι μαζί τις 
πόρτες και να «φαγωθούμε», πριν να βγούμε ενωμένοι και να μην υπάρχει 
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αυτό που υπάρχει σήμερα σε όλα τα site και ενότητα σημαίνει κάτι πάρα πολύ 
σημαντικό.  

Σας λέω ένα χαρακτηριστικό παράδειγμα: αν κάποιος εδώ μέσα 
αυτή τη στιγμή πάθαινε κάτι, θα προστρέχαμε όλοι; Τι είναι αυτό που μας 
χωρίζει δηλαδή; Βάλτε το χέρι στην καρδιά όλοι και όταν μάθετε να 
λειτουργείτε όλοι με το χέρι στην καρδιά και όχι με το τι μας λένε και το τι 
πρέπει να κάνουμε, θα πάμε πολύ - πολύ μπροστά. 

Από εδώ και πέρα θα χρειαστούν γιατί υπάρχουν κι άλλοι 
αγώνες να γίνουν, οι αγώνες δεν σταμάτησαν, καλό είναι να ξεπεράσουμε τα 
προβλήματα. Σκεφτείτε ότι υπάρχουν άνθρωποι καλοί και κακοί παντού σε 
όλους τους χώρους, σε όλα τα πιστεύω, σε όλες τις τάξεις είτε είναι αστική, 
είτε είναι εργατική. Παντού υπάρχουν οι καλοί και οι κακοί. Ας αφήσουμε έξω 
αυτά που μας χωρίζουν και βάλτε μέσα αυτά που ενώνουν.  

Εγώ κλείνοντας θέλω να πω κάτι: από εδώ και πέρα να γίνει 
κουβέντα, ψηφίστε αυτόν που θεωρείτε εσείς, ο καθένας προσωπικά, με τα 
δικά του κριτήρια, καλύτερο. Και μια ευχή, γιατί είμαι άνθρωπος που πιστεύω: 
εύχομαι να είστε όλοι καλά στην υγεία σας και η Παναγία να σας προστατεύει. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστούμε τον συνάδελφο. Ο συνάδελφος Τσελεπής έχει 
τον λόγο. 

Μ. ΤΣΕΛΕΠΗΣ: Συναδέλφισσες και συνάδελφοι, είμαι από το Σωματείο 
εργαζομένων Δήμου Νίκαιας – Ρέντη, είμαστε το ένα από τα δύο Σωματεία και 
από τις Αγωνιστικές Κινήσεις Συσπειρώσεις στους ΟΤΑ.  

Νομίζω ότι είναι κοινή διαπίστωση όλων ότι η σημερινή εικόνα 
του Συνεδρίου και δεν λέω μόνο για σήμερα τις προηγούμενες μέρες που 
προηγήθηκαν, δεν είναι αντιπροσωπευτική των αγώνων που δώσαμε όλο το 
προηγούμενο διάστημα, αλλά και δεν έχει καμία σχέση και με την εικόνα 
άλλων Συνεδρίων.  

Δέκα χρόνια βρίσκομαι σε Συνέδρια, είναι η πρώτη φορά που 
φτάνουμε σε μια διαδικασία τέτοια, που να μην έχουν τελειώσει οι διαδικασίες 
νομιμοποιήσεων, που να υπάρχει πραξικοπηματικό Προεδρείο, που δεν είχαν 
γίνει όλα αυτά που γνωρίζετε που έχουν γίνει αυτές τις ημέρες, που να 
γίνονται ακόμη διαπραγματεύσεις στα παρασκήνια και στην πραγματικότητα 
όλο αυτό να υπονομεύει το τι πάμε να βγάλουμε εδώ από τη συζήτηση και τι 
αποφάσεις να λάβουμε. 

Νομίζω ότι το πρόβλημα είναι καθαρά πολιτικό. Ανάλογη εικόνα 
υπήρξε και στην ΑΔΕΔΥ πριν ενάμιση περίπου χρόνο. Επειδή οι συσχετισμοί 
αλλάζουν στην κοινωνία, αυτό γίνεται σε ένα βαθμό και στα Συνδικάτα και στις 
συνδικαλιστικές ηγεσίες. Τι έγινε στην ΑΔΕΔΥ πριν ενάμιση χρόνο; Όταν δεν 
βόλευε τις προηγούμενες πλειοψηφίες ο συσχετισμός που διαμορφωνόταν, 
αποχώρησαν. Αυτό δεν έγινε και την πρώτη μέρα του Συνεδρίου εδώ; 
Συμφώνησαν όλοι να μπούμε σε διαδικασία ψηφοφορίας, όταν έγινε η σούμα 
και δεν έβγαιναν τα κουκιά, κάποιοι έδωσαν τη γραμμή να αποχωρήσουν οι 
Παρατάξεις τους.  

Αυτό, δείχνει ότι υπάρχει σοβαρή κρίση στο Συνδικαλιστικό 
Κίνημα και δείχνει και κάτι άλλο όμως. Ότι δυστυχώς η πλειοψηφούσα 
Παράταξη της Συνδικαλιστικής Ανατροπής η οποία πριν τρία χρόνια ήρθε σε 
ρήξη με το πολιτικό της φορέα που βούλιαζε, το ΠΑΣΟΚ, σήμερα επιλέγει για 
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άλλη μια φορά συμμαχία με τη Δεξιά για να διατηρήσει τον έλεγχο της 
Ομοσπονδίας. Αυτός είναι όλος ο καυγάς που γινόταν για τα κουκιά, για το 
πώς θα συνεχίσει ουσιαστικά να υπάρχει ο έλεγχος της Ομοσπονδίας. 

Κάτι ακόμη. Μιλάμε για ενότητα όλοι εδώ και κλείνουμε την 
ενότητα σε όλες τις πτώσεις. Για ποια ενότητα μιλάμε όμως όταν οι 
εργαζόμενοι οι οποίοι βρίσκονται στον ίδιο χώρο δουλειάς με εμάς, δεν τους 
γράφει η Π.Ο.Ε. - Ο.Τ.Α. στις γραμμές της και αυτό δεν είναι τυπικό το ζήτημα 
είναι ουσιαστικό. Πως μπορείς να παλεύεις για τη νομιμοποίηση των 
συναδέλφων αυτών, όταν έχουμε αιώνιους συμβασιούχους που είναι πάνω 
από μια δεκαετία, εμείς στο Δήμο μας έχουμε στις κοινωνικές δομές 
συμβασιούχους που καλύπτουν αυτοί στην πραγματικότητα τα πόστα όλα και 
τους έχουμε έξω αυτή τη στιγμή.  

Πως μπορεί να διεκδικήσεις από το κράτος τη νομιμοποίηση 
αυτών των ανθρώπων, την ίση αμοιβή όταν εσύ δεν τους παρέχεις ίσα 
δικαιώματα και δεν τους γράφεις στις γραμμές σου. Το δικό μας Σωματείο 
είναι από αυτά που χρόνια τώρα έχουμε βάλει τους συμβασιούχους στις 
γραμμές μας, εκλέγονται στο Διοικητικό Συμβούλιο, έχουν εκπροσώπηση δεν 
μπορούν όμως να έχουν στην Ομοσπονδία και αυτό είναι σημαντικό για την 
ενότητα του ίδιου του εργατικού Κινήματος. 

Κατά την γνώμη μου η εργατική βάση πολλές φορές έχει 
αποδείξει ότι έχει σταθεί στο ύψος των περιστάσεων και έχει βγει μπροστά 
από τις ηγεσίες και έχει φανεί πάρα πολλές φορές. Και παλαιότερα όταν το 
2011 με τις μεγάλες απεργίες και με τις πλατείες και με το κύμα των 
καταλήψεων έτρεψε σε φυγή την Κυβέρνηση Παπανδρέου, αλλά και σήμερα.  

Μας θεωρούσαν πεθαμένους. Όταν είδαν ότι απέλυσαν τους 
σχολικούς φύλακες και τους δημοτικούς αστυνόμους και εμείς την κρίσιμη 
στιγμή πάλι υποχωρήσαμε, λίγο μετά βγήκαν οι καθηγητές σε απεργία και 
έλεγαν κάποιοι ότι δεν μας ενδιαφέρει γιατί αυτοί δεν απεργούσαν όταν 
κάναμε εμείς απεργία, μας θεωρούσαν πεθαμένους. Γι' αυτό έβγαλαν και το 
νόμο για τις αξιολογήσεις και για τη διαθεσιμότητα, για να μας τελειώσουν μια 
ώρα αρχύτερα. 

Όμως υπολόγισαν λάθος. Φάνηκε εκ του αποτελέσματος ότι 
υπολόγισαν λάθος. Το δικό μας Σωματείο ήταν το πρώτο στην Τοπική 
Αυτοδιοίκηση και ένα από τα πρώτα σε όλο το δημόσιο που αντιλαμβανόμενο 
τι γίνεται με την εγκύκλιο που έστειλαν για τις αξιολογήσεις, κάναμε αμέσως 
συνεδρίαση του Διοικητικού Συμβουλίου, πήγαμε στη Διοίκηση του Δήμου 
που ισχυρίστηκε ότι δεν γνώριζε το πρόβλημα, η γενική Διευθύντρια μάλιστα 
μας είπε ότι θα εφαρμοστεί ο νόμος, της απαντήσαμε ότι και η Κομαντατούρ 
εφάρμοζε το νόμο αλλά υπήρχαν αντίποινα και μετά πήγαμε στο Δήμαρχο 
που κι αυτός δεν γνώριζε. 

Πιάσαμε τις δημοτικές Παρατάξεις, είχαμε βγει από τις 5 το πρωί 
και μοιράζαμε ανακοίνωση, που καλούσαμε στο Δημοτικό Συμβούλιο τις 
δημοτικές Παρατάξεις από την αντιπολίτευση, για να βάλουν αυτές το θέμα 
γιατί αλλιώς δεν θα μας έδιναν τον λόγο, εκείνη τη στιγμή κάποιοι μας 
κατηγόρησαν και μας χλεύασαν, ονομάζοντάς μας υποτιμητικά «Επαναστάτες 
ποπολάρους», τους πληροφορούμε για την ιστορία ότι το πόπολο ήταν αυτό 
που έκανε στην Αιώνια Πολιτεία την πρώτη επανάσταση 150 χρόνια πριν την 
ίδρυση του ελληνικού κράτους και πόπολο σημαίνει λαός και φιλοδοξούμε να 
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είμαστε και επαναστατικό πόπολο. Γιατί πραγματικά σήμερα δεν γίνεται να 
δώσει τη ρήξη με συμβιβασμούς και παζάρια, δεν γίνεται να πετύχεις τίποτε.  

Καταφέραμε να συμβάλλουμε με τις λίγες δυνάμεις που είχαμε 
σαν εργαζόμενοι στους ΟΤΑ, να φύγει η λαομίσητη Κυβέρνηση των 
Σαμαροβενιζέλων και έχουμε τώρα μια άλλη Κυβέρνηση που βγήκε με ένα 
πολύ μετριοπαθές πρόγραμμα πιστεύοντας ότι επειδή ακριβώς το θεωρεί 
ρεαλιστικό, θα το εφαρμόσει, ότι θα αναγκαστεί το κεφάλαιο και οι Ευρωπαίοι 
εταίροι να βάλουν και λίγο νερό στο κρασί τους και να μειώσουν τη δόση στο 
μαστίγωμα, γιατί στην πραγματικότητα δεν αμφισβητούν ούτε το να 
πληρώσουν τους τοκογλύφους δανειστές, ούτε να τα πάρουν από το 
κεφάλαιο βάζουν ζήτημα. Μιλάνε για κάποιο συμβιβασμό.  

Φαίνεται όμως εδώ και τρεις μήνες ότι η προσπάθεια αυτή 
ναυαγεί, ότι δεν πρόκειται να υπάρξει κανένας συμβιβασμός, ότι για να 
συνεχίσουν την εξυπηρέτηση των δανειστών και να διασφαλίσουν την 
κερδοφορία του κεφαλαίου θα μας ξεζουμίσουν και θα στραγγίξουν και την 
τελευταία σταγόνα και αυτό σημαίνει ότι χρειάζεται συνολική ρήξη. Συνολική 
ρήξη με το κεφάλαιο, συνολική ρήξη με την Ευρωπαϊκή Ένωση και με κάθε 
καπιταλιστικό Οργανισμό που αυτή τη στιγμή βάζει ως μονόδρομο την 
εξυπηρέτηση των δικών της συμφερόντων. 

Δεν μπορεί σε συνθήκες κρίσης να έχεις και τον σκύλο χορτάτο 
και την πίτα ολόκληρη. Δεν μπορείς να εξασφαλίζεις την κερδοφορία του 
κεφαλαίου, δεν μπορείς να πληρώνεις τους τοκογλύφους δανειστές και να 
κάνεις και κοινωνικές παροχές. Πρέπει να διαλέξεις αν είσαι με τα αφεντικά ή 
με τους εργάτες. 

Και κάτι ακόμη. Νομίζουν μερικοί, το ανέφερε ο σύντροφος 
Λοΐζος ότι οι φασίστες τελειώσανε. Δεν έχουν τελειώσει συνάδελφοι οι 
φασίστες, περιμένουν και καραδοκούν στη γωνία. Τον φασισμό τον γεννάει ο 
καπιταλισμός, όπως γεννάει και τον πόλεμο. Οι φασίστες, περιμένουν το 
στραβοπάτημα της Κυβέρνησης ΣΥΡΙΖΑ για να ξαναβγούν μπροστά και 
έχουμε κι άλλα παραδείγματα.  

Σε μια μεγάλη ευρωπαϊκή χώρα την Ουκρανία, οι φασίστες 
μπήκαν στην Κυβέρνηση με τις πλάτες της Ευρωπαϊκής Ένωσης, του ΝΑΤΟ 
και των Ηνωμένων Πολιτειών. Πριν ένα χρόνο ακριβώς δολοφόνησαν 50 
συνδικαλιστές και αντιφασίστες αγωνιστές στην Οδησσό καίγοντάς τους 
ζωντανούς στο σπίτι των Συνδικάτων. Και αυτή την Κυβέρνηση την 
αναγνωρίζει η Ευρωπαϊκή Ένωση, οι Ηνωμένες Πολιτείες και το ΝΑΤΟ και γι' 
αυτή την Κυβέρνηση το ελληνικό κράτος συνεχίζει και συμμετέχει σε 
κυρώσεις, τις οποίες τις πληρώνουν οι Έλληνες αγρότες που δεν μπορούν να 
εξάγουν τα προϊόντα τους.  

Πρέπει να έρθουμε σε ρήξη με όλους αυτούς, με τους 
καπιταλιστές, με την Ευρωπαϊκή Ένωση, με τους ιμπεριαλιστές. Δεν υπάρχει 
τρόπος να πετύχουμε αυτό που λέει  το σύνθημα «Να πάρουμε πίσω αυτά 
που μας ανήκουν», αν δεν έρθουμε σε ρήξη συνολικά μαζί τους. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ο συνάδελφος Αβραμίδης έχει τον λόγο. 

Γ. ΑΒΡΑΜΙΔΗΣ: Αγαπητοί συνάδελφοι εγώ δεν θα σας απασχολήσω πολύ, 
δεν είμαι υποψήφιος άλλωστε. Είμαι ο αντιπρόσωπος από τον Σύλλογο των 
Δήμων Έδεσσας, Αριδαίας, Σκύδρας του νομού Πέλλας, παρεμβαίνω στο 
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παρόν Συνέδριο για να επανέλθει στο πραγματικό του ρόλο που είναι η 
υπεράσπιση των δικαιωμάτων των εργαζομένων. 

Συνάδελφοι έχω την τιμή να εργάζομαι ως σχολικός φύλακας και 
είμαι μέχρι σήμερα σχολικός φύλακας χάρις στις δικαστικές αποφάσεις. Χάρις 
στους συνδικαλιστικούς, πολιτικούς και δικαστικούς αγώνες των σχολικών 
φυλάκων βρισκόμαστε ακόμη σε θέσεις εργασίας μερικοί τυχεροί και άλλοι 
συνάδελφοί μας έχουν εξαντλήσει ακόμη και το Ταμείο ανεργίας και 
βρίσκονται στο δρόμο. 

Η δικαστική απόφαση του Πρωτοδικείου Έδεσσας μας δικαίωσε, 
αλλά αυτό δεν άρεσε σε μερικούς στην πόλη μας και περισσότερο απ' όλους 
το Δήμαρχο της Έδεσσας, ο οποίος είναι ίσως ο μοναδικός Δήμαρχος ο 
οποίος πάει να ανακόψει τα ασφαλιστικά μέτρα τα οποία μας προστατεύουν 
μέχρι το ’16 και έκανε αίτηση ανάκλησης των ασφαλιστικών μέτρων, η οποία 
δικάζεται στο Εφετείο Θεσσαλονίκης 4 του μηνός. 

Η παρούσα Κυβέρνηση νομοθετεί για την επανασύσταση των 
θέσεών μας στις 5 του μηνός από τις πληροφορίες μας και ο Δήμαρχος της 
Έδεσσας πάει να ανακόψει τα ασφαλιστικά μέτρα 4 Μαΐου. Αυτές οι 
διαδικασίες έχουν ξεκινήσει δυο μήνες πριν. 

Εξοργισμένος από αυτή την ενέργεια που έχουν ξεκινήσει στο 
Δήμο Έδεσσας πριν ενάμιση μήνα, προσέφυγα ως Αντιπρόεδρος του 
Συλλόγου σε ένα δημοσίευμα με τη σύμφωνη γνώμη του Δ.Σ. πάντοτε. Ο 
Δήμαρχος Έδεσσας όμως από αυτό το δημοσίευμα στην «Εδεσσαϊκή» 
προσβλήθηκε και διέταξε ΕΔΕ εναντίον μου.  

Αλλά ευτυχώς η Π.Ο.Ε. - Ο.Τ.Α. και όλοι οι Σύλλογοι της 
περιοχής και όλης της Ελλάδας καταδίκασαν αυτό το γεγονός. Την 
προηγούμενη Παρασκευή, σαν να μην έφταναν όλα αυτά, διώκομαι και 
ποινικά μου κοινοποιήθηκε η ποινική μου δίωξη γιατί στις 30/1 εμποδίσαμε τη 
διεξαγωγή του Δ.Σ. της επιχείρησης «Καταρρακτών» για την διάλυση της 
επιχείρησης που αυτό συνεπάγεται με την απόλυση των 19 εργαζομένων οι 
οποίοι εργάζονται εκεί. Θέλω να τονίσω ότι οι περισσότεροι βρίσκονται σε μια 
ηλικία που δεν πρόκειται να βρουν ξανά δουλειά. Είναι 45 με 60 χρονών. 

Η ευαισθητοποίηση από την προσωπική μου εμπειρία που 
συμμετείχα με όλους τους συναδέλφους μου στους αγώνες των σχολικών 
φυλάκων που έχουμε φάει πολύ ξύλο, πολύ κλωτσιά στα καλάμια, χημικά τα 
ξέρουν και οι συνάδελφοι που βρίσκονται στην αίθουσα, συμμετείχα γι' αυτό 
τον λόγο σε αυτή την ενέργεια για να αποτρέψουμε την απόλυση των 
εργαζομένων στην τουριστική Α.Ε. στους Καταρράκτες. 

Και μεταξύ των συνέδρων είναι συνδικαλιστές από όλες τις 
Παρατάξεις, είναι η κα Αγγελική Καραβίδα Πρόεδρος του Συλλόγου μας, ο κ. 
Βελιγράδης Στέλιος που είναι στο Σύλλογο των Γιαννιτσών του Δήμου 
Πέλλας, ο κ. Αβραμίδης Λευτέρης και εκείνος στο Σύλλογο των Γιαννιτσών 
Πέλλας ως Πρόεδρος, διωκόμαστε όλοι ποινικά.  

Συνάδελφοι, η εμμονή της Διοίκησης του Δήμου στο πρόσωπό 
μου με δυο παράλληλες διώξεις αποδεικνύουν για εμένα ότι πράττω το 
σωστό. Μετά από αυτή την ωμή βία που αντιμετωπίσαμε ως σχολικοί 
φύλακες, σήμερα αντιμετωπίζω και την στοχευμένη προσπάθεια της 
τρομοκράτησής μου.  
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Ας γνωρίζουν ο Δήμαρχος και ο εκλεκτός του συνεργάτης ο κ. 
Μουράτογλου ο οποίος ήρθε εδώ χτες και μας τόνιζε πόσο στηρίζει τους 
εργαζόμενους και πόσο τους αγαπάει, ότι το Συνδικαλιστικό Κίνημα θα τους 
δώσει την απάντηση που πρέπει. Καταθέτω το ψήφισμα ενώπιόν σας και σας 
καλώ να το υπερψηφίσετε όλοι από όλες τις Παρατάξεις, για να δώσουμε την 
απάντηση στη Διοίκηση του Δήμου Έδεσσας. Σας ευχαριστώ πάρα πολύ. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ο συνάδελφος Ζισάκος έχει τον λόγο. 

Χ. ΖΙΣΑΚΟΣ: Συναδέλφισσες και συνάδελφοι είμαι από το Δήμο Κορδελιού 
Ευόσμου από τη Θεσσαλονίκη. Κατ' αρχήν θα ήθελα να θέσω στο Σώμα ότι 
σήμερα 33 Σύλλογοι δεν συμμετέχουν στο Συνέδριο της Ομοσπονδίας είτε για 
οργανωτικούς είτε για λογιστικούς οικονομικούς λόγους. Αυτό, είναι φανερό 
ότι δεν είναι μόνο ευθύνη των Συλλόγων. Ευθύνη έχει και η Ομοσπονδία και η 
πλειοψηφία της Ομοσπονδίας που δεν φρόντισε αυτοί οι Σύλλογοι με τον 
τρόπο που ξέρει να συμμετέχουν στις εκλογές.  

Επίσης το δεύτερο θέμα που θα ήθελα να θέσω είναι ότι έχω 
συμμετάσχει σε δυο τρία Συνέδρια, για πρώτη φορά γίνονται τέτοια έκτροπα 
σε Συνέδριο της Π.Ο.Ε. - Ο.Τ.Α. Την πρώτη μέρα του Συνεδρίου η 
πλειοψηφία της Ομοσπονδίας έχασε μια ψηφοφορία. Και τι έγινε; Έπρεπε να 
αποχωρήσει από το Συνέδριο; Αυτό είναι πρακτική που το κάνει η ΠΑΣΚΕ και 
η ΔΑΚΕ και σε άλλα Συνέδρια, όπως και στο Συνέδριο της ΑΔΕΔΥ όταν 
έχασαν την ψηφοφορία σηκώθηκαν κι έφυγαν. Πρέπει να σεβόμαστε και τις 
ψηφοφορίες, την ετυμηγορία των σωμάτων.  

Επίσης θα ήθελα να στηλιτεύσω και να καταγγείλω τον κύριο 
που είναι Πρόεδρος σήμερα, τον κ. Σαβόπουλο για τα επεισόδια τα οποία 
προκάλεσε χτες. Δεν μπορεί να λέγεται από Πρόεδρο που εκλέχτηκε και με 
αμφιλεγόμενο τρόπο «εσείς που στείλατε σε εξορίες». Για λόγους ευθιξίας ο 
κύριος έπρεπε είχε ήδη παραιτηθεί. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Συνάδελφε δεν είπα τέτοιο πράγμα. 

Χ. ΖΙΣΑΚΟΣ: Τι είπες; 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Δεν είπα καθόλου τέτοιο πράγμα. Και η δήλωσή μου θα 
επαναληφθεί μετά, δεν είπα καθόλου τέτοιο πράγμα. Συνέχισε. 

Χ. ΖΙΣΑΚΟΣ: Μπορείς να ανασκευάσεις. Για λόγους ευθιξίας όταν είναι με 
τρόπο αμφιλεγόμενο και νόθο θα έπρεπε να είχε ήδη αποχωρήσει. Και 
δέχτηκε και πρόταση μομφής.  

Τώρα, όσον αφορά το περιβάλλον στο οποίο λειτουργεί σήμερα 
ο κλάδος. Πράγματι λαμβάνονται αντιλαϊκά μέτρα από την Κυβέρνηση. 
Καταργήθηκε το 5ευρω στα Νοσοκομεία, σταμάτησαν οι απολύσεις, έχουμε 
επαναπροσλήψεις απολυμένων συναδέλφων, καθηγητών, σχολικών 
φυλάκων, την Τρίτη ολοκληρώνεται η ψηφοφορία στη Βουλή η διαδικασία και 
οι σχολικοί φύλακες επαναπροσλαμβάνονται. 

Πρέπει να καταλάβουμε όλοι ότι σήμερα το περιβάλλον δεν είναι 
το ίδιο με αυτό των προηγούμενων Κυβερνήσεων και δεν μπορούμε να 
κλείνουμε τα μάτια σε αυτό. Υπάρχει βέβαια ο κίνδυνος της ανάθεσης στα 
Υπουργεία; Εμείς ως Συνδικαλιστικό Κίνημα και ως Παράταξη του ΜΕΤΑ δεν 
υποχωρούμε σε τίποτε από τις θέσεις που έχουμε. Και αφορούν τις 
συλλογικές συμβάσεις εργασίας και θα πρέπει να μπαίνουν τα ζητήματα και 
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με πιο επιθετικό τρόπο και θα πρέπει να θέτουμε ζητήματα προσλήψεων σε 
όλο το δημόσιο τομέα.  

Θα πρέπει να θέτουμε ζητήματα ξεπαγώματος του μισθολογίου 
και του βαθμολογίου. Θα πρέπει να θέτουμε ζητήματα μείωσης του ωραρίου 
και επαναφορά του 35ωρου.  

Ήθελα να πω και δυο τρία πράγματα για την πράξη νομοθετικού 
περιεχομένου για τα οποία πολλά ακούστηκαν και ο Πρόεδρος της 
Ομοσπονδίας είχε μια δραστηριότητα σε επίπεδο επικοινωνιακό. Κατ' αρχήν 
δεν συμφωνούμε ως Παράταξη και από θέση αρχής με τις πράξεις 
νομοθετικού περιεχομένου. Πρέπει να θυμίσουμε όμως ότι οι προηγούμενες 
Κυβερνήσεις λειτουργούσαν μόνο με αυτές. 36 πράξεις νομοθετικού 
περιεχομένου! 

Κατά δήλωση της Κυβέρνησης δε, δεν απηχεί τις αντιλήψεις της 
και δεν θα αποτελέσει πάγια πρακτική. Προφανώς επίσης και το θέσαμε και 
είπαμε ότι θα έπρεπε να είχε προηγηθεί διαβούλευση με όλα τα συλλογικά 
όργανα της Τοπικής Αυτοδιοίκησης. Οι δήμαρχοι και οι Περιφερειάρχες 
βέβαια βγήκαν στα κάγκελα και μετά από λίγες μέρες άρχισαν να 
κλαψουρίζουν και μετά το γύρισαν και έκαναν τη γνωστή κωλοτούμπα. 

Πρέπει εδώ να προσέξουμε με ποιους συντασσόμαστε. Όταν 
έγιναν οι απολύσεις στην Τοπική Αυτοδιοίκηση, όταν μειώθηκαν οι μισθοί, 
όταν μειώθηκαν οι πόροι πάνω από 65% στην Τοπική Αυτοδιοίκηση δεν 
είχαμε ανάλογες αντιδράσεις από όλους αυτούς που αντέδρασαν.  

Εμείς τώρα τι θα κάνουμε; Θα συνταχθούμε με τις δυνάμεις του 
μνημονιακού τόξου και τα Μέσα Μαζικής Ενημέρωσης οι οποίοι τι θέλουν; 
Θέλουν ή υποταγή ή χρεοκοπία και όχι αξιοπρεπή διαπραγμάτευση.  

Για να τελειώσω, νομίζω ότι πρέπει να θέσουμε ζητήματα τα 
οποία αφορούν τον κλάδο, να θυμίσω ένα ζήτημα στο οποίο δεν αναφέρθηκε 
κανείς και το έχουμε θέσει αρκετές φορές. Είναι το θέμα των αορίστου 
χρόνου, μειωμένου ωραρίου, που θα πρέπει αυτοί οι εργαζόμενοι να γίνουν 
πλήρους ωραρίου. 

Θα ήθελα να πω και δυο λόγια για τους φίλους μας που μας 
βγαίνουν από αριστερά και θέλουν να ταυτίσουν τη σημερινή Κυβέρνηση με 
τις Κυβερνήσεις τις μνημονιακές τις περασμένες και να πω ότι πριν από τις 
βουλευτικές εκλογές του Ιανουαρίου του ’15 στο μεγαλύτερο μέρος της 
αφήγησής τους έκαναν αντιπολίτευση στην αντιπολίτευση. 

Σήμερα έχουν και κάποιο δίκιο ότι άλλοι κυβερνούν, στην 
πραγματικότητα όμως όταν κάνουμε αντιπολίτευση στην αντιπολίτευση και 
διασπούμε τους κλάδους των εργαζομένων, τότε βάζουμε πλάτη στην 
εκάστοτε Κυβέρνηση. Για να κλείσω, θεωρώ ότι πρέπει εμείς ως τμήμα της 
Αυτοδιοίκησης και ως εργαζόμενοι να προτάξουμε τα συνδικαλιστικά 
ζητήματα και αυτά εμείς ως Παράταξη του ΜΕΤΑ θα πράξουμε. Ευχαριστώ. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ο συνάδελφος Μασκαλίδης έχει τον λόγο. 

Σ. ΜΑΣΚΑΛΙΔΗΣ: Εκπροσωπώ τους τρεις Δήμους στο νομό Καστοριάς το 
Δήμο Καστοριάς, το Δήμο Άργους Ορεστικού και το Δήμο Νεστορίου. Οι δικές 
μου εντυπώσεις είναι ότι για να με παρακολουθήσετε, πρέπει είτε να 
πλακωθώ στο ξύλο, είτε να φωνάξω. Ξεκινάω φωνάζοντας και θα τελειώσω 
σιγά 
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Τιμώντας την ιδιότητα του κηπουρού που έχω, θέλω να 
χρησιμοποιήσω ένα απόφθεγμα του Φραγκίσκου Βάκων στα ελληνικά του 
Francis Bacon δηλαδή, που είπε: «η προσωπικότητά μας είναι ο κήπος, ενώ 
η εμφάνισή μας είναι ο κηπουρός». Εγώ είδα πολλούς κηπουρούς εδώ. Είδα 
ανθρώπους να σηκώνουν τα μανίκια και με θέληση να πλακώνονται στο ξύλο. 
Εγώ νόμιζα ότι έχουμε πρόβλημα στους κηπουρούς και είδα ένα σωρό. 

Αφού είστε τόσο μάγκες, να ξέρετε ότι ο άνδρας που ξεχωρίζει, 
δεν είναι αυτός που πλακώνεται στο ξύλο, αλλά αυτός που μπορεί να σε 
κερδίσει με τις ιδέες του.  

Προτείνω επειδή τέθηκε θέμα με τα χρήματα έχω κι εγώ ζήτημα, 
να πάρουμε την κάμερα και το υλικό και να το δώσουμε όλοι στους Συλλόγους 
μας και να δούμε που πάει το ένα ευρώ τους ή το ενάμιση το μήνα, για να 
δούμε αν είμαστε άξιοι να τους εκπροσωπούμε.  

Φεύγω από εδώ. Κάποιοι με έχετε εντάξει σε μια Παράταξη, 
περνάω δίπλα σας και δεν μου μιλάτε. Γιατί μωρέ; Εγώ θέλω ανταλλαγή 
ιδεών, αντίλογο και ας μην συμφωνούμε. Γιατί εγώ δεν εκπροσωπώ τον εαυτό 
μου εδώ, εγώ είμαι η φωνή του Συλλόγου μου, δεν είμαι η ψυχή του Συλλόγου 
μου. Η ψυχή του Συλλόγου μου είναι οι συνάδελφοι.  

Μόλις τελειώσει αυτή η διαδικασία προτείνω σε κάθε Σύλλογό 
μας ανεξάρτητα από τις παραταξιακές δυνατότητες που έχουμε να έρχεται το 
ΜΕΤΑ, το ΠΑΜΕ, η ΔΑΚΕ, η Ανατροπή να μιλήσετε. Θα γίνονται Γενικές 
Συνελεύσεις και να καταθέτετε τις προτάσεις σας, γιατί εγώ μπορεί να έχω 
λάθος άποψη, άσχετα αν ψηφίζω Ανατροπή ή όχι. Εσείς θέλετε να πείσετε 
τον κόσμο, ελάτε παιδιά, ελάτε κι εσείς. Εδώ ειπώθηκαν πολλές αλήθειες από 
όλες τις πλευρές. Αυτοί που ήταν με αυτούς χειροκροτούσαν, εκείνοι που ήταν 
εκεί με τους άλλους και τα λοιπά.  

Θέλω να πω και δυο τρία πράγματα επί της ουσίας. Σε ό,τι 
αφορά το νομοσχέδιο που έρχεται για τους δημοτικούς αστυνομικούς, έχει 
ειπωθεί -δεν είμαι σίγουρος γι' αυτό- ότι αυτοί που αναγκαστικά διορίστηκαν 
σε σωφρονιστικά καταστήματα δεν μπορούν να επανέλθουν στη Δημοτική 
Αστυνομία. Γιατί βρε παιδιά; Κρίμα είναι. Φεύγουν από τον ένα Δήμο και 
πηγαίνουν σε άλλο νομό, μη τους στερούμε το δικαίωμα. 

Επίσης επειδή υπάρχει ένα σχέδιο δράσης εδώ που θα 
ακολουθήσουμε, είναι λάθος να θέτουμε τα θέματα όλα μαζί. Να διεκδικούμε 
ένα - ένα τα κομμάτια και να κερδίζουμε. Για εμένα βασικό είναι επειδή 
διάβασα τη μελέτη του Πολύκεντρου και έλεγε σε κάποιο σημείο της ότι 
συγκριτικά η Ελλάδα με τις άλλες χώρες η γραφειοκρατία της κοστίζει στο 
Ακαθάριστο Εθνικό Προϊόν το 8% ενώ σε όλη την άλλη Ευρώπη το 2% λέω 
να προσέξουμε πάρα πολύ το πειθαρχικό. Γιατί φοβούνται οι συνάδελφοι να 
πάρουν αποφάσεις, φοβούνται το πειθαρχικό. 

Γιατί με το νόμο του Μητσοτάκη σε κάθε πειθαρχικό παράπτωμα 
προβλεπόταν η παύση και έτρεμαν. Άμα θέλουμε να είμαστε επικοινωνιακοί 
και να έρθουμε κοντά στον κόσμο, πρέπει να τον βοηθούμε. Και πως τον 
βοηθούμε; Όταν θα παίρνουν αποφάσεις αργότερα η νέα Εκτελεστική 
Επιτροπή για να είμαστε λίγο διαφορετικοί να παίρνουμε πρωτοβουλίες που 
θα προσφέρουν κοινωνική βοήθεια στους ανθρώπους, να κάνουμε δηλαδή 
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κάποιες προτάσεις που θα έχουν αντίκτυπο στην κοινωνία, όχι μόνο στους 
εργαζόμενους. Έτσι τους κερδίζεις όλους και έτσι ενωνόμαστε. 

Τελειώνω με ένα μόνο πράγμα που είναι συνδυαστικό. Εύχομαι 
όλοι σας να μην μπορείτε και να μην θέλετε να κόψετε και ράψετε τον 
χαρακτήρα σας έτσι ώστε να ταιριάζει στη μόδα της εποχής. Και τι εννοώ; 
Εννοώ όπως είπε ο μεγάλος Δουκίδης για ένα περίεργο λόγο το απολύτως 
σωστό αξίωμα «ουδείς αναντικατάστατος» οδηγεί πολλές φορές στην ολέθρια 
διαστρέβλωση ότι οποιοσδήποτε μπορεί να αντικαταστήσει οποιονδήποτε. 
Δεν μπορεί οποιοσδήποτε να αντικαταστήσει οποιονδήποτε, από όλες τις 
Παρατάξεις να διαλέξετε τους καλύτερους. Όχι αυτούς που θα σας πουν. Γιατί 
αυτοί θα μας εκπροσωπήσουν.  

Και κάτι ακόμη, δεν έχει σχέση με αυτό. Έχω ένα φίλο κοντά στη 
γειτονιά μου, ένα πιτσιρικά που μου είπε «Στάθη θα μιλήσεις;» λέω «δεν 
ξέρω, μπορεί και να μιλήσω». Τελικά πάντα μιλάω. Μου λέει «Μπορείς να μου 
πεις κάτι;» του λέω «ναι» και μου λέει: Να πεις γήπεδο στο Νέα Φιλαδέλφεια 
για όλους τους ΑΕΚτζήδες. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ο συνάδελφος Τσελέπης έχει τον λόγο. 

Μ. ΤΣΕΛΕΠΗΣ: Συνάδελφοι, προέρχομαι από το Σωματείο εργαζομένων του 
Δήμου Κορυδαλλού. Ένα Σωματείο, με ταξικό προσανατολισμό εδώ και 30 
χρόνια. Ένα Σωματείο, που δυο φορές εκδιώχθηκε από το Συνέδριο της 
Π.Ο.Ε. - Ο.Τ.Α. επειδή έκανε το έγκλημα να δώσει το δικαίωμα του εκλέγειν 
και εκλέγεσθαι σε όλους τους συναδέλφους ανεξάρτητα με τον τρόπο 
πρόσληψής τους και τη σχέση εργασίας τους. 

Έδωσε έκφραση στους συναδέλφους κάνοντας στην πράξη αυτό 
που πολλοί διακηρύσσουν χωρίς να το εννοούν: ένωσε την τάξη με ενότητα 
στη βάση. Να θυμίσω σε όσους συμμετείχαν στο Συνέδριο της Θεσσαλονίκης 
το πανό πίσω έλεγε «Όλοι μαζί μπορούμε» και σε εκείνο το Συνέδριο 18 
Σύλλογοι αποκλείστηκαν, επειδή έκαναν αυτό το έγκλημα. 

Ερχόμαστε σήμερα να κάνουμε απολογισμό μιας δράσης μιας 
Ομοσπονδίας που με τις αντιλήψεις της πλειοψηφίας της πάει να γίνει ένα 
κλειστό κλαμπ προνομιούχων εργαζομένων. Αν κάποιος μελετήσει τους 
ψηφίσαντες γι' αυτό το Συνέδριο με τον αριθμό των ψηφισάντων στο 
προηγούμενο Συνέδριο, θα φρίξει με τη μείωση. 

Και η μείωση αυτή εξηγείται αφ' ενός από την απαγόρευση των 
προσλήψεων εργαζομένων με μόνιμη σχέση εργασίας, αφ' ετέρου με τις 
αθρόες συνταξιοδοτήσεις και τις απολύσεις και διαθεσιμότητες χιλιάδων 
εργαζομένων. Αυτή όμως είναι μια κοντόφθαλμη μνημονιακή πλευρά, η εικόνα 
είναι στρεβλή αφού εκτός της Ομοσπονδίας βρίσκονται μερικές χιλιάδες 
εργαζόμενοι με ελαστικές σχέσεις εργασίας, που πεισματικά αποκλείονται 
από αυτήν. Το αποτέλεσμα είναι ο κατακερματισμός των δυνάμεων με τη 
δημιουργία δεκάδων κλαδικών Ομοσπονδιών όπως το «Βοήθεια στο Σπίτι», 
το ΚΔΑΠ, οι καθαρίστριες, οι δημοτικοί αστυνόμοι κ.ά.  

Το πιο προβληματικό όμως είναι σε ποια προοπτική σκοπεύει 
αυτή η πλειοψηφία της Ομοσπονδίας; Ποιο Σώμα άραγε θα έχει η 
Ομοσπονδία αυτή σε δέκα χρόνια; Ασφαλώς κάποιος πρέπει να πει ότι έχει 
σχεδιάσει δεκάδες κινητοποιήσεις, ακόμη και για τα θέματα αυτών των 
συναδέλφων οι οποίοι είναι με ελαστικές σχέσεις εργασίας. Αλλά σίγουρα 
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αυτό δεν φτάνει για να δέσεις σχέσεις εμπιστοσύνης μαζί τους, αφού από την 
άλλη δεν τους θεωρείς και ισότιμα μέλη σου. 

Αλήθεια, έχει αναλογιστεί κανείς ποια σκοπιμότητα κρύβει αυτή η 
στάση; Έχουμε αναλογιστεί για ποιο λόγο οι ΟΤΑ έγιναν η μήτρα στην οποία 
δοκιμάστηκαν όλες σχεδόν οι ελαστικές σχέσεις εργασίας; Δίμηνα, οκτάμηνα, 
πεντάμηνα με εργολάβους, πεντάμηνα χωρίς εργολάβους, συμβάσεις έργου, 
με μπλοκάκια, voucher, με ανταποδοτικότητα, με ΕΣΠΑ, με ΕΕΤΑ, με STAGE 
μαθητείας και ούτω καθ’ εξής.  

Ποιος σχεδιασμός και ποια ανάγκη δημιούργησε όλες αυτές τις 
μορφές ελαστικών σχέσεων; Μα το χτύπημα της σταθερής, μόνιμης και με 
δικαιώματα εργασίας. Εδώ βέβαια θα πρέπει να ανοίξω μια μικρή παρένθεση 
και να πω ότι οι πρώτοι που εφάρμοσαν σαν λαγοί αυτού του αστικού 
συστήματος, το μισθό των 490 € ήταν τα δουλεμπορικά γραφεία της Χρυσής 
Αυγής, αυτοί οι ναζιστές φασίστες, με τα γραφεία που έστησαν στην Εύβοια 
και αλλού. Κλείνει η παρένθεση. 

Ποια σκοπιμότητα εξυπηρετούν οι ελαστικές σχέσεις εργασίας; 
Για να απαντήσουμε, θα πρέπει να γυρίσουμε και το χρόνο λίγο πίσω και 
συγκεκριμένα τότε που υπογράφονταν η Συνθήκη του Μάαστριχτ και η 
εργασία όπως έλεγαν τότε, απελευθερώθηκε. Τότε, όλοι πλην Λακεδαιμονίων, 
πανηγύριζαν. Μόνο οι ταξικές δυνάμεις φώναζαν ότι η απελευθέρωση αυτή, 
έμοιαζε με τις επιγραφές των κρεματορίων που έλεγαν ότι η εργασία 
απελευθερώνει. 

Η επιδίωξη του κέρδους και της ανταποδοτικότητας με κάθε 
μέσο, σκόνταφτε στις εργατικές κατακτήσεις και δικαιώματα, όσα δικαιώματα 
με αγώνες και κυρίως με αίμα είχαν κατακτηθεί, έπρεπε να τσακιστούν. Η 
μόνιμη, σταθερή και με δικαιώματα εργασία,  ήταν ο εχθρός. Ήταν πια το 
κόστος.  

Αργότερα η εργασία έγινε απασχόληση και τώρα ωφέλεια. Η 
Ευρωπαϊκή Ένωση και οι αστικοί μηχανισμοί που βρίσκονται πίσω της με 
εκτελεστικά όργανα τα πολιτικά υποχείριά τους που δηλώνουν αιώνια πίστη 
σε αυτήν, εκτέλεσαν την αποστολή τους υποδειγματικά. Ο "Καλλικράτης" που 
πολλοί χειροκρότησαν και ανάμεσά τους και η πλειοψηφία της Π.Ο.Ε. - Ο.Τ.Α. 
και οι Παρατάξεις που την αποτελούν, ήταν η χαριστική βολή και το τέλειο 
φονικό όπλο για την εφαρμογή της αντιλαϊκής πολιτικής στην τοπική Διοίκηση. 

Οι ιδιωτικοποιήσεις, ΜΚΟ, ΚοινΣΕΠ βρήκαν πρόσφορο έδαφος 
για να διαλύσουν ό,τι είχε απομείνει στον εργασιακό ορίζοντα. Αξιοποιούν και 
ανακυκλώνουν την ανεργία που γεννά το καπιταλιστικό σύστημα για να ρίξουν 
μισθούς και μεροκάματα, για να πετσοκόβουν δικαιώματα και κατακτήσεις.  

Αξιοποιούν την καπιταλιστική κρίση για να ρίξουν στα τάρταρα 
τις απαιτήσεις των εργαζομένων. Θέλουν να μας μάθουν να βολευόμαστε με 
λίγες μέρες εργασίας, εκ περιτροπής εργασία, να επιβιώνουμε με ψίχουλα, να 
θεωρούμε πολυτέλεια βασικά εργασιακά δικαιώματα, όπως την άδεια, την 
ασθένεια, την απεργία, τα μέτρα υγιεινής και ασφάλειας. 

Και η αντίδραση του κυβερνητικού εργοδοτικού συνδικαλισμού 
νέου και παλιού; Κλείσιμο στο καβούκι αποκλείοντας εργαζόμενους με 
ελαστικές σχέσεις εργασίας και προσπάθεια να διατηρήσει τον κλειστό κύκλο 
έξω από την καταιγίδα. 
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Όμως συνάδελφοι η καταιγίδα ήρθε και η πολιτική 
απομονωτισμού απέτυχε παταγωδώς. Δείγμα είναι ότι μόνιμοι ήταν οι 
δημοτικοί αστυνόμοι και αορίστου χρόνου οι σχολικοί φύλακες. Πρέπει λοιπόν 
να βγουν συμπεράσματα, πρέπει άμεσα να ανοίξει το Καταστατικό, να 
ενωθούν οι εργαζόμενοι στη βάση. 

Έχουμε ήδη αργήσει. Πρέπει να καταδικαστεί η διχαστική, 
απομονωτική πολιτική της Π.Ο.Ε. - Ο.Τ.Α. και για να προλάβω καλοθελητές 
ναι, το δικό μας Καταστατικό δεν έχει αλλάξει συνάδελφοι. Όμως εδώ και 
χρόνια με μαζικές αποφάσεις Γενικών Συνελεύσεων και με τεράστιες 
πλειοψηφίες, δίνουμε το δικαίωμα να ψηφίζουν οι συμβασιούχοι σε όλα τα 
όργανα και αυτή τη φορά βάλαμε δεύτερη κάλπη.  

Ο λόγος που δεν έχει γίνει τροποποίηση του Καταστατικού ότι 
δεν θέλουμε να έρθουμε σε ρήξη με την Ομοσπονδία. Σας μεταφέρω εδώ την 
απαίτηση σχεδόν του συνόλου των εργαζομένων ότι πρέπει να πάψει αυτός ο 
αναχρονιστικός διαχωρισμός. Πρέπει το σύνθημα της ενότητας να γίνει 
πράξη, πρέπει να αποφασίσουμε πότε θα γίνει Καταστατικό Συνέδριο, πρέπει 
επιτέλους να ανοίξει το άρθρο 1 του Καταστατικού. 

Η μόνη διέξοδος για να βγούμε από τον εφιάλτη είναι η ενότητα 
των εργαζομένων χωρίς διαχωρισμούς, όλων των εργαζομένων, 
μικροεπαγγελματιών, αγροτών, φοιτητών, ανέργων, γυναικών στον αγώνα για 
την ανατροπή της αστικής τάξης και των εκπροσώπων της. 

Αυτό εδώ που λέμε ότι μας ανήκει, πρέπει να καταλάβουμε ότι 
αυτό που μας ανήκει είναι όλος ο παραγόμενος πλούτος αυτής της κοινωνίας 
και αυτά τα εκμεταλλεύονται κάποια παράσιτα που πίνουν το αίμα μας. 
Ευχαριστώ. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ο συνάδελφος Μαργούλης έχει τον λόγο. 

Δ. ΜΑΡΓΟΥΛΗΣ: Γεια σας και από εμένα, πρώτη φορά βρίσκομαι σε 
Συνέδριο της Ομοσπονδίας, είμαι εκλεγμένος στο Δήμο Χαϊδαρίου και έχω να 
πω κάποια πράγματα.  

Βλέπω από την πρώτη μέρα που βρισκόμαστε εδώ ότι ηλικιακά 
είμαστε όλοι πάνω από τα 40, δεν πιστεύω να κάνω λάθος. Στα επόμενα 
Συνέδρια που θα γίνουν, πιστεύω θα είμαστε οι μισοί, η ηλικία θα είναι ακόμη 
μεγαλύτερη. Αυτό είναι αποτέλεσμα όλων αυτών των πολιτικών που 
υπάρχουν και πρώτα απ' όλα είναι ότι απαγορεύονται οι προσλήψεις νέου 
προσωπικού στους Δήμους, ακόμη κι αν επιτραπεί αυτό όπως ξέρουμε θα 
είναι 5 προς 1. Πέντε να βγαίνουν στη σύνταξη και ένας να προσλαμβάνεται. 

Ταυτόχρονα δεν έχει τελειώσει το θέμα της αξιολόγησης. Άρα αν 
ανοίξει πάλι, μπορεί να βρεθούν κι άλλοι εργαζόμενοι στους δρόμους, 
άνεργοι. Τι συμβαίνει με αυτό; Η Ομοσπονδία να μικραίνει, να αδειάζουν οι 
Δήμοι από εργαζόμενους και ήδη να υπάρχουν τεράστια προβλήματα σε 
όλους τους Δήμους που δεν υπάρχουν εργαζόμενοι να δουλέψουν. Κόβονται 
οι χρηματοδοτήσεις των Δήμων, τώρα παίρνουν και με τις πράξεις 
νομοθετικού περιεχομένου τα τελευταία λεφτά που έχουν οι Δήμοι, άρα πως 
θα λειτουργήσουν οι Δήμοι; Δεν θα μπορούν να λειτουργήσουν, οι κάτοικοι θα 
απαιτούν και είναι ο λόγος που θα έρθει ακόμη πιο άμεσα η ιδιωτικοποίηση 
στους Δήμους. 
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Επίσης έχουμε -για την Ομοσπονδία αυτό- μια απαξίωση όλων 
των αγώνων. Έκαναν στο πόδι κινητοποιήσεις, βράδυ αποφάσιζαν ότι αύριο 
έχουμε στάση εργασίας χωρίς να ενημερώνονται οι εργαζόμενοι, χωρίς να 
συμμετάσχουν, απαξιώνεται το Κίνημα και ταυτόχρονα όταν είχαμε μεγάλες 
απεργίες να τις κλείνουμε αυτές χωρίς να λαμβάνονται υπόψη οι αποφάσεις 
των διαφόρων Συμβουλίων των Δήμων. 

Σε πολλούς Δήμους ταυτόχρονα δεν γίνονται καν Συνελεύσεις. 
Όλοι έχουν ευθύνη γι' αυτό και ειδικά ο κυβερνητικός συνδικαλισμός. Από τη 
μεριά μου ως κηπουρός ταυτόχρονα έχω να πω πάνω σε αυτό, ότι μιλάμε για 
ενότητα της εργατικής τάξης και εδώ των συναδέλφων. Ποια ενότητα, όταν 
αποκλείουμε συνεχώς διάφορα Σωματεία με χίλια δυο προσχήματα.  

Η ενότητα είναι όλοι να παίρνουν μέρος στις αρχαιρεσίες, 
συμβασιούχοι, STAGE, πεντάμηνα, δίμηνα, όλοι να συμμετάσχουν και όχι να 
λέμε «εσύ δεν έχεις δικαίωμα» ή ο άλλος δεν έχει δικαίωμα. Εκεί γίνεται ο 
διαχωρισμός και όχι αν το ΠΑΜΕ κάνει χώρια συγκεντρώσεις.  

Ταυτόχρονα εγώ σαν κηπουρός έχω να πω κι ένα μεγάλο 
πρόβλημα στη δική μου εργασία. Σε όλους τους Δήμους οι κηπουροί δεν είναι 
τεχνίτες πάνω από πέντε – έξι άτομα, προσλήψεις δεν γίνονται, τα 
μηχανήματα έχουν αχρηστευτεί, δουλεύουμε με βαριά μηχανήματα 
απηρχαιωμένα και όλα αυτά είναι εις βάρος της υγείας μας. Ταυτόχρονα 
είχαμε την αύξηση των ωρών εργασίας. Αντί να έχουμε μείωση ωρών 
εργασίας λόγω βαριάς δουλειάς, ή συζήτησαν ποτέ για τα βαρέα και 
ανθυγιεινά, ταυτόχρονα μας έκαναν οκτάωρο. Το ίδιο έχει γίνει και σε άλλους 
τομείς. 

Αυτό πρέπει να το κοιτάξουμε και να το διεκδικήσουμε η μείωση 
ωρών εργασίας στο δικό μας κλάδο και σε άλλους. Γιατί μέσα στο οκτάωρο 
έρχεται ο Αντιδήμαρχος και σου βγάζει μια αναφορά άμα σε δει στη 1 και μισή 
κάτω από 40 βαθμούς να κάθεσαι και έχει συμβεί αυτό σε πολλούς Δήμους. 

Γιατροί εργασίας δεν υπάρχουν πλέον, εμβόλια οι εργαζόμενοι 
μόνιμοι ή  μη δεν κάνουν. Όλοι μας κουβαλάμε διάφορες ασθένειες εν καιρώ 
πάνω μας, κανένας δεν ασχολείται με αυτά. Καιρός είναι να ασχοληθούμε και 
με αυτά.  

Όσο για τους κομμουνιστές Δημάρχους που είπε κάποια 
συνάδελφος εδώ, εγώ μόνο ένα έχω εκ πείρας να πω: τους πέντε μήνες που 
έχουμε κομμουνιστή Δήμαρχο, πρώτα απ' όλα μείωση τροφείων. Εγώ πριν 
δυο χρόνια πλήρωνα για δυο παιδιά 200 € αυτή τη στιγμή με το ίδιο εισόδημα 
δεν θα πλήρωνα ούτε φράγκο. Αυτό κάνουν οι κομμουνιστές Δήμαρχοι, 
μείωση δημοτικών τελών στο Δήμο Χαϊδαρίου.  

Και ταυτόχρονα δεν έκανε φυτευτούς Προϊσταμένους όπως η 
Διοίκηση Μαραβέλια, που οι μισοί υπάλληλοι είχαν γίνει Προϊστάμενοι. Αυτά 
δεν γίνονται, αυτά τελειώσανε και με άλλους κομμουνιστές Δημάρχους θα 
γίνουν ακόμη περισσότερα θετικά βήματα και αυτά μέσα σε ένα αστικό κράτος 
με αυτή τη Δικαιοσύνη που έχουμε και με αυτές τις διαδικασίες. Όταν 
προσπαθεί να πάρει μόνιμο προσωπικό και του το απαγορεύουν, όταν του 
λένε «ισοσκελισμένους προϋπολογισμούς και δεν σου δίνουμε και φράγκο».  
Ευχαριστώ πολύ. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ο συνάδελφος Μεντής έχει τον λόγο. 
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Χ. ΜΕΝΤΗΣ: Συναδέλφισσες και συνάδελφοι ανεβαίνω στο βήμα μετά από 
τρεις αποκλεισμούς που είχαμε από τον κυβερνητικό συνδικαλισμό ως 
Σύλλογος, Σύλλογος νομού Ιωαννίνων, δέκα χρόνια δηλαδή γιατί κάναμε το 
ταξικό μας χρέος να εγγράψουμε τους συμβασιούχους και να είναι ισότιμα 
μέλη, όπως οφείλαμε. Και το κάναμε αυτό με πλήρη συνείδηση, ανοίγοντας το 
ζήτημα της ενιαίας έκφρασης. Γιατί λέγαμε συνάδελφοι ότι έρχεται και θα 
είμαστε όλοι εν δυνάμει συμβασιούχοι και θα είναι οι απολύσεις. Όχι γιατί 
λέγαμε κρίμα, κρίμα είναι για άλλους, αλλά για την ενιαία έκφραση των 
εργαζομένων. 

Και τι έγινε βρε συνάδελφοι; Την πρώτη φορά ήμασταν μόνοι 
μας, τη δεύτερη φορά ήμασταν τρεις, μετά γίναμε 18. Το κυρίαρχο όμως είναι 
ότι μπήκαν σε όλα τα Σωματεία όχι μόνο των ΟΤΑ, αλλά σε όλους τους 
δημόσιους υπαλλήλους το ζήτημα με τους συμβασιούχους. 

Αγαπητοί συνάδελφοι εμείς δεν είμαστε ανεξάρτητοι, είμαστε 
εξαρτημένοι από τα προβλήματα των εργαζομένων και βέβαια εκφραζόμαστε 
μέσα από τις δυνάμεις του ΠΑΜΕ και όχι από τον κυβερνητικό συνδικαλισμό 
που δεν έχει να κάνει με πρόσωπα μόνο συνάδελφοι -δεν έχω τίποτε εγώ με 
τον Μπαλασόπουλο- έχει να κάνει τις πολιτικές πρακτικές και θα πω 
συνάδελφοι. 

Όλα αυτά τα χρόνια βήμα το βήμα οι πολιτικοί υπάλληλοι των 
μονοπωλίων, οι Κυβερνήσεις δηλαδή, προχωρούσαν για να φτάσουμε σε 
αυτό το Μνημόνιο. Να μην πάω πιο παλιά να πω από τη Συνθήκη του 
Μάαστριχτ; Να πω από την ατζέντα 2000; Να πω από τη Νομισματική 
Ένωση; Τα βάζαμε εδώ συνάδελφοι. 

Τι έλεγαν πάρα πολλοί συνάδελφοι αυτών των Παρατάξεων των 
δύο κυρίαρχων; «Εσείς τα ίδια και τα ίδια, τώρα θα φάμε με χρυσά κουτάλια!». 
Σήμερα όμως συνάδελφοι έχουμε ευθύνη και εμείς οι σύνεδροι γιατί είδαμε κι 
ένα άλλο πράγμα σε αυτό το Συνέδριο. Μέχρι τώρα είχαμε τις νοθείες τους 
αποκλεισμούς και τα λοιπά, τώρα είχαμε και πραξικόπημα συνάδελφοι και 
πρέπει να πάρουν ευθύνη οι συνάδελφοι αντιπρόσωποι πάνω σε αυτή την 
κατάσταση. 

Γιατί συνάδελφοι πέρα από την Κυβέρνηση βήμα το βήμα η 
ηγεσία του Συνδικαλιστικού Κινήματος κύρια η ΠΑΣΚΕ με τη ΔΑΚΕ, 
ανεξάρτητα αν άλλαξαν όνομα τώρα –πολύ ανεξαρτησία ακούω βρε 
συνάδελφοι και σε Πρωτοβάθμια Σωματεία και θα πω τι εννοώ και Συνδικάτα 
κυβερνητικά. 

Συνάδελφοι, είπε ο Πρόεδρος της Εκτελεστικής ότι γίνεται αυτό 
το πρόγραμμα στους Παιδικούς Σταθμούς για την ενσωμάτωση των 
μεταναστόπουλων. Είναι και τα Γιάννενα. Τι κάναμε εμείς; Αυτό έχει από τον 
Αύγουστο πέρσι το πρόγραμμα που συζητείται και τα λοιπά. Βάλαμε τους 
εργαζόμενους αυτοί που είναι στους Παιδικούς Σταθμούς να διαμαρτυρηθούν 
και οι ίδιοι για την πράξη έκανε ο Πρόεδρος του Νομικού Προσώπου, βγάλαμε 
καταγγελία κάναμε παρεμβάσεις και προχθές –άκουσον άκουσον!- που 
γινόταν Δημοτικό Συμβούλιο καλέσαμε αμέσως μετά το Πάσχα τους 
εργαζόμενους και ενώ είχαμε πάρει δυο μέρες πριν απόφαση στο Διοικητικό 
Συμβούλιο να καταγγείλουμε τη Δημοτική Αρχή γι' αυτό το θέμα, σε αυτή τη 
σύσκεψη με τους εργαζόμενους οι ανεξάρτητοι – εξαρτημένοι έλεγαν «Κάτσε 
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να το δούμε εδώ, να ενημερωθούμε», δεν είχαν ενημερωθεί τόσο καιρό, αλλά 
και το ΜΕΤΑ συνάδελφοι. 

Και ενώ ήταν το Δημοτικό Συμβούλιο σε 50 μέτρα συνεδρίαζαν, 
φυσικά δεν ήρθαν στο Δημοτικό Συμβούλιο, όπου συζητούνταν και τα 
αποθεματικά και την άλλη μέρα μας κατήγγειλαν γιατί λέει ο Δήμος Ιωαννιτών 
δεν συμφώνησε να κλείσει το Δήμο όπως έκανε η ΚΕΔΕ. Μας εγκαλούσαν 
κιόλας ενώ δεν ερχόταν. 

Αγαπητοί συνάδελφοι υπάρχει ένα σοβαρό πρόβλημα και τι 
κάναμε εμείς. Οι καθαρίστριες σχολικών κτηρίων ήρθαν στους Δήμους και εκεί 
διαπιστώσαμε ότι δουλεύουν από μιάμιση ώρα αορίστου χρόνου. Εμείς 
κάναμε κινητοποιήσεις, αποκλείσαμε την Περιφέρεια  με τις προηγούμενες 
Κυβερνήσεις, στείλαμε υπόμνημα στα Κόμματα και στη Βουλή και στην 
Κυβέρνηση και το κομμουνιστικό Κόμμα το κατέθεσε στη Βουλή. 

Βγάλτε συμπεράσματα και να βγάλουμε όλοι συμπεράσματα, 
συνάδελφοι. Όπως και για τους Δ.Ε. και τι σημαίνει συνάδελφοι κυβερνητικός 
συνδικαλισμός; Η ηγεσία του Συνδικαλιστικού Κινήματος συνάδελφοι επειδή 
δεν άρεσε στα Γιάννενα να είναι ταξικές δυνάμεις για χρόνια πρώτη δύναμη, 
κατέβηκε από την Αθήνα πριν τρεις θητείες και «επέβαλλε» στην Παράταξη 
που ήταν τρίτη, να βγάλουν Πρόεδρο και να κάνουν κοινό Προεδρείο στη 
δεύτερη. 

Και βέβαια εδώ απαντάμε και στη λογική συνάδελφοι του 
προγραμματικού Προεδρείου γιατί πάλι τώρα με τις εκλογές βγήκαμε πρώτη 
δύναμη ενισχυμένοι και για 15 ψήφους θα παίρναμε την απόλυτη πλειοψηφία, 
διότι εμείς πάμε για προγραμματικό Προεδρείο. Πως θα πάμε για 
προγραμματικό Συνέδριο συνάδελφοι; Σας είπα ένα παράδειγμα πριν, το 
Δημοτικό Συμβούλιο στα 50 μέτρα ήταν. 

Δεύτερο ζήτημα και σοβαρό συνάδελφοι. Γίνεται το πρόγραμμα 
που έχουμε στους Παιδικούς Σταθμούς και έχει σημασία, αυτοί που θα έρθουν 
οι νοικιαζόμενοι εργαζόμενοι από το Δήμο της Αθήνας με μπλοκάκια, θα 
πληρώνουν Υ.Ε. και 80 € από πάνω. Όχι φράγκο δεν θα πάρουν, αλλά θα 
πληρώνουν και 80 €. Και τι απαντάμε από τις άλλες Παρατάξεις αυτές που 
είπα πριν; Ότι είναι και 45 θέσεις εργασίας, βάζοντας ΤΕΒΕ βιβλία εννοώ 
ΤΕΒΕ θα πληρώνει και 80 € μέσα στα όλα τα άλλα πράγματα. 

Τι σημαίνει κυβερνητικός εργοδοτικός συνδικαλισμός; Είχαμε 
στο Διοικητικό Συμβούλιο. Τι μας έλεγαν; Η Ελλάδα είναι σοβιετικού τύπου 
κράτος και πρέπει να γίνουν απολύσεις και πρέπει να γίνουν και 
ιδιωτικοποιήσεις, όταν συνάδελφοι γι' αυτούς τους συμβασιούχους που 
παλεύαμε και τους είχαμε μέσα, κλείσαμε το δημαρχείο για τέσσερις μήνες 
όταν τους απέλυσαν και ήμασταν μπροστά ως Πανεργατικό Αγωνιστικό 
Μέτωπο. Όταν του ήρθε η σειρά του γιατί ήταν δημοτικός αστυνομικός λέει 
«βοηθήστε με, τι θα γίνει, όχι και να πουλήσουν κι εμένα που είμαι Π.Ε. και 
μάλιστα μπήκα με το ΑΣΕΠ».  

Επίσης βρε συνάδελφοι το διεκδικητικό πλαίσιο προφανώς είναι 
αυτό του ΠΑΜΕ δεν θέλω να αναφερθώ ιδιαίτερα. Πρέπει συνάδελφοι να 
δούμε το εξής: οι Σύλλογοι, επειδή ακούστηκε εδώ και θα κλείσω με αυτό, 
είναι λέσχη συζητήσεων αυτό που λέει εδώ να κάνουμε διαβουλεύσεις ή είναι 
χώροι οργάνωσης της ταξικής πάλης των εργαζομένων για διεκδίκηση των 
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δικαιωμάτων μας; Θέλουμε Συνδικάτα γραφειοκρατικά ή Συνδικάτα 
διεκδικητικά;  

Η συζήτηση γίνεται πάνω στη δράση και γίνεται παίρνοντας 
ευθύνη ότι δεν μπορεί να γίνονται αποκλεισμοί ή εν πάση περιπτώσει και χτες 
με τον κυβερνητικό συνδικαλισμό ή με την Κυβέρνηση που ήταν και τις 
ιδιωτικοποιήσεις αλλά και σήμερα αλλάζοντας όνομα, να είμαστε πάλι με την 
ίδια κατάσταση.  

Συνάδελφοι αυτό που επείγει σήμερα κατά τη γνώμη μας είναι 
ότι ο αγώνας ρήξη – ανατροπή είναι σύνθημα που εμπεριέχει μέσα όλο αυτό 
το πνεύμα που πρέπει να διακατέχει τους εργαζόμενους και έτσι ενωμένοι στη 
βάση κάτω να δώσουμε τον αγώνα για ανατροπή όχι των Κυβερνήσεων μόνο 
συνάδελφοι, αλλά τους εκφραστές τους και την πολιτική. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ο συνάδελφος Μπουφέας έχει τον λόγο. 

Γ. ΜΠΟΥΦΕΑΣ: Συνάδελφοι, το να προσπαθούμε μέσα σε επτά – οκτώ 
λεπτά να αποτυπώσουμε τρία ολόκληρα χρόνια να προτείνουμε το καινούργιο 
πρόγραμμα και ενόψει της πρόκλησης της καινούργιας Κυβέρνησης που 
σαφώς αλλάζουν ορισμένες προτεραιότητες και το να απολογηθούμε γι' αυτά 
που έχουν γίνει, νομίζω ότι είναι πάρα πολύ δύσκολο. 

Όμως εγώ είμαι πάρα πολύ αισιόδοξος γιατί επί τρία Συνέδρια 
εννιά χρόνια οι συμπαθείς και συναγωνιστές μας του ΠΑΜΕ προσπάθησαν να 
μη γίνει Συνέδριο, αλλά εγώ τα πέντε και επτά λεπτά τα θεωρώ πάρα πολύ 
χρόνο για να μπορέσουμε να αφήσουμε το στίγμα μας. Δεν τα κατάφεραν για 
άλλη μια φορά συνάδελφοι.  

Αυτό είναι μια νίκη του ενωτικού ταξικού εργατικού 
αντιμνημονιακού συνδικαλισμού, που πιστεύω ότι εκφράσει η Παράταξη 
Δημοσιοϋπαλληλικής Ανατροπής. Είμαστε οι ταξικές δυνάμεις γιατί έχουμε να 
κάνουμε από τον σκουπιδιάρη και να με συγχωρέσουν οι συνάδελφοι, 
καθαρίστριες, οδηγούν, βαρέα ανθυγιεινά. Άρα εξ ορισμού είμαστε ταξικοί, δεν 
είμαστε με τους μεγαλογιατρούς, ούτε με τους πιλότους της Ολυμπιακής. 

Είμαστε αγωνιστικοί γιατί έχουμε φάει το περισσότερο ξύλο. Μας 
κατηγόρησαν οι συμπαθείς καθηγητές γιατί είναι πολύ μορφωμένοι ότι είμαστε 
αγράμματοι, είμαστε λούμπεν και ότι κάνουμε ένα συνδικαλισμό που δεν 
αρέσει στα ευρωπαϊκά Συνδικάτα, γιατί ο Μπαλασόπουλος έβαλε το φέρετρο 
τότε με το Μνημόνιο, γιατί έβαλε τον Χίτλερ που έδειχνε ο Χίτλερ δηλαδή με τη 
Μέρκελ και δεν άρεσε στον Πρετεντέρη και υπήρξαν οι συνδικαλιστικές 
δυνάμεις που κατηγόρησαν την Π.Ο.Ε. - Ο.Τ.Α. ότι το παρατραβάει το σκοινί. 
Ναι ή όχι συνάδελφοι; Τα έχω εδώ γραμμένα όποιος θέλει αποδείξεις γι' αυτό 
έχω πάντα χαρτιά. 

Άρα είμαστε και αγωνιστικοί. Είμαστε αντιμνημονιακοί ναι ή όχι; 
Εμείς πιστεύουμε συνάδελφοι το ότι ήρθε ο ΣΥΡΙΖΑ στην Κυβέρνηση μια εξ 
ορισμού Αριστερά Κυβέρνηση γιατί έχει ξεπεράσει το 5 και 7% που έχει το 
τιμημένο ΚΚΕ, έχει κοινωνική στήριξη και υπάρχουν πολλοί συνάδελφοι από 
εδώ μέσα που δεν ανήκουν στο ΣΥΡΙΖΑ, οι οποίοι ψήφισαν τον ΣΥΡΙΖΑ. Αυτή 
είναι η αλήθεια, οι παλιοί ΠΑΣΟΚοι. 

Συνάδελφοι, πιστεύουμε ότι συμβάλλαμε με την αντιμνημονιακή 
μας τακτική με τους αγώνες μας να ανατραπεί η αντιδραστική Κυβέρνηση των 
Μνημονίων, που είναι ο Βενιζέλος, ο Σαμαράς, ο Παπαδήμος και όλα αυτά τα 
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παλικάρια, έτσι πιστεύουμε συνάδελφοι και είμαστε υπερήφανοι γι' αυτό και 
είμαστε έτοιμοι να δώσουμε πάλι αγώνες, γιατί ετοιμάζουν το 3ο Μνημόνιο ο 
Βαρουφάκης και είμαστε έτοιμοι και προχθές που πήγαμε στη Βουλή στην 
πρώτη σύγκρουση της Κυβέρνησης του Τσίπρα με τα Συνδικάτα, οι έντιμοι 
αγωνιστές της άλλης Αριστεράς, απείχαν. Ήταν μπροστά η Π.Ο.Ε. - Ο.Τ.Α. 
και το ΠΑΜΕ πήγε βράδυ. Οι σοβαροί Δήμαρχοι του ΚΕΔΕ με τον Πατούλη 
αρχηγό που λέει «Μολών λαβέ», πήγαν μέσα και μόνο γάμους δεν έκαναν. Η 
Π.Ο.Ε. - Ο.Τ.Α. και εγώ δεν έχω κανένα ούτε συμφέρον ούτε εξαρτήσεις 
προσωπικές, η Π.Ο.Ε. - Ο.Τ.Α. στο 5% είναι η κοινωνία και αύριο θα μπουν οι 
κάλπες και θα μετρήσετε τις δυνάμεις σας σύντροφοι. Σύντροφοι της 
Αριστεράς θα μετρηθούμε αύριο, όχι εδώ. 

Να πάμε παρακάτω.  Κυβερνητικός συνδικαλισμός, κομματικός 
συνδικαλισμός δεν μας αφορά δεν το συζητάμε καθόλου. Ποτέ δεν ήμασταν 
κομματικοί και η χτεσινή πασαρέλα που έκαναν οι συνάδελφοι οι σύντροφοι 
του ΠΑΜΕ λοταρία ποιος δίνει τα πιο πολλά λεφτά θα τους έβρισκα εγώ τον 
Μαρινάκη να τους δώσει 1 εκατομμύριο ευρώ.  

Σύντροφοι της Αριστεράς το πρώτο μάθημα που μαθαίνουμε 
όταν πηγαίνουμε στην Αριστερά είναι ότι πρέπει να πληρώνουμε τη συνδρομή 
γιατί είναι κομματικό καθήκον. Όποιος δεν πληρώνει, είναι έξω από τα 
Κόμματα, έξω από το ΚΚΕ, έξω από το ΣΥΡΙΖΑ. Γιατί εδώ θέλετε λοταρία; 

Ένας Σύλλογος που δεν μπορεί να πληρώσει 6000 € είναι 
επικίνδυνος. Δεν θέλει να συμμετέχει πουθενά και για δημόσιες σχέσεις μπήκε 
στην πολιτική. Να σας πω κι ένα παράδειγμα: η νέα Καβάλα και ο νέος 
Πανιώνιος που έφτιαξε ο Μπέος με τον Μάκη Ψωμιάδη ήταν για να 
αποφύγουν τα χρέη. 

Θέλω να πιστεύω ότι δεν υπήρχε τέτοια σκέψη. Αλλά χτες με τη 
λοταρία άρχισα να γίνομαι καχύποπτος σύντροφοι, σας το λέω ειλικρινά 
δηλαδή. Δεν πίστευα ότι μπορεί να είναι και έτσι.  

Απολογισμός. Επιγραμματικά για να μην κουράζω. Συνάδελφοι 
σήμερα έχουμε μια νέα Κυβέρνηση της Αριστεράς, «δημιουργική ασάφεια». 
Δεν μας το εξήγησε ο κ. Χαρίσης τι σημαίνει, «αξιοπρεπής συμβιβασμός» δεν 
μας το εξήγησε ο κ. Χαρίσης τι σημαίνει. Κωλοτούμπα αλλά με μορφή 
περίεργη, δεν μας το εξήγησε κανένας. 

Λέμε ότι εμείς με μια αγωνιστική Ομοσπονδία στα μέτρα που 
είχαμε, αλλά με πολύ καλύτερες προδιαγραφές, γιατί σίγουρα γίνονται λάθη. 
Ήταν μόνοι τους, είμαστε μόνοι μας, φάγαμε το ξύλο μόνοι μας 
κατηγορηθήκαμε μας απέκλεισαν από λεφτά και ούτω καθ’ εξής. 

Πιστεύουμε ότι επειδή το επόμενο διάστημα θα είναι με 
παραλλαγές πάλι κρίσιμο, παρ' όλο ότι πολλοί από εμάς στηρίξαμε την 
Κυβέρνηση του ΣΥΡΙΖΑ πιστεύουμε ότι το Συνδικαλιστικό Κίνημα θα βρεθεί 
μπροστά στις προκλήσεις της εποχής και ξέρετε πολύ καλά γιατί να δούμε και 
δυο τρία θετικά, ότι αν αυτή η Κυβέρνηση αποτύχει, πάμε σε άλλες λύσεις 
συνάδελφοι. Δεν είναι προσωπική μου εκτίμηση, είμαι σε ένα κοινωνικό 
περίγυρο και στη δουλειά μου, θα αποκτήσει άλλες φάσεις. 

Απολύσεις, τρομονόμοι, υποχρηματοδότηση, ΧΥΤΑ, κοινωνικές 
δομές, φύλακες, όλο αυτό το πλαίσιο δεν ήταν ποινικοποίηση της 
συνδικαλιστικής δράσης; Ο Μπαλασόπουλος έφαγε επτά μηνύσεις. Αυτό δεν 
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ήταν το αγωνιστικό πλαίσιο; Βάσει αυτού δεν θα κριθεί μια Ομοσπονδία; Μια 
Ομοσπονδία δεν κρίνεται στην τριετία βάσει της συγκυρίας, βάσει των μέσων 
που διαθέτει; 

Και να σας πω και κάτι; 48 Ομοσπονδίες στην ΑΔΕΔΥ. Τι έχουν 
να αποδείξουν; Δεν είναι ώρα να το συζητήσουμε γιατί δεν έχουμε και το 
χρόνο, σας λέω λοιπόν με μια εμπειρία ότι ενδεχομένως να είναι η καλύτερη 
σχετικά πάντα βέβαια Ομοσπονδία και η πιο αγωνιστική. Δεν θέλω να 
πάρουμε τα πρωτεία από άλλους, από δασκάλους  ή καθηγητές, ίσως είναι κι 
άδικο, γιατί δεν ξέρω ακριβώς τους αγώνες, είμαστε όμως η ταξική δύναμη 
γιατί πάντα είχαμε ανθρώπους της εργασίας, δεν είχαμε πολύ επιστημονικό 
προσωπικό το είπα και προηγουμένως. 

Τι κάνουμε; Μια λύση έχετε: να υπερψηφίσετε τον απολογισμό, 
να έρθετε αύριο να στηρίξετε την Παράταξή μας. Δεν πειράζει, ποτέ δεν είναι 
αργά σύντροφοι, ακόμη και δεν μας ψηφίσετε, τη Δευτέρα να έρθετε στην 
Ομοσπονδία και να είστε παρόντες. Διότι εδώ δεν κρίνονται μόνοι οι 
παρόντες, κρίνονται και οι απόντες. Για να μετρηθούμε ποιοι ήταν απόντες! 

Πιστεύω ότι πρέπει να είναι μια αφετηρία μιας καινούργιας 
πορείας της Ομοσπονδίας, όπου όλες οι δυνάμεις δεν περισσεύει κανένας, οι 
εχθροί είναι έξω και οι εχθροί είναι πάρα πολλοί και τα Μέσα Μαζικής 
Ενημέρωσης είναι και οι Κυβερνήσεις είναι. 

Επειδή εγώ υπήρξα κυβερνητικός συνδικαλιστής αλλά μετά από 
25 έγινα κυβερνητικός συνδικαλιστής, οι σύντροφοι του ΣΥΡΙΖΑ είναι νωρίς σε 
δυο μήνες να γίνουν φιλοκυβερνητικοί. Αυτό είναι σύσταση, γιατί είμαι παλιός 
συνάδελφος. Ακούστε κι ένα παλιό συνάδελφο δεν πειράζει, μέσα σε δυο 
μήνες να γίνει φιλοκυβερνητικός είναι πολύ λίγος χρόνος. Ευχαριστώ πάρα 
πολύ και θέλουμε την ψήφο σας να υπερψηφίσετε τον απολογισμό γιατί 
αλλιώς είναι λάθος, είναι χαρακίρι. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ο συνάδελφος Μπαράκος έχει τον λόγο. 

Σ. ΜΠΑΡΑΚΟΣ: Συνάδελφοι, είμαι από το Δήμο Αγίας Βαρβάρας ένας από 
τους δυο σύνεδρους. Το Σωματείο μας εκεί ονομάζεται «Εργατών και 
υπαλλήλων» του Δήμου Αγίας Βαρβάρας. Έχουμε καταθέσει εδώ και δυο 
χρόνια να αλλάξουμε το Καταστατικό μας, με πρώτο αυτό. Τι σημαίνει αυτή η 
διαίρεση; Εργάτες και υπάλληλοι, να γίνουμε όλοι εργαζόμενοι. Διαφωνεί 
κανείς; 

Διαφωνούν συγκεκριμένοι άνθρωποι και Παρατάξεις στο Δήμο 
μας και δεν προχωράμε σε αυτό, δυο χρόνια τώρα.  Αλλά για να 
προχωρήσουμε σε αυτό στο Σωματείο μας πρέπει να δούμε και ποιοι είναι 
εργαζόμενοι. Άρα πρέπει να κηρυχθεί μέσα από τις διαδικασίες αυτού του 
Συνεδρίου το ενδιάμεσο να είναι Καταστατικό. Για να πάμε στο επόμενο 
Συνέδριο με τις αποφάσεις του Καταστατικού Συνεδρίου. 

Αυτά τα φαινόμενα που είδαμε εδώ τις δυο μέρες τώρα, σε εμάς 
στο Σωματείο μας είναι γνωστά. Τα έχουμε ζήσει κι εμείς. Για παράδειγμα δυο 
μέρες εδώ, χωρίς συζήτηση. Στο Σωματείο μας στη Γενική Συνέλευση άλλο 
τέχνασμα: δεν υπήρχε εισήγηση από τον Πρόεδρο, δεν υπήρχαν ερωτήσεις, 
δεν υπήρχαν τοποθετήσεις, υπήρχε η ψήφιση της εφορευτικής Επιτροπής και 
τέλος. 
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Αποκλεισμός εδώ των αντιπροσώπων στα Σωματεία, 
αποκλεισμό με πρόσφατη απόφαση προχθές της πλειοψηφίας της 
Συνδικαλιστικής Ανατροπής των μελών των Δ.Σ. επειδή έχουν την πλειοψηφία 
είναι και μονοπαραταξιακό Προεδρείο με ευθύνη τους, εμείς δεν 
αποκλειστήκαμε από τις ευθύνες δεν μας απέκλεισαν, δεν έχουμε –λέει- 
πρόσβαση εμείς στα γραφεία του Σωματείου. Γιατί εμείς είμαστε η 
καταστροφή για τους εργαζόμενους, θα καταχραστούμε τα μελάνια και τα 
χαρτιά να βγάζουμε ανακοινώσεις. 

Και θα σας πω εδώ συνάδελφοι σήμερα ότι όλα αυτά που 
βλέπετε γύρω σας τις αφίσες, την αφίσα του ΜΕΤΑ που έχουμε κολλήσει για 
την Πρωτομαγιά και την αφίσα του ΠΑΜΕ που έχουν κολλήσει για την 
Πρωτομαγιά τις θεωρούν πολιτικό περιεχόμενο και πρέπει να κατέβουν.  
Αυτοί οι συνάδελφοι οι συνδικαλιστές! 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Πως έχει προκύψει αυτό; 

Σ. ΜΠΑΡΑΚΟΣ: Θεωρούν τις ανακοινώσεις της ΑΕΚ (Αυτόνομη Ενωτική 
Κίνηση) Αγίας Βαρβάρας αν θα τυπωθεί από το Σωματείο με έξοδα των 
εργαζομένων ότι έχει πολιτικό περιεχόμενο και δεν πρέπει να το πληρώνουν 
οι εργαζόμενοι.  

  Και θέλουμε να μιλήσουμε για οικονομική κατάρρευση. 
Παίρνουμε 1,5 ευρώ συνδρομή από τους εργαζόμενους, τα 0,60 έρχονται 
στην Ομοσπονδία για τις ανάγκες της Ομοσπονδίας και της ΑΔΕΔΥ μένουν 
0,90 για τον κάθε εργαζόμενο. Κάθε χρόνο κάνουμε κάποια εκδήλωση  που 
έχουμε 3 € παραδοσιακά να πληρώσουν οι εργαζόμενοι και 10, 11 € δίνουμε 
συμμετοχή. Τι μένει για τους αγώνες των εργαζομένων για να μπορέσουμε κι 
εμείς να βγάλουμε αυτό το πολιτικό περιεχόμενο, που θα ενημερώσουμε μέσα 
από τις ανακοινώσεις μας το τι γίνεται στο Δήμο μας, το τι γίνεται με το 
Δήμαρχο, το τι γίνεται παραπέρα. Για συμμετοχή και γιορτές έχουμε λεφτά, 
για ανακοινώσεις δεν έχουμε λεφτά.  

Εκεί ήρθαν οι συμβασιούχοι όπως είπε από την από πτέρυγα ο 
συνάδελφος ότι είναι απλήρωτοι, ήρθαν πριν ενάμιση μήνα στο Σωματείο και 
έβγαλαν μόνοι τους να τους στηρίξουμε σε κάποιες κινητοποιήσεις οι 
συνάδελφοι. Η Συνδικαλιστική Ανατροπή με τέχνασμα η πλειοψηφία της, τα 
μέλη που παρευρίσκονταν εκεί, κατά την ψηφοφορία απείχαν. Ο Πρόεδρος 
ήταν κατά, εμείς το υπερψηφίσαμε, η μειοψηφία. 

 (Διαλογικές συζητήσεις) 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Συνάδελφε ολοκλήρωσε. 

Σ. ΜΠΑΡΑΚΟΣ: Παρακαλώ να τον Πρόεδρο να με προστατεύσει από τους 
παρατηρητές. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Είπα, συνάδελφε να ολοκληρώσεις και να σταματήσετε το 
διάλογο, δεν υπάρχει διάλογος, σε παρακαλώ συναδέλφισσα μη διακόπτεις. 

Σ. ΜΠΑΡΑΚΟΣ: Πήγαμε την ανακοίνωση αυτή στην Εκτελεστική Επιτροπή 
της Π.Ο.Ε. - Ο.Τ.Α. και δήλωσε η Ομοσπονδία τη συμπαράσταση στις 
κινητοποιήσεις των συναδέλφων. Έβγαλε ανακοίνωση συμπαράστασης των 
εργαζομένων ο Δήμαρχος της πόλης μας. Ο μόνος που δεν 
συμπαραστεκόταν στους εργαζόμενους, ήταν ο Πρόεδρός μας και τον τίμησαν 
όλοι οι συνάδελφοι.  
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  Και για τα οικονομικά. Όταν οι εργαζόμενοι ζήτησαν να τους 
παραχωρήσει το Σωματείο 4 μέτρα πανό στην κινητοποίηση και ένα σπρέι, 
είπε ότι δεν μπορεί να διαθέσει λεφτά των εργαζομένων. Γιατί άραγε 
χρησιμοποιεί τα χρήματα των εργαζομένων;  

  70.000 εργαζόμενοι στην Τοπική Αυτοδιοίκηση χωρισμένοι, στις 
συγκεντρώσεις της Π.Ο.Ε. - Ο.Τ.Α. 500 άτομα. Πιο πολλοί σύνεδροι από ό,τι 
στις κινητοποιήσεις. Τι φταίει γι' αυτό; Γιατί δεν υπάρχουν εργαζόμενοι στις 
κινητοποιήσεις; Αυτές οι τακτικές του δικού μας Σωματείου από ό,τι 
ακούστηκε εδώ υπάρχουν και σε άλλα Σωματεία, οπότε μπορεί να φταίει κι 
αυτό. 

  Άκουσα τον Πρόεδρο της Ομοσπονδίας στην ΚΕΔΕ προχθές να 
λέει ότι δεν θα πληρωθούμε. Πληρώθηκα κανονικότατα και εγώ και πιστεύω 
και όλοι σας. Και βρήκε και συμμάχους, τον Πρόεδρο των δημάρχων, μαζί με 
τους δημάρχους. Ποιους δημάρχους βρε παιδιά; Αυτούς που συζητούσαν με 
τον Χούφτελ; Τους δημάρχους που έδωσαν πρώτοι τα στοιχεία στην 
Κυβέρνηση στον Μητσοτάκη, για να απολυθούν οι συνάδελφοι; Με ποιους 
συναδέλφους θα πιαστούν χέρι – χέρι να βγουν στο δρόμο; Έλεος! 

  Εγώ θέλω να κλείσω λέγοντας ότι στο Συνέδριό μας αυτό 
πρέπει κατ' αρχήν να φύγουμε από εδώ και να πούμε ότι πρέπει να 
εφαρμοστούν τα μέτρα ατομικής προστασίας. Ο κατάλογος θανατηφόρων 
ατυχημάτων είναι μακρύς και δεν έχει τελειωμό. Πρέπει να δώσουμε μεγάλη 
σημασία και έμφαση σε αυτό το ζήτημα.  

  Άμεσα αιτήματα πάλης και διεκδίκησης για την επόμενη 
περίοδο, επαναπρόσληψη όλων των συναδέλφων που απολύθηκαν ή 
βρίσκονται σε καθεστώς διαθεσιμότητας, επαναφορά των εργασιακών και 
ασφαλιστικών δικαιωμάτων.  

  Κατάργηση του θεσμού της διαθεσιμότητας κατάργηση όλων 
των μορφών ελαστικής απασχόλησης. Τακτοποίηση των συμβασιούχων που 
εξυπηρετούν πάγιες και διαρκείς ανάγκες. Να γίνει άρση της υποχρέωσης των 
αιρετών για άσκηση όλων των ένδικων μέσων όταν απαιτείται για δικαστικές 
αποφάσεις που δικαιώνουν τους εργαζόμενους και μετατρέπουν τη σχέση 
εργασία τους σε αορίστου χρόνου. Στελέχωση των Δήμων με μόνιμο 
προσωπικό και πριν απ' όλα των κρίσιμων Υπηρεσιών για την ανακούφιση 
των δημοτών που επλήγησαν από τις συνέπειες της κρίσης. Ενίσχυση και 
θωράκιση του δημόσιου και κοινωνικού χαρακτήρα των υπηρεσιών του 
Δήμου. Κατάργηση ΚοινΣΕΠ, κατάργηση του πειθαρχικού – λαιμητόμου και 
της δήθεν αξιολόγησης.  

  Επαναφορά των συλλογικών συμβάσεων εργασίας, επαναφορά 
του κατώτατου μισθού στα 751 για τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό τομέα. 
Εγγραφή όλων των εργαζομένων που απασχολούνται στους Δήμους, 
ανεξάρτητα από σχέση εργασίας με πλήρη και ίσα δικαιώματα. Ισχυροποίηση 
του Συνδικαλιστικού Κινήματος με ενοποιήσεις Σωματείων και Ομοσπονδιών. 
Μόνο έτσι θα πάμε μπροστά συνάδελφοι.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ναι είσαι καλά, σε ευχαριστούμε συνάδελφε. Ο συνάδελφος 
Πετρίδης έχει τον λόγο. 

Π. ΠΕΤΡΙΔΗΣ: Καλημέρα σας, είμαι Πρόεδρος του Συλλόγου εργαζομένων 
του Δήμου Θερμαϊκού. Τα προβλήματα των εργαζομένων είναι κοινά και γι' 
αυτό πρέπει ομονοούντες και χωρίς κομματικές ταμπέλες και διαχωρισμούς 
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να τα αντιμετωπίζουμε. Γιατί αλλιώς δεν θα μπορέσουμε να καταφέρουμε 
τίποτε στους αγώνες που θα κάνουμε αν δεν είμαστε ενωμένοι. 

Όσον αφορά το Συνέδριο και το προηγούμενο 48ωρο δεν 
πρέπει κανένας μας να αισθάνεται ευτυχής γι' αυτά που συνέβησαν, όμως 
είναι και εντελώς παράλογο το αυτονόητο δηλαδή η τήρηση του Καταστατικού 
να μην γίνεται, να μην έχει εφαρμογή. Οι Σύλλογοι δηλαδή που τυχαίνει να 
τηρούν το Καταστατικό είναι χαζοί, όπως και ο πολίτης που ανταποκρίνεται 
στις φορολογικές και ασφαλιστικές του υποχρεώσεις; Να αισθάνεται κορόιδο;  

Οι Σύλλογοι οι οποίοι δεν έκαναν εκλογές και δεν έστειλαν εδώ 
πως πρέπει να αισθάνονται; Και δεν έστειλαν αντιπρόσωπους γιατί δεν 
μπόρεσαν να τακτοποιήσουν τις οικονομικές τους οφειλές. Αισθάνονται 
κορόιδα;  

Σχολιάζοντας την τρέχουσα κατάσταση, τουλάχιστον δεν 
επικρέμεται αύριο η απόλυσή μας και αν θα είμαστε η επόμενη ειδικότητα η 
οποία θα μπει σε διαθεσιμότητα ή απολύσεις. Με αφετηρία αυτό πρέπει να 
ξεκινήσουν οι επόμενοι αγώνες μας.  

Το σύνθημά μας πρέπει να είναι: κάθε Δήμος και ένας Σύλλογος. 
Να καταργηθεί κάθε μορφή ελαστικών σχέσεων εργασίας και να υπάρχουν 
μόνο μόνιμοι εργαζόμενοι. Όσον αφορά το να ψηφίζουν οι πεντάμηνοι, οι 
δίμηνοι και οι οκτάμηνοι που έρχονται μια φορά, φανταστείτε σε ένα μικρό 
Σύλλογο σα το δικό μου, που είναι 170 εργαζόμενοι, θα έρθουν τώρα σε ένα 
μήνα 170 πεντάμηνα. Αν συγκυριακά εκείνο το διάστημα υπάρχουν εκλογές, 
θα μπορέσουν να βγάλουν και Πρόεδρο Σωματείου τα πεντάμηνα;  

Όσον αφορά το αυτοδιοίκητο των ΟΤΑ. Στο καινούργιο 
νομοσχέδιο που πρέπει να φέρει η Κυβέρνηση που βρίσκεται τώρα στην 
εξουσία, πρέπει όπως συμβαίνει και σε όλη την Ευρώπη για όλα τα θέματα 
που συμβαίνουν στη χωρική αρμοδιότητα των ΟΤΑ, να αποφασίζει ο Δήμος 
και όχι να καπελώνεται για τα περισσότερα θέματα από την κεντρική εξουσία. 

Όσον αφορά του ΑΕΙ όπως συμβαίνει και στο δικό μου Δήμο 
είναι μια συρραφή των ΟΕΥ των τριών Δήμων που συνενώθηκαν. Δεν είναι 
ούτε καν επικαιροποιημένος, ούτε ανταποκρίνεται στις τρέχουσες ανάγκες. 

Μια άλλη πρόταση που έχω να κάνω όσον αφορά τους 
Οργανισμούς, είναι καλό να προβλέπεται και η στελέχωση της κάθε οργανικής 
μονάδας, να καταγράφεται δηλαδή και ενδεικτικά δυο τρεις ειδικότητες που 
πρέπει απαραίτητα να στελεχώνουν την οργανική μονάδα. 

Ένα άλλο μεγάλο θέμα το οποίο ήταν στο νομοσχέδιο που θα 
συζητηθεί την επόμενη εβδομάδα και θα ψηφιστεί, ήταν η μονιμοποίηση των 
ΙΔΑΧ, βλέπουμε να πηγαίνει για το επόμενο νομοσχέδιο. 

Ένα άλλο θέμα που αντιμετωπίζουν οι ΟΤΑ είναι ότι πρέπει να 
στελεχωθούν κάποτε επιτέλους οι Υπηρεσίες εποπτείας των αποφάσεων των 
ΟΤΑ και όχι να αποφασίζουν οι αποκεντρωμένες Διοικήσεις.  Να καταργηθεί η 
διάταξη με την οποία πάγωσε η βαθμολογική εξέλιξη και να απεμπλακεί από 
τη μισθολογική εξέλιξη.  

Να ανασταλεί η πρόσληψη προσωπικού στις ανταποδοτικές 
υπηρεσίες. Γιατί όπως ξέρετε δεν επιβαρύνει την κεντρική Διοίκηση, δεν έχει 
κάποια δέσμευση, δεν επιβαρύνει τον κρατικό προϋπολογισμό, τα έσοδα των 
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δημοτών είναι υποχρεωμένος ο Δήμος να τα διαθέτει, άρα να μπορεί να 
προσλάβει αρχικά τουλάχιστον προσωπικό στις υπηρεσίες τις ανταποδοτικές. 

Επίσης να καταργηθεί το άρθρο 61. Αυτό το κάναμε πρόταση 
και σε ένα υποψήφιο βουλευτή του ΣΥΡΙΖΑ που έτυχε να τον γνωρίσω. Ούτε 
καν μου απάντησε στο e-mail για να καταργηθεί το άρθρο 61 του 3979 που 
επιτρέπει στους ΟΤΑ να εκχωρούν τις Υπηρεσίες Καθαριότητας σε ιδιώτες. 
Καμία Υπηρεσία των ΟΤΑ να μην ασκείται από ιδιώτες. 

Να προβλεφθεί σε προσεχές νομοσχέδιο νομοθετική ρύθμιση 
για να λύνονται οι κοινωφελείς επιχειρήσεις, να μεταβιβάζονται οι 
αρμοδιότητές τους στους ΟΤΑ και ταυτόχρονα να μεταφέρεται το προσωπικό 
στους Δήμους. Τι θα γλιτώσουμε από αυτό; Υπάρχει κοινωφελής επιχείρηση 
σε κάποιο Δήμο η οποία είναι κερδοφόρα; Δεν τη χρηματοδοτεί έμμεσα ο 
Δήμος; 23% το ΦΠΑ τον πληρώνει τσάμπα ο Δήμος. 

Στους νέους νόμους για την αξιολόγηση και την επιλογή 
Προϊσταμένων οι οποίες πρέπει να έχουν πιο αξιοκρατικά και πιο διαφανή 
κριτήρια από τους προηγούμενους, να προβλέπεται ότι οι υφιστάμενοι 
αξιολογούν και κρίνουν τους Προϊστάμενους. Να ψηφιστεί νόμος ώστε να είναι 
καλυμμένοι οι αιρετοί και να μην εξαντλούν τα ένδικα μέσα όταν πρωτόδικες 
αποφάσεις δικαιώνουν εργαζόμενους, που εργάζονται χρόνια. Να επεκταθούν 
και σε άλλες ειδικότητες που είναι Δίκαιο τα βαρέα και ανθυγιεινά. 

Όσον αφορά τις καταλήψεις ήταν πρόταση του Σωματείου μας 
στην Ομοσπονδία και ήμασταν ο πρώτος Δήμος σε όλη την Ελλάδα που 
έκανε 23 μέρες συνεχώς κατάληψη και ο πρώτος Δήμος που ο ίδιος ο 
Δήμαρχος το ’11 έκλεισε το Δήμο του.  

Να διατηρηθεί η υπερβάλλουσα διαφορά. Να γίνεται συνεχής 
επιμόρφωση των εργαζομένων ανά διετία στο Εθνικό Κέντρο Δημόσιας 
Διοίκησης.  Αυτά συνάδελφοι σας ευχαριστώ, καλή ψήφο και να βγάλετε τους 
καλύτερους. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστούμε τον συνάδελφο. Με τον συνάδελφο Κατσουρό 
τελευταίο ομιλητή και επανερχόμαστε στις 5 η ώρα. 

Μ. ΚΑΤΣΟΥΡΟΣ: Συναδέλφισσες και συνάδελφοι καλησπέρα σας, είμαι 
μέλος του Γενικού Συμβουλίου του Σωματείου εργαζομένων Δήμου Καλλιθέας 
και είμαι και μέλος του Γενικού Συμβουλίου εκπροσωπώντας το ΜΕΤΑ ΟΤΑ. 

  Ακούστηκαν πολλά ευτράπελα, ακούστηκαν πολλές 
καθοδηγήσεις, ακούσαμε μια κατήχηση από ένα συνάδελφο ο οποίος είναι 
από ένα Σωματείο επειδή τυγχάνει να είμαι και στην Επιτροπή νομιμοποίησης 
Φθιώτιδας – Φωκίδας, όπου για όσους είναι στερεοελλαδίτες και γνωρίζουν, 
εκτείνεται από τους Δελφούς, Αταλάντη, Άγιο Κωνσταντίνο, Δομοκό, Στυλίδα, 
μια γεωγραφική Περιφέρεια κυκλικά πάνω από 250 χιλιόμετρα, ο οποίος για 
λόγους δημοκρατικής ευθιξίας έκανε εκλογές μόνος του στην έδρα του στην 
Αταλάντη και έλαβε 44 ψήφους και βγήκε σύνεδρος. Τέτοια μαθήματα 
δημοκρατίας μας καλούν οι συνάδελφοι να ακολουθήσουμε: το να μη 
συμμετέχουν οι εργαζόμενοι οι οποίοι είναι μέλη των Σωματείων. 

Και με αυτή τη διαδικασία με μια κάλπη σε ένα χώρο όπου η 
απόσταση του επόμενου εργαζόμενου είναι 80 χιλιόμετρα, συγνώμη βρε 
συνάδελφοι δεν είμαστε και πλούσιοι, δεν είμαστε και τόσο γαλαντόμοι δεν 
αντέχουμε να είμαστε τόσο γαλαντόμοι. 



ΠΑΝΕΛΛΗΝΙΑ ΟΜΟΣΠΟΝΔΙΑ ΕΡΓΑΖΟΜΕΝΩΝ ΟΡΓΑΝΙΣΜΩΝ ΤΟΠΙΚΗΣ ΑΥΤΟΔΙΟΙΚΗΣΗΣ 

 

 168 

Συνάδελφοι το ΜΕΤΑ ΟΤΑ εκτιμώντας το Συνέδριο της 
Θεσσαλονίκης όπου έγινε αποκλεισμός 18 Σωματείων με πραξικοπηματικό 
τρόπο δεν συμμετείχε στη Διοίκηση της Ομοσπονδίας για λόγους αρχής. Δεν 
συμμετείχε στη Διοίκηση της Ομοσπονδίας διότι μέλος της Συνδικαλιστικής 
Ανατροπής (τότε ΠΑΣΚΕ) έκανε καλπονοθεία και τιμωρήθηκε γι' αυτό. 

Με αυτούς τους συσχετισμούς έγινε το σημερινό Συνέδριο. Με 
αυτούς τους συσχετισμούς εκλέχτηκε ένα Προεδρείο εδώ από το σύνολο των 
συνέδρων, το οποίο συνέχεια καθοδηγούνταν από το πάνω Προεδρείο το 
οποίο ήταν αποτέλεσμα της προηγούμενης διεστραμμένης κατάστασης κατ’ 
εμάς. 

Και καθόντουσαν και χτυπιόντουσαν και επειδή ήμουν και μέλος 
του Προεδρείου μας καθύβριζαν ότι το κάνουμε μπουρδέλο το Συνέδριο και 
μας καθύβριζαν συνέχεια και επί προσωπικού και μας προκαλούσαν 
συνέχεια. Μην αντέχοντας τη δημοκρατική σύνθεση του Σωματείου, την οποία 
την έχουμε ακολουθήσει τα τελευταία 25-30 Συνέδρια. 

Να μην συζητάει το Προεδρείο επί δημοκρατικών διαδικασιών, 
να παίρνουμε την έγκριση από το μέγα Μαΐστρο και ανάλογα με την 
κατεύθυνση το υπόλοιπο ποιμνιοστάσιο να μπορεί να διατείνεται ελεύθερα. 
Δεν γίνεται βρε συνάδελφοι. Το ότι επειδή σηκώθηκε ανάστημα και για ποιο 
λόγο διαλύθηκε το Προεδρείο; Επειδή επιμένατε και επιμέναμε και ήταν 
δημοκρατικό να μετρηθούμε επίσημα και χάσατε τη ψηφοφορία. 

Έχετε έλλειμμα δημοκρατίας συνάδελφοι και αυτό το έλλειμμα 
δημοκρατίας χαρακτηρίζει και τη Διοίκηση της Ομοσπονδίας στο Γενικό 
Συμβούλιο της Π.Ο.Ε. - Ο.Τ.Α. Έχει θεωρηθεί ότι είναι καθαρό τσιφλίκι της, 
ό,τι θέλουμε κάνουμε. Παρ' όλο που το Συνέδριο συνεχίστηκε. Με νομιμότατες 
διαδικασίες ο Πρόεδρος της Εκτελεστικής πήρε τις κάλπες από τους 
Γραμματείς. Και τι θα έπρεπε να κάνουμε συνάδελφοι; Να συγκρουστούμε με 
τους εργαζόμενους στη Γραμματεία και να μπούμε σε μια διαδικασία τέτοιας 
μορφής αντιπαραθέσεων; 

Και επανερχόμαστε την επόμενη μέρα και συνεχίζουμε τις 
πραξικοπηματικές διαδικασίες, δημιουργούμε ψευτοεντάσεις, μπαίνουν κι εδώ 
κάποιοι συνάδελφοι που καλώς ή κακώς γνωριζόμαστε και ξέρουμε τι ρόλο 
βαράει ο καθένας και με πολλούς έχουμε και καλές σχέσεις -προσωπικές 
σχέσεις, όχι πολιτικές σχέσεις- να προκαλούν, λες και φοβηθήκαμε βρε 
συνάδελφοι. Δεν φοβόμαστε βρε συνάδελφοι, έχουμε τον πολιτισμό, έχουμε 
και την ανοχή, έχουμε και το ήθος να μη φοβόμαστε, να μην μας αγγίζουν 
αυτές οι καταστάσεις, έχουμε αξιοπρέπεια πάνω απ' όλα. Αναξιοπρεπείς δεν 
θα γίνουμε. 

Και θέλω να πω κάτι. Έγινε ένα επεισόδιο με τον συνάδελφο 
Πετρόπουλο και ζήτησε συγνώμη. Αντίστοιχο επεισόδιο με τον επικεφαλής 
της Παράταξης των Βασίλη Γκιτάκο που πήγε να του πετάξει ποτήρι, δεν του 
ζήτησε συγνώμη και αυτό είναι στα κατά τους. Αυτό θα το χρεωθούν εκείνοι 
στα κατά τους.  

Χτυπιόμαστε συνάδελφοι για τα οικονομικά. Δεν θέλω να 
αναλύσω τη γελοιότητα του πράγματος, θα πω όμως ένα πράγμα: για πρώτη 
φορά είχαμε βγάλει μια ανακοίνωση είχαμε βγάλει μια αφίσα ότι απολύθηκαν 
δημόσιοι υπάλληλοι. Αυτούς τους δημοσίους υπαλλήλους οικονομικά για τη 
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συνέχιση του αγώνα, δεν τους στήριξε η Ομοσπονδία. Βρέθηκαν κάποια 
Σωματεία και έβαλαν λεφτά από την τσέπη τους και έδωσαν στους σχολικούς 
φύλακες για να μπορέσουν να αντέξουν, να συνεχίσουν τον αγώνα για να 
μπορέσουμε ως μέτρο πίεσης να πέσουν οι μνημονιακές Κυβερνήσεις. Αυτά 
να τα λέμε.  

 Και όσον αφορά τα «δώσε μου, τα λεφτά μου πίσω» δεν μπορεί 
η Ομοσπονδία να πληρώνει στην ΑΔΕΔΥ ανάλογα με τους ψηφίσαντες και 
παρεμπιπτόντως είναι περίπου 37.000 γιατί το 35% των εργαζομένων στους 
ΟΤΑ δεν συμμετείχαν στις εκλογικές διαδικασίες. Διότι όταν είσαι από το 
Δομοκό και τη Στυλίδα σιγά μην κατέβεις στην Αταλάντη να ψηφίσεις, εμείς 
όμως πληρώνουμε σαν Ομοσπονδία επί των ψηφισάντων. Αυτό κι αν είναι 
φαρισαϊσμός και να κατηγορούμε τους άλλους για μπαταχτσήδες. Αυτά 
συνάδελφοι. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Διακόπτουμε συνάδελφοι για 5 η ώρα το απόγευμα. 

 

ΛΗΞΗ ΕΡΓΑΣΙΩΝ ΠΡΩΙΝΗΣ ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗΣ





ΠΑΝΕΛΛΗΝΙΑ ΟΜΟΣΠΟΝΔΙΑ ΕΡΓΑΖΟΜΕΝΩΝ  

 

ΟΡΓΑΝΙΣΜΩΝ ΤΟΠΙΚΗΣ ΑΥΤΟΔΙΟΙΚΗΣΗΣ 

 

43ο ΤΑΚΤΙΚΟ ΣΥΝΕΔΡΙΟ 

 

ΤΕΤΑΡΤΗ 29 ΑΠΡΙΛΙΟΥ 2015 

 

3η ΗΜΕΡΑ 

ΑΠΟΓΕΥΜΑΤΙΝΗ ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ  

 

      ΠΡΟΕΔΡΟΣ Π.Ο.Ε. - Ο.Τ.Α.: Θ. ΜΠΑΛΑΣΟΠΟΥΛΟΣ  

      ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ ΣΥΝΕΔΡΙΟΥ: 

      ΠΡΟΕΔΡΟΣ:     Σ. ΣΑΒΒΟΠΟΥΛΟΣ  

      ΜΕΛΗ:      Μ. ΚΑΤΣΟΥΡΟΣ 

         Τ. ΕΥΣΤΑΘΙΟΥ 

         Ι. ΚΑΣΚΑΜΤΖΗΣ 

         Α. ΣΙΜΟΣ  

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ (Σ. ΣΑΒΒΟΠΟΥΛΟΣ): Συναδέλφισσες και συνάδελφοι να 
ξεκινήσουμε από ομιλητές και βλέπουμε στην πορεία, γιατί όπως είναι το 
πρόγραμμα θα γίνεται έξω η ψηφοφορία παράλληλα για τον διοικητικό-
οικονομικό απολογισμό, θα μιλήσουν κάποια στιγμή προς το τέλος οι 
επικεφαλείς των παρατάξεων κι εγώ λέω να προχωρήσουμε κατευθείαν σε 
ομιλητές από τον κατάλογο που έχουμε και θέλω να ρωτήσω αν είναι ο 
συνάδελφος Υφαντής Κώστας εδώ.  

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Έχει δουλειά.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ο Κυριαζής Χρύσανθος; Ο Βακίδης Σταμάτης ο συνάδελφος 
είναι εδώ; Όχι, ωραία τους βάζουμε λίγο πιο μετά. Ο Γαλιαδάκης 
Κωνσταντίνος έχει το λόγο.  

 

«Τοποθετήσεις των συνέδρων για το Διοικητικό Απολογισμό, 
Οικονομικό Απολογισμό και το Πρόγραμμα Δράσης» 

Κ. ΓΑΛΙΑΔΑΚΗΣ: Συνάδελφοι καλησπέρα, είμαι από το Σύλλογο 
Εργαζομένων ΟΤΑ Νομού Ηρακλείου και το τονίζω το Νομού Ηρακλείου γιατί 
έχει δημιουργηθεί ένα θέμα σε μας, υπάρχει και ο Σύλλογος Εργαζομένων του 
Δήμου Ηρακλείου, να μη μας συγχέετε.  

Να ξεκινήσω με ένα γεγονός που έχει δοθεί ιδιαίτερο βάρος 
αυτές τις δυο μέρες από τη ΔΑΣ, το θέμα του αποκλεισμού υποτίθεται 
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συναδέλφων να καταθέσουν ψηφοδέλτιο στο Σύλλογό μας στις εκλογές. Ήταν 
ένα πολύ δυσάρεστο γεγονός αυτό, γιατί να διευκρινίσω ότι εμείς αναλάβαμε 
τη Διοίκηση του Συλλόγου στις τελευταίες εκλογές και ήμασταν στο Συμβούλιο 
κάποια παιδιά από μας και στο προηγούμενο Διοικητικό Συμβούλιο.   

Το καταστατικό μας έχει κάποιες ατέλειες, έχει πολλές ατέλειες 
και είχαμε ζητήσει αλλαγή του καταστατικού από την προηγούμενη Διοίκηση 
του Συλλόγου και δεν έγινε αλλαγή του καταστατικού. Εδώ δυστυχώς οι 
συνάδελφοι της ΔΑΣ αυτά τα τρία χρόνια μπορούσαν να είχαν έρθει να 
ζητήσουν συγχρονισμένα μια αλλαγή του καταστατικού και δεν ήρθαν, 
προτίμησαν λίγο πριν τις εκλογές και καταθέσαμε ένα ψηφοδέλτιο εν γνώσει 
τους ότι θα αποκλειόταν, δεν ξέρω με ποια λογική το έκαναν, ο καθένας 
μπορεί να βάλει τα συμπεράσματά του. 

Δυστυχώς αναγκαστήκαμε να τους αποκλείσουμε τηρώντας το 
καταστατικό, το "δυστυχώς" το λέω γιατί το καταστατικό είναι προβληματικό, 
το αναγνωρίζουμε. Μπορούσαν να κάνουν ένσταση, δεν έκαναν ένσταση όταν 
κατατέθηκαν τα ψηφοδέλτιά τους και προτίμησαν την οδό τη δικαστική, για 
μένα πολύ λυπηρό αυτό, δε μου αρέσει να συνομιλώ με Δικηγόρους και να 
αντιπαρατίθεμαι με συναδέλφους στα δικαστήρια. 

Και δυστυχώς πήγαμε στα δικαστήρια, που αυτό δεν το είπε 
βέβαια η ΔΑΣ στο φυλλάδιο που κυκλοφόρησε, πήγαμε στα δικαστήρια, μας 
έκαναν ασφαλιστικά μέτρα για ακύρωση των εκλογών και το δικαστήριο μας 
δικαίωσε γιατί το καταστατικό καλό ή κακό ήταν νόμιμο, δεν μπορούσαν να το 
προσβάλλουν, το εφαρμόσαμε και δυστυχώς δεσμευόμαστε σαν νέα Διοίκηση 
ότι θα το αλλάξουμε το καταστατικό και καλώ και τους συναδέλφους της ΔΑΣ 
του Ηρακλείου να έρθουν να το δουλέψουμε, να μας προτείνετε πως θα το 
φτιάξουμε.  

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Συνάδελφε σας δικαίωσε επί της ουσίας ή το έκανε δεκτό το 
αίτημα επειδή δεν είχε το ένα πέμπτο των μελών του Σωματείου;  

Κ. ΓΑΛΙΑΔΑΚΗΣ: Επί της ουσίας μας δικαίωσε, γιατί έγινε κανονικό 
δικαστήριο.  

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Έβγαλε απόφαση επί της ουσίας;  

Κ. ΓΑΛΙΑΔΑΚΗΣ: Δεν την έχω την απόφαση, βγήκε τη Δευτέρα η απόφαση… 

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Εμείς που την έχουμε την απόφαση, δεν μπαίνει στην ουσία.  

Κ. ΓΑΛΙΑΔΑΚΗΣ: Δεν την έχω διαβάσει την απόφαση, μίλησα με το 
Δικηγόρο, δεσμεύομαι πάντως σας λέω και εγώ και το Διοικητικό Συμβούλιο 
να μιλήσουμε με τα παιδιά της ΔΑΣ να τροποποιήσουμε το καταστατικό να 
λήξει εκεί το θέμα. Είναι άδικο και λυπάμαι για το γεγονός του δικαστηρίου.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ωραία, συνέχισε συνάδελφε.  

Κ. ΓΑΛΙΑΔΑΚΗΣ: Ναι λοιπόν να μπω στην τοποθέτησή μου.  

Εκπροσωπώντας λοιπόν το Σύλλογο Εργαζομένων ΟΤΑ 
Ηρακλείου θα πω κι εγώ όπως είπαν πολλοί προλαλήσαντες ότι βιώσαμε τα 
τρία τελευταία χρόνια το δόγμα του σοκ, την επέλαση του νεοφιλελευθερισμού 
και των αγορών με τις συνέπειες που βιώσαμε σε προσωπικό και εργασιακό 
επίπεδο.  

Σαν δημόσιος τομέας φορτωθήκαμε ως αποδιοπομπαίοι τράγοι 
όλα τα κακά αυτής της χώρας. Φτάσαμε στο σημείο να ντρεπόμαστε να λέμε 
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στις παρέες μας ότι εργαζόμαστε στο δημόσιο τομέα. Χάσαμε την 
αξιοπρέπειά μας. Ιδιαίτερα στο χώρο της Τοπικής Αυτοδιοίκησης που είμαστε 
εμείς είδαμε πρωτόγνωρες καταστάσεις. Η πλατεία Κλαυθμώνος δικαίωσε 
ξανά το όνομά της που της δόθηκε πριν από εκατό περίπου χρόνια, αφού 
ξαναζήσαμε από πρώτο χέρι τις απολύσεις και το κλάμα συναδέλφων.  

Το συνδικαλιστικό κίνημα όλα αυτά τα χρόνια της μνημονιακής 
λαίλαπας έδειξε αιφνιδιασμένο, δεχόμενο το ένα χαστούκι μετά το άλλο. Παρά 
τις φιλότιμες προσπάθειες πολλών ανθρώπων νομίζουμε ότι δε στάθηκε στο 
ύψος των περιστάσεων. Έκανε κάποια πράγματα, μπορούσε πολλά 
περισσότερα και δεν τα έκανε γιατί το συνδικαλιστικό κίνημα έχει πολλά 
δομικά προβλήματα.  

Νομίζω ότι έφτασε η εποχή για επαναπροσδιορισμό του 
συνδικαλιστικού κινήματος με βάση νέα δεδομένα που διαμορφώνονται. Ο 
κόσμος αλλάζει και αλλάζουν και οι άνθρωποι, αργά μεν, αλλά αλλάζουν. Για 
να έχει λόγο ύπαρξης λοιπόν ο συνδικαλισμός, πρέπει και αυτός να εξελιχθεί 
και θα συμφωνήσουμε όλοι βέβαια ότι έχει λόγο ύπαρξης, αλλά όχι στην 
υπάρχουσα μορφή. 

Κι εδώ είναι η πρόκληση-πρόσκληση για την ηγεσία που θα 
προκύψει από τις αρχαιρεσίες αυτού του συνεδρίου, να συμβάλλει στην 
εξέλιξη του συνδικαλιστικού κινήματος όχι αποκομμένη από τη βάση που την 
εκλέγει και αφουγκραζόμενη τα μηνύματά της.  

Δε θα σταθώ σε πρόσωπα και καταστάσεις, νομίζω ότι τα 
προηγούμενα χρόνια μας έδωσαν πολλά μαθήματα και ο καθένας ας κάνει 
την αυτοκριτική του, ούτε σε διαιρετικές λογικές δε χωρούσε ο συνδικαλισμός 
όπως τον οραματιζόμαστε τουλάχιστον εμείς.  

Θεωρούμε λοιπόν ότι πρέπει να κινηθεί σε τρεις κατευθύνσεις: 
Σε σχέση με τους συναδέλφους, σε σχέση με την Κυβέρνηση και σε σχέση με 
την κοινωνία. Όσον αφορά το πρώτο, είναι πολύ σημαντικό να κερδίσει τη 
χαμένη εμπιστοσύνη των συναδέλφων. Οι πρώτοι που μας έχουν απαξιώσει 
είναι οι συνάδελφοί μας, να τους δείξουμε λοιπόν ότι είμαστε κοντά τους, στην 
καθημερινότητά τους.  

Εδώ χρειάζεται πολλή δουλειά από όλους μας, από τα 
πρωτοβάθμια μέχρι την Ομοσπονδία. Πως θα μπορούσαμε να δώσουμε στο 
συνάδελφο το κίνητρο να ασχοληθεί με τα κοινά; Αυτό είναι το πιο δύσκολο 
από όλα, αλλά και ταυτόχρονα το πιο σημαντικό, γιατί η μαζική συμμετοχή 
σημαίνει ισχυρό συνδικαλιστικό κίνημα, άρα μεγάλη διαπραγματευτική δύναμη 
για μας. Αντίθετα, η μη συμμετοχή στα κοινά δίνει ελεύθερο πεδίο για 
πολιτικές σαν κι αυτές που ζήσαμε.  

Για τη σχέση μας με την εκάστοτε Κυβέρνηση, εδώ είναι λίγο 
παράξενα τα πράγματα. Στην τοποθέτησή μου στη Θεσσαλονίκη είχα πει να 
πετάξουμε τις κομματικές ταυτότητες και δέχτηκα έντονες αντιδράσεις. 
Πιστεύω ότι αργά ή γρήγορα θα γίνει κι αυτό, αν και θέλει πολλή δουλειά και 
αν θέλει το κίνημα να αποκτήσει τη χαμένη του αξιοπιστία, αν δε θέλει να του 
κουνάνε το δάχτυλο και να του τραβάνε τα χαλινάρια από τα πολιτικά 
γραφεία. 

Και θα μου πείτε "δεν είμαστε όλοι το ίδιο, ο καθένας έχει 
πλησιάσει έναν πολιτικό φορέα, ο οποίος εκφράζει τις πολιτικές του απόψεις", 
αλλά πόσο λογικό ακούγεται σε έναν αντικειμενικό ακροατή αυτό που λέγανε 
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οι συνάδελφοι της ΔΑΚΕ σε ένα ενδιάμεσο συνέδριο, ότι δηλαδή είναι κατά 
των απολύσεων στηρίζουν όμως ταυτόχρονα μια Κυβέρνηση που είναι υπέρ 
των απολύσεων.  

Ή πόσο μεγάλο είναι το στοίχημα για την ΑΣΚ-ΟΤΑ-ΜΕΤΑ που 
επέκρινε ως τώρα δριμύτατα τον κυβερνητικό συνδικαλισμό και που τώρα 
είναι πιθανό να κληθεί να συγκρουστεί με τη σημερινή Κυβέρνηση εάν θιγούν 
και από αυτή εργασιακά δικαιώματα.  

Για να σεβαστώ και τους άλλους ομιλητές θα διαβάσω μόνο μια 
παράγραφο: Απαραίτητη προϋπόθεση για να γίνουν όλα αυτά, είναι ένα νέο 
ανανεωμένο συνδικαλιστικό κίνημα, με νέες ιδέες και πρακτικές. Με όλο το 
σεβασμό για την προσφορά τους όλα αυτά τα χρόνια στους παλαιότερους 
συναδέλφους θεωρώ ότι η ηγεσία σε όλους τους τομείς όχι μόνο στο 
συνδικαλισμό αλλά και στους Δημάρχους Βουλευτές και τα λοιπά πρέπει να 
ανανεώνεται τακτικά με θεσμοθέτηση ορίου στις θητείες.  

Έτσι αφήνεις χώρο να γεννηθεί το καινούριο και υπάρχει εξέλιξη 
η οποία δεν πρέπει να εκφράζεται μόνο στις εκλογές ενός Συλλόγου, 
απαιτείται για να εδραιωθεί το καινούριο ενεργή συμμετοχή αδιαλείπτως των 
μελών…  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Συνάδελφε έχεις ολοκληρώσει γιατί μιλάς ήδη επτάμισι λεπτά.  

Κ. ΓΑΛΙΑΔΑΚΗΣ: Ευχαριστώ πολύ συνάδελφοι, καλή συνέχεια.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Να είσαι καλά σε ευχαριστούμε. Ο συνάδελφος Βακίδης έχει το 
λόγο.  

Σ. ΒΑΚΙΔΗΣ: Συναδέλφισσες και συνάδελφοι καλησπέρα, είμαι από το Δήμο 
Παιανίας.  

Κατ΄ αρχάς θα ήθελα να σας πω ότι δεν αναγνωρίζω 
οποιαδήποτε διαδικασία ξεκίνησε από το πρωί της δεύτερης μέρας του 
συνεδρίου. Αυτό που συνέβη με αποφάσεις που επιβλήθηκαν με 
αντιδημοκρατικές και μη σύννομες βάσει καταστατικού διαδικασίες με βρίσκει 
κάθετα αντίθετο και μάλιστα μου δημιούργησε αισθήματα έκπληξης 
απογοήτευσης και αδικίας.  Είναι η δεύτερη φορά που έρχομαι σε συνέδριο 
και πραγματικά λυπάμαι πολύ αυτούς που ήρθαν για πρώτη φορά.  

Δυστυχώς για μένα τα προβλήματα που υπήρχαν στο 
προηγούμενο συνέδριο στη Θεσσαλονίκη συνεχίζουν και υφίστανται, τώρα 
όμως πιο οξυμένα. Τι ακούγαμε τότε από όλες τις παρατάξεις και τι ακούμε 
τώρα; Όλοι μαζί ενωμένοι θα νικήσουμε, θα τους ρίξουμε, θα κάνουμε, θα 
ράνουμε.  

Και με το που τελείωνε αυτό αμέσως "που ήσασταν εσείς όταν 
εμείς κάναμε αυτό, που ήταν οι άλλοι που εμείς πρωτοστατούσαμε" και ο ένας 
να κατηγορεί τον άλλον. Αν αυτή είναι η ενότητα που επικαλείστε, τότε δεν 
έχουμε στον ήλιο μοίρα.  

Εγώ ένα βασικό πρόβλημα θεωρώ πως υπάρχει, το οποίο δε θα 
μας αφήσει ποτέ να ενωθούμε πραγματικά και θα το πω ξεκάθαρα: Η ύπαρξη 
των κομματικών παρατάξεων στο συνδικαλιστικό κίνημα. Λες και η 
καλυτέρευση των συνθηκών εργασίας, οι αυξήσεις των μισθών και γενικά οι 
διεκδικήσεις μας είναι υπόθεση μόνο της Αριστεράς, της Δεξιάς ή τέλος 
πάντων όποιας παράταξης εκφράζει την όποια πολιτική-κομματική ιδεολογία. 
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Μα υποτίθεται οι διεκδικήσεις των εργαζομένων είναι πάντα 
σαφείς και ξέρουμε τι ζητάμε, δεν είναι το πώς το βλέπει η κάθε κομματική 
παράταξη. Υπενθυμίζω ότι η μεγάλη κατρακύλα της ελληνικής κοινωνίας, που 
συνεχίζει μέχρι σήμερα κι έχει οδηγήσει στο σήμερα, ξεκίνησε όταν ο Ανδρέας 
Παπανδρέου έβαλε επίσημα τα κόμματα μέσα τα πανεπιστήμια και στο 
συνδικαλιστικό κίνημα.  

Με μία κίνηση λοιπόν διέλυσε τους δύο βασικούς πυλώνες που 
διαμορφώνουν μία κοινωνία, τη νεολαία και τους ανθρώπους της δουλειάς. Δε 
θα πω άλλα, παρότι είχα πολλά στο μυαλό μου, γιατί πρέπει να σεβαστούμε 
και να ακουστούν όσο περισσότεροι συνάδελφοι γίνεται, αφού το Προεδρείο 
του συνεδρίου με την πλειοψηφία της ηγεσίας της Ομοσπονδίας με τη στάση 
τους φρόντισε να περιορίσει στο ελάχιστο το χρόνο που εμείς οι σύνεδροι θα 
είχαμε στη διάθεσή μας να μιλήσουμε. 

Κλείνω με μια πρόταση που είχα καταθέσει γραπτώς στο 
προηγούμενο συνέδριο στη Θεσσαλονίκη, αλλά τότε λόγω του ότι είχε 
περάσει η ώρα είχαμε κουραστεί η πρότασή μου δεν ψηφίστηκε από το Σώμα 
με τη δέσμευση τότε του Μπαλασόπουλου ότι "όποιες προτάσεις συνέδρων 
δεν πρόλαβαν να ψηφιστούν θα ψηφίζονταν στο ενδιάμεσο συνέδριο", 
πράγμα όμως που επίσης δεν έγινε.  

Οπότε φτάσαμε σήμερα, μετά από τρία χρόνια, να ζητώ το ίδιο 
πράγμα, ένα ψήφισμα και παρακαλώ το Προεδρείο να το καταγράψει ξανά 
στα πρακτικά, την κατάργηση των κομματικών παρατάξεων στο 
συνδικαλιστικό κίνημα, μπας και επιτέλους μπορέσουμε να ενωθούμε σε ένα 
ενιαίο και αδιαίρετο Σώμα, όπου ο κάθε ένας διατηρώντας την πολιτική του 
ιδεολογία θα μπορεί ισότιμα να συμμετέχει να προτείνει και να ψηφίζει με 
αμεσοδημοκρατικές διαδικασίες τα όποια ζητήματα τίθενται.  

Εύχομαι σε όλους καθαρό μυαλό και αίσθημα ευθύνης με 
γνώμονα το κοινό καλό σε όποιες επιλογές κάνουν.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστούμε το συνάδελφο. Έχει το λόγο ο συνάδελφος 
Κυριαζής Χρύσανθος.  

Χ. ΚΥΡΙΑΖΗΣ: Συνάδελφοι και συναδέλφισσες, σαν ΔΑΣ-ΟΤΑ δε 
νομιμοποιούμε αυτό το Προεδρείο, το έχετε ακούσει πολλές φορές, αλλά έχει 
μια αξία να το ξαναλέμε, παίρνουμε όμως το λόγο, γιατί είναι δικαίωμά μας να 
μιλήσουμε στους συνέδρους εδώ σήμερα.  

Συνάδελφοι δε θα έπρεπε να πάει χαμένο άλλο ένα συνέδριο, θα 
μπορούσε να είναι καταστατικό με βάση τη συζήτηση και τις προτάσεις που 
έχουν γίνει και στην ΑΔΕΔΥ των παρατάξεων. Θα μπορούσαμε να 
συζητήσουμε την πρώτη μέρα το άρθρο 1, τουλάχιστον αυτό.  

Με βάση την πρόταση του Προέδρου της Π.Ο.Ε. - Ο.Τ.Α. 
φαίνεται ότι πάμε σε μία από τα ίδια. Δεν έχετε σκοπό να αλλάξετε το 
καταστατικό, δε σας έχουμε καμία εμπιστοσύνη σε αυτά που λέτε. Η ουσία 
είναι ότι σε αυτό το συνέδριο κλείνετε για άλλη μια φορά την πόρτα στους 
συμβασιούχους. Ήταν σχεδιασμένα από τα πριν όλα αυτά, για να μην 
προχωρήσει τίποτε. 

Όλοι είδαμε τι έγινε εδώ και να ξέρετε ότι δε θα μείνει εδώ μέσα, 
θα μάθουν οι εργαζόμενοι τα καμώματά σας. Νομιμοποιείτε όποιους θέλετε 
και όποιους σας βολεύει. Τους αντιπροσώπους που νομιμοποιήσατε πριν και 
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αυτούς που κόψατε, δεν είμαστε τίποτε άσχετοι, 28 παίρνει η ΔΑΚΕ και οι 
Ανατροπές, 11 χάνουμε εμείς. Όχι δε μας νοιάζει και καλά δεν έγινε τίποτε και 
δεν έχουμε όφελος. Έχει όφελος και η Ανατροπή στο σύνολο, τα ξέρουμε 
αυτά.  

Και όποια Σωματεία αναγκαστήκατε να νομιμοποιήσετε δεν 
μπορούσατε να κάνετε αλλιώς. Αμφισβητήσατε μια ψηφοφορία για ένα ζήτημα 
που δεν ήταν κύριο, όμως ήταν κύριο για σας το ζήτημα ότι ήταν 182-175 κι 
αν συνεχίζαμε τις ψηφοφορίες θα νομιμοποιούσαμε όλα τα Σωματεία και όχι 
μόνο αυτό, θα νομιμοποιούσαμε και τη δεύτερη κάλπη που ψηφίσανε οι 
συμβασιούχοι.  

Αυτό δε θέλατε, γι΄ αυτό φύγατε από δω μέσα, είναι καθαρό για 
μας και θα γίνει καθαρό και στους εργαζόμενους παρακάτω. Αλλάξατε το 
Προεδρείο, γιατί δε σας βόλευε. Καλά, μετά από πόσα χρόνια θυμηθήκατε ότι 
πρέπει να είναι τριμελές; Δεν το ξέρατε; Τώρα όμως που δε μας βόλευε το 
αλλάζουμε.  

Πραγματικά δεν πείθετε κανέναν, το ζήτημα της δεύτερης 
κάλπης με το έτσι θέλω δεν το συζητήσαμε εδώ πέρα, ακόμη κι αυτοί που 
κόπτονται γιατί η ΔΑΣ έβαλε δεύτερη κάλπη, να μας πουν στα Σωματεία τους 
ψηφίσανε οι συμβασιούχοι για τους αντιπροσώπους; Δεν ψηφίσανε. Αφού 
είστε τόσο μάγκες, γιατί δεν τους βάλατε να ψηφίσουν συνάδελφοι και μας 
εγκαλείτε εμάς γιατί βάλαμε δεύτερη κάλπη;  

Αυτό σκεφτήκαμε, με αυτούς έχουμε να κάνουμε εδώ πέρα τόσα 
χρόνια, ψάχνουμε κι εμείς να βρούμε τρόπο να περάσουμε αυτό που 
θέλουμε, το ίδιο των εργαζομένων, να είναι συμβασιούχοι εδώ πέρα, να 
μετρήσει η ψήφος τους και θα κάνουμε οτιδήποτε. Δεν κάνουμε πίσω με 
τίποτα, είναι ένα ζήτημα αρχής, είναι κομβικό ζήτημα για μας, είναι σημαντικό 
και θα το παλέψουμε μέχρι τέλους.  

Δεν τους θέλετε τους συμβασιούχους γιατί σας αλλάζουν τους 
συσχετισμούς και τους αλλάζουν γιατί; Γιατί ποτέ δεν κάνατε κάτι γι΄ αυτούς, 
αυτούς φοβόσαστε. Έχει σημασία αν είναι 500 ή αν είναι 300 αυτοί που 
ψηφίσανε; Για μας έχει. Λοιπόν, το ζήτημα των αγώνων της Π.Ο.Ε. - Ο.Τ.Α. 
δεν είναι ποσοτικό πόσες απεργίες έχετε κάνει, όντως έχουν γίνει πολλές.  

Το ζήτημα της οργάνωσης, πως πάμε σε μια απεργία, πως έχετε 
αφοπλίσει κάθε μορφή άλλης που έχουμε στα χέρια μας, έχετε σοβαρές 
ευθύνες. Σε αυτές τις συνθήκες, για να έχει αποτέλεσμα ένας αγώνας πρέπει 
να έχει πλαίσιο αγωνιστικό, δεν μπορεί να φύγει μια Κυβέρνηση να έρθει μία 
άλλη, να αλλάξει ο Μανωλιός να βάλει τα ρούχα του αλλιώς. Τα είδαμε και τα 
ξαναείδαμε.  

Η πράξη νομοθετικού περιεχομένου εδώ μέσα πρέπει για πολύ 
κόσμο να γκρέμισε όλες τις ελπίδες. Όσο για τη λοταρία που λέει ο 
συνάδελφος, δεν ξέρω από ταξική αλληλεγγύη γι΄ αυτό και 25 χρόνια είναι 
στον κυβερνητικό συνδικαλισμό και δεν το έχει πάρει χαμπάρι.  

Λοιπόν διαγραφή του χρέους βάζετε εδώ, αλλά δεν το πιστεύετε. 
Εάν λέτε για όλο το χρέος, συμφωνούμε. Αλλά επιτέλους φτάσατε στα 
συνθήματα του ΠΑΜΕ για να καταλάβετε τι; Έξω από την Ευρωπαϊκή Ένωση, 
δεν το λέτε όμως. Διαγραφή του χρέους και να πάρουμε πίσω ότι χάσαμε, 
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εμείς θα είμαστε αύριο μπροστά, εσάς να δούμε που δεν τα πιστεύετε αυτά 
που γράφετε.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστούμε το συνάδελφο. Συνάδελφοι επαναλαμβάνω ότι 
έχει ξεκινήσει ήδη η ψηφοφορία έξω, για το διοικητικό και οικονομικό 
απολογισμό. Ο συνάδελφος Ευσταθίου Ταξιάρχης έχει το λόγο.  

Τ. ΕΥΣΤΑΘΙΟΥ: Από Αγωνιστικές Κινήσεις Συσπειρώσεις.  

Αγαπητοί σύνεδροι, απευθύνομαι κυρίως σε σας που έχετε έρθει 
εδώ για να εκφράσετε τις αγωνίες σας και τους προβληματισμούς σας και που 
δεν έχετε κατασταλάξει για το ποιος έχει ευθύνη εδώ πέρα για τη σημερινή 
κατάσταση στο κίνημα και ειδικά αναφέρομαι σε σας που έχετε έρθει από 
μακριά.  

Λέω λοιπόν απολογούμενος σε εσάς, ότι συνάδελφοι αυτό που 
έγινε τις δύο προηγούμενες μέρες, χτες και προχτές, δεν ήταν ευθύνη των 
Αγωνιστικών Κινήσεων Συσπειρώσεων, ήταν ευθύνη της πλειοψηφίας της 
Ομοσπονδίας, με την τακτική που ακολούθησε το προηγούμενο διάστημα, 
που κάποια πράγματα τα έβλεπε, ενώ κάποια άλλα πράγματα δεν τα έβλεπε. 

Και να κάνω κι ένα σχόλιο λοιπόν, επειδή ακούστηκε 
κατηγορηθήκαμε ότι ό,τι κάνουμε το κάνουμε για τα κουκιά. Λοιπόν 
συνάδελφοι, μη μιλάνε για κουκιά αυτοί που στο προηγούμενο συνέδριο στη 
Θεσσαλονίκη την ημέρα των εκλογών πιάστηκε στα πράσα μέλος της 
παράταξής τους να επιχειρεί νοθεία στις κάλπες συνάδελφοι, μην το ξεχνάμε 
αυτό το πράγμα. Η συναδέλφισσα λοιπόν που πιάστηκε είχε ψηφοδέλτια της 
ΠΑΣΚΕ, δεν είχε ψηφοδέλτια των Αγωνιστικών Κινήσεων Συσπειρώσεων.  

Αυτή λοιπόν είναι η δική τους ηθική και η δική μας ηθική είναι μία 
άλλη ηθική. Εμείς δώσαμε μία μάχη την πρώτη μέρα τη Δευτέρα το βράδυ, 
φτιάξαμε ένα πρακτικό μέσα από μία ζωντανή διαδικασία και μείναμε σε αυτό 
το πρακτικό και δεν κάναμε ούτε ένα βήμα πίσω μέχρι σήμερα.  

Κι εδώ πέρα, λυπάμαι που θα στεναχωρήσω ορισμένους 
συναδέλφους, αλλά το πρακτικό αυτό το πήρε ο συνάδελφος ο Πρόεδρος 
Μπαλασόπουλος και το έβαλε στη διαπραγμάτευση και λέει τα τρία Σωματεία 
τα νομιμοποιώ, τα άλλα τρία χρωστάνε πολλά δεν τα νομιμοποιώ. Και 
δυστυχώς σε αυτή τη διαδικασία έκανε ένα λάθος η παράταξη της ΔΑΣ-ΟΤΑ. 
Το βάλατε σε διαπραγμάτευση συνάδελφοι.  

Η απόφαση της Δευτέρας λοιπόν συμπεριελάμβανε το Σωματείο 
της Φυλής και δεν έλεγε ότι θα δώσουμε όλοι λεφτά για να νομιμοποιηθεί. 
Ανέβηκε ο Πρόεδρος έδωσε εξηγήσεις και το ψηφίσαμε έτσι ως έχει.  

Ο συνάδελφος Μπαλασόπουλος είπε "όχι χρωστάει πολλά κι 
εσείς μπήκατε στη διαδικασία να μαζέψουμε λεφτά και να νομιμοποιήσουμε το 
Σωματείο". Θεωρώ λοιπόν, που μας ψεύτη συνάδελφε Πετρόπουλε, θεωρώ 
ότι ήταν λάθος κίνηση, ήταν λάθος και συμβολικά να φαίνεται δηλαδή ότι το 
ΠΑΜΕ βάζει το χέρι στην τσέπη και δίνει λεφτά στο Μπαλασόπουλο για να 
νομιμοποιήσει δύο-τρία Σωματεία.  

Λοιπόν συνάδελφοι μπορεί στα βασικά αιτήματα που έχουμε στα 
προγράμματά μας να συμφωνούμε. Δεν είναι αυτό το θέμα, το θέμα είναι τι 
κάνεις στην πράξη για να επιβάλλεις αυτό που λες. Αλλά και δεν είναι μόνο η 
πράξη, εδώ θα πρέπει να είμαστε προσεκτικοί, γιατί πολύς κόσμος βγαίνει και 
αγωνίζεται στους δρόμους, έτσι;  
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Βλέπουμε για παράδειγμα, ειπώθηκε εδώ πολλές φορές, είδαμε 
το συνάδελφο Μπαλασόπουλο ας πούμε ότι έδειρε τον Φούχτεν. Ναι, να 
θυμίσω ότι και ο Γιωργάκης Παπανδρέου πριν κάτι χρόνια είχε φάει χημικά 
στον Πειραιά. Να θυμίσω ότι η Ραχήλ Μακρή ανέβηκε στα σίδερα της ΕΡΤ.  

Να θυμίσω και το πρόσφατο όπου ο μεγάλος υπερασπιστής της 
εργατικής τάξης φόρεσε καπέλο μαζί με τους μεταλλωρύχους, ο προλετάριος, 
ο Άδωνις Γεωργιάδης και βγήκε κι αυτός στους δρόμους. Δε σημαίνει λοιπόν 
ότι όποιος βγαίνει το πιστεύει και αυτό που κάνει.  

Συνάδελφοι μία κουβέντα και κλείνω, η κύρια ευθύνη για την 
κατάσταση στον κλάδο μας σαφώς βαραίνει την πλειοψηφία την ΠΑΣΚΕ-ΟΤΑ. 
Δυο κουβέντες και τελείωσα, είναι μία παράταξη η οποία τα τέσσερα τελευταία 
χρόνια έχει κάνει τα εξής: Αποχώρησε από το ΠΑΣΟΚ γιατί όπως είπαν τους 
πρόδωσε, μετά αποχώρησε από την ΠΑΣΚ Δημοσίων Υπαλλήλων και αυτοί 
ίσως τους πρόδωσαν και μετά πέρσι το καλοκαίρι έφτασε να αλλάξει και το 
ίδιο της το όνομα. Τι να πεις γι΄ αυτό, προδόθηκαν από τους εαυτούς τους;   

Λοιπόν συνάδελφοι της ΠΑΣΚΕ, εμείς της Ανατροπής είμαστε 
εδώ, για να θυμίζουμε σε σας, αλλά κυρίως στους συνέδρους, ότι είσαστε οι 
γνήσιοι συνεχιστές του κυβερνητικού συνδικαλισμού του ΠΑΣΟΚ, που σήμερα 
σφάζεστε στην ποδιά του Τσίπρα μαζί με τους συναδέλφους του ΜΕΤΑ. Αυτή 
είναι η αλήθεια  συνάδελφοι.  

Ευχαριστώ.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστούμε. Το λόγο έχει ο Τσιχλάκης Δημήτρης.  

Δ. ΤΣΙΧΛΑΚΗΣ: Συνάδελφοι συγχωρέστε με για τη φωνή, αλλά έχουμε ένα 
πρόβλημα με τις φωνητικές χορδές το οποίο δεν μπορούμε να το 
προσπεράσουμε χρόνια.  

Ορισμένοι εδώ συνάδελφοι άμα δαγκώσουν τη γλώσσα τους 
μπορεί και να δηλητηριαστούν. Καταλαβαίνω τον εκνευρισμό τους, διότι 
πιέζονται από τα κουκιά που δεν τους βγαίνουν, ξέρουν ότι αυτή η 
επαναστατικότητα και εκρηκτικότητα εδώ στο βήμα για να ακούτε όλοι εσείς δε 
μεταφράζεται στους χώρους δουλειάς, διότι καλά είναι τα συνθήματα αλλά 
άμα ήταν και στην πράξη τόσο επαναστάτες θα παίρνανε και τους ψήφους 
που τους αναλογεί και θα είχαν και πιο ανάλογη και μεγαλύτερη 
εκπροσώπηση στο συνέδριο. 

Είναι ασήμαντες δυνάμεις, οι ασήμαντοι πρέπει να φωνάξουν, 
για να καλύψουν τους σημαντικούς, έτσι είναι η ζωή. Τους δώσαμε το 
δικαίωμα χτες να ζήσουν το όνειρό τους για δύο ώρες, από αύριο μόλις βγει 
το αποτέλεσμα θα ξαναπάμε στην πραγματική ζωή.  

Το 43ο Συνέδριο είχε μια ελπιδοφόρα εκκίνηση, την επαναφορά 
του ΠΑΜΕ στην καταστατική νομιμότητα και το λέω όχι με δόση ειρωνείας, 
εγώ στις ιδιαίτερες συζητήσεις μου με όλους τους συνολικούς του ΠΑΜΕ λέω 
Ομοσπονδία χωρίς το ΠΑΜΕ μέσα δεν είναι Ομοσπονδία.  

Όμως όλη αυτή η μπαχαλοποίηση που προσπαθήσανε εδώ να 
κάνουν και το καταφέρανε οι συνάδελφοι του ΠΑΜΕ κι από πίσω τρέχανε 
αυτοί του ΜΕΤΑ έτσι να πάρουν λίγο αίγλη από το ΠΑΜΕ αλλά δε θα την 
πάρουν ποτέ ότι και να κάνουν, προσπαθήσανε και μπαχαλοποιήσανε το 
συνέδριο για να κρύψουν από τη βάση τους  για ποιο λόγο το 2011 πάλι με 
ντουντούκες αποχωρήσανε από τη Θεσσαλονίκη και ορκιζόταν στο τιμημένο 
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ότι δε θα ξαναεπιστρέψουν εδώ μέσα. Κάτι πρέπει να κάνουν, δεν πρέπει να 
ακουστούν αυτά στο συνέδριο.  

Λογική και η αντίδραση των συναδέλφων του ΠΑΜΕ, εμείς τους 
καλωσορίζουμε, όλοι μαζί θα είμαστε στους αγώνες. Όμως για τους 
συμβασιούχους που τόσο πολύ έπεσε εδώ κροκοδείλιο κλάμα και από το 
συνάδελφο του Κορυδαλλού που χτύπαγε εδώ το χέρι του, γιατί έχουν κι ένα 
ύφος Εισαγγελέα ορισμένοι, να μας πει όταν ψηφίσανε οι 300 συμβασιούχοι 
στον Κορυδαλλό μετά που τους απέλυσε ο Δήμαρχος Κασιμάτης γιατί δεν 
έπεσε πιστολιά στον Κορυδαλλό; Να μας το εξηγήσει άμα θέλει.  

Επίσης στο περιβόητο Καταστατικό Συνέδριο της ΑΔΕΔΥ 
προκαλώ τον οποιοδήποτε να μας πει ποιες παρατάξεις ήταν εκτός της 
αίθουσας, όταν εμείς ήμασταν εκεί και βάζαμε θέμα Καταστατικού Συνεδρίου 
της ΑΔΕΔΥ για να λήξει πια αυτό το μεγάλο πρόβλημα που ταλανίζει όλους 
και κυρίως την Ομοσπονδία μας. Πάντως εμείς, η Δημοσιοϋπαλληλική 
Ανατροπή στην ΑΔΕΔΥ ήμασταν μέσα στην αίθουσα και ουρλιάζαμε, κάποιοι 
άλλοι ήταν εκτός και πίνανε καφεδάκι στις καφετέριες.  

ΜΕΤΑ. Ξέρετε, εδώ είναι μια ιδιαίτερη περίπτωση. Όταν λέμε 
ΜΕΤΑ, εννοούμε η παράταξή του Χαρίση, έτσι; Να τα λέμε με το όνομά τους 
εδώ. Αν ο Χαρίσης δεν τους πει κάντε αυτό, δεν πρόκειται να κινηθεί φύλλο, 
τόση δημοκρατία έχουν.  

Το ΜΕΤΑ λοιπόν που τόσο μας λέει πρώην ΠΑΣΚΕ, τους 
έχουμε στελεχώσει βρε παιδιά με τόσους συνδικαλιστές. Όταν λοιπόν και ο 
Γκιτάκος επί δέκα χρόνια σύντροφός μου στην ΠΑΣΚΕ ή οποιονδήποτε άλλον 
να μη λέμε άλλα ονόματα, ας γράφουν κι αυτοί είμαι ο Γκιτάκος πρώην 
ΠΑΣΚΕ. Εντάξει, σας στελεχώσαμε, μη μας μισείτε τόσο πολύ.  

Το ΜΕΤΑ λοιπόν αναδεικνύετε, ξέρετε το ΠΑΜΕ, εντάξει, μπορεί 
να συγκρουστούμε, είναι κι αυτοί λίγο στην κολοτούμπα, αλλά έχουν και μια 
ξεκάθαρη στάση βρε παιδί μου οι άνθρωποι, εντάξει οι συνάδελφοι. Εδώ 
μιλάμε ότι το ΜΕΤΑ έχει αναγάγει το συνδικαλισμό σε ενόργανη γυμναστική, η 
Κομανέντσι θα τους ζήλευε πραγματικά, ολυμπιακό μετάλλιο. 

Έχουν ξεκινήσει έναν αγώνα όπου χυδαιολογούν ασύστολα 
μέσα στα blog, χυδαιολογούν με προσωπικές ανακοινώσεις, μας 
χαρακτηρίζουν όπως θέλουν. Αλλά κοιτάξτε να δείτε, αυτά εδώ, γιατί τώρα 
έρχονται βουλευτικές εκλογές, μας ψάχνουν από δεξιά και αριστερά να 
τσιμπήσουν τα ψηφαλάκια στις βουλευτικές.  

Εκεί όταν το τσιμπάνε είμαστε αγωνιστές και στην πρώτη 
γραμμή του αγώνα, εδώ μέσα είμαστε συμβιβασμένοι, γιατί δε μας γουστάρει 
ο Χαρίσης, γιατί αν μας αγαπούσε ο Χαρίσης θα μας αγαπάγανε όλοι. Αυτή 
είναι η πραγματικότητα συνάδελφοι εδώ μέσα κι όποιος νομίζει ότι υπάρχει 
κάποια άλλη πραγματικότητα να μας το αποδείξει. Εμείς σουλατσαδόροι στα 
Υπουργεία δεν υπήρξαμε ποτέ.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστούμε. Το λόγο έχει ο Ακριτίδης Δημήτρης.  

Δ. ΑΚΡΙΤΙΔΗΣ: Συνάδελφοι και συναδέλφισσες, είμαι Πρόεδρος του 
Σωματείου Εργαζομένων Δήμου Παύλου Μελά και Νομικών Προσώπων 
Θεσσαλονίκης.  

Δεν είμαι κηπουρός, όπως λέχθηκε για πολλούς ότι είμαι εδώ, 
χωρίς να έχω κάτι με τους κηπουρούς, είμαι γυμναστής και ΠΑΟΚ. Αλλά 
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συμπάσχω για την αναγκαιότητα του γηπέδου της Φιλαδέλφειας για τους 
φίλους και συναδέλφους της ΑΕΚ.  

Λοιπόν για να μην τρώω πολύ χρόνο εδώ και με κόψει ο 
Πρόεδρος, ο Σύλλογος ο δικός μας είναι τριών χρονών καινούριος Σύλλογος, 
αλλά πρωτοστάτησε σε όλους τους αγώνες και κινητοποιήσεις της 
Ομοσπονδίας και δημιούργησε συνθήκες πραγματικής ανατροπής.  

Συμμετείχε και βοήθησε συναδέλφους, σχολικούς φύλακες, 
δημοτικούς αστυνόμους και όποιους άλλους είχαν την ανάγκη και 
πρωτοστάτησε στις κινητοποιήσεις ενάντια στον ΣΜΑ Ευκαρπίας, που 
φαντάζομαι γνωρίζετε όλοι. 

Και θα ήθελα να ανακοινώσω ότι σήμερα δεν ξέρω ακόμα τα 
αποτελέσματα φυσικά της Διοίκησης που δεν έχει βγει, δικάζονται τρεις 
συνάδελφοί μας για συμμετοχή στις κινητοποιήσεις ενάντια στη δημιουργία 
του ΣΜΑ Ευκαρπίας.  

Δε θα ήθελα να μιλήσω σήμερα σε ένα μη συνέδριο όπως αυτό, 
σε ένα θέατρο παραλογισμού και εσκεμμένων τακτικών κινήσεων και 
αποκλεισμών, αλλά υποσχεθήκαμε και υποσχέθηκα στους συναδέλφους να 
μεταφέρω τρία αιτήματα που τα βάλανε να ακουστούν εδώ στο συνέδριο, να 
συμπεριληφθούν στο πρόγραμμα δράσης της Ομοσπονδίας. Ενδεχομένως 
βέβαια η Ομοσπονδία να έχει συμπεριλάβει κάποια από αυτά τα αιτήματα, 
αλλά θα ήθελα να τα ανακοινώσω.  

Όσον αφορά για το σημερινό συνέδριο, κάνουμε παρατυπίες για 
να κερδίσουμε μέλη άλλων Ομοσπονδιών, βλέπε Αθήνα, αλλά αποκλείουμε 
άλλα Σωματεία με σαθρές δικαιολογίες. Θα ήθελα να πω ότι χαρήκαμε και 
χάρηκα και προσωπικά για την πλειοδοσία συντροφικότητας στην οικονομική 
αλληλεγγύη για τη νομιμοποίηση Σωματείων που έγινε χθες το βράδυ.  

Εδώ μέσα ίσως δοκιμάζουμε μερικοί τις φωνές μας, γιατί 
ενδεχομένως μικρή σημασία έχει το τι θα πει κάποιος, περισσότερο 
ενδεχομένως να κάνει εντύπωση προσωπική και σίγουρα σε κανέναν δεν 
αρέσει αυτό.  

Κανείς όμως δε σκέφτηκε την πλειοψηφία των συνέδρων που 
έρχονται κυρίως από επαρχία και δεν έχουν συνολικά μια εμπειρία συνεδρίων 
και με κάποιους ανεξαρτήτων παρατάξεων που συζητήσαμε εδώ πέρα μέσα 
πιστέψτε με και πιστεύω ότι το πιστεύετε όλοι ότι κανέναν δεν ευχαρίστησε 
αυτή η διαδικασία ενός μη συνεδρίου, που δεν ακούστηκαν πράγματα, δεν 
ήταν συνεκτικά, δε βγήκαν προτάσεις κοινές.  

Θα ήθελα όμως να επισημάνω ότι το Όσκαρ συνάδελφοι της 
Ανατροπής το παίρνει η ηγεσία σας, γιατί ακούστηκε για κάποια Όσκαρ 
ηθοποιίας, που προκάλεσε επεισόδια εσκεμμένα μετά το χάσιμο της 
ψηφοφορίας, για να αποπροσανατολίσει το συνέδριο και τους συνέδρους και 
πιστεύω ότι ένα απλό συγνώμη δε φτάνει για να καλύψει αυτή την κατάσταση. 

Ξέρετε τι συζητάμε έξω οι περισσότεροι; Σκεφτόμαστε να μη 
μεταφέρουμε ασχέτως αν τα μέσα και τα media από σήμερα και χθες 
αναφέρονται σε διάφορα site το τι έγινε εδώ με βίντεο και με φωτογραφίες, 
γιατί δυστυχώς στα μάτια του κόσμου της επαρχίας αν θέλετε να πω δεν είναι 
και τόσο καταξιωμένη μια Ομοσπονδία που έχει ένα παρελθόν όχι και τόσο 
καλό, ασχέτως αν έχει καλές στιγμές, για να μην παραβλέψουμε κι αυτά.  
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Κι εμείς επειδή παλεύουμε για την ενότητα, θα θέλαμε κι αυτό 
συζητάμε έξω, να είμαστε πιο χαλαροί στην κριτική μας απέναντι σε αυτό το 
συνέδριο. Πως θα συζητήσουμε με ενότητα διεκδικήσεις και να ζητήσουμε τη 
συμμετοχή όλων;  

Εμείς στη Θεσσαλονίκη σαν Σωματείο μαζί με τα άλλα Σωματεία 
του νομού δημιουργήσαμε μια Επιτροπή Αγώνα για κοινές δράσεις στις 
κινητοποιήσεις και θα το ξανακάνουμε όταν χρειαστεί. Δεν πιστεύουμε στις 
τεχνητές διαχωριστικές γραμμές που μπαίνουν εδώ πέρα μέσα, γιατί Θωμά, 
Γιώργο, Αργύρη, θα ξαναβρεθούμε εκεί στον τρίτο όροφο του Τσακίρη, για να 
βάλουμε κοινούς στόχους.  

Αιτήματα και ολοκληρώνω. Αυτά που ακούστηκαν στη δικιά μας 
Γενική Συνέλευση και μπήκαν είναι πρώτον μερικής απασχόλησης από μία 
έως τέσσερις ώρες αορίστου χρόνου, ζητάμε να τελειώνει αυτή η ιστορία. 
Αναγνώριση χρόνου προϋπηρεσίας σε νομικά πρόσωπα ιδιωτικού δικαίου και 
γενικά στον ιδιωτικό τομέα, υπάρχει ξέρω πρόβλεψη στο ενιαίο μισθολόγιο, 
αλλά από το 2011 ακόμα περιμένουμε Προεδρικό Διάταγμα για ενεργοποίησή 
του. 

Διεκδίκηση κονδυλίων για τους συναδέλφους κοινωνικών δομών 
και κυρίως ΑμεΑ, όπου τελειώνουν οι συμβάσεις τους, για ένταξή τους στην 
κοινωνία. Και τέλος, το επικίνδυνο και ανθυγιεινό επίδομα το οποίο 
πραγματικά ταλανίζει όλους γιατί αναγκάζει Προϊσταμένους να υπογράφουν 
μετά το 2012 που έγινε η απαλοιφή κάποιων ειδικοτήτων, βάζουν υπογραφή 
και σε άλλους Δήμους δίνεται και σε άλλους δε δίνεται.  

Ολοκληρώνω. Ευχαριστούμε τους συναδέλφους της Ανατροπής 
που μας πρότειναν στο ΜΕΤΑ την εμπειρία τους σαν πρώην συνδικαλιστές ή 
μάλλον και σαν νυν συνδικαλιστές της ΠΑΣΚΕ, που συμπεριφέρθηκαν στο 
κόμμα όχι σωστά με αποτέλεσμα να έχουν προβλήματα. Δε θα το κάνουμε και 
δεν το κάνουμε από σήμερα κι από χθες. 

Και κλείνοντας θέλω να πω επειδή σε συζητήσεις εδώ αρκετοί 
από τους συναδέλφους της Ανατροπής ψήφισαν ΣΥΡΙΖΑ όπως αναφέρθηκε 
και από δω πέρα πάνω, τους καλώ να ψηφίσουν τη συνδικαλιστική έκφραση 
του ΣΥΡΙΖΑ ή του ΜΕΤΑ για να μπορέσουμε να φέρουμε την ανατροπή στην 
Ομοσπονδία.  

Ευχαριστώ. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστούμε το συνάδελφο. Η συναδέλφισσα Γιαννουλάκη 
Αθηνά έχει το λόγο.  

Α. ΓΙΑΝΝΟΥΛΑΚΗ: Συνάδελφοι και συναδέλφισσες, θέλω να σας πω ότι η 
ομιλία μου είναι γραπτή, γιατί πρώτα την έδωσα στο συνάδελφο Γιώργο 
Χαρίση για να μου την "εγκρίνει" και γι΄ αυτό είμαι τώρα στο βήμα κι επίσης να 
σας πω ότι μου έκανε κι άλλη μία χάρη ο Γιώργος Χαρίσης, ενέκρινε να είμαι 
υποψήφια για το Κεντρικό Συμβούλιο της Π.Ο.Ε. - Ο.Τ.Α. 

Και για να σοβαρευτούμε, έρχομαι από τα Χανιά, είμαστε πέντε 
σύνεδροι και είμαι Πρόεδρος του Σωματείου Εργαζόμενων σε όλο το Νομό 
Χανίων.  

Θέλω να πω ότι για να μην ξεχνιόμαστε σέβομαι το Σώμα του 
συνεδρίου, αλλά δεν αναγνωρίζω το τωρινό διορισμένο Προεδρείο και τον 
Πρόεδρο τον ανιστόρητο Σαβόπουλο, που θα έπρεπε να είναι έξω από το 
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χώρο του συνεδρίου και να του έχει αφαιρεθεί η κάρτα του συνέδρου. Και 
περίμενα από τον Πρόεδρο Μπαλασόπουλο να πάρει θέση και δεν πήρε 
θέση.  

Ζητάμε ομόφωνα, όλοι οι σύνεδροι οι πέντε από τα Χανιά, να 
αναγνωριστεί η νομιμοποίηση όλων των Σωματείων και αν δεν έχουν δοθεί να 
δοθούν επιτέλους οι κάρτες στους εκλεγμένους συναδέλφους, αύριο 
ψηφίζουμε, φεύγουμε.  

Λοιπόν, είμαστε πέντε σύνεδροι, τι θα γυρίσουμε να πούμε 
στους συναδέλφους μας; Τι θα γυρίσουμε να πούμε γι΄ αυτούς που 
δουλεύουν με τους προσωρινούς πίνακες του ΑΣΕΠ που μας έχουν πει να 
βάλουμε μια σειρά ζητήματα;  

Για την άμεση καταβολή της εκλογικής αποζημίωσης, για το 
ανθυγιεινό επίδομα που δε δίνεται σε όλες τις ειδικότητες όπως θα έπρεπε, 
για το αίτημα επιστροφής του ωραρίου στις 7,5 ώρες, για το εξάωρο που 
έχασαν οι εργαζόμενοι παιδαγωγοί συνάδελφοί μας που δουλεύουν στους 
παιδικούς σταθμούς, για τις Κοιν.Σ.Επ. τα πεντάμηνα και την επισφαλή 
εργασία.  

Τι θα πούμε ότι λέει η Ομοσπονδία; Τι θα πούμε στους πρώην 
δημοτικούς αστυνομικούς που είμαστε εδώ -δεν είμαι δημοτική αστυνομικός- 
που έχουν έρθει με υπόμνημα και μας λένε ότι δουλεύουν πλέον ως 
διοικητικοί στους Δήμους και που σύμφωνα με το νέο νομοσχέδιο 
υποχρεώνονται χωρίς να ερωτηθούν να επανέλθουν στις θέσεις δημοτικών 
αστυνομικών; Τι θα πούμε στους ΙΔΑΧ που έχουν αίτημα για μονιμοποίηση;  

Είναι αλήθεια ότι στο πρόγραμμα δράσης της Ομοσπονδίας 
αναφέρονται τα περισσότερα από τα χρόνια προβλήματα του κλάδου μας, 
αλλά τα ερωτήματα είναι: Πως επικοινωνούνται στους συναδέλφους, πως 
μεθοδεύεται η λύση τους; Στοχεύουμε αληθινά στη λύση τους; Πότε θα 
συζητηθούν αυτά στο συνέδριο; Πότε θα μιλήσουμε πραγματικά για δράσεις; 
Πότε;  

Μετά από αυτή τη φιέστα που ονομάζεται 43ο Τακτικό Συνέδριο 
της Π.Ο.Ε. - Ο.Τ.Α. και όπως εξελίχθηκε και τελειώνει είναι φανερό πως το 
κεντρικό σύνθημα «διαγραφή του χρέους τώρα, άμεση κατάργηση των 
μνημονίων» και όσα αναφέρονται στο πρόγραμμα δράσης ως διεκδικήσεις, 
είναι το καλύτερο σκηνικό για μικρές ή μεγάλες συνδικαλιστικές καριέρες.  

Στις μέρες αυτές είδαμε τον απερχόμενο Πρόεδρο, τον 
Μπαλασόπουλο, να κάθεται στα έδρανα της Εκτελεστικής Επιτροπής με τη 
Δικηγόρο του την κα Τσίπρα. Δεν το ξέραμε κι εμείς τα Πρωτοβάθμια και άλλα 
Σωματεία να έρθουμε με τους Δικηγόρους μας. Το θεωρώ συνάδελφοι και 
συναδέλφισσες απαράδεκτο, την παρουσία της Τσίπρα στα έδρανα των 
εκλεγμένων της Εκτελεστικής Επιτροπής τη θεωρώ απαράδεκτη.  

Είδαμε να αλλάζει με ευθύνη του απερχόμενου Προέδρου με 
πραξικόπημα το Προεδρείο, να μη γίνονται καταμετρήσεις ψηφοφόρων, να 
πετιούνται μπουκάλια, να γίνονται τραμπουκισμοί και μετά με μια σκόπιμη 
συγνώμη να συνεχίζεται η διαδικασία.  

Ένας Πρόεδρος Ομοσπονδίας θα έπρεπε νομίζω αν μη τι άλλο 
να είναι ενωτικός και αξιοπρεπής στις διαδικασίες του συνεδρίου. Νομίζω ότι 
είστε μεταξεταστέος. Κρίμα για την ευκαιρία που χάθηκε αυτές τις μέρες. 
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Αύριο λοιπόν ας ψηφίσουμε ανάλογα και ας προσπαθήσουμε να αλλάξει η 
μονοκρατορία της ΠΑΣΚΕ στην Ομοσπονδία μας.  

Κάτι τελευταίο. Όσον αφορά τη χθεσινή αλληλεγγύη που 
εκδηλώθηκε υπέρ του Σωματείου της Φυλής και κάποιοι σύνεδροι της 
Συνδικαλιστικής Ανατροπής ονόμασαν «λοταρία», θέλω να πω πως είναι 
γεγονός ότι και εδώ κομίζουμε τον πολιτισμό και την κουλτούρα μας ο 
καθένας.  

Σαν Σωματείο Εργαζόμενων από το Νομό Χανίων, το οποίο δεν 
ελέγχεται από το ΠΑΜΕ και το οποίο ενίσχυσε το Σωματείο και τους 
συναδέλφους της Φυλής, επιστρέφουμε τους χαρακτηρισμούς στον κ. 
Λοταρία κι επίσης διαμαρτυρόμαστε για τον διορισμένο Πρόεδρο που ακόμα 
κάθεται εδώ.  

Ευχαριστώ.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Συνάδελφοι έχει το λόγο ο Ανδριόπουλος Νίκος.  

Ν. ΑΝΔΡΕΟΠΟΥΛΟΣ: Συνάδελφοι καλησπέρα.  

Συνάδελφοι αυτές τις δύο μέρες είδαμε και παρακολουθήσαμε 
πολλά. Ο καθένας μπορεί να βγάλει τις απόψεις του, ο καθένας μπορεί να λέει 
ότι θέλει, η πραγματικότητα όμως είναι μία: Η πραγματικότητα είναι ότι αυτά 
τα χρόνια δόθηκε μία μάχη απέναντι στις νεοφιλελεύθερες πολιτικές, που είναι 
η χειρότερη μορφή του καπιταλισμού και τη μάχη τη δώσανε συγκεκριμένες 
παρατάξεις και συγκεκριμένοι άνθρωποι. 

Εγώ προσωπικά και πολλοί άλλοι συνάδελφοί μου θέλουμε μια 
Ομοσπονδία που να πατάει γερά στα πόδια της, μια Ομοσπονδία που να 
ακουμπάμε κι εμείς και αυτή η Ομοσπονδία υπήρξε, υπήρχε, υπάρχει και θα 
υπάρχει, με την Ηγεσία της και με τον Πρόεδρό της το Θέμη Μπαλασόπουλο. 
Αυτή τη Συνδικαλιστική Ανατροπή, την πρώην ΠΑΣΚΕ όπως λέτε την είδα 
μπροστά στα χημικά, στα δακρυγόνα, στο ξύλο, στη Βουλή, παντού. Εμείς 
στοχοποιηθήκαμε, ο Πρόεδρος στοχοποιήθηκε.  

Κάποιοι άλλοι με τις επαναστατικές φράσεις και τα πολύ ωραία 
μεγάλα λόγια, που ζουν όμως στην ασφάλεια του καπιταλισμού, κόβανε 
βολτούλες από την Ομόνοια στο Σύνταγμα. Δεν τους είδα πουθενά, όταν εγώ 
χτυπήθηκα και πολλοί άλλοι σύντροφοί μου από τα χημικά και από τα ΜΑΤ 
του Παπουτσή δεν τους είδα πουθενά.  

Και όσον αφορά ότι είμαστε κυβερνητικοί συνδικαλιστές, 
τουλάχιστον η δική μας η παράταξη είχε το θάρρος να συγκρουστεί με τον 
πολιτικό φορέα και αυτό ξέρετε θέλει πολλά κιλά καρύδια. Γιατί δεν ξέρω αν 
άλλοι το κάνανε ή εάν άλλοι μπορέσουν να το κάνουν όταν θα έρθουν οι 
καινούριες κολοτούμπες, η καινούρια από τη νέα Κυβέρνηση που σιγά-σιγά 
διαφαίνονται.  

Κι επειδή πρέπει να είμαστε προετοιμασμένοι, πρέπει λοιπόν η 
κολώνα της Ομοσπονδίας να είναι η Συνδικαλιστική Ανατροπή. Και για να 
χαριτολογήσω θα κάνω μία ευχή, γιατί τυγχάνω και οπαδός: Ευελπιστώ να 
μην ξαναδούμε πάλι τα ΜΑΤ μπροστά μας, να μην ξαναδούμε πάλι τα χημικά, 
γιατί τουλάχιστον κάποιοι σαν κι εμένα που τυγχάνει να είμαι οπαδός τα ΜΑΤ 
του Βασιλόπουλου στη Νέα Δημοκρατία εγώ τα ένοιωσα στην πλάτη μου.  

Ευχαριστώ.  
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ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ο συνάδελφος Καμινιώτης Παναγιώτης έχει το λόγο.  

Π. ΚΑΜΙΝΙΩΤΗΣ: Συνάδελφοι καλησπέρα κι από μένα, είμαι σύνεδρος από 
το Σύλλογο Εργαζομένων Νομού Καρδίτσας.  

Είναι η πρώτη φορά που έρχομαι σε συνέδριο, εκλέγομαι 
αντιπρόσωπος από τους Συνεργαζόμενους του Νομού Καρδίτσας και η 
αλήθεια είναι ότι εξουσιοδοτήθηκα να μεταφέρω στο Σώμα κάποια 
προβλήματα και να μεταφέρω το εξής. 

Ότι στην Καρδίτσα, έναν από τους πιο  υπερχρεωμένους 
Δήμους σε όλη την Ελλάδα, υπάρχουν συνάδελφοι των οποίων καθυστερεί η 
πληρωμή τους, δε γίνεται η πληρωμή τους, υπάρχουν συνάδελφοι στο Κέντρο 
Γυναικών που έχουν να πληρωθούν δέκα μήνες και αυτοί οι συνάδελφοι 
υποστηρίζουν τα πιο «πληβειακά» στρώματα της κοινωνίας μας, αυτά που 
έχει εξαθλιώσει το μνημόνιο.  

Υπάρχουν συνάδελφοι στο βοήθεια στο σπίτι και στα ΚΔΑΠ τα 
οποία ενώ τα τελευταία 15 χρόνια εργάζονται μαζί μας, δεν είναι στο Σύλλογο, 
υπάρχουν συνάδελφοι με 20 τουλάχιστον σχέσεις εργασίας που είναι 
καθημερινά μαζί μας και δεν είναι μέλη του Συλλόγου, υπάρχουν συνάδελφοι 
που έχουν προϋπηρεσία αλλά δεν αναγνωρίζεται.  

Γι΄ αυτά δεσμευτήκαμε να μιλήσουμε, για το πάγωμα των 
προσλήψεων, για τις Υπηρεσίες που από τον «Καλλικράτη» έχουν 
κατακρεουργηθεί και δεν μπορούμε να ανταπεξέλθουμε στα στοιχειώδη ως 
εργαζόμενοι, να προσφέρουμε τις υπηρεσίες σε αυτούς τους ανθρώπους που 
έχουν πλήξει οι νεοφιλελεύθερες πολιτικές των μνημονίων. 

Λοιπόν να μιλήσουμε για τους συναδέλφους στους παιδικούς 
σταθμούς που δεν μπορούν να ανταπεξέλθουν με 20 και 30 παιδιά και με 10 
ώρες και 8 ώρες εργασίας. Να μιλήσουμε για τις διαθεσιμότητες, για τις 
απολύσεις, για την κινητικότητα, γι΄ αυτά είχαμε εξουσιοδοτηθεί να μιλήσουμε 
και καλούμαι όταν θα γυρίσω πίσω να μεταφέρω τι;  

Με παίρνουν τηλέφωνο και μου λένε "ήσουνα κι εσύ μέσα στα 
επεισόδια; Έφαγες κι εσύ, έριξες καμία"; Αυτό θα πάω να τους μεταφέρω, την 
απογοήτευση, το ξύλο, τις συρράξεις ή τα κομπρεμί; Γιατί συνάδελφοι όλα 
γίνονται γι΄ αυτό, για τα κουκιά, για τις έδρες και για το αν βγαίνει ή δε βγαίνει 
το εκλογικό μέτρο, ποιους θα νομιμοποιήσουμε, ποιους δε θα 
νομιμοποιήσουμε.  

Κι αυτό από ποιον γίνεται; Γίνεται από τη Συνδικαλιστική 
Ανατροπή και από τους δεξιούς κι αυτό γιατί χάνουν, αλλά ξέρετε, για μένα 
τουλάχιστον προσωπικά δε είναι και πάρα πολύ «ξαφνικό», δεν πέφτω κι από 
τα σύννεφα. Στο επίπεδο του νομού στο Σύλλογό μου έχει γίνει αυτή η 
σύμπραξη της πρώην ΠΑΣΚΕ με τους δεξιούς, υπάρχει εδώ και τρία χρόνια.  

Χάνουν αυτές οι δύο παρατάξεις, γι΄ αυτό πλέον είναι μαζί, όπως 
ήταν και σε κυβερνητικό επίπεδο έτσι είναι και σε συνδικαλιστικό επίπεδο, 
παντρεύονται. Αυτό είναι το ζήτημα. Το ζήτημα όμως μπαίνει και σε ένα άλλο 
επίπεδο. Την πρώτη μέρα είχε μία νίκη κι αν το θέλετε ο χώρος της 
Αριστεράς, ήταν για πρώτη φορά και ιστορικά εγώ δεν ξαναθυμάμαι κι είμαι 
αρκετά χρόνια στο κίνημα, οι δυνάμεις του ΠΑΜΕ, του ΣΥΡΙΖΑ και της 
εξωκοινοβουλευτικής Αριστεράς είχαμε την πρώτη νίκη και υπάρχει πρακτικό 
υπογεγραμμένο από τους αντιπροσώπους αυτών των παρατάξεων. 
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Τη δεύτερη μέρα όμως και την τρίτη μέρα υπήρξαν συνεννοήσεις 
των επικεφαλείς των παρατάξεων, που από αυτές τις συνεννοήσεις μόνο οι 
Αγωνιστικές Κινήσεις λείπανε και ρωτάω τους συναδέλφους των επικεφαλείς 
των άλλων παρατάξεων τι διαπραγματευόσασταν βρε συνάδελφοι με τους 
επικεφαλείς;  

Γιατί ερχόσασταν εδώ και λέγατε, ήταν οξύμωρο οι επικεφαλείς 
να είναι στον επόμενο όροφο και να διαπραγματεύονται τι; Και κάτω να 
καλούν τα μέλη τους να συνεχίσει το συνέδριο. Μα εδώ είναι το Σώμα που 
νομιμοποιεί και θα νομιμοποιεί, τι κάνουν πάνω οι επικεφαλείς;  

Τέλος πάντων, αλλά η απάντηση που θα δώσω όταν θα γυρίσω 
πίσω σε αυτούς τους ανθρώπους που μας εξουσιοδότησαν είναι μία, ότι 
σήμερα οι εργαζόμενοι αντιλαμβάνονται τον κρότο που κάνει από την πτώση 
του κυβερνητικού συνδικαλισμού.  

Σήμερα ο αγώνας για τα εργατικά μας δικαιώματα, για τους 
μισθούς μας, για τις συνθήκες εργασίας, για τις υπηρεσίες στους πολίτες που 
είναι εξαθλιωμένοι και τα σχολεία και τα νοσοκομεία είναι ενιαίος και είναι από 
όλους τους εργαζόμενους, από όλους χωρίς σχέσεις εργασίας, θα πρέπει να 
είμαστε ενιαίοι, να μην υπάρχουν διπλές κάλπες, να υπάρχει μόνο μία κάλπη, 
είναι υποχρέωσή μας. Πρέπει να είμαστε όλοι στην Ομοσπονδία, πρέπει να 
υπάρχει μία ενιαία…  

Και ζητάμε να υπάρχει ούτε μισή λύση, ούτε έντιμη λύση. Ζητάμε 
τη ζωή μας πίσω και τα ζητάμε όλα και τα ζητάμε τώρα. Ευχαριστώ πολύ.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστούμε. Το λόγο έχει ο συνάδελφος Μοναστηρίδης 
Μηνάς.  

Μ. ΜΟΝΑΣΤΗΡΙΔΗΣ: Συναδέλφισσες και συνάδελφοι, σήμερα πρώτη μέρα 
του συνεδρίου έγιναν μέχρι τώρα περίπου 30 τοποθετήσεις. Για διανοηθείτε 
τις δύο μέρες που χάσαμε πόσος πλούσιος διάλογος θα μπορούσε να είχε 
αναπτυχθεί. Κάποιοι δεν το θέλανε.  

Συναδέλφισσες και συνάδελφοι, το συνέδριό μας 
πραγματοποιείται τρία χρόνια μετά το προηγούμενο. Σε αυτά τα τρία χρόνια 
σαν εργαζόμενοι δώσαμε μάχες. Δώσαμε τη μάχη της μείωσης των μισθών, 
των συντάξεων, των απολύσεων, των διαθεσιμοτήτων, των σχολικών 
φυλάκων, των δημοτικών αστυνόμων, το πάγωμα των προσλήψεων, τη 
μείωση του προσωπικού, τις ιδιωτικοποιήσεις που από μέρα σε μέρα γίνονται 
μεγαλύτερες. 

Δώσαμε τη μάχη της κινητικότητας, της αξιολόγησης των δομών 
και του προσωπικού και σε αυτή τη μάχη συμμετείχαν όλοι οι εργαζόμενοι και 
αυτό δεν το λέω εγώ εδώ, το είπε ο Πρόεδρος της Ομοσπονδίας στον 
απολογισμό δράσης. Από πού κι ως που συνάδελφοι της ΠΑΣΚΕ 
οικειοποιείστε όλη αυτή τη μάχη; Μόνοι σας τη δώσατε;  

Δεν ήμασταν εκεί; Δεν ήμασταν δίπλα; Δε φάγαμε τα ίδια χημικά; 
Από πού κι ως που το καπηλεύεστε; Από πού κι ως που είστε η μοναδική 
παράταξη που έδωσε αυτή τη μάχη; Για ρωτήστε όλους τους υπόλοιπους και 
προπαντός για πάτε στους χώρους δουλειάς. Εκεί θα συναντήσετε ποιοι 
δώσανε τη μάχη. Γιατί οι εργαζόμενοι που σήμερα δεν είναι εδώ ήταν σε 
εκείνους τους αγώνες.  
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Σε αυτό το διάστημα άλλαξαν κι άλλα. Άλλαξε το Πειθαρχικό 
Δίκαιο, πολλοί συνάδελφοί μας βρίσκονται κατηγορούμενοι στα δικαστήρια 
γιατί υπερασπίστηκαν την υπαλληλική τους ιδιότητα και το συμφέρον της 
Υπηρεσίας, να μην ξεπουληθούν οι Υπηρεσίες και να μην ξεπουληθεί η 
δημοτική περιουσία. 

Σε λίγες μέρες είναι το δικαστήριο κι έχουν καλεστεί και σε 
απολογία συνάδελφοι που υπερασπίστηκαν να μην βγουν στο σφυρί οι 
καταρράκτες της Έδεσσας. Ποιος θα τους έβγαζε; Ο Δήμαρχος. Ποιος ήρθε 
εδώ και χαιρέτισε; Ο Αντιδήμαρχος και ουσιαστικά Δήμαρχος της Έδεσσας. 
Αυτό έγινε. Και αυτά δεν τα λένε.  

Τη μάχη εκεί πάνω λοιπόν συνάδελφοι τη δώσατε μόνοι; Τη 
μάχη στον ΣΜΑ τη δώσατε μόνοι; Τις μάχες στους δρόμους της Αθήνας τους 
δίνατε μόνοι; Από πού κι ως που λοιπόν, για να συνεννοηθούμε. Συνάδελφοι 
αν δεν αλλάξουμε αντίληψη ότι το συνδικαλιστικό κίνημα έχει παθογένειες και 
πρέπει να αλλάξουν, θα κάνουμε μεγάλο λάθος.  

Όλοι είμαστε οπαδοί μιας ομάδας, κάποιοι της… και το 
δηλώσανε και κάποιοι κάποιας άλλης. Οπαδός όμως αυτής της λογικής δεν 
πρέπει να είναι κανείς μας. Η λογική η οποία πρέπει να έχουμε είναι η κοινή 
μάχη, ο κοινός στόχος και τα  δίκαια των εργαζομένων.  

Συνεχίζοντας λοιπόν συνάδελφοι θέλω να πω ότι τα 
προβλήματα από δω και μετά είναι πολλά. Δεν πρέπει κανείς από μας να 
δώσει καμία εξουσιοδότηση σε κανέναν Υπουργό και καμιά Κυβέρνηση. Τη 
μάχη πρέπει να συνεχίσουμε να τη δίνουμε και οι εκκρεμότητες παραμένουν 
και για τους σχολικούς φύλακες και για τους δημοτικούς αστυνόμους και για τα 
11μηνα και για τα 2μηνα και για τα 5μηνα που θα μας φέρουν.  

Συζητάνε να μας κόψουν μισθούς, πρέπει με μια γροθιά να 
πούμε όχι. Συζητάνε να μειώσουν συντάξεις, πρέπει ίσα και όλοι μαζί να 
πούμε όχι. Τελειώνοντας συναδέλφισσες και συνάδελφοι να πω ότι σε αυτό το 
συνέδριο έγιναν τα μεγαλύτερα ευτράπελα της ιστορίας της Ομοσπονδίας.  

Εγώ δεν ξαναείδα Πρόεδρο να κατεβαίνει από το Προεδρείο για 
να χειροδικήσει με συνάδελφο από κάτω. Και συνάδελφε Πρόεδρε, ήμουν σε 
αυτούς που… Δεν ξαναείδα συνάδελφο που με αυτόν τον τρόπο πυροδότησε 
χθες το συνέδριο και το μεγάλο ερώτημα είναι: Την πρώτη φορά μομφή στο 
Προεδρείο.  

Γιατί συνάδελφε Πρόεδρε στα χτεσινά γεγονότα, που ήταν ακόμα 
μεγαλύτερα, δεν πρότεινες μομφή στο Προεδρείο; Τι ήταν αυτό που σας 
συνέδεε με το Προεδρείο; Τι ήθελες να βγάλεις; Αυτό που από την αρχή 
επεδίωκες, να μη γίνει συνέδριο.  

Σας ευχαριστώ.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ο συνάδελφος Καραβιώτης Θωμάς έχει το λόγο.  

Θ. ΚΑΡΑΒΙΩΤΗΣ: Δήμος Κορδελίου-Ευόσμου-Θεσσαλονίκης.  

Θα ήθελα να ξεκινήσω από την τοποθέτηση ενός συναδέλφου η 
οποία εμένα με άγγιξε και μιλάω για τον Ηλία Λοΐζο. Την προσυπογράφω από 
την αρχή μέχρι το τέλος, γιατί η τοποθέτηση του Ηλία έβγαλε συναίσθημα και 
είναι αυτό που έχει λείψει τα τελευταία χρόνια από το συνδικαλιστικό κίνημα 
και που θα μπορούσε να αμβλύνει ακρότητες, παραταξιακά συμφέροντα ή 
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κομματικά συμφέροντα. Γι΄ αυτό και την προσυπογράφω. Δεν κάνει πάντα το 
συναίσθημα κακό, κάνει και καλό.  

Συνάδελφοι επειδή άκουσα τους περισσότερους ομιλητές να 
προσπαθούν να ρίξουν ο ένας την ευθύνη στον άλλον γι΄ αυτά που 
συνέβησαν την πρώτη μέρα του συνεδρίου, ας αναλάβουμε όλοι τις ευθύνες 
μας.  

Μερίδιο ευθύνης έχουν όλοι, δε θα εξετάσω το πολύ ή το λίγο, 
όλοι. Από την πλευρά της Συνδικαλιστικής Ανατροπής και ορθώς ο Πρόεδρος 
και ο επικεφαλής της παράταξης ζήτησε συγνώμη. Κάποιοι αισθάνονται ότι 
δεν φταίγανε σε τίποτα, είναι λάθος να πιστεύουν ότι δε συμβάλανε με τη 
στάση τους κι αυτοί στο να εκτραχυνθούν κάποια πράγματα την πρώτη μέρα 
του συνεδρίου, που κακώς έγινε.  

Τακτοποιήσεις Συλλόγων. Αντιλαμβάνομαι και καταλαβαίνω, 
γιατί το έχουμε βιώσει όλοι ότι τα οικονομικά προβλήματα των Συλλόγων 
λόγω των μεγάλων κινητοποιήσεων ή η κάλυψη δικαστικών εξόδων ήταν 
δυσβάσταχτα, το έχουμε ζήσει κι εμείς στο δικό μας Σύλλογο.  

Σας πληροφορώ στο δικό μας Σύλλογο στο ενδιάμεσο συνέδριο 
δεν ήρθαμε διότι δεν ήμασταν οικονομικά τακτοποιημένοι και υπήρχαν ένα 
συν ένα μετά το… μέλη του Γενικού Συμβουλίου. Τρεις φορές κατεβάσαμε 
λεωφορεία από δύο, δύο και τρία την τελευταία φορά και πληρώθηκαν τον 
τελευταίο ενάμισι χρόνο πάνω από 4 χιλιάδες ευρώ σε δικαστικά έξοδα.  

Φροντίσαμε κόψαμε δαπάνες, μεγάλη οικονομία, ήμασταν 
εντάξει στις υποχρεώσεις μας, με πολύ μεγάλη οικονομία, πραγματικά πολύ 
μεγάλη οικονομία. Κάποιοι άκουσα δεν είχαν νομιμοποίηση να βγάλουν λεφτά 
γιατί αλλάξανε οι Διοικήσεις.  

Μα κι αυτό το προβλέψαμε, όποιοι θέλουν να προβλέψουν το 
προβλέπουν συνάδελφοι. Καθίσαμε το συζητήσαμε, αντιληφθήκαμε το 
πρόβλημα της νομιμοποίησης που θα είχαν, γιατί κάθε χρόνο πρέπει να 
παίρνεται, βγάλαμε όλο το ποσό για να μπορεί να κινηθεί το νέο Δ.Σ. και να 
πληρώσει δαπάνες. Αυτά είναι θέματα που συνδικαλιστικά στελέχη έμπειρα 
οφείλουν να τα προλαβαίνουν.  

Ξέρετε τι μπορούσε να συμβεί ή και τι μπορεί να συμβεί; Με 
Συλλόγους οι οποίοι γνωρίζοντας ότι δε θα νομιμοποιηθούν, δηλαδή τη 
Θεσσαλονίκη, επειδή χρωστούσε πολλά λεφτά, δεν εξετάζω το λόγο βέβαια, 
αποφάσισαν οι άνθρωποι να μην κάνουν εκλογές γιατί οι δικές τους εκλογές 
για μεγάλους Συλλόγους είναι ακριβές, για να κάνουν οικονομία. Θα πει 
δηλαδή η Θεσσαλονίκη εγώ θα καταθέσω ένσταση κατά του κύρους των 
εκλογών, διότι εξαπατήθηκα, γιατί άλλοι Σύλλογοι που είχαν το δικό μου 
πρόβλημα πήγαν και νομιμοποιήθηκαν.  

Ξέρετε, θα διχάσει την ένσταση. Μόνο που θα την καταθέσει την 
προσφυγή στο Πρωτοδικείο Αθηνών, δηλαδή σε δυο χρόνια εκδίκαση, η νέα 
Διοίκηση της Ομοσπονδίας δε θα μπορεί να έχει πρόσβαση στα οικονομικά 
δεδομένα της Ομοσπονδίας. Να αφήσουμε πάλι απλήρωτο προσωπικό, να 
μην μπορούμε να κινηθούμε οικονομικά και ούτω καθεξής, το θέμα 
πραγματικά αυτό. 

Δηλαδή δημιουργήθηκαν δεδομένα, σκηνικά, καταστάσεις, που 
μπορεί ο οποιοσδήποτε την επόμενη μέρα να πάει να καταθέσει ένσταση-
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προσφυγή. Αυτό επιθυμούμε; Ομοσπονδία που δεν μπορεί να κινηθεί 
οικονομικά και διοικητικά; Μια Ομοσπονδία που δε θέλω να επαναλάβω αυτά 
που είπαν οι προηγούμενοι συνάδελφοι, ήταν στην προμετωπίδα του αγώνα 
επί τρία χρόνια; Σήκωσε ίσως και αμαρτίες και βάρη άλλων συναδέλφων 
άλλων κλάδων, οι οποίοι πιστεύανε ότι θα διασωθούν είτε από το μισθολόγιο 
είτε από τη διαθεσιμότητα;  

Για την πράξη νομοθετικού περιεχομένου και από θέση αρχής 
και από θέση ευθύνης το συνδικαλιστικό κίνημα πρέπει να είναι εναντίον 
οποιασδήποτε πράξης νομοθετικού περιεχομένου, ακόμα κι αν αυτή ευνοεί 
εργαζόμενους, εμάς. Γιατί ήταν αυτό το εργαλείο που μας έκοβε κομμάτι-
κομμάτι, φέτα-φέτα επί τρία χρόνια τα δικαιώματα και τις ζωές μας. Γι΄ αυτό 
πρέπει να υπάρχει προσοχή. 

Η αλήθεια είναι ότι είχαμε και αλλαγή κυβερνητική. Η αισιοδοξία 
ειδικά του εργατικού κινήματος είναι μεγαλύτερη και οι προσδοκίες από κάθε 
άλλη φορά. Αυτό σημαίνει ότι υπάρχει βαριά ευθύνη στις πλάτες της νέας 
Κυβέρνησης. Εάν πραγματικά θέλει να συγκρουστεί δεν έχει παρά απλά να 
κλείσει το μάτι.  

Να είστε σίγουροι ότι πρώτα και μπροστά από όλους πιστεύω 
όλη η Ομοσπονδία θα είναι δίπλα να βοηθήσει σε αυτή τη σύγκρουση με τους 
τοκογλύφους και δανειστές. Αρκεί να το αποφασίσει να συγκρουστεί 
πραγματικά, να μην υποχωρήσει, να μην εκβιαστεί. Και το κυριότερο, να μην 
προδώσει τις προσδοκίες του κόσμου που την εμπιστεύτηκε.  

Επειδή βιάζεται και ο Πρόεδρος θέλω να θέσω ένα σοβαρό θέμα 
που έχουμε εκεί στη Θεσσαλονίκη. Μιλάω για τη Μαυροράχη για τον ΧΥΤΑ. 
Οι καταστάσεις και οι συνθήκες που υπάρχουν στον ΧΥΤΑ αυτή τη στιγμή 
θέτουν σε σοβαρό κίνδυνο τη ζωή των ίδιων των συναδέλφων που πάνε να 
αδειάσουν εκεί.  

Ο τρόπος διαχείρισης του ΧΥΤΑ Μαυροράχης έγινε με τέτοιο 
τρόπο που θυμίζει την αναστολή προσλήψεων στις υπηρεσίες ανταποδοτικού 
χαρακτήρα, προκειμένου να αποδομηθούν και να ιδιωτικοποιηθούν. Λοιπόν 
θα πρέπει να γίνει παρέμβαση από την Ομοσπονδία, να βγάλουν κάποιοι από 
το μυαλό τους σκοτεινά σενάρια ξεπουλήματος όλης της διαχείρισης της 
καθαριότητας και πρέπει εκεί να επέμβουμε δυναμικά.  

Οι συνάδελφοι παίζουν με τη ζωή τους. Αν πάτε να δείτε με τι 
συνθήκες προσπαθούν να αδειάσουν τα απορρίμματα, θα μου πείτε δεν 
ανεβαίνω και δεν πάω να αδειάσω εγώ εκεί. Η Ομοσπονδία οφείλει να 
παρέμβει, να μιλήσει με το Σωματείο, που προφανώς έχει πρόβλημα να το 
διαχειριστεί το Σωματείο εκεί, να μιλήσει, να παρέμβει δυναμικά, για να μην 
θρηνήσουμε θύματα.  

Κλείνοντας θα ήθελα να θέσω ένα δίλημμα στο συνέδριο. 
Ακούσαμε όλες τις τοποθετήσεις και ο καθένας προσπάθησε να διεκδικήσει 
την ψήφο του, γιατί πιστεύει ότι μπορεί να εκφράσει ή να υπερασπίσει 
καλύτερα τα συμφέροντα του κλάδου. Εγώ συνάδελφοι θέλω να θέσω ένα 
δίλημμα:  

Αύριο μετά τις εκλογές θα πρέπει να υπάρξει Διοίκηση στην 
Ομοσπονδία. Αύριο μετά τις εκλογές θα πρέπει με την ψήφο σας να μην 
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καταστήσετε την Π.Ο.Ε. - Ο.Τ.Α. μία δεύτερη ΑΔΕΔΥ, η οποία δεν μπορεί να 
πάρει ούτε μία απόφαση.  

Αύριο με την ψήφο σας επειδή κάποιοι είμαι σίγουρος δεν θα 
ξαναπάρουν θέση στο Προεδρείο και θα αφήσουν πάλι μια παράταξη να 
βγάλει τα κάστανα από τη φωτιά, θα πρέπει η ψήφος σας να είναι τέτοια ώστε 
αυτή η Ομοσπονδία να μπορεί να λειτουργήσει, να μπορεί να αποφασίσει και 
το κυριότερο να μπορεί να συγκρουστεί σε τυχόν κατάπτωσης των 
προσδοκιών των εργαζόμενων από τη νέα Κυβέρνηση. 

Σας ευχαριστώ.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ο συνάδελφος Υφαντής Κώστας έχει το λόγο.  

Κ. ΥΦΑΝΤΗΣ: Από το Περιστέρι κι από τη ΔΑΣ.  

Λοιπόν συνάδελφοι θέλω να ξεκινήσω με μία καταγγελία προς 
τη δήλωση που έκανε χθες το βράδυ ο Πρόεδρος που αν μη τι άλλο ήταν μία 
δήλωση είτε ανιστόρητη, είτε προβοκατόρικη.  

Και να συνεχίσω για να πω ότι έχουμε κυβερνητική αλλαγή και 
μετά από αυτή την κυβερνητική εναλλαγή και την ανάληψη της 
συγκυβέρνησης από τον αριστερό ΣΥΡΙΖΑ, αλλά και το ακροδεξιό εθνικιστικό 
κόμμα των ΑΝΕΛ, συνάδελφοι δε φαίνεται καμία αλλαγή υπέρ των 
εργαζομένων.  

ΣΥΡΙΖΑ-ΑΝΕΛ δίνουν διαπιστευτήρια στο μεγάλο κεφάλαιο, 
εγγυούνται την αποπληρωμή του χρέους, τη σταθερότητα και την ομαλότητα 
της καπιταλιστικής ανάπτυξης. Και υπόσχονται ότι αυτή δε θα παρεμποδιστεί 
από ανεπιθύμητους παράγοντες, όπως η λαϊκή πάλη, με τη βοήθεια του 
εργοδοτικού κυβερνητικού συνδικαλισμού, νέου και παλιού.  

Οι εργαζόμενοι στο δημόσιο τομέα την τελευταία πενταετία 
έχουν χάσει πάνω από πέντε μηνιάτικα, μέσα από το ενιαίο μισθολόγιο, το 
13ο και 14ο μισθό, από την περικοπή όλων των επιδομάτων, από τη μείωση 
του αφορολογήτου, ταυτόχρονα χαράτσια, ΕΝΦΙΑ, άγρια περικοπή στην υγεία 
και στην παιδεία κι άλλα πολλά.  

Συνάδελφοι αυτά δεν σας τα λέω επειδή δεν τα γνωρίζετε, απλά 
τα λέω γιατί ακούστηκε εδώ πέρα ότι η Ομοσπονδία στάθηκε στο ύψος των 
περιστάσεων κι εδώ αυτό πρέπει να μας προβληματίσει. Και για να δούμε 
συνάδελφοι, εδώ μπήκαν ζητήματα.  

Μπήκαν ζητήματα, που μέσα στο διεκδικητικό πλαίσιο του 
ΠΑΜΕ που έκανε μεγάλο συλλαλητήριο στις 1 Νοέμβρη, που συμμετείχαν 
πάνω από χίλιες Ομοσπονδίες Συνδικάτα και Σύλλογοι εργαζομένων, 
υπερασπίζοντας αυτό το διεκδικητικό πλαίσιο που σήμερα μπαίνει πάλι εδώ 
πέρα, που ήταν αυτοί που μιλάνε για ξύλο, για δακρυγόνα, για αγώνες; Γιατί 
δεν ήταν εκεί απέναντι σε αυτή τη διαδήλωση, το συλλαλητήριο;  

Κοιτάξτε συνάδελφοι, η επίθεση στους εργαζομένους δε θα 
σταματήσει εδώ, η συγκυβέρνηση ετοιμάζει νέα μέτρα, στο ασφαλιστικό, στα 
εργασιακά, στα φοροεισπρακτικά και τα λοιπά. Γιατί τα νέα μέτρα, όπως και 
τα παλιά, είναι απαιτήσεις της πλουτοκρατίας. Για ακόμα πιο φτηνή εργατική 
δύναμη και αποτελούν κατευθύνσεις της Ευρωπαϊκής Ένωσης, που 
προβλέπονται εδώ και δεκαετίες από τη Συνθήκη του Μάαστριχ. 
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Οι μειώσεις μισθών που έχουμε εμείς στο δημόσιο έγιναν και σε 
άλλα κράτη που δεν είχαν μνημόνια, όπως στη Γαλλία, στη Γερμανία, στην 
Ιταλία και σε άλλα. Αυτά πρέπει να έχουν οι εργαζόμενοι στο νου τους και να 
κοιτάξουν πραγματικά στα μάτια τον αληθινό εχθρό, γιατί σωτήρες 
συνάδελφοι από τα πάνω μην ξεγελιόμαστε, δεν υπάρχουν.  

Εδώ χρειαζόμαστε συνάδελφοι μία Ομοσπονδία να είναι όπλο 
στα χέρια των εργαζομένων, να ενημερώνει, να οργανώνει, να διεκδικεί. Με 
τέτοιες συνδικαλιστικές ηγεσίες και τέτοιους συνδικαλιστές, που θα βλέπουν 
την Ομοσπονδία ως μετερίζι αγώνα και όχι να τη βλέπουν για προσοδοφόρες 
θεσούλες ή προθάλαμο για τη Βουλή. 

Εδώ χρειάζεται μια Ομοσπονδία με τέτοιους συσχετισμούς 
δυνάμεων που και να θέλουν και να μπορούν να φρενάρουν μνημόνια και 
αντεργατικούς νόμους. Να διεκδικεί την αναπλήρωση των απωλειών και να 
μην είναι αποκούμπι και χειροκροτητής της κάθε Κυβέρνησης, όπως η ηγεσία 
του ΜΕΤΑ που καλεί τους εργαζόμενους σε συλλαλητήρια στήριξης της 
Κυβέρνησης.  

Συνάδελφοι καθαρά φαίνεται ο ρόλος του νέου εργοδοτικού 
συνδικαλισμού και της συγκυβέρνησης που με διάφορα επικοινωνιακά τρυκ 
περί υπερηφάνειας, περί αξιοπρέπειας, που στοχεύουν να εγκλωβίσουν τους 
εργαζόμενους και να απορροφήσουν τη λαϊκή αγανάκτηση.  

Για να δούμε συνάδελφοι πως στέκονται αυτές οι δυνάμεις του 
εργοδοτικού κυβερνητικού συνδικαλισμού μέσα στους Συλλόγους μέσα 
Σωματεία μας. Και να πω εκεί που δραστηριοποιούμαι συνδικαλιστικά εγώ 
στο Περιστέρι, από τη μία κολλούν αφίσες για τις απεργίες, από την άλλη 
πρωτοστατούν στην απεργοσπασία. 

Όλες οι άλλες συνδικαλιστικές παρατάξεις πλην τις δυνάμεις της 
ΔΑΣ, κρύβονται όλες οι συνδικαλιστικές δυνάμεις όταν η ΔΑΣ διεκδικεί από τη 
Δημοτική Αρχή, την πληρωμή των εργαζομένων, των σχολικών 
καθαριστριών, των πεντάμηνων και άλλων. Κανείς δεν πατάει στα Δημοτικά 
Συμβούλια από δαύτους να εκπροσωπήσει τους εργαζόμενους εκτός από τις 
δυνάμεις της ΔΑΣ 

Συμμετοχή έχουν μόνο στα απογευματινά happening που 
οργανώνει η Π.Ο.Ε. - Ο.Τ.Α. κι αυτό με ειδικό κάλεσμα, μέσω facebook από 
τη Δημοτική Αρχή. Αυτή την εικόνα συνάδελφοι δεν τη φέρνω για να θίξω τους 
συναδέλφους στο Περιστέρι, αλλά αυτή η εικόνα είναι κυρίαρχη στην 
πλειοψηφία των Δήμων και βοηθά στο να βγάζουμε συμπεράσματα 
βλέποντας ότι αυτά δε συμβαίνουν μόνο στο δικό μας Δήμο, αλλά είναι η 
κυρίαρχη λογική του εργοδοτικού κυβερνητικού συνδικαλισμού. 

Αυτό που χρειαζόμαστε σήμερα είναι ένα κίνημα που θα 
αμφισβητεί την κερδοφορία του κεφαλαίου, που είναι ο πραγματικός εχθρός 
της εργατικής. Χρειαζόμαστε ένα κίνημα να ενισχύει τα αντικαπιταλιστικά 
αντιμονοπωλιακά χαρακτηριστικά των αγώνων.  

Και κλείνω και λέω, όλες οι παρατάξεις σήμερα μιλήσανε γι΄ 
αυτό το σύνθημα που είναι πίσω μας, που μιλάει για τη διαγραφή του χρέους 
και το βάζω ως πρόταση να πάρει σήμερα το Σώμα απόφαση και να στηρίξει 
την πρόταση, την κατάθεση που έχει κάνει το Κομμουνιστικό Κόμμα Ελλάδος 
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με πρόταση νόμου που λέει ακριβώς αυτό «διαγραφή του χρέους τώρα, 
άμεση κατάργηση των μνημονίων και όλων των εφαρμοστικών νόμων». 

Εάν το υπερασπίζεστε, ψηφίστε την πρόταση του 
Κομμουνιστικού Κόμματος που είναι το μόνο κόμμα στη Βουλή που το βάζει.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Η συναδέλφισσα Ατματζίδου Άννα έχει το λόγο. Για ένα τέταρτο 
ακόμα θα πραγματοποιείται έξω η ψηφοφορία για τον διοικητικό-οικονομικό 
απολογισμό.  

Α. ΑΤΜΑΤΖΙΔΟΥ: Καλησπέρα, είμαι νέα αντιπρόσωπος από το Δήμο του 
Αιγάλεω. 

Πρώτα-πρώτα θέλω να εκφράσω την απογοήτευσή μου γι΄ αυτό 
που αντίκρισα αυτές τις δύο μέρες. Θεωρώ πως όλοι θα έπρεπε να σκύψουμε 
στα καθημερινά προβλήματα των εργαζομένων και να αφήσουμε πίσω τις 
κομματικές σκοπιμότητες. 

Το βασικό ερώτημα είναι τι συνδικαλισμό θέλουμε. Είμαι 
εργαζόμενη στους παιδικούς σταθμούς του Δήμου Αιγάλεω, βρισκόμαστε στο 
μάτι του κυκλώνα γιατί απλά προσπαθούμε να εφαρμόσουμε όσα 
προβλέπονται, πρότυπος κανονισμός, δυναμικότητες, αναλογίες.  

Το τελευταίο κρούσμα είναι γνωστό στους περισσότερους από 
δω, είναι το ερωτηματολόγιο που μοιράστηκε στους γονείς. Ένα ωραίο πρωί 
μας ήρθε ένα ερωτηματολόγιο χωρίς να γνωρίζουμε καν την ύπαρξη για ποιο 
λόγο έχει έρθει, εμείς οι παιδαγωγοί αρνηθήκαμε να το μοιράσουμε στους 
γονείς, το Σωματείο πήρε απόφαση να μην το μοιράσει κανείς, παρόλα αυτά 
δύο σταθμοί στο Δήμο το μοιράσανε και συμπτωματικά υπεύθυνοι των 
σταθμών αυτών ήταν οι υποψήφιοι του συνδυασμού της ΑΣΚ.  

Εμείς όσοι δεν το μοιράσαμε απειληθήκαμε να διωχθούμε 
πειθαρχικά, για το λόγο αυτό μας στείλανε εκπροσώπους να το μοιράσουν, 
όπου στήθηκαν στην πόρτα, το μοιράσανε στους γονείς και βέβαια 
συμπτωματικά και πάλι ήταν υποψήφιοι από το συνδυασμό του ψηφοδελτίου 
της ΑΣΚ. Βέβαια η μία κιόλας είναι εκπρόσωπος κι εδώ στην Π.Ο.Ε. - Ο.Τ.Α. 

Ζούμε τρομοκρατία βέβαια και αυταρχισμό και από Διοίκηση και 
από προσκείμενες συνδικαλιστικές. Το Σωματείο ζητάει να αποσυρθεί το 
ερωτηματολόγιο και θέλω να καταθέσω ένα ψήφισμα:  

«Τα τελευταία χρόνια είναι συντονισμένη η προσπάθεια μερίδας 
Αιρετών της Τοπικής Αυτοδιοίκησης που συνεχίζουν να προβαίνουν 
σε ενέργειες που ξεκάθαρα στοχεύουν την κατάργηση του δημόσιου 
και παιδαγωγικού χαρακτήρα των παιδικών σταθμών και την 
καταστρατήγηση του ισχύοντος θεσμικού πλαισίου λειτουργίας τους.  

Το τελευταίο χρονικό διάστημα εμφανίζονται Διοικήσεις Δήμων που 
με πρόσχημα δήθεν πιλοτικά προγράμματα επεκτείνουν την ήδη 
ολοήμερη λειτουργία των παιδικών σταθμών, ενώ κάποιοι άλλοι 
Δήμοι πιθανώς στοχεύουν να δικαιολογήσουν ανάλογες μελλοντικές 
αποφάσεις τους ως αποτέλεσμα αξιολόγησης των στοιχείων που 
συλλέγουν μέσω ερωτηματολογίου που διανέμουν στους γονείς. 

Η έρευνα στο χώρο της εκπαίδευσης αποτελεί έργο ειδικών 
επιστημόνων και όχι του οποιουδήποτε με αλλότριους  σκοπούς και 
κίνητρα.  
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Καταγγέλλουμε τα περιστατικά αυτά της παραβίασης του θεσμικού 
πλαισίου, ως προς την ημερήσια λειτουργία των παιδικών σταθμών 
και τις αργίες Χριστουγέννων και Πάσχα, ως αποτέλεσμα σειράς 
πολιτικών που στόχο έχουν να μετατρέψουν το ρόλο των παιδικών 
σταθμών σε μια εκπαιδευτική διαδικασία, σε παροχή προνοιακού 
χαρακτήρα προς τους δημότες, ενισχύοντας και διαχέοντας μέσω 
ερωτηματολογίου την άποψη του παιδικού σταθμού-φυλακτήριο 
παιδιών, του παιδικού σταθμού-παιδότοπου.  

Θεωρούμε επιτακτική ανάγκη άμεσα να διεκδικήσουμε τη βελτίωση 
των όρων προϋποθέσεων και των συνθηκών λειτουργίας των 
παιδικών σταθμών, εστιάζοντας στην επαρκή στελέχωσή τους με 
μόνιμο παιδαγωγικό προσωπικό, τη βελτίωση των απαράδεκτων και 
ακατάλληλων κτιριακών υποδομών. 

Επίσης την έλλειψη του αναγκαίου εξοπλισμού, την επάρκεια υλικών 
και μέσων, τη σίτιση των φιλοξενούμενων παιδιών, την εφαρμογή 
σύγχρονων παιδαγωγικών προγραμμάτων, την επιμόρφωση του 
προσωπικού, ώστε να διαμορφώσουμε συνθήκες αντάξιες του 
σκοπού και της λειτουργίας των δημοτικών παιδικών σταθμών. 

Διεκδικούμε τη δημιουργία κι άλλων παιδικών σταθμών, 
προκειμένου να καλυφθούν το σύνολο των αναγκών των δημοτών, 
αλλά και για να αποσυμφορηθούν οι παιδικοί σταθμοί που δεν 
τηρούν τις δυνατότητες που ο νόμος προβλέπει εγκυμονώντας 
κινδύνους για τα φιλοξενούμενα παιδιά.  

Διεκδικούμε τη δημιουργία κέντρων δημιουργικής απασχόλησης, 
στα οποία θα μπορούν να προσφέρονται τα παιδιά τις ελεύθερες 
ώρες τους δωρεάν, για τις εκτός των σταθμών δημιουργικές 
δραστηριότητες και ενασχολήσεις τους.  

Ζητάμε άμεσα την απόσυρση ερωτηματολογίου που δεν έχουν την 
απαιτούμενη επιστημονική επάρκεια στην κατεύθυνση αναβάθμισης 
του παιδαγωγικού χαρακτήρα των παιδικών σταθμών. Δεν 
σιωπούμε λοιπόν, δε θυσιάζουμε τα δικαιώματά μας αλλά και τη 
σωματική και ψυχική ασφάλεια μικρών παιδιών, προς εξυπηρέτηση 
συμφερόντων, πολιτικών επιδιώξεων ρουσφετολογικού χαρακτήρα 
και σκοπιμοτήτων κάποιων Δημοτικών Αρχών».  

Σας ευχαριστώ πολύ.  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ (Ι. ΚΑΣΚΑΜΤΖΗΣ): Ευχαριστούμε. Ο συνάδελφος Θεοδωρίδης 
έχει το λόγο.  

Α. ΘΕΟΔΩΡΙΔΗΣ: Συνάδελφοι, πέρασαν τρία χρόνια από το προηγούμενο 
συνέδριο και αυτό που εισπράξαμε χθες από τις παρατάξεις ήταν μία βία.  

  Εισπράτταμε ως εργαζόμενοι μία βία από την Κυβέρνηση που 
οδήγησε σε ανθρωπιστική κρίση την κοινωνία και πολλούς συναδέλφους μας 
και αντί να μιλάνε οι παρατάξεις για τα προβλήματα των εργαζομένων, αυτών 
που εκπροσωπούμε όλοι μας, βιώσαμε μία εικόνα η οποία ήταν ένα ταγκό 
από τρεις και πρέπει ο καθένας μας να αποδώσει με την ψήφο του τις 
ευθύνες.  

Δε θα σας υποδείξω εγώ ποιος έφταιγε ή τι έκανε και τι δεν 
έκανε ο άλλος, αλλά ο καθένας μας να απομονώσει αυτούς που οδήγησαν 
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στα χθεσινά γεγονότα και στα προχθεσινά και δεν δώσανε το χρόνο να 
ακουστούν τα προβλήματα των συναδέλφων. Γι΄ αυτό έχουμε έρθει, γι΄ αυτό 
έχουμε εκλεγεί.  

Ακούμε δύο μέρες το παραμύθι του εργοδοτικού συνδικαλισμού, 
τι θα πει εργοδοτικός συνδικαλισμός συνάδελφοι; Έχουμε εκλεγεί όλοι με τα 
ίδια δεδομένα; Με ψήφους των συναδέλφων δεν έχουμε εκλεγεί; Μας 
διόρισαν οι εργοδότες μας και αυτοί εκπροσωπούν τους συναδέλφους; Εμείς 
ποιους εκπροσωπούμε; Αυτοί έχουν την αποκλειστικότητα; Ενοχοποιούμε την 
εκπροσώπηση των συναδέλφων και κάποιοι από μας είναι ικανότεροι από 
τους άλλους; Πρέπει να σεβόμαστε τον τρόπο που έχουμε εκλεγεί.  

Επίσης σε κάποιους συναδέλφους τους αρέσει να χάνονται στις 
διαδικασίες, να χάναμε και πέντε μέρες, αλλά επί της ουσίας τίποτα. Κλείνει το 
συνέδριο και δεν ξέρετε, δεν ξέρουμε τι εκπροσωπούν, ποιες είναι οι 
συγκεκριμένες προτάσεις για την επίλυση των προβλημάτων και των 
πολιτικών πρακτικών που φάγαμε στη μάπα τρία χρόνια;  

Τι έχουν να προτείνουν; Τι έχουν να προτείνουν και 
συγκεκριμένα έχουμε -από τη Φλώρινα είμαι και από το Δήμο Αμυνταίου και 
Δήμο Φλώρινας- απολύθηκαν οι σχολικοί φύλακες, ακούσατε τίποτα γι΄ αυτό; 
Να αλλάξουμε την Κυβέρνηση, θα δούμε αν η Κυβέρνηση τους πάρει όλους.  

Είχα καταθέσει και πρόταση, πάγωμα των δανειακών και 
φορολογικών υποχρεώσεων των συναδέλφων σχολικών φυλάκων και όσων 
έχουν πάει σε διαθεσιμότητα. Μπορεί αυτό να γίνει από κάπου αποδεκτό; 
Τέθηκε εδώ; Δεν τους νοιάζει, αρκεί να διοριστούν. Δε συζητάνε πως περνάει 
η καθημερινότητά του ο συνάδελφος που είναι σε διαθεσιμότητα.  

Θέτω ξεκάθαρη πρόταση: Πάγωμα δανειακών και φορολογικών 
υποχρεώσεων, όσων συναδέλφων είναι σε διαθεσιμότητα. Επίσης, νέα 
τραπεζικά προϊόντα για τους συναδέλφους, ρυθμίσεις των δανείων όλων των 
δημοτικών υπαλλήλων. Αυτούς εκπροσωπούμε, γι΄ αυτούς μιλάμε. Τέθηκε 
τέτοιο θέμα; Κανένας δεν το έχει θέσει.  

Επίσης ένα άλλο ζήτημα είναι η αναγνώριση που τέθηκε από 
ένα συνάδελφο η αναγνώριση σε νομικά πρόσωπα ιδιωτικού δικαίου και όχι 
μόνο της 7ετίας που έλεγε το Προεδρικό Διάταγμα το μνημονιακό, αλλά όλης 
της προϋπηρεσίας των συναδέλφων που ήταν με οποιαδήποτε προϋπηρεσία 
στον ιδιωτικό τομέα. 

Ένα άλλο, στη Φλώρινα σε περιόδους έκτακτης ανάγκης, στον 
αποχιονισμό, οι συνάδελφοι δουλεύουν πολλές ώρες υπερωρία για τον 
αποχιονισμό και αυτό που δικαιολογεί η Πολιτεία είναι μέχρι 20 ώρες. Δεν 
καλύπτεται με τίποτα αυτό.  

Επίσης αυτό που θέλω να προτείνω στο Προεδρείο και στις 
κομματικές οργανώσεις, ειπώθηκε και από ένα συνάδελφο εδώ ότι η αυριανή 
μέρα πρέπει να είναι δικιά μας, πρέπει η Π.Ο.Ε. - Ο.Τ.Α. να έχει όργανα, να 
έχει Διοίκηση, να μη φτάσουμε σε αυτό που έχει πάθει η ΑΔΕΔΥ, που έχει 
μπλοκαριστεί και λειτουργεί. 

Από τι διοικείται σήμερα; Δεν έχει Προεδρείο, δεν έχουν 
καταλήξει να τα βρουν. Αυτοί που λένε «ενωμένοι», αυτό το «κοινό καλό» που 
ακούμε όλοι, που το εκφράζουν όλοι, η ΑΔΕΔΥ είναι ακέφαλη. Αύριο πρέπει 
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να έχουμε όργανα στα οποία θα μπορούμε να απευθυνόμαστε και να 
προωθούμε τις συγκεκριμένες πολιτικές. 

Και επίσης η Π.Ο.Ε. - Ο.Τ.Α. θα πρέπει να συνεργαστεί και με το 
Σύλλογο Διοικητικών Επιστημόνων, ώστε να καταθέσει στην Κυβέρνηση τη 
δική της πρόταση για τη διοικητική μεταρρύθμιση. Θα πρέπει εμείς να έχουμε 
δικιά μας πρόταση ως εργαζόμενοι στους Δήμους για το πώς θα είναι η νέα 
αυτή μεταρρύθμιση που προωθούν με εισαγωγικά ή χωρίς εισαγωγικά, αλλά 
δεν μπορεί να μην έχουμε πρόταση και να έχουμε μόνο αντίδραση.  

Και να συνεργαστούμε, το λέω ξεκάθαρα, με το Σύλλογο 
Διοικητικών Επιστημόνων, ο οποίος συνεργαζόταν με την Π.Ο.Ε. - Ο.Τ.Α. και 
για την αξιολόγηση είχε πάρει μεγάλη θέση. Για το επίδομα ανθυγιεινής 
εργασίας έχει τεθεί, ότι πρέπει να διευρυνθεί.  

Κλείνοντας θέλω να απευθυνθώ στους φίλους του ΠΑΜΕ και το 
λέω για "τους φίλους του ΠΑΜΕ" γιατί στη Φλώρινα στις εκλογές που είχαμε 
για την Π.Ο.Ε. - Ο.Τ.Α. υπήρξε μία ένσταση κατά της υποψηφιότητάς μου, 
επειδή τον Ιούνιο που είχαμε εκλογές όχι για την Π.Ο.Ε. - Ο.Τ.Α., για το 
Σωματείο, βγήκα Πρόεδρος. Ψηφίσανε 160 άτομα και πήρα 100 ψήφους.  

Το Σεπτέμβριο ήμουνα Δημοτικός Σύμβουλος με μία παράταξη 
που με έκανε ο Δήμαρχος Αντιδήμαρχο, στο Αμύνταιο όμως, όχι στη 
Φλώρινα. Κάνουμε εκλογές και τι κάνανε; Θέσανε ηθικό ζήτημα να μην είμαι 
υποψήφιος για να έρθω στο συνέδριο της Π.Ο.Ε. - Ο.Τ.Α., εγώ που πήρα 100 
ψήφους.  

Αλλά εγώ δέχομαι το ηθικό ζήτημα, το ηθικό ζήτημα όμως έχει 
να κάνει με του καθενός την πρακτική συμπεριφορά. Κι εγώ στην πρακτική 
μου συμπεριφορά ήμουνα αυτός που έδωσε την Αντιπροεδρία στο ΠΑΜΕ στη 
Φλώρινα για πρώτη φορά. Ο Αντιπρόεδρος του Συλλόγου Φλώρινας και 
Αμυνταίου ήταν του ΠΑΜΕ και ήταν με δική μου πρωτοβουλία, μέχρι τον 
Ιούλιο, εγώ σας την είχα δώσει. Σαν Αντιδήμαρχος.. 

Χειροκροτάτε, αλλά εσείς ποτέ δεν κινδυνεύσατε, εκ του 
ασφαλούς μιλάτε. Σαν Αντιδήμαρχος ο Μητσοτάκης απειλούσε να του 
στείλουμε την αξιολόγηση. Ο Δήμος Αμυνταίου που ήμουνα Αντιδήμαρχος κι 
εγώ που ήμουνα Αντιδήμαρχος Διοικητικών, δεν στείλαμε τίποτα, ούτε αυτό 
όμως σας έκανε. Αυτό γι΄ αυτούς που μιλάνε για ηθική και για πρακτικές.  

Και κλείνοντας, επειδή και στην πρακτική μου είχαμε κάνει με τα 
παιδιά της Κοζάνης-Καστοριάς των Σερβίων της Πτολεμαΐδας, το Σύλλογο 
Περιφερειακή Ενότητα όλων των Συλλόγων Δυτικής Μακεδονίας και με πιέζει 
η Κοζάνη και τα Σέρβια για να χαλαρώσουμε, έχω έναν φίλο από τα Σέρβια 
που είναι ΑΕΚτζής φανατικός και μου λέει "βάλε και το ζήτημα της ΑΕΚ". 

Αυτό, τίποτα άλλο, γεια σας.  

ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ: Ωραία, ευχαριστούμε πολύ. Ο συνάδελφος Αλεξίου έχει το 
λόγο.  

Γ. ΑΛΕΞΙΟΥ: Συνάδελφοι είμαι Πρόεδρος Εργαζομένων ΟΤΑ Λέσβου και 
εκπρόσωπος.  

Σίγουρα υπήρξαν προβλήματα το διήμερο αυτό, υπήρξαν 
εντάσεις, υπήρξαν… το ζητούμενο είναι όμως ότι σήμερα το συνέδριο 
τελειώνει, αύριο υπάρχουν αρχαιρεσίες, θα βγει μεθαύριο το νέο Κεντρικό 
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Συμβούλιο και από κει και πέρα θα πρέπει σε μία ενωμένη πλέον βάση να 
λύσουμε προβλήματα που αφορούν την Τοπική Αυτοδιοίκηση. 

Είναι γνωστό ότι τα τελευταία τέσσερα-πέντε χρόνια η Τοπική 
Αυτοδιοίκηση έχει τελείως διαλυθεί. Κάνω μια παρένθεση να σας πω ότι εγώ 
από τη Λέσβο που είμαι με τον καλλικρατικό νόμο οι 13 Δήμοι της Λέσβου 
συνενώθηκαν σε ένα Δήμο. 

Με αποτέλεσμα με τα 700 άτομα εργαζόμενοι που υπήρχαν τότε 
να υπάρξει ένα τεράστιο μπάχαλο μη διοικητικό, να μην μπορεί να προσφέρει 
υπηρεσίες γενικότερα στους πολίτες, με αποτέλεσμα στο χρονικό διάστημα 
αυτό, μιλάμε για 2012-2013 πάρα πολλοί πολίτες στράφηκαν και εναντίον μας 
και ειδικότερα σε θέματα βασικότερα όπως είναι η καθαριότητα και άλλοι 
τομείς, δρόμοι, πάρκα και τα λοιπά.  

Το ζητούμενο είναι ότι θα πρέπει σήμερα το Κεντρικό Συμβούλιο 
και η Εκτελεστική Επιτροπή που θα εκλεγεί μεθαύριο να δώσει λύσεις σε 
προβλήματα που αφορούν γενικότερα εμάς τους εργαζόμενους. Είναι βασικό 
ακόμη ότι και η Εκτελεστική Επιτροπή θα πρέπει να έχει λόγο για την 
κατανομή και διαίρεση των γεωγραφικών Δήμων. Θα πρέπει να σπάσουν 
αυτοί οι Δήμοι επιτέλους.  

Θυμάστε, με μια παρένθεση να σας πω ένα σενάριο που 
παίχτηκε προεκλογικά, όταν περίμεναν 120 χιλιάδες Λέσβιοι οι Δήμοι ο ένας 
να γίνει σε τέσσερα, πολιτικές υποσχέσεις από τη Νέα Δημοκρατία και το 
ΠΑΣΟΚ, τα οποία δυστυχώς ξεγέλασαν τον κόσμο μέχρι την τελευταία στιγμή, 
γιατί υπήρχαν πίσω τεράστια συμφέροντα πολιτικά. 

Είναι γνωστό ότι και στο νησί αντιμετωπίσαμε προβλήματα 
σχετικά με τους πολίτες ως προς τη γραφειοκρατία. Θα πρέπει να υπάρξει 
άμεσος λόγος του Κεντρικού Συμβουλίου για την πάταξη της γραφειοκρατίας. 
Είναι λογικό ότι ο πολίτης πρέπει να εξυπηρετείται και θα πρέπει να στηρίζει 
τον εργαζόμενο.  

Ένα βασικό θέμα που σήμερα ταλανίζει γενικά τους Δήμους και 
γενικότερα το Δήμο Λέσβου είναι το θέμα της καθαριότητας, όπου θα πρέπει 
να γίνουν με ανταποδοτικά τέλη προσλήψεις που αυτή η Κυβέρνηση ήδη το 
έχει αναγγείλει, ότι όταν υπάρξουν ανταποδοτικά θα γίνουν προσλήψεις, διότι 
το αποτέλεσμα πάει προς την ιδιωτικοποίηση. 

Θέλω να σας πω ότι εμείς με τόσα προβλήματα κρατήσαμε το 
Δήμαρχο αυτόν και τον προηγούμενο και με κινητοποιήσεις για να μην 
καταφύγουμε έτσι στην ιδιωτικοποίηση της καθαριότητας. Δηλαδή κάναμε 
διάφορες πατέντες, μέσω δημοτικών επιχειρήσεων, για να μπορούμε να 
κρατήσουμε γενικότερα τον κορμό της καθαριότητας και να το ελέγχει 
γενικότερα ο Δήμος.  

Ένα βασικό ζήτημα θα πρέπει να είναι τα βαρέα και ανθυγιεινά, 
που είναι ένα θέμα το οποίο ταλανίζει χρόνια τους υπαλλήλους, οι μισοί 
παίρνουν, οι άλλοι μισοί δεν παίρνουν και πρέπει έτσι γενικότερα να υπάρξει 
η κείμενη νομοθεσία.  

Κι ένα μεγάλο πρόβλημα, για να μη φάω χρόνο, γιατί πιστεύω 
ότι θέλουν να μιλήσουν κι άλλοι συνομιλητές, είναι το θέμα με τους 
μετανάστες. Είναι γνωστό ότι το νησί μας αντιμετωπίζει καθημερινώς χιλιάδες 
μετανάστες, έρχονται και υπάρχει μεγάλο πρόβλημα και θα πρέπει και εμείς 
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και σε συνεργασία με την Τοπική Αυτοδιοίκηση και το Κεντρικό Συμβούλιο να 
πάρει θέση γι΄ αυτό, να βοηθήσουμε τους ανθρώπους αυτούς, διότι υπάρχουν 
τεράστια προβλήματα και τους αντιμετωπίζουν έτσι με ένα περίεργο τρόπο και 
τους βάζουν σε παλιά στρατόπεδα, που καταλαβαίνετε ότι θα μπορούσαμε 
έτσι να πούμε ότι είναι παλιά κρατητήρια φυλακών.  

Συνάδελφοι, τελειώνοντας θα ήθελα να σας πω ότι σκοπός μας 
και η μεταφορά από τους εργαζόμενους από τη Λέσβο είναι ότι από δω θα 
πρέπει να βγούμε με όλα τα προβλήματα κερδισμένοι, θα πρέπει να υπάρξει 
μία ενιαία μάχη και μάλιστα θα πρέπει να πάρουμε και θέση για τους 
σχολικούς φύλακες και για τη δημοτική αστυνομία, που σήμερα θα γίνει 
επαναπρόσληψη αυτών των απολυμένων και δεν πρέπει να αφήσουμε στα 
Δημοτικά Συμβούλια να αποφασίσουν εάν θα χρησιμοποιήσουν κατά δομή 
τους σχολικούς φύλακες σε άλλο τμήμα προσωπικού ή σαν σχολικοί φύλακες.  

Νομίζω ότι η Ομοσπονδία στις διαβουλεύσεις θα πρέπει να 
παίξει σημαντικό ρόλο, τόσο στο θέμα των σχολικών φυλάκων όσο και στο 
θέμα και της δημοτικής αστυνομίας, διότι αν γυρίσουν πίσω από τους 15 δύο 
δημοτικοί αστυνόμοι στην αστυνομία νομίζω ότι δεν εξυπηρετεί βασικότερα 
τίποτα και θα δημιουργήσει περισσότερα προβλήματα. Θα πρέπει δηλαδή η 
Ομοσπονδία να πάρει θέση, να μπουν σε άλλες γενικότερα δομές που τους 
χρειάζεται σήμερα ο Δήμος, μια και οι Δήμοι σήμερα έχουν ανάγκη από 
μεγάλο προσωπικό.  

Και τελειώνοντας βασικό θέμα για μένα είναι ότι θα πρέπει να 
επιμείνουμε στις προσλήψεις και συγκεκριμένα στο εργατοτεχνικό 
προσωπικό, διότι σήμερα παίρνουμε δεκάδες συμβασιούχους, είτε με 2μηνα 
είτε με 8μηνα είτε με άλλους τρόπους και τα χρήματα αυτά μπορούν να 
υπερκαλύψουν πάρα πολλούς εργαζόμενους οι οποίοι θα προσληφτούν με 
μόνιμο τρόπο και θα μπορούν έτσι να εξυπηρετήσουν τους δημότες χωρίς να 
υπάρχει ιδιωτικοποίηση.  

Ευχαριστώ πολύ.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ο συνάδελφος Αναματερός Γιάννης έχει το λόγο.  

Γ. ΑΝΑΜΑΤΕΡΟΣ: Καλησπέρα σε όλους, είμαι από το Δήμο Νάξου και 
Μικρών Κυκλάδων, εκλέγομαι με ενιαίο ψηφοδέλτιο χωρίς παρατάξεις χωρίς 
τίποτα.  

  Αυτά για τους ηγούντες των παρατάξεων, στους οποίους 
προτείνω και το πρότεινα και εγγράφως στο συνέδριο της Θεσσαλονίκης να 
αυτοκαταργηθούν οι παρατάξεις και αν έχουν άντερα και είναι δημοκράτες, 
γιατί Δημοκρατία είναι να μπορείς να επιλέγεις ελεύθερα τους καλύτερους, να 
καταργήσουν τις παρατάξεις και να κατέβουν με ενιαίο ψηφοδέλτιο. Αυτό είναι 
η Δημοκρατία, να μπορώ να επιλέξω ελεύθερα όποιον θέλω κι όποιους θέλω, 
όχι από μία παράταξη.  

Τώρα, επιτέλους λάβαμε κι εμείς το λόγο από την επαρχία να 
μιλήσουμε, που κάναμε τόσα χιλιόμετρα, έξι ώρες ταξίδι, άλλοι δεκαπέντε από 
τα νησιά, από τη Ρόδο, από τη Νάξο, από τη Σάμο, από τη Μυτιλήνη. Είδαμε 
τις εικόνες ντροπής και αίσχους τις δύο τελευταίες μέρες κι είναι ντροπή για 
όλους μας, οι συνάδελφοι τα βλέπουν από την τηλεόραση οι συγγενείς μας 
και μας παίρνουν τηλέφωνο τι γίνεται εκεί. Είναι ντροπή να εμφανίζουμε 
τέτοιες εικόνες.  
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Ορισμένοι συνάδελφοι μίλησαν για ελαστικές σχέσεις εργασίας, 
εγώ θα σας περιγράψω τι γίνεται στη Νάξο που πάντα πρωτοτυπούμε. Το 
2013 λοιπόν ο Αντιδήμαρχος Καθαριότητας έπαιρνε τηλέφωνο άτομα κι είχαν 
έρθει σαν «εθελοντές» στην Υπηρεσία Καθαριότητας και δουλεύανε 
«εθελοντικά» φορώντας γελεκάκια του Δήμου, γύρω στα 25-30 άτομα.  

Θα μου πείτε εσύ σαν Πρόεδρος του Σωματείου τι έκανες; Πήγα 
στον Εισαγγελέα, έκανα καταγγελία στον Εισαγγελέα, έκανα και στον Επόπτη 
Εργασίας, ο οποίος Επόπτης Εργασίας πρώτα πήρε τηλέφωνο τον 
Αντιδήμαρχο, γιατί είμαστε μικρή κοινωνία στα νησιά και γνωριζόμαστε, πήρε 
πρώτα τηλέφωνο τον Αντιδήμαρχο και μετά έκανε τον έλεγχο και μέχρι να βγει 
ο έλεγχος ο Αντιδήμαρχος τους είχε μαζέψει όλους με ένα τηλεφώνημα.  

Πριν έρθω εδώ πέρασα από ανάκριση, πριν έρθω στο συνέδριο, 
ήμουνα στον Ανακριτή και κατέθετα ονόματα, ευτυχώς τους είχα 
φωτογραφίσει κιόλας τους ανθρώπους αυτούς. Πως τους παίρνανε λοιπόν 
«εθελοντές»; Τους διάλεγε ο Αντιδήμαρχος, έτσι; Ψηφάκια.  

Και ο Δήμαρχος και η Δημοτική Αρχή γενικώς, πως τους 
παίρνανε; Έλα να δουλέψεις σαν εθελοντής τώρα με μαύρη εργασία, χωρίς 
ένσημα, αδήλωτος, φόρα κι ένα γελεκάκι του Δήμου Νάξου και θα κάνω εγώ 
εργολαβία όποτε την κάνω όποτε μου επιτρέψει η γραφειοκρατία και θα σε 
προσλάβουμε στον εργολάβο και μετά θα κάθεσαι και θα πληρώνεσαι.  

Άλλοι δουλεύανε, άλλοι όχι, άλλοι δουλεύανε όσες ώρες θέλανε, 
γιατί εθελοντές ήταν, σου λέει. Άλλοι δεν ήρθαν καθόλου να δουλέψουν και 
τους δηλώσανε στον εργολάβο και πληρωθήκανε. Τέτοια πράγματα γίνονται 
στα νησιά κι αυτά γίνονται συνέχεια, τα έχουμε καταγγείλει.  

Ακούω τώρα εργολαβίες στη Ρόδο, στη Μύκονο. Πρόταση στην 
Ομοσπονδία στο καινούριο Συμβούλιο που θα βγει: Κοστολόγηση, πόσο 
κοστίζει; Ακούω 15 εκατομμύρια ευρώ θα πάει η εργολαβία της Ρόδου. Εμάς 
για πέντε νησιά στη Νάξο και Μικρές Κυκλάδες Κουφονήσι Σχοινούσα 
Δονούσα Ηρακλειά όλος ο προϋπολογισμός είναι 6 εκατομμύρια ευρώ και 
ακούω 15 εκατομμύρια μόνο για μια εργολαβία; Κοστολόγηση, πόσο κοστίζει 
ο εργολάβος, πόσα άτομα απασχολεί και πόσο θα κόστιζε αν ήταν μόνιμοι 
υπάλληλοι στο Δήμο.  

Άλλο, τα βαρέα ανθυγιεινά. Εμείς δεν έχουμε δημοτική 
επιχείρηση ύδρευσης αποχέτευσης όπως έχετε πολλοί στους Δήμους σας, 
έχουμε Υπηρεσία Ύδρευσης Αποχέτευσης. Οι υδραυλικοί μας και οι εργάτες 
ύδρευσης, 11 τον αριθμό, έχουν ένα ολόκληρο νησί να μετρήσουν ρολόγια 
νερού και να αποκαθιστούν βλάβες ύδρευσης αποχέτευσης. Είναι όλη μέρα 
μέσα στα σκατά στην κυριολεξία, πρέπει να ενταχθούν και αυτοί στα βαρέα 
και ανθυγιεινά.  

Οι κηπουροί οι εργάτες κήπων, είναι ανεβασμένοι πάνω στα 
παπαγαλάκια όλη μέρα, στον κάδο, κόβουν δέντρα. Και αυτοί στα βαρέα 
ανθυγιεινά, με το αλυσοπρίονο δουλεύει ο άλλος, δε δουλεύει με στυλό και με 
κομπιούτερ. Αυτά θέλαμε εμείς να ακούσουμε εδώ, προτάσεις. Κάντε 
προτάσεις, μην τσακώνεστε μεταξύ σας.  

Γιατί όπως άφησε ξεκρέμαστο τον Μπαλασόπουλο και τον 
Πολυμερόπουλο η Νέα Δημοκρατία και τους υπόλοιπους θα σας αφήσουν 
ξεκρέμαστους μετά, μη νομίζετε ότι θα αργήσει αυτή η ώρα συνάδελφε Χαρίση 
και ποιος άλλος ακολουθεί. Όλους θα σας αφήσουν ξεκρέμαστους, τη 
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δουλίτσα τους θα κάνουν, αυτά που είναι να πάρουν θα τα πάρουν και άντε 
γεια, δε θα κοιτάξουν ποτέ τους εργαζόμενους στο Δήμο. 

Η αξιολόγηση που έπεται με την καινούρια την Κυβέρνηση που 
ακούω, ο κ. Κατρούγκαλος από ότι άκουσα θέλει να κάνει αξιολόγηση. Με 
ποιο τρόπο θα γίνει η αξιολόγηση; Εγώ στο Δήμο Νάξου ξέρω υπάλληλο η 
οποία ασχολείται μόνο με τον ΟΓΑ και ξέρω κι άλλη υπάλληλο η οποία έχει 
τέσσερα αντικείμενα και κολυμπάει μέσα στη χαρτούρα στην κυριολεξία.  

Αυτές τις δύο υπαλλήλους οι οποίες είναι η μία ευνοούμενη από 
τη Δημοτική Αρχή και έχει μόνο τον ΟΓΑ από τον οποίον πληρώνεται και 
έξτρα και η άλλη έχει ένα κάρο δουλειές. Αυτές τις δύο ποιος θα τις 
αξιολογήσει; Ο Διευθυντής που τις έχει εκεί πέρα που τις έχει; Πείτε μου, ο 
Διευθυντής που τις έχει;  

Κι ένα άλλο που θέλω να θέσω στην Ομοσπονδία, σε ότι αφορά 
τη Νάξο και τις Μικρές Κυκλάδες. Ο «Καλλικράτης» πρέπει να αναθεωρηθεί 
εκ βάθρων, για τη τη Νάξο και τις Μικρές Κυκλάδες, γιατί ο εμπνευστής του 
«Καλλικράτη» κ. Γιάννης Ραγκούσης πατριώτης μου από την Πάρο έκανε την 
Αντίπαρο με 300 κατοίκους Δήμο κι έκανε το Κουφονήσι ένα Δήμο με τη Νάξο 
το οποίο έχει 450 κατοίκους και τα άλλα τρία νησάκια.  

Λοιπόν εμείς για να φύγουμε από το νησί η Τεχνική μας 
Υπηρεσία για να πάει στη Δονούσα θέλει 3,5 ώρες δρόμο με το καράβι και αν 
έχει καράβι να γυρίσει πίσω και αν βρει ξενοδοχείο να κοιμηθεί το καλοκαίρι 
που τον στέλνουν να κάνει επίβλεψη σε ένα έργο ή να παραλάβει ένα έργο 
τεχνικό και να βρει δωμάτιο το δωμάτιο κάνει 100 ευρώ και αυτός ο 
άνθρωπος παίρνει 29 ευρώ τη μέρα, να τα κάνει τι, που να τα πρωτοβάλει;  

Ευχαριστώ πολύ και καλή ψήφο.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστούμε. Ο συνάδελφος Αντύπας Κώστας έχει το λόγο.  

Κ. ΑΝΤΥΠΑΣ: Συνάδελφοι είναι η πρώτη φορά που εκλέγομαι στο συνέδριο 
της Ομοσπονδίας και δε μου έχει κάνει εντύπωση καθόλου αυτό που είδα τις 
πρώτες δύο μέρες και δε μου κάνει εντύπωση γιατί αυτά τα ζούμε σε τακτά 
χρονικά διαστήματα στο Δήμο Αιγάλεω στις Συνελεύσεις των εργαζομένων 
από συγκεκριμένες παρατάξεις.  

Μας κατηγορείτε σαν παράταξη ότι είμαστε πρώην ΠΑΣΚΕ. 
Κάποιοι είμαστε πρώην ΠΑΣΚΕ, κάποιοι γουστάραμε να φύγουμε από την 
ΠΑΣΚΕ γιατί μας πούλησε η ΠΑΣΚΕ και γενικά το ΠΑΣΟΚ. Τα ακούσατε και 
πριν αυτά. Αυτοί μάλλον που μας κατηγορούν ακόμα εδώ και τώρα είναι αυτοί 
που πήραν συγχωροχάρτι από τον ΣΥΡΙΖΑ που φύγανε από την ΠΑΣΚΕ και 
πήγαν εκεί.  

Μας κατηγορείτε ότι έχουμε κάνει συνεργασία με τη ΔΑΚΕ. Εγώ 
θα σας πω ένα πράγμα για το Δήμο που δουλεύω και ανήκω εκεί: Στις 
προηγούμενες εκλογές του Σωματείου στις 11 Μάρτη η πλειοψηφία των 
εργαζομένων έδωσε το 49% στη Συνδικαλιστική Ανατροπή κι έχει 4 έδρες. 4 
έδρες έχει και η ΑΣΚ και 1 έδρα η ΔΑΣ. Αυτή τη στιγμή το Προεδρείο ανήκει 
στη ΔΑΣ με τη συνοχή της ΑΣΚ και το λέω αυτό γιατί μας κατηγορείτε για τη 
συνεργασία με τη ΔΑΚΕ. 

Σε κομματικό επίπεδο φαίνεται ότι ο ΣΥΡΙΖΑ και το ΚΚΕ 
διαφωνούν ριζικά. Σε επίπεδο βάσης είναι εντελώς διαφορετικά τα πράγματα 
και αποδεικνύεται από το Σύλλογο Εργαζομένων στο Δήμο Αιγάλεω. Εντέλει 
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εγώ θέλω να ρωτήσω εσάς, ποιες είναι οι φιλοκυβερνητικές παρατάξεις, εμείς 
ή εσείς που κολλήσατε σε φιλοκυβερνητική παράταξη συνάδελφοι της ΔΑΣ, 
για τους λόγους που έχετε εσείς, δεν τους έχω εγώ, για δικούς σας λόγους.  

Εμείς πιστεύουμε ότι τα Σωματεία των Εργαζομένων πρέπει να 
είναι Σωματεία Εργαζομένων κι όχι προεκτάσεις των Δημάρχων και των 
Διοικήσεων. Γι΄ αυτό μας εμπιστεύονται σαν παράταξη και το 49% στο 
Αιγάλεω των εργαζομένων, γιατί δεν είχαμε ποτέ νταλαβέρια με Δημάρχους, 
ήμασταν πάντα απέναντι. 

Κάποιοι μας κατηγορούν ότι αλλάζουμε εύκολα όνομα και 
φεύγουμε από την ΠΑΣΚΕ και πάμε αλλού και αλλάζουμε όνομα. Είναι πάρα 
πολύ εύκολο, όταν δεν έχεις την κομματική θηλιά στο λαιμό σου και να σε 
τραβάει το κόμμα. Είναι πάρα πολύ εύκολο, πιστέψτε με.  

Δεν έχω να πω κάτι άλλο, γιατί αυτά που άκουσα εδώ ήταν μόνο 
κατηγορίες από τις παρατάξεις, δεν άκουσα προτάσεις ή άκουσα κάποιες 
προτάσεις σήμερα, δεν έχω να πω, αυτά έχω να πω και πιστεύω ότι οι 
εργαζόμενοι το αποδεικνύουν καθημερινά και ακόμα κι εδώ ότι εμπιστεύονται 
τη Συνδικαλιστική Ανατροπή.  

Ευχαριστώ πολύ.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Η συναδέλφισσα Χόνδρου Ελένη έχει το λόγο.  

Ε. ΧΟΝΔΡΟΥ: Συνάδελφοι ζήτησα το λόγο για ένα μόνο θέμα.  

  Θίχτηκε πολλές φορές το θέμα των διπλοψηφισάντων του 
Ασπρόπυργου. Το θέμα το βάλαμε εμείς σαν Σύλλογος, είμαι Πρόεδρος του 
Συλλόγου Εργαζομένων στους ΟΤΑ Ελευσίνας-Ασπροπύργου και Μάνδρας-
Ειδυλλίας. Κάναμε εκλογές στις 16 και 17 Δεκέμβρη και στις 3 του Απρίλη 
έκανε νέος Σύλλογος στον Ασπρόπυργο εκλογές. Σε αυτές τις εκλογές 11 
είχαν ψηφίσει και στο δικό μας Σωματείο. Έχουμε υπογραφές, έχουμε 
αριθμούς βιβλιαρίων, αριθμούς ταυτότητας και λοιπά. 11, ούτε ένας, ούτε δύο.  

Ο Σύλλογος ο καινούριος λοιπόν του Ασπρόπυργου έβγαζε τρεις 
κανονικά αντιπρόσωπους και 36 ακριβώς για να βγάλει τον τέταρτο. Αν 
αφαιρέσουν τους 11 και δε δημιουργηθεί νοθεία, πρέπει να μην εγκριθούν 4 
αντιπρόσωποι αλλά 3. Αλλιώς δημιουργείται νοθεία.  

Δεν καταλαβαίνω λοιπόν γιατί αυτό το θέμα δεν τίθεται στο 
συνέδριο, να αποφασίσει το συνέδριο. Εδώ είναι οι καταστάσεις και των δύο 
Σωματείων, μπορούμε να τις δούμε, να δούμε υπογραφές και λοιπά και να 
λήξει αυτό το ζήτημα. 11 άτομα είναι, δεν είναι νοθεία; Δεν αλλοιώνονται τα 
αποτελέσματα;  

Αυτό είναι το θέμα που θέλω να βάλω.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ο Γαλατάς Ζώης από το Σύλλογο Νομού Ιωαννίνων έχει το 
λόγο.  

Ζ. ΓΑΛΑΤΑΣ: Είπαμε συνάδελφοι ότι ο πολιτικός χρόνος τα τελευταία πέντε 
χρόνια είναι ιδιαίτερα συμπιεσμένος, αλλά τόση συμπίεση αυτές τις μέρες δεν 
το περίμενα ειλικρινά, ούτε εγώ, ούτε οι υπόλοιποι συνάδελφοι από το Νομό 
Ιωαννίνων, πραγματικά  

Τι να προλάβεις να πεις, πόσοι να προλάβουν να μιλήσουν μέσα 
σε μια μέρα, ο ένας πάνω στον άλλον στην κυριολεξία με φοβερά μικρό 
χρονικό διάστημα, όταν υπάρχει μια βαθύτατη αναγκαιότητα, έχει εκφραστεί 
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σε όλα τα Σωματεία, εδώ αυτές τις μέρες να υπάρξει διαπάλη πάνω στα 
προβλήματα, να υπάρξει ανταλλαγή εμπειρίας, να υπάρχει κριτική και 
αυτοκριτική, μέτρημα συμπεράσματα προοπτική του που πάμε του πως 
πάμε. 

Αναρωτιέμαι άραγε αν η αφορμή για να εκδηλωθεί η αιτία δεν 
ήταν τα 4-5 Σωματεία με τις οικονομικές τους εκκρεμότητες και ήταν τα 18 
Σωματεία με τους συμβασιούχους του 2012, που θα πηγαίναμε; Πόσες μέρες 
ακόμα θα το παίζανε κάποιοι;  

Θα ήταν χρήσιμο συνάδελφοι σήμερα να είχαμε κάποια στοιχεία 
στατιστικά για τη σύνθεση του Σώματος. Τι ειδικότητες πάνω-κάτω υπάρχουν 
εδώ μέσα, αν υπάρχουν και πόσα διευθυντικά στελέχη, έχει την αξία του, 
αλλά και τον μέσο όρο τον ηλικιακό. Γιατί συνάδελφοι η Ομοσπονδία μας 
γερνάει, σε εισροές εκροές υπάρχει παθητικό.  

Συμπυκνώνοντας λοιπόν για να είμαι εντάξει και στο χρόνο μου, 
συμπυκνώνοντας την εμπειρία των προηγούμενων χρόνων έρχομαι να πω το 
εξής, ότι έχουν αυγατίσει πάρα πολύ τα εργατικά ατυχήματα και οι νεκροί μας 
και δε φτάνει συνάδελφοι το έντυπο της Ομοσπονδίας μόνο, ούτε τα 
σεμινάρια υγιεινής και ασφάλειας στους χώρους δουλειάς που δε γίνονται.  

Δεν φτάνει στην εντατικοποίηση εργασίας που έχουμε σε όλους 
τους χώρους δουλειάς, δέκα φεύγουν και τα αντικείμενά τους τα μοιράζονται 
όσοι μένουν πίσω και όσοι απ΄ αυτούς είναι φιλότιμοι και δουλεύουν, γιατί 
έχουμε και κάτι άλλους..  

Την πίεση που έχουν οι συνάδελφοί μου στο Δήμο Ιωαννιτών, 
όπου υπήρχε υπεξαίρεση, τρεις νεκροί, που συνεχίζουν να γίνονται η μία μετά 
την άλλη οι ΕΔΕ και τη δουλειά τη βγάζουν δεκάδες συνάδελφοι που δεν 
έχουν καμία ιστορία με όλο αυτό το παρασιτικό παρακμιακό άρρωστο και 
σάπιο σύστημα, που οι ίδιοι οι Δήμαρχοι οι ίδιοι οι κυβερνώντες το 
καλλιεργούν όλα τα προηγούμενα χρόνια, δείχνοντας μονοπάτια ανοίγοντας 
μονοπάτια για διασπάθιση δημόσιου χρήματος, για ρεμούλες και οτιδήποτε 
άλλο.  

Σφιγμένα χείλη υπάρχουν, πίεση κι αυτό συνάδελφοι δε λύνεται 
ούτε με «αγωνιστικά» Προεδρεία και τα Διοικητικά Συμβούλια -εντός 
εισαγωγικών- που λειτουργούν με κοινοβουλευτικούς όρους, εγώ είμαι ο 
σοφός, ο εκπρόσωπός σου, εσύ κάτσε στην μπάντα, που βγάζουν και την 
επικαιρότητα κατά το δοκούν, ούτε με κούφιες διακηρύξεις.  

Κι ενώ λοιπόν σήμερα θα έπρεπε τις ιδέες και κλείνω και τα 
αιτήματά μας να κοιτάξουμε πως θα τα σπάσουμε σε κομμάτια και πως θα τα 
κάνουμε υλική δύναμη, όπως το 6ωρο των παιδικών, την υπογραφή του 
Μάρδα που παίρνει την υπερβάλλουσα πίσω από συναδέλφους που έχουν 
κάνει το λάθος να έχουν κάνει μετάταξη, τους ΔΕ με τα τυπικά προσόντα που 
τους κόβουν δυο και τρία μισθολογικά κλιμάκια και ούτω καθεξής, τα βοήθεια 
στο σπίτι, την ενσωμάτωση των κοινωφελών των νομικών προσώπων, όλα, 
όλα, όλα αυτά τα πράγματα, συνάδελφοι βρίσκομαι στη θέση να ορμηνεύσω 
σήμερα το Σώμα ότι σύμφωνα με την εμπειρία μας στα Γιάννενα το εξής.  

Παλαιότερα ο Δήμαρχος είχε προσλάβει κάποιους λεβέντες που 
είχαν πάει και στο Σεράγεβο, για να είναι βεντούζα όπου πηγαίναμε. Οι οποίοι 
όμως μετά από λίγο είχαν δυσμενή μετάταξη και απολυθήκανε, όταν είδαν ότι 
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το δικό μας το μάτι άσπριζε πιο πολύ και τα μάτια μας να πάνε στα Σωματεία 
μας τα πρωτοβάθμια στη βάση.  

Ελπίζω λοιπόν τα πολλά ασπρισμένα μάτια των συναδέλφων 
σήμερα σε όλη τη χώρα να δώσουν μία ανάταση στο εργατικό κίνημα που μας 
χρειάζεται, να δώσουν μια αυτοπεποίθηση σε όλους μας εδώ, γιατί 
κουβαλάμε αντιπροσωπεύουμε συναδέλφους και δε χρειαζόμαστε εδώ μέσα 
κομισάριους και καπεταναίους να μας λένε ποιοι είναι οι καλοί και ποιοι οι 
κακοί ή να μας γράφουν το κείμενο τι θα πούμε, τι θα ζητήσουμε, που θα το 
πάμε και ποιους θα καταγγείλουμε.  

Ελπίζω λοιπόν και κλείνω ότι οι συνάδελφοι στα Σωματεία θα 
καταργήσουν τις ειδικότητες ΥΕ μπράβων, ΔΕ κλακαδόρων και όλες τις 
ειδικότητες επαγγελματικών στελεχών που δουλεύουν για την πάρτη τους 
αλλά δυστυχώς όχι για την εργατική τάξη.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ο συνάδελφος Τσιμπούκογλου Κώστας έχει το λόγο.  

Κ. ΤΣΙΜΠΟΥΚΟΓΛΟΥ: Καλησπέρα σας συνάδελφοι. Είμαι από τη 
Συνδικαλιστική Ανατροπή, αλλά απαντώντας στη συναδέλφισσα πριν του 
ΜΕΤΑ εγώ δεν έχω πάρει άδεια από το Θέμη Μπαλασόπουλο γι΄ αυτά που 
θα πω.  

Κατ΄ αρχήν θα πω αυτό που είπε και ο συνάδελφος Τσιχλάκης, 
θα χαιρετίσω την επάνοδο του ΠΑΜΕ στην Ομοσπονδία, γιατί δεν περισσεύει 
κανένας. Άσχετα αν στο Δήμο μου Δάφνης-Υμηττού, για να σας ενημερώσω 
έχουμε δύο Συλλόγους κι ελπίζω ότι μέσα στη χρονιά θα το λύσουμε το θέμα 
για να γίνει ένας, συνεργαζόμαστε έτσι για να είμαστε ειλικρινείς.  

Μπορεί να υπάρχουν προβλήματα πανελλαδικά, αλλά 
τουλάχιστον στις κινητοποιήσεις συνεργαζόμαστε κι αυτό είναι θετικό, άσχετα 
αν, θα αναφέρω το όνομα του Σπύρου Ράδου, είναι τώρα συνταξιούχος αλλά 
δεν πειράζει, είναι από το ΠΑΜΕ. Όμως οι δυνάμεις του ΜΕΤΑ στο Δήμο 
Δάφνης-Υμηττού ή δε συνεργάζονται ή δεν ακολουθούν την παράταξή τους κι 
αυτό είναι ένα ερωτηματικό. Εκτός αν ξαφνικά πάθανε μετάλλαξη, λόγω της 
Κυβέρνησης εννοώ, έτσι;  

Και να μπούμε στην ουσία. Συνάδελφοι αυτά τα τρία χρόνια που 
περάσανε είχαμε απολύσεις, που εγώ δε θα πω ότι δεν συμμετείχαν πολλοί 
στις κινητοποιήσεις, αλλά δεν μπορείτε να μας πείτε ότι είχαμε τη μεγάλη 
μερίδα σε αυτές.  

Είχαμε τις αξιολογήσεις, που μας έτρεχε ο κ. Μητσοτάκης στα 
δικαστήρια, είτε ήταν η Π.Ο.Ε. - Ο.Τ.Α., είτε ήταν ακόμα και η ΑΔΕΔΥ, έτσι; 
Είχαμε τις ελαστικές σχέσεις εργασίας που προωθούσαν οι Δήμαρχοι και 
νομίζω ότι όλοι εδώ μέσα θέλουμε να καταργηθούν και να υπάρχει μία σχέση 
εργασίας σε όλο το δημόσιο. Είχαμε το ασφαλιστικό. 

Και αναρωτιέμαι, αυτή η Ομοσπονδία μπορεί να έκανε λάθη, 
παραλείψεις, δεν έκανε τίποτα; Ακούω αυτές τις μέρες κριτική από όλους, κάτι 
κάναμε όμως σωστό, παλέψαμε για να αποτρέψουμε ακόμα και τις διώξεις 
που είχαν συνδικαλιστικά μας στελέχη ή μήπως είναι ψέματα;  

Βάλαμε στόχο τη διαγραφή του χρέους και την κατάργηση των 
μνημονίων κι εγώ δε θα πω ότι ήμασταν εμείς που ρίξαμε τη συγκυβέρνηση 
στις 25 Δεκεμβρίου, Γενάρη κ. Γκιτάκο, 25 έπεσε γιατί εκεί έγινε, τέλος 
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πάντων, όλοι μαζί τη ρίξαμε και η Π.Ο.Ε. - Ο.Τ.Α. έβαλε ένα μεγάλο λιθαράκι 
σε όλες αυτές τις κινητοποιήσεις. 

Αλλά από την άλλη μεριά όμως συνάδελφοι πρέπει να 
ανησυχούμε και για τη νέα Κυβέρνηση, διότι από ότι θυμάμαι και νομίζω 
ακόμα δεν έχω πάθει αλτσχάιμερ, ήταν αυτή που κατηγορούσε τις πράξεις 
νομοθετικού περιεχομένου και δε νομίζω να υπάρχουν καλές και κακές 
πράξεις νομοθετικού περιεχομένου, εκτός αν κάποιοι εδώ μέσα σε αυτή την 
αίθουσα έχουν διαφορετική αντίληψη. 

Αλλά ξαφνικά εμείς οι οποίοι είμαστε αυτοί που αλλάξαμε το 
όνομά μας και για να μη μας λέτε πλέον κυβερνητικούς συνδικαλιστές, εσείς 
συνάδελφοι του ΜΕΤΑ γιατί δεν ήσασταν στις απεργιακές κινητοποιήσεις της 
Π.Ο.Ε. - Ο.Τ.Α. μπροστά στη Βουλή; Συμφωνούσατε με την πράξη 
νομοθετικού περιεχομένου;  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Εντάξει συνάδελφοι, εντάξει. Ολοκλήρωνε συνάδελφε Κώστα.  

Κ. ΤΣΙΜΠΟΥΚΟΓΛΟΥ: Η εξουσία είσαι συνάδελφε, το ίδιο κάνει αν είναι το 
πρόβλημά σου αυτό.  

Όλα αυτά τα χρόνια, την τριετία δηλαδή και την προηγούμενη 
αγωνιστήκαμε και στη χωματερή και είχαμε απέναντί μας όχι μόνο τους 
Δημάρχους, αλλά και τις μονάδες καταστολής, ήμασταν όλοι εκεί και για την 
αξιολόγηση και για όλα τα προηγούμενα που σας είπα.  

Και για να μην σπαταλάω το χρόνο των επόμενων ομιλητών, 
πιστεύω αύριο που θα έχει τελειώσει πλέον το συνέδριο ότι μπορούμε όλοι 
μαζί να ανατρέψουμε τους δύσκολους καιρούς που μας περιμένουν από την 
Παρασκευή και μετά, διότι θα έχουμε από ότι διαφαίνεται και από τη νέα 
Κυβέρνηση κινητοποιήσεις των εργαζομένων είτε είναι στο δημόσιο, είτε είναι 
στην Τοπική Αυτοδιοίκηση, για να αποτρέψουμε αυτά που μας περιμένουν. 

Σας ευχαριστώ πολύ.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ο συνάδελφος Μπάρτζας Βασίλης έχει το λόγο.  

Β. ΜΠΑΡΤΖΑΣ: Συνάδελφοι είμαι από το Δήμο Θερμαϊκού και μέλος του 
Συλλόγου της Διοίκησης του ΟΤΑ Θεσσαλονίκης, Περιφερειακών Δήμων.  

Θα ήθελα να ξεκινήσω συνάδελφοι την ομιλία μου με μια 
καταγγελία προς το Προεδρείο. Πέρα από τη μη νομιμοποίηση πως 
ασχολήθηκε με ανθρώπους που βρίσκονται εν τη ζωή ή με ανθρώπους που 
τα κουφάρια τους ακόμα δε λιώσανε στα βουνά και στα ξερονήσια, να τους 
χυδαιολογεί κατ΄ αυτόν τον τρόπο; Πως το ανέχτηκε αυτό; Τι δημοκρατική 
διαπαιδαγώγηση, τι σοσιαλιστική διαπαιδαγώγηση είχε η Διοίκηση της Π.Ο.Ε. 
- Ο.Τ.Α. και να τον ανεχόμαστε ακόμα να βρίσκεται στη θέση του Προέδρου; 
Ερώτημα.  

Για φανταστείτε συνάδελφοι για τη μάχη που δόθηκε προχθές 
και χθες μέσα εδώ, ήταν η μάχη που δόθηκε για τη νομιμότητα, αλλά όμως 
βάλαμε φράχτες μόνο και μόνο να μην περάσει η νομιμότητα και να περάσει 
κατά το δοκούν, με άλλη ζυγαριά να ζυγίζουμε τους νόμιμους που μας 
αρέσκονται και με άλλη ζυγαριά να ζυγίζουμε τους νόμιμους που δε μας 
αρέσουν. Η δύναμη του ισχυρού δηλαδή, την είδαμε πάλι μπροστά μας εδώ.  

Για φανταστείτε συνάδελφοι όταν θέλουμε να κάνουμε μια κοινή 
δράση να αναπτύξουμε μαζί όλοι εδώ πέρα στην Π.Ο.Ε. - Ο.Τ.Α. και δεν 



43ο ΤΑΚΤΙΚΟ ΣΥΝΕΔΡΙΟ – ΗΜΕΡΑ 3η – ΑΠΟΓΕΥΜΑΤΙΝΗ ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ - 29/4/2015 

 203 

μπορούμε να βρούμε κοινό σημείο δράσης να κάνουμε συμμαχίες για τις 
καινούριες λεηλασίες στους μισθούς, στις απολύσεις που θα έρθουν και θα 
χρειαστούμε καινούρια συμμαχία με την κοινωνία, πως θα το πετύχουμε αυτό; 
Δε θα το πετύχουμε, γιατί οι κενές πλατείες συνάδελφοι ήταν το ψευτοδίλημμα 
που μας έφερε να είμαστε όλοι μαζί, αλλά όλοι μαζί να έχουμε δίπλα μας τον 
εκφωνητή του εργοδοτικού συνδικαλισμού.  

Θα ήθελα να πω συνάδελφοι πως στο 43ο Συνέδριο που είμαστε 
είναι δύσκολο να συντάξουμε κοινή δράση, γιατί θα ζητήσουμε ξανά όπως το 
λέω συμμαχίες όχι μόνο με τη συντεχνία, αλλά με τους αγρότες, με τους 
δασκάλους, με καθηγητές, με αυτούς εδώ πέρα, όταν από μόνοι μας δεν 
μπορούμε να βρούμε, πως θα βρούμε με αυτούς εδώ πέρα; Και ένας λόγος 
ακόμα, ομόσταβλοί σας ήταν όλοι αυτοί εδώ πέρα και είναι πάλι χώρια.  

Τον κόσμο στη βάση δεν τον καθοδηγήσαμε το να έχουμε κοινή 
δράση, τον λουφάζουμε. Γιατί; Να πω, είναι απλό. Στα παλιά συνέδρια 
θυμόμαστε ποιοι ήταν που ερχόταν από Κυβερνητικούς μέχρι και Δημάρχους; 
Ποιοι τους αγκαλιάζανε, ποιοι τους έβαζαν και ξαφνικά διαπιστώσαμε ότι μας 
απάτησαν; Τους είδαμε; Είδαμε ποιοι τους χειροκροτούσαν; Σήμερα τους 
έδωσαν διαζύγιο. Αλλά δε θα μείνουμε εδώ πέρα συνάδελφοι.  

 Και δυο λόγια για το ΠΑΜΕ. Συνάδελφοι το ΠΑΜΕ είναι μια 
συσπείρωση που συσπειρώνει έναν κόσμο, που το ΠΑΜΕ μπορεί να σηκώνει 
απεργίες. Ποια συσπείρωση μπορεί να σηκώνει μόνη της απεργίες; Ίσα-ίσα, 
εγώ δε θα πω ότι η Ομοσπονδία στα τρία χρόνια που ήταν που έλειπε το 
ΠΑΜΕ, από το ΠΑΜΕ πήραν πολλά μαθήματα για το πώς μπορούν να 
οργανώνουν απεργίες, το πώς μπορούν να τις περιφρουρούν.  

Τέλος πάντων αυτά θα πω, τίποτα άλλο.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Το λόγο έχει η συναδέλφισσα Καραγιαννίδου Θεοδώρα.  

Θ. ΚΑΡΑΓΙΑΝΝΙΔΟΥ: Συναδέλφισσες και συνάδελφοι, καλησπέρα σας.  

Χαιρετίζω τις εργασίες, παρόλο που τελικά αυτές οι διεργασίες 
αυτού του συνεδρίου, αυτές οι διαδικασίες που παρακολουθήσαμε αυτές τις 
μέρες, δεν μπορεί να μη μείνουν χαραγμένες στη συνείδηση, στη μνήμη των 
εργαζομένων όλων των ΟΤΑ, σαν πραξικοπηματικές.  

Διεργασίες που πολύ καλά θυμούνται κι έχουν μείνει στο 
εργατικό κίνημα, όταν παίρναμε τα καράβια και βγάζαμε έξω τους 
εκλεγμένους της ΓΣΕΕ κι όταν σήμερα εμείς εδώ είχαμε ψηφίσει Προεδρείο 
και κάποιοι μόνοι τους το καθαιρέσανε και ζητήσανε από μας χωρίς ψήφους 
να το αποδεχτούμε. Ούτε εγώ το αποδέχομαι, ούτε οι εργαζόμενοι που 
εκπροσωπώ.  

Εκπροσωπώ τους εργαζόμενους στο Δήμο Ηλιούπολης, 
εκπροσωπώ όλους τους εργαζόμενους και των δυο κάλπεων και θα εξηγηθώ 
συνάδελφοι, γιατί εδώ πολλά ακούστηκαν και έπεσαν και πολλά φούμαρα και 
για τους συναδέλφους που ίσως έρχονται για πρώτη φορά.  

Εγώ έρχομαι για τρίτη φορά. Σαν σύνεδρος είχα εκλεγεί το 2009 
στα Χανιά, το 2012 στη Θεσσαλονίκη και το 2015 εδώ. Δυστυχώς 
συναδέλφισσες και συνάδελφοι ούτε το 2009 πήραμε κάρτα αντιπροσώπου, 
δε νομιμοποιηθήκαμε, γιατί πραγματικά κάναμε το μεγαλύτερο προπατορικό 
αμάρτημα. 
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Βάλαμε και δώσαμε το δικαίωμα στους συναδέλφους που 
δουλεύουν στο Δήμο μας, όπως και στο δικό σας, γιατί καλό είναι να μη 
στρουθοκαμηλίζουμε, να ψηφίσουν και να ψηφίσουν και για τη σεβαστή 
Ομοσπονδία, τους συναδέλφους στο βοήθεια στο σπίτι. Είναι δίμηνοι ή 
πεντάμηνοι συνάδελφοι; Ήρθαν χτες; Νομίζω αν θυμάστε καλά κι αν θυμάμαι 
κι εγώ οι δικοί μου τουλάχιστον από το 2004 δουλεύουν, δηλαδή πόσα 
χρόνια; Έντεκα. Είναι συμβασιούχοι;  

Οι σχολικές καθαρίστριες στους Δήμους, συμβασιούχους. 
Πρέπει να έχετε κι εσείς, για ψάξτε το. Και μάλιστα πληρώνονται στους πιο 
πολλούς Δήμους, αλλά εκεί που αγωνίζονται τα Σωματεία και βγαίνουν 
μπροστά κάθε μήνα όταν θα έρθει η επιχορήγηση από το… Πόσα χρόνια 
δουλεύουν οι συμβασιούχες καθαρίστριες; Από το 2004, είναι χτεσινές, είναι 
πεντάμηνα, είναι δίμηνα; Ένα ευρώ την αίθουσα τη μέρα παίρνουν, μέχρι 17 
αίθουσες, 17 ευρώ μεροκάματα. Τι έκανε η Ομοσπονδία; Είναι έξω από το 
Δήμο; Που ανοίξαμε τέτοια ζητήματα.  

Συμβασιούχοι στους παιδικούς σταθμούς και μη μου πείτε βρε 
συναδέλφισσες εδώ πέρα που είσαστε βρεφονηπιοκόμοι ότι δεν έχετε αυτή τη 
στιγμή στους Δήμους σας συμβασιούχους μέσω ΕΣΠΑ από το 2012 κι αυτοί 
σημερινή είναι και δεν ξέρουμε και οι δυνάμεις της ΔΑΣ ή η παλιά φιλολογία 
που υπήρχε που έλεγε τα ρουσφέτια των Δημάρχων.  

Ποιοι, οι άνεργοι; Αυτοί που σήμερα τους έχουν στο χέρι; Αυτοί 
που προχτές δεν τους αφήναμε να μιλήσουν εδώ από το βοήθεια στο σπίτι; 
Τη Σοφία την Κολιζέρα; Όταν κατεβαίναμε στις κινητοποιήσεις το 2012 μαζί 
τους σαν Ομοσπονδία και κάναμε και στάσεις εργασίας;  

Συνάδελφοι εάν εσείς με πείσετε ότι αυτοί που ανέφερα πριν 
από λίγο είναι συμβασιούχοι και δεν έχουν κανένα δικαίωμα δεν έχουν τα ίδια 
δικαιώματα με μας όλους, αλλά πιο πολλά είχαν οι δημοτικοί αστυνόμοι ή οι 
σχολικοί φύλακες, που ήταν μόνιμοι και τους απολύσανε, καλά τότε 
συμφωνείτε να μην γράφονται στα Σωματεία. Δεν είναι έτσι.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Συναδέλφισσα έχεις ακόμα μισό λεπτό.  

Θ. ΚΑΡΑΓΙΑΝΝΙΔΟΥ: Καλά, θα μιλήσω όσο μίλησε και ο Τσιχλάκης και οι 
υπόλοιποι.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Άμα το πάμε έτσι δε θα μιλήσεις ποτέ συναδέλφισσα.  

Θ. ΚΑΡΑΓΙΑΝΝΙΔΟΥ: Εντάξει συνάδελφε, εντάξει συνάδελφε, θα σεβαστώ το 
Σώμα.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Σε ευχαριστώ πολύ.  

Θ. ΚΑΡΑΓΙΑΝΝΙΔΟΥ: Λοιπόν συνάδελφοι και αν εδώ δεν έγινε συνέδριο και 
πραγματικά δεν μπήκε και το ζήτημα των 14 Σωματείων που ψηφίσαμε με 
δύο κάλπες και γι΄ αυτό το λόγο ψηφίσαμε με δύο κάλπες, για να έχουμε και 
δικαίωμα λόγου. 

  Και μη μου πει τώρα κανένας ότι γιατί βρε Θεοδώρα ή ο 
συνάδελφος ο Πρόεδρος εδώ ο Θέμης δε θα σου δίναμε το λόγο επειδή δε θα 
είχες κάρτα αν δεν ήσουνα αποποιημένη; Ναι, από ότι φαίνεται ναι. Όπως και 
τη συναδέλφισσα τη Λάκκα από την Ικαρία που γράφτηκε ομιλήτρια και δεν 
την αφήσατε να μιλήσει, γιατί ο Πρόεδρος ο εγκάθετος για άλλη μια φορά 
έπαιξε το ρόλο του. Γι΄ αυτό τον βάλανε εκεί πάνω.  
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Συνεχίζω, άραγε συμβασιούχοι στα Σωματεία είναι οι 
εργαζόμενοι με προσωρινούς πίνακες μέσω ΑΣΕΠ; Αυτοί που έχουν μπει, 
όπως κι εσείς; Βέβαια νομίζω οι πιο παλιοί δεν υπήρχε το ΑΣΕΠ, πάλι 
ρουσφέτια Δημάρχων ήσασταν, έτσι;  

Εγώ μετά το 2004 εδώ σας βρήκα παιδιά, άρα δεν είμαι κανένα 
ρουσφέτι Δημάρχων, όμως λέω το εξής: Από το 2009 δεν έχουν διοριστεί. 
Από το 2009 περιμένουν να διοριστούν και τους λέτε «συμβασιούχους» 
ακόμη;  

Εδώ καταθέτοντας και κλείνοντας θα πρέπει να αποφασίσουμε 
εάν μιλάμε για ενότητα του συνδικαλιστικού κινήματος και της ταξικής 
ενότητας και η ενότητα δεν είναι να είμαστε σε ενιαίο ψηφοδέλτιο, ενότητα 
είναι να είμαστε σε ενιαίο Σωματείο, σε ενιαία Ομοσπονδία και δικαίωμα να 
έχουμε όλοι. Να έχουμε ενιαία συλλογική σύμβαση εργασίας, ενιαία 
δικαιώματα και όχι να ψάχνουμε αν θα πάρουν γάλα τα 5μηνα ή αν θα έχουν 
μέσα ατομικής προστασίας. 

Εδώ πριν κλείσει σήμερα το συνέδριο πρέπει να μπει ζήτημα, θα 
αλλάξει το καταστατικό; Θα είναι ισότιμοι όλοι; Γιατί ακόμη και το υπόμνημα 
που καταθέσαμε αρχές Μαρτίου στον Πρόεδρο σε παρέμβαση μια σειρά 
Σωματεία, ακόμη περιμένουμε. Με πρωτόκολλο το καταθέσαμε και το έχω και 
μαζί μου, από την Εκτελεστική Επιτροπή να μας απαντήσει.  

Το μόνο που μας απάντησε ο Πρόεδρος εκείνη την ημέρα σε 
όλα τα Σωματεία είναι ότι το έβαλε σαν Συνδικαλιστική Ανατροπή μέσα στην 
Εκτελεστική Επιτροπή, αλλά οι υπόλοιπες παρατάξεις ΔΑΚΕ, ΜΕΤΑ λέει και 
Συσπειρώσεις δεν μιλήσανε, ήταν κουφοί.  

Δεν το λέω για να ανοίξω κόντρα γιατί εκείνη την ώρα το έπαιξα 
ο Συνήγορος του διαβόλου και η απορία μου ήταν η εξής: Αφού βρε 
συνάδελφοι της Συνδικαλιστικής Ανατροπής την πλειοψηφία και στο Γενικό 
Συμβούλιο και στην Εκτελεστική Επιτροπή έχετε, γιατί δεν το περάσατε με 
βάση τις θέσεις που έχετε;  

Εδώ σήμερα κλείνοντας το συνέδριο να αποφασίσει, 
καταστατικό συνέδριο όχι όπως του 2013, τώρα και όχι το 2016, άμεσα 
ημερομηνία ενότητα του κλάδου και της τάξης σε όλους τους εργαζόμενους με 
ενιαία σχέση εργασίας και δικαιώματα μόνο από ένα συνταίριασμα πρέπει να 
κουβεντιάσουμε…  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Συναδέλφισσα… 

Θ. ΚΑΡΑΓΙΑΝΝΙΔΟΥ: Συνάδελφε δε σε αναγνωρίζω, σταμάτα επιτέλους. Με 
ένα συνάδελφο να κουβεντιάζουμε και γι΄ αυτό γίνανε οι προκλήσεις.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Συναδέλφισσα σε παρακαλώ πρέπει να μιλήσουμε όλοι.  

Θ. ΚΑΡΑΓΙΑΝΝΙΔΟΥ: Ενιαίες σχέσεις εργασίας και οι δυνάμεις του ΠΑΜΕ 
ήταν και είναι στην πρώτη γραμμή για τα δικαιώματα των εργαζομένων.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Η συναδέλφισσα Χαλκιά Βίκυ έχει το λόγο.  

Β. ΧΑΛΚΙΑ: Συνάδελφοι είμαι η Βίκυ Χαλκιά, Πρόεδρος του Συλλόγου 
Εργαζομένων του Δήμου Βριλησσίων. 

Είναι η πρώτη φορά που συμμετέχω σε συνέδριο της 
Ομοσπονδίας, είμαι Πρόεδρος από το 2012, δεν έχω καμία πολύχρονη 
συνδικαλιστική εμπειρία, απλά αποφάσισα όπως νομίζω αρκετοί συνάδελφοι 
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να συμμετέχω όσο πιο ενεργά μπορώ αντιδρώντας στις ακραίες μνημονιακές 
επιθέσεις που δεχτήκαμε τα τελευταία χρόνια. 

Για την ιστορία και τη διαδρομή της ηγεσίας της Π.Ο.Ε. - Ο.Τ.Α. 
κατά το παρελθόν δεν έχω προσωπική άποψη, παρά μόνο ακούσματα και 
από ότι αντιλήφθηκα τις τελευταίες μέρες έχουμε να κάνουμε περισσότερο με 
προσωπικές βεντέτες και εμπάθειες και λιγότερο για πολιτικά ζητήματα 
ουσίας. 

Για την περίοδο όμως που έχω βιώσει και έχω συνεργαστεί με 
την Ομοσπονδία, θεωρώ υποχρέωσή μου εκπροσωπώντας τα μέλη του 
Συλλόγου μου τουλάχιστον κατά τη συντριπτική τους πλειοψηφία να 
μεταφέρω στο συνέδριο ότι είχαμε μια ουσιαστική και αποτελεσματική 
συνεργασία. 

Χωρίς καπελώματα, χωρίς να με έχουν ρωτήσει ποτέ ποια 
συνδικαλιστική παράταξη θα υποστηρίξω, γιατί έτσι κι αλλιώς δεν ήξερα καν 
ούτε τα ονόματα των συνδικαλιστικών παρατάξεων όταν ξεκίνησα τη θητεία 
μου, με απόλυτο σεβασμό είχαμε τη συμπαράσταση της Ομοσπονδίας σε μία 
περίοδο που σαν Σύλλογος κινδυνεύαμε για οριστική διάλυση. 

Και όχι μόνο δεν διαλύθηκε ένας Σύλλογος στον οποίο υπήρχαν 
πολλοί επαναστάτες που περάσανε και καταχράστηκαν χρήματα, είχαν κάνει 
διάφορα ωραία, όχι μόνο δε διαλυθήκαμε, αλλά καταφέραμε να αποτρέψουμε 
δύο προκαθορισμένες ιδιωτικοποιήσεις στην Υπηρεσία του οδοκαθαρισμού 
και στον αθλητικό και πολιτιστικό οργανισμό.  

Πετύχαμε να μην εφαρμοστεί ο νόμος για την αξιολόγηση και 
καταφέραμε να ανοίξουμε το Σύλλογό μας στην τοπική κοινωνία κάνοντας 
παρεμβάσεις με τις θέσεις μας και απευθυνόμασταν κάθε φορά σε κάθε 
κινητοποίησή μας στους δημότες μας. 

Με αυτή την ουσιαστική συμπαράσταση κερδίσαμε μάχες, με 
αποκορύφωμα τη δικαίωση των συναδέλφων μας σχολικών φυλάκων, που με 
την καθοδήγηση της Νομικής Συμβούλου της Π.Ο.Ε. - Ο.Τ.Α. της κας Τσίπρα 
αντιμετωπίσαμε τις μεθοδεύσεις και την εχθρική στάση που είχαμε από την 
τότε Διοίκηση του Δήμου. 

Και πραγματικά θέλω να πω ένα δημόσιο ευχαριστώ στη Μαρία 
Τσίπρα που πλέον την θεωρούμε σαν συνάδελφό μας γιατί δεν μας απέκρυψε 
τραγικές μεθοδεύσεις που έγιναν από την τότε Διοίκηση του Δήμου, ενώ 
είχαμε κερδίσει πρωτόδικη απόφαση, να διαγραφούν οι σχολικοί φύλακες και 
τον εκβιασμό που δεχόταν για να επισπεύσουν την εκδίκαση της οριστικής 
αγωγής. Τελικά καταφέραμε και δικαιώθηκαν οι συνάδελφοί μας.  

Στη δική μας αντίληψη λοιπόν, γιατί η πλειοψηφία των μελών 
του Διοικητικού Συμβουλίου είναι πρωτάρηδες σε αυτό, δεν το έχουμε 
ξανακάνει, αποδείχθηκε ότι δεν υπάρχουν αγώνες που δεν αξίζει να δοθούν κι 
ότι η δική μας εμπειρία από αυτό είναι ότι οι πολιτικές και συνδικαλιστικές 
συμμαχίες είναι αποτελεσματικές, όταν οικοδομούνται πάνω σε κοινούς 
συμφωνημένους στόχους, για την ουσία της συνδικαλιστικής μας δράσης που 
είναι η υπεράσπιση των ταξικών μας και όχι των κομματικών μας 
συμφερόντων. 

Από τη μέχρι τώρα πορεία του συνεδρίου προφανώς και δεν 
μπορώ να είμαι ευχαριστημένη. Θα περίμενα, επειδή και η πρώτη φορά που 
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συμμετέχω σε κάτι τέτοιο, να έχουμε εξαντληθεί στη συζήτηση για το πώς η 
Ομοσπονδία μας θα υπερασπιστεί πιο αποτελεσματικά τα εργασιακά μας 
δικαιώματα και τον κοινωνικό ρόλο της Αυτοδιοίκησης.  

Δεν μπορώ όμως παρά να διαχωρίσω τη θέση μου από την 
υπερβολική κριτική που γίνεται σχετικά με το υποτιθέμενο φρενάρισμα από 
την Π.Ο.Ε. - Ο.Τ.Α. στις αγωνιστικές διαθέσεις που είχαν τα πρωτοβάθμια 
Σωματεία και τα οποία υποτίθεται ότι τα φρέναρε η Π.Ο.Ε. - Ο.Τ.Α. 
Τουλάχιστον σε ότι αφορά τις δικές μας αποφάσεις Γενικών Συνελεύσεων που 
ήταν πάρα πολύ συχνές, αυτό δεν έγινε ποτέ.  

Αντιθέτως, δίναμε καθημερινή μάχη να πείσουμε συναδέλφους 
ότι αξίζει να θυσιάσουν το μεροκάματο, το οποίο όλοι έχουμε ανάγκη, για να 
έχουμε μεγαλύτερη συμμετοχή στις κινητοποιήσεις μας. Στις κινητοποιήσεις 
που συναποφασίζαμε για πολύ μεγάλο χρονικό διάστημα κι αυτό θεωρώ ότι 
είναι κάτι που πρέπει να δώσουμε πάρα πολύ μεγάλη σημασία όλοι, 
συναποφασίζαμε τα Διοικητικά Συμβούλια μεταφέροντας τις αποφάσεις των 
Γενικών Συνελεύσεών μας μαζί με την Ομοσπονδία.  

Αυτή είναι μια διαδικασία που θα έχει μεγάλη αξία να 
θεσμοθετηθεί και για το μέλλον, προτείνω δηλαδή το συνέδριο να ψηφίσει να 
συνεχιστεί αυτή η διαδικασία γιατί είναι πραγματικά πάρα πολύ 
αποτελεσματική.  

Κλείνοντας θα μου επιτρέψετε να θέσω έναν προσωπικό 
προβληματισμό σχετικά με ένα από τα μεγάλα επίδικα του σημερινού 
συνεδρίου. Το ζήτημα της συμμετοχής των εργαζομένων με ελαστικές σχέσεις 
εργασίας και τη συμμετοχή τους στις διαδικασίες της Ομοσπονδίας αλλά και 
των πρωτοβάθμιων. Στο δικό μας Σωματείο έτσι κι αλλιώς συμμετέχουν οι 
συνάδελφοι. 

Κατά τη γνώμη μου όμως η ενίσχυση της πρόθεσής μας, όπως 
διατυπώνεται από όλες τις πλευρές, να αποστασιοποιηθούμε από τον 
εργοδοτικό συνδικαλισμό, είναι το μεγαλύτερο επιχείρημα για να μην 
αποδεχόμαστε ευκαιριακές αλλοιώσεις του συσχετισμού δύναμης της βάσης 
των Σωματείων μας, από εργοδοτικούς μηχανισμούς που δομούνται συνήθως 
από τις Διοικήσεις των Δήμων και είναι ανεξάρτητα κομματικής προέλευσης, 
δεν έχει να κάνει με το σε ποιο κόμμα ανήκει ο κάθε Δήμαρχος. 

Και σας καλώ να σκεφτούμε αν μια τέτοια επιλογή που 
εμφανίζεται με ένα ισχυρό αριστερό πρόσημο αν τελικά αποδυναμώνει την 
πρωταρχική θεμελιώδη ταξική μας διεκδίκηση για σταθερές και μόνιμες θέσεις 
εργασίας.  

Ευχαριστώ.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Το λόγο έχει ο συνάδελφος Χριστοδούλου Βαγγέλης.  

Β. ΧΡΙΣΤΟΔΟΥΛΟΥ: Συνάδελφοι και συναδέλφισσες του 43ου και βλέπουμε 
πόσα συνέδρια έχουν να γίνουν ακόμα με τον τρόπο που γίνονταν τα 
προηγούμενα χρόνια, γίνεται και τούτο κι ελπίζουμε ότι από τα επόμενα 
χρόνια θα είναι τέτοιο το βάρος των προβλημάτων που θα πέσουν στους 
ώμους της λαϊκής οικογένειας, που πολλά εδώ μέσα, όπως και σε πολλά 
Σωματεία θα αλλάξουν άρδην. Είμαστε βέβαιοι γι΄ αυτό.  

Προέρχομαι από το Σωματείο ΟΤΑ του ενιαίου πια 
καλλικρατικού Δήμου Κέρκυρας, επιτρέψτε μου όμως μια προλογική 
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παρατήρηση. Με το που μπήκα μέσα προχτές και αντίκρισα αυτό το πράγμα 
εδώ πάνω, δεν κρατιέμαι να μην κάνω την εξής παρατήρηση: Μην ενοχλείτε 
τους στρουθοκάμηλους του κυβερνητικού-εργοδοτικού συνδικαλισμού, γιατί 
τώρα πια έχουν χώσει το κεφάλι τους τάχα μου και δήθεν και μιλάνε για 
διαγραφή του χρέους. 

Αυτοί που μέχρι πρότινος τα προηγούμενα χρόνια αν δείτε τις 
μπροσούρες και τα κείμενα και της Π.Ο.Ε. - Ο.Τ.Α. και της ΑΔΕΔΥ και της 
ΓΣΕΕ, τι λέγανε συνάδελφοι και συναδέλφισσες; Ζήτω η ανταγωνιστικότητα, 
που σημαίνει υπόκλιση στην καπιταλιστική κερδοφορία, υπόκλιση στους 
νόμους της Ευρωπαϊκής Ένωσης, τις ντιρεκτίβες και ότι έχει περάσει τα 
προηγούμενα χρόνια. Και δεν περιμέναμε τα μνημόνια για να καταλάβουμε ή 
να καταλάβουν ορισμένοι τι ακριβώς είναι.  

Απευθύνομαι και στους συναδέλφους εδώ του ΜΕΤΑ. Λοιπόν θα 
περίμενα κι έχω βγάλει κι ένα συμπέρασμα σήμερα κι είναι πιστεύω 
συμπέρασμα πολλών, ότι αν ήταν προεκλογική περίοδος, μάλλον αν γινόταν 
το συνέδριο σε προεκλογική περίοδο, θα ήσασταν όλοι λάβροι εδώ πέρα να 
μας λέτε ότι η καινούρια αριστερή Κυβέρνηση θα φέρει τα πάνω-κάτω. 

Λοιπόν εγώ παρατήρησα ένα πράγμα και πιστεύω συμφωνούν 
πολλοί μαζί μου: Σήμερα δε σας είδαμε να υπερασπίζεστε και τόσο την 
αριστερή νέα συγκυβέρνηση με τους ΑΝΕΛ. Για να δούμε, τι περιμένετε εσείς 
από αυτή την καινούρια Κυβέρνηση;  

Για να βγουν κάποιοι εδώ πέρα να μας πουν η λίστα Βαρουφάκη 
της 20ης Φλεβάρη είναι κάτι το θετικό για τους εργαζόμενους και το λαό; Ή 
είναι νέα υπόκλιση στο κεφάλαιο; Ή είναι η συνέχεια των μνημονίων; Ή είναι η 
γέφυρα, όπως τη βαφτίζουν και μόνοι τους;  

Την επαύριο της 20ης Φλεβάρη ο πρώτος που βγήκε να 
χειροκροτήσει την περιβόητη Συμφωνία Βαρουφάκη, για θυμηθείτε ποιος 
ήταν; Σύνδεσμος Ελλήνων Βιομηχάνων, χειροκρότησε πρώτος τη συμφωνία 
αυτή. Αν πραγματικά ξέρανε ότι έχουν να κάνουν με μια αριστερή Κυβέρνηση, 
θα ήταν οι πρώτοι που θα πετροβολούσαν την Κυβέρνηση. Αυτό για 
προβληματισμό.  

Λοιπόν από την Κέρκυρα 15 χρόνια τώρα η παράταξη της ΔΑΣ-
ΟΤΑ, οι δυνάμεις του ΠΑΜΕ αν και μειοψηφία, δε θα μπορούσε να γίνει κι 
αλλιώς άλλωστε σε έναν Δήμο όπου οι υποσχέσεις χρόνια και χρόνια των 
γαλαζοπράσινων κυβερνήσεων φτιάχνοντας αναπτυξιακές και 
μπαινοβγάζοντας τους εργαζόμενους, παίζοντας παιχνίδι για το δικαίωμα στη 
δουλειά. 

Πώς να ήταν λοιπόν σε αυτό το Σωματείο πρώτη δύναμη η ΔΑΣ-
ΟΤΑ; Άλλες δυνάμεις είχαν τον πρώτο ρόλο, άλλες δυνάμεις 
πατροναρισμένες εδώ από τη Συνδικαλιστική νυν Ανατροπή, ΠΑΣΚΕ 
παλαιότερα, αλλά λένε κι εκεί πάνω στην Ήπειρο ότι ο λύκος όση τρίχα και να 
ρίξει το.. δεν τον αλλάζει. Κι αυτοί δεν άλλαξαν τίποτα, ίδιοι παραμένουν και 
ίδιοι θα είναι. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Συνάδελφε έχεις ολοκληρώσει.  

Β. ΧΡΙΣΤΟΔΟΥΛΟΥ: Κλείνω σε ένα λεπτό συνάδελφε, αν και εγώ δε σε 
αναγνωρίζω αλήθεια είναι.  
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ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Δεν πειράζει συνάδελφε, μη με αναγνωρίζεις, δεν πειράζει. Για 
το χρόνο σου μίλησα, να αναγνωρίσεις ότι μιλάς ήδη 5,5 λεπτά 6, αυτό να 
αναγνωρίσεις, τίποτα άλλο.  

Β. ΧΡΙΣΤΟΔΟΥΛΟΥ: Βάζω ορισμένα ζητήματα συνάδελφοι για 
προβληματισμό.  

Στην Κέρκυρα έχουμε ορισμένες εξελίξεις που έχουν ιδιαίτερη 
σημασία. Έχουμε αριστερή Δημαρχία, αριστερή Περιφέρεια, όμως αυτή η 
αριστερή Δημαρχία ψήφισε αύξηση στα δημοτικά τέλη. Αυτή η αριστερή 
Δημαρχία ενώ μιλούσε κι έλεγε πριν τις εκλογές έξω οι ιδιώτες και οι 
εργολάβοι από την καθαριότητα, συνεχίζει να τους έχει.  

Αυτός ο ΣΥΡΙΖΑ της Κέρκυρας, ενώ έβαζε 200 μέτρα πανό έξω 
από το αεροδρόμιο της Κέρκυρας κι έλεγε όχι στην ιδιωτική των αεροδρομίων, 
σήμερα τι λένε; Για να δούμε τι θα πουν και στη συνέχεια, όταν οι αριστερές 
καλές ιδιωτικοποιήσεις θα λάβουν χώρα κι αυτές. Τότε να δούμε τι θα λένε.  

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Πρόεδρε πόση ώρα πρέπει να μιλάμε;  

Β. ΧΡΙΣΤΟΔΟΥΛΟΥ: Μου χρωστιέται χρόνος συναδέλφισσα και από τα 
προηγούμενα συνέδρια που μας αποκλείατε.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Συνάδελφε υπάρχουν άλλοι συνάδελφοι που δεν έχουν μιλήσει.  

Β. ΧΡΙΣΤΟΔΟΥΛΟΥ: Μου χρωστιέται πολύς χρόνος, είναι αλήθεια. 

Κλείνοντας συνάδελφοι οι ταξικές δυνάμεις, η εργατιά μεθαύριο, 
θα είναι στο δρόμο, θυμίζοντας την εξής φράση του ποιητή της ρωμιοσύνης 
και της εργατιάς: Ότι «εμείς δεν τραγουδάμε για να ξεχωρίσουμε από τον 
κόσμο, εμείς τραγουδάμε για να σμίξουμε τον κόσμο» και το αποδείξαμε αυτές 
τις μέρες εδώ μέσα και το αποδεικνύουμε καθημερινά σε όλους τους τόπους 
δουλειάς. 

Γιατί το ταξικό κίνημα δεν κάνει αγώνα έτσι, κάνει αγώνα με 
αυτόν τον τρόπο.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστούμε συνάδελφε. Το λόγο τον έχει ο συνάδελφος 
Τράκας Νίκος.  

Ν. ΤΡΑΚΑΣ: Συνάδελφοι και συναδέλφισσες στο σημερινό συνέδριο θα 
έπρεπε να είχαμε συζητήσει τι κάναμε από το 2012 μέχρι το 2015, τι ακριβώς 
κάναμε, τι μάχες δώσαμε, τι κερδίσαμε και τι χάσαμε και να γίνει μια 
αυτοκριτική τι μπορεί να ξανακερδίσουμε.  

Και όντως όλοι μαζί, εγώ θα συμφωνήσω με το φίλο μου τον 
Μοναστηρίδη ότι κανείς δεν έχει το δικαίωμα και συμφωνώ σε όλες αυτές τις 
μάχες να λέει ότι το έκανε μία παράταξη, μία δύναμη. Το κάναμε όλοι μας 
-συναδέλφισσά μου είμαι πολύ ήρεμος σε αυτό το συνέδριο, τι κάνουμε 
συνάδελφε δεν ήμουνα στην Ομόνοια- το κάναμε λοιπόν όλοι μας. 

Και υπενθυμίζω εμείς δεν ήμασταν  όλοι όταν χτυπούσαν την 
Τοπική Αυτοδιοίκηση και όλοι εμείς οι εργαζόμενοι η δική μας η Ομοσπονδία 
αντιθέτως από τις άλλες Ομοσπονδίες σήκωσε το ανάστημα, με εκατοντάδες 
κινητοποιήσεις σε όλη τη χώρα; Εμείς δεν είμαστε οι εργαζόμενοι στην Τοπική 
Αυτοδιοίκηση που όλα τα κανάλια του Πρετεντέρη, του Καψή, έβριζαν την 
Ομοσπονδία και την Π.Ο.Ε. - Ο.Τ.Α.;  

Κι όταν λέω "εμείς", λέω όλοι οι εργαζόμενοι. Εμείς δεν είμαστε 
αυτοί που επαναφέραμε τους σχολικούς φύλακες; . Εμείς δεν είμαστε αυτοί 



ΠΑΝΕΛΛΗΝΙΑ ΟΜΟΣΠΟΝΔΙΑ ΕΡΓΑΖΟΜΕΝΩΝ ΟΡΓΑΝΙΣΜΩΝ ΤΟΠΙΚΗΣ ΑΥΤΟΔΙΟΙΚΗΣΗΣ 

 

 210 

που δεν αφήσαμε να γίνουν έλεγχοι στους Δήμους μας με περιφρούρηση και 
με οτιδήποτε χρειάστηκε; Εμείς δεν είμαστε αυτοί που με εκατοντάδες χιλιάδες 
εργαζόμενους στη Θεσσαλονίκη δώσαμε σώμα σώμα τη μάχη στη 
Θεσσαλονίκη, όταν μας χτυπούσαν τα ΜΑΤ με χημικά και με δακρυγόνα;  

Εμείς δεν ήμασταν εκείνοι όλοι οι εργαζόμενοι που κάναμε τις 
κινητοποιήσεις για τους παιδικούς σταθμούς, που μας χτυπούσαν τα ΜΑΤ στη 
Βουλή; Εμείς δεν ήμασταν συνάδελφοι ο στόχος από την τριτοκομματική 
Κυβέρνηση να διαλύσει την Τοπική Αυτοδιοίκηση και μάλιστα να τη διαλύσουν 
παίρνοντας το 70% των αποθεματικών;  

Εμείς δεν ήμαστε αυτοί που καταλαμβάναμε την ΚΕΔΕ, τα 
Υπουργεία; Όλοι εμείς δεν ήμασταν; Και φαίνεται ότι σε αυτό το συνέδριο 
επικρατεί πάλι για άλλη μια φορά τι θα γίνει την Πέμπτη, κάτι που δεν 
ενδιαφέρει τους εργαζόμενους και πόσους ψήφους θα μαζέψουμε. Και 
βλέπετε βάζω πληθυντικό.  

Και είναι άδικο για μας. Είναι άδικο για μας οι εφημερίδες του 
συστήματος να λένε ότι «αυτό το συνέδριο της Π.Ο.Ε. - Ο.Τ.Α. είναι ένα 
συνέδριο όπου δεν υπάρχει εργαζόμενος και να γίνουν καταγγελίες». Είναι 
αυτοί που το τελευταίο διάστημα προσπαθήσαμε να αποδομήσουν όλους 
μας. Είναι αυτοί οι οποίοι αγαπητοί συνάδελφοι προσπάθησαν να μας 
χτυπήσουν, αλλά δε μας χτύπησαν.  

Δεν έχω πολύ χρόνο κι επειδή θα φωνάζουν γιατί δεν είμαι και 
συμπαθής στα συνέδρια, έχω την υποχρέωση όμως να ξεκαθαρίσω κάποια 
πράγματα γιατί πολλά ειπώθηκαν. Ειπώθηκε συνάδελφοι ότι η 
Δημοσιοϋπαλληλική Ανατροπή που δεν είναι καλή έκανε λέει πραξικόπημα 
και απέκλεισε 18 Σωματεία στο προηγούμενο λέει ο φίλος μου Μάριος 
συνέδριο και η Συνδικαλιστική.  

Και βέβαια λέει 35 χρόνια έχει την ίδια πρόταση σήμερα το 
ΜΕΤΑ, όμως υπενθυμίζω στο φίλο μου το Μάριο ότι στα Χανιά απέκλεισε το 
Μπάμπη Βορτελίνο πριν έξι χρόνια, με ψήφο δικό του. Τότε ο Γιώργος 
Χαρίσης ήθελε να τον αποκλείσει γιατί έπρεπε το καταστατικό να τηρηθεί 
κανονικά. Άλλαξε βέβαια σε τρία χρόνια. Δε μου είπε ο Μάριος, ήταν 
πραξικόπημα ή δεν ήταν; Να μας το πει το ΜΕΤΑ.  

Μας είπανε ούτε λίγο ούτε πολύ κηφήνες κι επειδή ο Γιώργος 
Χαρίσης έχει ένα χάρισμα, να δίνει και το χρίσμα στην παράταξή του, τα 
χρίσματα δηλαδή του Γενικού Συμβουλίου όπως μας είπε η συνάδελφος των 
Χανίων, μας είπαν κηφήνες, μας είπαν συμβιβασμένους, μας είπαν ότι 
μαζεύουμε ψηφαλάκια, ότι μπροστά ο φίλος μου ο Χαρίσης στα συμφέροντα 
της Δημοσιοϋπαλληλικής Ανατροπής πουλάμε και την ψυχή μας στο διάολο.  

Ναι, όμως δώσαμε μία μάχη με το Γιώργο Χαρίση σε αυτά που 
λέει και καταγγέλλει την ΠΑΣΚΕ. Θέλω να ρωτήσω το Γιώργο Χαρίση, δε μου 
λες Γιώργο μου, ποιον υποψήφιο έχετε που παλεύαμε για το Σγουρό για να 
μη γίνουν τα εργοστάσια και ήταν στο Περιφερειακό Συμβούλιο με τον Σγουρό 
και ήταν σε όλες τις αποφάσεις για να ιδιωτικοποιηθούν τα εργοστάσια;  

Τον πασκίτη Μαριδάκη που έδινε τη μάχη να αντέξει η ΠΑΣΚΕ-
ΑΔΕΔΥ στη διαδικασία τότε όταν έφυγε η παράταξή μας. Και βεβαίως εμείς 
είμαστε κηφήνες, αλλά και ποιον άλλον έχετε υποψήφιο; Το συνάδελφο το 
Ζέρβα, που έδινε μάχη στη Μαυροράχη να ιδιωτικοποιηθούν τα πάντα. 
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Είμαστε κηφήνες η Δημοσιοϋπαλληλική Ανατροπή, είμαστε άτομα που 
είμαστε συμβιβασμένοι.  

Και βέβαια λέει, για να μην αδικούμε και κάποια πράγματα και 
άκουσα πολλά, εγώ δεν ήξερα τη δήλωση του Προέδρου γιατί δεν την άκουσα 
και μιλάω ειλικρινά, καταγγέλλει λέει ο Μοναστηρίδης τη διαδικασία επίθεσης, 
αλλά όταν στο Νίκο Τράκα που τον προκαλέσανε εσκεμμένα συνάδελφοι την 
πρώτη μέρα του πετάχτηκε ένα γεμάτο μπουκάλι χωρίς να κάνει τίποτα για 
πρώτη φορά στο συνέδριο, γιατί δεν είμαι αθώος, αλλά και στο δεύτερο, δεν 
υπήρχε καταγγελία. Εγώ είμαι ο Νίκος Τράκας, που άμα έτρωγα και το 
μπουκάλι δε θα γινόταν τίποτα. Δεν το καταδικάσαμε αυτό.  

Και βέβαια άκουσα και μια κριτική από τους συντρόφους του 
ΠΑΜΕ, μια πολύ μεγάλη κριτική. Ο Άγγελος γελάει, αλλά εγώ Άγγελέ μου 
όταν ήρθε ο Μπενετάτος στο Δήμο και ήμουνα στον πολιτικό χώρο δεν πήγα 
στη Βουλευτή το γραφείο για να έχω συνδικαλιστικές άδειες, ούτε εγώ, ούτε η 
παράταξή μου. Ούτε εγώ, ούτε η παράταξή μου.  

Και βέβαια για να τελειώνουν και τα χαμογελάκια και βέβαια 
αγαπητοί συνάδελφοι το ΠΑΜΕ γύρισε και καλώς έκανε και γύρισε, γιατί 
χρειάζεται το ΠΑΜΕ σε αυτούς τους αγώνες όπως και στους προηγούμενους 
και πέρα από την αντίθετη άποψη που μπορεί να έχουμε το ΠΑΜΕ και όλοι οι 
εργαζόμενοι έπρεπε να είναι μέσα.  

Μας είπε για λοταρία η συνάδελφος των Χανίων, μας είπε ότι 
δεν είναι λοταρία και μαζέψανε πράγματι οι συνάδελφοι του ΠΑΜΕ για τα 
Λιόσια μαζέψανε χρήματα. Εγώ προτείνω στο συνέδριο και είναι λάθος της 
Δημοσιοϋπαλληλικής Ανατροπής ότι αυτά τα χρήματα που περίσσεψαν αλλά 
και αυτά που πρέπει να δώσουμε, είναι για τους εργαζόμενους του 902 που 
απολύθηκαν και χάσανε τη δουλειά τους και δεν τους επέτρεψαν ούτε να 
κάνουν Γενική Συνέλευση, τους πετάξανε έξω από τα γραφεία.  

Και βέβαια αγαπητοί συνάδελφοι καταγγέλθηκε από το 
συνάδελφο Ατματζίδη ο Ασπρόπυργος. Ο Ασπρόπυργος συνάδελφοι όταν 
πήγε η Ομοσπονδία και πήγε και ο Γκιτάκος και πήγε και ο Μπιζάς και 
πήγαμε και όλοι μας να συζητήσουμε με τους εργαζόμενους το μεγάλο 
πρόβλημα που έχουν.. 

Ξέρετε, η Γενική Συνέλευση της Νίκαιας πήρε απόφαση να πάει 
στους ελεγκτές και μας κατήγγειλε ο Ασπρόπυργος με ανακοίνωση και ο 
συνάδελφος Ατματζίδης, ότι εμείς λέει είμαστε από εκείνους που πάμε να 
συμβιβαστούμε πίσω από το τραπέζι.  

Όμως εμείς πήγαμε στους ελεγκτές και δεν τους αφήσαμε να 
περάσουν την Πέτρου Ράλλη. Στον Ασπρόπυργο που με καταγγείλανε οι 
ελεγκτές μπήκαν μέσα, φάγανε σουβλάκια και παϊδάκια και 350 εργαζόμενοι 
είχαν μπιλιετάκια στα σπίτια τους. Αυτή είναι η αλήθεια και πήγαμε εμείς οι 
συμβιβασμένοι.  

Και εδώ συνάδελφοι και σύντροφοι του ΠΑΜΕ και που βεβαίως 
σύντροφοι του ΠΑΜΕ κακώς έγινε η τοποθέτηση αν έγινε, γιατί σας είπα δεν 
άκουσα και το λέω έτσι, εσείς ποιοι είσαστε και λέτε τους εργαζόμενους του 
Ασπροπύργου που κάνανε Σύλλογο γιατί τους παράτησε ο Σύλλογός τους και 
που δεν ήρθανε μαζί μας στους ελεγκτές όταν τους καλέσαμε, τους λέτε 
χρυσαυγίτες; Τόσα χρόνια που σας ψηφίζανε σε ένα Σύλλογο, δεν ήταν 
χρυσαυγίτες;  



ΠΑΝΕΛΛΗΝΙΑ ΟΜΟΣΠΟΝΔΙΑ ΕΡΓΑΖΟΜΕΝΩΝ ΟΡΓΑΝΙΣΜΩΝ ΤΟΠΙΚΗΣ ΑΥΤΟΔΙΟΙΚΗΣΗΣ 

 

 212 

Συνάδελφοι ολοκληρώνω. Μας είπε ο συνάδελφος και η 
συναδέλφισσα από τα Χανιά ότι «είναι η ώρα να τους πάρουμε λέει την 
Ομοσπονδία». Συνάδελφοι του ΜΕΤΑ, ο κόσμος θα αποφασίσει. Εσείς για να 
πάρετε την ευθύνη της Ομοσπονδίας θα πρέπει να την πάρετε μόνο με πράξη 
νομοθετικού περιεχομένου, όπως έκανε η Κυβέρνησή σας που κατάγγειλε την 
προηγούμενη.  

Με πράξη νομοθετικού περιεχομένου, γιατί εμείς και η παράταξή 
μας έχει χνάρια από μακριά. Γιατί εμείς δεν πουληθήκαμε ποτέ, ήμασταν στην 
πρώτη γραμμή του αγώνα, γιατί εμείς δε ζητάμε συγνώμη για την 3η του 
Σεπτέμβρη. Είμαστε η 3η Σεπτέμβρη και θα κυνηγήσουμε όλα τα μνημόνια και 
αυτά και τα δικά σας και αυτά αλλά και αυτό που πρέπει να φτιάξετε. 

Διότι εδώ μας είπε η συναδέλφισσα για τους σχολικούς φύλακες 
λέει, για το μισθολόγιο. Ναι συναδέλφισσα, επειδή ο Μπαλασόπουλος έχει την 
Τσίπρα να πας στον κ. Κατρούγκαλο και στον κ. Βαρουφάκη να τελειώσουν 
εδώ και τώρα με ένα νόμο οι πράξεις αυτές, να μονιμοποιηθεί ο κόσμος και να 
αποκατασταθεί ο κόσμος, όπως λέγατε τότε "η παράταξή μας θα είναι πρώτη 
αλλά και πρώτη στην πρώτη γραμμή του αγώνα".  

Δε συμβιβαζόμαστε, δεν υποχωρούμε, ο αγώνας συνεχίζεται.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Συνάδελφοι το λόγο έχει ο συνάδελφος Κωνσταντάς Σπύρος.  

Σ. ΚΩΝΣΤΑΝΤΑΣ: Συνάδελφοι και συναδέλφισσες, σήμερα παρά την 
εναλλαγή της Κυβέρνησης το σύνολο της αντεργατικής πολιτικής είναι εδώ, οι 
400 εφαρμοστικοί νόμοι είναι εδώ, οι μισθοί μας παραμένουν στα ίδια επίπεδα 
του ΄80. Μια πολιτική, που εκπορεύεται από την Ευρωπαϊκή Ένωση και όπου 
στο επίκεντρό της δεν έχει τις αυξημένες ανάγκες των εργαζομένων. 

Η όποια διαπραγμάτευση διεξάγεται με τους τροϊκανούς, όπου 
σήμερα τους ονομάζουμε θεσμούς, είναι απέναντι στα συμφέροντα των 
εργαζομένων. Οι μόνοι που έχουν όφελος κι από αυτή τη διαπραγμάτευση 
είναι οι επιχειρηματικοί όμιλοι και κανένας άλλος. 

Και η ηγεσία της Π.Ο.Ε. - Ο.Τ.Α. παρά τις κατά καιρούς 
επαναστατικές κορώνες υπηρετούσε και υπηρετεί αυτή την πολιτική. Δεν 
μπορούμε να εμπιστευτούμε μια ηγεσία που το προηγούμενο διάστημα 
καλούσε σε συμμαχία την ΚΕΔΕ, δηλαδή τους εργοδότες μας, που εφάρμοζαν 
όλο το πακέτο της αντεργατικής πολιτικής.  

Δεν μπορούμε να εμπιστευτούμε μια ηγεσία που ενώ φωνάζει 
για τις ιδιωτικοποιήσεις ταυτόχρονα είναι υπέρ των αναδιαρθρώσεων του 
«Καλλικράτη». Δεν μπορούμε να ξαναεμπιστευτούμε μια ηγεσία που ενώ 
δήλωνε ότι "είναι κατά της αξιολόγησης" ταυτόχρονα δήλωνε ότι "με μια άλλη 
αξιολόγηση υποτίθεται πιο αντικειμενική είναι καλά τα πράγματα". Δε 
γνωρίζουν ότι στο σημερινό σάπιο σύστημα δίκαιη και αντικειμενική 
αξιολόγηση δεν μπορεί να γίνει;  

Δεν μπορούμε να εμπιστευτούμε μια ηγεσία που ακόμα και 
σήμερα διαχωρίζει τους εργαζόμενους ανάλογα με τη σχέση εργασίας. 
Συνάδελφοι αν πραγματικά ήθελε η ηγεσία της Π.Ο.Ε. - Ο.Τ.Α. να αλλάξει το 
καταστατικό, θα το είχε κάνει και απαιτούμε και σήμερα να πάρει 
συγκεκριμένη ημερομηνία τώρα να το αλλάξει.  

Κι επειδή άκουσα και τους εκπροσώπους του ΜΕΤΑ και των 
Συσπειρώσεων, να αναφέρω τρία παραδείγματα: Ηράκλειο Αττικής, γιατί 
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συνάδελφε των Συσπειρώσεων όπου υποτίθεται ότι κόπτεστε για την ενότητα 
των εργαζομένων δεν άφησες να ψηφίσουν οι συμβασιούχοι στη δεύτερη 
κάλπη και παρότι η Γενική Συνέλευση πήρε απόφαση να μπει;  

Στο Μαρούσι, γιατί ο συνάδελφος εκπρόσωπος του ΜΕΤΑ 
διαφώνησε για τη δεύτερη κάλπη συντασσόμενος με τη Συνδικαλιστική 
Ανατροπή; Στου Ζωγράφου, γιατί συνάδελφοι του ΜΕΤΑ δεν αφήσατε να 
ψηφίσουν οι συνάδελφοι με δικαστικές αποφάσεις; Έτσι κοπτόσαστε για την 
ενότητα;  

Συνάδελφοι σήμερα έχουμε την πείρα, δεν πρέπει να 
επιτρέψουμε να επαναληφθεί το ίδιο έργο. Σήμερα είναι επιτακτική ανάγκη να 
έχουμε ένα κίνημα που δε θα τα διπλώνει, που θα διεκδικήσει την 
αναπλήρωση των απωλειών μας, που δε θα βολεύεται με ψίχουλα, που θα 
έρχεται σε σύγκρουση με την επιχειρηματικότητα και την πολιτική της 
Ευρωπαϊκής Ένωσης. Κίνημα που στο επίκεντρό του θα έχει τις αυξημένες 
ανάγκες των εργαζομένων, που θα παλεύει πραγματικά για την κατάργηση 
όλων των ελαστικών σχέσεων εργασίας.  

Γι΄ αυτό και σας καλούμε να ενισχύσετε και να ψηφίσετε τα 
ψηφοδέλτια της ΔΑΣ, τα ψηφοδέλτια που στηρίζονται από το ΠΑΜΕ. 
Ευχαριστώ.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Συνάδελφοι το λόγο έχει ο συνάδελφος Καπερώνης Δημήτρης.  

Δ. ΚΑΠΕΡΩΝΗΣ: Καλησπέρα σας, προέρχομαι από το Ανεξάρτητο Σωματείο 
Εργαζομένων του ΟΠΑΝΔΑ, το πρώην Σωματείο ΟΝΑ.  

Είναι η πρώτη φορά που συμμετέχω σε συνέδριο της 
Ομοσπονδίας, αρκετά νέος και μέχρι χτες ολίγον απογοητευμένος από τη 
συνολική εικόνα των δύο πρώτων ημερών. Σήμερα νοιώθω ότι πραγματικά 
βρίσκομαι σε ένα συνέδριο μιας Ομοσπονδίας που εκπροσωπεί πέντε 
τουλάχιστον συνδικαλιστικές παρατάξεις.  

Ήρθαμε εδώ, εγώ και ο συνάδελφος Ματζουράτος Ράλλης, 
προετοιμασμένοι για να ακούσουμε τις απόψεις ανθρώπων οι οποίοι 
βρίσκονται στο χώρο του συνδικαλισμού εδώ και χρόνια, να αποκομίσουμε τις 
εμπειρίες τους και να δούμε κι εμείς πως μπορούμε να κινηθούμε μέσα στο 
Σωματείο μας με γνώμονα το συμφέρον των εργαζομένων. 

Γι΄ αυτό το λόγο αποφασίσαμε να φτιάξουμε μια πρόταση προς 
το Σώμα του 43ου Τακτικού Συνεδρίου της Π.Ο.Ε. - Ο.Τ.Α., με τη μορφή ενός 
ψηφίσματος, το οποίο οφείλω να ομολογήσω ότι υπεγράφη από 140 μέλη του 
συνεδρίου και θέλω να τους ευχαριστήσω όλους προσωπικά τον καθέναν 
ξεχωριστά, καθώς επίσης και όλους τους επικεφαλείς των παρατάξεων, με 
θέμα τους «εργαζόμενους με δικαστικές αποφάσεις». 

Στο κείμενο το οποίο πάρα πολλοί από εσάς, μιας και το εν 
τρίτον σχεδόν το υπέγραψε, παρουσιάζουμε την κατάσταση στην οποία 
βρίσκεται ένα μεγάλο μέρος εργαζομένων μέσα στην Τοπική Αυτοδιοίκηση. 
Αν είμαστε σωστά ενημερωμένοι, μιλάμε για 3 χιλιάδες ανθρώπους, 3 χιλιάδες 
οικογένειες, οι οποίοι βρίσκονται στο μετέωρο βήμα του εργασιακού τους 
βίου.  

Υπάρχουν δικαστήρια τα οποία τους έχουν δικαιώσει 
πρωτοδίκως και πάρα πολλοί Δήμαρχοι κι είναι άξιο να μνημονευθούν 
ορισμένοι από αυτούς, όπως είναι ο Δήμαρχος Νέας Σμύρνης, Αγίας 
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Βαρβάρας, Αιγάλεω, ο Δήμαρχος Θεσσαλονίκης και κατά περίπτωση ο 
Δήμαρχος Αθηναίων και θα εξηγήσω σε λίγο γιατί, αν κάποιον ξεχνάω να με 
συγχωρέσει, σταματήσανε το όποιο ένδικο μέσο, έφεση, παραπομπή στον 
Άρειο Πάγο, ανάκληση, ανακοπή και τελεσιδίκησε η απόφαση αυτή και έγιναν 
αορίστου χρόνου.  

Εμείς ζητάμε μέσα από αυτό το ψήφισμα το οποίο υπογράψανε 
ένα μεγάλο μέρος των συνέδρων, να σταματήσει το οποιοδήποτε ένδικο μέσο 
για εργαζόμενους οι οποίοι έχουν τουλάχιστον πρωτόδικες αποφάσεις που 
τους δικαιώνουν και αναγνωρίζουν τη σχέση εργασίας αορίστου χρόνου, 
εξαρτημένη σχέση εργασίας.  

Δε ζητάμε τίποτα περισσότερο από την Ομοσπονδία, παρά να 
προωθήσει αυτό το ψήφισμα πρώτα προς το Υπουργείο Εσωτερικών και 
Διοικητικής Μεταρρύθμισης και δεύτερον προς κάθε Δήμαρχο ο οποίος 
βρίσκεται σε αυτή την κατάσταση.  

Υπάρχουν τα προσκόμματα ότι θα κινηθούν δικαστικά εναντίον 
των Δημάρχων ή των Διοικητικών Συμβουλίων. Αυτό είναι ένα λάθος, είναι 
ένα μεγάλο λάθος κι ένα μεγάλο ψέμα. Δεν έχει κινηθεί κανένας, δεν έχει 
δημιουργηθεί κανένα πρόβλημα, αντίθετα οι άνθρωποι οι οποίοι 
τελεσιδίκησαν οι αποφάσεις τους χωρίς να μπουν σε δεύτερο βαθμό 
προχωρήσανε οι διαδικασίες και αυτή τη στιγμή βγαίνουν τα ΦΕΚ το ένα πίσω 
από το άλλο.  

Το δεύτερο και κύριο θέμα για το οποίο ήρθα και ουσιαστικά με 
ψήφισε ο κόσμος ο οποίος εκπροσωπώ αυτή τη στιγμή, είναι ένα πολύ 
βασικό: Υπάρχει κόσμος ο οποίος παράγει εκπαιδευτικό έργο, που αυτοί δεν 
είναι μόνο στους βρεφικούς-παιδικούς σταθμούς, δεν είναι μόνο στα 
νηπιαγωγεία των Δήμων. Υπάρχουν Δήμοι στους οποίους υπάρχουν 
μουσικοί, γυμναστές, καλλιτέχνες, ηθοποιοί, οι οποίοι παράγουν εκπαιδευτικό 
έργο. Με ποια λογική όλος αυτός ο κόσμος θα πρέπει να δουλεύει 40ωρο και 
να κάνει τη μία ώρα πίσω από την άλλη;  

Και ξεκινάω πρώτα απ΄ όλα από τους παιδικούς σταθμούς 
λέγοντας το εξής, μίλησα με συνάδελφο η οποία βρίσκεται στο βρεφονηπιακό 
σταθμό του Δήμου της Αθήνας και μου είπε το πολύ απλό: «Μετά την έκτη 
ώρα καθόμαστε σαν τους τσοπάνηδες, κοιτάμε τα παιδιά να κυκλοφορούν και 
δεν έχουμε τη δύναμη ειδικά όταν έχει παρέλθει το σχολικό έτος και φτάνουμε 
στα μισά και πλέον, δεν μπορούμε όχι μόνο να προσφέρουμε κάτι στα παιδιά, 
από ένα σημείο κι έπειτα μπορεί και άθελά μας να γινόμαστε επικίνδυνοι προς 
την ασφάλειά τους». 

Αυτό σε συνέχεια του γεγονότος ότι πάρα πολλά παιδάκια έχουν 
πάει πλέον στους παιδικούς σταθμούς στους Δήμους δημιουργεί ένα 
εκρηκτικό κλίμα.  

Τέλος θέλω να σας ευχαριστήσω που με ακούσατε, ελπίζω ότι 
στο επόμενο συνέδριο δε θα δούμε τέτοιου είδους πράγματα και καταστάσεις 
που είδαμε τις πρώτες δυο μέρες, σας ευχαριστώ που με ακούσατε κι ελπίζω 
να πάνε όλα κατ΄ ευχήν.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Σε ευχαριστούμε συνάδελφε. Ο συνάδελφος Κουκούλης 
Δημήτρης έχει το λόγο.  
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Δ. ΚΟΥΚΟΥΛΗΣ: Συνάδελφοι καλησπέρα, είμαι Πρόεδρος του Συλλόγου 
Εργαζομένων Δήμων Νομού Λάρισας.  

Αυτά όλα που λέγονται σήμερα που ουσιαστικά λειτούργησε το 
συνέδριο, είχα κι ένα φόβο ότι δε θα μπορέσουμε έστω να πούμε ένα 
χαιρετισμό στο συνέδριο, να βοηθήσουμε τέλος πάντων στις εργασίες του 
συνεδρίου. Εμείς στη Λάρισα τα έχουμε κάνει πράξη τα πιο πολλά και με τις 
δυνάμεις του ΠΑΜΕ σε έξαρση, πολύ μεγάλες δυνάμεις. Έχουμε καταφέρει 
όλα αυτά τα χρόνια από 5 Σύλλογοι που ήμασταν να έχουμε γίνει ένας 
υπερσύλλογος.  

Συνάδελφοι ο συνδικαλισμός δεν είναι αυτό που ακούω εδώ 
πέρα σήμερα από το πρωί και τέλος πάντων αυτό που είναι διάχυτο από την 
πρώτη ημέρα. Βλέπουμε εδώ και όλα τα χρόνια, όχι τώρα, επαγγελματίες 
συνδικαλιστές.  

Ο συνδικαλισμός κάθε μέρα κρίνεται στους χώρους δουλειάς, 
κάθε μέρα κρίνεται πάνω στα προβλήματα των συναδέλφων κι όπως όλοι οι 
προλαλήσαντες είπαν υπάρχουν συνάδελφοι που είναι εργάτες καθαριότητας 
μέχρι επιστήμονες με μεταπτυχιακά και διδακτορικά και όλοι αυτοί οι 
συνάδελφοι περιμένουν από εμάς να είμαστε απέναντι στα προβλήματα που 
δημιουργούνται κάθε μέρα.  

Ο ομιλών σας λέει ότι στη Λάρισα έχουμε αριστερό Δήμαρχο 
αυτό το διάστημα, δεν προλαβαίνω να πηγαίνω στα Δημοτικά Συμβούλια με 
το συνάδελφο Γιαλαμά εδώ που είναι και στο ΜΕΤΑ για να αντικρούουμε τι 
θέλετε;  

Ιδιωτικοποιήσεις. Μας ήρθε ο Δήμαρχος στην αρχή και λέει "να 
ιδιωτικοποιήσουμε μια επιχείρηση να καθαρίζει λέει το παζάρι της Λάρισας". 
Μας έρχεται ο Αντιδήμαρχος μας λέει "να προσλάβω κάνα δυο με αναθέσεις". 
Μας έρχεται την άλλη ο άλλος Αντιδήμαρχος και λέει "να κάνουμε τα 
5νθήμερα", ξέρετε τι είναι τα 5νθήμερα συνάδελφοι; Θα δουλεύει μία μέρα την 
εβδομάδα, θα παίρνει 120 με 150 ευρώ και θα είναι ευχαριστημένος.  

Λοιπόν αυτή είναι η αριστερή Δημοτική Αρχή στη Λάρισα και 
αυτό που είπε ο συνάδελφος εδώ ο Νίκος Τράκας για το συνάδελφο το Σίμο, 
όντως είναι αλήθεια, είναι στο Βουλευτή αποσπασμένος, όμως ασχολείται 
πολύ με τα προβλήματα. 

Κι επειδή έχουμε κι από δω πλευρά συνάδελφο νεόκοπο, ο 
οποίος είναι Αιρετός τώρα αντιπρόσωπος με τη ΔΑΚΕ, είναι σε Βουλευτή που 
είναι στο Ποτάμι, ανήκει στο Ποτάμι ο Βουλευτής. Βγάλτε τα συμπεράσματα 
μόνοι σας συνάδελφοι. Γιατί όταν λέμε αλήθειες από δω σας πειράζουν 
συνάδελφοι.  

Είχαμε εκλογές συνάδελφοι και όλοι ήταν ενάντια στη 
Συνδικαλιστική Ανατροπή, όλοι μα όλοι, όλες οι παρατάξεις. Ο καημός αυτός 
είναι, να είναι ενάντια. Εμείς όμως ήμασταν που κλείσαμε τα Δημαρχεία μόνοι 
μας και δεν επιτρέψαμε διότι πρέπει να ξέρετε ότι μέσα στους πέντε Δήμους 
που είχαν επιλεγεί τότε για γίνει ο επανέλεγχος των συμβάσεων των 
αορίστου, ήταν και ο Δήμος Λαρισαίων.  

Έχω μια συνάδελφο που ανήκει στο ΠΑΜΕ και είναι 
καταδικασμένη τώρα και τρέχουμε στα δικαστήρια κι έχει βάλει και Δικηγόρο ο 
Σύλλογος και τη στηρίζει απεριόριστα. Απεριόριστα συνάδελφοι και με τη 
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Νομικό Σύμβουλο την Τσίπρα και με την Ομοσπονδία στο πλευρό και με το 
Σύλλογο 100%. 

Λοιπόν συνάδελφοι πρέπει να ξέρετε ότι όταν είμαστε ενωμένοι 
μπορούμε να πετύχουμε τα πάντα. Δεν είναι τυχαίο ότι από χτες παίζει 
δεύτερο θέμα μετά το Βαρουφάκη το θέμα της Π.Ο.Ε. - Ο.Τ.Α. Και όταν 
ξεκίνησαν τα μνημόνια πήραμε μια πρωτοβουλία τέλος πάντων για να 
κάνουμε μια μεγάλη διαδήλωση.  

Ο ομιλών κάλεσε όλους τους Συλλόγους της Θεσσαλίας, 
ανταποκρίθηκαν όλοι και μέσα εκεί ήταν και το ΠΑΜΕ και κάναμε μια 
μεγαλειώδη συγκέντρωση όπου ο καθένας είχε τα λάβαρά του και τρόμαξαν οι 
πάντες. Γιατί; Γιατί ήμασταν όλοι εκεί συνάδελφοι. Αυτό πρέπει να γίνει από 
αύριο, από χτες, αυτό πρέπει να γίνει.  

Ευχαριστώ πολύ.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Συνάδελφοι το λόγο τον έχει ο Πολυζώης Σπύρος.  

Σ. ΠΟΛΥΖΩΗΣ: Συναδέλφισσες και συνάδελφοι, θα ήθελα να πω ότι εγώ 
αναγνωρίζω το Προεδρείο και η παράταξή μας και αυτό που εκλέχτηκε την 
πρώτη μέρα και αυτό που κάνει τις διαδικασίες από σήμερα το πρωί, διότι οι 
συνάδελφοι που είναι στο Προεδρείο ειλικρινά προσπάθησαν να αντέξουν όλα 
αυτά τα γεγονότα που έγιναν.  

Θα πω όμως για το συνάδελφο που πήρα τη θέση του στο βήμα, 
τον ενόχλησε που ένας συνάδελφος εργαζόμενος στο Δήμο Λάρισας θα είναι 
σε απόσπαση στο γραφείο Βουλευτή από το Ποτάμι. Αυτό αποδεικνύεται, ότι 
δεν είμαστε κυβερνητικοί-κομματικοί συνδικαλιστές, άλλοι πηγαίνανε στις 
Βρυξέλες με τη Σακοράφα, τον Κατρούγκαλο και με κάποιους άλλους και 
τρώγανε και πίνανε και το παίζανε.  

Εμείς δεν έχουμε πάει και δεν έχουμε τέτοια προβλήματα, οπότε 
καλό είναι να ψάξετε πότε θα έρθει και η σειρά σου συνάδελφε, αλλά τώρα ο 
Κατρούγκαλος δεν είναι Ευρωβουλευτής, ψάξε κανέναν άλλον που μπορεί να 
σε πάει κανένα ταξίδι.  

Όταν ξεκινήσαμε σαν Ομοσπονδία για να δούμε το πότε θα γίνει 
το συνέδριο, υπήρξε μία πρόταση από τη Συνδικαλιστική Ανατροπή να 
ξεκινήσουμε στις 21 Απριλίου και κάποιους συναδέλφους τότε τους πείραξε η 
ημερομηνία.  

Αλλά μάλλον κάποιοι θέλανε να κάνουμε το συνέδριο στις 9 
Σεπτέμβρη, που εγκαθιδρύθηκε η Λαϊκή Δημοκρατία στη Βόρεια Κορέα. Γιατί 
αυτά που έγιναν την πρώτη μέρα εδώ μέσα, να μένουν συνάδελφοι και να 
ψηφίζουν και να λένε το ποια Σωματεία θα νομιμοποιηθούν, μάλλον πρότυπά 
τους κάτι τέτοια δημοκρατικά καθεστώτα θα ήταν. 

Έχουμε πει ότι το χειρότερο πράγμα είναι η ρεβάνς και κάποιοι 
συνάδελφοι του ΠΑΜΕ νόμισαν ότι το συνέδριο δίνεται πεδίο δόξης λαμπρό 
για ρεβάνς μεταξύ συναδέλφων. Να ξέρετε συνάδελφοι ότι όποιος αποζητάει 
τη ρεβάνς, έχει και άλλο αποτέλεσμα, που είναι η ήττα.  

Κι επειδή στην κοινωνία η ρεβάνς και τα προβλήματα που 
δημιούργησαν ακολουθούν την πολιτική μας ζωή μέχρι σήμερα, καλό είναι να 
την αποφύγουμε, γιατί αυτά τα προβλήματα που έχουμε είναι πολύ σημαντικά 
και πρέπει να τα αντιμετωπίσουμε όλοι μαζί.  



43ο ΤΑΚΤΙΚΟ ΣΥΝΕΔΡΙΟ – ΗΜΕΡΑ 3η – ΑΠΟΓΕΥΜΑΤΙΝΗ ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ - 29/4/2015 

 217 

Όχι βέβαια με σοσιαλιστική διαπαιδαγώγηση που άκουσα 
κάποιον συνάδελφο να λέει, διότι εγώ ανήκοντας στο χώρο της ΔΑΚΕ αν 
ήθελα σοσιαλιστική διαπαιδαγώγηση θα ήμουνα κάπου αλλού. Δεν έχουμε 
ανάγκη από σοσιαλιστική διαπαιδαγώγηση, μπορείτε να πηγαίνετε στον 
Περισσό ή οπουδήποτε αλλού να κάνετε.  

Ποιο ήταν το πρόβλημα; Το ποια Σωματεία θα νομιμοποιηθούν 
κι είχαμε ξεκαθαρίσει από την αρχή το ποια Σωματεία κατά τη θέση της 
παράταξής μας θα πρέπει να νομιμοποιηθούν και δεν αλλάξαμε θέση σε 
κανένα Σωματείο, αυτά που είπαμε από την πρώτη μέρα λέμε μέχρι και τώρα.  

Δεν μετρήσαμε ποτέ κουκιά, γιατί δε μας ενδιαφέρουν ποτέ τα 
κουκιά, εκτός αν κρίνετε εξ ιδίων τα αλλότρια. Γιατί συνάδελφοι όταν 
ξεκίνησαν οι διαδικασίες η πρόταση η οποία είχε κατατεθεί ήταν να ψηφίζουν 
μέχρι και όσοι έχουν απολυθεί. 

Δηλαδή στο χώρο τον εργασιακό μου είχαν απολυθεί με 11μηνες 
συμβάσεις στο πέρασμα των δύο τελευταίων ετών 1.000 εργαζόμενοι, οι 
οποίοι θα έπρεπε να έρθουν να γραφτούν να ψηφίσουν για το Σωματείο και 
για τους αντιπροσώπους, οι οποίοι εργαζόμενοι στην Υπηρεσία μας ήταν 650. 
Νομίζω ότι δε θα ήταν Σωματείο Εργαζομένων, αλλά θα ήταν Σωματείο 
περαστικών. 

Αλλά αυτά τα οποία δεν ακούστηκαν εδώ πέρα τις τελευταίες 
μέρες ήταν αυτά που είχαν γίνει κορώνα στο προηγούμενο συνέδριο. Ποια 
ήταν; Το να γίνει νέος κώδικας ηθικής και δεοντολογίας. Σήμερα δεν 
ακούστηκε καθόλου, γιατί σήμερα ξεκίνησε ουσιαστικά το συνέδριο. 

Γιατί; Γιατί μήπως σήμερα ισχύει η πρώτη φορά αριστερά; Ή 
αυτό που ακούστηκε από συναδέλφους εδώ πέρα στο να στηρίξουμε την 
Κυβέρνηση; Αυτά τα λόγια συνάδελφοι είχαν ακουστεί και στο παρελθόν και 
είχαν τις λέξεις «ο αγώνας τώρα δικαιώθηκε» και είδατε ποιο ήταν το 
αποτέλεσμα.  

Ποια ήταν η στάση των συναδέλφων της ΑΣΚ; Το ότι ήταν μία 
απεργία για το εκλογικό, η οποία ήταν πυροτέχνημα κι ότι δε θα τη στήριζαν 
γιατί αυτοί θέλανε να γίνουν οι εκλογικές διαδικασίες; Γιατί εάν η Π.Ο.Ε. - 
Ο.Τ.Α. πραγματοποιούσε την απεργιακή της κινητοποίηση γιατί δεν είχαν 
πάρει οι εργαζόμενοι το εκλογικό επίδομα του 2014 ή του 2012 δε θα γινόταν 
εκλογές; Τόσο αφελείς ήμασταν;  

Ή ήταν η καινούρια πρακτική και δεοντολογία, που δεν έχουμε 
ακούσει λόγια, παραδείγματος χάρη για τα εργολαβικά του Υπουργού πρώην 
Ευρωβουλευτή του κ. Κατρούγκαλου, με 12% αμοιβή και εκεί πέρα δεν είδαμε 
καμιά παράταξη να τον καταγγέλλει. Φανταστείτε να ήταν Υπουργός της Νέας 
Δημοκρατίας και να γινόταν κάτι τέτοιο.  

Νομίζω ότι για ένα δημοτικό αστυνομικό για το Μητσοτάκη 
είχαμε βγάλει πολλές ανακοινώσεις, αλλά γι΄ αυτό τίποτα, ούτε βέβαια και για 
τον καινούριο θεσμό των εθελοντών συνεργατών των Υπουργών, οι οποίοι το 
μόνο που θα κάνουν είναι τα έξοδα μετακίνησης, γιατί δε θα μπορούν να 
πηγαίνουν στην επαρχία για να μην πληρώνουν από την τσέπη τους. 

Βεβαίως δεν έχουμε ακούσει και για το καινούριο σχέδιο 
αξιολόγησης των δημοσίων υπαλλήλων, αν αληθεύουν αυτά τα οποία 
λέγονται ότι θα πραγματοποιηθούν με το νόμο για την αξιολόγηση, όχι 
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νεοφιλελεύθερα, όχι ακραία νεοφιλελεύθερα, αλλά εργασιακός μεσαίωνας θα 
είναι όταν οι υπάλληλοι θα προτείνουν ποιος από τους τρεις υπαλλήλους του 
τμήματος θα είναι οι καλύτεροι και μεταξύ αυτών οι τρεις θα επιλέγουν τον 
καλύτερο, προκειμένου να πάρει και αύξηση και επίδομα.  

Συναδέλφισσες και συνάδελφοι, τα προβλήματα και οι 
προκλήσεις το επόμενο χρονικό διάστημα θα είναι μοναδικά και οφείλουμε να 
σταθούμε άξιοι και ικανοί των περιστάσεων, εκτός αν πρότυπό μας είναι η 
τελευταία σκηνή της ταινίας Underground, που στην ταινία λεβέντες αριμάνιοι 
βαλκάνιοι άντρες και γυναίκες γλεντάνε καπνίζοντας και πίνοντας και το νησί 
απομακρύνεται σιγά-σιγά από κει που είναι.  

Οφείλουμε απέναντι στους συναδέλφους εργαζόμενους οι οποίοι 
μας έχουν στείλει στο συνέδριο να σταθούμε αντάξιοι των περιστάσεων και να 
βρούμε αυτά τα οποία θα πρέπει να διεκδικήσουμε για το επόμενο χρονικό 
διάστημα. Γιατί αλλιώς η απάντηση θα είναι όπως στην ταινία ότι η τραγωδία 
των εργαζομένων φεύγουν χωρίς να γνωρίζουν το τι πραγματικά συνέβη. 

Ευχαριστώ.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Συνάδελφοι έχουν μείνει δύο ομιλητές, ο συνάδελφος Χαρίσης 
Γιώργος που έχει το λόγο τώρα και ο Τσούνης Γιάννης.  

Γ. ΧΑΡΙΣΗΣ: Συνάδελφοι η περίοδος την οποία συζητάμε από το 2012 έως το 
2015 ήταν όντως μία κρίσιμη περίοδος.  

  Ήταν η περίοδος όπου οι ανατροπές οι οποίες είχαν ξεκινήσει 
από το 2010 κορυφώθηκαν, όπου οι ανατροπές που συντελέστηκαν στις 
συνειδήσεις της ελληνικής κοινωνίας είχαν πάρει ευρύτερες διαστάσεις και 
συγκροτούσαν ένα μέτωπο απέναντι στις νεοφιλελεύθερες μνημονιακές 
πολιτικές. 

  Και νομίζω ότι σε αυτή την προσπάθεια η οποία έγινε όλα τα 
προηγούμενα χρόνια το αποτέλεσμα ήταν η ανατροπή των μνημονιακών 
πολιτικών και της Κυβέρνησης που τις εφάρμοζε, όμως πρέπει να πούμε 
συνάδελφοι ότι η ταξική πάλη δε σταμάτησε στις 25 του Γενάρη. 

Και το συνδικαλιστικό κίνημα αν θέλει να έχει ταξικό 
προσανατολισμό και χαρακτήρα, πρέπει σε αυτά τα ζητήματα τα οποία 
τίθενται σήμερα στην ελληνική κοινωνία πρέπει η θέση του να μην αθροίζεται 
σε ένα νέο μέτωπο που πάει θα δημιουργηθεί, ένα νέο μνημονιακό μέτωπο, 
έτσι ώστε να μην προχωρήσει καμία αλλαγή στην ελληνική κοινωνία. 

Και σε αυτό πρέπει να προφυλαχτούμε όλοι και κυρίως το 
συνδικαλιστικό κίνημα, που ο ρόλος του είναι να παρέμβει στις εξελίξεις, να 
βαθύνουν οι ανατροπές και οι αλλαγές, γιατί εάν το συνδικαλιστικό κίνημα και 
ευρύτερα το λαϊκό κίνημα δεν πάρει την υπόθεση στα χέρια του, καμία αλλαγή 
δεν πρόκειται να γίνει επειδή άλλαξε η Κυβέρνηση. 

Το λέμε αυτό συνάδελφοι γιατί δεν μπορεί εμείς τουλάχιστον και 
μιλάω νομίζω σε όλες τις πτέρυγες, ανεξάρτητα τι μπορεί να πιστεύει ο 
καθένας μας, εμείς οι οποίοι προερχόμαστε από το συνδικαλιστικό κίνημα 
από την ίδια την εμπειρία γνωρίζουμε ότι δεν μπορεί να γίνει καμία αλλαγή, 
καμία εξουσία είτε αυτή είναι δημοτική, είτε είναι κυβερνητική, εάν δεν υπάρχει 
η πίεση και η παρέμβαση του λαϊκού παράγοντα, τότε είναι σίγουρο ότι θα 
αναδιπλωθεί, θα ενσωματωθεί και τα αποτελέσματα θα είναι ακόμα χειρότερα.  
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Το λέω αυτό συνάδελφοι γιατί εδώ πρέπει να προβληματιστούμε 
και να προβληματιστούμε γιατί κάνουμε καμιά φορά κριτική στην πλειοψηφία 
της Ομοσπονδίας και ακούγεται-ξεσηκώνεται μία θύελλα διαμαρτυριών, λες 
και είναι ιδιοκτησία κανενός η Ομοσπονδία.  

Εμείς συνάδελφοι θεωρούμε ότι η Ομοσπονδία, η ΑΔΕΔΥ, είναι 
το σπίτι όλων των εργαζομένων, δεν είναι κανενός και όλοι έχουμε ρόλο να 
παλέψουμε για να μπορέσουμε αυτό το δικό μας σπίτι να το κάνουμε 
καλύτερα, για να μπορέσουμε να λύσουμε τα προβλήματα τα οποία έχουμε 
ως εργαζόμενοι.  

Κι εδώ είναι και η διαφορά μας με το ΠΑΜΕ, το οποίο απέτυχε 
στην προσπάθειά του πριν 10-15 χρόνια που ξεκίνησε να φτιάξει ένα μέτωπο 
συνδικαλιστικών δυνάμεων, με στόχο την έξοδό του από το οργανωμένο 
συνδικαλιστικό κίνημα και βέβαια απέτυχε.  

Και απέτυχε και οι επιπτώσεις αυτής της αποτυχίας φάνηκαν πιο 
έντονα στη μνημονιακή περίοδο, όπου αντί να κάνει μία στροφή να δει ότι 
πρέπει να συναντηθεί με όλες τις δυνάμεις του εργατικού κινήματος και με τα 
μεσαία στρώματα και με τον κόσμο ο οποίος έβγαινε στις πλατείες 
αγανακτισμένος, προσπάθησε να κινηθεί ξεχωριστά, να κινηθεί ενάντια σε 
αυτό που υπήρχε και μάλιστα σήμερα συνάδελφοι πολλοί θέλουν να 
επιβεβαιωθούν και χαιρέκακα μπορεί να αντιμετωπίσουν εάν παραδείγματος 
χάρη αποτύχει η Κυβέρνηση της Αριστεράς η οποία προέκυψε στις 25 του 
Γενάρη. 

Συνάδελφοι αυτοί οι οποίοι έχουν μεγαλύτερο πρόβλημα όσον 
αφορά την πορεία αυτής της Κυβέρνησης είναι οι δυνάμεις αυτές οι οποίες 
στήριξαν αυτή την Κυβέρνηση. Γιατί η αποτυχία δε θα είναι η αποτυχία των 
ονείρων αυτών οι οποίοι αγωνίστηκαν 30 και 40 χρόνια ή και οι γενιές αυτές οι 
οποίες εκφράστηκαν όλα τα προηγούμενα χρόνια μέσα από τις φυλακές, τις 
εξορίες, τους αγώνες που έδωσε ο ελληνικός λαός όλα τα προηγούμενα 
χρόνια. 

Και δε θα κερδίσει καμία δύναμη της Αριστεράς εάν αυτό το 
πείραμα το οποίο δέχθηκε τη μεγαλύτερη επίθεση σε όλη την Ευρώπη 
αποτύχει, δε θα κερδίσει ούτε το Κομμουνιστικό Κόμμα, ούτε οι δυνάμεις της 
ΑΝΤΑΡΣΥΑΣ, ούτε άλλες δυνάμεις οι οποίες θέλουν να κινούνται στο χώρο 
της Αριστεράς. 

Αυτό το οποίο θα κερδίσει από τη διάψευση των ελπίδων, είναι 
οι δυνάμεις αυτές οι οποίες καραδοκούν να μας φέρουν πολλά χρόνια πίσω 
την ελληνική κοινωνία. Γιατί αυτές θα εμφανιστούν ότι είναι δυνάμεις 
αντισυστημικές. Και άρα χρέος όλων μας δεν είναι να στηρίξουμε την 
Κυβέρνηση της Αριστεράς, δεν είναι εκεί το πρόβλημα, δε χρειάζεται τέτοιου 
είδους στήριξη η Κυβέρνηση της Αριστεράς.  

Χρειάζεται όμως ένα μαχητικό ταξικό συνδικαλιστικό και εργατικό 
κίνημα, το οποίο θα προτάξει τα ζητήματα τα οποία πάλεψε όλα τα 
προηγούμενα χρόνια, δε θα πρέπει να κάνει βήμα πίσω απ΄ αυτά που έχει 
παλέψει και όλοι μαζί να απαιτήσουμε να γίνουν πράξη αυτές οι εξαγγελίες με 
τις οποίες ήρθε αυτή η Κυβέρνηση.  

Διότι αν δεν εφαρμοστούν αυτά οι πρώτοι οι οποίοι θα πρέπει να 
είναι απέναντι, θα πρέπει να είναι αυτοί που στηρίξανε αυτή την Κυβέρνηση. 
Λοιπόν, επειδή έγινε μεγάλη συζήτηση για την πράξη νομοθετικού 
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περιεχομένου, συνάδελφοι οι πρώτοι που καταγγείλαμε την πράξη 
νομοθετικού περιεχομένου ως μορφή νομοθέτησης, ήμασταν εμείς.  

Όμως κοιτάξτε συνάδελφοι, συνάδελφοι όλα τα πράγματα είναι 
ταξικά, εσείς βέβαια εξ αριστερών από δω την ταξική πάλη που την 
καταργήσατε με τον Λάσκαρη με τον 330/1986 νομίζετε, όπως άκουσα και τον 
προηγούμενο ομιλητή τον Πολυζώη, λες και δεν υπάρχουν τάξεις σε αυτή τη 
χώρα, δεν υπάρχουν αντιτιθέμενα συμφέροντα και όλοι είμαστε μία αγία 
οικογένεια.  

Δεν είμαστε αγία οικογένεια, εδώ συνάδελφοι εάν 
αναγνωρίζουμε ότι υπάρχει μία πίεση που ασκείται από το διεθνές και 
ευρωπαϊκό κεφάλαιο το παράδειγμα της Ελλάδας να πνιγεί για να μην 
αποτελέσει αντιπαράδειγμα και σε άλλες χώρες της Ευρώπης, πρέπει να 
δούμε, διότι βλέπουμε ότι η επίθεση που γίνεται είναι να συντριβεί κάθε 
προσπάθεια την οποία έκανε ο ελληνικός λαός. 

Άρα το πρόβλημα είναι εάν η κίνηση η οποία γίνεται, γίνεται 
απέναντι στο να μην κάνει πίσω η Κυβέρνηση ή αν είναι μία κίνηση η οποία 
είναι υποχώρηση απέναντι στους δανειστές και αυτή η κίνηση συνάδελφοι 
κοντός ψαλμός αλληλούια. Εάν είναι κίνηση απέναντι στους δανειστές, ο 
πάτος των αποθεματικών στη χώρα μας έχει φτάσει τόσο κάτω, που δεν 
πρόκειται να αντιμετωπιστεί να λύσει το πρόβλημα για το οποίο οι δυνάμεις 
του ευρωπαϊκού κεφαλαίου πιέζουν.  

Άρα το πρόβλημα είναι εάν αυτά τα αποθεματικά 
χρησιμοποιηθούν για να μην κάνει πίσω η Κυβέρνηση απέναντι στους 
δανειστές, να μην αποπληρωθεί το χρέος και να είναι για τις ανάγκες της 
ελληνικής κοινωνίας. Εκεί εμείς συνάδελφοι θα αθροιστούμε με αυτούς τους 
Δημάρχους, τους Περιφερειάρχες ή όλους αυτούς οι οποίοι όλα τα 
προηγούμενα χρόνια δεν μιλήσανε καθόλου για τις ανατροπές που 
συντελούνταν στην Τοπική Αυτοδιοίκηση και στα προβλήματα των 
εργαζομένων;  

Θα αθροιστούμε με αυτούς ή θα είμαστε απέναντι σε αυτούς και 
θα προσπαθήσουμε να συγκροτήσουμε ένα κίνημα το οποίο θα απαιτήσει να 
μη γίνει βήμα πίσω από αυτά τα οποία πάλεψε ο ελληνικός λαός τα 
προηγούμενα χρόνια; Εκεί συνάδελφοι είναι το πρόβλημα και το πρόβλημα 
δεν είναι εάν έγινε μία πράξη νομοθετικού περιεχομένου, η οποία εξάλλου 
όπως ξέρετε ψηφίστηκε από.. την επόμενη μέρα.  

Τελειώνω, θεωρώ συνάδελφοι ότι είναι κρίσιμο αυτό το 
συνέδριο, δε θέλω ούτε να μειώσω ανθρώπους οι οποίοι βρίσκονται σε αυτό 
το χώρο, βρισκόμαστε σε διαφορετικές παρατάξεις που μπορεί να ψήφισαν 
ενδεχομένως και το ίδιο κόμμα στις προηγούμενες εκλογές. Όμως συνάδελφοι 
πρέπει να πούμε ότι πολλές φορές η συνδικαλιστική αντιπαράθεση οδηγεί σε 
τέτοιες αντιθέσεις, οι οποίες χάνουν το κύριο, που είναι η πάλη για τη 
συγκρότηση ενός μετώπου, εμείς στην Αυτοδιοίκηση, στο σύνολο του 
εργατικού κινήματος. 

Για να μπορέσουμε να πάμε ένα βήμα μπροστά, να 
υλοποιηθούν όλες οι δεσμεύσεις απέναντι στους απολυμένους, σε όλους 
αυτούς των οποίων ανατράπηκε η ζωή τους τα προηγούμενα χρόνια, να 
προωθηθούν τα εργασιακά, ασφαλιστικά και μισθολογικά δικαιώματα, εκεί θα 
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κριθούμε πόσο μπορούμε ως συνδικαλιστικό κίνημα να αναμετρηθούμε με 
τους αντιπάλους μας. 

Και νομίζω ότι εάν σε αυτό δώσουμε δείγματα γραφής ικανά, 
τότε να είστε σίγουροι ότι οποιαδήποτε Κυβέρνηση, οποιαδήποτε υποχώρηση 
θέλει να κάνει, θα βρει απέναντι όλους εμάς οι οποίοι παλέψαμε όλα τα 
προηγούμενα χρόνια και θα συνεχίσουμε να παλεύουμε, γιατί εμείς δεν 
είμαστε της θεωρίας «ο αγώνας δικαιώθηκε».  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Το λόγο έχει ο συνάδελφος Γιάννης Τσούνης ως τελευταίος 
ομιλητής.  

Γ. ΤΣΟΥΝΗΣ: Συνάδελφοι δε μου επιτρέπεται, αλλά είναι το τρίτο μου 
συνέδριο σήμερα, δηλώνω κι εγώ, αν και γνώστης των τακτικών πλέον, 
δηλώνω κι εγώ απογοητευμένος και κουρασμένος από ένα κομματικό-
συνδικαλιστικό παραμάγαζο εγώ θα έλεγα, που το μόνο που κάνει είναι να 
απαξιώνει εμάς τους ίδιους και σήμερα σκεφτόμουν και αναρωτιόμουν πως 
θα έπρεπε να μιλήσω.  

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: (Τοποθέτηση εκτός μικροφώνου)  

Γ. ΤΣΟΥΝΗΣ: Είσαι πολύ δημοκράτης συνάδελφε, μας το έδειξες και τις τρεις 
μέρες.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Συνάδελφοι μη διακόπτετε σας παρακαλώ.  

Γ. ΤΣΟΥΝΗΣ: Και αποφάσισα λοιπόν να απευθυνθώ σε όλους, σε όλους όσοι 
είναι σύνεδροι σήμερα, γιατί κάποιοι τους έχουν επιλέξει.  

Ταυτόχρονα όμως θέλω να απευθυνθώ κυρίαρχα, γιατί; Γιατί δεν 
πρόκειται να πείσω τους άλλους, σε όσους δεν είναι κομματικά στελέχη. Όσοι 
δεν έχουν κάρτα σε κόμμα. Τους άλλους ότι και να πω δεν πρόκειται να τους 
πείσω. Και ναι θα πω αλήθεια, σήμερα συνάδελφοι έχουμε την τρίτη μέρα 
ενός συνεδρίου γιατί; Για τις εκλογές αύριο.  

Όποιος σας λέει εδώ κουτοπονηριές ότι ήρθε για να σας μιλήσει 
πολιτικά συνδικαλιστικά αλλά δεν τον ενδιαφέρει το αύριο, είναι ψεύτης και 
μην τον ψηφίσετε αύριο, γιατί το μόνο που θέλει είναι να σας πάρει τον ψήφο 
και στρίβειν δια του αρραβώνος. 

Και συνεχίζω συνάδελφοι, η Ομοσπονδία λοιπόν είναι το σπίτι 
μας, είναι το σπίτι όλων μας. Σήμερα συνάδελφοι εδώ επάνω απολογείται όλη 
η Εκτελεστική Επιτροπή, όλη η απερχόμενη Διοίκηση. Το έχω ξαναδεί, είναι 
τακτική στο Δήμο Αιγάλεω, επάνω να μην κάθονται όλοι της Εκτελεστικής 
Επιτροπής. Κάποιοι κάθονται κάτω, ξέρετε γιατί; Για να δίνουν το σήμα. 
Σηκώνομαι εγώ στο Προεδρείο τρέχοντας φωνάζοντας; Θα σηκωθούν και 
όλοι της παράταξης. Κάθομαι εγώ ήρεμος; Κάθονται κι αυτοί ήρεμοι.  

Και σήμερα λοιπόν την τρίτη μέρα ακούσαμε τους πάντες να 
αγωνιούν και να είναι χαρούμενοι σήμερα που δόθηκε επιτέλους ο λόγος και 
στα Σωματεία. Βρε συνάδελφοι θα τρελαθούμε εντελώς; Εδώ ο χαμός 
μπροστά στο Προεδρείο τις δύο πρώτες μέρες, από ποιους γινόταν; Και 
συνάδελφοι θα πρέπει να καταλάβετε ότι μερικά ερωτήματα είναι ρητορικά και 
αν έκανα ερώτηση όπως σας είπα, κάνω ερώτηση σε αυτούς που μπορούν 
να καταλάβουν και που μπορούν να κρίνουν.  

Εδώ ήρθαν λοιπόν κάποιοι να μας πουν ότι τα προηγούμενα 
τρία χρόνια δεν έγινε τίποτα. Εγώ αποδέχομαι τον προβληματισμό του 
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Γιώργου Χαρίση, θα πω ότι μου άρεσε πάρα πολύ η ομιλία του Ροπαλίδη ο 
οποίος ήταν σωστός, δίκαιος, γιατί σε κάθε συνέδριο και στο προηγούμενο 
είχα μιλήσει για έναν που καθόταν στο χώρο της ΔΑΚΕ παμπάλαιο 
συνδικαλιστή που ήξερε να συζητά. 

Γιατί παλιά συνάδελφοι κι εγώ το εκτιμώ υπήρχε κι ένας άλλος 
διάλογος, ένας άλλος συνδικαλιστικός πολιτικός διάλογος. Δεν υπήρχε αυτός 
ο διάλογος της γαλαρίας, δεν υπήρχε αυτός ο διάλογος κι εμένα δε μου αρέσει 
αυτός ο διάλογος.  

Αλλά άκουσα το Γιώργο Χαρίση να μιλάει για την Κυβέρνηση της 
Αριστεράς. Θα την κρίνω την Κυβέρνηση της Αριστεράς, αλλά θα πω 
ξεκάθαρα ότι πισωγύρισμα δε δέχομαι. Συνάδελφοι η Π.Ο.Ε. - Ο.Τ.Α. και οι 
εργαζόμενοι μάτωσαν όσο κανένας άλλος τα τέσσερα τελευταία χρόνια και 
μάτωσαν και γιατί έχασαν πράγματα και μάτωσαν όμως γιατί έκαναν και τους 
περισσότερους αγώνες και όποιος δεν το αναγνωρίζει δεν προσφέρει καλή 
υπηρεσία.  

Βγήκε μία νέα Κυβέρνηση, δεν εξετάζω ποια, Κυβέρνηση λέει 
της Αριστεράς. Θα κριθεί, όπως και να τη λέμε συνάδελφοι, αν τη λέμε 
Κυβέρνηση της Αριστεράς ή μη θα κριθεί στην πράξη. Είναι όπως έλεγε ένας 
συνάδελφος εδώ συνεχώς γιατί; Γιατί ξέρετε είναι η προπαγάνδα. Τελικά και 
οι αριστεροί χρησιμοποιούν τις μεθόδους των συντηρητικών.  

Η ΠΑΣΚΕ λέει, η ΠΑΣΚΕ. Συνάδελφοι εμείς το λέμε ξεκάθαρα, 
ήμασταν ΠΑΣΚΕ και οι περισσότεροι από μας φύγανε και πήγανε στο ΜΕΤΑ. 
Είναι ξεκάθαρο και αυτό το αποδέχεται το ΜΕΤΑ. Και ξέρετε γιατί το 
αποδέχεται βρε συνάδελφοι;  

Γιατί εμάς αυτούς τους ανθρώπους που αγωνιστήκαμε, που 
αγωνιστήκαμε για την αξιολόγηση, για να μην απολυθούν οι ΔΕ Διοικητικοί, 
αυτοί που πάλεψαν για τον επανέλεγχο, σε αυτούς τους ανθρώπους ήρθαν 
άνθρωποι από την Κουμουνδούρου για να μας πουν να προσχωρήσουμε στο 
ΜΕΤΑ. Αυτό για μας είναι μία αξιολόγηση, είναι μία αγωνιστική αξιολόγηση κι 
ότι κι αν λένε τώρα οι υπόλοιποι εδώ για τα κουκιά από δω μπαίνει και από 
δω φεύγει.  

Που θα κριθεί λοιπόν η Κυβέρνηση της Αριστεράς; Κι εγώ την 
περιμένω. Δηλώνω λοιπόν κεντροαριστερός ωμά, αλλά την Κυβέρνηση της 
Αριστεράς συνάδελφοι γιατί να είμαστε ξεκάθαροι, το ΚΚΕ δε μιλάει για 
Κυβέρνηση της Αριστεράς, μιλάει για κομμουνισμό. Η Κυβέρνηση της 
Αριστεράς λοιπόν τι περιμένω βρε συνάδελφοι; Περιμένω γιατί είδα το είπα 
και πριν να μη χρησιμοποιεί μεθόδους απαράδεκτους που πριονίζουν το 
κλαδί που καθόμαστε.  

Επιτέθηκε λέει, αν το διάβαζα εγώ με πήραν συνάδελφοι, 
επιτέθηκε λέει με μπουκάλι και ποτήρι ο Πρόεδρος της Ομοσπονδίας στο 
συνάδελφο Βασίλη Γκιτάκο. Εμείς ήμασταν εδώ, όσοι ήμασταν από δω και με 
ρωτούν οι συνάδελφοι που δεν ήταν εδώ "τα αίματα έπεσαν κάτω, τα 
μαζέψατε, σώθηκε ο άνθρωπος"; Με μπουκάλι και ποτήρι. Αυτή λοιπόν είναι 
προπαγάνδα βρε συνάδελφοι κι αυτό δεν το περιμένουμε. Δεν το περιμένουμε 
ούτε εμείς, ούτε το περιμένουν οι συνάδελφοι που μας ακούνε εδώ.  

Και θα το πω ξεκάθαρα, τι άλλο δεν περιμένω από μία 
Κυβέρνηση της Αριστεράς την οποία θα την κρίνω και το δηλώνω και πάλι: 
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Πίσω δε γυρίζω, είμαι χαρούμενος που κύλησε ο τροχός. Το νερό σε αυτόν 
τον τροχό το ρίξαμε εμείς και αν χρειαστεί να ρίξουμε κι άλλο νερό σε αυτόν 
τον τροχό για να πάμε παρακάτω, πάλι εμείς θα το ρίξουμε αυτό το νερό.  

Αλλά δεν περιμένω βρε συνάδελφοι η Κυβέρνηση της Αριστεράς 
να ανακαλεί τα διορισμένα μέλη που όρισε η συγκυβέρνηση θα πω εγώ τώρα, 
για να διορίσει τα δικά τους. Ξέρετε τι κάνει η Κυβέρνηση της Αριστεράς; 
Τροποποιεί το νόμο και απαγορεύει να υπάρχουν διορισμένα μέλη στα 
Υπηρεσιακά Συμβούλια και τα κάνει όλα αιρετά. Αυτό περιμένω εγώ από την 
Κυβέρνηση της Αριστεράς.  

Η Κυβέρνηση της Αριστεράς δεν διορίζει συνάδελφοι, είναι 
συνδικαλιστικός ο λόγος. Ναι Γιώργο, είναι συνδικαλιστικός ο λόγος. Η 
Κυβέρνηση της Αριστεράς συνάδελφοι δεν αντικαθιστά διορισμένους 
Προϊσταμένους και Διευθυντές, λέγοντας πως δε θα κάνει ουδέποτε κρίσεις. Η 
Κυβέρνηση της Αριστεράς άμεσα κάνει αξιοκρατικές και ανεπηρέαστες 
κρίσεις, προκειμένου να μπουν αυτοί που το αξίζουν.  

Εμείς συνάδελφοι στο Δήμο Αιγάλεω δεν το ζήσαμε αυτό και 
όντως από έναν Δήμαρχο της Αριστεράς συνάδελφοι το περίμενα, το ήλπιζα 
και αυτή τη στιγμή βρε συνάδελφοι στο Διοικητικό Συμβούλιο του Συλλόγου 
του Δήμου Αιγάλεω στην παράταξη  της ΑΣΚ από τα τέσσερα μέλη τα τρία 
μέλη είναι τοποθετημένοι Προϊστάμενοι από το Σεπτέμβριο και το ένα είναι 
τοποθετημένος υπεύθυνος άξιος της εμπιστοσύνης του Αντιδημάρχου ο 
οποίος είναι ο πρώην επικεφαλής της ΑΣΚ. 

Δεν περιμένω αυτά από την Κυβέρνηση της Αριστεράς, η 
Κυβέρνηση της Αριστεράς συνάδελφοι αναβαθμίζει το ρόλο των Σωματείων, 
δεν τον ποδηγετεί. Η Κυβέρνηση της Αριστεράς δεν συγκαταλέγει στα 
ψηφοδέλτιά της όσους όχι πριν από δύο χρόνια, πριν από ένα χρόνο είχαν 
φτιάξει συνεταιριστική επιχείρηση και πάλευαν να πάρουν τις Υπηρεσίες του 
Δήμου.  

Στο ψηφοδέλτιο της ΑΣΚ στο Δήμο Αιγάλεω όσους κόψαμε από 
τη δημοτική επιχείρηση πέρυσι, από την Κοιν.Σ.Επ. πέρυσι, οι οποίοι ήταν οι 
ίδιοι που είχαν πάρει στον αριστερό Δήμο του Χαϊδαρίου τις Υπηρεσίες, είχαν 
έρθει και στο Αιγάλεω. Τώρα ξαφνικά επειδή ήταν και παλιά εργαζόμενοι και 
χωρίς να κάνουμε έφεση τους κάναμε αορίστου, αυτοί οι άνθρωποι 
συνάδελφοι ήταν στα ψηφοδέλτια. Ήταν στα ψηφοδέλτια όπως ο Στέλιος 
Μαριδάκης, όπως ο Κώστας Ζέρβας, όπως ο Βασίλης Γκιτάκος.  

Ο Βασίλης Γκιτάκος συνάδελφοι, δεν τον κατηγορώ, ήταν 
συνάδελφοι μέλος της ΠΑΣΚΕ πριν αλλάξουν και είναι αλήθεια βρε 
συνάδελφοι ότι εμείς ενώ διεκδίκησε να έχει θέση με το δικό μας ψηφοδέλτιο 
στα όργανα της Ομοσπονδίας δεν είχαμε τη δυνατότητα. Ξαφνικά την 
επόμενη στιγμή έγινε στο προηγούμενο συνέδριο ότι συνάδελφοι έγινε, σε 
όλους τους αντιπροσώπους που ανήκουν στη Συνδικαλιστική Ανατροπή σε 
αυτό το συνέδριο. 

Βρε συνάδελφοι φτάνει πια με τα τηλέφωνα. Φτάνει πια με τα 
τηλέφωνα συνάδελφοι του ΜΕΤΑ-ΟΤΑ. Μας πήραν τηλέφωνο από κομματικά 
γραφεία για να στηρίξουμε το Γιώργο Χαρίση, μας πήραν τηλέφωνο μακρινοί 
συγγενείς-θείοι λέει, που είχαμε να τους ακούσουμε χρόνια και λένε ανιψιέ 
στήριξε το Γιώργο Χαρίση.  
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Υπήρχαν προτάσεις από κοπέλες "να ανέβω στο δωμάτιό σου 
για να συζητήσουμε λίγο για τις εκλογές"; Δε θέλουμε τέτοιο συνδικαλισμό 
συνάδελφοι, η Κυβέρνηση της Αριστεράς αφήνει ανεπηρέαστο αφήνει 
ελεύθερο τον συνδικαλισμό να κάνει το δικό του έργο, δεν μπαίνουν τα 
κομματικά στελέχη να τον εξαρτήσουν.  

Συνάδελφοι άκουσα κριτική. Η αλήθεια είναι ότι είμαι χαρούμενος 
με την κριτική που άκουσα, δεν άκουσα κάτι σημαντικό. Σκιαδάς, με τον 
οποίον έχω βρεθεί πάρα πολλές φορές, μας έκανε κριτική για τους 
συμβασιούχους, μας έκανε κριτική γιατί δεν αναγνωρίζουμε ότι ο εχθρός των 
εργαζομένων είναι η αστική τάξη. Μας έκανε κριτική ότι δεν χτυπάμε την 
καπιταλιστική κρίση. Φτάνουμε μέχρι εκεί που φτάνει το χέρι μας, έχεις δίκιο.  

Μίλησε και ο Τζελεπής, ο οποίος φωνάζει πάντα και φωνάζει 
πολύ δυνατά. Μας μίλησε για τον καπιταλισμό, μας κατέκρινε, μας μίλησε για 
την Ουκρανία, τα έχουν γράψει βρε συνάδελφοι, μας μίλησε για το ΝΑΤΟ, μας 
μίλησε για τις ΗΠΑ, μας είπε για την Ευρωπαϊκή Ένωση, δε μίλησε για τη 
συνέπεια που πρέπει να έχει ένας συνδικαλιστής απέναντι στους 
εργαζόμενους.  

Και ρωτώ εγώ το φίλο μου τον Τζελεπή, αληθεύει ή όχι, γιατί αν 
δεν αληθεύει να ζητήσω συγνώμη ότι πληρώθηκαν οι εργαζόμενοι τα 176 στο 
Δήμο, αλλά μόνο στο Διοικητικό Συμβούλιο δεν έγινε από το Δικηγόρο η 
παρακράτηση του 10% αλλά σε όλους τους άλλους έγινε.  

Και έγινε πολλή φασαρία συνάδελφοι για να συντομεύω να 
μιλήσει και ο φίλος μου Τζελεπής, έγινε πολλή συζήτηση γιατί έγινε φασαρία. 
Η φασαρία έγινε συνάδελφοι για να μην ακουστούν πράγματα, η φασαρία 
έγινε για να μην ακουστεί τι έκανε η Ομοσπονδία το προηγούμενο χρονικό 
διάστημα για τις αξιολογήσεις, να μην ακουστεί τι έκανε για τον επανέλεγχο, 
να μην ακουστεί τι έκανε για τη διαχείριση των απορριμμάτων.  

Και σε όλα αυτά συνάδελφοι ήμασταν στην πρώτη γραμμή του 
αγώνα, η Ομοσπονδία, όλοι μας και χτυπηθήκαμε αλύπητα από το σύστημα 
συνάδελφοι και συστημικοί όντως δεν πρέπει να γίνουμε, πρέπει να 
διαφυλάξουμε την Ομοσπονδία.  

Και προχωρώ λίγο σε δύο θέματα. Ο Ασπρόπυργος βρε 
συνάδελφοι είναι στο προσκήνιο για τους 11 διπλοψηφίσαντες; Εγώ θα πω 
ναι. Ευθυνόμαστε εμείς συνάδελφοι που δεν μπορεί να βγει άκρη, γιατί οι 
συνάδελφοι στην Ελευσίνα στον περιφερειακό Σύλλογο δεν έβαλαν να 
ψηφίσουν με βιβλιάριο; Γιατί κάποιοι έκαναν πρόταση προχθές στο Γενικό 
Συμβούλιο να μην ψηφίζουν οι εργαζόμενοι με βιβλιάριο.  

Φταίμε εμείς συνάδελφοι γιατί 300 συνάδελφοί τους από το 
προηγούμενο Σωματείο έριξαν μαύρη πέτρα πίσω τους γιατί δεν 
προστατεύτηκαν τη δυσκολότερη στιγμή, όταν η απόλυση τους χτύπησε την 
πόρτα; Δε φταίμε εμείς συνάδελφοι, φταίνε οι ίδιοι και θα πρέπει να κάνουν 
αυτοκριτική.  

Και έρχομαι στην οικονομική τακτοποίηση και τελειώνω. Τι 
σημαντικό είναι η οικονομική τακτοποίηση συνάδελφοι; Υπήρχε μία τακτική το 
προηγούμενο χρονικό διάστημα, η Ομοσπονδία να βρεθεί σε οικονομικό 
αδιέξοδο, γιατί συνάδελφοι; Γιατί είχε επιλέξει η παράταξη της ΔΑΣ-ΟΤΑ να 
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κάνει κομματική Ομοσπονδία. Δεν της βγήκε συνάδελφοι, δεν της βγήκε 
συνάδελφοι και επέστρεψε και την καλωσορίσαμε.  

Προσέξτε όμως κάτι, οι εκλογές γίνονται τους τέσσερις 
τελευταίους μήνες. Πως ελλοχεύει ο κίνδυνος; Κατά το δοκούν κάθε φορά να 
νομιμοποιούνται συνάδελφοι. Δεν πληρώνει λοιπόν κι αφήνει μεγάλο χρέος 
ένας Σύλλογος στην Ομοσπονδία. Γίνονται οι εκλογές κι ενώ χρωστάμε 10 
χιλιάδες ευρώ, αναλόγως ποια Διοίκηση θα πάρει, τότε κρίνουμε αν θα 
πληρώσουμε για να δούμε εάν ο Σύλλογος λοιπόν που βγήκε θα 
νομιμοποιηθεί ή όχι. Και η ερώτηση έρχεται να κουμπώσει.  

Θα ήμουνα απολύτως σύμφωνος με τον πλειστηριασμό που 
έγινε από τους συναδέλφους της ΔΑΣ-ΟΤΑ, θα ήμουνα απόλυτα σύμφωνος, 
εάν συνάδελφοι το έκαναν και για άλλους λόγους. Γιατί μόνο στη Φυλή 
συνάδελφοι αν οι αντιπρόσωποι του Συλλόγου ήταν της ΔΑΚΕ ή αν ήταν της 
Συνδικαλιστικής Ανατροπής θα δίνατε φράγκο; Τότε οι ενιαίοι κανόνες δε θα 
μετρούσαν.  

Και κλείνω απευθυνόμενος στους εργαζόμενους στους 
αντιπροσώπους που πιστεύουν στη Συνδικαλιστική Ανατροπή γιατί είμαστε η 
μοναδική παράταξη οι οποίοι δεν έχουμε κομματικό καπίστρι και δε θα 
βάλουμε κομματικό καπίστρι.  

Συνάδελφοι είμαστε κι αυτό το ξέρετε είμαστε δάχτυλα του ίδιου 
χεριού, το είπα πριν και σε κάποιους, άλλο είναι λεπτό, άλλο είναι χοντρό, 
άλλο είναι μακρύ κι άλλο είναι κοντό. Όλα όμως τα δάχτυλα χρειάζονται για να 
σηκώσουμε έτσι τη γροθιά και τη γροθιά την έχουμε ψηλά. Ψηφίζουμε λοιπόν 
αύριο Συνδικαλιστική Ανατροπή για να διατηρηθεί το κύρος της Ομοσπονδίας, 
για να μην το πετούν στο πάτωμα κάποιοι για κομματικά οφέλη.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ο συνάδελφος Τζελεπής έχει ζητήσει το λόγο επί προσωπικού.  

Γ. ΤΖΕΛΕΠΗΣ: Φαίνεται λοιπόν ότι όσοι δεν έχουν πολιτικά επιχειρήματα 
επιστρατεύουν τη λάσπη.  

Λοιπόν, επειδή εμείς ποτέ δεν κάναμε παιχνιδάκια με 
Δικηγόρους με Δημάρχους και με κανέναν, όταν του κερδήθηκαν οι δύο 
αγωγές εφετειακά για μονίμους, γιατί υπήρξε πρόβλημα από την τακτική του 
Νομικού Συμβούλου του Δήμου, γι΄ αυτό έγινε, από τυπικούς λόγους δηλαδή 
κερδήθηκαν, όταν έγινε αυτό είχαμε έρθει αμέσως σε επικοινωνία με τη 
Δημοτική Αρχή να έρθει σε διακανονισμό και λοιπά.  

Αυτοί το πήγαν το θέμα στο Συμβούλιο της Επικρατείας 
νομίζοντας ότι έτσι έχουν εξασφαλίσει ότι δε θα πληρώσουν, όμως αυτό που 
έγινε επειδή δεν τα ξέρανε καλά, ούτε εμείς τα ξέραμε βέβαια αυτά, είναι ότι το 
Συμβούλιο Επικρατείας απέρριψε την αναίρεση του Δήμου για τη μία αγωγή 
και ταυτόχρονα η Δικηγόρος προχώρησε σε κατάσχεση που εμείς το μάθαμε 
την επόμενη μέρα όταν ο Γενικός Γραμματέας του Δήμου μας περιέλουσε με 
βρισιές ότι δε θα πληρωθεί η μισθοδοσία των εργαζομένων. Δηλαδή η 
Δικηγόρος δε μας είχε ενημερώσει καν ούτε εκ των υστέρων τι είχε γίνει.  

Και στην επόμενη ημέρα μάλιστα ο Δήμαρχος έδωσε εντολή 
εγγράφως στην Ταμειακή Υπηρεσία να μην καταβάλλει τη μισθοδοσία. Μόλις 
το μάθαμε αυτό εμείς πήγαμε στο γραφείο του Δημάρχου του είπαμε ότι αυτό 
δεν είναι μόνο παράνομο αλλά είναι και αυτόφωρο ποινικό αδίκημα. Την 
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επόμενη μέρα κυκλοφορήσαμε καταγγελία σε όλο το Δήμο για το τι ακριβώς 
είχε συμβεί, με αποτέλεσμα να το αποσύρουν.  

Όταν προχώρησε η κατάσχεση λοιπόν αφού μας είχαν στο κρύο 
ντους μία λάσπη και βρισιές και μία γλειψίματα, αυτό έγινε, προχωράει η 
κατάσχεση από τη Δικηγόρο που είχε πάρει πλέον τα λεφτά και είχε ζητήσει 
τα IBAN των λογαριασμών. Μπαίνουν τα λεφτά λοιπόν στους εργαζομένους 
και κάποιοι που τα είχαν πάρει πρώτα και λοιπά μας τηλεφωνούν και μας λένε 
ότι "έχει κρατήσει περισσότερα από ότι περιμέναμε".  

Σε τηλεφωνική συνομιλία μετά μας είπε ότι "είναι δικηγορικά 
έξοδα" και λοιπά, μετά αντιλαμβάνομαι εγώ και άλλοι δύο εργαζόμενοι που με 
ενημέρωσαν ότι μας είχαν κρατήσει 10%, σε άλλους είχαν κρατήσει 
περισσότερα, 6% ήταν το συμφωνητικό. Την παίρνω προσωπικά τηλέφωνο 
και της λέω, δεν ασχολήθηκα με τους άλλους, υπάρχουν άλλοι δύο 
συνταξιούχοι που γνωρίζουμε και δεν ξέρουμε πόσοι ακόμα, ότι κοίταξε να 
δεις, μαζί μας δε θα κάνεις τέτοια παιχνίδια.  

Αυτά τα έχω ενημερώσει εγώ ο ίδιος προσωπικά στο Διοικητικό 
Συμβούλιο και βέβαια με ένα ράδιο αρβύλα έφτασε και στον κ. Τσούνη από 
δω πέρα, έτσι; Βγήκα λοιπόν και ενημέρωσα το Διοικητικό Συμβούλιο του 
Σωματείου μου και μετά ενημέρωσα και τους ίδιους τους δικαιούχους, όσους 
εν πάση περιπτώσει προσήλθαν από τους συνταξιούχους, ότι έγινε τέτοιο 
παιχνιδάκι, δηλαδή ότι η Δικηγόρος κράτησε περισσότερα, μας κράτησε 10% 
ενώ κράτησε στην πλειοψηφία περισσότερα, δε γνωρίζουμε ακριβώς σε 
πόσους.  

Εμένα προσωπικά κράτησε 10%, σε άλλους κράτησε 20%. Εγώ 
το κατήγγειλα προσωπικά, είχαν την ευθιξία άλλοι δύο εργαζόμενοι, μας 
κράτησε και πάλι περισσότερα από το συμφωνητικό, εγώ το κατήγγειλα 
προσωπικά αλλιώς το ράδιο αρβύλα δε θα έφτανε στα αφτιά του κ. Τσούνη. 
Υπήρχαν άλλοι δύο εργαζόμενοι που μας είπαν το ίδιο πράγμα ότι έχει 
συμβεί. Λοιπόν πήγαμε στο γραφείο της Δικηγόρου..  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Εντάξει συνάδελφε είναι επαρκείς οι εξηγήσεις.  

Γ. ΤΖΕΛΕΠΗΣ: Λοιπόν το καταλαβαίνετε ακριβώς τι συμβαίνει αυτή τη στιγμή; 
Δεν καταλαβαίνεις; Είσαι ηλίθιος; Εμείς ενημερώσαμε το Σωματείο μας, 
ήρθαμε σε επαφή και με τη Δικηγόρο και μάλιστα μετά από αυτό το Σωματείο 
της Νίκαιας έκανε μάζεμα των εργαζομένων της Νίκαιας που η κυρία 
Δικηγόρος με περιέλουσε με βρισιές, να το ενημερώσω κι αυτό, με 
ενημερώσανε εργαζόμενοι που ήταν στη συνάντηση, με περιέλουσε με 
βρισιές γιατί ενημερώνω τον κόσμο ότι μας πήρε νταβατζιλίστικα διπλά λεφτά 
από τα συμφωνημένα.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ωραία συνάδελφε τελείωσε.  

 

«Ψηφοφορία για το Διοικητικό  
και Οικονομικό Απολογισμό» 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Έχουμε μια ανακοίνωση της Εφορευτικής Επιτροπής σε σχέση 
με τα αποτελέσματα για το διοικητικό και οικονομικό απολογισμό:  

- Στον διοικητικό απολογισμό 199 ναι, 198 όχι, 4 λευκά.  

- Στον οικονομικό απολογισμό 266 ναι, 133 όχι, 4 λευκά.  
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Συνάδελφοι έχουν ολοκληρωθεί οι τοποθετήσεις όλων των 
συνέδρων, νομίζω ότι μπαίνουμε στη διαδικασία των επικεφαλείς των 
παρατάξεων και το Προεδρείο αναζητά να καθορίσετε ένα χρόνο επαρκή για 
τους επικεφαλείς των παρατάξεων, αν είναι 10λεπτο, αν είναι 8λεπτο.  

Συνάδελφοι εμείς λέμε ότι ένα 10λεπτο άντε ένα 15λεπτο είναι 
αρκετό, υπό την αίρεσή σας, τι να σας πω τώρα; Ή ένα 17λεπτο είναι αρκετό; 
Πάμε με ένα 15λεπτο με μία ανοχή ενός δύο λεπτών ακόμα για να 
τελειώσουμε.  

Λοιπόν το λόγο έχει ο συνάδελφος Γιάννης Παναγόπουλος 
πρώτα και θα ήθελα όλοι να σεβαστούν τους χρόνους που έχουμε αναφέρει.  

Β. ΓΚΙΤΑΚΟΣ: Ο συνάδελφος μιλάει σαν σύνεδρος;  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Σαν επικεφαλής μιλάει τώρα Βασίλη.  

Γ. ΠΑΝΑΓΟΠΟΥΛΟΣ: Συνάδελφε Γκιτάκο δεν έχει προσχωρήσει ακόμα, δεν 
έχει λήξει η θητεία μου Γκιτάκο, δεν έχει λήξει η θητεία μου, είμαι επικεφαλής 
συνδυασμού. Εάν δε θέλετε να με ακούσετε, είναι ένα άλλο θέμα.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Τώρα είμαστε στη διαδικασία των επικεφαλείς.  

Γ. ΠΑΝΑΓΟΠΟΥΛΟΣ: Αυτή είναι η Δημοκρατία;  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Και δε θα καταναλώσει αυτό το χρόνο ο Γιάννης 
Παναγόπουλος, δε θα τον καταναλώσει στο εγγυώμαι εγώ. Γιάννη σε 
παρακαλώ δε θα ισχύσει το 17λεπτο, για όνομα του Θεού έτσι; Προχώρα.  

 

«Κλείσιμο για το Διοικητικό Απολογισμό, Οικονομικό  
Απολογισμό και το Πρόγραμμα Δράσης» 

Γ. ΠΑΝΑΓΟΠΟΥΛΟΣ: Συνάδελφοι εδώ έχουμε μπερδέψει κάπως τους 
ρόλους μας. Έχουμε μπερδέψει τους ρόλους μας, μάλλον γινόμαστε 
Ανακριτές και Δικαστές.  

Ο ρόλος του συνδικαλιστή είναι να διεκδικεί, δεν είναι να 
ανακρίνει τους συναδέλφους εάν και πόσο θα μιλήσουν, δεν είναι ο ρόλος εάν 
τον καταργήσουμε από επικεφαλής μιας παράταξης. Ναι, είμαι επικεφαλής 
μιας παράτασης, της Ανεξάρτητης Ενωτικής Πρωτοβουλίας, που από αύριο 
ενώνουμε τις δυνάμεις μας με την Ανατροπή, αυτή είναι η πραγματικότητα με 
το ανένταχτο συνδικαλιστικό κίνημα, χωρίς καπίστρια από πολιτικά γραφεία. 
Θα ακούμε τη φωνή των συναδέλφων μας, θα αγωνιζόμαστε γι΄ αυτή όπως 
μας έχει τάξει το κίνημα το συνδικαλιστικό.  

Σήμερα ήταν μία ευκαιρία και ακούστηκαν οι φωνές από 
πολλούς συναδέλφους από την περιφέρεια, πολύ ευχάριστο αυτό. Βέβαια 
ευχάριστο είναι ότι παρέμεινε στην αίθουσα και το ΠΑΜΕ μετά από την 
αποχώρησή του από το συνέδριο της Θεσσαλονίκης. Συνάδελφοι καλώς 
ήρθατε και θα αγωνιστούμε μαζί στο εξής.  

Γιατί το τελευταίο διάστημα για τα διαθέσιμα των Δήμων δε σας 
είδαμε ούτε εσάς, ούτε το ΜΕΤΑ, μόνοι μας ήμαστε ως συνήθως. Τα τρία 
τελευταία χρόνια το κανάλι το τράβηξε η ΠΑΣΚΕ που κατηγορούμε, με 
Πρόεδρο τον Μπαλασόπουλο σε όλες τις εκδηλώσεις και με κάποιους 
συνδικαλιστές. 
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Λοιπόν εγώ δεν είδα για τα διαθέσιμα του Δήμου συναδέλφους, 
ίσα με 30 άτομα να ήμαστε, δεν ήμαστε πιο πάνω. Μήπως ξαφνικά το 
συνδικαλιστικό κίνημα με το που άλλαξε η Κυβέρνηση άλλαξαν και οι 
απαιτήσεις μας; Μήπως συμφωνούμε στο να αφαιρέσουν τα διαθέσιμα των 
Δήμων και σε λίγο δε θα έχουμε να πληρωθούμε;  

Εμείς φωνάζαμε όλο το διάστημα μόνιμη και σταθερή εργασία. 
Τώρα μπήκαμε σε ένα τρυπάκι να λέμε θέλουμε και τα 5μηνα και τα 2μηνα και 
τα κοινωνικά προγράμματα; Μήπως θα έπρεπε να κοιτάξουμε να ενώσουμε 
όλοι τις δυνάμεις μας για μόνιμη και σταθερή εργασία;  

Συνάδελφοι η ηλικία όλων μας είναι από ένα ύψος και μετά, σε 
λίγα χρόνια δε θα υπάρχει μόνιμος υπάλληλος στο Δήμο. 
Συνταξιοδοτούμαστε, οι Υπηρεσίες δεν στελεχώνονται, όπως το μεγάλο 
πρόβλημα είναι στην καθαριότητα καθώς και στις Διοικητικές Υπηρεσίες.  

Τι θα γίνει εκεί, θα δουλεύουμε με Κοιν.Σ.Επ., θα δουλεύουμε με 
εθελοντές μήπως, που θα πληρώνονται μέσω άλλων τρόπων; Τι πρέπει να 
κάνουμε; Ή θα καταλήξουμε σαν την αγροφυλακή, που έχει το σήμα αλλά δεν 
είχε υπαλλήλους; Και στο τέλος να ξέρετε ότι αν δεν έρχονται χρήματα στα 
συνταξιοδοτικά μας ταμεία, δε θα έχουμε ούτε συντάξεις. Αυτά πρέπει να 
προσέξουμε, είναι σοβαρά τα πράγματα.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ολοκληρώνεις συνάδελφε.  

Γ. ΠΑΝΑΓΟΠΟΥΛΟΣ: Καλά ακόμα δεν ξεκίνησα τελείωσα κιόλας;  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Όχι συνάδελφε γιατί έχεις μιλήσει κι άλλη φορά σαν σύνεδρος 
και το μπαλώσαμε λιγάκι, σε παρακαλώ προσπάθησε όσο μπορείς πιο 
γρήγορα να ολοκληρώσεις.  

Γ. ΠΑΝΑΓΟΠΟΥΛΟΣ: Επειδή ο φίλος μου ο Σαβόπουλος είναι αυστηρός μαζί 
μου, δε θα συνεχίσω να μιλάω άλλο, απλά ζητώ από όλους σας αν θέλετε ένα 
ανεξάρτητο συνδικαλιστικό κίνημα ψηφίστε Συνδικαλιστική Ανατροπή. 
Ευχαριστώ πάρα πολύ.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Το λόγο έχει από πλευράς της ΔΑΣ ο Βασίλης Πετρόπουλος.  

Β. ΠΕΤΡΟΠΟΥΛΟΣ: Αγαπητοί συνάδελφοι συζητάμε τρεις μήνες από την 
αλλαγή της Κυβέρνησης στη χώρα, από την εναλλαγή για την ακρίβεια από τη 
συγκυβέρνηση ΠΑΣΟΚ-Νέας Δημοκρατίας στη συγκυβέρνηση ΣΥΡΙΖΑ-ΑΝΕΛ.  

Η νέα Κυβέρνηση πατώντας πάνω σε ελπίδες και προσδοκίες 
προσπαθεί ουσιαστικά στην πραγματικότητα να περάσει πιο εύκολα 
συγκεκριμένα σχέδια και επιδιώξεις κομματιών του κεφαλαίου και της 
ελληνικής αστικής τάξης.  

Τι διαπραγματεύεται αγαπητοί συνάδελφοι αυτή η Κυβέρνηση; 
Όπως οι ίδιοι λένε διαπραγματεύεται έναν έντιμο συμβιβασμό στα πλαίσια της 
Ευρωπαϊκής Ένωσης. Τι θα πάρει αν πάει καλά η διαπραγμάτευση; Θα πάρει 
7,2 δισεκατομμύρια για να ξαναγυρίσει στους δανειστές 7,8. Γιατί παίρνει τα 
λεφτά από τα αποθεματικά ταμεία; Για να πληρωθούμε ή για να πληρώσει 
τους δανειστές;  

Γιατί απέναντι σε αυτή την πολιτική το εργατικό κίνημα πρέπει να 
βάλει πλάτη; Γιατί πρέπει να συνταχθούν οι εργαζόμενοι όπως τους καλούν το 
ΜΕΤΑ, όπως στηρίζει ο παλιός κυβερνητικός συνδικαλισμός ή όπως 
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ακούσαμε τον ομιλητή των Συσπειρώσεων το πρωί να λέει ότι "δεν μπορούμε 
να μείνουμε ουδέτεροι απέναντι στην Κυβέρνηση"; 

Δεν πρέπει ο εργαζόμενος να συνταχθεί στις κυβερνητικές 
επιλογές που στόχο έχουν να εξυπηρετήσουν πολιτικές του κεφαλαίου. 
Μιλάνε για τους μισθούς μας αγαπητοί συνάδελφοι, μιλάνε για τις συντάξεις, 
για να πάρουμε θέση στις πλατείες και στα συλλαλητήρια; Έχει όφελος ο 
εργαζόμενος από την εμπειρία του, από αυτά που έχει ζήσει μέχρι στιγμής, να 
στηρίζει ελπίδες και προσδοκίες στις εναλλαγές;  

Πρόσφατη είναι η εξέλιξη, τα ακούσαμε και τώρα, ξαναξυπνάνε 
διλήμματα. Είμαι εδώ ή έρχεται ο μαύρος φασισμός, τα έχουμε ξανακούσει 
αυτά, το έχουμε ξαναδεί αυτό το έργο και τρέξανε και παρατάξεις να πάρουν 
θέση σε αυτά τα διλήμματα κατά καιρούς.  

Δεν μπορούμε αγαπητοί συνάδελφοι να συμβιβαστούμε σε 
τίποτα λιγότερο από τον αγώνα για μια καλύτερη ζωή. Δεν μπορούμε να 
συμβιβαστούμε στις επιλογές που μας δίνονται, ότι πρέπει να ζήσουμε με ότι 
μπορεί να δώσει η οικονομία, δεν μπορούμε να συμβιβαστούμε στη λογική ότι 
θα ζήσουμε με ψίχουλα την επόμενη περίοδο. Έχουμε δικαιώματα, έχουμε 
ζωή, έχουμε παιδιά, θέλουμε μόνιμη σταθερή δουλειά, θέλουμε 
εξασφαλισμένη υγεία και παιδεία.  

Γι΄ αυτό το λόγο αγαπητοί συνάδελφοι χρειαζόμαστε και 
Σωματεία και Ομοσπονδίες κάστρα του αγώνα, όπλο στα χέρια των 
εργαζομένων. Γι΄ αυτό έχουμε ανάγκη ένα κίνημα που θα διεκδικεί, για την 
αναπλήρωση των απωλειών που είχαμε τα προηγούμενα χρόνια, που δε θα 
συμβιβάζεται με τα ψίχουλα και το έχει ο Θεός. Έχουμε ανάγκη από ένα 
κίνημα που θα παλεύει για πραγματική ρήξη και ριζικές αλλαγές, για να γίνει ο 
λαός νοικοκύρης στον τόπο του.  

Αγαπητοί συνάδελφοι, από το προηγούμενο συνέδριο της 
Π.Ο.Ε. - Ο.Τ.Α. πράγματι αναπτύχθηκαν αγώνες που είχαν αντικειμενική 
βάση. Γιατί γενικότερα οι συνάδελφοι και το δημοσιοϋπαλληλικό κίνημα 
έχασαν βασικά δικαιώματα. Και ήταν αγώνες που είχαν τον χαρακτήρα της 
υπεράσπισης της μόνιμης και σταθερής δουλειάς, της επιστροφής των 
συναδέλφων που τέθηκαν σε διαθεσιμότητα, εξέφραζαν δίκαια οργή και 
αγανάκτηση στην τότε κυβερνητική πολιτική.  

Στους αγώνες αυτούς όμως θα πρέπει να πούμε ότι η 
πλειοψηφία της Π.Ο.Ε. - Ο.Τ.Α. καλλιέργησε συνειδητά την αυταπάτη, ότι ο 
ερχομός μιας Κυβέρνησης ΣΥΡΙΖΑ θα ήταν τελικά αυτό που θα τους έλυνε 
όλα τα προβλήματα. Φαίνεται στο σύντομο αυτό χρονικό διάστημα ότι παρά 
την εναλλαγή αυτές οι πολιτικές παραμένουν.  

Η ηγεσία της Π.Ο.Ε. - Ο.Τ.Α. αντικατέστησε οργανωμένους 
αγώνες, τη λογική του οργανωμένου αγώνα καλύτερα με τα happening, με τις 
τηλεοπτικές εντυπωσιακές κινήσεις. Η αγωνιστικότητα της Π.Ο.Ε. - Ο.Τ.Α. είχε 
πάντα από πίσω μια πολιτική σκοπιμότητα και μια συγκεκριμένη κομματική 
ταυτότητα.  

Όταν ήταν το ΠΑΣΟΚ δεν υπήρχε ποτέ το αίτημα να πέσει η 
Κυβέρνηση, αναπτύχθηκε από το 2008 με τον Καραμανλή, γιατί; Γιατί τότε 
έπρεπε να έρθει ο Γιωργάκης, γιατί τότε έπρεπε να παρθεί στους ώμους ο 
Κουτρουμάνης και να γυρνάει τα αμαξοστάσια για να φύγει η μαύρη δεξιά.  
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Μετά από λίγο καιρό με τις μνημονιακές συγκυβερνήσεις 
αντικαταστάθηκε το όραμα, έφυγε ο Κουτρουμάνης από την πλάτη και ήρθε ο 
Αλέξης στην πλάτη. Αυτή ήταν η πολιτική σκοπιμότητα που υπήρχε πίσω από 
τους αγώνες της Π.Ο.Ε. - Ο.Τ.Α. 

Με τα κανάλια οι συνάδελφοι τα πήγαν μια χαρά, όμως σε ένα 
συνέδριο καλό θα ήταν να υπάρχουν εδώ απεργιακά δελτία. Πόση ήταν η 
συμμετοχή των συναδέλφων, τι ποσοστά άγγιζε η συμμετοχή όταν το βράδυ 
εξαγγελλόταν μια απεργία για το επόμενο πρωί;  

Μέσα σε αυτά τα πλαίσια της αγωνιστικότητας των συναδέλφων 
προκηρύχθηκαν στάσεις εργασίας για το βοήθεια στο σπίτι, στάσεις εργασίας 
για τους συμβασιούχους και την ίδια ώρα δε δεχόταν, ακόμα και σήμερα 
δηλαδή το κάνουν, να εγγραφούν στην Ομοσπονδία και την ίδια ώρα 
απέκλειαν 18 Σωματεία από το προηγούμενο συνέδριο.  

Εμείς σαν ΔΑΣ από το προηγούμενο συνέδριο είχαμε 
αποχωρήσει αγαπητοί συνάδελφοι, πρέπει όμως εδώ να καταλήξουν οι 
συνάδελφοι που μας κάνουν κριτική. Δεν μπορεί και το να φεύγουμε να είναι 
κακό και το να είμαστε εδώ να είναι κακό. Πρέπει να καταλήξουν με ποια 
κριτική γραμμή εντέλει θα μας αντιμετωπίζουν.  

Αποχωρήσαμε από το συνέδριο, γιατί πιστεύαμε και πιστεύουμε 
και το ξαναβάλαμε με όση φωνή μπορούσαμε εδώ μέσα, ότι το ζήτημα της 
ενιαίας έκφρασης, το ζήτημα της ενιαίας οργάνωσης, όλης της εργατικής 
τάξης, ανεξάρτητα από σχέσεις εργασίας, είναι θεμέλιο για την επιτυχία του 
αγώνα, για την εξέλιξη της ταξικής πάλης.  

Αν σήμερα όπως ειπώθηκε και το πρωί οι ελαστικές σχέσεις 
είναι στρατηγική επιλογή του κεφαλαίου η απάντηση δεν είναι άλλη από την 
ενιαία οργάνωση ανεξάρτητα από σχέση εργασίας. Αυτός είναι ο τρόπος για 
να δώσει τη μάχη ο εργαζόμενος.  

Και θεωρούμε αγαπητοί συνάδελφοι ότι παρότι το κόστος γιατί 
εμείς δεν ήμασταν τρία χρόνια στα όργανα, δεν είχαμε εργασιακές απαλλαγές, 
παρά από αυτό δώσαμε τη μάχη καθημερινά σε όλους τους χώρους δουλειάς. 
Προσπαθήσαμε όσο μπορούσαμε να ανοίγουμε ζητήματα. Στον Ασπρόπυργο 
που λένε εδώ οι συνάδελφοι ξεχάσανε να πουν ότι είχαν 17 μέρες κατάληψη 
πριν εμφανιστεί η Π.Ο.Ε. - Ο.Τ.Α.  

Επανερχόμαστε αγαπητοί συνάδελφοι σε αυτό το συνέδριο 
επιμένοντας ξαναλέω στο ζήτημα της ενιαίας έκφρασης, αλλά βάζοντας κι ένα 
πλαίσιο πάλι για το επόμενο χρονικό διάστημα που έχει τρεις άξονες:  

Πρώτον προσλήψεις. Είναι γεγονός αγαπητοί συνάδελφοι ότι η 
απαγόρευση των προσλήψεων εδώ και έξι χρόνια αποτελεί την πέμπτη 
φάλαγγα στον κλάδο, έναν κλάδο που κινείται σήμερα ηλικιακά μεταξύ 40 και 
60, έναν κλάδο που δουλεύει με τα μισά λεφτά, με συνθήκες εργασίας 
εντατικοποίησης, γιατί ακριβώς δεν βγαίνει.  

Έναν κλάδο που βλέπει τον 5μηνίτη, τον 8μηνίτη και τον 2μηνίτη 
σαν τον σωτήρα, που θα έρθει, μπας και πάρει την άδεια, μπας και πάρει τα 
ρεπό, μπας και μπορέσει να βγει λίγο η δουλειά. Συν το ότι οι Δήμαρχοι έχουν 
βρει την επίσημη δικαιολογία, δεν έχω κόσμο, δεν έχω άλλη λύση, να ο 
ιδιώτης.  
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Οι προσλήψεις αγαπητοί συνάδελφοι και το άνοιγμα του 
προσωπικού είναι ζητήματα δεμένα για όσους θέλουν να καταλάβουν ότι για 
να μπορέσει αυτός ο κλάδος να πετύχει πράγματα μόνο έτσι μέσα από αυτόν 
τον τρόπο μπορεί να το κάνει.  

Το άλλο ζήτημα αγαπητοί συνάδελφοι είναι οι απώλειες. Οι 
απώλειες των εισοδημάτων μας και τα αντιασφαλιστικά νομοσχέδια είναι 
προϊόντα των μνημονίων, τα οποία μας έλεγαν ότι την πρώτη μέρα θα τα 
σκίσουν, ο πρώτος νόμος θα καταργεί τα μνημόνια. Εγώ λοιπόν θέλω να 
καταργηθεί ο νόμος που μου έκανε το μισθό από 1.100 ευρώ 750 αύριο. 
Αύριο θέλω να καταργηθεί.  

Και δεν μπορούμε αγαπητοί συνάδελφοι να προσδοκούμε και με 
αυτά που ακούμε σήμερα ότι ουσιαστικά οι περισσότεροι από μας εδώ πάμε 
για να παίρνουμε τη σύνταξη των 360 ευρώ. "Μα τα ταμεία είναι άδεια", έχουν 
εδώ οι συνάδελφοι αρχίσει, "τώρα αναλάβαμε, τι να κάνουμε";  

Έχουμε και για άδεια ταμεία προτάσεις αγαπητοί συνάδελφοι, 
δεν είμαστε της δευτέρας παρουσίας όπως μας κατηγορούν κάποιοι. Μπορεί 
χωρίς λεφτά, αύριο 6ωρο στους παιδικούς σταθμούς, χωρίς λεφτά αύριο 37,5 
ώρες για το σύνολο του προσωπικού. Χωρίς λεφτά επέκταση ειδικοτήτων στο 
μειωμένο ωράριο, όπως είναι οι κηπουροί μια και είμαι κι εγώ κηπουρός.  

Αύριο να ξαναμπεί η μηχανογραφική άδεια, αύριο να 
ενσωματωθούν στα ΜΑΠ και ενδύματα εργασίας, αύριο να καταργηθεί η 
χρηματική πειθαρχική ποινή που είναι εξοντωτική με τα λεφτά που παίρνουμε, 
αύριο να καταργηθούν οι Κοιν.Σ.Επ. και τα 5μηνα. Τα λεφτά από τη μια τσέπη 
βγαίνουν, στην άλλη μπαίνουν, ο ΟΑΕΔ τα πληρώνουν, οι Δήμοι πληρώνουν 
τις Κοιν.Σ.Επ..  

Αύριο να κλείσουν οι δημοτικές επιχειρήσεις και να περάσουν 
όλοι οι συνάδελφοι στους Δήμους. Αύριο όλοι οι μουσικοί των ΟΤΑ, που 
έχουν δίπλωμα από ωδείο, να τους αναγνωριστεί η ΤΕ κατηγορία. Αύριο 
χωρίς λεφτά να καταργηθεί η εξάντληση των ένδικων μέσων που έχει 
στερήσει το δικαίωμα στην εργασία σε χιλιάδες συναδέλφους. 

Τέλος αγαπητοί συνάδελφοι, για τη διαγραφή του χρέους που 
βάζει εδώ. Ίσως είμαστε η μοναδική παράταξη που βάζουμε το θέμα όχι 
αποσπασματικά, ούτε με τεχνάσματα του στυλ απεχθές χρέος, λογιστικές 
Επιτροπές, να βρούμε το παράνομο, να βρούμε το νόμιμο.  

Διαγραφή του χρέους τώρα, αυτή είναι η ουσία, η ουσία που έχει 
όμως και συνέχεια αγαπητοί συνάδελφοι, γιατί η συνέχεια δεν είναι να πας 
από τον καπιταλισμό του ευρώ στον καπιταλισμό της δραχμής, να είσαι αντί 
φτωχός με ευρώ φτωχός με δραχμή.  

Γιατί η κρίση του καπιταλισμού είναι στην πραγματικότητα που 
έχει δημιουργήσει αυτή την κατάσταση. Δεν είναι κρίση χρέους, είναι κρίση 
του καπιταλισμού. Κρίση έχει και το δολάριο, κρίση έχει και το γεν. Αν δε 
δώσουμε τη μάχη ενάντια στο σύστημα που γεννάει τις κρίσεις, όχι το 
διαγραφή δε μας σώζει, τίποτα δε θα μας σώσει αν δε συνολικοποιήσουμε την 
πάλη στην κατεύθυνση της ανατροπής της κοινωνικοποίησης των μέσων 
παραγωγής, της κοινωνικοποίησης του πλούτου που παράγουμε εμείς οι ίδιοι 
οι εργαζόμενοι.  
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Τώρα αγαπητοί συνάδελφοι ακούσαμε και διάφορα εδώ. Όλοι 
αντικομματικοί και ακούμε και χοντράδες που δεν είναι ηθικά σωστό να το 
λέμε από συναδελφική πλευρά. Η αλληλεγγύη αγαπητοί συνάδελφοι δεν είναι 
λοταρία και σκεφτείτε το όταν φύγουμε από δω και σκεφτείτε το γιατί κοιτάξτε 
πως σας ξεγελάνε με τεχνάσματα.  

Τα μάζεψε η ΔΑΣ λέει για να ταχτοποιήσει τους δικούς της. Σας 
πληροφορώ λοιπόν ότι το Σωματείο της Φυλής έχει έξι αντιπροσώπους, οι 
τρεις είναι της ΔΑΣ, οι δύο είναι του ΜΕΤΑ και ένας είναι της Συνδικαλιστικής 
Ανατροπής. Να σας πληροφορήσω ακόμα ότι με τη λοταρία κατά τη λογική 
σας έχετε υποψήφιο στη Συνδικαλιστική Ανατροπή από το Δήμο της Φυλής με 
τα λεφτά των Σωματείων που βρίζατε εχθές το βράδυ.  

Επίσης αγαπητοί συνάδελφοι για να μη λέμε εδώ μεγάλα λόγια, 
όταν βγάζεις ανακοίνωση να καταγγείλεις το μαύρο στην ΕΡΤ, δεν μπορείς 
εδώ να κλείνεις τα μικρόφωνα στους συνέδρους και να τους στερείς το 
δικαίωμα να μιλήσουν, όπως έγινε τις προηγούμενες μέρες.  

Αγαπητοί συνάδελφοι πραγματικά έχει πιο ενδιαφέρον ο 
διάλογος και βλέπετε ότι κι εμείς έχουμε πράγματα να πούμε. Σίγουρα τα 
οργανωτικά είναι πιο κουραστικές διαδικασίες, όμως προσέξτε, υπήρχε και 
υπάρχει οργανωμένο σχέδιο νόθευσης του συνεδρίου σε συγκεκριμένη 
κατεύθυνση και προς όφελος συγκεκριμένων παρατάξεων.  

Ουσιαστικά το σύνολο των αποκλεισμών στρέφεται κατά των 
δυνάμεων της ΔΑΣ και καλούμε τον κάθε σύνεδρο αυτά που θα μας κόψουν 
οι μηχανορραφίες του μηχανισμού της νοθείας να τα δώσουν αύριο με την 
ψήφο τους στηρίζοντας τη ΔΑΣ-ΟΤΑ.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστούμε το συνάδελφο Πετρόπουλο και να καλέσουμε 
από τις Συσπειρώσεις το συνάδελφο Αδαμόπουλο.  

Ν. ΑΔΑΜΟΠΟΥΛΟΣ: Τώρα που φτάνει στο τέλος αυτή η ενδιαφέρουσα 
παράσταση, με πλοκή, σασπένς, θεατρικότητα, υποκρισία πάνω απ΄ όλα, 
διότι ξέρετε οι παραστάσεις απαιτούν ηθοποιούς, απαιτούν κοινό, απαιτούν 
κλάκα, τα έχουν όλα.  

Φτάνει η αυλαία, θα έπρεπε να βγουν πρώτα οι υπολοχαγοί να 
ντουρώσουν τους στρατούς, σε λίγο που θα μιλάνε οι επικεφαλείς θα 
μπαίνουν μέσα. Το αποτέλεσμα έχει κριθεί και το αποτέλεσμα έχει κριθεί στα 
καμαράκια. Το αποτέλεσμα έχει κριθεί στις διεργασίες πριν. Παρόλα αυτά η 
υποκρισία συνεχίζεται.  

Είναι νόμιμο αυτό το συνέδριο; Θα φροντίσει η Μαρία η Τσίπρα, 
ως υπερασπιστής του νόμου και των αστικών θεσμών, θα αναγκαστεί να το 
υπερασπίσει και να νομιμοποιήσει. Όμως θα είναι νόμιμο στις συνειδήσεις 
των συναδέλφων κι όχι νόμιμο με την έννοια των αστικών θεσμών και όλα 
αυτά που έχουν φτιάξει και μας τυραννάνε τη ζωή, με την έννοια της 
συνείδησης του εργαζόμενου που δε θα περιφέρεται σε ένα συνέδριο και θα 
προκαλεί και θα παρακαλεί σε ποια σειρά σε ποιο ψηφοδέλτιο και θα 
εμφανίζεται ανεξάρτητος ή όχι ή αλλιώς.  

Υποκρισία και θεατρικότητα περίσσια κι εμείς οι ασήμαντοι 
Δημήτρη Τσιχλάκη που είσαι, ασήμαντες οι Συσπειρώσεις, ασήμαντος κι εγώ. 
Ασήμαντοι έτσι; Σημαντικοί είναι άλλοι. Σημαντικός ο Γιάννης Παναγόπουλος, 
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καμαρώστε τον στο ψηφοδέλτιό σας, έχει παραπλανηθεί πολύ καιρό, πάντα 
για να κάθεται κάπου.  

Εμείς ασήμαντοι. Σε αυτό το συνέδριο όμως πραγματικά αυτούς 
θέλουμε να εκφράσουμε. Γιατί ασήμαντους κάνατε τους εργαζόμενους, τη 
φωνή τους. Και σημαντικοί οι μηχανισμοί, αυτοί θα κερδίσουν, όλοι οι 
μηχανισμοί, αλλά δε θα κερδίσουν ποτέ την πραγματική συνείδηση των 
εργαζομένων.  

Θα μετρηθούν, θα διαμορφωθούν συσχετισμοί, αλλά όλοι 
ξέρουν όπως περιγράφει κι ένας φιλόσοφος ότι είμαστε στην εποχή πια που 
το παλιό πεθαίνει, το καινούριο δεν έχει γεννηθεί ακόμα και βγάζει τέρατα το 
ενδιάμεσο διάστημα. Και το είδαμε όλο αυτό το πράγμα εδώ και τέτοια θα 
προκύπτουν, πολύμορφα, στολισμένα με διάφορα κουστούμια, με ονόματα 
και πολλή υποκρισία.  

Ο Σπύρος Πολυζώης χρησιμοποίησε μια ατάκα από το 
underground μια σκηνή. Αλήθεια Σπύρο βλέπεις Κοστουρίτσα και ακούς και 
Μπρέγκοβιτς; Εγώ νόμιζα ότι μέχρι τώρα και με βάση την ομιλία σου μόνο 
Φώσκολο και Κώστα Πρέκα ξέρεις, διότι αυτή ήταν η τοποθέτησή σου.  

Κάποιοι άλλοι παρακαλάγανε και μου θύμισε το Βόγλη «Στέλλα 
μύγδαλα» κυνηγάγανε να μπούνε. Βέβαια θα έρθουν οι καμπαλέρος από τον 
κάμπο στο τέλος να μας κατατροπώσουν από τους γενναίους του βορά, για 
να χτυπήσουν τους Κορεάτες που είμαστε εμείς.  

Είναι ενδιαφέροντα αυτά και ξέρετε, επειδή είναι και η ώρα τέτοια 
και τέλος πάντων οι περισσότεροι από καθήκον βγάζουν, όποιος θέλει 
πραγματικά να δει τι λέει η κάθε συνδικαλιστική φωνή εδώ μέσα και τι 
πραγματικά έχει κάνει, το βρίσκει. Δεν περιμένει από μας να τα ακούσει, διότι 
ακούστηκαν πολλά και πολλή υποκρισία όπως λέω.  

Δέστε, που είναι ο φίλος μου ο Νίκος Τράκας; Τον τσάκισε τον 
Κατρούγκαλο. Βρε Νίκο μου, όλους εσείς δε σας κάλεσε ο Κατρούγκαλος και 
κάνατε βόλτες στις Βρυξέλες;  

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Όχι η Σακοράφα.  

Ν. ΤΡΑΚΑΣ: Κάνεις λάθος.  

Ν. ΑΔΑΜΟΠΟΥΛΟΣ: Και η Σακοράφα, φωτογραφίες μαζί δεν είχατε; Μα τι 
λέμε τώρα;  

Κοιτάξτε να δείτε βρε συνάδελφοι, τι λέτε; Ο Γιάννης, βρε Γιάννη, 
προσπαθείς εντάξει να πεις ορισμένα πράγματα, καταλαβαίνω στα πλαίσια 
αυτά, αλλά έφτασες να γίνεις σαν την Τατιάνα στο μεσημεριανάδικο. Δηλαδή 
είναι πολιτική αυτό, είναι τρόπος αυτός αντιπαράθεσης;  

Τέλος πάντων, κοιτάξτε να δείτε, ας έρθουμε στην ουσία κι ας 
έρθουμε στα πολιτικά ζητήματα. Τσακίστηκε ο Βαρουφάκης εδώ, τσακίστηκε 
για την ταξική πάλη. Σε σένα το λέω Γεωργακόπουλε, ο Βαρουφάκης βγήκε 
χτες και λέει "ήρθε η ώρα τώρα να τα βρούμε με τους, δεν υπάρχουν, έχουμε 
κρίση τώρα, εργάτες και αφεντικά πρέπει να είμαστε μαζί για την εθνική 
προσπάθεια". Αυτό λέει ο Βαρουφάκης που διαπραγματεύεται, αυτό λέει και ο 
Κατρούγκαλος.  

Δεν καταλαβαίνω, τι διακυβεύεται σε αυτό το συνέδριο από 
ορισμένες παρατάξεις; Ποιος θα γίνει χαλίφης στη θέση του χαλίφη; Από ότι 
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κατάλαβα, γιατί δεν είσαστε μία παράταξη με την πρώην ΠΑΣΚΕ, Ανατροπή 
και τα λοιπά, γιατί δεν είστε; Εγώ έμαθα δηλαδή ρώταγα εκεί το Νικολαΐδη και 
είχατε και στο ένα ψηφοδέλτιο και στο άλλο ψηφοδέλτιο τον ίδιο άνθρωπο. 
Δεν πειράζει λέω, τι πειράζει; Και στην Ανατροπή και στο ΜΕΤΑ. Κάπου θα 
κάτσει η μπίλια. Ψέματα λέω; Γιατί τσακωνόσαστε;  

Ο φίλος μου ο Οδυσσέας Ντριβαλάς που είναι; Έχουμε 
καταμπερδευτεί εδώ, με ποιον είναι υποψήφιος; Δηλαδή καθίστε, δικαίωμα 
του καθένα βεβαίως είναι, αλλά καθίστε να δούμε τι πιστεύουμε; Πιστεύουμε 
πραγματικά ότι άλλαξε η Κυβέρνηση και άλλαξε το σκηνικό που έχουμε ζήσει 
πέντε χρόνια;  

Όχι, κανένας μνημονιακός νόμος δεν ξηλώθηκε, λίγο ξηλώθηκε 
από πάνω το παγόβουνο, αλλά όλη η δομή παραμένει ζωντανή, εφαρμόζεται 
και συνεχίζεται και μη δω σε λίγο να γίνονται και κινητοποιήσεις εμπρός για 
τον συμβιβασμό. Τα λεφτά της μισθοδοσίας μας, τα αποθεματικά από τα 
ταμεία, θυμηθείτε το 2012 με το PSI, όταν αρχίσει και καθυστερεί η πληρωμή, 
θα κάνουμε αγώνα για νέο δανεισμό, θα κάνουμε αγώνα για να πάρουμε 
λεφτά και να υπογράψουμε μέτρα.  

ΣΥΝΕΔΡΟΣ: Θα μας χρεώσει και το ταμείο της ΚΝΕ που το πήρε ο Γράψας.  

Ν. ΑΔΑΜΟΠΟΥΛΟΣ: Εξυπνάδα, εξυπνάδα. Τουλάχιστον να σέβεσαι 
ορισμένους ανθρώπους που δεν είναι στη ζωή.  

Και είπαμε πρώτα απ΄ όλα στο βρώμικο ΄89 εμείς δεν υπακούμε, 
εμείς δεν υποτασσόμαστε και σταθήκαμε όρθιοι όταν αυτά που καταγγέλλαμε 
τότε και λέγαμε από άλλο κόμμα μας διαγράφουνε, από άλλο κόμμα, το 
θυμάστε, αυτά γίνονται και σήμερα. Να δω πόσο ανυπάκουος θα είσαι 
πολιτευτή Γεωργακόπουλε, πόσο ανυπάκουος θα είσαι εσύ, γιατί έπιασε έναν 
άνθρωπο στο στόμα του, να δούμε.  

Ας έρθουμε λοιπόν στην ουσία. Είπα η εποχή γεννάει τέρατα, τα 
βλέπετε τα δείγματα. Τι διακυβεύεται λοιπόν; Αυτό. Τι επιλέγει ο Θέμης 
Μπαλασόπουλος; Πέρα από τη ρητορεία, πέρα από πολλά πράγματα που 
έχουν παλευτεί από κοινού και ξέρουν ποιοι έχουν μπει μπροστά, ποιοι έχουν 
βάλει τα κορμιά τους, ποιοι έχουν τις φυλακίσεις, ποιοι, ποιοι, ποιοι.  

Τι διακυβεύεται; Η διατήρηση πάση θυσία του μηχανισμού και 
ποιος θα είναι αυτός που θα διαπραγματεύεται με την Κυβέρνηση. Αυτή τη 
δουλειά έχουν μάθει, αυτή τη δουλειά, εγώ είμαι πιο ισχυρός, εγώ πρέπει να 
είμαι ο χαλίφης και όχι ο άλλος. Και για να το διασφαλίσει αυτό, δυστυχώς, το 
λέω τόσες μέρες στο συνέδριο, έχει επιλεχτεί συμμαχία με την ακροδεξιά, για 
να έχει την πλάτη φυλαγμένη, για να έχει το 4-2 ή το 5-1. 

Αυτά κρίνονται τόσες μέρες εδώ, γι΄ αυτό γίνεται όλη αυτή η 
ιστορία να μη γίνουν οι συζητήσεις και όλα αυτά τα σπρωξίματα όλα αυτά τα 
πράγματα ήταν μέρος της πλοκής του θεάτρου, δεν ήταν πραγματική 
αντιπαράθεση. Γιατί κοιτάξτε να δείτε, εάν θέλαμε πραγματική αντιπαράθεση 
εμείς το είπαμε από την αρχή επί της ουσίας, για να δούμε εδώ ο καημός των 
συμβασιούχων.  

Ο καημός των συμβασιούχων που βγήκαν και συνάδελφοι 
σύντροφοι από το ΠΑΜΕ και φωνάζουν και τα λοιπά, γιατί βρε παιδιά δε 
δεχτήκατε την πρόταση που κάναμε με πολιτική απόφαση να πάμε σε όλα τα 
Σωματεία μας και να ψηφίσει όλος ο κόσμος και να έρθουμε ντεφάκτο εδώ όχι 
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μόνο επιλεκτικά εκεί που εσείς το κάνατε κάποια φορά, όλοι και αν χρειαστεί 
να κάναμε κι ένα παράλληλο συνέδριο.  

Γιατί κάνατε αυτή την κωλοτούμπα ενώ τώρα υπήρχαν οι 
προϋποθέσεις; Και συγνώμη για την έκφραση, αλλά γιατί δεν το κάνατε και 
κλείσατε απλώς το μάτι στους συμβασιούχους πάρε μια κάλπη, ρίξε κάτι και 
τα λοιπά, ενώ το ξέρατε; Ενώ διαφυλάξατε τα πάντα.  

Σπύρο, στο Σωματείο μου έκανε πρόταση να ψηφίσουν όλοι, 
σαν το διάολο με το λιβάνι φοβηθήκανε. Η κάλπη φοβήθηκαν. Δεύτερη κάλπη. 
Λέω άμα θέλετε κάλπη δεύτερη βεβαίως, πάρτε τη, πηγαίνετε την και στο 
σπίτι σας, εξάλλου σε μια σειρά Συνδικάτα υπάρχουν κάλπες που γυρνάνε κι 
ένα μήνα. Αλλά αν θέλουμε να λύσουμε το ζήτημα δε θα το συζητάμε για τις 
εκλογές.  

Ας δούμε λοιπόν, ποια ήταν Νίκο Τράκα η πρόταση που έχω 
βάλει; Τώρα Κατρούγκαλος βγάλατε, Κατρούγκαλος, ο αγώνας των 
συμβασιούχων. Γιατί δεν γίνεται με μια πράξη νομοθετικού περιεχομένου; 
Τώρα οι 3,5 χιλιάδες άνθρωποι που είναι σε οικονομική ομηρία από όλα τα 
στημένα δικηγορικά γραφεία οποιουδήποτε χρώματος, οι 3,5 χιλιάδες 
άνθρωποι που έχουν δικαστικές αποφάσεις και γλείφουν παρακαλάνε 
παλεύουνε γιατί δε γίνεται μια πράξη; Τώρα, να την επιβάλουμε τώρα. Είναι 
δέκα χρόνια. 

Αλλά και άλλα πολλά, μου λέγανε οι συνάδελφοι εκεί πέρα επί 
είκοσι χρόνια γυμναστές σε αυτή τη διαδικασία, ποιος θα το κάνει; Την ψήφο 
τους θέλουμε; Γιατί δεν παίρνουμε μια απόφαση σήμερα ότι πάμε τη Δευτέρα 
ή και την Παρασκευή και μπλοκάρουμε το Υπουργείο του κ. Κατρούγκαλου, 
γιατί μπήκαμε επί Μανιτάκη και απαιτούμε τώρα, δε φεύγουμε από δω αν δεν 
κάνεις μια τέτοια πράξη.  

Περιμένουμε, περιμένουμε. Το προτείνει κανείς; Να μια πρότασή 
μας. Εάν το είχαμε κάνει στις νέες δυνατότητες που υπάρχουν κι όχι στο 
περίμενε θα είχαμε καταφέρει κάτι γι΄ αυτόν τον κόσμο; Ξέρετε με τι 
συζητάγαμε; Ασφαλιστικά, δίμηνο, τρίμηνο, έτσι, αλλιώς, πεντάμηνο, λέει ο 
Σπύρος φύγανε, είναι περαστικοί είπε ο Σπύρος. 

Οι άνθρωποι που είναι άνεργοι που μπαίνουν βγαίνουν και 
παρακαλάνε για ένα κομμάτι ψωμί, γιατί εκεί μας έχουν φτάσει, που μπορεί να 
είναι η κόρη του, μπορεί να είναι ο γιος μου, αυτοί είναι περαστικοί, δεν έχουν 
σχέσεις στα Σωματεία, τα Συνδικάτα είναι για μας, εμάς, τη 
δημοσιοϋπαλληλία, βολεμένοι που κινδυνεύσαμε κάποια στιγμή, 
ταρακουνηθήκαμε, αλλά τώρα τέρμα το λύσαμε, άσε τον κόσμο τώρα να 
πεθαίνει.  

Ακούστηκε καμιά κουβέντα; Τέλος του μήνα, αυτού του μήνα, σε 
μερικές μέρες, 32 χιλιάδες άνθρωποι έρχονται στους Δήμους, με 5μηνα, με 17 
ευρώ μεροκάματο, τα παιδιά μας, οι γυναίκες μας που παρακαλάνε, που 
μπορεί να έχουν μεταπτυχιακά, που μπορούμε να έχουμε πληρώσει τα 
5πλάσια και τα 10πλάσια για να πάρουν ένα χαρτζιλίκι μια φορά και 
παρακαλώντας.  

Με το που έρθουν στους Δήμους τώρα θα καταλάβουμε όλους 
τους Δήμους και θα απαιτήσουμε ίδια λεφτά, ίδιο μισθό, σταθερή δουλειά; 
Ακούστηκε τέτοια πρόταση; Να μια δεύτερη πρόταση, για να μη λέτε ότι 
βιαζόμαστε κιόλας και δεν έχουμε και ιεραρχήσεις.  
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Να πάμε παρακάτω; Για να δούμε, συνεχίζονται Θέμη οι 
ιδιωτικοποιήσεις ή δε συνεχίζονται; Εκχωρούνται οι Δήμοι; Εκχωρούνται και 
τώρα που καλοκαιριάζει θα δείτε η αγοραπωλησία. Συνεχίζονται. Μια πράξη 
νομοθετικού περιεχομένου γι΄ αυτό δεν υπήρχε;  

Είναι ζήτημα ουσίας το τι έγινε με την πράξη νομοθετικού 
περιεχομένου. Δεν το κάνουν και δεν το κάνανε γιατί αυτή η Κυβέρνηση που 
εμείς δεν τη θεωρούμε Κυβέρνηση της Αριστεράς, είναι μια Κυβέρνηση 
ΣΥΡΙΖΑ-ΑΝΕΛ που έρχεται να συνεχίσει την ίδια πολιτική με διαφορετικό 
μείγμα. Αυτή είναι η άποψή μας.  

Αλλά δημιουργεί ταυτόχρονα και νέες δυνατότητες εάν οι 
σύντροφοι οι συνάδελφοι που βρισκόμαστε μαζί στο δρόμο είμαστε στο 
δρόμο κι όχι να το αναθέτουμε στους φίλους μας τώρα Υπουργούς. Εδώ είναι 
το ζητούμενο, θα το κάνουμε; Ή θα ψάχνουμε πάλι τα δια ταύτα;  

Για δέστε λοιπόν, για δέστε. Με την πράξη νομοθετικού 
περιεχομένου, ποιος έβαλε πρώτα απ΄ όλα τα λεφτά μέσα Γιώργο; Που είναι ο 
Χαρίσης; Η Δούρου, η συντρόφισσα η Δούρου, 80 εκατομμύρια. Και η πράξη 
νομοθετικού περιεχομένου ήρθε και αναδρομικά να καλύψουν εαυτούς.  

Που θα πάνε αυτά τα λεφτά; 11 του μήνα θα πληρώσουμε 780 
εκατομμύρια δόση του ΔΝΤ, που δεν αμφισβητείται, γιατί είμαστε 
καλοπληρωτές. 11 του μήνα θα είμαστε στο δρόμο «ούτε ευρώ»; Θα είμαστε; 
Ακούστηκε; Πουθενά.  

Τέλος Μάη θα πρέπει να πληρώσουμε άλλο 1,5 δις, από πού θα 
προκύψουν, τι θα κάνουμε; Και τον Ιούνη 7,5 δις. Δε μου λέτε, όταν τα λεφτά 
είναι δεσμευμένα, όπως τα 120 δις των ασφαλιστικών μας ταμείων που η 
επιχειρηματολογία τότε κάποιων από δω μέσα ήταν εκεί «στο μαξιλάρι θα τα 
βάλουμε, μας δίνουν καλύτερο τόκο» και χάθηκαν 120 δις. Φανταστείτε την 
εικόνα σε μερικές μέρες, φανταστείτε την εικόνα το επόμενο διάστημα.  

Να ολοκληρώσω συνάδελφοι, αλλά δεν ολοκληρώνεται αυτό το 
συνέδριο έτσι. Εμείς σας δηλώνουμε συνάδελφοι καθαρά και ξάστερα ότι 
πραγματικά δεν πρόκειται ούτε πολιτικά, αλλά ούτε και θεσμικά να 
νομιμοποιήσουμε μια τέτοια διαδικασία. Είναι προσβολή για τους 
συναδέλφους μας, είναι προσβολή και για μας που συμμετείχαμε.  

Κοιτάξτε να δείτε, όταν πάμε σε ένα συνέδριο, ελάτε να πάρετε 
κάρτες, έχω 15 στην τσέπη, ελάτε. Όταν δεν ξέρουμε ποιοι είναι οι σύνεδροι 
ακόμα που θα ψηφίσουν, όταν αυτά δεν έγιναν παρουσία σας, όταν 
νομιμοποιήσατε και οι υπόλοιποι αυτή τη διαδικασία για να διασφαλιστεί ότι 
τέλος πάντων θα προκύψει και έγινε αυτό το παζάρι. 

Για δες βρε Βασίλη, ήταν σωστό αυτό που κάνατε, 
συμφωνήσαμε όλοι να υπερασπιστούμε το πρακτικό που έχετε υπογράψει και 
εσείς και εμείς; Είναι νόμιμο ή δεν είναι; Γιατί μαζέψατε λεφτά για τη Φυλή; 
Αφού ήταν νομιμοποιημένη. Την αμφισβητήσατε με αυτή τη διαδικασία ή όχι; 
Λέω, την αμφισβητήσατε ή όχι;  

Και δε μου λέτε η στρατηγικής σημασίας και η πολιτική απόφαση 
να νομιμοποιηθεί ένα Σωματείο του οποίου τα πρακτικά και η κατάσταση 
ψηφισάντων έχουν πάνω από 100 διπλοψηφίες και μιλάω για το Σωματείο 
που νομιμοποιήθηκε χωρίς να γίνει συζήτηση και όλοι κάνατε τουμπεκί 
ψιλοκομμένο, για το Σωματείο το… με τους 17 αντιπροσώπους.  
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Όταν λοιπόν επειδή αυτά τα χαρτιά θα ανοίξουν θα κατατεθούν 
και προσφυγές και οι προσφυγές δε θα κατατεθούν σε ένα Προεδρείο το 
οποίο δεν υπάρχει, ούτε σε μία Εκτελεστική που δεν υπάρχει, θα κατατεθούν 
εκεί που πρέπει και όπως πρέπει και ας έρθει η αστική δικαιοσύνη να 
δικαιώσει με το δίκαιο αυτό το αστικό αυτούς που συνεχίζουν και 
αναπαράγουν την παλιά σκουριά.  

Εμείς θα σπάσουμε την αναμονή και την ανάθεση, εμείς θα 
επιβάλουμε λύσεις τώρα και πρέπει να το κάνει ο κόσμος όχι εμείς σαν 
παράταξη, αντικειμενικά θα το κάνει ο κόσμος. Με αυτή την έννοια 
συνάδελφοι για μας η μάχη τις επόμενες μέρες θα κριθεί στα πρωτοβάθμια 
που την ιστορία γράφει ο κόσμος, ο λαός, όχι οι μηχανισμοί, να το ξέρετε.  

Καλό σας βράδυ.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστούμε το συνάδελφο Αδαμόπουλο. Το λόγο έχει ο 
συνάδελφος Γκιτάκος.  

Β. ΓΚΙΤΑΚΟΣ: Συνάδελφε Πρόεδρε, απερχόμενε Πρόεδρε μάλλον Θέμη 
Μπαλασόπουλε εγώ θα έλεγα να αποδεσμεύσεις την κα Τσίπρα Νομική 
Σύμβουλο της παράταξής σας, εκτός μόνο αν τη θέλεις να μας βγάλει τις 
αντικαταστατικές και τις ομιλίες στο τέλος, δεν έχει μείνει τίποτα άλλο. 

Συνάδελφε Παναγόπουλε σε άκουσα με μεγάλη προσοχή, 
"ενώνεσαι" λες. Δεν ενώνεσαι συνάδελφε, τρία χρόνια ενωμένος σιαμαίος 
ήσουνα.  

Γ. ΠΑΝΑΓΟΠΟΥΛΟΣ: Αυτό δεν το κατάλαβα.  

Β. ΓΚΙΤΑΚΟΣ: Το έχεις καταλάβει και το ξέρεις πολύ καλά.  

Και άκουσα πολύ προσεκτικά και την τοποθέτησή του 
συναδέλφου απερχόμενου Γενικού Γραμματέα της Ομοσπονδίας. 
Καταλαβαίνουμε και τις πικρίες που μπορεί να έχετε και να έχει και ο 
απερχόμενος Πρόεδρος από τον αποκλεισμό από τις υποψηφιότητες, παρά 
ότι είχε μετατρέψει την Ομοσπονδία σε βουλευτικό μηχανισμό συγκεκριμένης 
βουλευτίνας συγκεκριμένης παράταξης, αλλά εμάς κατηγορείτε για 
κυβερνητικό συνδικαλισμό.  

Καταλαβαίνουμε και το χάσιμο της ψυχραιμίας που είχατε από 
το αποτέλεσμα της πρώτης ψηφοφορίας εδώ στο συνέδριο, αλλά συνάδελφε 
Γραμματέα να ξέρεις ότι μπορεί οι μονταζιέρες να κόβουν τις εικόνες, οι 
εικόνες όμως δεν κόβονται από τα μάτια των 500-600 συνέδρων που ήταν 
εδώ μέσα και τα είδαν όλα και ποιος έδινε το σύνθημα από πάνω και ποιος 
έδινε και αν έδινε το σύνθημα από κάτω. Αυτή ήταν η συμπεριφορά και η 
στάση του Προέδρου όταν έκανε και τον προπηλακισμό στον επικεφαλή της 
ΔΑΣ και την επίθεση σε μας. 

Και θα περιμέναμε τελικά μία ουσιαστική τοποθέτηση, Γενικός 
Γραμματέας της Πανελλήνιας Ομοσπονδίας Εργαζομένων στην Τοπική 
Αυτοδιοίκηση είσαι, θα περιμέναμε μια τοποθέτηση επί των προβλημάτων επί 
των θέσεων της Ομοσπονδίας και του έργου που έχει γίνει.  

Αλλά δυστυχώς όμως η στρατηγική είναι να περάσουμε και να 
προσωποποιήσουμε την πολιτική και συνδικαλιστική αντιπαράθεση και 
βέβαια όλο αυτό μας προετοίμασε και για το τι έχει να επακολουθήσει και από 
τη συζήτηση και από την τοποθέτηση του Προέδρου. 
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Κι επειδή τα ακούσαμε όλα πολύ καλά, τα ακούσαμε και από 
τους ανεξάρτητους και τις ανεξάρτητες κινήσεις, εμείς συνάδελφοι ούτε την 
πολιτική, ούτε την κομματική μας ταυτόχρονα κρύψαμε, άλλοι την κρύβουν. 
Αλλά φοβού όμως τους ανεξάρτητους που ουδένα φέρουν.  

Δυστυχώς το έχουμε αντιληφθεί όλοι ότι συνέδριο εδώ πέρα δεν 
έγινε, αναλώσαμε όλο το χρόνο στις διαδικασίες, στις διαδικασίες, στις 
διαδικασίες. Χωρίς να δώσουμε ούτε τον απαιτούμενο χρόνο στους 
συνέδρους και κυρίως χωρίς να συζητηθούν τα πραγματικά προβλήματα των 
εργαζομένων και να γίνει μία ουσιαστική κουβέντα.  

Έχουν εξαντληθεί θα έλεγα και από προηγούμενους ομιλητές και 
είπε και ο Βασίλης Πετρόπουλος από τη ΔΑΣ για το τι πρέπει να γίνει αύριο, 
αλλά θα ήθελα να εστιάσω σε δύο-τρία πράγματα. Τις επιπτώσεις όλοι τις 
ξέρουμε από τα μνημόνια και δε χρειάζεται να τα λέμε εδώ πέρα και να 
αναπαράγουμε τα δελτία ειδήσεων. 

Αλλά συνάδελφοι εκτός από την προπαγάνδα των ΜΜΕ, τον 
κοινωνικό αυτοματισμό της Κυβέρνησης, είχαμε να αντιμετωπίσουμε και 
προβλήματα μέσα στο εσωτερικό μας. Είχαμε να αντιμετωπίσουμε τον 
κατακερματισμό των εργαζομένων, το διαχωρισμό των εργαζομένων, αλλά 
είχαμε να αντιμετωπίσουμε και την πολυδιάσπαση των αγώνων μας, γιατί 
άλλοι οι αγώνες γινόταν από δω, άλλοι αγώνες γινόταν από κει, άλλοι 
παραπέρα. 

Έτσι έγινε πολύ εύκολο το έργο της Κυβέρνησης να μπορεί να 
τους αντιμετωπίσει κι αν θέλουμε να κάνουμε κι έτσι έναν μίνι απολογισμό θα 
δούμε ότι αποτελέσματα έφερε μόνο ο αγώνας που ήταν ενιαίος στον δημόσιο 
τομέα κυρίως, ενάντια στη δήθεν αξιολόγηση και στον προσχηματικό 
επανέλεγχο της μετατροπής των συμβάσεων από ορισμένου σε αορίστου 
χρόνου. 

Η Ομοσπονδία όφειλε και πρέπει να το πούμε ότι σαν μεγάλη 
Ομοσπονδία που είμαστε έπρεπε να είχε παίξει έναν πρωταγωνιστικό ρόλο 
στο συντονισμό του αγώνα, να είχε μαζέψει όλους τους κλάδους μαζί και να 
βαρέσουμε όλοι μαζί. Δυστυχώς όμως αυτό, παρά τις παρεμβάσεις μας προς 
αυτή την κατεύθυνση του συντονισμού με τους άλλους κλάδους, δεν έγινε. 

Ακόμα και την ειρωνεία και το θυμάμαι πολύ χαρακτηριστικά είχε 
εισπράξει ο συνάδελφος Θωμάς Μπιζάς που ήταν επικεφαλής της παράταξης 
τότε πριν τη συνταξιοδότησή του, από την πλειοψηφική ομάδα της 
Συνδικαλιστικής Ανατροπής. Η οποία βέβαια μαζί με την ηγεσία της ΔΑΚΕ 
έθεταν σε ισχύ τον κοινωνικό αυτοματισμό μέσα σε μας. Αφήστε να ματώσουν 
οι άλλοι, όπως έχουμε ματώσει εμείς και μετά να βγούμε κι εμείς στο κλαρί να 
δώσουμε τον αγώνα. 

Ακόμα και τα κέντρα αγώνα που στήθηκαν και κρατήσανε 
ζωντανό τον αγώνα όλο αυτό το διάστημα από τους σχολικούς φύλακες, η 
Συνδικαλιστική Ανατροπή η πλειοψηφία της Ομοσπονδίας ήταν απούσα από 
τα κέντρα αγώνα και τον αγώνα των σχολικών φυλάκων και των δημοτικών 
αστυνομικών. Ναι, η Ομοσπονδία ήταν απούσα και η ευθύνη είναι δική σας.  

Θυμηθήκατε τους σχολικούς φύλακες πότε; Όταν εξήγγειλε η νέα 
Κυβέρνηση το νομοσχέδιο ότι θα αρθούν οι αδικίες, τότε θυμηθήκατε τους 
σχολικούς φύλακες. Και όταν εμείς λέγαμε ότι οι σχολικοί φύλακες που έχουν 
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απολυθεί πρέπει να είναι μέλη στα Σωματεία, να τους έχουμε μέσα στα 
Σωματεία, να παλεύουμε μαζί με αυτούς για να επαναπροσληφθούν στη 
δουλειά και να τους βάλουμε και υποψήφιους και να ψηφίζουν, εσείς λέγατε 
"απολυμένους θα βάλουμε τώρα";  

«Ευτυχώς» όμως -σε εισαγωγικά το ευτυχώς, όπως θέλετε 
πάρτε το- με το νομοσχέδιο και με τον ερχομό της νέας Κυβέρνησης μόλις 
καταλάβατε ότι θα γυρίσουν πίσω, κατευθείαν ανοίξαμε την αγκαλιά μας και 
είπαμε ελάτε και στα Σωματεία να μπείτε μέσα πάλι και να σας βάλουμε στα 
ψηφοδέλτια και να μπορείτε να εκλέγετε και να εκλέγεστε.  

Διαφωνήσαμε συνάδελφοι, υπήρχαν στιγμές που 
συμφωνούσαμε, υπήρχαν όμως και στιγμές που διαφωνούσαμε. 
Διαφωνούσαμε με τον τρόπο υπογραφής της συλλογικής σύμβασης και 
συνεχίζουμε να διαφωνούμε έτσι όπως έγινε, χωρίς να ενημερωθεί καμία 
παράταξη, χωρίς να υπάρχει κανένα χαρτί, χωρίς κανέναν όρο, πήγαμε και 
υπογράψαμε μια συλλογική σύμβαση εργασίας.  

Αυτός είναι ο τρόπος που πρέπει να υπογράφεται η συλλογική 
σύμβαση εργασίας; Δεν πρέπει να μάθουμε τους όρους και κινηματικά να 
διεκδικήσουμε αυτά που πρέπει να διεκδικήσουμε; Πρέπει να πάμε σε ένα 
γραφείο, ο Πρόεδρος της Εκτελεστικής και ο εκπρόσωπος του Υπουργείου να 
υπογράψουν τη συλλογική σύμβαση εργασίας; Νομίζω πως όχι.  

Δυστυχώς όμως οι απόλυτες πλειοψηφίες αυτά φέρνουν κι όχι 
μόνο αυτά, αλλά μετατρέπουν την Ομοσπονδία, το έχουμε γράψει πολλές 
φορές, σε καπετανάτο ή τσιφλίκι. Λειτουργήσανε την Ομοσπονδία όλο το 
προηγούμενο διάστημα σε ένα ιδιοκτησιακό καθεστώς, αποκρύπτοντας από 
τους εκπροσώπους των εργαζομένων ακόμα και σοβαρά έγγραφα και 
σοβαρό έγγραφο για μας θεωρείται και το πρακτικό των εκλογών που έγιναν 
στον Πύργο και δεν το ήξερε κανένας μας.  

Δεν μπορεί λοιπόν να συνεχίσουμε ούτε στη λογική της 
ανάθεσης, ούτε της εκδούλευσης, ούτε της υποχρέωσης, πουλάμε 
υποχρέωση στον κάθε συνάδελφο για να μας ψηφίζει. Γιατί είπε ο 
συνάδελφος Γραμματέας "αλλάζει η Κυβέρνηση και ο Γενικός Γραμματέας της 
Αποκεντρωμένης, αλλάζει τους διορισμένους και βάζει τους δικούς σας".  

Ποιοι είναι οι δικοί μας και ποιοι είναι οι δικοί σας; Αλλά αν δε 
θέλουμε να λύσουμε ένα πρόβλημα τι λέμε; Και οι πέντε να είναι αιρετοί. Ας 
γίνουν οι τρεις αιρετοί που λέμε εμείς και μετά βλέπουμε για τους πέντε. Ήταν 
παράνομες και το ξέρατε πολύ καλά, ήταν παράνομοι οι διορισμοί, γιατί οι 
διορισμοί έγιναν παραμονή της ημέρας των εκλογών κι αν τους αλλάζουν 
καλά κάνουν και τους αλλάζουν.  

Και χρειάζεται συνάδελφοι μεγάλη προσοχή με ποιους 
στοιχιζόμαστε, με ποιους πάμε σήμερα και το λέω για τις δυνάμεις αυτές που 
όλο το προηγούμενο διάστημα όλα τα προηγούμενα χρόνια πάλεψαν κατά 
του μνημονιακού μπλοκ και τώρα μπαίνουν στην ίδια γραμμή ή θέλουν να μας 
βάλουν στην ίδια γραμμή με τους μνημονιακούς εκφραστές της Τοπικής 
Αυτοδιοίκησης, με τον κ. Πατούλη, με τον κ. Ψινάκη. Να πάω εγώ έξω από τη 
Βουλή είπε η ανακοίνωση της Ομοσπονδίας, μαζί με τον κ. Ψινάκη και τον κ. 
Πατούλη. Όχι δε θα πάω.  

Και δεν έβγαλε καμία απεργιακή κινητοποίηση που δεν πήγε 
μέρος το ΜΕΤΑ όπως λέτε, δε βγάλαμε καμία ανακοίνωση που να λέμε έστω 
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και γι΄ αυτό το κάλεσμα που κάνατε για συνδικαλιστικά στελέχη μόνο έξω από 
τη Βουλή, καμία ανακοίνωση δε βγάλαμε. Δε θα μας κάνετε εσείς 
απεργοσπάστες, δεν μπορείτε να μας κάνετε.  

Η πράξη νομοθετικού περιεχομένου που λέτε και ξαναλέτε η 
θέση μας ήταν ξεκάθαρη και η δική μας σαν ΜΕΤΑ-ΟΤΑ αλλά και του ΜΕΤΑ 
ιδιωτικού και δημόσιου τομέα. Ήμασταν αντίθετη από την αρχή με την πράξη 
νομοθετικού περιεχομένου έτσι όπως έγινε, τη στιγμή μάλιστα που υπήρχε και 
κανονική λειτουργία της Βουλής, ακόμα κι αν αυτή η πράξη νομοθετικού 
περιεχομένου δεν αφορούσε ούτε απολύσεις, ούτε διαθεσιμότητες, ούτε 
εφεδρείες, ούτε οικονομικά παρατηρητήρια, ούτε περικοπές από τους πόρους 
της Αυτοδιοίκησης, ούτε όλα τα υπόλοιπα καταστροφικά μέτρα που πάρθηκαν 
με τέτοιες διαδικασίες.  

Και όπως η θέση μας ήταν ξεκάθαρη επίσης και ως προς το 
σκοπό και είπαμε και στην Εκτελεστική Επιτροπή κανένα ευρώ για το 
δανεισμό και το λέμε και σήμερα, κανένα ευρώ για το δανεισμό, να 
χρησιμοποιηθούν για τις ανάγκες της ελληνικής κοινωνίας, αποκλειστικά για 
τις ανάγκες της ελληνικής κοινωνίας, απέναντι στους ωμούς εκβιασμούς των 
τοκογλύφων-δανεισμών.  

Η παράταξή μας το ΜΕΤΑ-ΟΤΑ θα συνεχίσει να παλεύει για την 
ένταξη όλων των εργαζομένων στα συνδικάτα και καλούμε το 43ο Συνέδριο 
και τους συνέδρους όλους να πάρουν απόφαση ότι το ενδιάμεσο θα είναι 
καταστατικό συνέδριο και με πολιτική απόφαση επειδή πήραμε αρκετές 
πολιτικές αποφάσεις αυτό το διάστημα να εγγράφονται όλοι οι εργαζόμενοι 
στους Δήμους, στα Συνδικάτα στα πρωτοβάθμια που αυτή τη στιγμή δεν τους 
γράφουν. Γιατί μπορεί να λέτε εδώ ότι τους θέλετε, αλλά ακόμα και στα 
πρωτοβάθμια που ελέγχετε, όπως παράδειγμα στην Αγία Βαρβάρα, αλλά και 
αλλού, δεν τους εγγράφετε στα Σωματεία.  

Το μεγάλο θέμα συνάδελφοι είναι, το είπε προηγουμένως και ο 
συνάδελφος Αδαμόπουλος, είναι οι ιδιωτικοποιήσεις. Αλλά συνάδελφοι πως 
θα σταματήσουν ακριβώς οι ιδιωτικοποιήσεις; Από μόνες τους; Δεν υπάρχει 
περίπτωση να σταματήσουν. Μόνο εμείς με το δικό μας αγώνα μπορούμε να 
τις σταματήσουμε.  

Όλο το προηγούμενο διάστημα όταν γινόταν οι ιδιωτικοποιήσεις 
στις καθαριότητες δεξιά και αριστερά στην περιφέρεια κυρίως αλλά και στην 
Αττική, δινόταν αναθέσεις εργασιών σε ιδιώτες, οι παρεμβάσεις μας που 
κάναμε μέσα στην Εκτελεστική Επιτροπή και στο Γενικό Συμβούλιο της 
Ομοσπονδίας ήταν προς την κατεύθυνση ότι πρέπει να δοθεί συλλογικός 
αγώνας από όλους τους εργαζόμενους της Τοπικής Αυτοδιοίκησης ώστε να 
σταματήσει.  

Η απάντηση της πλειοψηφίας ποια ήταν; Τι κάνει εκεί το 
Σωματείο, τι κάνει εκεί ο Πρόεδρος, τι κάνει εκεί ο καθένας, να δούμε τι 
κάνουν εκεί και μετά να παρέμβουμε κι εμείς. Δεν είναι έτσι συνάδελφοι, στη 
Χερσόνησο δίνεται η καθαριότητα όλη, στη Ρόδο δίνεται η καθαριότητα όλη, 
θα το αφήσουμε έτσι να πηγαίνει σα χιονοστιβάδα από τον ένα Δήμο στον 
άλλον;  

Αν δεν πάρουμε απόφαση ότι πρέπει όλοι μαζί οι εργαζόμενοι 
της Τοπικής Αυτοδιοίκησης να αντιδράσουν και να σταματήσουν υπάρχει 
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περίπτωση κανένας από μόνος του να μας καταργήσει κανένα νόμο που 
ζητάμε συνέχεια καταργήστε αυτό και καταργήστε το άλλο; Στον αγώνα στο 
δρόμο για το διεκδικήσουμε και θα το κερδίσουμε. Οι αναθέσεις πριν, τώρα 
στο δρόμο.  

Η παράταξη και για τις Κοιν.Σ.Επ. έχει πάρα πολλές φορές και 
αντιδράσει κι έχει γράψει και βγάλει καταγγελίες και ανακοινώσεις, αλλά και 
κυρίως συνάδελφοι για τα πεντάμηνα. Για τα πεντάμηνα μέχρι και προχθές 
που ξεκίνησε η διαδικασία των αιτήσεων πάλι βγάλαμε ανακοίνωση και 
ξεκαθαρίζουμε τη θέση μας, είμαστε κατά των πεντάμηνων και ειδικά έτσι 
όπως τα παίρνουν.  

Θέλουμε ίσους όρους αμοιβής και εργασίας για όλους και αυτή 
τη στιγμή και στην καθαριότητα θα τους βάλουν και το ξέρετε πολύ καλά και 
αλλού θα τους βάλουν που δε θα έχουν ίσα δικαιώματα με μας. Εμείς πρέπει 
να το αφήσουμε αυτό; Πρέπει να συνεχίσουν να μπαίνουν εργαζόμενοι με 
επισφαλείς σχέσεις εργασίας;  

Πως θα καταργηθεί; Είπαμε προσλήψεις μόνιμου προσωπικού, 
πως θα το κάνουμε, στέλνοντας ένα φαξ ένα χαρτί στον Υπουργό και 
λέγοντας Υπουργέ για να λύσουμε το πρόβλημα πρέπει να καταργήσεις το 
πάγωμα των προσλήψεων; Όχι συνάδελφοι, με κινηματική δράση θα το 
κάνουμε.  

Και για να μη σας κουράζω, θα σας πω μόνο το εξής, ότι 
σίγουρα για να γυρίσει ο ήλιος θέλει δουλειά πολλή, αλλά στις 25 του Γενάρη 
οι εργαζόμενοι είπαν ότι θα το γυρίσουν κι εμείς είμαστε υποχρεωμένοι να τον 
γυρίσουμε και θα τον γυρίσουμε. Όλοι μαζί μεθαύριο, γιατί δεν ακούστηκε από 
κανέναν, όλοι μαζί μεθαύριο στις συγκεντρώσεις που έχουν τα Συνδικάτα για 
την εργατική Πρωτομαγιά.  

Σας ευχαριστώ πολύ.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ο συνάδελφος Βασίλης Πολυμερόπουλος εκ μέρους της ΔΑΚΕ 
έχει το λόγο.  

Β. ΠΟΛΥΜΕΡΟΠΟΥΛΟΣ: Κατ΄ αρχήν αγαπητοί συνάδελφοι επειδή είμαι σε 
μειονεκτική θέση γιατί ο λαιμός μου είναι άθλιος, να μη φωνάζετε πολύ γιατί 
πρέπει να μιλήσω.  

Αγαπητοί συνάδελφοι, αφού για δύο μέρες υπήρξε μία 
κακόγουστη θεατρική παράσταση, αφού είδαμε ένα σόου το οποίο εξελίχθηκε 
σε τσίρκο, σήμερα είδαμε τα κροκοδείλια δάκρυα, είδαμε δάκρυα ατελείωτα 
γιατί δεν έγινε συνέδριο, γιατί επί δύο μέρες ήταν παράσταση, ήτανε σόου. 

Και βεβαίως σήμερα γιατί δε μιλήσαμε για τα θέματα του 
συνεδρίου, για τη νέα αξιολόγηση, για τα ωράρια, για το 13ο μισθό, για την 
επανακατάταξη των υπαλλήλων και τη χορήγηση των κλιμακίων, για τα βαρέα 
και ανθυγιεινά, για τα πεντάμηνα και τις εργασιακές σχέσεις, για το 
νομοσχέδιο που είναι σε εξέλιξη για τη Δημόσια Διοίκηση.  

Γι΄ αυτά σήμερα κροκοδείλια δάκρυα γιατί δε μιλήσαμε. Μα γι΄ 
αυτά ήρθαμε να μιλήσουμε, αλλά αντί γι΄ αυτά είχαμε δύο μέρες σόου και 
είχαμε σόου γιατί πολλοί και για διαφορετικούς λόγους δε θέλανε να γίνει 
συνέδριο. Βεβαίως είναι διαφορετικοί οι λόγοι και για κάποιον ο οποίος 
κάθεται καλοπροαίρετος παρατηρητής μπορεί να είναι και δύσκολο να τους 
καταλάβει.  
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Αλλά βρε Αδαμόπουλε τέτοια κροκοδείλια δάκρυα κόντεψα από 
πάνω να φέρω τις καθαρίστριες να μη βαλτώσουμε και πνιγούμε στο δάκρυ, 
γιατί δεν έγινε συνέδριο, όταν χτες είχες 42 επεμβάσεις για διαδικαστικά 
θέματα επί της διαδικασίας και της διαδικασίας και δώστου διαδικασία;  

Και βεβαίως αγαπητέ συνάδελφε του ΠΑΜΕ, ξέρεις πολύ καλά 
Βασίλη ότι θέλατε τη ρεβάνς. Θέλατε τη ρεβάνς αλλά από ποιον; Από τον 
εαυτό σας. Θέλατε τη ρεβάνς για τα λάθη της προηγούμενης τριετίας; Θέλατε 
ρεβάνς για τον αποκλεισμό; Μα δεν μπορείτε να έχετε ρεβάνς.  

Και βάζετε κόκκινες γραμμές, βάζανε τη Φυλή ως κόκκινη 
γραμμή ως ανάχωμα, μόνο που ξέρεις ότι κάνεις τέτοιες αναλύσεις, αλλά 
κάνω κι εγώ αναλύσεις και κάνω και καλές αναλύσεις και ήξερα πολύ καλά ότι 
τους χρειάζεστε τους τρεις ή τέσσερις ψήφους της Φυλής και ήταν ένα ζήτημα 
που θα κάνατε πίσω. Θεωρήσατε ότι θα κατατροπώσετε ποιον; Τους κακούς, 
τους οχτρούς, εάν κάναμε πίσω στη Φυλή;  

Μα λέγαμε το αυτονόητο, το δίκαιο, αυτό που πρεσβεύαμε και 
που λέγαμε από την αρχή, εάν πλήρωνε θα έμπαινε, δεν πλήρωνε θα έβγαινε 
και ήξερα ότι τους χρειάζεστε τους ψήφους όχι για την Ομοσπονδία, τους 
χρειαζόσαστε και τους χρειάζεστε για την ΑΔΕΔΥ, στην κόντρα που έχετε με 
το ΜΕΤΑ.  

Και ήξερα ότι θα κάνετε πίσω και φυσικά κάνατε πίσω και έτσι 
έγινε και ξαφνικά ένας Σύλλογος που δεν μπορούσε να βρει δραχμή για μήνες 
ολόκληρους, μέσα σε τέσσερις-πέντε ώρες βρήκε 23 χιλιάδες, ως δια μαγείας 
άρχισαν να πέφτουν πεντοχίλιαρα από παντού, από τη Γραμματεία του 
ΠΑΜΕ, από Συλλόγους υπαρκτούς, από ανύπαρκτους, από πονεμένους, 
ταλαιπωρημένους, διαολεμένους και μαζευτήκανε ατελείωτα χρήματα και έτσι 
ήρθε η Φυλή για να φέρει τα τρία ψηφαλάκια.  

Βρε συνάδελφοι πως θέλετε να γίνει συνέδριο όταν έπρεπε να 
μιλήσουμε και για την πράξη νομοθετικού περιεχομένου; Και μέχρι τις 24 
Ιανουαρίου πράξη νομοθετικού περιεχομένου ήταν επαίσχυντη πράξη, 
αντιδημοκρατική πράξη, άθλια πράξη, στην οποία συμφωνούσαμε οι πάντες. 
Από τις 26 όμως Ιανουαρίου δεν είναι έτσι, είναι ολίγον τι γιουβέτσι, είναι 
ολίγον κακή πράξη.  

Κακό είναι όταν γίνεται, αλλά δε χάθηκε και ο κόσμος εάν γίνει. 
Μπορεί να γίνει, αν γίνει από αυτή την Κυβέρνηση. Διότι το είπε και ο Σπύρος 
Πολυζώης, είχαμε το εξής εκπληκτικό, πήγαμε στον κ. Βούτση, μας ήρθε η 
σύζυγός του ως ειδική Σύμβουλος και μας είπε βεβαίως είναι καλή η πράξη 
νομοθετικού περιεχομένου. Μα γιατί είναι καλή; Διότι έγινε από την καλή 
Κυβέρνηση. Αν είχε γίνει όμως από την κακή Κυβέρνηση τότε θα ήταν κακή.  

Και έμαθα και κάτι άλλο, ότι αν δώσεις τα αποθεματικά είναι 
πατριωτική πράξη, αλλά πότε; Αν δώσεις τα αποθεματικά τώρα. Αν τα έδινες 
στην προηγούμενη Κυβέρνηση ήταν κακή πράξη. Κι εγώ όταν έμπαινα 
μπροστά και έλεγα όχι τα αποθεματικά στην κεντρική τράπεζα, όχι μειώσεις 
από το ΕΤΕΑ στις επικουρικές συντάξεις και τις πέρναγε ο Πρόεδρος με τη 
διπλή του ψήφο, ήμουνα πατριώτης. Τότε ήμουνα ήρωας, τώρα που λέω όχι 
τα αποθεματικά διότι δε θα τα ξαναδούμε, είμαι μειοδότης, προφανώς είμαι 
προδότης. Αυτή είναι η άποψη.  
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Και άκουσα να λέτε η Κυβέρνηση της Αριστεράς πρέπει να 
πετύχει. Συμφωνώ αγαπητοί συνάδελφοι, πρέπει να πετύχει η Κυβέρνηση της 
Ελλάδος, πρέπει να πετύχει η Κυβέρνηση για την Ελλάδα, πρέπει να πετύχει 
και θέλουμε η Ελληνική Κυβέρνηση. Εσείς θέλετε τη δικαίωση της Αριστεράς, 
μου είναι εντελώς αδιάφορο, παντελώς αδιάφορο να μη χρησιμοποιήσω τη 
λαϊκή ρήση που δεν τη λέω χέστηκε η φοράδα στο αλώνι για μας για την 
Αριστερά.  

Θα πω λοιπόν ότι θέλω να πετύχει για την Ελλάδα και αυτή είναι 
η διαφορά μας. Εμείς θέλουμε να πετύχει η Ελλάδα, εσείς η Αριστερά και 
περιμένετε τη δικαίωση για το ΄30, το ΄40, το ΄60, από την Κυβέρνηση για την 
Αριστερά, ενώ εγώ θέλω την επιτυχία για την Ελλάδα και αυτές αγαπητοί είναι 
οι διαφορές μας, οι μεγάλες διαφορές, οι ουσιώδεις διαφορές, αυτές που μας 
χωρίζουν και δε θέλουν να μας ενώνουν.  

Αγαπητοί συνάδελφοι, μας είπατε ότι περίπου τα αποθεματικά 
καλώς κάνουν και τα δίνουν, αλλά αν δεν τα ξαναπάρουμε τότε θα είναι και 
δικιά σας η ευθύνη και είπε ο Βασίλης Γκιτάκος ότι δεν πήγαινε μαζί με τον 
Ψινάκη και τον Κολοκυθάκη σε κοινή εκδήλωση κι έχει κάνει προτάσεις το 
ΜΕΤΑ να πάμε μαζί με την κουτσή Μαρία για να μην πω με τι έχει πει για να 
πάμε.  

Δεν άφησε ποτέ κανέναν πικραμένο ή γλυκαμένο που να μην πει 
πάμε μαζί του και τώρα λέει όχι να μην πάμε, να μην πάμε γιατί είναι κακοί οι 
Δήμαρχοι. Βέβαια είναι κακοί οι Δήμαρχοι, διότι δεν ήξερε ακόμα ότι θα 
δώσουν τα αποθεματικά. Σας εγγυώμαι εγώ ότι φυσικά και θα τα δώσουν τα 
αποθεματικά.  

Και κάνανε μας είπανε και το άλλο, η πράξη νομοθετικού 
περιεχομένου εντάξει δεν είναι και πολύ κακή, για δύο μήνες είναι. Όχι για δύο 
μήνες, για τρεις μήνες. Δύο μήνες μεν και ένα μήνα πίσω μέχρι 17 Μαρτίου να 
καλύψουμε και την κα Δούρου η οποία έτρεξε γρήγορα να δώσει τα 
αποθεματικά. Τρεις μήνες λοιπόν και αν γίνει άλλη πράξη θα γίνουν τέσσερις, 
θα γίνουν πέντε και αν δεν πληρωθούμε θα γίνουν δεκαπέντε. Έτσι είναι 
αγαπητοί συνάδελφοι.  

Και παρακολούθησα και τον Πρόεδρο της Εκτελεστικής 
Επιτροπής να επαίρεται για τις πράξεις και την πορεία της Ομοσπονδίας. 
Κανένας δεν έχει το δικαίωμα για κανέναν, για κανένα στέλεχος, για κανέναν 
εργαζόμενο, για κανέναν συμμετέχοντα, να απαξιώσει τίποτα. Για κανέναν. 
Ήμασταν συμμέτοχοι σε μία πορεία, σε μία πορεία αγώνων, σε μία πορεία 
μάχης, σε μία πορεία διεκδίκησης και είχαμε πολλές ήττες, αλλά είχαμε και 
κάποιες νίκες, αλλά ήμασταν συμμέτοχοι σε αυτή τη διαδικασία.  

Δεν μπορεί όμως να θεωρούμε ότι η τακτική η οποία 
ακολουθήθηκε πρέπει να γίνει άπειροις όροις αποδεκτή. Δε δέχομαι αγαπητέ 
συνάδελφε Πρόεδρε ότι χρειαζόταν ούτε ο αριθμός των απεργιακών 
κινητοποιήσεων, διότι είχαμε καταντήσει δεύτερη ΑΔΕΔΥ να μετράμε ημέρες 
απεργιών και όχι αποτελεσματικότητα και δε δέχομαι να βγαίνει ανακοίνωση 
για οτιδήποτε πετάει σέρνεται μπουσουλάει ή βαδίζει.  

Δεν μπορεί να βγάζει ανακοίνωση η Ομοσπονδία για το αν είναι 
κουμπάρος ή ξάδερφος ο Χιωτάκης στον Πρωθυπουργό. Αλλά βεβαίως δεν 
είδα και επανέρχομαι στο Σπύρο Πολυζώη δεν είδα ανακοίνωση για το 12% 
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του Κατρούγκαλου, όπου οι Δήμαρχοι Λαρίσης σύντροφοι ή οι εργαζόμενοι μη 
σύντροφοι ή σύντροφοι καταβάλλανε στον εργατολόγο Κατρούγκαλο 12%.  

Εμείς αγαπητοί συνάδελφοι στην Αθήνα καταβάλλουμε από 
0,6% μέχρι 2%, ο Κατρούγκαλος έπαιρνε 12% και κάποιοι εργαζόμενοι ήταν 
ευτυχείς διότι στον γνωστό αριστερό εργατολόγο καταθέτανε 12% κι ήταν 
ευτυχείς. Σας χαρίζουμε λοιπόν και τον Κατρούγκαλο και αυτούς που τους 
πήγαν στον Κατρούγκαλο να καταβάλλουν τον όβολό τους.  

Και βεβαίως αγαπητοί συνάδελφοι δε θέλουμε μία Ομοσπονδία 
να μην έχει οικονομική άνεση, δε θέλουμε μία Ομοσπονδία να μην μπορεί να 
κινηθεί, αλλά δε θέλουμε και Συλλόγους πτωχευμένους. Η Ομοσπονδία 
πρέπει να κάνει περικοπές, οι Σύλλογοι να είναι συνεπείς και η Ομοσπονδία 
θα κάνει περικοπές.  

Οι Σύλλογοι πρέπει να βάλουμε όρους, καταβάλλουν τον όβολό 
τους όποιον του αναλογεί, αν είναι μεγάλο το ποσόν να πάρουμε απόφαση να 
το μικρύνουμε, αλλά και η Ομοσπονδία θα κάνει τις ανάλογες περικοπές, δεν 
μπορεί να είναι πλούσια Ομοσπονδία και φτωχοί Σύλλογοι, ούτε πλούσιοι 
Σύλλογοι και φτωχή Ομοσπονδία, θα συμβαδίζουμε με την ίδια αντίληψη και 
με την ίδια πορεία.  

Και βεβαίως αγαπητοί συνάδελφοι σε άλλη εποχή θα 
συζητάγαμε για τα συνδικαλιστικά θέματα το 10% του χρόνου του συνεδρίου, 
το 20%, το 30%; Όχι παραπάνω. Γιατί θα είχαμε άλλα θέματα να 
συζητήσουμε, θα είχαμε να συζητήσουμε τη διαγραφή του χρέους που η 
τωρινή Κυβέρνηση έλεγε μόλις γινόταν Κυβέρνηση θα γίνει η διαγραφή του 
χρέους και δεν άκουσα από κανέναν περήφανο αριστερό να μας πει τι έγινε η 
ρήση «θα γίνει διαγραφή του χρέους». 

Και δεν άκουσα κανέναν αριστερό να λέει ότι με ένα νομοσχέδιο 
δεν επαίρεται η Κυβέρνηση, με ένα νομοσχέδιο του ενός άρθρου θα διαγράψει 
όλους τους μνημονιακούς νόμους; Μα περάσανε 100 ημέρες και περιμένουμε 
το νομοσχέδιο του ενός άρθρου να διαγράψει τους μνημονιακούς νόμους και 
περιμένουμε και ακόμη περιμένουμε και θα περιμένουμε και ξανά θα 
περιμένουμε και διαγραφή δε θα γίνεται.  

Αλλά εμείς έχουμε υπομονή, έχουμε ιώβεια υπομονή, γιατί 
αγαπητοί συνάδελφοι εμείς ήμασταν εδώ πέρα και συνεχίζουμε να είμαστε με 
αυτά τα οποία λέγαμε, με αυτά τα οποία πρεσβεύαμε. Ήμασταν κυβερνητικοί 
συνδικαλιστές. Πότε συνάδελφοι κυβερνητικοί συνδικαλιστές, το ΄80, το ΄90; 
Μα από τότε αν ήμασταν κυβερνητικοί συνδικαλιστές πέρασαν δεκαετίες.  

Εσείς όμως είστε και κυβερνητικοί και κομματικοί συνδικαλιστές 
και σας προκαλώ να μου πείτε μία ένσταση που έχετε εναντίον των 
πεπραγμένων της Κυβέρνησης όλο αυτό το διάστημα. Μα δεν υπάρχει κάτι 
που να σας τσίγκλησε, που να σας πειράζει; Και σας προκαλώ να μου πείτε 
πότε στηρίξαμε τις προηγούμενες Κυβερνήσεις την τελευταία 15ετία και πότε 
αγαπητοί συνάδελφοι θα έχετε διαμαρτυρία, θα έχετε ένσταση, θα έχετε 
προβληματισμό για ότι πράττει η σημερινή Κυβέρνηση;  

Μάλλον έχετε γίνει το ίδιο νόμισμα με δύο όψεις. Το ΠΑΜΕ το 
λέει ξεκάθαρα: Είμαστε ο κομματικός φορέας, ο κομματικός βραχίονας και 
εμείς λέει το ΜΕΤΑ είμαστε ακριβώς το ίδιο και κάνουμε συναγωνισμό ποιος 
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είναι πιο κομματικός, ποιος είναι πιο παρεμβατικά κομματικός βραχίονας στον 
εργασιακό χώρο.  

Αγαπητοί συνάδελφοι εμείς συνεχίζουμε όλα αυτά τα χρόνια ένα 
συγκεκριμένο δρόμο, το δρόμο που έχουμε χαράξει, ένα δρόμο αξιοπιστίας, 
ένα δρόμο αξιοπρέπειας, ένα δρόμο μάχης, ένα δρόμο που δεν λέμε στους 
πάντες έχεις δίκιο και δεν χαϊδεύουμε τα αφτιά των πάντων. Διότι άκουσα 
μεγάλο ενδιαφέρον από το ΜΕΤΑ και για τους δημοτικούς αστυνομικούς, που 
όταν τους άκουγε έβγαζε τουλάχιστον καντήλες ή έκανε κωλοτούμπες και 
ξαφνικά τους αγάπησε. 

Και συνάδελφοι πότε αγαπήσατε τους σχολικούς φύλακες, για 
πέστε μου, πότε τους αγαπήσατε, όταν είδατε ότι μπορεί να καπελώσετε όλη 
την ιστορία και τη διαδικασία; Όταν έφτασε να λέτε την πιο μαύρη 
προπαγάνδα που έχει υπάρξει; Φταίει ο Πολυμερόπουλος για τους σχολικούς 
φύλακες; Φταίει ο Μπαλασόπουλος για τους δημοτικούς αστυνομικούς; Τους 
πουλήσαμε;  

Σε ποιον συνάδελφοι επαίσχυντοι που λέγατε αηδίες 
εκπληκτικές, αηδίες του κερατά, σε ποιον να τους πουλήσουμε; Αυτά λέγατε. 
Φτάσανε στο σημείο μπροστά στο Υπουργείο Εσωτερικών μία καλή 
συνάδελφος σχολική φύλακας, ο Μάριος εκεί πέρα, ο Αδαμόπουλος εκεί ήταν, 
τους έλεγε:  

«Ο Πολυμερόπουλος είναι κάτω στο Υπουργείο Εσωτερικών και 
μας πουλάει βλάκες και έλεγε ο Τράκας νάτος και τους έλεγε είναι κάτω δεν 
καταλαβαίνετε με τον Υπουργό, μας πουλάει στο Υπουργείο Εσωτερικών και 
επαναλάμβανε σαν χαλασμένο γραμμόφωνο ο Τράκας νάτος και έλεγε δεν 
καταλαβαίνετε, δεν ξέρετε, δεν τον ξέρετε τον Πολυμερόπουλο, τώρα έχει 
κάνει συμφωνία και μας πούλησε και έλεγε ο Τράκας μα δε σε αγοράζει 
κανένας, κάποια στιγμή της λέει να ο Πολυμερόπουλος και της λέω κυρία μου 
με ξέρεις; Και μου απαντάει τι να κάνω, έτσι μου είπανε, αφού μου το είπανε 
το λέω κι εγώ».  

  Έτσι δεν είναι Μάριε; Λέω κάτι το οποίο είναι ψέμα; Είναι 
υποκρισία; Απέχει από την πραγματικότητα; Όχι. Αλλά δυστυχώς απόψε έχω 
το μειονέκτημα, ο λαιμός μου να με έχει προδώσει, ο προδότης ο λαιμός μου, 
δεν μου επιτρέπει να συνεχίσω.  

  Θέλω να σας πω όμως ότι εμείς είμαστε η Παράταξη η οποία 
απεχθάνεται την υποκρισία, απεχθάνεται τον λαϊκισμό και δεν μπορώ 
αγαπητοί συνάδελφοι να βλέπω τους συναδέλφους να ορμάνε χτες – προχθές 
πάνω στο Προεδρείο που είχαμε βγάλει εμείς και θέλω να το επαναλάβω διότι 
μπορεί κάτι να μην έγινε αντιληπτό και δεν θέλω να έχω τύψεις: τιμώ τους 
συναδέλφους, οι τέσσερις εκ των πέντε είναι φίλοι μου, που ήταν στο 
Προεδρείο, τους τιμώ προσωπικά, τους σέβομαι και τους αγαπώ γιατί είναι 
φίλοι μου, είμαστε πολλά χρόνια μαζί.  Η πρόταση μομφής δεν αφορούσε τα 
πρόσωπα, αφορούσε ένα Προεδρείο το οποίο είχε μπλοκάρει ως διαδικασία.  

  Και μην στρέφετε την αντίληψη κάνατε μομφή στο Προεδρείο 
στα πρόσωπα. Τα πρόσωπα το επαναλαμβάνω είναι αξιόπιστα, αξιόλογα, 
είναι πρόσωπα με τα οποία συμβαδίσαμε πολλά χρόνια και δεν απαξιώνω 
κανέναν αγώνα, κανένα πρόσωπο. Τη διαδικασία όμως την είχατε μπλοκάρει 
και έπρεπε να ξεμπλοκαριστεί και αυτό βλέπετε ότι έγινε. Βλέπετε σήμερα 
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έγινε Συνέδριο, σήμερα έγινε μια συνεδριακή διαδικασία μιας ημέρας, έναντι 
τριών. 

Αγαπητοί συνάδελφοι είμαστε η Παράταξη η οποία δεν 
αποδέχτηκε ποτέ τις εύκολες λύσεις, δεν αποποιηθήκαμε ευθύνες, δεν 
χτυπήσαμε τους πάντες στην πλάτη να πούμε «έχετε δίκιο», θεωρήσαμε ότι 
δίκιο είναι οτιδήποτε θέλει αυτός με τον οποίο συνομιλούμε. Όλα αυτά τα 
χρόνια λειτουργήσαμε με βάση αρχές, με βάση αντιλήψεις, με το αξιακό μας 
σύστημα. Και αν κάποιοι τους αρέσει η υποκρισία, αν τους αρέσει η 
κωλοτούμπα, αν τους αρέσει ο φαρισαϊσμός αγαπητοί συνάδελφοι δεν θα το 
βρείτε σε εμάς. Δεν είναι η Παράταξη που σας αναλογεί αν έχετε αυτές τις 
αντιλήψεις. 

Έχουμε το δικό μας αξιακό σύστημα. Έχουμε την Παράταξη της 
αξιοπρέπειας και πρέπει να πω ότι δεν είμαστε η μεγαλύτερη ή η 
πολυπληθέστερη Παράταξη εδώ, είμαστε όμως η αξιοπρεπέστερη, είμαστε η 
Παράταξη της αξιοπρέπειας, του σεβασμού και της σοβαρότητας και έτσι θα 
συνεχίσουμε με οποιοδήποτε κόστος. 

Καλούμε όλους τους συναδέλφους που θεωρούν ότι η 
αξιοπρέπεια,  η αξιοπιστία, η μαχητικότητα, η μη κωλοτούμπα ό,τι τους 
αντιπροσωπεύει να έρθουν μαζί μας, να έρθουν να πορευτούμε ένα κοινό 
δρόμο. Να έρθουν να πορευτούμε μαζί και τώρα και στο μέλλον. Να έρθουν 
να πορευτούμε στο αξιακό μας σύστημα, στο δρόμο της αγωνίας του αύριο, 
στο δρόμο της αξιοπρέπειας, της σοβαρότητας και της αξιοπιστίας. 

Διότι αγαπητοί συνάδελφοι εμείς είμαστε οι ιδέες μας και το 
αξιακό μας σύστημα. Οι φαρισαϊσμοί δεν μας ανήκαν, δεν μας ανήκουν τους 
δίνουμε, τους εκχωρούμε, τους αφήνουμε σε αυτούς που τους αρέσουν. Γεια 
σας και ελπίζω όλοι μαζί να πορευτούμε στο δρόμο της νίκης, στο δρόμο του 
αγώνα. Στο δρόμο της νίκης, αλλά κυρίως στο δρόμο της αξιοπρέπειας που 
πάντα φέρνει τη νίκη. Οι φαρισαϊσμοί και οι κωλοτούμπες αγαπητοί 
συνάδελφοι για πολύ λίγο βοηθούν, για ελάχιστο βοηθούν. Μετά 
αποκαλύπτονται. Και αυτοί οι οποίοι τους αποδέχονται, είναι γυμνοί και εμείς 
αυτή τη γύμνια δεν τη θέλουμε, τη χαρίζουμε στους άλλους. Γεια σας. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστούμε τον συνάδελφο Πολυμερόπουλο. Τον λόγο έχει ο 
Πρόεδρος της Εκτελεστικής Επιτροπής ο Θέμης Μπαλασόπουλος. 

Θ. ΜΠΑΛΑΣΟΠΟΥΛΟΣ: Συνάδελφοι, παρακολουθώ σήμερα όλη τη 
διαδικασία και νομίζω όσοι είμαστε εδώ αυτό θα έπρεπε να ήταν και τις 
προηγούμενες δυο μέρες το Συνέδριο. Διότι από την Παρασκευή όλα όσα 
λέμε αυτές τις μέρες, θα είναι παρελθόν. Από την Παρασκευή που είναι και η 
εργατική Πρωτομαγιά, θα πρέπει να ανασυντάξουμε όλες μας τις δυνάμεις για 
να μπορέσουμε να αντιμετωπίσουμε τα σοβαρά προβλήματα. 

Πρέπει να σας πω ότι κακώς βγάλαμε ανακοίνωση για την 
πράξη νομοθετικού περιεχομένου. Αλλά βέβαια κανένας σας δεν το είπε, γιατί 
έχουμε βγάλει κι εμείς μία. Βγάλαμε μία στις 25 Μαΐου του 2014, «Πολιτική 
διαθεσιμότητα του πολιτικού προσωπικού που οδήγησε τη χώρα στην 
καταστροφή, στην φτώχεια και την εξαθλίωση». Και εμείς βγάλαμε. 

Δικαιολογημένα οι συνάδελφοι του ΜΕΤΑ λένε ότι υπάρχουν και 
καλές και κακές πράξεις νομοθετικού περιεχομένου. Διότι αυτοί το θυμούνται 
ότι είχαμε βγάλει πράξη νομοθετικού περιεχομένου.  
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Δεύτερον, πρέπει να σας πω ότι κάποιοι με συγκεκριμένη 
σκοπιμότητα δεν ήθελαν να γίνει Συνέδριο αυτές τις μέρες. Ξεκινήσαμε την 1η 
μέρα όταν είμαστε στους χαιρετισμούς και εμφανίστηκαν εδώ οι συνάδελφοι 
πράγματι αγαπητοί «Βοήθεια στο σπίτι», ΚΔΑΠ, ΚΗΦΗ να πάρουν τον λόγο 
να μιλήσουν. Που ήταν σήμερα συνάδελφοι που έπρεπε να πάρουν τον λόγο 
και να μιλήσουν; Που ήταν συνάδελφοι; Δεν ήρθαν. Και αυτό έχει μια 
συγκεκριμένη σκοπιμότητα. Ήταν για να δημιουργήσουν εντυπώσεις και όχι 
γιατί ήθελαν να μας μιλήσουν για τα προβλήματα. 

Συνάδελφοι πραγματικά σήμερα προσωπικά αντιμετωπίζω ένα 
σοβαρό πρόβλημα. Ξεκινώντας η μέρα έχω τρελαθεί να δέχομαι τηλέφωνα 
από τα κανάλια που τα είδατε όλα εμφανίστηκαν εδώ, τα συστημικά Μέσα 
Μαζικής Ενημέρωσης, μετά τις περίφημες καταγγελίες που έκαναν 
συνάδελφοι ότι επιτέθηκα με ποτήρι και μπουκάλι και χωρίς να αναφέρει 
αυτός ο συνάδελφος που τα καταγγέλλει τις χυδαίες εκφράσεις που εκστόμισε 
μπροστά μου στον συνάδελφο Τράκα, αλλά επειδή ξέρετε διατηρώ καλές 
σχέσεις με τα Μέσα Μαζικής Επικοινωνίας άσχετα αν με «χτυπάνε», γιατί 
είναι και κάποιοι που μας ενημερώνουν. 

Ξέρετε κάτι; Δεν ήρθαν τα Μέσα Μαζικής Επικοινωνίας σήμερα 
εδώ γιατί τους ενδιέφερε το θέμα. Πήραν εντολή συνάδελφοι από το σύστημα, 
το σύστημα της προπαγάνδας και πρέπει να το ομολογήσουμε. Εγώ 
συνάδελφοι τα πρώτα ένσημα που έχω είναι από το εργοστάσιο της ΗΒΗ 
Παναγόπουλος στον Υμηττό, κάποιοι αν τους ρωτήσετε «Ποια είναι τα πρώτα 
σας ένσημα», είναι κομματικά στελέχη, του ΚΚΕ που τους είχαν στείλει για 
Εκπαίδευση για την προπαγάνδα, άσχετα αν σήμερα δεν είναι εκεί. Έχουμε 
αδυναμία σε αυτό και το ξέρετε πολύ καλά  

Είπε ο συνάδελφος Ευσταθίου Ταξιάρχης «είμαστε οι γνήσιοι 
εκφραστές του ΠΑΣΟΚ», αλλά ο επικεφαλής της Παράταξής του μέχρι την 
Κυριακή έλεγε άλλα στην Ομοσπονδία. Εκθείαζε τη στάση των συνδικαλιστών 
της Συνδικαλιστικής Ανατροπής το ίδιο και στην ΑΔΕΔΥ.  

Και βέβαια συνάδελφοι δεν το λέω γιατί ο Ευσταθίου Ταξιάρχης 
δεν ήξερε τι έλεγε ή δεν του τα είπε ο Νίκος. Συνάδελφοι, δεν έχετε καταλάβει 
κάτι και βέβαια δεν ζητήσαμε από κανέναν να μας δώσει πιστοποιητικό 
αγωνιστικότητας. Μας το δίνουν οι εργαζόμενοι που μας τιμούν για πολλά 
χρόνια με την εμπιστοσύνη τους, που θα ζητήσουμε και αύριο την 
εμπιστοσύνη τους. Εκεί κρινόμαστε.  

Δεν κρινόμαστε από τα δημοσιεύματα ή από τις εικόνες που 
δείχνουν. Μόνο που συνάδελφοι, όλοι αυτοί που θέλουν να εμφανίσουν μια 
κατάσταση για την Π.Ο.Ε. - Ο.Τ.Α. νομίζουν με αυτό που έκαναν ότι βοηθούν. 
Δεν βοηθάνε σε τίποτε. Αποδυναμώνουν το κύρος και τη δυναμική της Π.Ο.Ε. 
- Ο.Τ.Α. 

Όμως θα ήθελα να ξέρω τι θα πουν τις επόμενες μέρες όταν θα 
έρθει το υλικό για να δούμε αν χτες που ήρθαν όλοι πάνω και μου επιτέθηκαν, 
αντέδρασα, ή όταν έφυγε το μπουκάλι από απέναντι δεν ξέρω αν ήθελε να 
χτυπήσει τον Τράκα ή εμένα ή τον Πολυμερόπουλο ή οποιονδήποτε, μας 
χτύπαγε στο κεφάλι τι θα γινόταν. Αυτά είναι για άλλους. Μόνο και μόνο να 
υπηρετήσουμε την προπαγάνδα. 

Και θέλω να απαντήσω στον αγαπητό μου συνάδελφο τον 
Χρήστο Μεντή και χαίρομαι που επέστρεψε, για να μπω μετά στα πιο 
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ουσιαστικά. Συνάδελφέ μου Χρήστο Μεντή είσαι ένας από τους δέκα Δήμους 
που στις 30 Αυγούστου η αναπληρώτρια Γενική Διευθύντρια που δεν υπάρχει 
στον Κώδικα και την αποδεχόσουν, όταν έφευγε ο Φίλιος έβγαλε την πράξη 
επιμερισμού για την εφαρμογή του νόμου για την αξιολόγηση και δεν έβγαλες 
όχι ανακοίνωση, ούτε ένα κιχ. Και βέβαια κατά τα άλλα σε πείραξε που ο 
Πρόεδρος της Π.Ο.Ε. - Ο.Τ.Α. ήρθε σε ένα Συνέδριο των παιδαγωγών να 
μιλήσει, επισκέφθηκε το δημαρχείο των Ιωαννίνων και βέβαια απαξίωσες όχι 
μόνο να ανταλλάξουμε δυο κουβέντες, αλλά και τη δική μου παρουσία και τη 
χρησιμοποίησες μόνο για παραταξιακούς λόγους. 

Με χαρά άκουσα ένα συνάδελφο εδώ σήμερα που είπε για το 
ΣΜΑ της Ευκαρπίας. Δεν ξέρω αν δικάστηκαν ή αν αθωώθηκαν,  αλλά 
συνάδελφοι πρέπει να θυμηθούμε ότι κάποια συνδικαλιστικά στελέχη του 
Συνδέσμου κάθονταν σε κοινό τραπέζι με τον Μπουτάρη και τον Δανιηλίδη και 
ζητούσαν όλοι μαζί την επέμβαση των ΜΑΤ για να επιτραπεί η κατασκευή του 
σταθμού μεταφόρτωσης. Αυτός ο συνδικαλιστής για μας δεν είχε θέση τότε 
στην Παράταξή μας. 

Βέβαια ο αγώνας του για την επέμβαση των ΜΑΤ και την 
κατασκευή του ΣΜΑ της Ευκαρπίας βρήκε δικαίωση, είναι στο ψηφοδέλτιο του 
ΜΕΤΑ.  

Θέλω συνάδελφοι κατ' αρχήν εκ μέρους σας να ευχαριστήσω το 
προσωπικό της Ομοσπονδίας που τρεις μέρες σας εξυπηρέτησε σε 
οποιαδήποτε ανάγκη και πραγματοποιήθηκε ένα Συνέδριο που δεν έχει 
κανένας σας το θάρρος να πει ότι «κάναμε ένα Συνέδριο –γιατί έχουμε πάει 
και σε άλλα Συνέδρια- το οποίο ήταν αντάξιο των εργαζομένων που 
εκπροσωπούμε». 

Θέλω όμως να αποκαταστήσω και τη «δικηγόρο» μου, τη Μαρία 
Τσίπρα, που όλοι ζητάτε και ζητάμε τις συμβουλές της, αλλά όταν δεν μας 
αρέσουν την κατηγορείτε για όλα. Συνάδελφοι, εγώ το λέω σαν Διοίκηση της 
Π.Ο.Ε. - Ο.Τ.Α. ήταν τιμή μας που την είχαμε δίπλα σε όλες τις δικαστικές 
παρεμβάσεις. Και το λέω, γιατί είπαν κάποιοι όταν πήγαιναν οι Σχολικοί 
Φύλακες μόνοι τους και τους συλλαμβάνανε, έτρεξε η Π.Ο.Ε. - Ο.Τ.Α. η 
Τσίπρα για να τους αθωώσουμε, να τους βγάλουμε από το αυτόφωρο. 

Αυτά τα λέω, μπορούμε να έχουμε διαφωνία δεν μπορούμε 
όλους να τους παντρευτούμε, αλλά όχι όμως να τους αδικούμε. Την είχαμε 
δίπλα μας στις δύσκολες στιγμές. Θέλω να θυμίσω εδώ και να κλείσω το 
ζήτημα της οικονομικής τακτοποίησης, συνάδελφοι όταν πριν ενάμιση χρόνο 
εμφανίστηκε η Δημοσιοϋπαλληλική Ανατροπή στις εκλογές στο Νομαρχιακό 
Τμήμα της Θεσσαλονίκης και τους αποκλείσατε όλους τους αντιπρόσωπους 
μας. Για ποιο λόγο; Γιατί δεν ήταν οικονομικά τακτοποιημένοι. 

Όλοι αυτοί οι συνάδελφοι που σήμερα εδώ χύνουν κροκοδείλια 
δάκρυα είχαν προετοιμάσει ένα σκηνικό έντασης και δεν τους ενδιέφερε να 
συζητήσουμε. Δεν τους ενδιαφέρει. Έχουν αλλού το στόχο τους, το είπαν. Το 
πρόβλημά τους ήταν αν θα είναι 5-2 ή αν θα είναι 5-1 αυτό τους ενδιαφέρει. 
Τους ενδιαφέρει μόνο να μην υπάρχει από μεθαύριο Διοίκηση στην 
Ομοσπονδία που θα διεκδικήσει τα προβλήματα των εργαζομένων. Και 
νομίζω ήταν μια στρατηγική τους επιλογή να μην ακουστούν εδώ οι 
αγωνιστικές δράσεις της Ομοσπονδίας που τις δώσαμε όλοι μαζί συνάδελφοι, 



43ο ΤΑΚΤΙΚΟ ΣΥΝΕΔΡΙΟ – ΗΜΕΡΑ 3η – ΑΠΟΓΕΥΜΑΤΙΝΗ ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ - 29/4/2015 

 249 

εγώ δεν είπα ότι τις δώσαμε εμείς. Όλοι μαζί, ο καθένας με τη συμμετοχή του 
και τη δράση του.  

Και βέβαια εδώ δεν ήρθαν να απαξιώσουμε τους δικούς σας 
αγώνες. Δεν ήρθαν να απαξιώσουμε τους αγώνες της Διοίκησης της 
Ομοσπονδίας. Ήρθαν να απαξιώσουν τους αγώνες της Ομοσπονδίας. Γιατί 
όχι ότι πρότειναν κάτι διαφορετικό, γιατί άλλοι ήταν παρατηρητές και άλλοι 
ήταν απόντες αυτή την πολύ δύσκολη περίοδο. 

Συνάδελφοι, γιατί αδικούμε τον εαυτό μας; Που ήταν απούσα η 
Ομοσπονδία; Δηλαδή εσείς. Γιατί σήμερα κάποιοι ντρέπονται να πουν αυτό 
που έλεγαν την προηγούμενη τριετία για τη Διοίκηση της Π.Ο.Ε. - Ο.Τ.Α., για 
τους εργαζόμενους και γενικότερα για τη δράση της; Γιατί; Για να έχουμε τη 
διαφοροποίηση λίγες μέρες πριν το Συνέδριο και αύριο ενόψει των εκλογών; 
Δεν δώσαμε –λένε κάποιοι-  αγώνες, άλλοι δώσαμε αλλά δεν ήταν αρκετοί. 

Για να θυμηθούμε πάλι συνάδελφοι κάποια πράγματα. Το 2012 
ξεκινώντας από τον Αύγουστο όταν κάναμε την πορεία με τα 
απορριμματοφόρα, με τους Δημάρχους, με την ΠΕΔΑ Αττικής, δεν μας 
συνέλαβαν 18 οδηγούς; Δεν μας έτρεχαν στη ΓΑΔΑ; Δεν ξεκινήσαμε 40 μέρες 
την προσπάθεια που κάναμε για να μην επιτρέψουμε τις διαθεσιμότητες και 
τις απολύσεις; Τότε κάποιοι έχουν πραγματικά πολύ μεγάλη αμνησία. 

Είχαμε ένα πολύμορφο αγώνα και βέβαια δεν θα περίμενα να τα 
ακούσω αυτά από τον Βασίλη Πετρόπουλο, αλλά θα περίμενα να τα ακούσω 
από το ΜΕΤΑ, από το Νίκο Αδαμόπουλο, τότε που λέγαμε καταλήψεις, 
συγκεντρώσεις, παραστάσεις διαμαρτυρίας.  

Συνάδελφοι δεν ήταν τα στελέχη του ΠΑΜΕ σε μια δισέλιδη 
συνέντευξη στο «Ριζοσπάστη» που δήλωσαν ότι αυτές δεν είναι μορφές  
αγώνα. Μήπως ξεχνάτε τι δήλωσε η Γενική Γραμματέας του ΚΚΕ η Αλέκα 
Παπαρήγα στη Σία Κοσιώνη ότι «εμείς παίρνουμε αποστάσεις από τις 
κινητοποιήσεις της Π.Ο.Ε. - Ο.Τ.Α.» που ήταν για το δικαίωμα στη μόνιμη και 
σταθερή δουλειά και στις διαθεσιμότητες; Τα ξεχνάτε; 

Τι δεν κάναμε συνάδελφοι; Το αποτέλεσμα δεν ήταν θετικό τότε; 
Έχασε κανένας συνάδελφος από τους Δ.Ε. Αορίστου Χρόνου τη δουλειά του; 
Δεν αποκαταστάθηκαν όλοι σε νέες Υπηρεσίες; Είναι ψέματα; Όχι βέβαια. 
Αλλά δεν μας αρέσει. 

Συνάδελφοι, τον Ιούλιο του 2013 Δημοτική Αστυνομία – Σχολικοί 
Φύλακες. Να θυμηθούμε όχι μόνο τις κινητοποιήσεις που κάναμε, ήταν 
μαζικές, με παλμό αλλά και με προβλήματα. Μήπως ξεχνάμε τη συμπεριφορά 
κάποιων που συνεχίζουν και σήμερα και τρέχουν να διαπραγματευτούν μόνο 
για το τομάρι τους, αλλά μια τακτική που την καταγγέλλαμε τότε και δεν 
άκουσα τον επικεφαλής του ΜΕΤΑ που τα έλεγε τις προηγούμενες μέρες για 
να μην τον αδικήσω, το ότι και στη νέα κυβέρνηση έχουν βρει πρόσβαση και 
ακούμε την αγωνία των συναδέλφων ότι εκεί νομοθετούν φωτογραφικά, αν 
έχεις –λέει- κριθεί Προϊστάμενος και ήσουν πρώην δημοτικός αστυνομικός, 
δεν πας στη νέα Υπηρεσία διότι θα πάω εγώ που είμαι διορισμένος για να 
γίνω Προϊστάμενος στη Δημοτική Αστυνομία. 

Με ποια δηλαδή αρμοδιότητα πηγαίνουν όλοι αυτοί και κάνουν 
παρεμβάσεις στη νέα κυβέρνηση που μέχρι προχθές έλεγε ότι ο Νόμος 
3731/2008 επιβάλλει ένα νέο μηχανισμό καταστολής και εμείς θα το 
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καταργήσουμε. Κι όμως, στο νόμο για την αποκατάσταση αυτό λέτε, πέρα των 
άλλων που εμείς είπαμε. 

Συνάδελφοι, δεν θέλω να στενοχωρήσω κάποιους αλλά τότε δεν 
επικρατούσε η λογική «γιατί εγώ και όχι οι άλλοι»; Το ξεχνάμε; Και όχι ο 
αγώνας που δίναμε για την αποτροπή των απολύσεων; Συνάδελφοι αυτό δεν 
εκμεταλλεύτηκε ο Μητσοτάκης που έδωσε επιπλέον μοριοδότηση στη σειρά 
του 10; Αυτό δεν εκμεταλλεύτηκε ο Μητσοτάκης που έλεγε ότι οι σχολικοί 
φύλακες από Δ.Ε. να πάνε Υ.Ε. και πανηγύριζαν κάποιοι, ο περίφημος 
Μπάστας που σήκωσε τη σημαία του αγώνα. 

Ή, δεν ήταν ντροπή απέναντι στους άλλους συναδέλφους που 
ήταν υπό απόλυση κάποιοι να κάνουν υπεύθυνη δήλωση ότι είναι 
διαζευγμένοι και να παίρνουν τη μοριοδότηση για να πάνε στα Νοσοκομεία; 
Δεν ήταν; Βέβαια, πώς να μην εκμεταλλευτεί αυτό ο Μητσοτάκης, όταν 
πήγαιναν οι διάφοροι παράγοντες που είτε τους κορόιδευαν, αλλά κοίταζαν 
μόνο το τομάρι τους. 

Συνάδελφοι για μας η μόνη ικανοποίηση είναι ότι 
αποκαθίστανται εν μέρει οι αδικίες και είναι ικανοποίηση νομίζω όλων μας για 
τον αγώνα που δώσαμε: μαζικές κινητοποιήσεις, που κάποιοι θέλουν να τις 
ξεχάσουν. 

Για πείτε μου βρε συνάδελφοι, όταν φτάσαμε στα 5 μέτρα να 
μπούμε στο μέγαρο Μαξίμου την ώρα που έκανε ο Σαμαράς τη συνάντηση με 
τους τραπεζίτες, ποιος άλλος την είχε κάνει; Που λένε οι συνάδελφοι για 
κινητοποιήσεις κρότου λάμψης; Βέβαια βρε συνάδελφοι όταν κάθεσαι στην 
τηλεόραση να δεις το «Μπρούσκο», να δεις τον «Σουλεϊμάν τον 
μεγαλοπρεπή» υποχρεωτικά θα παρασυρθείς και θα δεις και τις ειδήσεις του 
ΣΚΑΪ, του ALPHA, του ANT-1 και του MEGA. Δεν θα τα δεις αυτά γιατί δεν 
ήσουν εκεί! Και δεν το καταγράφει η κάμερα, γιατί δεν τα δείχνουν όλα αυτά. 

Συνάδελφοι, μας είπε ο συνάδελφος Γκιτάκος ότι στην 
υπογραφή της συλλογικής σύμβασης εργασίας δεν ήρθε, δεν τον 
ειδοποιήσαμε. Λέει ψέματα. Αλλά είναι μικρό το ψέμα αυτό, θα ακούσετε 
παρακάτω κι άλλα. Αφού όσες φορές τον καλέσαμε διαπαραταξιακά, πάντοτε 
όταν ερχόταν η πρόσκληση την έπαιρναν όλοι στην Εκτελεστική Επιτροπή και 
κυρίως οι επικεφαλής. 

Πήγαινα εγώ, ο Τσούνης, ερχόταν ο Σπύρος Πολυζώης και 
κανένας άλλος. Και τι να κάνουμε τώρα; Αλλά και πάλι υπογράψαμε 
συλλογική σύμβαση εργασίας, οι μόνοι από το δημόσιο για να 
προστατεύσουμε τις θεσμικές κατακτήσεις το ωράριο που έλεγαν να μην 
υπογράψουμε. Ωραία βρε συνάδελφοι εμείς κάναμε το λάθος και 
υπογράψαμε. Αύριο να πάμε στο Υπουργείο Εργασίας και να υπογράψουν 
συλλογική σύμβαση εργασίας και με οικονομικά ζητήματα που τότε έλεγαν ότι 
αν δεν έχει οικονομικά ζητήματα δεν υπογράφουμε. Να πάμε τώρα, αύριο να 
υπογράψουμε. Και εγώ σας δίνω τον λόγο μου ότι αν είμαι Πρόεδρος και ένα 
ευρώ να πάρω, θα υπογράψω. Αυτή είναι η διαφορά.  

Συνάδελφοι, μην ακούτε μεγάλα λόγια και στα μικρά είναι 
ψεύτες. 20 Νοεμβρίου καταθέτω στην Εκτελεστική Επιτροπή μια πρόταση για 
τις στολές εργασίας ότι πρέπει πάρουμε στολές εργασίας, η κρίση, το κόψιμο 
και τα λοιπά. Όλες οι Παρατάξεις για να μην αδικώ κανέναν έλεγαν «είναι 
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λίγοι, δεν πιάνουν όλες τις ανάγκες, δεν μπορούμε να τη στείλουμε αυτή θα 
δημιουργήσουμε προβλήματα».  

Πολύ ωραία –λέω- βρε συνάδελφοι. Την επόμενη εβδομάδα 
πάρτε την πρόταση εγγράφως να τη βελτιώσουμε. Συνάδελφοι, από τις 20 
Νοεμβρίου μέχρι σήμερα δεν κατέθεσε κανένας καμία πρόταση. Μην τους 
ακούτε, μην σας κοροϊδεύουν.  

Συνάδελφοι, όταν δίναμε τη μάχη για την αξιολόγηση των δομών 
και μάλιστα τότε συναντήσαμε και τον Μιχελάκη και δώσαμε τον «Κλεισθένη», 
βγήκε η ΔΑΣ - ΟΤΑ και έβγαλε αφίσα διότι θα μπορούσαμε κι εμείς να 
βγάλουμε αφίσες όταν άλλες φορές πήγαινα με τον Καταχανά και δίναμε το 
άγαλμα, μαζί δίπλα – δίπλα είμαστε να βγάζαμε κι εμείς μια αφίσα, λέει «ή με 
τους εργάτες ή με τις γραβάτες» και σας ρωτάω βρε συνάδελφοι, όλα αυτά τα 
χρόνια της φτώχειας, της εξαθλίωσης για ποιο ζήτημα του κλάδου το ΠΑΜΕ 
έβγαλε αφίσα; Έβγαλε μόνο για να υπονομεύσει τους αγώνες και θεωρεί ότι 
χτυπώντας εμένα προσωπικά, χτυπάει τον Μπαλασόπουλο και όχι τον αγώνα 
που δίναμε όλοι μαζί. 

Και βέβαια συνάδελφοι πάμε στη διαχείριση των απορριμμάτων. 
Χαίρομαι για ορισμένα πράγματα, χαίρομαι που βλέπω και τον φίλο τον Θωμά 
Μπιζά γιατί μας βοήθησε πάρα πολύ. Δεν είναι νίκη ότι καταργήθηκε η 
κατασκευή των τεσσάρων εργοστασίων; Ρωτάω. Μήπως ξεχνάτε τις συνεχείς 
κινητοποιήσεις; Μήπως ξεχνάτε το ξύλο που τρώγανε κάθε φορά που 
πηγαίναμε στο Υπουργείο Μεταφορών;  

Μήπως ξεχνάτε κάποιοι ότι καταφέραμε να μπούμε και μέσα στο 
κτήριο με καταδρομική επίθεση και ήρθαν μέσα διμοιρίες των ΜΑΤ με εντολή 
του Σγουρού να μας βγάλουν έξω; Όλοι είπα. Είπα εγώ τίποτε; Λέω ξεχνάνε 
κάποιοι να τα πουν γιατί τα  μηδενίζουν. Και βέβαια μου αρέσει να ακούω, λέει 
ο Βασίλης «τι έκαναν στη Χερσόνησο; Ιδιωτικοποιείται η καθαριότητα και δεν 
έκαναν τίποτε». Ναι, δεν κάναμε τίποτε. Που βέβαια την προηγούμενη μέρα ο 
συνάδελφος Χρονάκης, νομίζω ήταν και αργία και του είπα «συνάδελφε τι να 
κάνω εγώ τώρα; Άμα δεν κάνετε εσείς κάθε φορά που γινόταν κάτι, εμείς 
πηγαίναμε κάτω και εγώ και ο Πολυμερόπουλος». Πράγματι δεν κάναμε κάτι 
συνάδελφοι. 

Απόσπασμα πρακτικού 9/2015 συνεδρίαση Οικονομικής 
Επιτροπής του Δήμου Μαλεβιζίου: «Ανάθεση της καθαριότητας, κατάρτιση 
όρων και σύνταξη διακήρυξης πρόχειρου διαγωνισμού για την εκτέλεση της 
εργασίας αποκομιδής απορριμμάτων Δημοτικής Ενότητας Τυλίσου», τους 
πάνε κατά Δημοτική Ενότητα. 

Βέβαια οι συνάδελφοι του Συλλόγου πλέον έχει αλλάξει η 
πλειοψηφία, έφυγε ο συμβιβασμένος Βασιλάκης και ήρθε μια νέα Διοίκηση 
στο Σωματείο. Δεν μας έχουν ενημερώσει, δεν είπαν τίποτε στο Συνέδριο. Και 
το κυριότερο, για να είμαστε και λίγο ενημερωμένοι: Πρόεδρος της Επιτροπής 
είναι ο συνάδελφος Τζεδάκης Κωνσταντίνος ο οποίος είναι μέλος του 
Διοικητικού Συμβουλίου που βγήκε με το ψηφοδέλτιο του ΜΕΤΑ. Αυτό είναι 
συνάδελφοι. 

Γι' αυτό δεν ήθελαν εδώ τρεις μέρες να ακουστούν αυτά. Και 
βέβαια συνάδελφοι το μόνο που υπογράφω αγαπητέ Γκιτάκο στο Δήμο μου, 
είναι να παίρνουν οι εργαζόμενοι στην καθαριότητα ό,τι δικαιούνται και στο 
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πολλαπλάσιο και το ξέρουν πολύ καλά οι συνάδελφοι γι' αυτό με τιμούν και 
δεν τους χρησιμοποιώ για να τους εκβιάζω να με ψηφίσουν.  

Συνάδελφοι, βγάλαμε ένα ντοκιμαντέρ. Και ενώ περιμέναμε 
άλλοι να το ενισχύσουν, άλλοι το έπαιζαν ντεμί – ντεμί. Όσους μπορούσε να 
επηρεάσει ο Θωμάς, το ενίσχυσαν. Οι άλλοι «δεν δίνουμε λεφτά». Και μόλις 
βγήκε στον αέρα το ντοκιμαντέρ, το οποίο βρε συνάδελφοι δεν το κάναμε 
εμείς, το έκανε η ομάδα του INFOWAR που είναι παιδιά που τους ξέρουν και 
κυρίως τους ξέρει πολύ καλά ο Νίκος Αδαμόπουλος που είναι και από το 
χώρο της εξωκοινοβουλευτικής Αριστεράς και πριν προλάβει να βγει στον 
αέρα, ποιοι αντέδρασαν; Ο Μπόμπολας που του θίξαμε τα συμφέροντα; Τα 
συστημικά Μέσα Μαζικής Ενημέρωσης; Ο Σγουρός; Όχι συνάδελφοι. 

Αυτοί έκλεισαν το στόμα τους γιατί αποκαλύψαμε κι ήταν κι ένα 
πολύτιμο εργαλείο για τη Ρένα Δούρου για να πάρει την Περιφέρεια. Βγήκε η 
Παράταξη της ΑΣΚ - ΟΤΑ και μάλιστα με τον περίφημο τίτλο «ο άπιστος 
Θωμάς» γιατί τον κατηγορούσαν τον Θωμά ότι με τη στάση του σαν 
επικεφαλής τότε, βοήθησε το ντοκιμαντέρ. Και καλά έκανες Θωμά.  

Συνάδελφοι, για την αξιολόγηση. Εμείς δεν σηκώσαμε όλο το 
βάρος; Μας κατηγορούν κάποιοι, εμείς συνάδελφοι στην ΑΔΕΔΥ δεν δώσαμε 
την ψήφο μας και στην πρόταση για απεργία αποχή που έκανε τότε το ΜΕΤΑ; 
Δεν τη δώσαμε για την αξιολόγηση; Για τον επανέλεγχο των συμβάσεων που 
λένε κάποιοι. Με ποιον συνάδελφοι ο Μητσοτάκης τα έβαλε, όταν έβγαινε κι 
έβριζε την Π.Ο.Ε. - Ο.Τ.Α. κι εμένα προσωπικά στα κανάλια σε μονότερμα και 
την ίδια στιγμή στο Mega ήταν ο πρώην Πρόεδρος της ΑΔΕΔΥ και κατέκρινε 
την Π.Ο.Ε. - Ο.Τ.Α. ότι με τη στάση μας καλύπτουμε τους πλαστογράφους με 
πλαστά πτυχία και πιστοποιητικά. Για ποιον; Ποιους έβριζε;  

Τότε ξύπνησαν όλοι και τότε καταφέραμε μια μεγάλη νίκη και το 
κάναμε όλοι μαζί γιατί συμφωνήσαμε. Αλλά είχαμε και πρόταση για την 
αξιολόγηση, είτε αρέσει σε κάποιους είτε δεν αρέσει. Λένε οι συνάδελφοι για 
τον επανέλεγχο και άκουσα τους συναδέλφους του Ασπρόπυργου, 
συνάδελφοι, παραδεχτείτε οι ελεγκτές είχαν μπει από τον Ιούλιο, εμείς το 
πήραμε χαμπάρι μόλις τελείωσε το καλοκαίρι. 

 Όταν ήρθαν εννιά εργαζόμενοι στις 6 η ώρα το απόγευμα στην 
Ομοσπονδία και έτυχε να ήμουν εκεί, κλαίγοντας και μας έδιναν το σημείωμα 
ότι πρέπει να φέρουν αποδείξεις ότι πριν δέκα χρόνια αν σκούπιζαν στο τάδε 
δημαρχείο ή αλλού.  

Οι ελεγκτές μπήκαν μέσα. Και όταν ήρθε η Ομοσπονδία και δεν 
την αφήνατε να μιλήσει για να ανακαλέσουμε την ανακοίνωση που βγάλαμε 
και όταν εξαγριώθηκαν οι εργαζόμενοι γιατί ήθελαν να μιλήσουμε και 
πράγματι, λέει όταν ήρθαν κανάλια. Εμείς τα φέραμε τα κανάλια, διότι κάποιοι 
το είχαν στο σκοτάδι το θέμα. Για να πνίξουν την ψυχή τους και την αποδοχή 
τους. 

Και βέβαια συνάδελφοι είπε ο συνάδελφος Ατματζίδης μα 
κάναμε 17 μέρες κατάληψη. Όχι, πρώτα κάνατε συντονιστικό ΙΔΑΧ αυτό 
κάνατε συνάδελφοι. Συντονιστικό ΙΔΑΧ για να το ελέγξετε, να μην αντιδράσει ο 
κόσμος, να απολυθεί και μετά να λέτε «Απολύθηκαν» γιατί εμάς μας 
ενδιέφερε να μην απολυθούν. 



43ο ΤΑΚΤΙΚΟ ΣΥΝΕΔΡΙΟ – ΗΜΕΡΑ 3η – ΑΠΟΓΕΥΜΑΤΙΝΗ ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ - 29/4/2015 

 253 

Και βέβαια συνάδελφοι κάνατε κατάληψη, προκηρύξατε μια 
48ωρη απεργία γιατί ήταν δεδομένο ότι θα μπουν μέσα και αντί να 
συμμετέχετε στην απεργία – αποχή, τους βάλατε μέσα και ξαφνικά ήρθαν και 
τα υπόλοιπα μπιλιετάκια στους εργαζόμενους. Και τη Νίκαια που πήγαν να 
πουν στον Παρασκευά στη Συγγρού ότι «μη τολμήσετε να έρθετε στο Δήμο 
Νίκαιας», με απόφαση της Γενικής Συνέλευσης –τι πιο δημοκρατικό!- τους 
καταγγέλλατε. Αυτή είναι η διαφορά μας. 

Συνάδελφοι, σε ποια Ομοσπονδία ασκήθηκε ποινική δίωξη σε 
όλο το Γενικό Συμβούλιο; Σε ποια Ομοσπονδία ασκήθηκε ποινική δίωξη σε 
όλη την Εκτελεστική Επιτροπή; Σε εμάς, σε όλους. Ξέρετε ποια είναι η πιο 
πρόσφατη κλήση σαν κατηγορούμενου του Προέδρου της Εκτελεστικής 
Επιτροπής; Παράνομη οπλοφορία, προχτές. Για πρώτη φορά Κυβέρνηση 
Αριστερά! Γιατί δώσαμε, όπως είπε ο Πάγκαλος, τη μαλαπέρδα τη Δούρου, με 
ένα συγκεκριμένο λόγο. Όταν πάμε να δώσουμε τις προτάσεις μας, να μην 
υποδέχεται κι αυτή με ΜΑΤ και μας κάνει μαύρους.  

Κλήση για παράνομη οπλοφορία, κατάθεση ανωμοτί του 
Προέδρου της Εκτελεστικής Επιτροπής. Άρα εκτός των άλλων που θα σας 
πω πιο κάτω, προσέξτε, κυκλοφορώ και οπλοφορώ. 

Συνάδελφοι ποιους κατηγορούσαν τα Μέσα Μαζικής 
Επικοινωνίας; Ποιους; Ό,τι και να γινόταν, εμείς τα ακούγαμε. Ό,τι και να 
γινόταν, γιατί τους χαλάγαμε πάντα τη σούπα, όλοι μαζί. Εγώ στις αφίσες που 
βλέπω και βέβαια επειδή δίνουμε σε όλους φωτογραφίες, ο Βασίλης έχει 
επιλέξει εκεί που βάζει το site εκεί που είναι μπροστά, βέβαια δεν βάζει εκεί 
που είμαστε εμείς οι άλλοι μπροστά, καλά κάνει. Ή που είναι ο 
Πολυμερόπουλος, ή που είναι ο Αδαμόπουλος, ή που είναι ο φίλος μου ο 
Στέλιος με τη ντουντούκα. Και το κάνει συγκεκριμένα. 

Αλλά συνάδελφοι έχουμε μια νέα Κυβέρνηση. Φίλε Αδαμόπουλε, 
θεωρώ ότι δεν έχεις γεράσει, θεωρώ ότι τα άσπρα μαλλιά τα βάφεις για να 
είσαι πιο γοητευτικός, αλλά όταν στην ΑΔΕΔΥ την περίοδο του Φεβρουαρίου 
που ήταν η Κυβέρνηση να κάνει την ενδιάμεση συμφωνία, εσύ πρότεινες ότι 
πρέπει να πάμε στο Σύνταγμα να στηρίξουμε την Κυβέρνηση που τώρα την 
καταγγέλλεις, για να έχουμε αξιοπρέπεια. Η Παράταξή σου στην ΑΔΕΔΥ. 

Άρα συνάδελφοι έχουμε μια νέα Κυβέρνηση που ανοίγει 
ζητήματα, που λύνει ζητήματα αλλά αφήνει ανοιχτά πολλά. Και η Δημοτική 
Αστυνομία έχει πρόβλημα και οι σχολικοί φύλακες θέλει βελτίωση και οι 
μονιμοποιήσεις των ΙΔΑΧ που την πήραμε πίσω με φτηνές δικαιολογίες και 
δεν ξέρω ποιος έκανε παρέμβαση -ακούγονται πολλά, εγώ δεν τα υιοθετώ- 
και το ζήτημα των συλλογικών διαπραγματεύσεων. 

Ξέρετε συνάδελφοι ποια ήταν η πρόταση της ΑΔΕΔΥ στο σχέδιο 
νόμου που έχει τις συλλογικές διαπραγματεύσεις; «Να αποσυρθεί, δεν 
είμαστε έτοιμοι». Ναι συνάδελφοι, χάσαμε μια μοναδική ευκαιρία διότι τώρα τα 
πράγματα που σφίγγουν, που Χάρη να πάρουμε τέτοιες ρυθμίσεις; 

Συνάδελφοι για την πράξη νομοθετικού περιεχομένου τα έχουμε 
πει. Δεν κάνατε μια κοινή δήλωση που λέγατε ότι δεν έπρεπε. Και είναι ίδια με 
τις ανακοινώσεις των πράξεων νομοθετικού περιεχομένου το προηγούμενο 
χρονικό διάστημα; Εγώ δεν θα έκανα τίποτε σε μια τέτοια πράξη νομοθετικού 
περιεχομένου, θα έβρισκα στο αρχείο της Π.Ο.Ε. - Ο.Τ.Α. την ανακοίνωση για 
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τις παλιές, θα άλλαζα την ημερομηνία τον αριθμό πρωτοκόλλου και θα 
έφευγε. Απλά πράγματα. 

Δεν υπάρχουν συνάδελφοι καλές και κακές. Τη στάση των 
Δημάρχων την περιμέναμε; Αφού εμείς τη λέγαμε. Αλλά τι λέγαμε; Δεν πάμε 
ούτε μπροστά ούτε πίσω, πάμε δίπλα και να δούμε πόσα απίδια πιάνει ο 
σάκος τους σε αυτή τη διαδικασία που το έκαναν κωλοτούμπα. Και βέβαια θα 
έχουν τις ευθύνες τους για τα προβλήματα που θα δημιουργηθούν.  

Συνάδελφοι, εγώ δεν άκουσα κανέναν να μιλήσει πράγματι ο 
Βασίλης Πετρόπουλος τοποθετήθηκε σε κάποια πράγματα και πιστεύω ότι 
τον βοήθησε το πρόγραμμα δράσης της Π.Ο.Ε. - Ο.Τ.Α. γιατί είναι ακριβώς τα 
ίδια. Άρα να μην τα επαναλάβω. 

Συνάδελφοι θέλουμε ένα πρόγραμμα δράσης, να 
συμφωνήσουμε σε ένα συγκεκριμένο πρόγραμμα δράσης που θα μας βγάλει 
από το αδιέξοδο.  

(Διαλογικές συζητήσεις) 

Θ. ΜΠΑΛΑΣΟΠΟΥΛΟΣ: Τι κλίμα περάσαμε συνάδελφοι; Ένα κλίμα 
εφησυχασμού που θα το βρούμε μπροστά μας. Εμείς λέμε κανένας δεν θα 
μας λύσει τα πρόβλημα. Συνάδελφοι, εγώ διαφωνώ με αυτά που λέει και το 
σύστημα και οι συνάδελφοι της ΔΑΚΕ και αναφέρομαι στον Υπουργό 
Διοικητικής Μεταρρύθμισης τον Γιώργο Κατρούγκαλο.  

  Όσες φορές ζητήσαμε συγκεκριμένα πράγματα και τη βοήθειά 
του, δεν μας πήρε ένα ευρώ και το λέμε δημόσια. Και όταν τότε επιτέθηκαν 
προσέξτε στον Κατρούγκαλο που δεν έχει σχέση με προμήθειες και στη Ζωή 
Κωνσταντοπούλου που φαίνεται κάτι ψάχνει, εγώ αυτή την πληροφορία έχω, 
το σύστημα έπεσε πάνω. Και με πήραν κι εμένα τηλέφωνο «ναι, ο κ. 
Κατρούγκαλος του είχαμε δώσει τρεις υποθέσεις που άλλοι θα μας έπαιρναν 
από 5 μέχρι 10-15 χιλιάδες τότε για την προσφυγή τα αποθεματικά των 
Ταμείων και δεν μας πήρε ένα ευρώ. Είναι ψέματα; 

  Και ποιοι μας κάνουν τώρα κριτική για ύφος και αξίες; Αυτοί που 
όλοι την προηγούμενη πενταετία τα είχαν ξεφτιλίσει; Εγώ θα τον κρίνω τον 
Κατρούγκαλο όπως είπε και ο Νίκος, αν προχωρήσει αυτά τα πράγματα που 
έχει δεσμευτεί η Κυβέρνηση και τα υλοποιήσει και πλέον δεν υπάρχει καμία 
δικαιολογία, διότι έχει και τη γνώση και την εμπειρία. 

Συνάδελφοι, δεν είδατε την επίθεση που έκαναν στη Ζωή 
Κωνσταντοπούλου; Μέχρι και ότι έβαλε 12 € βενζίνη απλή, όχι σούπερ 
ασχολήθηκαν! Αυτή είναι η σοβαρότητά τους. Και βέβαια τα ίδια Μέσα 
Μαζικής Επικοινωνίας έφεραν σήμερα εδώ, για να κάνουν την προπαγάνδα 
τους. Γιατί δεν είναι άμοιροι ευθυνών. 

Συνάδελφοι, έχουμε κυβερνητικό, κομματικό και εργοδοτικό 
συνδικαλισμό, μας είπαν. Είδατε εσείς στη δική μας Παράταξη να έχουμε 
δίπλα κομματικούς ινστρούχτορες; Είδατε κανέναν να έρθει και να μας λέει τι 
θα πούμε και τι θα γράφουμε; Όχι. Ό,τι κατεβάσει το κεφάλι μας και θεωρούμε 
ότι υπερασπίζεται τα συμφέρον των συναδέλφων. Άλλοι είχαν που 
καταγγέλλουν εμάς. Που  εμείς είχαμε το θάρρος να απεμπλακούμε από τον 
πολιτικό φορέα μας. Ας το κάνουν κι αυτοί. Και θα τους δοκιμάσουμε πολύ 
γρήγορα γιατί έρχονται δύσκολες μέρες. Καλά είναι τώρα στα εύκολα, τώρα 
είναι καλά που έχουμε το μέλι της εξουσίας και το γλείφουμε και δεν δίνουμε 
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πουθενά. Σε λίγο. Και ο καθένας δεν κρίνεται με αυτά που λέει, κρίνεται με 
αυτά που κάνει.  

Και τώρα συνάδελφοι έχουμε μια νέα μορφή κυβερνητικού 
συνδικαλισμού. Κινητοποίηση για το εκλογικό, τα είπαν. Δεν κάναμε. Κάναμε 
συνάντηση με τον κ. Στρατούλη, βγήκε το ΜΕΤΑ. Εγώ όταν τη διάβασα, 
νόμιζα ότι έβγαλε δελτίο Τύπου ο Υπουργός και όταν είδα την υπογραφή του 
ΜΕΤΑ ΟΤΑ, τρόμαξα. Τι δεν μας είπε –λέει- ο Στρατούλης! Και βέβαια ό,τι μας 
είπε εγώ πρώτη φορά συνδικαλιστής τόσα χρόνια, όταν ζητάω ένα μου έδωσε 
έντεκα. Στα λόγια. Μέχρι τώρα δεν έχουμε πάρει τίποτε και αυτοί θα κριθούν 
από τα έργα τους. 

Κινητοποίηση για τα αποθεματικά, λένε διάφορα. Την 
ανακοίνωση και την κινητοποίηση την καταψήφισαν και δεν συμμετείχαν. Αν 
το κάναμε εμείς ή αν το έκανε η ΔΑΚΕ ή αν θα το έκανε ο Αδαμόπουλος τι θα 
είμαστε; Συμβιβασμένοι και ξεπουλημένοι. Συνάδελφοι, θα σας πω για το 
Καταστατικό μια κουβέντα. Για μας ισχύει η πρόταση, αλλά οι συγκλίσεις για 
το Καταστατικό δεν γίνονται με τις κραυγές που βγάζουν κάποιοι «Απαιτώ αν 
δεν γίνει αυτό…» θέλει μια διαφορετική προσέγγιση. Όσοι τα λένε αυτά, δεν 
θέλουν τροποποίηση Καταστατικού.  

Εμείς θέλουμε και δεν τους άκουσα να τοποθετηθούν στην 
πρότασή μας πέρα από τα γενικόλογα που λένε.  Όλα τα άλλα είναι άλλα 
λόγια να αγαπιόμαστε. Συνάδελφοι, έχουμε εμπειρία από την παρουσία μας 
στην ΑΔΕΔΥ. Είναι, σας το λέω και μπορεί να το επιβεβαιώσει και ο 
συνάδελφος Πολυμερόπουλος, ενάμιση χρόνος ο χειρότερος στη ζωή μου. 
Κατάντησε η ΑΔΕΔΥ να λειτουργεί με την ευθύνη όλων των Παρατάξεων και 
του ΑΝΤΑΡΣΥΑ όταν είναι ταξιδάκι είναι όλοι μέσα, όταν είναι περιοδείες είναι 
όλοι μέσα. Όταν είναι να βγάλουν ανακοινώσεις για τον κάθε πικραμένο, που 
δεν βγάζει ο Σύλλογός του δεν βγάζει η Ομοσπονδία, κάθε μέρα στο e-mail 
μου έχω 22 σχέδια ανακοινώσεων.  

Αλλά για τα πραγματικά προβλήματα δεν ασχολείται κανένας και 
γι' αυτό απαξιώνει ο κόσμος. Και βέβαια εμάς κάνουν κριτική εδώ στην Π.Ο.Ε. 
- Ο.Τ.Α. που έχουμε μια δράση. Και καλά λέει ο Βασίλης έχετε πρόβλημα γιατί 
βγάζουμε ανακοίνωση, για όλα θα βγάλουμε. Αυτός είναι ο ρόλος μας και με 
τα μικρά και με τα μεγάλα.  

Θέλω να ασχοληθώ συνάδελφοι και θα μου δώσετε την ευκαιρία 
για ένα πολύ προσωπικό ζήτημα. Ακούστε συνάδελφοι, ο συνάδελφος 
Χαρίσης έδωσε μια συνέντευξη οκτασέλιδη στο site www.autodioikisi.gr. Το 
site αυτό είναι όταν κάναμε τις κινητοποιήσεις για τον επανέλεγχο που έβγαινε 
και έλεγε όχι η Π.Ο.Ε. - Ο.Τ.Α. που βγάλαμε την ανακοίνωση, ο 
Μπαλασόπουλος καλύπτει τα πλαστά πτυχία και τα πιστοποιητικά. Σε κάθε 
αγώνα μας ήταν το τρίτο μακρύ χέρι της κεντρικής εξουσίας να το 
υπονομεύσει. 

Και ανάμεσα σε αυτά που λέει γιατί μιλάει για ένα νέο ήθος στο 
Συνδικαλιστικό Κίνημα, το παλιό το σάπιο –λέει- να φύγει. Έρχεται ένας 
καινούργιος αέρας και εγώ λέω: εγώ σέβομαι την απόφαση του Βασίλη να 
φύγει από την Παράταξή μας, το σέβομαι. Θεωρώ ότι είναι και αναβάθμιση με 
εμάς δεν είχε προοπτική με την ιεραρχία σου λέει «θα πάω κάπου καλύτερα», 
το σέβομαι. Αλλά ρωτάω: Ο συνάδελφος Ντριβαλάς που μέχρι προχθές τον 
καταγγείλατε τι εκπροσωπεί; Το νέο; Το άφθαρτο; Τι;  

http://www.autodioikisi.gr/
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Λέει ο συνάδελφος Χαρίσης ότι είχαμε τη μνημονιακή ρητορική 
όταν το ίδιο πράγμα το έλεγε διαφορετικά ότι είμαστε από τις Ομοσπονδίες κι 
όλα αυτά, κάναμε λάθη. Είμαστε –λέει- άνθρωποι των μηχανισμών και των  
χαμαιλεόντιων μεταλλάξεων, πάντα σκέφτονται την προσωπική τους 
διαδρομή και την καρέκλα. Έχω συνάδελφοι υποχρέωση να απαντήσω σε 
αυτή την προσωπική επίθεση που δέχομαι τους τελευταίους μήνες, είτε είναι 
από το σύστημα, είτε είναι και από συναδέλφους. Γιατί με τον Γιώργο Χαρίση 
δώσαμε μαζί πολλούς αγώνες και δεν μπορώ να καταλάβω διότι μια πολιτική 
συνδικαλιστική αντιπαράθεση την έχει αναγάγει σε μια προσωπική εμπάθεια 
απέναντι στο πρόσωπό μου και στην Παράταξη. 

Συνάδελφοι, το είπε και ο συνάδελφος Γκιτάκος. Λέει δεν έγινα 
βουλευτής. Ζήτησα εγώ συνάδελφοι σας έκανα αίτηση να γίνω βουλευτής; 
Εσείς δεν μου το ζητήσατε; Συνάδελφοι στην Κεντρική Επιτροπή του ΣΥΡΙΖΑ 
ο Θωμάς Μπιζάς δεν με πρότεινε; Εγώ ήρθα ποτέ και σας υπέβαλλα 
βιογραφικό; Δεν το έκανα. Και ξέρετε συνάδελφοι; Ο καθένας μπορεί να έχει 
την άποψή του για τη συνδικαλιστική μου δράση και τη δέχομαι την κριτική και 
την κακόπιστη. Αλλά δεν έχω σε κανέναν επιτρέψει να μου θίξει την τιμή και 
την υπόληψη και νομίζω κι εσείς από εδώ κανένας δεν το έχει. 

Γιατί είμαστε συνάδελφοι χαμαιλεόντειων μεταλλάξεων; Γιατί –
λέει- πάντα σκέφτομαι την προσωπική τους ανέλιξη. Συνάδελφοι, ποτέ δεν 
είχα κυβερνητική θέση ή αξίωμα. Όποιος έρθει εδώ και το πει, σας δηλώνω 
ότι αύριο το πρωί δεν θα είμαι υποψήφιος. Δεν είχα ποτέ κανένα κομματικό 
αξίωμα, ήμουν απλό μέλος μέχρι το  2010 στη Δημοτική Οργάνωση του 
ΠΑΣΟΚ Γλυφάδας. Μόνο για να έχω επαφή με την κοινωνία εκεί. 

Αντίθετα εγώ που σκέφτομαι το προσωπικό μου συμφέρον, 
δέχτηκα τον συνάδελφο τον Γιώργο Χαρίση μια σοβαρή πρόταση πριν το 
Συνέδριο της ΑΔΕΔΥ από την τότε Αυτόνομη Παρέμβαση ώστε στο Συνέδριο 
της ΑΔΕΔΥ να είμαι επικεφαλής της Παράταξής τους. Κάναμε μια πρώτη 
συνάντηση με τον συνάδελφο Χαρίση απέναντι στο καφέ που είναι στην Alpha 
Bank απέναντι από το Υπουργείο Εργασίας, ζήτησε ένα νέο Συνέδριο να 
εκλεχτούν νέοι αντιπρόσωποι, θα συμμετέχουν στο Προεδρείο και να είμαι 
επικεφαλής της Παράταξής τους στην ΑΔΕΔΥ. Του απάντησα ότι αυτό δεν 
μπορώ να το πάρω μόνος μου και του απάντησα «θα συνεννοηθούμε με την 
Παράταξη».  

Σε μια δεύτερη συνάντηση σου απάντησα ότι δεν μας 
ενδιαφέρει, εμείς θέλουμε να σπάσει το διεφθαρμένο καθεστώς της ΑΔΕΔΥ 
και δεν μας ενδιαφέρουν οι θέσεις. Άμα θέλαμε, μέναμε στην Παράταξη 
Π.Α.Σ.Κ. – Δ.Υ. όπως έμεινε ο συνάδελφος Ντριβαλάς και θα γινόμασταν και 
πρόεδροι, είχαμε τη δυνατότητα. 

Η δεύτερη συνάντηση γίνεται παρουσία του Γιώργου Χαρίση και 
του Γ.Γ. επικεφαλής της Αυτόνομης Παρέμβασης τότε και μέλος της Πολιτικής 
Γραμματείας του ΣΥΡΙΖΑ με την ίδια πρόταση. Τρίτη συνάντηση στο γραφείο 
της Σακοράφα, παρουσία του Δ.Β. ανώτατου κομματικού οργάνου του 
ΣΥΡΙΖΑ με εντολή του Προέδρου και εκεί αρνήθηκα. Εγώ, ο χαμαιλέοντας 
που βάζω πάνω απ' όλα την προσωπική μου εξέλιξη, τα αρνήθηκα. Και 
δέχομαι επίθεση. 

Συνάδελφοι αυτό είναι το νέο ήθος; Όλα τα προηγούμενα χρόνια 
ακούγαμε νουθεσίες για το ήθος και το ύφος του Συνδικαλιστικού Κινήματος 
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για θητείες. Ρωτάω: αν ο Μπαλασόπουλος ήταν αποσπασμένος από το Δήμο 
Γλυφάδας στο Υπουργείο Διοικητικής Μεταρρύθμισης και από εκεί στο 
ΠΑΣΟΚ και μετά σε γραφείο βουλευτή και συγχρόνως ήμουν και επικεφαλής 
της ΠΑΣΚΕ δημοσίων υπαλλήλων τότε, σήμερα όπως τη λένε, πως θα με 
χαρακτηρίζατε;  Γιατί αυτά δεν τα λέμε;  

Συνάδελφοι, το είπε ο Γιάννης: δεν μπορούσα να φανταστώ 
όταν ήρθε συνάδελφος εδώ από μακριά και της είπαν «Μη ψηφίσεις τη 
Συνδικαλιστική Ανατροπή τον Μπαλασόπουλο, είναι συμμορία». Είναι 
συμμορία! Δεν έχω άδεια να κάνω χρήση του ονόματός της. Και λέω «είμαστε 
συμμορία;» τους άλλους «θα τους εξαφανίσουμε». Να γιατί δεν ήθελαν να 
κάνουμε Συνέδριο, να γιατί έχουν πάνω απ' όλα να διαλύσουν την πιο 
δυναμική Ομοσπονδία στην πιο κρίσιμη καμπή του Συνδικαλιστικού 
Κινήματος. 

Συνάδελφοι, σε όλη τη διαδρομή μας δεν επιδιώξαμε να 
εξασφαλίσουμε τα προσωπικά μας συμφέροντα και εγώ και οι συνάδελφοι 
συναγωνιστές. Επιδιώξαμε μόνο το συλλογικό συμφέρον, το δικό σας 
συμφέρον. Βέβαια δεν περίμενα να με σεβαστούν οι συνάδελφοι. Γιατί το λέω 
αυτό; Δεν σεβάστηκαν τον Θωμά Μπιζά που όταν με ομόφωνη απόφαση της 
Εκτελεστικής Επιτροπής έγινε υπεύθυνος για τη διαχείριση των 
απορριμμάτων τον ανάγκασαν να παραιτηθεί. Ξέρετε γιατί; Διότι λέει του δίνει 
λεφτά ο Μπαλασόπουλος και η Π.Ο.Ε. - Ο.Τ.Α., ενώ ο άνθρωπος ήταν αμισθί. 
Και δεν τα λέω εγώ, τα έλεγε ο ίδιος.  

Άρα συνάδελφοι και θέλω να ζητήσω συγνώμη για την κούραση, 
ήταν και μια προσωπική παρέμβαση, τα λέω συνάδελφοι την τριετία που 
πέρασε κάναμε πάρα πολλά. Πολλά ενδεχομένως με λάθη και παραλείψεις, 
αγωνιστήκαμε όμως με όλες μας τις δυνάμεις, αναλαμβάναμε πάντοτε την 
ευθύνη που μας αναλογεί και για τα καλά και για τα κακά και γι' αυτό είμαστε 
σήμερα εδώ μπροστά σας.  

Δεν ντρεπόμαστε συνάδελφοι που σας εκπροσωπούσαμε, όπως 
εσείς δεν ντρέπεστε για τους εκπρόσωπους σας. Αύριο όμως συνάδελφοι τα 
ψέματα τελειώσανε, αύριο είναι η ώρα της δικής σας ευθύνης. Εσείς θα 
αποφασίσετε με τις επιλογές σας αν ο κοινός αγώνας για την κατάργηση των 
Μνημονίων θα έχει συνέχεια μέχρι την τελική νίκη. Συνάδελφοι, εσείς θα 
αποφασίστε για την τύχη της Π.Ο.Ε. - Ο.Τ.Α. ώστε να συνεχίσει την 
αγωνιστική, διεκδικητική δυναμική της πορεία για την οποία θα συνεχίσετε να 
αισθάνεστε υπερήφανοι. Εμείς σας απευθύνουμε ένα κάλεσμα να μας 
εμπιστευτείτε ξανά. 

Έχουμε αποδείξει ότι η Παράταξη της Συνδικαλιστικής 
Ανατροπής μπορεί να χειριστεί όλα τα ζητήματα, βάζοντας πάνω απ' όλα το 
συμφέρον των εργαζομένων με αποφασιστικότητα και αγωνιστικότητα αλλά 
και με σοβαρότητα και με υπευθυνότητα. Τώρα συνάδελφοι είναι η ώρα η δική 
σας και δεν πρέπει και να τη χάσετε για να κάνουμε υπερήφανους τους 
εργαζόμενους στην Τοπική Αυτοδιοίκηση. Σας ευχαριστώ πάρα πολύ. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστούμε τον Πρόεδρο της Εκτελεστικής Επιτροπής. 
Συνάδελφοι πρέπει να συνεννοηθούμε για τα ψηφίσματα τα οποία έχουν 
κατατεθεί στο Προεδρείο. 

(Διαλογικές συζητήσεις) 
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ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Συνάδελφοι, ή θα βγει μια Επιτροπή η οποία θα τα 
αξιολογήσει… 

(Διαλογικές συζητήσεις) 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Συνάδελφοι ας μπούμε στην ψηφοφορία. Ποιοι ψηφίζουν το 
πρόγραμμα δράσης της Ομοσπονδίας όπως κατατέθηκε από τον Πρόεδρο 
της Εκτελεστικής Επιτροπής; Κατά; Λευκά; 

Διεξάγεται ψηφοφορία 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Εγκρίνεται κατά πλειοψηφία. Ο συνάδελφος Πολυζώης έχει 
τον λόγο. 

Σ. ΠΟΛΥΖΩΗΣ: Συνάδελφοι από τον Πρόεδρο ακούστηκαν για φωτογραφικές 
παρεμβάσεις για συνάδελφο της ΔΑΚΕ. Επειδή εμείς το θεωρούμε 
απαράδεκτο γιατί οι φωτογραφικές διατάξεις μπορεί να τις εισηγείται ο 
οποιοσδήποτε, δεν πρέπει χωρίς κανένα στοιχείο να αναφέρονται ονόματα. 
Διότι αλλιώς μπορούμε να πούμε το τι ήταν και ο Μπαλασόπουλος, αλλιώς 
μπορούμε να πούμε το τι ήταν ο Γκιτάκος, αλλιώς μπορεί να ήταν ο 
Αδαμόπουλος, αλλιώς μπορεί να ήταν και οι 540 σύνεδροι. Καλό είναι να μην 
αναφέρονται συνάδελφοι οι οποίοι δεν είναι και σήμερα εδώ πέρα. 

Θ. ΜΠΑΛΑΣΟΠΟΥΛΟΣ: Συνάδελφοι δεν είχα καμία διάθεση να πω 
οτιδήποτε, να απαληφθεί το όνομα να διαγραφεί από τα πρακτικά και 
τελείωσε.  

(Διαλογικές συζητήσεις) 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Συνάδελφοι κατ' αρχήν ένα ψήφισμα «Να καταδικαστεί η 
νεοναζιστική Χρυσή Αυγή» σε σχέση με τη συγκέντρωση που καλεί τον κόσμο 
την Πέμπτη 7 Μαΐου, θεωρώ ότι είναι ομόφωνο.  

  Έχει τεθεί ψήφισμα προς το Σώμα που το υπογράφουν πάρα 
πολλοί συνάδελφοι σε σχέση με τη δυνατότητα των Δήμων να μην ασκούν 
έφεση για τα ένδικα μέσα. Νομίζω ότι ομόφωνα περνάει και αυτό.  

Γ. ΤΣΟΥΝΗΣ: Πάντως συμπληρωματικά να πω γιατί πρέπει να τα γνωρίζουμε 
και ο συνάδελφος προχθές έγινε συνάντηση με το Γενικό Γραμματέα του 
Υπουργείου Εσωτερικών τον κ. Πουλάκη, και αυτό που δεσμεύτηκε, γιατί το 
βάλαμε το θέμα, είναι ότι θα περάσει τροπολογία άμεσα σε αυτό το 
νομοσχέδιο προκειμένου να αρθεί οποιοσδήποτε καταλογισμός,  
οποιασδήποτε ευθύνης και να είναι νόμιμη όλη η διαδικασία. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ψήφισμα: Το τελευταίο χρονικό διάστημα εμφανίζονται 
Διοικήσεις Δήμων που με πρόσχημα δήθεν πιλοτικά προγράμματα 
επεκτείνουν την… των σταθμών, για τα ερωτηματολόγια και τα λοιπά. Νομίζω 
συνάδελφοι ομόφωνα κι αυτό στη διαδικασία. 

  Ένα άλλο ψήφισμα το οποίο είναι από 15 νησιωτικούς Δήμους – 
Συλλόγους οι οποίοι μιλούν κατά της κατάργησης του μειωμένου ΦΠΑ στα 
νησιά. Από το Σύλλογο των υπαλλήλων Δήμου Καστοριάς, Δήμου Λέσβου, 
Θήρας, Τήνου, Μύλου, Νάξου, Λέρου. 

  Το τελευταίο συνάδελφοι που έχει σημασία είναι για το Δήμαρχο 
Έδεσσας για την ποινική δίωξη του Αντιπροέδρου και συνδικαλιστικών 
στελεχών του Γιώργου Αβραμίδη. Ομόφωνα. 
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  Δεν υπάρχει τίποτε άλλο συνάδελφοι. Ευχαριστούμε όλους τους 
συναδέλφους και λήγει το 43ο τακτικό Συνέδριο της Ομοσπονδίας μας. Καλή 
δύναμη σε όλους. 

 

Στη συνέχεια διεξάγεται μυστική ψηφοφορία για την εκλογή Οργάνων 
της Π.Ο.Ε. - Ο.Τ.Α., Αντιπροσώπων στην ΑΔΕΔΥ και Εκπροσώπων στα 

Ταμεία 

 

ΛΗΞΗ ΕΡΓΑΣΙΩΝ 

 


